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Kapittel 1: Pia flytter inn på rommet mitt hos Ungbo 

 

Jeg dimma jo fra militæret, i slutten av juni, i 1993. 

 

Nemlig den 25. juni 1993, (sjekka jeg nå, på tjenestebeviset mitt). 

 

Også jobba jeg på Rimi Munkelia, lørdag 26. juni. 

 

(Da hu Ihne Vagmo, fra Robinson-ekspedisjonen, var sjefen min der, som jeg har skrevet om, i Min 

Bok 3). 

 

Og det må vel antagelig ha vært 30. juni, at søstera mi Pia, og dem, måtte flytte ut, fra Christies 

gate. 

 

Siv, (fra Røyken), hu hadde allerede flytta ut. 

 

Men jeg hjalp Pia og Monica Lyngstad, med å bære tingene deres, ned trappa, (for de bodde i andre 

eller tredje etasje der da). 

 

Og broren til Monica Lyngstad, han kjørte så tingene til Pia, hjem til Christell, (mener jeg at det 

var). 

 

Og hu bodde ved Terningen Matcafe der, (viste det seg). 

 

Men Pia skulle ikke bo hos Christell. 

 

Pia ville bo hos meg, (av en eller annen grunn). 

 

Og Christell flytta selv, i slutten av juli, tror jeg det må ha vært. 

 

Så det hendte at Pia dro meg med, ned til Christell, (som bodde like ved Møllergata), en del, i juli, i 

1993, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Ungbo, så hadde alle folka flytta ut. 

 



(Av en eller annen grunn). 

 

Men Wenche hadde ikke fått med seg katten sin, Sara. 

 

Så det var nesten som at Pia og jeg hadde katt der, husker jeg. 

 

Jeg måtte kjøpe kattemat og sånn, tror jeg. 

 

Og Sara var ikke snill, den tissa en gang, på den dyre skinnjakka mi, som jeg hadde kjøpt to år før 

det her, (i Oslo), etter å ha sett den, på Kapp Ahl, i Gøteborg. 

 

Men Wenche, (som var innom en gang i blant, for hu hadde noen ting stående der enda vel), hu 

tilbydde seg ikke å erstatte skinnjakka mi, som jeg bare måtte kaste, for jeg klarte ikke å få bort 

lukta av kattepiss, fra den jakka, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Sara, (katta til Wenche), den pleide å gå ut på terrassen, (for den døra pleide alltid å stå åpen da). 

 

Men en gang, etter at Wenche hadde flytta. 

 

Så stakk Sara opp til naboen, som hadde terrasse, over og til høyre, (hvis man stod i terrassedøra, og 

så ut), for der Ungbo hadde terrasse, da. 

 

Så jeg måtte gå og banke på døra, til en av naboene da, (som bodde i første etasje vel), for å få tak i 

Sara, (som hadde rømt da). 

 

Og Sara pleide vel ikke å rømme, tror jeg. 

 

Så den katta var skikkelig uoppdragen da, (må jeg vel si). 

 

Antagelig siden Wenche hadde flytta fra den, da. 

 

(Hvis jeg skulle gjette, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at Wenche endelig hadde fått henta katta si. 

 

Så spurte jeg henne, når hu var innom, for siste gang cirka, vel. 

 

Om hvordan det gikk med katta. 

 

Og da sa hu at dem hadde avlivet katta, for den hadde visst pissa på jakka til broren hennes, da. 



 

Så det var visst ikke bare min dyre skinnjakke, som den katta pissa på, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Selv om det ikke bodde noen andre folk, på Ungbo, så var jo dørene til andre rommene låst. 

 

Og Pia hadde jo ikke noe annet sted å bo. 

 

(Jeg huska jo det, at bestemor Ågot hadde klagd på Pia, da Pia bodde hos henne, et par år, før det 

her). 

 

Så jeg lot Pia få bo på rommet mitt, på Ungbo, da. 

 

I boden der, så stod det en gammel sofa, fra begynnelsen av 80-tallet kanskje, som hadde blitt byttet 

ut med en svart skinnsofa, seinere på 80-tallet vel. 

 

Og den sofaen, den var nesten som en sovesofa da. 

 

Det var en stor pute, i den sofaen, som man kunne bruke som madrass. 

 

Så på den sov søstera mi på da, inne på gulvet, på rommet mitt. 

 

Sovepose og sånn, det hadde hu vel selv, men ikke så mye møbler, tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg måtte registrere meg som arbeidsledig, da. 

 

Og siden jeg bodde på Ellingsrudåsen, så måtte jeg registrere meg som arbeidsledig, på 

Arbeidsformidlingen, på Stovner. 

 

Jeg dro dit vel først, for å bestille time. 

 

Og på det møtet, så hadde jeg en saksbehandler, som var en mann, i 30-årene kanskje, som var 

veldig uhøflig, husker jeg. 

 

Fiendtlig, er vel kanskje det riktige ordet, forresten. 

 

Han registrerte meg, som noe med 'ADB', (administrativ databehandling), på dataen, til 

Arbeidsformidlingen. 

 

Enda det skulle ha vært 'EDB'. 

 



Og han sa at jeg var 'så fersk', (med veldig trykk på 'fersk'), på arbeidsmarkedet. 

 

Enda jeg hadde jobbet i et år på CC Storkjøp. 

 

Og i to måneder hos Det Norske Hageselskap, (selv om det var praksisplass). 

 

Og i to år, på OBS Triaden. 

 

Og i et halv år, på Rimi Munkelia. 

 

Så var jeg liksom så 'fersk' på arbeidsmarkedet, da. 

 

Det hørtes litt rart ut for meg. 

 

Men han saksbehandleren, han var så uvennlig og liksom 'overkjørte' meg, da. 

 

Så jeg lurte på om det var noe galt, siden saksbehandleren var så fiendtlig, husker jeg. 

 

'Fersk', det var jo noe eldre soldater, sa om rekruttene for å mobbe dem, i militæret. 

 

(Selv om såkalt veteranvirksomhet ikke var lov i Forsvaret, egentlig). 

 

Så jeg lurte på om dette hatet, (må jeg vel kalle det), fra saksbehandleren, hos Arbeidsformidlingen, 

(mot meg), hadde noe med militæret å gjøre. 

 

Kanskje vedkommende hadde traumer fra sin førstegangstjeneste, og skulle hevne seg på en som 

nettopp hadde dimmet, fra Forsvaret? 

 

Hva vet jeg. 

 

Men jeg husker det møte som så ubehagelig, at jeg faktisk dro, på eget initiativ, ned til 

Arbeidsformidlingen, ved Schous Plass, en uke eller to seinere. 

 

For der hadde jeg jo gått, som arbeidsledig, høsten 1990. 

 

Tre år før det her da. 

 

Da jeg fikk den praksisplassen, hos Norsk Hagetiden/Det Norske Hageselskap, da. 

 

Og da hadde de vært hyggelige og profesjonelle der, (husker jeg). 

 

Mens han på Stovner, han fikk meg nesten til å gå inn i sjokk, (vil jeg si). 

 

Så derfor dro jeg, halvveis i sjokk, ned på Arbeidsformidlingen, på Nedre Grunerløkka, uten noe 

avtale, eller noe, en eller to uker, etter det møtet på Stovner, da. 

 

Og da, så ble jeg sendt til en kar der, som sendte meg på intervju, på en datajobb, hos Direktoratet 

for Sivil Beredskap, (var det vel). 

 

Og han hadde ikke funnet meg, på dataen til Arbeidsformidlingen, (sa han). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, denne tiden, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 2: Øystein Andersen vil ikke være kameraten min 

lengre 

 

En av de første ukene, som Pia bodde hos meg, på Ungbo. 

 

Så kommer plutselig tremenningen min, Øystein Andersen, på besøk hos meg, der. 

 

Pia og jeg, vi sitter i stua der, og ser på TV, vel. 

 

Og Øystein bare står der vel, (etter at jeg har sluppet han inn), og forklarer det, at han ikke vil ha 

noe mer, med meg å gjøre. 

 

Uten at han gir noe forklaring, på dette. 

 

Mens Pia hører på, og jeg ikke klarer å få sagt så mye vel. 

 

Og så drar Øystein igjen, like raskt som han dukket opp. 

 

Og det er omtrent det siste jeg har sett av Øystein. 

 

Bortsett fra at vi har spilt fotball sammen, en par ganger, når jeg har vært med Glenn Hesler og spilt 

fotball, sammen med Tom, (en kamerat av Øystein Andersen), med flere. 

 

Og bortsett fra at jeg jobba litt, for automatfirmaet, til Øystein og Glenn, under The Gathering, 

påsken 1994, i Rykinnhallen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Øystein Andersen hadde forresten fått skade på beina sine, i militæret. 

 

(Mener jeg at Glenn Hesler, eller noen, må ha sagt da). 

 



Så det er mulig at Øystein Andresen klandret meg for dette. 

 

Siden vi hadde hatt en diskusjon, om hvem av oss som kom til å klare å fullføre militæret, da. 

 

(Noen uker før jeg dro i militæret. 

 

Som jeg vel har skrevet om i Min Bok 2). 

 

Og Øystein klarte ikke militæret, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så det er mulig at det ble for mye for han da, at jeg klarte det. 

 

Hva vet jeg. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg jobba jo fortsatt annenhver lørdag, på Rimi Munkelia. 

 

Men det var også sånn, at hvis det var noen butikker, som hadde folk som var syke, for eksempel. 

 

Så kunne jeg jobbe der da, hadde jeg sagt, til Magne Winnem, som var butikksjef på Rimi 

Munkelia, da. 

 

Så jeg jobba blant annet en uke, på Rimi Skullerud, (husker jeg). 

 

(Hvor jeg for det meste satt i kassa, da). 

 

Hvor ei som het Cille, var butikksjef, husker jeg. 

 

På veien dit, med T-banen, så traff jeg forresten Thomassen, fra lag 1, i Geværkompaniet, en gang, 

husker jeg. 

 

Han bodde på Bøler, og gikk av T-banen noen stasjoner før Skullerud da, hvor jeg skulle av. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang som Magne Winnem, Andre Willassen og jeg, hadde vært ute på byen. 

 

På Manhattan vel. 

 

Så traff jeg også Thomassen, husker jeg. 

 

Dette var kanskje utdrikningslaget, til Magne Winnem. 

 



Winnem var litt sur på meg. 

 

Og jeg hadde fått problemer, med magen, (eller noe), i militæret. 

 

Og hadde fått sånn uvane, at jeg spytta hele tida. 

 

Noe jeg ikke hadde pleid å gjøre, før jeg var i militæret. 

 

Så Winnem var sur på meg, og sa at han ikke likte at jeg spytta, (eller noe). 

 

Og han var kanskje sur, fordi jeg ikke hadde fått fler folk, til å dukke opp, i utdrikningslaget hans. 

 

Hvem vet. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde nemlig fått i oppdrag av Magne Winnem, like etter at jeg dimma, fra militæret. 

 

Å være forlover for han, når han skulle gifte seg, med Elin fra Skarnes, høsten 1993. 

 

Winnem spurte meg om det her, en gang jeg var på jobb, på Rimi Munkelia. 

 

Og jeg syntes ikke at jeg kunne svare nei, da. 

 

Winnem gjorde et poeng av det, at vi hadde mye med hverandre å gjøre. 

 

Altså at han var sjefen min, og jeg var hans forlover og at vi var tidligere klassekamerater, fra 

Gjerdes videregående, da. 

 

Uten at han forklarte noe mer om hva han mente med det her. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dette med å finne jobbvakter, det gikk ganske i et, med det å arrangere utdrikningslaget, til Magne 

Winnem, husker jeg. 

 

Det var sånn, at butikksjefen på Rimi Manglerud, i 1993. 

 

Nemlig en som het det samme, til etternavn, som Rimi-Hagen sin 'favoritt-direktør', mener jeg å 

huske. 

 

Nemlig Ruzicka vel. 



 

(Fant jeg ut når jeg søkte på nettet, ihvertfall). 

 

Han ringte meg, og hørte om jeg kunne jobbe en dag, på Rimi Munkelia, den ene uka. 

 

Og så ringte jeg han, den neste uka, og hørte om han ville være med, i utdrikningslaget, til Magne 

Winnem, da. 

 

Og dette gjorde også han Ruzicka et poeng av da, husker jeg. 

 

(Så han trodde kanskje at noe var galt. 

 

Siden han begynte å gjøre et poeng av det, at han først hadde ringt meg, uka før da, angående 

jobbing). 

 

Men grunnen til at jeg spurte han, om han ville være med, i utdrikningslaget, til Magne Winnem. 

 

Det var fordi, at Winnem selv foreslo at jeg burde invitere Ruzicka, under en samtale om 

utdrikningslaget hans da, på Rimi Munkelia, en lørdag, eller noe, vel. 

 

Winnem foreslo vel også at jeg skulle invitere Andre Willasen vel. 

 

Og Leif Jørgensen, (assistenten til Winnem), på Rimi Munkelia, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo ikke noe erfaring, med å være forlover, akkurat. 

 

Men jeg hadde jo tatt opp den filmen, som het 'Ungarsfesten', med Tom Hanks, på video, da jeg 

bodde på Bergeråsen, på 80-tallet. 

 

Og Andre Willassen, han hadde jo prata om, at han pleide å kjøpe horer, når han, Elin fra Skarnes, 

Magne Winnem og jeg, festa sammen, nyttårsaften 1991, var det vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg tenkte det, at når det var utdrikningslag, så burde det være med horer og sånn da, som i den 

filmen Ungkarsfesten. 

 

Men Leif Jørgensen, han var ikke sikker på det, at Magne Winnem hadde lyst på ei hore, engang. 

 

Så det ble til at jeg droppa det da. 

 

Men ikke før jeg hadde kjøpt Søndag-Søndag, og ringt på noen annonser, for å sjekke hvor mye det 

kosta, fra telefonkiosken, like utafor Ungbo-leiligheten, i Skansen Terrasse 23 da, husker jeg. 

 

Så jeg hadde kanskje en litt feil forestilling av hvordan vanlige, norske utdrikningslag var. 

 



Det er mulig. 

 

Men jeg hadde jo ikke vært på noe utdrikningslag før, for å si det sånn. 

 

Jeg hadde bare sett den filmen Ungkarsfesten, (hvor ei dame vel til og med hadde sex med et esel, 

på hotellrommet, som de festa på, mener jeg å huske), en del ganger, da. 

 

Så det var kanskje ikke så lett for meg, som ikke hadde vært med på noe utdrikningslag før engang, 

å arrangere det her utdrikningslaget, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene av Min Bok 4. 

 

Så vi får se når jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 3: Grønland 

 

Noen uker etter at jeg var ferdig med militæret, så var Pia og jeg på et besøk, hos vår mor, Karen, 

som da bodde i en leilighet, på Borgheim, på Nøtterøy. 

 

Bestemor Ingeborg var også der, sammen med en dansk venninne, som jeg seinere har lurt på om 

var Bente Ravn, (og som jeg seinere har lest om, i Holger baron Adelers arveoppgjør-papirer, som 

jeg fikk tilsendt fra Rigsarkivet i Danmark, siden jeg drev med slektsforskning), at arvet Holger 

baron Adeler, (den siste slektning etter Cort Adeler), sammen med sin bror, Palle Ravn. 

 

Under middagen, så ble jeg spurt om det var tøft, i militæret, (eller noe sånt). 

 

Og jeg begynte å skulle fortelle om vinterøvelsen og alt det andre, som jeg har skrevet om i Min 

Bok 3. 

 

Men da utbrøt Bente Ravn, (eller hvem hu danske venninna av bestemor Ingeborg, egentlig var), at 

jeg måtte ikke snakke om militærtjenesten min, for den og den hadde vært i militæret på Grønland, 

sa hun, mens hun så på bestemor Ingeborg, for å forsikre seg om at hun hadde rett, da. 

 

Og da ble jeg litt paff, (må jeg innrømme), for jeg hadde jo ikke fått snakket noe særlig med 

hverken min mor eller mormor, om alt det som hendte i militæret. 

 

Og det var vanskelig for meg, som nordmann, å si noe om, hva som var tøffest, av 

Geværkompaniet, (som var en tøff og krevende tjeneste), og noe greier på Grønland, som jeg ikke 



skjønte helt hva var. 

 

Så da holdt jeg bare kjeft, må jeg innrømme. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg har vel tenkt det seinere, at det kanskje var litt uhøflig av Bente Ravn, (eller hvem hun 

danske damen egentlig var), å begynne å 'bable' om noe danske greier, når hu var på besøk i Norge. 

 

For det er jo ikke sånn, at Danmark og Norge, er det samme landet lenger, liksom. 

 

Selv om det kanskje kunne virke sånn, i det her middagsselskapet, til min mor da, sommeren 1993. 

 

(Når hu Bente Ravn begynte å sammenligne Geværkompaniet med noe danske militærgreier, (må 

det vel ha vært), på Grønland, da). 

 

Og Grønland har jo vært norsk og, så det var vel kanskje et litt betent tema, å ta opp. 

 

Så sånn var vel det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Før middagsselskapet, til mora mi, så hadde jeg sitti i sofaen hennes, og lest på en bok, som hu 

hadde i bokhylla si. 

 

Og det var 'Victoria', av Hamsun. 

 

Men jeg hadde hørt den boka, på radioen, helt på begynnelsen av 80-tallet, på NRK vel. 

 

Så jeg bare skumleste, i den boka, (må jeg vel si). 

 

For jeg prøvde å bli ferdig med den, før toget mitt tilbake til Oslo, skulle gå da. 

 

For jeg orka ikke å låne den, for jeg ville vel ikke at det skulle bli noe mas da, om å levere tilbake 

den boka. 

 

Bestemor Ingeborg satt også i stua der, mens jeg leste den boka, husker jeg. 

 

Og jeg mener at hu klagde, til Bente Ravn, (var det vel), på at jeg leste for fort. 

 

Og at hu ikke likte den moderne måten, som jeg leste bøker på, da. 

 

Men det var ikke sånn, at jeg pleide å lese bøker så fort. 

 

Men det var fordi jeg ikke hadde lyst til å låne med meg den boka, og fordi at jeg hadde jo hørt den 

boka, på radioen før, så jeg kjente jo til mye av handlingen, da. 



 

Og samtidig så var jeg kanskje litt anspent, siden bestemor Ingeborg jo ikke hadde villet låne meg 

penger, det siste året, som jeg gikk, på NHI, når jeg hadde spurt henne, i et brev, om jeg kunne få 

låne noen penger, siden jeg hadde så mye å gjøre, på NHI da, (et par år før det her). 

 

Og kanskje fordi, at bestemor Ingeborg, hadde med seg en dansk venninne, som jeg ikke visste 

hvem var. 

 

Men som både søstera mi og mora mi tydelig visste hvem var da, (virka det som for meg, 

ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter maten, så gikk vi alle fem, ned til sjøen, som ikke var så langt unna der mora mi bodde, da. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da hun venninnen til bestemor Ingeborg, skulle dra hjem. 

 

Så var jeg fortsatt rimelig satt ut, etter den her 'Grønlands-avbrytinga' hennes, ved middagsbordet, 

da. 

 

Så jeg bare så på hva Pia gjorde. 

 

Og Pia kysset henne på kinnet, for å si hadet, da. 

 

Så da gjorde jeg det samme, husker jeg. 

 

Og da sa hu venninna til bestemor Ingeborg, at jeg var 'europeisk' da, husker jeg. 

 

Så det var tydeligvis feil, å kysse henne på kinnet, da, (fant jeg ut). 

 

Men jeg ble rimelig satt ut av den her Grønlands-pratinga hennes da. 

 

For det er jo ikke sånn i Norge, at det er vanlig, å prate om at den og den i slekta, har vært i 

militæret, på Grønland. 

 

Så hu Bente Ravn kunne nesten like gjerne ha snakka om at den og den hadde vært i militæret i 

Afrika, for min del. 

 

Så jeg ble litt satt ut da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da jeg kom tilbake til Ungbo igjen. 

 

Så husker jeg det, at jeg nevnte det her med Grønland, for Glenn Hesler, som vel satt i stua der, når 

Pia og jeg kom tilbake, (mener jeg å huske). 

 

Glenn Hesler flytta seinere inn på Ungbo der, etter at han fikk meg, til å mase på Ungbo-dama, om 

han kunne få rom der, da. 

 

Men det var etter at først ei Stovner-dame, (mener jeg det var), som het Hildegunn, flytta inn, på 

Inger Lise sitt gamle rom, (det nærmest stua). 

 

Og Pia fikk så sitt eget rom der, (nemlig Wenche sitt gamle rom). 

 

Og så fikk Glenn det rommet som var mellom Pia og mitt rom, (nemlig Anita og Ali sitt gamle 

rom). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i løpet av de neste dagene. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 4: Den norske versjonen av Friends 

 

Vi var jo nesten som den norske utgaven av Friends. 

 

Vi fire, som bodde på Ungbo, i Skansen Terrasse 23, høsten 1993. 

 

Men så en dag, da jeg kom hjem fra jobben, (var det vel), så skjedde det noe rart. 

 

Pia fortalte meg at Hildegunn hadde en kjæreste, som het Rune, og som var homo, og som de lurte 

på, om kunne få bo på, det siste ledige rommet, på Ungbo da, (nemlig det gamle rommet til Per). 

 

Jeg hadde jo aldri sett en homo før, omtrent, så jeg fikk jo nesten sjokk. 

 

Men jeg tenkte på husfreden, og Pia og Hildegunn smiska så fælt. 



 

Så tilslutt så sa jeg det, at det var 'greit for meg, så lenge det ikke går ut over meg'. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På jobben, så jobba jeg også en vakt, for Elin fra Skarnes, i kassa, på Rimi Askergata, ved Tøyen, 

husker jeg. 

 

Det var en liten butikk, og sjefen der het Betina, (mener jeg å huske). 

 

Jeg satt stort sett i kassa, hvor det fantes en TV-skjerm, husker jeg, siden butikken var 

videoovervåket. 

 

I pausen, så fikk jeg en pose Kims OL-ringer, av Betina, siden hu hadde fått den posen av en selger, 

da. 

 

Siden dette var en ny vare, i anledning av vinter-OL på Lillehammer da, året etter. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg syntes det var artig, å jobbe i mange forskjellige butikker. 

 

Og i tillegg til Rimi Munkelia, Rimi Skullerud, Rimi Manglerud og Rimi Askergata, så jobba jeg 

også en dag på Rimi Bøler, (het vel den butikken), samt også en dag på Rimi Oppsalstubben, (hvis 

jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så det ble til sammen seks forskjellige Rimi-butikker da. 

 

Så det var jo ikke dårlig. 

 

Men det stoppet ikke med det. 

 

Neida, ut på høsten 1993 en gang, så fikk jeg tilbud, om å jobbe tre vakter i uka, på Rimi Nylænde, 

som var en liten butikk, på Lambertseter. 

 

Det var den butikken som Magne Winnem bodde i etasjen overfor, et par år før det her. 

 

(Den butikken som ikke solgte godteri, kun kokosboller, (som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 

2)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Kristian Kvehaugen var butikksjef der. 

 

Og i begynnelsen så var det bare snakk om at jeg skulle jobbe der, noen få vakter. 

 

Men Kvehaugen spurte meg, (i kassa, på Rimi Nylænde), om jeg kunne ta de tre vaktene fast da. 

 

En gang som han var på vei hjem, med sine tre faste 0.7-liter flasker med Ringnes Pils, som han 

drakk hver dag, (virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Han klarte vel faktisk å knuse tre sånne ølflasker, den dagen, som han spurte meg, om jeg kunne ta 

de vaktene fast, (mener jeg å huske). 

 

(Så han var kanskje nervøs for at jeg skulle svare nei, til å ta de vaktene, da. 

 

Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Rimi Nylænde, den butikken, den så forresten helt jævlig ut, på den her tida, som Kristian 

Kvehaugen var butikksjef der, (husker jeg). 

 

Grunnen var at dem bare skar bort en liten del av pappen, som var på eskene, med varer, som stod i 

hyllene. 

 

Så butikken så jo ut som om den solgte papp omtrent, vil jeg si. 

 

Den så grå og kjedelig ut. 

 

Omtrent som en butikk man bare kunne finne i Sovjet, vil jeg si. 

 

(Ikke langt unna, ihvertfall). 

 

Det var ei assistent-dame der, med mørkt hår, som seinere fikk seg jobb, i Follo eller Østfold, eller 

noe. 

 

Så hvem sin feil det var, at hyllene så sånn ut, det veit jeg ikke. 

 

Men dem så nå ihvertfall sånn ut da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Ikke så lenge etter, at Magne Winnem hadde spurt meg, om jeg kunne være forlover for han, (var 

det vel). 

 



Så fikk Magne Winnem seg ny jobb, som butikksjef, på Rimi Karlsrud. 

 

Rimi Karlsrud var den tredje Rimi-butikken, som lå på/ved Lambertseter. 

 

(De to andre var jo Rimi Munkelia og Rimi Nylænde). 

 

Og etterhvert, så ble det sånn, at jeg også jobba noen vakter, (hvis noen var sjuke, osv.), på Rimi 

Karlsrud. 

 

Så jeg jobba altså på til sammen åtte Rimi-butikker, i 1993, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Rimi Karlsrud, så hadde Magne Winnen, en assistent som het Geir, (og også en annen assistent 

som het Liv, som seinere ble butikksjef på Rimi Grenseveien, ihvertfall). 

 

Geir, han bodde i Rimi-leilighetene, i Waldemar Thranes gate, (på St. Hanshaugen). 

 

Der Magne Winnem jo hadde bodd selv, et par-tre år, før det her. 

 

Og det hendte ihvertfall en gang, (husker jeg), at Magne Winnem og jeg, ble bedt på fest der. 

 

Det jobba også ei ung dame, på Rimi Karlsrud, som het Sophie, og som hadde et fransk etternavn, 

(eller noe), tror jeg. 

 

Jeg møtte en gang Sophie, på T-banen, når jeg skulle på jobb, på Rimi Nylænde, og hu skulle på 

jobb, på Rimi Karlsrud, etter jusstudiene sine, ved UIO. 

 

Sophie prata også med ei venninne, på T-banen, (den gangen, eller en annen gang), og sa at en som 

hadde gått i klassen hennes, nå jobba som Piccolo, på Grand hotell. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Sophie bodde på Haugerud, (eller noe), så når jeg jobba lørdagsvakter, på Rimi Munkelia, så hendte 

det at jeg traff Sophie, på T-banen. 

 

Vi måtte da begge bytte T-bane, på Brynseng. 

 

For så å ta Furuset-banen da. 

 

Og jeg har lurt på om hu Sophie kan ha vært hu franske jenta, som satt seg ved siden av meg, på T-

banen en gang, når jeg var i Geværkompaniet, og tok T-banen i permuniform, til Oslo S., en søndag, 

som jeg skulle tilbake til Terningmoen, (som jeg har skrevet om, i Min Bok 3). 

 



Hvem vet. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Så sånn var det. 

 

Men men. 

 

Sophie var også litt uhøflig, vil jeg si. 

 

Hu sa en gang, på callinga, på Rimi Karlsrud, at 'kan den fremmede komme til kassa?'. 

 

Og det var visst meg da, skjønte jeg. 

 

(Enda det var hu som hadde utenlandsk etternavn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også en episode, fra da vi skulle gå ut, fra Rimi Karlsrud, en kveld. 

 

(For det var felles utpassering, på Rimi Karlsrud, i tilfelle ran). 

 

Og da, så hadde hu Sophie på seg en kåpe, hvor brystlomma ikke var knept igjen. 

 

Og jeg hadde jo ganske nylig vært i militæret. 

 

Og der, så får man jo kjeft, av befalet, hvis man ikke har alle sånne 'kneppe-lommer' knept igjen, da. 

 

Så jeg la jo med en gang merke til det, at kåpelomma til Sophie, ikke var knept igjen, da. 

 

(Mens vi stod der og venta, og prata sammen, liksom). 

 

Så jeg sa til henne, at hu måtte kneppe igjen lomma si, da. 

 

(Bare for å ha noe å si liksom, da. 

 

Sånn halvveis for fleip, må man vel si. 

 

Mens vi venta på at kollegene våre også skulle bli ferdig for dagen, da). 

 

Og da, så bare spratt den knappen opp igjen, med en gang, husker jeg, (når hu Sophie prøvde å 

kneppe den, da). 

 

For hu Sophie hadde ganske store pupper, da. 

 

Og Sophie fortalte meg det, at hu hadde lånt den kåpa, av ei venninne, da. 

 

Så det var derfor at den kåpa var for liten, over puppene da, forklarte hu. 



 

(Uten å bruke ordet 'pupper', men). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som jeg hadde jobbet på Rimi Karlsrud, og tok T-banen, ned mot sentrum, sammen med 

Geir og Sophie. 

 

Så sa Geir det, (husker jeg), at han satt der i en døs, omtrent, for Sophie hadde på seg så mye 

parfyme, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Geir fikk senere sparken, for å ha tulla, med safen, på Rimi Karlsrud, (fortalte Magne Winnem 

meg). 

 

Og enda seinere, (etter at jeg begynte å jobbe, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal, i 

1996), så fortalte ei dame, som da jobba på Rimi Karlsrud oss, (en gjeng Rimi-ledere, fra Rimi 

Karlsrud og Rimi Bjørndal, som var og spiste, på et biffhus, som lå i samme bygget som Rimi 

Karlsrud vel), at Geir hadde begynt å jobbe i Rema, etter at han fikk sparken, i Rimi, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg jobba i Rimi. 

 

Og dette hadde jeg tenkt å skrive mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 5: Mer fra Rimi 

 

Etterhvert, etter at jeg fikk de tre vaktene, i uka, på Rimi Nylænde. 

 

Så mista jeg vel, av en eller annen grunn, (som ikke ble forklart), den lørdagsvakta mi, annenhver 

lørdag, på Rimi Munkelia. 

 



(Ihvertfall sånn som jeg husker det nå). 

 

Så jeg lurer fortsatt på hva det var som egentlig skjedde da. 

 

(Hvis ikke dette var, da jeg begynte å jobbe heltid, på Rimi Nylænde, da. 

 

Det er kanskje mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at Kristian Kvehaugen, ikke var butikksjefen min, særlig lenge, på Rimi 

Nylænde. 

 

Han fikk ny jobb, som butikksjef, på Rimi Munkelia, (mener jeg at det var), bare noen få uker vel, 

etter at jeg hadde begynt å jobbe, på Rimi Nylænde. 

 

Ny butikksjef, på Rimi Nylænde, det var Elisabeth Falkenberg, som var lesbisk samboer med Liv 

Undheim, som allerede da var høyt oppe i LO, og som jeg så på nettet nå, (når jeg sjekket stavingen 

av navnet), at døde ifjor, 61 år gammel. 

 

Hu var vel nestleder i et av de største LO-forbundene, (om ikke det største), Industri Energi, (mener 

jeg å ha lest på nettet), og vi på Rimi Nylænde fikk møte henne, et par ganger, når Falkenberg hadde 

personalfester, hjemme hos seg selv. 

 

Da ville Undheim vanligvis sitte for seg selv, i en lenestol, og gjøre noe LO-arbeid, da. 

 

Akkurat som at hu var voksen og vi var barn, omtrent. 

 

Noe sånt. 

 

Og de viste oss også kolonihagen sin, på Nordstrand/Ekeberg, (eller hva det heter der igjen), husker 

jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da Kristian Kvehaugen ble ny butikksjef, på Rimi Munkelia, så ble skjedde det jo også 

forrandringer der. 

 

Jeg husker ikke om det var på den samme tiden. 

 

Men Magne Winnem ble jo ny butikksjef, på Rimi Karlsrud. 

 

Og Leif Jørgensen, han ble ny butikksjef, på Rimi Ljabru. 

 



Hvor han tok med seg Terje Sjølie, som jeg fikk inntrykk av at var hans betrodde 

nøkkelmedarbeider, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Selv om jeg også lurer på det, om Leif Jørgensen var butikksjef en stund, på Rimi Munkelia, før han 

begynte på Rimi Ljabru. 

 

(Eller om han var assistent, under Kristian Kvehaugen?). 

 

Det husker jeg ikke helt sikkert, hvordan dette var igjen, dessverre. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Rimi Nylænde, så jobba det ei dame, i kassa, som het Solveig. 

 

Hu var fra Sogndal-området, mener jeg. 

 

Hu var vel i 40-50-åra, vil jeg tippe på. 

 

Og hu ville oftest sitte i kassa da, mens jeg satte opp varer. 

 

En gang, så klikka det for Solveig, og hu angrep meg i kassa, og sa til meg noe sånt, som at 'du aner 

ikke hvordan det er å være alene', (eller noe). 

 

Men Solveig var jo en generasjon eldre enn meg, må jeg vel nesten si. 

 

Hu hadde jo en tenåringsdatter, som het Belinda, (som Falkenberg kalte for Bellona). 

 

Så det ble litt rart, syntes jeg. 

 

Så jeg svarte ikke noe da, når Solveig klikka, og var så kåt og gæern da, i kassa, den gangen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu som var assistenten til Falkenberg. 

 

Det var ei dame, i begynnelsen av 20-årene, fra Haugerud-området, (mener jeg å huske). 

 

Hu het Hilde, og hadde jobba i en butikk, som het Rimi Hellerud, eller Rimi Trosterud, eller noe 



sånt. 

 

Og der var butikksjefen sånn, at han sette prestisjen sin i, å få sparket flest mulig selgere, husker 

jeg, at Hilde fortalte. 

 

Hilde fortalte også, at hu hadde vært i Jehovas Vitner, og at hu syntes hu ble plaga av dem, etter at 

hu hadde slutta der. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Istedet for å prøve meg på Solveig eller Hilde, (som jeg begge hadde sjangs på, tror jeg, men som 

ikke var så fine kanskje da), så prøvde jeg meg heller på hu Sophie, som jobba, på Rimi Karlsrud. 

 

Jeg spurte Magne Winnem, (som var butikksjef der), om jeg kunne få telefonnummeret, til hu 

Sophie, da. 

 

Og Winnem sa det, at vanligvis, så ga han ikke bort telefonnumre, men han trodde det var i orden, 

denne gangen her. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men da jeg ringte hu Sophie, så sa mora hennes, (må det vel ha vært), at de 'ikke kjente igjen jenta 

si lengre'. 

 

Så da ringte jeg ikke noe mer, etter det her, (for å si det sånn). 

 

Men jeg spurte hun Sophie, en gang, på T-banen om hu ville bli med på kino, å se en actionfilm, 

som het 'True Romance', husker jeg, (som jeg syntes at virka kul, da). 

 

Men det ville hu ikke, husker jeg. 

 

Selv om vi pleide å prate på T-banen og sånn, og hu syntes at den maten jeg pleide å lage, som var 

spagetti, kjøttdeig og hermetiske tomater, (sånn som Mette Holter pleide å lage, på Furuset), var 

god, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at Magne Winnem, Morten Jenker, Andre Willassen og jeg. 

 

(Var det vel). 

 

Vi var på en fest, hos Geir, i Rimi-leilighetene, på St. Hanshaugen. 

 

Og da, så ville Morten Jenker at jeg skulle bære øllen hans, på deler av veien, fra Bergkrystallen og 



ned til St. Hanshaugen, husker jeg. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og jeg husker også at Sophie prata dritt om meg, siden favorittsangen min, var 'Until the end of the 

World', med U2. 

 

Men det hu ikke skjønte, det var at det var en av mine kanskje hundre favorittsanger da, (eller noe). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg dro fra den festen. 

 

(Hvor Sophie blant annet sa at Willassen ikke ligna på Richard Gere. 

 

Noe Winnem mente at Willassen hadde begynt å gjøre, da). 

 

Så sa Sophie noe, da jeg sa hadet. 

 

Så spurte jeg hva hu sa. 

 

Så sa Morten Jenker, at hu hadde sagt det, at hu 'skulle suge pikken min'. 

 

Men det var jeg ikke helt sikker på, om var det, som hu egentlig hadde sagt. 

 

Eller om Jenker kødda. 

 

Så jeg sa hadet enda en gang, må jeg innrømme. 

 

Og da sa ihvertfall ingen noe sånt da. 

 

(Selv om jeg lurer på hva som skjedde der, etter at jeg gikk. 

 

For å tulle litt. 

 

Om de hadde noe orgie eller noe sånt der kanskje. 

 

Geir, Morten Jenker, Sophie og venninna. 

 

Hvem vet). 

 

For jeg er ikke den som vanligvis pleier å dra sist hjem, for å si det sånn. 

 

Men nå kjente jeg jo ikke han Geir, så bra. 

 

Og jeg var jo ikke leder ennå, i Rimi, på den her tida. 

 

Så jeg følte meg kanskje ikke så høy i hatten, omringet av alle de her butikklederne, da. 



 

(For Willassen ble jo leder, på CC Matcenter, i Drammen, etterhvert og). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, de årene, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 6: Enda mer fra Rimi 

 

En gang, som jeg møtte hu Sophie, på T-banen, på vei til jobb, (må det vel ha vært). 

 

Så prata vi om studier og sånn, da. 

 

Og jeg fortalte vel det, at jeg hadde gått to år, på NHI, men mangla sju vekttall da, på å få en grad. 

 

(Jeg hadde 33 av 40 vekttall, da). 

 

Men jeg fortalte vel også det, at jeg lurte på, om jeg skulle prøve å få meg en karriere, i Rimi. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var jo nedgangstider, på begynnelsen, av 90-tallet. 

 

Og vi fikk jo høre det, det første året, på NHI. 

 

(Av en elevrådsformann, eller noe). 

 

At det ikke var lett, å få jobb, etter kun to år, på NHI. 

 

Så det frista ikke så mye, husker jeg, å fortsette med studier. 

 

For jeg var jo ikke garantert jobb, uansett, selv om jeg fikk med den kandidat-graden, fra NHI. 

 

Og en ting som ihvertfall ikke fristet. 

 

Det var å få mer gjeld. 



 

For jeg syntes vel at jeg hadde nok studielån. 

 

Den regningen, på 5-6.000, som jeg fikk fra Lånekassa, mens jeg var i militæret. 

 

Den ga litt avsmak, på å ta opp mer lån, må jeg si. 

 

Siden jeg jo fikk den regninga, mens jeg avtjente førstegangstjenesten. 

 

Noe som jeg nesten syntes, at var som å få et slag på trynet. 

 

Hvordan forestilte Lånekassa seg det, at en som tjente 900 kroner hver fjortende dag, skulle klare å 

betale en sånn regning? 

 

Nei, det ble bare dumt, syntes jeg. 

 

Så jeg bestemte meg for det da, (i 1993), at jeg ikke ønsket å ha mer studielån, da. 

 

Og istedet så satset jeg bare på å få meg en karriere, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det var ikke sånn, at det å jobbe i butikk, var plan A. 

 

Nei, det jeg egentlig ønsket, etter at jeg var ferdig med militæret. 

 

Det var å få meg en kontorjobb, som ikke var så slitsom, sånn at jeg kunne drive med 

programutvikling, (sånn som å for eksempel fortsette med kryssordprogrammet mitt), på fritida. 

 

(Noe jeg vel også fortalte om, til Glenn Hesler og muligens søstera mi vel. 

 

At jeg ville prøve å få til. 

 

Og jeg prata vel også om det her, med han jeg haika med, fra ved Ilseng der, mens jeg var i 

Geværkompaniet, (innimellom EU-diskuteringa). 

 

(Dagen før jeg møtte Nina Monsen, for siste gang, på Stovner Senter, våren 1993). 

 

At jeg syntes at det var artigere, å jobbe med programutvikling, enn i kassa, i en butikk, for når man 

drev med programutvikling, så fikk man liksom se et resultat, av alt arbeidet, da. 

 

Mens når man jobbet i kassa, i en butikk, så var det liksom ganske hardt arbeid, hele tiden, uten at 

man fikk se noen særlig resultater av det, da. 

 

Ihvertfall ikke som en vanlig kassamedarbeider). 

 

Så jeg søkte masse kontorjobber da, etter militæret. 

 



Men jeg fikk ingen av dem. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så man kan si det, at å få en datajobb, det var plan A. 

 

Men sjansen for å få det, trodde jeg var liten, etter at jeg ikke fikk en datajobb, i Forsvaret. 

 

Så da gikk jeg for plan B, som var å få meg en enkel kontorjobb, mens jeg drev med 

programutvikling, som selvstendig næringsdrivende, på fritiden. 

 

Men det gikk også i vasken, siden jeg ikke fikk meg en kontorjobb. 

 

Så da gikk jeg for plan C, som var å få meg en karriere i Rimi. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og søstera mi bodde jo også hos meg. 

 

Så studier var egentlig lite aktuelt. 

 

For søstera mi var også arbeidsledig, og hu hadde enda mindre penger enn meg. 

 

Og vi hadde felles økonomi, (må jeg vel si). 

 

(Eller egentlig min økonomi, må jeg vel si. 

 

For søstera mi var vel treig, med å registrere seg som arbeidsledig, (eller noe sånt)). 

 

For jeg husker det, at etter at jeg fikk de tre vaktene i uka, på Rimi Nylænde. 

 

Så tenkte jeg jo sånn, at stormen var ridd av liksom, (når det gjaldt økonomien min). 

 

Men da var det en siste regning igjen da, å betale. 

 

Husker jeg, at søstera mi gjorde meg oppmerksom på. 

 

Også satt søstera mi meg liksom på prøve da, og spurte hvordan jeg skulle få betalt den regningen, 

da. 

 

(Som jeg ikke husker akkurat hva var nå). 

 

Og da sa jeg det, (siden jeg jo visste at jeg hadde kontroll, jeg hadde jo tre vakter i uka, på Rimi 

Nylænde, og en vakt hver fjortende dag, på Rimi Munkelia, så med ekstrajobbing på Rimi Karlsrud, 

(når noen var syke der), så ble det nesten som heltid, og husleia på Ungbo, den var jo bare 1600 

kroner, i måneden, eller noe, så da klarte jeg meg jo greit, for å si det sånn), at jeg får ringe faren 

min, og høre om jeg kan låne noe penger av han. 

 



For jeg måtte jo svare noe til Pia da, syntes jeg. 

 

Og da fikk jeg låne tusen kroner, av faren min, husker jeg. 

 

Som han satte inn på kontoen min, eller noe. 

 

Når skal du ha tilbake de pengene, spurte jeg. 

 

Det skal jeg si fra til deg om, svarte faren min, da. 

 

Og det hørte jeg aldri noe mer om. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da var jeg/vi egentlig over kneika. 

 

For da hadde jeg jo fått en god del faste vakter og sånn. 

 

Men Pia maste litt da, om en regning. 

 

Nå husker jeg ikke hvilken regning, som det kan ha vært, igjen. 

 

Men om den regningen hadde ligget, i en ukes tid, så hadde vel ikke det vært verdens undergang, 

kanskje. 

 

(Uten at jeg husker nøyaktig hvordan regning det her var, igjen). 

 

Men søstera mi maste da, så jeg måtte nesten svare noe da, syntes jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde jobbet noen måneder, på Rimi Nylænde, så skulle jeg på jobbintervju, som 

assistent, på Rimi Klemetsrud, (der hvor det heter Rimi Mortensrud nå). 

 

Distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hu hadde jeg hatt et eller to møter med. 

 

Og til henne, så hadde jeg sagt det, at målet mitt, det var å bli assisterende butikksjef eller 

butikksjef. 

 

(Så målet mitt var ikke å jobbe i Rimi, resten av livet. 

 

Men Magne Winnem han sa det til meg. 

 

At når man først hadde begynt å jobbe i Rimi, så så det bra ut, på CV-en, at man hadde vært 



butikksjef. 

 

Så jeg satsa på å først bli assisterende butikksjef eller butikksjef da. 

 

Og så kanskje fortsette innen data, som var mitt egentlig felt, da. 

 

Når jeg hadde fått mer kontroll på økonomien, osv). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dette jobbintervjuet, det var samme dag, som utenriksminister Johan Jørgen Holst døde, husker jeg. 

 

(Og det var 13. januar 1994, så jeg på Wikipedia nå). 

 

Dette dødsfallet, det hørte jeg om, på en radio, som stod på, på pauserommet, hvor jeg satt og venta, 

før jobbintervjuet. 

 

Så jeg var litt nedfor, i jobbintervjuet, da. 

 

Fordi Holst var nesten som en helt, i Norge, på denne tiden, siden han var en av hovedpersonene, 

bak Oslo-avtalen, i Midt-Østen, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Butikksjef på Rimi Klemetsrud, det var Rune Løvdahl, (mener jeg at han het). 

 

Det viste seg at han hadde jobbet på OBS Triaden, (eller om det var Matland). 

 

Ihvertfall så var han onkelen, til hu Cathrine Løvdahl, som jobba i frukta, på OBS Triaden, (og som 

jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Jeg fortalte at jeg visste hvem hu var da. 

 

For jeg hadde jo prata med henne, på spiserommet noen ganger, på OBS Triaden, om at hu studerte 

juss, osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Løvdahl likte ikke OBS Triaden. 

 



Men jeg hadde lest det et sted, at man ikke burde prate 'dritt', om sine tidligere arbeidsgivere, i 

jobbintervju. 

 

Så jeg sa ikke noe dritt om OBS Triaden, da. 

 

Før dette jobbintervjuet, så hadde jeg fått et tips, av Magne Winnem, forresten. 

 

For distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hu var også med på dette jobbintervjuet, da. 

 

(Hu heiv ut en far, av en ansatt, som satt på spiserommet der, forresten, husker jeg. 

 

Før jobbintervjuet begynte). 

 

Og Winnem hadde sagt til meg det, at Skodvin, hu likte å prate, om alt som hadde med 

'supermarked', å gjøre, da. 

 

Så det var kanskje derfor, at jeg begynte å prate om OBS Triaden da, (og at det var et stort 

supermarked, eller noe), da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi tre gikk litt rundt, på Rimi Klemetsrud der, da. 

 

Og jeg forklarte det, at når jeg rydda hyller, så rydda jeg sånn, at facingen, på varene, stod samme 

vei. 

 

(Nemlig rett mot kundene da). 

 

For sånn var det nemlig ikke, i de hyllene, som vi gikk forbi, på Rimi Klemetsrud, da. 

 

Men jeg ville forklare det, at jeg prøvde å få butikken til å se bra ut, og sånn, på Rimi Nylænde, da. 

 

Og at jeg var en perfeksjonist da, (må man vel nesten si). 

 

Og da begynte han Løvdahl, å prate om det, at han trengte noen til å ta melkerommet. 

 

Og da forklarte jeg vel det, at jeg var vant til å ta melkerommet, da. 

 

(For det hadde jeg jo pleid å ta, på både Rimi Munkelia og Rimi Nylænde, da). 

 

Uansett, så var Løvdahl og jeg, litt uenige, om ting, som hvordan OBS Triaden var og facing av 

hyller, (må man vel kanskje si). 

 

Så det endte med at jeg ikke fikk den jobben, da. 

 

Men Anne-Katrine Skodvin, hu fortalte meg det, at hu ville heller satse på meg, på Rimi Nylænde, 



da. 

 

Så når våren kom, i 1994, så begynte jeg å få opplæring, som leder, på Rimi Nylænde, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, de årene, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 7: Bryllupet til Magne Winnem og Elin fra Skarnes 

 

Jeg sleit litt, sommeren 1993, i forbindelse med bryllupet, til Elin og Magne Winnem. 

 

For jeg måtte ha smoking, som forlover, i det bryllupet. 

 

Og jeg hadde jo bare den slitte dressen min, fra det første året, som student, i Oslo. 

 

(Hvor dressbuksa vel var så utslitt av det var slitt hull på buksebaken, osv., mener jeg å huske). 

 

Og jeg hadde ikke råd, (like etter militæret), til å kjøpe meg en dyr smoking, til mange tusen kroner, 

da. 

 

(For jeg måtte jo ta meg av søstera mi Pia og, og hadde bare en fast vakt, hver fjortende dag, den 

første tida etter militæret, på Rimi). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så Magne Winnem dro meg med på et restlager, som Dressmann hadde, i Storgata vel, i Oslo. 

 

Og der snakket Winnem med en eldre Dressmann-ansatt som klarte å trylle fram en smoking til 

meg, (som passet perfekt, må man vel si), til to-tre-fire hundre kroner, (for både bukse og jakke), 

var det vel. 

 

(Og uten at jeg vet hvordan Winnem klarte å få han Dressmann-ansatte, til å jobbe så bra. 

 

Men Stein, fra Gjerdes Videregående og russetida, (som Winnem forresten kalte for 'Pac Man'), han 

fikk seg etterhvert jobb i nettopp Dressmann, (mener jeg å huske), så det kan være at Winnem 



muligens fikk noen tips av Stein, da. 

 

Hva vet jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så en lørdag morgen, (var det vel), så satt jeg på med Magne og Elin da, opp til Skarnes, hvor vi 

først hilste på foreldrene til Elin. 

 

(Som bodde i en ganske vanlig enebolig, (var det vel). 

 

Hvor det liksom ikke var noe å sette fingeren på, da. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Magne og jeg, vi fikk begge en slags blomsterpynt, som ble festet på smokingene våre, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Elin sin forlover, det var ei fin, lyshåret Skarnes-dame, som det først var meningen, at skulle være 

min borddame, under middagen, (mener jeg at det ble sagt). 

 

Men så, i bilen, på veien opp til Skarnes vel, så sa Winnem at hu forloveden til Elin, hadde møtt en 

ny kavaler, en dag eller to tidligere, så hu skulle ikke være borddama mi likevel da, (skjønte jeg). 

 

Så dette ble litt rart da, syntes jeg. 

 

Og jeg hadde jo heller ikke lappen, på den her tida. 

 

Så det var lagt opp sånn, at jeg måtte sitte på med hu forloveden til Elin, til kirken, da. 

 

Så det var litt flaut da, husker jeg, at jeg syntes. 

 

At hu forloveden til Elin hadde bil og lappen, og jeg ikke hadde det da, (og måtte sitte på med 

henne, da), husker jeg. 

 

(For folk så jo på oss, når vi dukka opp, utafor kirken der, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Dette bryllupet, det var jo like etter at jeg hadde dimma, fra militæret. 

 

Og det var vel før jeg fikk de tre faste vaktene, i uka, på Rimi Nylænde. 

 

Så dette var jo en tøff tid for meg, (husker jeg), med mye press. 

 

Jeg var 80-90 prosent arbeidsledig, og jeg hadde fått ansvaret for søstera mi Pia, som ikke hadde 

noen penger og heller ikke noe sted å bo. 

 

Og det var også nedgangstider, så det var vanskelig å få seg jobb. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg gikk faktisk til en lege, i Oslo, for å få meg noen sovepiller, denne sommeren, husker jeg. 

 

(Dette var en lege på Holmen, faktisk, hvor jeg hadde feira jul en gang, (som jeg har skrevet om, i 

Min Bok), hos hu Solveig, som var venninna til min fars nye dame, Haldis Humblen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg var ikke helt på topp, under det her bryllupet, da. 

 

Og Magne Winnem hadde også advart meg, mot slektningene sine, som var spesielle og veldig 

religiøse da, (sånn som jeg skjønte det). 

 

Så jeg var såpass nervøs, at jeg skalv litt, i knea, (husker jeg), når jeg stod ved siden av brudeparet, 

foran presten der da, i kirka. 

 

Og på veien ut av kirka, så ga Magne Winnem meg en salmebok. 

 

Og da trodde jeg det, at han hadde glemt å legge fra seg den. 

 

Så da la jeg igjen den, inne i våpenhuset, (mener jeg å huske at det heter, fra kristendomstimene, må 

det vel være), i kirka, da. 

 

Og så skulle jeg bli med brudeparet, for å hjelpe til, under fotografering, osv., da. 

 

Og like etter at vi begynte å kjøre, så spurte Magne eller Elin meg, om hvor den boka var. 

 

Så forklarte jeg det da, at den hadde jeg lagt igjen, inne i kirken. 

 

Og det var ikke bra da, mente Elin. 

 

For der var det noen viktige papirer, og sånn. 



 

Så jeg måtte løpe ut av bilen da, (foran masse folk), i smoking, og få tak i han kirketjeneren. 

 

Og kirketjeneren, det var en gutt, i slutten av tenårene vel, som var kledd i en satanist-band t-

skjorte. 

 

Han satanisten låste meg inn i våpenhuset da, og jeg kikka gjennom de mange salmebøkene, som 

stod på en slags hylle der, (var det vel), men jeg klarte ikke å finne den her spesielle boka, som Elin 

fra Skarnes, så gjerne ville ha da. 

 

Så jeg måtte gi opp, og gå tilbake igjen til bilen, da. 

 

Og da virka det som, at dette med den boka, ikke var så nøye likevel, kanskje, på brudeparet, da. 

 

Så vi dro til den fotografering da, noen kilometer unna kirken, (som jeg mener å ha lest om, i 

bryllupsannonsen til Elin og Magne, som jeg fant i Aftenpostens tekstarkiv, (var detJeg sleit litt, 

sommeren 1993, i forbindelse med bryllupet, til Elin og Magne Winnem. 

 

For jeg måtte ha smoking, som forlover, i det bryllupet. 

 

Og jeg hadde jo bare den slitte dressen min, fra det første året, som student, i Oslo. 

 

(Hvor dressbuksa vel var så utslitt av det var slitt hull på buksebaken, osv., mener jeg å huske). 

 

Og jeg hadde ikke råd, (like etter militæret), til å kjøpe meg en dyr smoking, til mange tusen kroner, 

da. 

 

(For jeg måtte jo ta meg av søstera mi Pia og, og hadde bare en fast vakt, hver fjortende dag, den 

første tida etter militæret, på Rimi). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så Magne Winnem dro meg med på et restlager, som Dressmann hadde, i Storgata vel, i Oslo. 

 

Og der snakket Winnem med en eldre Dressmann-ansatt som klarte å trylle fram en smoking til 

meg, (som passet perfekt, må man vel si), til to-tre-fire hundre kroner, (for både bukse og jakke), 

var det vel. 

 

(Og uten at jeg vet hvordan Winnem klarte å få han Dressmann-ansatte, til å jobbe så bra. 

 

Men Stein, fra Gjerdes Videregående og russetida, (som Winnem forresten kalte for 'Pac Man'), han 

fikk seg etterhvert jobb i nettopp Dressmann, (mener jeg å huske), så det kan være at Winnem 

muligens fikk noen tips av Stein, da. 

 

Hva vet jeg). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så en søndag morgen, (var det vel), så satt jeg på med Magne og Elin da, opp til Skarnes, hvor vi 

først hilste på foreldrene til Elin. 

 

(Som bodde i en ganske vanlig enebolig, (var det vel). 

 

Hvor det liksom ikke var noe å sette fingeren på, da. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Magne og jeg, vi fikk begge en slags blomsterpynt, som ble festet på smokingene våre, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Elin sin forlover, det var ei fin, lyshåret Skarnes-dame, som det først var meningen, at skulle være 

min borddame, under middagen, (mener jeg at det ble sagt). 

 

Men så, i bilen, på veien opp til Skarnes vel, så sa Winnem at hu forloveden til Elin, hadde møtt en 

ny kavaler, en dag eller to tidligere, så hu skulle ikke være borddama mi likevel da, (skjønte jeg). 

 

Så dette ble litt rart da, syntes jeg. 

 

Og jeg hadde jo heller ikke lappen, på den her tida. 

 

Så det var lagt opp sånn, at jeg måtte sitte på med hu forloveden til Elin, til kirken, da. 

 

Så det var litt flaut da, husker jeg, at jeg syntes. 

 

At hu forloveden til Elin hadde bil og lappen, og jeg ikke hadde det da, (og måtte sitte på med 

henne, da), husker jeg. 

 

(For folk så jo på oss, når vi dukka opp, utafor kirken der, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dette bryllupet, det var jo like etter at jeg hadde dimma, fra militæret. 

 

Og det var vel før jeg fikk de tre faste vaktene, i uka, på Rimi Nylænde. 

 

Så dette var jo en tøff tid for meg, (husker jeg), med mye press. 

 



Jeg var 80-90 prosent arbeidsledig, og jeg hadde fått ansvaret for søstera mi Pia, som ikke hadde 

noen penger og heller ikke noe sted å bo. 

 

Og det var også nedgangstider, så det var vanskelig å få seg jobb. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg gikk faktisk til en lege, i Oslo, for å få meg noen sovepiller, denne sommeren, husker jeg. 

 

(Dette var en lege på Holmen, faktisk, hvor jeg hadde feira jul en gang, (som jeg har skrevet om, i 

Min Bok), hos hu Solveig, som var venninna til min fars nye dame, Haldis Humblen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg var ikke helt på topp, under det her bryllupet, da. 

 

Og Magne Winnem hadde også advart meg, mot slektningene sine, som var spesielle og veldig 

religiøse da, (sånn som jeg skjønte det). 

 

Så jeg var såpass nervøs, at jeg skalv litt, i knea, (husker jeg), når jeg stod ved siden av brudeparet, 

foran presten der da, i kirka. 

 

Og på veien ut av kirka, så ga Magne Winnem meg en salmebok. 

 

Og da trodde jeg det, at han hadde glemt å legge fra seg den. 

 

Så da la jeg igjen den, inne i våpenhuset, (mener jeg å huske at det heter, fra kristendomstimene, må 

det vel være), i kirka, da. 

 

Og så skulle jeg bli med brudeparet, for å hjelpe til, under fotografering, osv., da. 

 

Og like etter at vi begynte å kjøre, så spurte Magne eller Elin meg, om hvor den boka var. 

 

Så forklarte jeg det da, at den hadde jeg lagt igjen, inne i kirken. 

 

Og det var ikke bra da, mente Elin. 

 

For der var det noen viktige papirer, og sånn. 

 

Så jeg måtte løpe ut av bilen da, (foran masse folk), i smoking, og få tak i han kirketjeneren. 

 

Og kirketjeneren, det var en gutt, i slutten av tenårene vel, som var kledd i en satanist-band t-

skjorte. 

 



Og han satanisten, han låste meg så inn i våpenhuset da, og jeg kikka gjennom de mange 

salmebøkene, som stod på en slags hylle der, (var det vel), men jeg klarte ikke å finne akkurat den 

her spesielle boka, som Elin fra Skarnes, så gjerne ville ha, da. 

 

Så jeg måtte gi opp, og gikk tilbake igjen til bilen, da. 

 

Og da virka det som, at dette med den boka, ikke var så nøye likevel, kanskje, på brudeparet, da. 

 

Så vi dro til den fotografering da, noen kilometer unna kirken, (som jeg mener å ha lest om, i 

bryllupsannonsen til Elin og Magne, som jeg fant i Aftenpostens tekstarkiv, (var det vel), at het 

Strømm kirke vel, (men dette var altså ikke det samme Strømm, som er, der hvor 'Ågot-huset' 

ligger, men tydeligvis et annet Strømm da, som de vel har, oppe ved Kongsvinger/Skarnes der, da)). 

 

(Jeg sjekket på nettet nå, og så det, at det Strøm, som de har, oppe ved Skarnes der, det skriver med 

bare en 'm'. 

 

I motsetning til Strømm, (den vestre sida av Drammensfjorden), som skrives med to 'm'-er, da). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Under fotograferingen, av brudeparet, (som var utendørs, mener jeg å huske), så hjalp jeg litt til, 

med å holde en solskjerm, (eller noe), når fotografen ba meg om det, (på noen få av bildene), mener 

jeg å huske. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Bryllupsmiddagen, den ble avholdt, i et religiøst lokale, oppe ved Skarnes der, som het Sanngrund, 

(mener jeg å huske). 

 

Dette var like ved Glomma, (hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så det er kanskje ikke så rart, at de har et sted, som heter Strøm, oppi Skarnes der, (siden Glomma 

renner forbi, like ved der, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da bilen med Magne, Elin og meg, dukka opp, ved Sanngrund der. 

 

Så sendte Magne meg, til en bensinstasjon, som var i en av nabobygningene, til det lokalet, der hvor 

bryllupsmiddagen skulle være, da. 



 

For Winnem var 'coca-coliker', som han kalte det. 

 

Så han ville ha cola, da. 

 

Så han sendte meg, for å kjøpe et beger, med Coca-Cola, til han, på den bensinstasjonen, da. 

 

Og når jeg da skulle inn, på det selskapslokalet, med det begeret, med cola. 

 

Så stod mora til Magne Winnem. 

 

(Ei religiøs dame, som jeg såvidt hadde møtt i russetida, i 'heimen' deres, i Røyken). 

 

Hu stod i døra, til lokalet der, for å hilse, på alle gjestene, da. 

 

Og hu sa da noe sånt som at, 'du er som Magne du, for han også er så glad i cola'. 

 

(Noe sånt). 

 

Også ba hu meg om å sette det begeret fra meg utenfor, (var det vel). 

 

For det var ikke lov å ha med cola, (og sånn), inn der da, (skjønte jeg). 

 

Jeg prøvde vel å ymte fram, at det begeret, egentlig var til Magne. 

 

Men det tror jeg ikke, at 'kom fram'. 

 

Så jeg måtte bare forklare til Magne da, at mora hans hadde nekta meg, å ta med colaen hans inn 

der, da. 

 

Og dette likte vel ikke Magne. 

 

Ihvertfall så sa han til meg, iløpet av den 'seansen', inne på Sanngrund der, at 'ikke be meg om å 

være forlover for deg', mens han så på meg, på en alvorlig, (og vel nesten truende måte), vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Begge Magnes brødre var forresten der. 

 

Det var hans yngre bror Eivind, som jeg vel såvidt hadde møtt, fra før. 

 

Og hans eldre bror, John, (med lyst hår vel), som bodde ut mot Krokstadelva der, (mener jeg at 

Magne sa), og som var 'litt dum', (eller om det var 'litt rar'), husker jeg, at Magne sa, inne på 

Sanngrund der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Dette bryllupet, det minnet forresten ikke så mye, om det bryllupet, til Viggo Snoghøj, (Min fars 

nye dame, Haldis Humblen, sin sønn), og hans danske flyvertinne Grethe, som jeg var med til, nede 

i Danmark, på midten av 80-tallet, (var det vel). 

 

Hvor det ble sunget drikkeviser, på både norsk og dansk, (husker jeg). 

 

Neida, under hele bryllupsselskapet, på Sanngrund, så ble det ikke servert så mye som en dråpe 

alkohol. 

 

Så drikkeviser, det var det nok dårlig med, dessverre. 

 

Og Elin Zahl Kristiansen, (som vel Elin fra Skarnes egentlig het, før hu ble gift). 

 

Hu ble også seinere aktiv, i Kristelig Folkeparti, i Oslo, rundt kommune- og fylkestingsvalget, i 

1995, (mener jeg å huske). 

 

Så det var nok ikke sånn, at det bare var Magne Winnem sin slekt, som var religiøse. 

 

Elin fra Skarnes sin slekt, de var nok også skikkelig religiøse, (vil jeg nok tippe på, ihvertfall), siden 

det ikke ble servert så mye som dråpe alkohol, under hele bryllupet der, da. 

 

(For det var jo bruden som var fra Skarnes, så det var vel bruden sin familie, som bestemte mest, 

når det gjaldt bryllupet der, vil jeg nok tippe på, ihvertfall. 

 

Som for eksempel, om det skulle serveres alkohol der, eller ikke, da. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det nærmeste man kom drikkeviser, i bryllupet, til Magne Winnem og Elin fra Skarnes, det må vel 

ha vært, da hu forloveden til Elin fra Skarnes, holdt tale. 

 

Hu nevnte det, (hvis jeg ikke blander henne med en annen venninne, av Elin, da), at Elin fra 

Skarnes, hadde fortalt henne det, at Magne Winnem, 'ikke kunne kline', da han og Elin fra Skarnes, 

ble sammen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også en kar, litt oppi åra der, (muligens i slekta til Magne Winnem vel), som holdt tale der, 

husker jeg. 



 

Og han begynte å prate 'dritt' om Sanngrund, og sa at det stod noe i bibelen, om at man ikke skulle 

bygge sitt hus på sand, osv. 

 

Så dette var vel antagelig ikke noen i slekta til Elin fra Skarnes, siden de sikkert kjente bedre til 

dette navnet Sanngrund, fra før, enn slekta til Magne Winnem gjorde, vel. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihverfall). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg selv, jeg holdt ikke noen tale, som forlover. 

 

For Magne Winnem hadde sagt til meg det, i forkant av bryllupet, at de bare kunne lage en sang, 

som liksom skulle være fra meg, da. 

 

Og jeg kjente jo heller egentlig ikke Magne Winnem så bra. 

 

Jeg hadde jo bare kjent han fra skoleåret 1988/89, som var bare snaue fem år, før det her, da. 

 

Og jeg var heller ikke vant til å holde tale, i familieselskaper og sånn, fra før, heller. 

 

Og da var det vel noen av de kvinnelige gjestene, (som jeg ikke vet nøyaktig hvem var), som slang 

noen kommentarer, om at jeg ikke 'turte noenting', eller noe, da. 

 

(Mener jeg at jeg overhørte, ihvertfall). 

 

Men ifølge Magne Winnem, så var man visst ganske modig, bare man turte å stille opp, som 

forlover, for han. 

 

(Noe sånt). 

 

Siden slekta hans, visstnok var noen slags religiøse fanatikere da, (eller noe). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Magne Winnem fortalte meg også det, (på Sanngrund der, mener jeg at det var), at det egentlig 

hadde 'ligget i kortene', i alle år, at det var hans engelske fetter, Colin Dobinson, fra Swindon, som 

skulle være forlover, for han. 

 

Så det at jeg var forlover, det var noe Magne Winnem selv hadde ønsket, men det er mulig at dette 

ikke var så populært, blant resten av slekten hans, da. 

 

Det er mulig. 



 

Så sånn var antagelig det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På grunn av det, som Magne Winnem sa, om at Colin egentlig var ment å være forlover. 

 

Så prata jeg vel litt med Colin, (som jeg kjente såvidt, fra det første året mitt, som student, i Oslo, 

som jeg har skrevet om, i Min Bok 2), i bryllupet der, (mener jeg å huske). 

 

Men jeg syntes ikke det virka sånn, som at Colin var aggressiv mot meg, på grunn av det her, med 

at jeg var forlover, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

To andre folk, som jeg kjente, som var gjester, i bryllupet der. 

 

Det var Andre Willassen, (fra Gjerdes Videregående), og Morten Jenker, (fra Rimi). 

 

Og jeg husker at jeg satt ved samme bord som dem, etter middagen, (var det vel). 

 

For jeg skulle også sitte på med dem, tilbake igjen, til Oslo, da. 

 

(Uten at jeg husker hvem av dem det var, som kjørte). 

 

Og jeg husker at jeg var nervøs, og spurte Morten Jenker, om hvordan jeg gjorde det, som forlover. 

 

'Vil du at jeg skal svare deg på det', (eller noe), mener jeg å huske, at Morten Jenker, svarte da. 

 

Så jeg gjorde det nok ikke så veldig bra, tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at faren til Magne Winnem var der. 

 

Han jobba som byråkrat, i Statens forurensningstilsyn, på Helsfyr, (like ved der jeg hadde studert, 

det andre året, på NHI, et drøyt år før det her, da), mener jeg å huske. 

 

Jeg mener å huske at han faren til Winnem veksla noen ord, og at han var en høflig kar, (sånn som 

jeg husker det, ihvertfall). 



 

Men det her husker jeg bare veldig vagt, så det her tørr jeg ikke å si helt sikkert. 

 

Men jeg mener å huske at det var sånn, ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker ikke mye av turen, tilbake igjen, til Oslo. 

 

Men jeg kom meg vel hjem til slutt, vel. 

 

Det går jo en motorvei, (som jeg ikke husker hva heter nå), forbi Ellingsrudåsen og Furuset der. 

 

Så det er mulig at dem bare slapp meg av, ved Torgbua, på Ellingsrudåsen, (eller noe), da. 

 

Og hvor Elin og Magne skulle hen for natten, det husker jeg ikke. 

 

Men de hadde jo vært forlova en stund, og bodd sammen, i General Ruges vei, på Nordstrand, i et 

år, eller noe. 

 

Så bryllupsnatten, den ble vel kanskje ikke så utrolig spennende for dem, hvis jeg skulle tippe, 

ihvertfall. 

 

Selv om dem ihvertfall slapp å stresse like mye, med å bruke sæddrepende krem, på 

tørkerullholderen, etter det her, vel. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere, i Min Bok-bøkene). 

 

Siden dem jo nå var gift, og kunne få unger, uten å være redde for hva slekta deres kom til å si eller 

gjøre, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 8: Pia og Keyton fra Somalia 



 

Jeg husker ikke nøyaktig hvor lenge, som søstera mi bodde, på rommet mitt, på Ungbo. 

 

Men jeg tror det må ha vært en god stund. 

 

For jeg husker det, at vinteren 1993/94, så gikk jeg rundt i cirka 10-15 minusgrader, og leita etter 

Pia, nede i Oslo sentrum. 

 

Og da tror jeg ikke at det bodde noen andre, på Ungbo. 

 

For da ville jeg nok ha husket, at jeg prata med de, om Pia, da. 

 

Men det kan jeg ikke huske. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg tror også det, at dette må ha vært før Pia fikk sitt eget rom. 

 

For jeg mener å huske, at Pia ikke fikk sitt eget rom, før etter at Hildegunn flytta inn der. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg hadde på meg en blå lue, med dusk, som jeg hadde fått låne av Magne Winnem, da 

jeg leita etter søstera mi, nede i Oslo sentrum der. 

 

For søstera mi hadde ikke vært hjemme på mange dager, da. 

 

Og dette var ikke likt henne da, å bare forsvinne sånn, uten å si fra. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg gikk på Pia sitt stamsted Jollys. 

 

Men Pia sin bartender-venn der, Michael, han hadde ikke sett Pia, sa han. 

 

Michael spurte om jeg ville ha en kopp kaffe. 

 

(Siden jeg fortsatt vel ble regnet som en venn av utestedet, etter at de to norske kara, tok plassen 

min der, en gang, (mens jeg var på do), cirka et år før det her vel. 

 



Regna jeg med, da). 

 

Men jeg var ikke der for å skravle. 

 

Så jeg bare sa nei takk og gikk igjen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia hadde også to venninner, som het Siri og Cathrine, og som bodde i Oslo sentrum, da. 

 

(På Nedre Grunerløkka, mener jeg å huske). 

 

Jeg gikk også dit, og Siri eller Cathrine dukka opp i døra der, og forklarte meg det, at hu ikke visste 

hvor Pia var. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter det her, så bare ga jeg opp, og gikk hjem igjen. 

 

For jeg visste ikke hvor Pia sin somaliske kjæreste Keyton, bodde, da. 

 

Men jeg regna med at enten Michael eller Siri/Cathrine ville skjønne alvoret og spore opp Pia, da. 

 

(Så det var ikke sånn, som da bestefar Johannes, hadde gått og leita etter tante Ellen, i Oslo, (under 

hippie-tida). 

 

At jeg gikk i Slottsparken, og leita, osv. 

 

Nei, det trodde jeg ikke at var noe vits i). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia kom hjem to-tre dager etter det her da. 

 

Uten å forklare hvor hu hadde vært. 

 

Så hva som hadde skjedd, det veit jeg ikke. 

 

Men hu virka litt sinna, (eller noe), så jeg gadd ikke å spørre så mye. 

 



Jeg kjente til den skrikinga hennes, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg vet ikke om Pia ble kjent med Keyton fra Somalia, det første året, som hu bodde i Oslo, (i det 

bofelleskapet i Arups gate). 

 

Eller om det var det andre året hu bodde i Oslo, (da hu bodde i det bofelleskapet, i Christies gate). 

 

Det har Pia aldri forklart om. 

 

(Såvidt jeg kan huske, ihvertfall). 

 

Så hvordan Pia traff Keyton, det er et mysterium for meg, må jeg si. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia sa forresten, på den her tida, at Keyton hadde fått en leilighet, av myndighetene, (eller noe). 

 

Men den hadde han lånt bort, til to andre somaliere da, (sa Pia). 

 

Så hvor Keyton egentlig bodde, det var visst litt komplisert. 

 

Så jeg ga opp å skjønne så mye av, hvor Keyton egentlig bodde. 

 

Så det var ikke sånn, at jeg noen gang var med Pia, for å besøke Keyton, for eksempel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia fortalte også en gang, at Keyton hadde to kamerater, (også fra Somalia vel), som var grisete når 

de spiste. 

 

For de spiste visst bare med hendene da, ifølge Pia. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Jeg har jo seinere fått 'skylda', av bestemor Ingeborg, fordi at Pia fikk unge, med en neger. 

 

Men hvis jeg hadde sagt noe negativt om Keyton. 

 

Så hadde nok Pia bare begynt å skrike til meg, og kalt meg rasist, og det som verre var. 

 

Jeg huska jo hvordan hu hadde kalt bestemor Ågot og dem, for rasister, da hu bodde på Sand. 

 

Og hvordan hu hadde skreket, til de politifolka, utenfor Jollys, noen måneder før det her, da de 

hadde bedt noen afrikanere, om legitimasjon, da. 

 

Så søstera mi hu var nesten som en krigersk forkjemper for afrikaneres rettigheter. 

 

Så jeg tenkte at Pia var så bestemt og trass, så det var ikke så mye kunne si, hverken for eller imot 

det her, at hu var sammen med Keyton. 

 

Hvis jeg hadde begynte å klage på henne, så hadde vi vel bare blitt fiender, og hu måtte ha bodd på 

gata, (eller hos de afrikanerne, kanskje). 

 

Så jeg prøvde bare å roe det ned, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg huska jo også hvordan Pia hadde stått, i Gågata, i Drammen, (sammen med hu venninna si, 

Heidi, fra Drammen, og meg), og sikla, på noen afrikanere, som gikk forbi oss, (det året jeg var russ 

i Drammen). 

 

Mens hu sa noe om at de afrikanerne var så utrolige deilige da, (eller noe). 

 

Så jeg trodde jo at dette med at søstera mi traff afrikanere. 

 

At dette bare var en slags fetisj, (at hu likte å ha sex med negre), som Pia ville dyrke, i 

ungdomsårene sine, da. 

 

Før hu etablerte seg. 

 

Jeg hadde ikke trodd det, at Pia ville få en unge, som var halvt afrikansk. 

 

Så da fikk jeg litt sjokk, husker jeg, da Pia fortalte meg det, en gang seinhøsten 1994 vel, at hu var 

gravid med Keyton, og ikke ville ta abort, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia var vel forresten sammen med Negib, på fra Etiopia, før hu ble sammen med Keyton fra 



Somalia. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Jeg vet ikke hvordan Pia ble kjent med de her afrikanerne. 

 

Men det var vel på Jollys, tror jeg. 

 

Men det var ikke sånn, at Pia noen gang bodde, i det samme nabolaget, som der Jollys lå. 

 

Men det var kanskje sånn, at hu og de jentene fra Røyken, som hu bodde sammen med, i Christies 

gate. 

 

At de kanskje hadde vært ute på byen, i Oslo sentrum, en gang, da. 

 

Og så, når de skulle gå tilbake, til Grunerløkka, da. 

 

Så gikk de forbi Jollys, i Storgata. 

 

Og så gikk de kanskje inn der, for å ta en halvliter, (eller noe), da. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia fortalte meg vel aldri, hva Keyton het til etternavn, (tror jeg). 

 

Men hu fortalte det en gang, at bestemoren hans, hadde sendt han til Norge, som barn. 

 

(Fordi det var krig i Somalia, (eller noe), tror jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tiden, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 9: Mer om Pia 



 

Pia er jo en marxist, (må man vel si, hun pleide å ha sosialistisk ungdom-plakater på veggen, da hu 

bodde på Sand, mener jeg å huske, ihvertfall), hun er en rebell, må man vel si, siden hu flytta opp 

fra Haldis og faren min, og til meg, (skoleåret 1988/89), og hu er feminist, (tror jeg), og afrikansk 

borgerrettighetsforkjemper, da. 

 

Hu er nesten som Krutsjov, (som banket med skoen sin, i bordet, i FN, på 60 eller 70-tallet), eller 

som Yngve Hågensen eller Gro Harlem Brundtland, som liksom skriker fælt da, ofte, istedet for å 

prate vel. 

 

En enda mer skrikete versjon av Gro Harlem Brundland, kan man vel kanskje kalle søstera mi. 

 

Mens jeg er mer som Kåre Willoch, da. 

 

Så Pia og jeg, vi er som hund og katt eller Kåre og Gro, da. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men selv om Pia og jeg, er veldig forskjellige, så støttet jeg hennes opprør, mot faren min. 

 

For jeg syntes at faren min var så uansvarlig, siden han hadde latt meg bo alene, siden jeg var ni år, 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og siden at begge mine foreldre hadde liksom støtt meg fra seg, da. 

 

Så prøvde jeg heller, (som ung voksen), å få det til sånn, at vi hadde et samhold, oss tre søsknene, 

Pia, Axel og meg. 

 

Siden jeg liksom hadde en slags tomhet da, i livet mitt. 

 

Siden jeg hadde et dårlig forhold, til begge mine foreldre, (må man vel si). 

 

Og siden jeg derfor heller ikke hadde så mye kontakt, med mine andre slektninger, annet enn 

søstera mi og broren min da, som begge bodde i samme by som meg, nemlig Oslo. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så det er altså sånn, (vil jeg si), at man liksom må tenke seg om, før man spør Pia om noe. 



 

For hu er sånn, at hvis man spør henne om noe hu ikke liker å prate om. 

 

Så begynner hu å hyle og skrike, da. 

 

Så man kan nesten ikke bare spørre henne om ting. 

 

Man må nesten vente og høre hva hu velger å fortelle selv, om forskjellig, da. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og man kan også si det, at Pia, er litt sjuskete. 

 

Når for eksempel mora vår, var på besøk hos oss, på Ungbo. 

 

Så husker jeg at hu sa det, at det var meg hu måtte låne reine håndklær av. 

 

Og at søstera mi ikke hadde noe særlig bra rutiner for å vaske klær da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og en gang, som Pia vaska klær, (i en vaskemaskin, som vi på Ungbo, spleisa på å leie, fra Thorn, 

siden den vaskekjelleren var så upraktisk). 

 

Så lot Pia tøyet sitt ligge, i vaskemaskinen, i flere dager, da. 

 

Og da jeg turte å ta opp det, neste gang jeg så søstera mi. 

 

At hu måtte huske å ta ut tøyet etter seg, når hu vaska klær. 

 

Så ble søstera mi fly forbanna, og sa at jeg ikke måtte blande meg opp i hennes liv. 

 

Men jeg blanda meg bare opp i den vaskemaskinen, (som jeg var med å spleise på), egentlig. 

 

Så søstera ga et litt forvirra inntrykk, vil jeg si. 

 

Når hu mente at jeg blanda meg opp i hvordan hu levde sitt liv, bare fordi jeg mente at hu måtte ta 

ut tøyet etter seg, av vaskemaskinen. 

 

Men jeg blanda meg egentlig ikke opp i livet hennes. 

 

Men jeg blanda meg bare opp i hvordan hu brukte vaskemaskinen. 

 

Og den ble leid i mitt navn, fra Thorn, og jeg betalte like mye som henne, for å bruke den. 

 

Og så begynte Pia å overdramatisere da, (eller hva man skal kalle det), å si at jeg blanda meg opp i 

livet hennes. 

 



Så Pia har ikke beina på jorda, vil jeg si. 

 

Hun har en dårlig virkelighetsoppfatning da, (vil jeg si). 

 

(Hvis hu ikke bare spiller, da). 

 

Så det er nesten som et mareritt, å bo sammen med søstera mi, (vil jeg si). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 10: Skøyenåsen badmintonklubb 

 

Etter at Glenn Hesler flytta inn på Ungbo, (må det vel ha vært). 

 

Så foreslo jeg det, at vi kanskje kunne drive med badminton, om vinteren. 

 

(For vi spilte nemlig mye fotball og tennis, om sommeren). 

 

For jeg hadde jo vært på en trening, med Skøyenåsen badmintonklubb, det første året, som jeg 

jobba, på OBS Triaden. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Så jeg kjente til den klubben da. 

 

Og jeg ringte vel antagelig dem da, og spurte når treningstidene var, osv. 

 

Så etter dette, så begynte Glenn Hesler og jeg, (og noen ganger Magne Winnem), å trene 

badminton, med Skøyenåsen badmintonklubb, i Ekeberghallen, (på tirsdagkveldene), og i 

Haugerudhallen, (på lørdagene). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Når det gjaldt tennis, så dro Magne Winnem med meg, en del ganger, for å spille tennis, på noen 



kommunale asfaltbaner, like ved Lambertseter Gård, (eller hva det heter der). 

 

Der var det gratis å spille, og det passet meg bra, som var delvis arbeidsledig, etter militæret, da. 

 

Og jeg mener at vi begynte å spille tennis der, allerede de siste månedene, som jeg var, i 

Geværkompaniet. 

 

For jeg husker det, at en pakistansk tenåring, på sykkel vel, begynte å mase på meg, om jeg hadde 

spilt fotball, like ved T-banen, på Lambertseter. 

 

Når jeg vel hadde spilt tennis og lånt racket av Magne Winnem. 

 

Og dette mener jeg at var mens jeg fortsatt var i Geværkompaniet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etterhvert, så pleide jeg å dra med Glenn Hesler og/eller halvbroren min Axel, for å spille tennis, 

på Lambertseter da, for eksempel i helgene, osv. 

 

Og vi pleide også å spille fotball der, noen ganger. 

 

Og jeg var så god i fotball, før jeg skada kneet, at jeg klarte å drible både Glenn Hesler og Axel, så 

lenge jeg ville, oppe på en gressplen, ved Lambertseter Gård der, husker jeg. 

 

Og Magne Winnem, han ville også noen ganger samle sammen en gjeng, med Rimi Karlsrud-folk, 

for å spille fotball der, på søndager. 

 

Og en gang, så spurte han assistenten der, Geir, (som seinere fikk sparken, for å ha tulla med safen), 

meg, om jeg var fotballspiller. 

 

Siden han syntes at jeg spilte så bra da. 

 

Og hu andre assistenten der, Liv, hu hadde en gang tårer i øynene og var veldig nølende, husker jeg, 

en gang som hu dukka opp der, for å spille fotball, med Rimi Karlsrud, en søndag, (husker jeg). 

 

Og Morten Jenker, han prøvde å skade meg der, en gang, virka det som for meg. 

 

Han liksom subba inn i akillesene mine, på en veldig bemerkelsesverdig måte, da. 

 

Som for å skade meg, husker jeg. 

 

Så da tok jeg og klinte til han i ryggen, husker jeg, med armen/albuen. 

 

(For han stod med ryggen mot meg da. 

 

Og subbet vel baklengs mot akillesene mine, tror jeg. 

 

Noe sånt). 



 

Så da ljomet det ganske høyt, (husker jeg), sånn at man kunne høre det, på hele Lambertseter 

omtrent vel. 

 

For jeg var fortsatt forbanna på han, fra noe som hadde skjedd tidligere, da. 

 

For han hadde nemlig kødda, en gang, da jeg sa hadet, til hu Sophie, fra Rimi Karlsrud, på en fest 

hos Geir, (som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Og sa at hu hadde sagt det, at hu skulle 'suge pikken min'. 

 

Noe som jeg syntes at hørtes rart ut, (at hu skulle si noe sånt, foran alle folka der). 

 

Og Jenker hadde også brukt meg som en slags slave, for å bære øllen sin, husker jeg, den kvelden. 

 

Så jeg var rimelig forbanna på han, før han i tillegg begynte å prøve å skade meg der, da. 

 

'Er det krig eller', (eller noe), sa Jenker da etterhvert, når han fikk bøyd seg opp igjen, (etter det 

slaget mitt da), husker jeg. 

 

Men jeg sa ikke noe da. 

 

For da hadde jeg vel fått ut frustrasjonen min, da. 

 

Og holdt kjeft da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Magne Winnem og Elin fra Skarnes. 

 

De var jo naboer, med Morten Jenker, på den her tida. 

 

De hadde kjøpt seg en to roms leilighet, (var det vel), i Avstikkeren, på Bergkrystallen, like før jeg 

dimma, fra militæret, (tror jeg at det var). 

 

Og Winnem dro Glenn Hesler, Axel og meg, opp dit, for å spille fotball, (husker jeg). 

 

For Winnem hadde en grus-fotballbane, rett utafor blokka han bodde i, da. 

 

Og da var jeg i bra form, husker jeg. 

 

For Axel og jeg, vi slo Magne Winnem og Glenn Hesler, 10-0, i en fotballkamp, i Avstikkeren der, 

like etter at jeg hadde dimma, fra militæret da, husker jeg. 

 

(Selv om Axel, (som vel bare var 14-15 år, på den her tida), ikke hadde spilt så utrolig mye fotball, 

før det her, vel. 

 

(Så han spilte forsvar, da). 



 

Men Axel var også i god form, for han hadde trent en god del karate osv., i to-tre år, før det her, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Glenn Hesler, han også, dro meg forresten med, på å spille fotball. 

 

Dette var sammen med noen Lørenskog-folk, (som jeg visste hvem noen av var, fra før, siden 

tremenningen min Øystein Andersen, var fra Lørenskog, og siden jeg hadde jobba, på OBS 

Triaden), på en del søndager. 

 

De her folka, (lederen var vel forresten Tom, som jeg hadde spilt remis mot, i sjakk, en god del år 

før det her vel, mens jeg fortsatt bodde på Bergeråsen vel, men var med Øystein Andersen, på besøk 

til han, da), de spilte, på Ellingsrud, da. 

 

Ellingsrud, det lå like på nedsida, av Ellingsrudåsen. 

 

Så Glenn og jeg pleide vel å gå ned dit, noen ganger. 

 

(Og Axel var vel også med å spille der, noen ganger, tror jeg). 

 

Men Glenn, han var litt snobbete kanskje, siden han eide automatfirma, sammen med Øystein 

Andersen, da. 

 

Så Glenn tok taxi ned dit, en gang, (mener jeg å huske). 

 

Og da fikk han 'tyn', av Tom, (var det vel). 

 

Som mente at det ikke var sporty, å ta taxi, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg pleide å score en del mål, når jeg spilte fotball, sammen med de her folka, (husker jeg). 

 

Og Tom og dem kalte meg for 'Giraffen', (av en eller annen grunn). 

 

Jeg skjønte ikke hvorfor de kalte meg Giraffen, så jeg sa ingenting, når de kalte meg det, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Han karen, med det mørke håret, som jeg hadde jobba sammen med, i ferskvareavdelingen, på OBS 

Triaden. 

 

Det siste halve året, (eller noe), som jeg jobba der. 

 

Han var også med å spille fotball, forresten. 

 

For han var i samme gjeng, som Tom da, (mer eller mindre, ihvertfall vel). 

 

Og en gang, som han hadde ballen, helt på sida av banen. 

 

Så tok jeg, (som hadde blitt litt sterkere, og i litt bedre form, av å være i Geværkompaniet, et år, 

vel), en skikkelig skuldertakling, på han tidligere 'sjefen' min nesten, da. 

 

Sånn at han mer eller mindre spratt ut av banen, (må man vel si). 

 

Og bare ga opp å kjempe om ballen, (hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så det var litt artig da, husker jeg. 

 

At jeg liksom hadde blitt sterkere enn han tidligere kollegaen min nesten, da. 

 

(På det året i Geværkompaniet). 

 

Enda han vel hadde vært litt spydig mot meg, og bedt meg om å holde meg unna, da han med blond 

hockeysveis, i ferskvaren der, hadde vist han jeg taklet, om hvordan et kjøttstykke, kunne bli som 

en fitte, hvis man skar et bestemt snitt i det, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også en god del mer som hendte, dette året, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 11: Mer fra Ungbo 

 

Jeg har også tenkt på det, nå i det siste. 

 

At grunnen til at den katten Sara, (som tilhørte hu Wenche, som flytta fra Sara), pissa på jakka mi. 

 



Om det kan ha vært det, at Sara lukta at hu Solveig, på Rimi Nylænde, hadde klenga på meg. 

 

(Den gangen, som hu var så kåt og gæern, i kassa, på Rimi Nylænde, og hviska til meg, om hvordan 

det var å være ensom, osv). 

 

For jeg tror det kan ha vært den skinnjakka, som hu Solveig ikke tålte. 

 

Når jeg gikk med den skinnjakka, og en svart og hvit-rutete skjorte, som jeg hadde fått av Jan 

Snoghøj vel, til jul, mens jeg var i Geværkompaniet vel. 

 

Så kanskje Sara lukta lukten, av hu Solveig, på den skinnjakka, da. 

 

(Som jeg la fra meg, på den minste sofaen, i stua der, som ikke pleide å bli brukt. 

 

Siden jeg var vant til at det bare var meg som bodde der da, (unntatt Pia da, som bodde som en slags 

gjest, på gulvet, på rommet mitt), i flere måneder, etter at jeg dimma, fra militæret, da). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, (en søndag ettermiddag), som jeg skulle bli med Glenn Hesler og spille fotball, på 

Ellingsrud, (sammen med Tom, (som forresten seinere ble butikksjef, på Kiwi, på St. Hanshaugen), 

og dem), så fant jeg ikke joggeskoa mine, i gangen, på Ungbo. 

 

Pia sa da at Keyton hadde lånt joggeskoa mine. 

 

Men hverken Pia eller Keyton hadde spurt meg om lov til dette. 

 

Og hvorfor ville Keyton låne mine joggesko? 

 

Hadde han ikke sko selv? 

 

Nei, dette virka helt rart. 

 

Men jeg fant noen andre joggesko, i boden der, på Ungbo, (må det vel ha vært). 

 

Men disse skoa var for små, så det var omtrent som et mareritt, å spille fotball, den dagen da, husker 

jeg. 

 

Likevel klarte jeg å score et mål, husker jeg. 

 

Og da skreik Tom, 'Nei, ikke la Giraffen score, da', (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



En annen gang, som jeg skulle spille fotball, med Glenn Hesler og dem, på Ellingsrud. 

 

Så var det noen som hadde tatt skolissene, fra joggeskoene mine, som jeg hadde lagt i boden, i 

vinterhalvåret, (mener jeg at det var). 

 

Og det var visst Pia, som hadde rappa de skolissene, (mener jeg å huske at jeg mistenkte, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også en søndag formiddag, (sommeren 1994 vel), at jeg ble vekt, av Axel og Glenn 

Hesler, som gikk inn på rommet mitt vel. 

 

(Eller om de bare banka på døra). 

 

Fordi vi skulle spille fotball, med Tom og dem, nede på Ellingsrud, da. 

 

Og da gikk jeg inn på kjøkkenet/stua, for å finne noe drikke, i kjøleskapet. 

 

(For vi pleide å spille lenge, og jeg pleide å ha noe drikke liggende, i kjøleskapet da, mener jeg å 

huske). 

 

Og da lå det to afrikanere, (som jeg ikke visste hvem var), og sov, på sofaene, i stua. 

 

(Stua og kjøkkenet var liksom et rom, da). 

 

Og de lufta ikke engang, så det var veldig dårlig luft der, da. 

 

Og noen hadde rappa juice av meg, fra hylla mi, i kjøleskapet, så jeg, for noen hadde åpnet 

juicekartongen min da, (som jeg husket at var uåpnet, og som jeg alltid pleide å drikke i en omgang, 

forresten). 

 

Og husreglene var sånn, at man skulle si fra, hvis man hadde gjester, som skulle ligge over, i stua. 

 

Så jeg ble så sur, på grunn av at det lå noen folk i stua som jeg ikke visste hvem var, (enda jeg var 

den som hadde bodd i det Ungbo-bofelleskapet lengst). 

 

Og siden noen hadde rappa juice av meg. 

 

(Og jeg hadde jo nettopp blitt vekt opp, og det var også veldig dårlig luft, i stua der, så jeg var litt 

sånn i 'ørska', da). 

 

Så jeg sparka fotballen vår, (som lå på gulvet, i stua, og som Glenn eller Axel hadde hentet i boden, 

eller noe, vel), inn i stueveggen, da. 

 

Sånn at de to afrikanere i stua våkna opp, og også en afrikaner, (nemlig Keyton vel, regner jeg 

med), som sov på rommet til søstera mi, dukka opp der, (sammen med søstera mi, da). 

 

De to afrikanerne i stua, de klagde på noe, til Keyton, (på engelsk vel, mener jeg å huske). 



 

Og så dro alle de tre negerne, bort til T-bane-stasjonen, på Ellingsrudåsen Senter, (regner jeg med, 

ihvertfall), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I dagene etter denne episoden, så fortalte Pia, at hu også hadde vært inne på rommet mitt, den natten 

til søndag, og henta flere røykpakker, som hu og de tre afrikanske vennene hennes, hadde røyka 

opp, da. 

 

Jeg mente at hu ikke kunne ta røyk av meg uten å spørre. 

 

Men Pia mente at de afrikanerne, var _våre_ gjester. 

 

(Så derfor hadde jeg plikt til å varte de opp, da, mente hu). 

 

Mens jeg mente at dette var _hennes_ gjester. 

 

(Jeg visste jo ikke hvem dette var engang, og hadde ikke vært med på å invitere dem dit, eller så 

mye som noen gang snakket med de afrikanerne, som lå og sov, i stua på Ungbo, den her nevnte 

søndagen, da). 

 

Og dette ble vi vel aldri enige om. 

 

Og etter dette, så begynte jeg å låse døra, til rommet mitt, (når jeg huska på det, ihvertfall), om natta 

da, (noe jeg ikke hadde pleid å gjøre, før det her). 

 

Og grunnen til at jeg hadde en kartong med røyk, på rommet mitt, forresten. 

 

Det var at Glenn Hesler, han tømte noen spilleautomater, for firmaet til han og Øystein Andersen, 

(nemlig Arcade Action, (eller om det var Action Arcade)), på et sted, nære svenskegrensa. 

 

Så Glenn Hesler pleide å spørre meg, før han skulle tømme automater, på det stedet, ved 

svenskegrensa der da, om jeg ville det, at han skulle kjøpe med noe røyk for meg, i Sverige. 

 

For røyken kosta cirka bare halv pris, i Sverige, sammenlignet med i Norge, da. 

 

Så derfor pleide jeg å sende med 200-300 kroner, (eller noe), når Glenn Hesler skulle til Sverige, for 

en kartong med svenske Prince Mild-sigaretter, da. 

 

(For jeg tjente ikke så utrolige bra, i Rimi. 

 

Så penger spart var penger tjent, liksom, tenkte nok jeg, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Og enda noen dager seinere, (var det vel), så sa Pia også det. 

 

At det kunne ikke ha vært hennes afrikanske venner, som hadde tatt juice av meg, i kjøleskapet, for 

'vi har jo ikke noen saks', som Pia sa, mens hu gliste, mens hu gikk inn på rommet sitt, vel. 

 

Men det var jo et fullstending idiotisk utsagn, mente jeg. 

 

For man trengte jo ikke å bruke en saks, for å åpne en juicekartong. 

 

Man kunne jo for eksempel bruke en kniv, eller 'klypa', som jeg pleide å gjøre, siden jeg var så sterk 

i hendene, etter å ha vært i Geværkompaniet og jobba i butikk, (eller hva det kan ha kommet av). 

 

Og hvis dette var en klage fra Pia, for at Ungbo ikke hadde saks. 

 

(Kanskje Pia var spydig, eller noe). 

 

Så kunne hun vel bare kjøpt en saks selv, hvis hun trengte det. 

 

Det må ha vært noe morsomt med det her, for Pia gliste sånn, (sånn som jeg husker det, ihvertfall), 

mens hu sa det her, da. 

 

Så noe rart var det nok. 

 

For dette var jo som noe fullstendig idiotisk, fra Pia, syntes jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tiden, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 12: Mer fra Rimi 

 

En gang, da jeg jobba, på Rimi Karlsrud, så husker jeg at hun ene lederen der, Liv, spurte meg om 

hva jeg syntes om noe politiske greier. 

 

(Kastrering av voldtektsforbrytere, eller noe sånt, vel). 

 

Men jeg hadde lest det, i VG eller Dagbladet, at det er to ting man ikke bør diskutere på jobb, og det 

er religion og politikk. 



 

Så jeg svarte ikke noe. 

 

Og da kom det fra hu Liv, at 'er du ikke samfunnsbevisst da gutt?'. 

 

Men da svarte jeg ikke noe. 

 

For hu var litt sånn ovenpå vel, hu Liv, må man vel si. 

 

Jeg pleide jo ikke å jobbe, på Rimi Karlsrud, så ofte, så jeg følte meg vel ikke så utrolig hjemme der 

kanskje. 

 

(Det var masse nye koder å huske på, for døra til spiserommet og døra til lageret osv. da, blant 

annet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den tida jeg jobba på Rimi Karlsrud, (som ringehjelp da), det må vel ha vært høsten 1993, mener 

jeg. 

 

For jeg husker at jeg en gang fikk i jobb, å fylle opp klementiner der. 

 

(En lørdag før jul vel). 

 

Og da var det sånn, at det var bare å hive på de nye klementinene, oppå en kjempesvær eksponering 

der, (mener jeg å huske). 

 

Det var ikke sånn at jeg behøvde å rullere dem. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forresten ei jente, som jobba på Rimi Karlsrud, som hadde anoreksia. 

 

Og hu hendte det, at var så syk, at hu ikke kunne jobbe, da. 

 

Så derfor var det visst at dem ringte meg, (ihvertfall etter at jeg fikk meg personsøker vel), for å 

høre om jeg kunne jobbe, enkelte dager, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg jobba også en del, på Rimi Karlsrud, når den butikken ble utvidet, fra grunnsortiment til 

mellomsortiment, husker jeg. 

 

(Jeg bygde om hyller, etter planogram, (altså et slags kart), og sånn, da. 

 

Hvis jeg husker det riktig). 

 

Og da var også distriktsjef Anne-Katrine Skodvin der, husker jeg. 

 

Og han fruktkonsulenten der, (som var fra Finstad eller Bama vel), han reagerte på noe da, husker 

jeg. 

 

Han reagerte på at distriktsjef Skodvin og butikksjef Winnem fikk meg krype rundt på alle fire og 

vaske gulvet der. 

 

(Etter at noen hyller hadde blitt flytta på). 

 

Han fruktkonsulenten, han mente at vi burde heller bruke en sånn langkost, (eller noe), når vi vaska 

der. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han fruktkonsulenten, fra Finstad, (eller om det var Bama), han var også på et Høyre-møte, hjemme 

hos Elin og Magne Winnem, på Bergkrystallen, i 1994 eller 1995, (mener jeg å huske). 

 

(Som Magne Winnem hadde arrangert da. 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Og som han ville ha meg med på, for å være sosial, eller noe, vel). 

 

Hun Ine Eriksen, i Høyre, (lurer jeg på om det var, ihvertfall), hu holdt et foredrag, hjemme hos Elin 

og Magne Winnem, om fortetning, husker jeg. 

 

Hu prata om fortetning, i rundt en time vel, ihvertfall, tror jeg. 

 

Mens vi fikk servert noe brus og sikkert noe lettvint å spise, også. 

 

Men fortetning, det var et tema, som jeg personlig, ikke syntes, at var noe særlig interessant da, 

husker jeg. 

 

Siden jeg jo bodde på Ungbo. 

 

Fortetning, det gikk på hvor mye av tomta ens, som man hadde lov til å bygge på da, osv. 



 

Og dette pratet hu Høyre-dama om, i det lange og det breie, da. 

 

Som om hu var en slags byråkrat nesten, må man vel si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som jeg skulle på jobb, på Rimi Nylænde, i 1995, (eller noe), vel. 

 

Så traff jeg han Finstad/Bama-konsulenten, til Rimi Karlsrud da, (husker jeg). 

 

Han dreiv og surra utafor senteret, på Lambertseter der, (som er et gammeldags senter, hvor det ikke 

er tak, mellom butikkene og det senteret heter forresten Lambertseter Sentrum). 

 

Han fruktkonsulenten var stressa, og jeg spurte han vel hva som foregikk da, (eller noe). 

 

Og han fortalte det da, at kona hans skulle føde, så han var på vei til sykehuset, da. 

 

Så han var nervøs da, husker jeg. 

 

Og han hadde kanskje kjøpt blomster, eller noe, på Lambertseter Sentrum, da. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg mener å huske, at jeg jobba, på Rimi Munkelia, på åpningsdagen, av Lillehammer-OL, i 1994. 

 

For dem hadde plassert en liten TV, ved flaskebordet der, husker jeg. 

 

Og jeg var jo vant til å se det Vikingskipet i Hamar, bli bygd, fra 'helgeperm-toget', da jeg var i 

militæret, i Elverum. 

 

Så jeg syntes at det var veldig morsomt, med vinter-OL, i Norge, da. 

 

Så en gang, så ble jeg kanskje stående litt for lenge, å glane på åpningssermonien, (eller noe), da. 

 

Så da fikk jeg litt kjeft, av Leif Jørgensen, husker jeg. 

 

(Eller han kom ihvertfall med en kommentar, da). 

 

Så han, (Leif Jørgensen), han jobba nok på Rimi Munkelia, en del måneder lengre, enn Magne 

Winnem. 

 



Og da jobba nok han som assisterende butikksjef, under den nye butikksjefen Kristian Kvehaugen, 

(vil jeg vel tippe på, ihvertfall). 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil, da). 

 

Og så, våren 1994, (eller noe sånt), så ble Jørgensen butikksjef, på Rimi Ljabru da. 

 

Og dit tok med seg sin betrodde medarbeider, Terje Sjølie, (som seinere er mer kjent som nazist), 

da. 

 

Mens Ihne Vagmo, (som seinere er mer kjent, for å ha vært med, på Robinson-ekspedisjonen vel), 

hu slutta vel på Rimi Munkelia, på rundt den samme tiden, som Magne Winnem slutta der, tror jeg. 

 

Det begynte ei ny assistent der, som het Hilde, (husker jeg), og hu slutta etter noen måneder, for å 

begynne å jobbe på kontor, (husker jeg). 

 

Og da husker jeg det, at distrikssjef Anne-Katrine Skodvin sa til henne det, at det var kjedelig å 

jobbe på kontor, så hu burde ikke slutte å jobbe i butikk. 

 

(Noe sånt). 

 

Men hu Hilde, hu hørte ikke på Skodvin da, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall), og begynte å 

jobbe på kontor likevel, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Før vi alle tre slutta å jobbe, på Rimi Munkelia. 

 

Så var Ihne Vagmo, Magne Winnem og jeg, (og noen fler vel, som jeg ikke husker nøyaktig hvem 

var nå), med på Manpower-stafetten, i 1993, i Holmenkollen, (husker jeg). 

 

Og den ble vel arrangert høsten 1993, (mener jeg å huske). 

 

(Jeg søkte på nettet nå, og fant ut det, at Manpowerstafetten, i 1999, den ble arrangert, 21. august. 

 

Så det var vel rundt september 1993 kanskje, at Magne Winnem begynte som ny butikksjef, på Rimi 

Karlsrud da, (hvis jeg skulle tippe). 

 

Og så begynte Kristian Kvehaugen vel samtidig, som ny butikksjef, på Rimi Munkelia, da. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



På Manpowerstafetten der, så fikk jeg meg forresten en ubehagelig opplevelse, når jeg skulle på do, 

(husker jeg). 

 

Det var lang kø, til dame-doen der. 

 

Og når jeg skulle gå på herre-doen, (ved siden av), så skreik ei dame, i køen til dame-doen, at jeg 

måtte gå på den samme doen som dem. 

 

Jeg fikk ikke lov å bruke herre-doen da, mente hu. 

 

Og ingen av de andre damene der, sa noe mot henne. 

 

Så jeg skjønte jo det, at dette her var en bøling med mannevonde feminister. 

 

Så da gikk jeg heller inn og fant en slag resepsjon, (eller noe), i et bygg, i Holmenkollen der, og fikk 

låne doen der da, av de som arrangerte løpet, (var det vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde også problem med det, (husker jeg), at jeg måtte spytte hele tida, mens jeg løp. 

 

En uvane jeg fikk, mens jeg var i militæret. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og som jeg husker at noen damer, som var med i løpet, kommenterte da. 

 

Men jeg mener at jeg klarte å løpe de fem kilometerne på rundt 25 minutter, (eller noe), enda det vel 

var en ganske tung løype, med en del bakker. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker at Ihne Vagmo, Magne Winnem og jeg, vi gikk ned, fra Holmenkollen igjen, da. 

 

(Istedet for å stå i kø, til T-banen, oppe i Holmenkollen, eller noe, da). 

 

Og vi gikk forbi en Matkroken-butikk, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Vi gikk ihvertfall og kikka litt og prata litt der, på vei ned fra Holmenkollen da, husker jeg. 

 

Så vi var nesten på noe slags 'Holmenkollen-safari', (eller noe), kan man kanskje si. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Jeg lurer forresten på om det var Ihne Vagmo, som klagde så fælt, på Magne Winnem, en gang. 

 

For de hadde vært på en slags begivenhet, for ledere, i Rimi, da. 

 

Også var det sånn, at alle butikkene, de skulle ta med seg noe fint, som de skulle lodde ut da, (eller 

noe). 

 

Også hadde Magne Winnem bare tatt med seg en Solo-parasoll, sa Vagmo, (mens hu nesten skreik, 

da). 

 

En Solo-parasoll, som Magne Winnem nok hadde fått gratis, av en selger, (fra Ringnes da 

antagelig), som kanskje hadde brukt den parasollen, i en kampanje, på Rimi Karlsrud da, (eller noe). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Ihne Vagmo, hu hadde også et annet sånt utbrudd, mens jeg jobba, på Rimi Munkelia der. 

 

Og da stod hu ikke så langt unna melkedisken der vel. 

 

Også babla hu noe om at hu ikke hadde lyst til å råtne på Rimi Munkelia, og jobbe hele livet der, 

osv., da. 

 

(Noe sånt). 

 

Mens hu hadde tårer i øya vel, omtrent. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

PS 3. 

 

Og etter at jeg ble butikksjef selv, på Rimi Nylænde, i 1998. 

 

Så kom også Ihne Vagmo inn der en gang, for å handle, mens hu jobba i Stabburet, (som seinere 

skifta navn til Spis), vel. 

 

Og da, så tenkte jeg, at jeg skulle si hei, og slå av en prat da, med min tidligere leder, på Rimi 

Munkelia. 

 

Men da fikk Ihne Vagmo et utbrudd igjen. 

 

Og fortalte det, at hu var så lei av det, at hu ikke kunne gå inn i en butikk, uten å møte noen folk, 

som hu måtte prate med der, da. 

 

Så hu ville ikke prate med meg da, skjønte jeg. 

 

Så jeg lot henne bare gå, da. 

 

Selv om jeg nesten fikk sjokk, (eller ihvertfall rimelig bakoversveis), av den oppførselen, til hu Ihne 

Vagmo da, (må jeg vel si). 

 

Men jeg så henne ikke noe mer, etter det her. 

 

Og det var sånn, at om kveldene, på slutten av 90-tallet og begynnelsen av 2000-tallet, så satt jeg 

mye foran PC-en og chattet og quizzet på irc, mm. 

 

Så det var ikke sånn at jeg så på Robinson-ekspedisjonen, på TV, der hvor hu Ihne Vagmo var med. 

 

Men jeg leste jo VG og Dagbladet da, på vei til og fra jobb, osv. 

 

Eller, jeg leste ihvertfall flere nettaviser, hver dag, da. 

 

Så jeg fikk jo med meg det, at hu Ihne Vagmo var med, på den her Robinson-ekspedisjonen, da. 

 

Men detaljene, om hva som hendte, i hvert TV-program, osv. 

 

Det fikk jeg ikke med meg. 

 

For det var ikke sånn at jeg satt klistra til skjermen, bare fordi at hu Ihne Vagmo, var med, på et sånt 

reality-program. 

 

Nei, så godt kjente jeg ikke hu Ihne Vagmo, at jeg syntes, at det var så morsomt. 

 

Så da dreiv jeg heller og chatta med kjente osv., på irc, istedet for å se på hu litt uhøflige dama der, 

på TV3, (eller hvilken kanal, som dette TV-programmet var på igjen, da), må jeg innrømme. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 13: Mer fra Ungbo 

 

Jeg ble litt forbanna, på Sara, (katta til Wenche), etter at den hadde pissa, på jakka mi. 

 

Så en annen gang seinere, da Sara hadde pissa, på gulvet, (var det vel), inne på Ungbo der, da. 

 

Så tok jeg noe salmiakk, (eller noe), som faren min hadde nevnt, da jeg bodde på Bergeråsen, (som 

jeg muligens har skrevet om, i Min Bok), at man måtte stappe nesa til katta i, hvis den gjorde fra 

seg inne. 

 

For da skjønte katta, at den ikke måtte gjøre det, da. 

 

Men da begynte det å skumme, fra kjeften, til Sara, husker jeg. 

 

Så da tok jeg og vaska kjeften til katta, under rennende vann, i en eller annen vask der da, (mener 

jeg å huske). 

 

Men etter det, så kan jeg ikke huske, at Sara pissa noe mer, på gulvet osv., der inne. 

 

Selv om det også lukta kattepiss, av skinnsofaen der, (hvor jeg pleide å ligge og se på TV), husker 

jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Wenche, hu dreiv jo og solgte Tupperware-varer. 

 

Og den første tida, etter militæret, så hadde jeg dårlig råd. 

 

Så jeg begynte blant annet å rulle sigaretter selv, og kjøpte sånne Winner Tip-filter og hadde en sånn 

plastmaskin, for å lage sigaretter i, da. 

 

Og jeg pleide også å spise sånn ovnsbakt leverpostei, fra Delikat, som de solgte, på Rimi, da. 

 

Men den leverposteien, den syntes jeg at var litt kjedelig, da. 

 

Og på den her tida, så kom Delikat, med en ny type leverpostei, som het Bostonpostei, som det var 

sylteagurk og sånn i da. 

 

(Så jeg reklame for, i avisa, eller noe, da). 

 

Så jeg lagde faktisk min egen Bostonpostei-aktige leverpostei, på kjøkkenet, på Ungbo der, da. 

 

(For jeg hakka opp sylteagurk da, og blanda med vanlig Delikat ovnsbakt leverpostei, da). 



 

Også la jeg den blandingen, oppi en sånn spesiell Tupperware-boks, som Wenche hadde lagt igjen 

etter seg, på Ungbo der, da. 

 

Og da syntes jeg at det pålegget ble godt da, og samtidig ikke kjedelig. 

 

Jeg hadde kanskje litt mye fritid, for jeg kunne vel like gjerne ha spist leverpostei-brødskiver med 

sylteagurk-skiver oppå. 

 

Og det begynte jeg vel også istedet å gjøre, etterhvert. 

 

Men en gang, som hu Wenche var innom, på et av sine cirka månedlige besøk kanskje, på Ungbo, 

mens hu drev med sin bortimot halvårs lange utflytting der vel. 

 

Så spurte jeg henne, om jeg kunne få den Tupperware-boksen hennes, som jeg brukte, til å lage sånn 

'Boston-postei' i, da. 

 

Men da svarte Wenche, at 'vet du hvor mye de boksene koster, eller?'. 

 

Men det var jo bare en plastboks, (for å si det sånn). 

 

Og jeg hadde jo aldri vært på Tupperware-party, (selv om Wenche vel spurte meg en gang, det siste 

året, som jeg gikk, på NHI), så prisen på sånne bokser, det visste jeg ikke, (for å si det sånn). 

 

Men hvor mye kunne en sånn plastboks koste, liksom? 

 

Og hu Wenche, hu jobba jo for Tupperware, så for henne så kosta vel ikke de plastboksene så mye, 

tenkte vel jeg da. 

 

Og dessuten, (og ikke minst), så hadde jo katta hennes pissa på skinnjakka mi, som jo kosta 1400, 

(eller noe sånn vel), et par år før det her, og som så ut som ny, (vil jeg si). 

 

Sånn at jeg måtte kaste den skinnjakka, da. 

 

Så hu Wenche, hu opplevde jeg som litt urimelig da, må jeg si. 

 

Når hu begynte å gnåle om hvor dyr en sånn plastikk-boks, til å ha i kjøkkenskapet var. 

 

Når jeg ikke hadde mast på henne, i det hele tatt, om erstatning, for den dyre skinnjakka mi, som 

katta hennes, (som hu bare hadde forlatt, og overlatt til meg, å passe på), hadde pissa på. 

 

Så da lurte jeg litt på hva som foregikk, inne i hue, på hu Wenche, må jeg innrømme. 

 

Men jeg gadd ikke å lage noe scene, ut av det her, da. 

 

Så jeg bare holdt kjeft da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Etter at Wenche endelig hadde hentet Sara. 

 

Noe som tok cirka et halvt år, (eller noe sånt), vel. 

 

Så kom Ungbo-dama en dag på besøk, med en ny potensiell beboer. 

 

Jeg hadde sagt til Ungbo, at de nye beboerne helst ikke burde ha katt. 

 

Men hu Hildegunn, fra Stovner vel, hu så så ordentlig ut, så jeg sa det var greit, at hu flytta inn, (for 

min del), selv om hu hadde katt, da. 

 

(Og på det møtet, så var det bare tre folk. 

 

Nemlig Ungbo-dama, Hildegunn og jeg). 

 

Ungbo visste vel ikke det, (offisielt ihvertfall), at søstera mi bodde, på rommet mitt. 

 

Men etterhvert så fikk jeg forklart dem det, og Pia fikk også sitt eget rom der da. 

 

Litt etter at Hildegunn flytta inn, (tror jeg). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også, at det var et Ungbo-møte der, med Ungbo-dama, før Hildegunn flytta inn vel. 

 

Og da var vel søstera mi der, mener jeg å huske. 

 

Og da skrøyt Ungbo-dama, av at det var den mest ryddige Ungbo-leiligheten, som hu noen gang 

hadde sett. 

 

Og noe lignende sa vel også Øystein Andersen. 

 

At det hadde blitt mye bedre der. 

 

For jeg rydda vekk all mulig krimskrams da, som stod oppå kjøkkenskapene, osv. 

 

Så til så så det mer ut som en vanlig leilighet der, enn som en Ungbo-leilighet da, for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siden jeg hadde hatt hele Ungbo-leiligheten aleine, i et halvt års tid ihvertfall. 



 

(Og enda lenger, hvis man tar med tida jeg var i militæret, hvor jeg omtrent var den eneste, som 

brukte stua der). 

 

Så var jeg ganske vant til å ligge i skinnsofaen og se på TV, osv. 

 

Og da kunne det nok hende det, at jeg klødde meg både her og der, (for å si det sånn). 

 

(Siden jeg var så vant til å ha hele Ungbo-leiligheten for meg selv, da). 

 

Og en gang, som jeg lå foran TV-en og halvsov. 

 

(Og kanskje hadde tatt meg litt på mine private steder, (av en eller annen grunn), mens jeg lå og 

halvsov, i sofaen der da). 

 

Så kom Hildegunn plutselig inn døra, med storebroren sin, (mener jeg at det var). 

 

Og han skulle absolutt hilse i hånda, da. 

 

Og da mener jeg at jeg overhørte det, at han sa det, at 'det lukta reker', (eller noe), av meg. 

 

Men om det fordi jeg hadde tatt meg på pikken, eller fordi at det lukta kattepiss, etter Sara, i den 

sofaen, eller en blanding, det veit jeg ikke. 

 

Men jeg tror jeg hadde såvidt tatt meg på pikken da, mens jeg lå der. 

 

Jeg var kanskje litt kåt og sånn da, siden Pia jo lå på en madrass, på gulvet, på rommet mitt. 

 

Så var det ikke så lett for meg, å runke og sånn, så ofte kanskje, (for å si det sånn). 

 

Også dusja jeg vel antagelig ikke hver dag, siden jeg var delvis arbeidsledig. 

 

Så det kan hende at det lukta vondt av henda mine, hvis jeg hadde tatt meg på mine private steder, 

(for å klø, eller noe sånt), mens jeg var aleine hjemme, og lå i sofaen der, da. 

 

For jeg hadde jo ikke forventa det, at det plutselig ville dukke opp noen der, som ønsket å hilse på 

meg i hånda da, (for å si det sånn). 

 

(Men kanskje han storebroren til Hildegunn trodde at jeg jobba i Ungbo, eller noe. 

 

Hva vet jeg). 

 

Og jeg var vant til å bo der aleine, da. 

 

Men dette her ble jo forferdelig flaut og pinlig da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Etter at Hildegunn fikk rom der. 

 

Så fikk Pia rom der, og Glenn Hesler ville også ha et rom der. 

 

Så jeg snakka med Ungbo-dama, for både Pia og Glenn Hesler, da. 

 

Og så, etter et måned eller to vel. 

 

Så ville Hildegunn og Pia at Hildegunn sin kjæreste, Rune, (som jobba på den samme skolen eller 

barnehagen, som Hildegunn, på Stovner vel), også skulle bo der, på det siste ledige rommet. 

 

Pia og Hildegunn sa det, at Rune var 'homo'. 

 

Men jeg trodde at de misforstod, og at de mente bifil. 

 

Siden han liksom var kjæreste med Hildegunn, da. 

 

Men Hildegunn og Pia, de smiska og maste så fælt, da. 

 

Så jeg sa at det var greit, at han Rune flytta inn der da, for å bevare husfreden, (det jeg sa, det var 

vel, at 'det er greit for meg, så lenge det ikke går ut over meg'). 

 

(Noe sånt). 

 

Og Glenn Hesler, han var også i stua der, da. 

 

Den gangen, som Pia og Hildegunn maste på meg, om at han Rune måtte få lov til å flytte inn der, 

da. 

 

Men Glenn Hesler, han ble vel ikke spurt engang, om hva han syntes, av de her to jentene, tror jeg. 

 

Og han holdt seg bare i bakgrunnen da, og sa ikke noe, mens den her samtalen pågikk, da. 

 

Og jeg orka ikke tanken på at både søstera mi og Hildegunn skulle bli sure på meg da, (for å si det 

sånn). 

 

For da hadde det nok blitt slitsomt å bo der, (vil jeg nok tippe på). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Rune, han var en høy og kraftig kar, med langt hår. 

 

Så den eneste måten, som man kunne se det, at han var homo/bifil på, det var vel det lange håret, 

tror jeg. 

 

Rune hadde en kamerat, som var sykepleier, og som lå over hos Hildegunn og Rune, noen ganger. 

 

For Hildegunn og Rune, de brukte etterhvert Hildegunn sitt rom, som stue, og Rune sitt rom, som 



soverom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som Hildegunn, Rune og Runes mannlige sykepleier-venn, lå over, på rommet, til 

Rune. 

 

Så lå Hildegunn og ulte, hele natta gjennom. 

 

Noen fæle, høye ul, som nesten gikk gjennom marg og bein, (må man vel si). 

 

Og morgenen etter, så gikk Pia og Glenn ut av rommene sine, samtidig som at jeg gikk ut av 

rommet mitt, vel. 

 

Så vi tre møttes på gangen der da, utafor rommet, til Rune, da. 

 

Og Pia trodde det, at Rune og/eller sykepleier-vennen hans, hadde tatt Hildegunn, i 'rumpa', da. 

 

Men jeg synes at de ulene hennes var så høye. 

 

Så at det skal ha vært analsex, da. 

 

Hm. 

 

Jeg har seinere lurt på om de tok ut eggene hennes, av egglederne hennes, (eller noe sånt), for å 

selge de eggene på svartebørsen, (eller noe). 

 

Siden hu Hildegunn ulte så fælt, da. 

 

(Men dette vet jeg jo ikke sikkert, da). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, ikke så mange dager etter det her. 

 

Så overhørte jeg det, at Hildegunn og søstera mi, prata sammen, (i den samme gangen der vel). 

 

Og da begynte Hildegunn, å herme etter, den lyden, som hu hadde hørt, at søstera mi hadde lagd, 

når hu hadde sex med Keyton, på naborommet, til Rune der, da. 

 

Og det var visst noe stønning av noe slag da, 'uuu-uuu', (eller noe sånt, da). 

 

Men den stønninga til Pia, den hadde jeg aldri hørt noe til. 

 



Mens den ulinga til Hildegunn, den var jo helt forferdelig, da. 

 

Så det var sånn at jeg lurte på om jeg hadde mareritt, (eller noe sånt), nesten. 

 

Og både Glenn Hesler og jeg var nærmest i sjokke vel, (sånn som jeg husker det, ihvertfall), dagen 

etter den her ulinga, da. 

 

(Selv om Pia vel mente at det bare var analsex, men). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, denne tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 14: Mer fra Ungbo og Rimi 

 

Noen uker etter, at jeg hadde vært forlover, for Magne Winnem, høsten 1993, (må det vel ha vært). 

 

Så dro Magne Winnem meg med, til min far og Haldis Humblen sin sengebutikk, i 

Tordenskioldsgate, i Drammen. 

 

(Enda Magne Winnem visste at jeg gikk dårlig overens med slekta mi. 

 

Han hadde jo nevnt, for Anne-Katrine Skodvin, at jeg hadde 'problemer med familien', som han 

ikke skjønte noe av, osv.). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Elin Winnem var vel også med, (mener jeg å huske). 

 

Jeg husker ihvertfall det, at Haldis sa til Magne Winnem at han kunne få femten prosent rabatt, (tror 

jeg det var), siden han kjente meg, da. 

 

Og Winnem og jeg, vi syntes vel kanskje at det var litt lite. 

 

(Selv om vi ikke sa noe, da). 

 



Men da var Haldis enda frekkere, vil jeg si. 

 

For da sa Haldis det, at det tilbudet også gjaldt meg, da. 

 

At jeg også kunne få femten prosents rabatt, hvis jeg skulle ha meg seng, da. 

 

Så jeg var mer som en bekjent, av faren min og Haldis, enn som en slektning da, vil jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Faren min, han sa også det til meg, i sengebutikken, at han ikke likte Magne Winnem. 

 

Men jeg brydde meg ikke så mye om, hva faren min sa, for han hadde jo vært så uansvarlig, og latt 

meg bo aleine, fra jeg var ni år. 

 

(Og Winnem var jo også sjefen min i Rimi. 

 

Ihvertfall så hadde han da nettopp vært sjefen min der, på Rimi Munkelia). 

 

Så jeg likte egentlig ikke å ha så mye med faren min å gjøre, da. 

 

Og faren min begynte vel også å kødde, med Winnem, (må man vel si). 

 

Faren min venta i noen måneder vel, med å levere senga, som Winnem kjøpte, da. 

 

Så Magne og Elin, de måtte ligge på gulvet, på soverommet sitt, på Bergkrystallen der, i en del uker, 

(var det vel). 

 

(Husker jeg at Magne Winnem fortalte meg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Magne Winnem fortalte meg også det, at en gang, som butikksjef, på Rimi Munkelia. 

 

Så hadde Winnem fakka en butikktyv. 

 

Også hadde Winnem sagt 'skummelt', (eller noe), til han butikktyven. 

 

(Ihvertfall så hadde Winnem brukt noen ord eller uttrykk, som min adoptivtremenning Øystein 

Andersen pleide å bruke, da. 

 

Fortalte Winnem). 

 

Og da, så hadde visst han butikktyven blitt helt rabiat, sa Winnem. 



 

Så det var noe med den måten som Øystein Andersen prata på da, skjønte jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, så hadde visst Magne Winnem, (ifølge hu Monica som seinere ble butikksjef, på 

Rimi Nylænde før meg, eller om det var Ihne Vagmo, eller ihvertfall en butikkdame, fra Rimi 

Munkelia da), sitti i kassa, på Rimi Munkelia, og prøvd å åpne en rull, med tiøringer, ved å knekke 

den rullen, mot kassaskrinet. 

 

Sånn at tiøringene hadde flydd veggimellom da, (forstod jeg). 

 

Og grunnen til at Winnem gjorde det sånn, det var visst det, at jeg hadde fortalt det, at jeg pleide å 

knekke tiøring-rullene sånn, på OBS Triaden. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Men på OBS Triaden så var kassadiskene større, og det var kanskje en list eller noe, på de 

kassadiskene, som gjorde det lettere, å knekke de rullene, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at Rune flyttet inn, på Ungbo. 

 

Så tilbydde han meg, å kjøpe hans gamle PC, for 1000 kroner, husker jeg. 

 

Det eneste problemet, det var, at den PC-en, ikke hadde noe harddisk. 

 

Så man måtte starte Windows fra en diskett, hver gang man skrudde på PC-en. 

 

Men det funka det og. 

 

Og jeg fikk jo litt bedre råd, etterhvert, og begynte å spare opp litt penger. 

 

Så til slutt, så var det sånn at Glenn Hesler og Øystein Andersen lånte 3000 kroner av meg, husker 

jeg, cirka et år kanskje, etter at jeg var ferdig med militæret. 

 

(En gang automatfirmaet deres gikk litt trått, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

På den PC-en, som jeg kjøpte, av han Rune. 

 

Mener jeg at det må ha vært. 

 

Hvis ikke det var sånn, at jeg fikk låne Glenn Hesler sin PC, da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig. 

 

Men jeg husker ihvertfall det, at jeg en helg, i Skansen Terrasse der, lagde et tippeprogram. 

 

Hvor jeg også nesten lagde min egen versjon av Windows, husker jeg. 

 

Jeg lagde et sånt system at man gikk inn i et vindu, for å velge fotball-lagene da, som skulle stå på 

kupongen, den uka. 

 

Også var selve tippeprogrammet veldig enkelt. 

 

Man skulle bare skrive hvor mange prosents sjanse, man trodde det var, for hjemme, uavgjort og 

borteseier, i hver kamp. 

 

Også genererte tippeprogrammet så mange rekker man ønsket da, (bortimot ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den helgen, som jeg dreiv på, med det tippeprogrammet. 

 

Så satt Pia i stua der, på Ungbo, (mener jeg å huske). 

 

Så jeg mener at jeg viste fram det her programmet, som jeg jobbet med da, til søstera mi Pia, (hvis 

jeg ikke husker helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en lørdag ettermiddag. 

 

(Etter at Pia hadde flytta ut fra Ungbo, tror jeg). 

 

Så somla jeg meg faktisk ned til Narvesen-kiosken, på Furuset der, med en tippekupong, som jeg 

hadde fylt ut selv, etter noen rekker, som det tippeprogrammet mitt, hadde generert, da. 

 

Men da var jeg litt for seint ute, (fant jeg ut), så de tok ikke imot flere tippekuponger lenger, den 



dagen, da. 

 

Så jeg fikk ikke levert inn de her rekkene mine, da. 

 

Så det var litt nedtur da, husker jeg. 

 

Selv om jeg ikke tok det her så tungt, da. 

 

For før det her, så hadde jeg vel ikke tippa, siden jeg bodde på Bergeråsen, på 80-tallet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, at etter at jeg flytta til St. Hanshaugen, i 1996, (mener jeg å huske). 

 

At jeg hadde jeg fortsatt dette tippeprogrammet mitt litt i bakhodet, da. 

 

Jeg gikk blant annet innom en tippekiosk, i Storgata, i Oslo, for å høre om de hadde sånne 

tippekuponger, med traktor-mating, sånn at man kunne få en printer, til å fylle de ut, da. 

 

Men jeg kom vel aldri så langt, at jeg fikk gjort ferdig selve utskriftdelen, av det tippeprogrammet, 

vel. 

 

For jeg fikk meg jo internett, etter at jeg hadde bodd, bare cirka et halvt år, i Rimi-leiligheten min, i 

Waldemar Thranes gate. 

 

(For Magne Winnem hadde fått seg internett, allerede i 1995 vel, (hvis det ikke var på begynnelsen 

av 1996), i Avstikkeren der, på Bergkrystallen, husker jeg). 

 

Og jeg syntes jo at internett var artig. 

 

For Magne Winnem dro meg også med, til BI, ved Schous Plass. 

 

Hvor han studerte, skoleåret 1995/96, vel. 

 

(Etter å ha slutta som butikksjef, vel). 

 

Og i datasalen, på BI der, så hadde de internett, da Winnem dro meg med ned dit, (husker jeg). 

 

Og på de PC-ene til BI, så var det masse chatte-program, installert da, (husker jeg). 

 

Så jeg prøvde å chatte på nettet og sånn, på BI der, studieåret 1995/96, da. 

 

Og jeg ble litt hekta på det, da. 

 

For jeg syntes at mine bekjente. 

 

Sånn som for eksempel nettopp Magne Winnem, og også for eksempel søstera mi, Pia. 

 



At de var så alvorlige og nesten aggressive, liksom. 

 

Så jeg lengta nesten etter å ha kontakt med andre typer mennesker, da. 

 

Det føltes nesten som at jeg ble kvalt, (bildelig talt, da), på den her tiden, (husker jeg). 

 

Så jeg syntes det var som en befrielse, å få meg internett, sånn at jeg kunne chatte med 'vanlige' 

folk, i øst og vest, da. 

 

Sånn at jeg fikk litt avveksling, fra for eksempel søstera mi og Magne Winnem, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 15: Pia sine venninner kommer på besøk på Ungbo 

 

Pia hadde også noen venninnebesøk, den tida, som hu bodde, på Ungbo. 

 

Blant annet, så var Monika Lyngstad der, og rappa en ost, på Torgbua, en søndag, (som jeg var med 

søstera mi og Lyngstad ned til Torgbua), husker jeg. 

 

Lyngstad røyka også hasj, før hu skulle sove i stua der, husker jeg. 

 

Og hu sa til Glenn Hesler og meg, at vi skulle få 'alt unntatt sex'. 

 

I et forsøk på å få oss ut på terrassen sammen med henne og Pia. 

 

For de satt på terrassen og spiste mat og drakk vin vel. 

 

(En gang sommeren 1994, må det vel ha vært). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Det virka også som at søstera mi, prøvde å få Monika Lyngstad og meg, til å bli et par. 

 

En gang nede i Oslo sentrum, (på den her tida), så fikk hu Monika Lyngstad og meg, til å gå arm i 

arm, husker jeg. 

 

En gang vi skulle ut på byen, eller noe. 

 

Men jeg syntes egentlig at Pia sin andre venninne, Siv Hansen, var søtere, enn Lyngstad, som var 

veldig tynn og som et beinrangel da, (må man vel si). 

 

Men dette skjønte nok Lyngstad, (tror jeg), for hu fikk et raseriutbrudd, mot Siv Hansen, en gang, 

som både Siv og Monika var på besøk hos Pia, på Ellingsrudåsen, og jeg kanskje kastet et blikk på 

Siv, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, da jeg satt på T-banen, ned til byen, sammen med søstera mi og Monika Lyngstad. 

 

Så fortalte Lyngstad det, til søstera mi og meg, da. 

 

At hu hadde sett på et program om apekatter, på TV. 

 

Og da hadde hunn-apekattene sitti og 'dratt seg i fitteleppene', osv., sa Lyngstad, da. 

 

(For å få oppmerksomhet, fra de hannlige apekattene, vel). 

 

Men da sa jeg ikke noe, husker jeg. 

 

For jeg syntes at dette var et litt spesielt tema, å prate om, på T-banen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg må også innrømme det, at Pia hadde et brev, fra Monika Lyngstad, liggende i stua, på Ungbo 

der. 

 

Og da må jeg innrømme det, at jeg leste litt i det brevet, en gang, som jeg kjeda meg. 

 

(For jeg hadde jo for eksempel ikke internett, på den her tida, i 1994, deromkring, da. 

 

For å fleipe litt). 

 

Og da var dette et brev, som Lyngstad hadde skrevet til søstera mi, fra Spania. 

 

Og Lyngstad hadde skrevet noe om at hun for første gang i sitt liv, hadde hatt god sex, osv. 



 

Og jeg husker også at Lyngstad fortalte fra den her Spania-turen. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Ihvertfall så fortalte hun fra en eller annen Spania-tur, en gang, da. 

 

Og spanjolene, de hadde visst ikke trodd at det, at Monica Lyngstad var norsk, sa hu. 

 

For spanjolene, de trodde visst at alle i Norge hadde blondt hår, (sa Lyngstad), og Lyngstad var 

brunette, da. 

 

Og ei spansk dame hadde visst også knust et ølglass, i trynet, på Monika Lyngstad, nede i Spania 

der, siden hu hadde blitt sjalu på Lyngstad da, (var det vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siv, (fra Røyken), hu var også aleine, på besøk, hos Pia, på Ungbo, et par ganger. 

 

Den ene gangen, så syntes hu at jeg brukte for mye chillisaus, på Pizza Grandiosa-en min, (mener 

jeg å huske). 

 

Men hu likte en sang, som var på MTV, (eller noe), da, som var Smashing Pumpkins, med 'Disarm'. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

En annen gang, som Siv var der, et års tid seinere, kanskje. 

 

Så prata hu dritt om Dr. Alban, (husker jeg), og sa at han var så døv da, (eller noe). 

 

Og Siv sa også det, at Snoop Doggy Dogg var mye kulere, enn Dr. Alban, da. 

 

(Jeg selv, jeg likte hverken Snoop Doggy Dogg, eller Dr. Alban, (må jeg si). 

 

Og jeg syntes vel kanskje at Siv var litt umoden, siden hu var så opptatt av de her rap-artistene, 

enda hu vel da var godt over 20 år). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siv fortalte også det en gang, (hvis jeg ikke har skrevet om det tidligere), at faren hennes, han var 

oppfinner. 

 

Og Siv pleide også å jobbe, i elektronikk-firmaet, til faren sin, noen ganger, i ferier, osv. 

 



(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så kom også Christell på besøk, hos Pia, på Ungbo. 

 

Så Christell satt plutselig i stua, på Ungbo der, en søndag da, da jeg våkna. 

 

Og da dro Glenn Hesler og jeg, (og muligens Axel vel), og leide en videofilm, på en videosjappe, på 

Rasta, (for Glenn hadde bil da), husker jeg. 

 

Og det var 'The Last Action Hero', med Arnold Schwarzenegger, mener jeg å huske. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var ikke sånn, at Pia noen gang hadde med seg noen venninner, fra barnehagen, hvor hu jobba, i 

Oslo Vest, nemlig Tussebo barnehage. 

 

Men en gang som han i Fremskrittspartiet, med lapp over øye, (nemlig Henning Holstad), var om på 

nyhetene, på TV, så fortalte Pia, at det var sjefen hennes. 

 

(Eller eieren av barnehagen hu jobba i, mente hu vel). 

 

Og Pia fortalte også det en gang, at noen barn, var veldig slemme mot en gutt, i barnehagen der hu 

jobba, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

En gang, som Monika Lyngstad, var på besøk, hos søstera mi, på Ungbo, forresten. 

 



(Og de satt i stua der da). 

 

Så skulle jeg på personalmøte, på Rimi Nylænde. 

 

Og da hadde jeg på meg en t-skjorte, som jeg hadde fått, siden jeg var med Rimi Munkelia, på 

Manpower-stafetten, høsten 1993. 

 

Også hadde jeg en blå-rutete tømmerhuggerskjorte, (må man vel kalle det), fra JC, i Karl Johan, 

over den t-skjorta igjen, da. 

 

(Uten å kneppe igjen skjorta da. 

 

Sånn som dem gikk i Beverly Hills vel, som søstera mi pleide å se på). 

 

Og da spurte jeg søstera mi og Pia, om jeg kunne gå sånn, på personalmøtet. 

 

(For jeg hadde vel fri den dagen, som personalmøtet var da. 

 

Siden jeg bare hadde tre vakter i uka, på Rimi Nylænde, fram til januar 1995). 

 

Og da sa Monika Lyngstad, at jeg så ut, som at jeg skulle på 'date', (husker jeg). 

 

(Litt sur i tonen vel). 

 

Så da svarte jeg ikke noe, husker jeg, siden hu Monika Lyngstad virka litt sur da. 

 

Kanskje hu var litt sjalu på jobben min? 

 

Hm. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

En annen gang, som Monica Lyngstad, var på besøk, hos søstera mi, på Ungbo. 

 

Så husker jeg at jeg overhørte det, at Monica Lyngstad sa det, at jeg så så sunn ut, (eller noe), til 

søstera mi da. 

 

Men det må nok antagelig ha vært et unntakstilfelle, tror jeg. 

 

For jeg jobba ganske hardt på Rimi Nylænde, hvor jeg fikk ansvaret for ostedisken, blant annet, en 

gang på slutten av 1993 eller begynnelsen av 1994, vel. 

 

For hu Hilde, (som hadde jobba på Rimi Hellerud), hu sa det, at ostedisken det var et bra 

ansvarsområde, å begynne med, hvis man ville lære, å ta bestillinger, osv. 



 

For da lærte man vel det å rullere, og det å sjekke lager før man bestilte, og tenke på hvor mye det 

solgte, av hver enkelt vare, (for man måtte prøve å unngå det, at varene gikk ut på dato, samtidig 

mens man også måtte prøve å unngå det, at man ble utsolgt), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så oftest, så så jeg nok ganske bleik ut, på den her tida. 

 

Og jeg hadde sikkert ringer under øya. 

 

Men ihvertfall en dag, på Ungbo der, så var jeg litt uthvilt da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, på Monica Lyngstad, ihvertfall). 

 

Så det var sånn, at jeg kunne sove ut der, noen ganger, da. 

 

(På søndager og sånn, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg tok også noen jernpiller forresten, (som het Hemojern vel), på den her tida. 

 

For det første året jeg bodde på Ungbo, (var det vel), så gikk jeg innom et legesenter, på 

Ellingsrudåsen. 

 

Fordi jeg var syk til en eksamen, (på NHI), kanskje, (eller noe). 

 

Også hadde kanskje Inger Lise eller Wenche rådet meg til å gå på det legesenteret, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og hu legedama der, hu syntes at jeg virka så sliten, (eller noe), vel. 

 

Så hu tok noen blodprøver av meg. 

 

Og så skreiv hu et brev til meg, om at jeg hadde jernmangel, eller noe. 

 

Og at jeg måtte ta tre sånne jerntabletter, (av et spesielt merke da, som het Hemojern), en eller flere 

ganger hver dag. 

 

Sammen med juice, eller noe. 

 

Og ikke sammen med cola, (som jeg drakk mye av), fordi at noe i colaen gjorde at blodet ikke tok 



opp alt jernet da, (eller noe), skreiv hu. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 16: Mer fra Ungbo 

 

Da Pia flytta inn, på rommet mitt, på Ungbo, sommeren 1993, så lærte hu meg å steike kjøttdeig, 

(husker jeg). 

 

Man skulle bare dele opp alle de røde bitene, (med stekespaden), til de ble brune da, husker jeg, at 

søstera mi sa. 

 

Pia lærte meg også hvordan de kokte spagetti, i Somalia. 

 

(For Somalia hadde vært en italiensk koloni da, i gamle dager, så derfor spiste de så mye spagetti 

der, da. 

 

Forklarte søstera mi). 

 

Og det man skulle gjøre da, for å sjekke, om spagettien var klar til å spises. 

 

Det var at man skulle kaste en 'spagetti-orm', på kjøkkenskap-døra, da. 

 

Og hvis marken falt ned fra døra, så var ikke spagettien klar til å spises enda, da. 

 

Men hvis spagettien hang fast, så var spagettien ferdig kokt, da. 

 

(Eller 'al dente', som vel italienerne sier, tror jeg). 

 

Så Pia hadde nok lært å lage mat, av Keyton fra Somalia og kameratene hans antagelig, da. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at Pia lærte meg, å brune kjøttdeig og koke spagetti. 

 

Så begynte jeg å lage spagetti og kjøttdeig en del, på Ungbo. 

 

Jeg pleide å lage den retten sånn som Mette Holter, (stemora til Axel), pleide å lage den, i 

Høybråtenveien. 

 



(Eller noe lignende ihvertfall). 

 

For når kjøttdeigen var ferdig brunet. 

 

Så pleide jeg å helle oppi en boks, med hermetiske tomater. 

 

Og så kokte dette omtrent i steikepanna, til vannet fra tomatboksen var fordampet da. 

 

Noe som kunne ta litt tid. 

 

Men det ble ganske godt da, syntes jeg. 

 

Og hu Hildegunn, (fra Stovner vel), hu sa til Pia og meg, at vi lagde 'ordentlige' middager hele tida. 

 

(En gang som jeg lagde sånn spagetti og kjøttdeig, da). 

 

Men sånne kjøttdeig-retter, det var ikke noe jeg pleide å lage, før søstera mi flytta inn hos meg, på 

Ungbo. 

 

Men etter at Pia lærte meg å brune kjøttdeig, så pleide jeg å lage forskjellige retter som inneholdt 

kjøttdeig da. 

 

Som for eksempel chilli con carne, (som Leif Jørgensen viste meg en gang at han pleide å lage, med 

et sånt glass med saus, fra Uncle Bens, eller noe), og Pasta de Napoli, (fra Toro), pleide jeg også å 

lage, etter at jeg hadde blitt nysgjerrig på den retten, en gang, som jeg handla mat, eller noe, da. 

 

Og etterhvert så fikk jeg bra appetitt, av å trene så mye badminton, tennis og fotball, som jeg dreiv 

med. 

 

Og fra å legge opp kjølevarer, flere ganger i uka, på Rimi Nylænde, da. 

 

(Noe som er den tyngste jobben, i en butikk, må man vel si). 

 

Så jeg kunne etterhvert spise en hel sånn kjøttdeigpakke på 450 gram. 

 

Etter at jeg for eksempel hadde hatt den oppi en sånn ferdiglaget gryte med Toro Pasta de Napoli, 

da. 

 

Også ville jeg da også vanligivs spise fire brødskiver vel, med for eksempel Ladegårdens 

kneipbrød, med Brelett-margarin på, (som Mette Holter pleide å kjøpe), ved siden av. 

 

Noe også ei av 'Ungbo-damene' bemerket en gang, husker jeg, når jeg spiste Pasta de Napoli, 

(husker jeg), at jeg spiste så store middager. 

 

(En gang det skulle være Ungbo-møte, da. 

 

Noe det var cirka en gang annenhver måned, (eller noe), vel. 

 

Og disse møtene ble holdt i stua i Ungbo-leiligheten der, da). 

 

Men så jobba jeg også hardt i Rimi da. 

 



Og vekten min har nok økt, omtrent hvert år, med noen få kilo, siden jeg var ferdig med militæret, i 

1993, vil jeg si, (selv om jeg ikke har ført statistikk, over vekta mi, akkurat). 

 

Og da jeg var ferdig med militæret, i 1993, så veide jeg vel 68 kilo, (mener jeg å huske). 

 

Og det var vel 5-6 kilo mer, enn da jeg begynte i militæret. 

 

Men dette var nok da bare muskler, vil jeg si, de kiloene, som jeg la på meg, i militæret. 

 

For jeg hadde ikke noe mage akkurat, etter militæret, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og nå, så veier jeg vel rundt 100 kilo. 

 

(Selv om jeg har litt mage nå da). 

 

Så jeg har gått opp noen få kilo i året, hvert år, de siste 20 årene cirka, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det hadde jeg vel kanskje ikke gjort, hvis jeg hadde fortsatt med å bare spise Pizza Grandiosa og 

andre sånne ferdigretter, da. 

 

(Som folk liksom ikke kaller for 'ordentlige' middager, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var jo også glad i hamburgere da, osv. 

 

Men jeg tjente vel ikke så bra i Rimi, at jeg hadde hatt råd til å spise meg mett, på McDonalds, for 

eksempel, hver dag. 

 

Det var kanskje en eller to ganger i måneden, (eller noe), at jeg gikk på McDonalds, (eller Burger 

King), på den her tida, da, (mens jeg bodde på Ungbo). 

 

For det ble litt for dyrt da. 

 

(Og jeg hadde vel også andre ting jeg ønsket å bruke penger på, enn mat vel). 

 

Da var det billigere, (og mer mettende), å kjøpe en pakke kjøttdeig, og lage en kasserolle eller 

steikepanne med mat da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den første tiden, etter millitæret, når jeg lagde sånne kjøttdeig-retter. 



 

Så kjøpte jeg sånn frossen kjøttdeig, (som Mette Holter pleide å kjøpe). 

 

For den var billigere, da. 

 

Den kjøttdeigen kosta 22 kroner, (eller noe), for 450 gram vel. 

 

Og så kosta en pakke spagetti cirka 5-6 kroner, da. 

 

Og en boks hermetiske tomater kosta cirka 4 kroner, vel. 

 

(På Rimi og Rema, osv., da). 

 

Og da kunne man få mat til to-tre personer, da. 

 

Og fortsatt ha litt spagetti igjen. 

 

Så det er mulig at Glenn Hesler også fikk sånn spagetti og kjøttdeig, som jeg lagde, noen ganger. 

 

For han lagde en gang, (litt seinere vel), en gryte med mexikansk grytterett, (eller noe), fra Toro, for 

Pia og meg, da. 

 

Og det var vel fordi, at han hadde fått noe mat, som jeg hadde laget, en gang, tror jeg. 

 

På den tida som Pia og jeg hadde felles, (min), økonomi da, antagelig, (vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han Rune, (kjæresten til Hildegunn), han hadde gått kokkeskole, (eller noe). 

 

Og en gang, som jeg tinte en sånn pakke med frossen kjøttdeig, da. 

 

Så sa han til meg, at når man tiner kjøttdeig, så burde man bruke kaldt vann, for da tinte kjøttdeigen 

raskere. 

 

Mens jeg kanskje hadde lært å bruke varmt vann, da. 

 

Og da måtte jeg nesten høre på han Rune, (syntes jeg), siden han hadde gått på kokkeskole, da. 

 

Men jeg er fortsatt ikke sikker på om det han sa, var riktig. 

 

Hvordan kan kjøttdeig tine raskere i kaldt vann, liksom? 

 

Nei, dette var nok en slags skrøne, fra kokkeskolen, tenkte vel jeg, (når jeg fikk summet meg litt, 

ihvertfall). 

 



Og en gang, så hadde Rune og Hildegunn, (og muligens også søstera mi vel). 

 

De hadde et slags middagsselskap, på Ungbo der, da. 

 

Og jeg var invitert, da. 

 

Og da brukte vi spisestuebordet der, da. 

 

(Et bord som ganske sjelden ble brukt vel). 

 

Og da satt Rune på en De Lillos-sang, som het 'Kokken Tor', på nesten 'full guffe', fra et 

stereoanlegg, som stod inne på rommet til Hildegunn der, (som var det rommet nærmest stua), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg jobba, på Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 17: The Gathering 1994 

 

Når det gjaldt påsken 1994, så hadde Glenn Hesler spurt meg, om jeg ville jobbe et par dager, for 

han og Øystein Andersen, med å veksle, og passe på spilleautomatene deres, i Rykkinnhallen. 

 

For de trengte litt avveksling da, skjønte jeg. 

 

Det var sånn på den her tida, at jeg meldte meg frivillig, til alle de ledige påskevaktene, på Rimi 

Nylænde, husker jeg. 

 

Så jeg var vant til å ta alt det arbeidet jeg fikk tilbudt, da. 

 

Så jeg slo til på forslaget til Glenn Hesler også, da. 

 

Selv om Øystein Andersen, (som jo hadde kutta meg ut), var hans kollega, så prøvde jeg bare å 

snakke minst mulig med han da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



For Rimi har jo stengt i påsken, på skjærtorsdag, langfredag, og første og andre påskedag. 

 

Så det var vel et par av disse fridagene, som jeg jobba, i Rykkinnhallen da, for spilleautomatfirmaet 

til Glenn Hesler og Øystein Andersen, nemlig Action Arcade, som hadde fått rettighetene til å ha 

spilleautomater, på The Gathering, det året, da. 

 

Jeg husker at jeg satt på T-banen, på vei fra Lambertseter til Brynseng, (for å bytte T-bane der, til 

Furusetbanen, da). 

 

Dagen før jeg skulle jobbe på The Gathering, (eller noe). 

 

Og da satt hu Sophie, fra Rimi Karlsrud, i den samme T-banevogna, som meg, (mener jeg å huske). 

 

Og hu satt sammen med to-tre andre folk, en del benker lenger fram i toget, enn meg da. 

 

Og jeg mener å huske at hu prata noe dritt, om at jeg ikke gadd å børste av meg noe støv, på Rimi-

buksa mi, engang, (til de folka hu satt sammen med). 

 

(Mener jeg at jeg overhørte, ihvertfall). 

 

For hu ville ikke bli med meg på kino da, (like før det her vel), så vi prata vel ikke sammen, på den 

her tida, (tror jeg). 

 

Men det at jeg ikke børsta av meg støv på buksa, det var vel en uvane, som jeg hadde fått, i 

Geværkompaniet, hvor vi krøyp i gjørma hele tida, (som jeg har skrevet om i Min Bok 3). 

 

Så der hang vi bare tøyet opp til tørk, (var det vel), eller vi brukte en klesbørste eventuelt, som vi 

hadde der, da. 

 

Men vi gikk ihvertfall ikke å børsta av oss jord osv., fra buksa hele tida. 

 

For da hadde vi vel nesten ikke fått tid til å gjøre noe annet, tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens vi kjørte i den nye varebilen, (var det vel), til Glenn og Øystein, til Rykkinnhallen, en av 

dagene der, så var det ny sang, på radioen, mener jeg å huske. 

 

Og det var Beck med 'Loser', hvis jeg ikke husker helt feil. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Arbeidet mitt, for Action Arcade det bestod for det meste av at jeg satt ved et bord, og veksla 

penger, for ungdommer som skulle spille på spilleautomater, da. 



 

Automatene som var der det var flipperspillet Twilight Zone, (husker jeg), og et skytespill hvor man 

brukte en slags gevær-joystick, da. 

 

Og kanskje 7-8 andre automater. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det var også et airhockeybord der, husker jeg. 

 

(Selv om det stod i selve hallen nedenfor). 

 

Og det mener jeg at jeg fikk spille gratis på, en del ganger, mot Glenn Hesler vel. 

 

Så det var mulig at det airhockeybordet også var Glenn og Øystein sitt, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde også et stort nøkkelknippe, med nøklene, til alle automatene, husker jeg. 

 

På de øktene som jeg jobba der, da. 

 

I tilfelle det var noe feil på noen av automatene, og noen mynter for eksempel satt seg fast, inni 

dem, (eller noe), da. 

 

Så jeg hadde ansvar for alle automatene der da, må jeg si. 

 

Og i stille perioder, så kunne jeg spille selv, så mye jeg ville der, da. 

 

Og jeg tulla litt med det Twilight Zone-flipperet da, (var det vel). 

 

For det pleide å stå i Ungbo-leiligheten vår faktisk. 

 

(I det store kombinerte TV-stue, spisestue og kjøkken-fellesrommet der. 

 

Mellom spisestuebordet og et av kjøleskapene vel). 

 

For det hadde Øystein og Glenn satt der, (av en eller annen grunn). 

 

Så det flipperet kjente jeg ganske bra, da. 

 

For det kunne jeg jo spille gratis på, så mye jeg ville, hver dag. 

 

Selv om jeg ikke spilte så mye, fordi det bråka ganske bra, og det var kanskje ikke verdens 

morsomte flipper heller, (syntes jeg vel). 

 



Men det flipperspillet, det spilte en fin melodi da, (husker jeg), og jeg satt lyden på full guffe, på det 

flipperet, om natta der, da. 

 

For da skjedde det ikke så mye der. 

 

Unntatt at noen nede i hallen nedenfor, (for automatene stod på noen slags balkonger der, eller hva 

man skal kalle det), spilte noe musikk, på et stereoanlegg vel. 

 

Og da, så spilte jeg musikk og da, på det flipperet, (siden jeg kjeda meg litt da, antagelig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg tror at det må ha vært første og andre påskedag, (eller noe), som jeg jobba, på TG 94. 

 

For jeg husker det, at jeg jobba der, under premieutdelingen. 

 

(For beste demoer og sånn, da). 

 

For plutselig, (mens jeg stod på den 'balkongen' der, da). 

 

Så brøt det ut en nesten uvirkelig diskettkrig, i Rykkinnhallen. 

 

Noen kasta noen disketter mot scenen, (hvor premieutdelingen var), men de bommet, da. 

 

Og da fikk noen andre, (som også satt i salen der, men nærmere scenen), disse diskettene i huet da, 

(eller noe). 

 

Også kasta de en diskett blindt tilbake, (mot de bakerst i hallen, da), i sinne. 

 

Og sånn fortsatte det da, at fler og fler ble truffet av disketter, og ble sinna da, og kasta disketter 

tilbake. 

 

Og jeg så jo dette spetakkelet, fra orkesterplass, (må jeg si). 

 

Og dette gikk ganske raskt. 

 

Først var det vel bare noen få disketter, som ble kasta. 

 

Men etter noen sekunder bare, (for dette var vel over på et minutt, eller noe, vil jeg si). 

 

Så var lufta tjukk av disketter, (vil jeg si). 

 

Det så nesten ut som at en stor fugleflokk, (eller lignende), fløy i lufta, mellom der Øystein 

Andersen og jeg stod, (oppe på den balkongen, der spilleautomatene var da), og folka som satt ved 

datamaskinene sine, nede i salen, da. 

 

Det må ha vært mange hundre, (hvis ikke mange tusen), disketter, samtidig, i lufta der, (vil jeg tippe 

på). 



 

Og så godt som alle, (eller ihvertfall noe sånt som halvparten av folka der), må vel ha vært med på 

den her diskettkrigen, tror jeg. 

 

(Det virka ihvertfall sånn for meg, på det verste der). 

 

Og gudene vet hvor mange som ble truffet. 

 

Før den diskettkrigen var over, like fort som den hadde startet, da. 

 

Så dette var veldig spesielt, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Øystein og Glenn, de fikk lov til å sove, på et rom, sammen med arrangørene, (husker jeg). 

 

Et rom som Øystein Andersen viste meg, (oppe i andre etasje der), da. 

 

Men jeg kan ikke huske at jeg sov der, (selv om jeg ikke husker dette helt sikkert). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den andre dagen, som jeg jobba der, (eller noe). 

 

Så dukka det plutselig en svensk forretningsmann, i 40-årene, (eller noe), opp der, som ville veksle 

til seg mange mynter da, (husker jeg). 

 

Jeg lurte vel litt på, hva han skulle med alle disse myntene. 

 

Men vi hadde vel ikke akkurat mangel på mynter der heller. 

 

Så jeg lot han veksle da. 

 

Og etterhvert, så merka jeg det, at det ikke var så mange folk, som ville spille på spilleautomatene, 

som det hadde vært, dagen før osv., da. 

 

Og noen fortalte meg vel det, at en svenske plutselig hadde dukka opp, i første etasje der, i 

Rykkinnhallen, med en Virtual Reality-maskin, da. 

 

Noe som var noe helt nytt, på den her tida. 

 

Så nesten alle ungdommene på The Gathering, de ville jo da mye heller bruke pengene sine, på den 

kule, nye spilleautomaten, til han svensken. 

 



Enn på de mer gammeldagse spilleautomatene, til Glenn og Øystein, da. 

 

(Husker jeg). 

 

Men jeg fortalte vel til Glenn og Øystein, om hvor sleip, som han svenske forretningmannen, hadde 

vært. 

 

Siden han jo bare hadde gått til Arcade Action, (nemlig en konkurrent, da), for å veksle penger, uten 

å forklare det, at han var nettopp en konkurrent, da. 

 

Og Glenn og Øystein, de mente vel også det, at dette var et slags avtalebrudd, fra The Gathering-

arrangørene, (nemlig en datagruppe som het Crusaders og en annen datagruppe, som jeg ikke 

husker navnet på nå). 

 

For Arcade Action hadde vel blitt lovet, å ha en slags enerett, når det gjaldt å ha automater, på The 

Gathering, det året da. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig, ihvertfall). 

 

Så når han svensken fikk lov av The Gathering-arrangørene, til å ha en sånn Virtual Reality-maskin 

der, de siste par dagene, av TG 94. 

 

Så var vel dette et slags avtalebrudd, fra Crusaders og dem, mente vel ihvertfall Øystein Andersen 

og Glenn Hesler da, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så sånn var vel det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at The Gathering 1994 var ferdig. 

 

Så ble jeg forresten også dratt med, av Glenn og Øystein, på en fotballkamp, for arrangører, (må det 

vel ha vært), i en 'gymsal-aktig' sal, som var ved siden av 'hovedhallen' der da, i Rykkinnhallen. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og Øystein Andersen og Glenn Hesler, de hadde også hjelp av to vietnamesiske ungdommer, som 

de kalte for Smile og Fireball, den siste dagen der, da. 

 

For jeg husker det, at Smile og Fireball, de bar på en spilleautomat, like ved hovedutgangen, til 

Rykkinnhallen der. 

 

Mens Øystein Andersen sjefa over dem, da. 

 

Og Smile og Fireball, de klarte vel å miste en spilleautomat, i gulvet, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og da kjefta vel Øystein Andersen fælt på dem vel, (hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

(Noe sånt). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 18: Jula 1993 

 

Jeg hadde vel egentlig ikke tenkt, å dra til Haldis og faren min og dem, på Bergeråsen, i jula etter at 

jeg var ferdig, med militæret. 

 

Men jeg hadde ikke noe annet sted å dra. 

 

Og Pia fortalte meg det, at jeg var invitert, til Haldis og dem, og at ei venninne av Christell, som ble 

nummer tre, (eller noe), i Frøken Norge, skulle dit, på julaften, da. 

 

Så da syntes jeg at det virka fristende, å feire jul, hos Haldis og dem, da. 

 

(For jeg kjente liksom ikke noen damer som hadde vært med i Frøken Norge, og sånn). 

 

Så derfor dro jeg dit, da. 

 

(Selv om Pia selv vel skulle til bestemor Ingeborg eller mora vår, for å feire jul. 

 

Men dit var vel ikke jeg invitert, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg kunne jo nesten ikke feire jul, hos Axel og dem, etter 1991. 

 

For Mette Holter kasta meg jo ut derfra, (må man vel vel si), sommeren 1991, da. 

 

Men sånn som jeg husker det, så feira jeg julaftenene på 90-tallet og 2000-tallet, sånn her: 

 

1990: Hos Metter Holter og dem, på Furuset. 

 

1991: Hos bestemor Ågot på Sand. 

 



1992: Hos Haldis på Bergeråsen, (lå over hos bestemor Ågot, på Sand). 

 

1993: Hos Haldis på Bergeråsen, (lå over hos bestemor Ågot, på Sand). 

 

1994: Hos Haldis og faren min i vannsengbutikken i Drammen, (lå over hos Christell, som bodde 

langs veien ut mot Konnerud, (fra Drammen sentrum), vel). 

 

1995: Hos Haldis på Bergeråsen, (lå over hos bestemor Ågot, på Sand). 

 

1996: Hos Pia i Tromsøgata, i Oslo. 

 

1997: Hos Pia i Tromsøgata, i Oslo. 

 

1998: Hos Pia i Tromsøgata, i Oslo. 

 

1999: Hos Pia i Tromsøgata, i Oslo. 

 

2000: Hos Pia i Tromsøgata, i Oslo. 

 

2001: Hos Pia i Tromsøgata, i Oslo. 

 

2002: Hos Pia i Tromsøgata, i Oslo. 

 

2003: Hos Pia i Tromsøgata, i Oslo. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kontaktet ruteopplysningen, på Oslo S., i forkant av denne julefeiringa. 

 

Og de sa at tog og busser gikk som vanlig, på julaften. 

 

Så det var jo bare tull, men jeg var stressa da, siden jeg jobba i matbutikk, (hvor det alltid er mye å 

gjøre, før jul). 

 

Så da jeg kom til Drammen, så gikk det ikke noe buss, til Berger. 

 

Og jeg ringte og klagde da. 

 

Fra Rutebilstasjonen, i Drammen. 

 

Til NSB vel. 

 

Og da mener jeg det, at Vibeke Kjølstad, fra klassen min, på Svelvik Ungdomsskole, satt inne i 

ventehallen, på Drammen Rutebilstasjon, og hørte på at jeg ringte, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Videospilleren min, som Magne og Elin Winnem, hadde lånt, det året jeg var i militæret. 

 

Den hadde vært som ny, (vil jeg si), da de fikk låne den. 

 

(For jeg pleide ikke å se så utrolig mye video, på den her tida, da. 

 

Og jeg hadde jo hatt video, siden 1980 vel. 

 

Så jeg var vant til å behandle videoen og videokassettene bra, da. 

 

Etter å ha hatt video, i mange år). 

 

Men da jeg fikk tilbake videoen min, fra Magne og Elin Winnem. 

 

Så kunne jeg ikke bruke den videoen lengre. 

 

For bildekvaliteten var blitt helt elendig da. 

 

Videohodet hadde blitt slitt ut, rett og slett, (virka det som for meg). 

 

Så etter at jeg hadde fått meg de tre faste vaktene, i uka, på Rimi Nylænde, (må det vel ha vært). 

 

Så ville jeg kjøpe meg en ny video, da. 

 

Og jeg fant noen nye videoer, som kosta 2000 kroner pr. stykk, (eller noe), på en elbutikk, på Bryn 

Senter. 

 

Og jeg tenkte at de var så billige, så det ville vært artig, å hatt to videoer. 

 

For da ble det som en dobbelt kassettspiller. 

 

Og jeg kunne lage musikkvideo-kassetter da, hvor sangene kom på rekkefølge, fra mine gamle 

opptakskassetter, (fra Abildsø, osv.), hvor det var mye musikk jeg ikke likte også på, da. 

 

Og jeg kunne kopiere filmer da, (som jeg også hadde pleid å gjøre, på Bergeråsen). 

 

Men jeg hadde ikke råd til å betale for de videospillerne kontant. 

 

Men jeg spurte om jeg kunne få kjøpe de på avbetaling da, (husker jeg). 

 

(For jeg så et sånt klistremerke, eller noe, om at de hadde avbetalingsmuligheter der, da). 

 

Og det var greit, sa de. 

 

Og plutselig, så hadde de gitt meg et kredittkort og to videospillere, da. 

 

(Enda jeg bare ba om avbetaling, da). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men på julaften, i 1993, så var dette flaks, husker jeg. 

 

For det gikk ikke fler busser, til Berger. 

 

(Enda NSB i Oslo hadde fortalt meg, at disse gikk, som normalt. 

 

Så NSB tulla både julaften 1993 og, som julaften 1991, da jeg måtte hive meg inn i samme taxi, 

som en Jebsen-sønn hadde bestilt, (siden den siste (NSB)-bussen, til Berger, ikke venta på toget, i 

Sande), som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Men NSB sa vel at de kunne betale for taxiregninga, når jeg ringte og klagde, (tror jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg hadde ikke tatt med penger, til drosje. 

 

For det kosta flere hundre kroner, da. 

 

Men jeg satt meg inn i en drosje, på Strømsø vel. 

 

Også spurte jeg om han visste hvor jeg kunne bruke det kredittkortet mitt da, for å ta ut penger. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det var utafor postkontoret, på Bragernes, (det som ble ranet av han kjente bankraneren Martin 

Pedersen, (eller noe), helt på begynnelsen av 80-tallet, vel). 

 

Og der tok jeg ut 400, (eller noe), da. 

 

Som drosjesjåføren mente at drosjeturen til Berger, cirka ville koste, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg kom fram til Haldis og dem, på Bergeråsen. 

 

Så viste det seg det, at hu finalisten i Frøken Norge, ikke skulle være der, likevel. 

 

(For det hadde visst skjedd noe, mellom henne og Jan Snoghøj da, som gjorde at hun ikke dukka 

opp der likevel). 

 

Og Christell, hu gikk bare rundt i joggebukse, hele kvelden, (husker jeg). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Haldis pleide alltid å lage pinnekjøtt, til jul. 

 

(Hu var jo fra Vestlandet). 

 

Så det var vel pinnekjøtt denne julen og, tror jeg. 

 

Og kålrabistappe og kokte poteter, vel. 

 

Men Haldis pleide alltid å ha litt kokte gulerøtter, i kålrabistappa, mener jeg å huske. 

 

Så hu hadde liksom sin egen vri da, på kålrabistappa, (hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde vel skifta, borte hos bestemor Ågot, (tror jeg). 

 

(Som skulle feire jul, borte hos onkel Håkon og dem vel, tror jeg). 

 

For Christell sa plutselig, at 'har du på deg smokingbukse, Erik?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da forklarte jeg det, at jeg hadde det, da. 

 

(For den vanlige dressen min, (eller ihvertfall dressbuksa), den var slitt ut, da. 

 

Så jeg brukte den smokingen, (eller ihvertfall buksa til den), som jeg hadde kjøpt billig, da jeg 

skulle være forlover, for Magne og Elin Winnem, tidligere det her året, da). 

 

Og da ble faren min sjalu på meg, tror jeg. 

 

For da sa han det, (med en sur stemme vel), at han ikke hadde hatt smoking, da han var på min 

alder. 

 

Så jeg fikk vel ikke forklart det, at jeg hadde kjøpt den smokingen, for 200-300 kroner, på 

Dressmann sitt restlager, i Storgata, i Oslo, da. 

 

Siden jeg måtte ha en smoking, siden jeg jo hadde tatt på meg det, (noe jeg vel nesten ikke kunne si 

nei til, siden Winnem hadde skaffet meg en jobb, på Rimi), å være forlover, for Magne Winnem, da. 

 

Så faren min var kanskje litt smålig da, syntes jeg kanskje. 



 

Og han var vel kanskje også litt ignorant, siden han jo ignorerte det, at han selv jo var oppvokst, på 

50 og 60-tallet, da økonomien i Norge, var mye dårligere, siden dette jo var før Norge ble en 

oljenasjon, og like etter andre verdenskrig, osv. 

 

Og han ignorerte vel også det, at jeg som tidligere Gjerde-elev og NHI-student, pleide å bli invitert 

på juleball. 

 

Og der var egentlig dresskoden smoking, (ihvertfall gikk de fleste i det vel), selv om jeg ikke hadde 

hatt råd til, å kjøpe meg en smoking selv, på den tida. 

 

(Men jeg tenkte kanskje på at det var jul da, og at jeg ikke så de her folka så ofte, så jeg prøvde vel 

å roe det ned, og ikke krangle så mye, da. 

 

Og jeg følte meg vel kanskje ikke så hjemme der). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg tror det må ha vært på den julaftenen her, at enkemannen til Tutta, (Haldis sin venninne), fra 

Berger, var hos Haldis, på julaften. 

 

For jeg husker det, at en julaften, som jeg var hos Haldis. 

 

Så befant jeg meg plutselig alene, i stua til Haldis, med enkemannen til Tutta, da. 

 

(For faren min, (må det vel ha vært), han fortalte meg det da, at Tutta nettopp hadde dødd da, (eller 

noe). 

 

Hu som hadde sagt, noen år før det her, til faren min og Haldis, at hu ikke ville slutte å røyke, for 

det var den eneste gleden hennes. 

 

Og faren min hadde vært irritert over det her da. 

 

Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Og jeg spurte han enkemannen til Tutta, da. 

 

Om Tutta hadde dødd, (eller noe sånt). 

 

(For jeg syntes at jeg måtte si noe, da). 

 

Men da svarte ikke han enkemannen til Tutta noe, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Ved julebordet der, (denne jula ihvertfall), så satt jeg vel, med ryggen, mot kjøkkenet. 

 

Mens faren min, han satt ovenfor meg cirka vel. 

 

Og mens Christell vel satt, til venstre for faren min, vel. 

 

Og Jan, han satt på enden av bordet, til venstre for Christell igjen, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så Jan og Christell, de satt noen ganger og skravla sammen, (nesten privat), da. 

 

Men hvis Christell spurte meg om noe, så måtte vi prate, over hele bordet, da. 

 

Men jeg husker det, at vi vel såvidt prata noe om boksing eller militæret, (eller noe sånt). 

 

Og da skulle jeg kanskje være litt morsom, da. 

 

Også nevnte jeg det, at jeg hadde vunnet en boksekonkurranse, på rommet, da jeg var i militæret. 

 

(Den boksekonkurransen var et snaut år før det her vel, på lagsrommet, til lag 2, i troppen min, i 

Geværkompaniet, (som jeg har skrevet om, i Min Bok 3)). 

 

Men da svarte ikke Christell meg noe. 

 

Men hu bare vendte seg, mot Jan, og sa at noe sånt som, at 'fy faen, er de folka der helt gærne, 

eller?'). 

 

(Noe sånt). 

 

Noe jeg ikke skjønte noe av, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 19: Julebordet 1993 

 

Julebordet med Rimi Nylænde, i 1993, det var på et utested i Kirkegata, (husker jeg). 



 

Det var i en restaurant, litt lenger vekk fra Karl Johan, enn Tut og Kjør, husker jeg. 

 

(Det var muligens en norsk, (eller nord-norsk), restaurant, hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dressen min var så utslitt, (og jeg hadde vel ikke noe hvit skjorte heller, mener jeg å huske), så jeg 

brukte den smokingen, som jeg hadde kjøpt billig, noen få måneder før, til bryllupet til Elin og 

Magne Winnem, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu assistenten, på Rimi Nylænde, som nettopp hadde slutta, og blitt butikksjef i Follo eller Østfold, 

(ei med mørkt hår, i 30-åra, som kanskje het Heidi, eller noe sånt). 

 

Hu gjorde et poeng av det, (husker jeg), at sløyfa, til smokingen min, hadde løsna. 

 

Så jeg måtte feste den blå sløyfa da, (var det vel), på nytt, da. 

 

(Hvis det ikke var en svart sløyfe da. 

 

Det er mulig. 

 

For jeg hadde svart sløyfe, (mener jeg å huske, ihvertfall), på juleballet, til NHI, på Rica 

Holmenkollen hotell, på slutten av 1989). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Heidi, (eller hva hu het igjen), hu sa også det, at hu hadde fått noen kommentarer, fra 'bønda', i 

den nye butikken, som hu jobba i. 

 

'Du er ikke i Oslo nå, altså', hadde dem visst sagt til henne, når hu hadde vært litt vel sjefete 

kanskje, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Av de jeg husker som var på det her julebordet. 

 

Så var det butikksjefen Elisabeth Falkenberg. 

 

Det var Thomas Sanne, fra Lambertseter. 

 

Det var ei som het Elin, også fra Lambertseter. 

 

Det var ei pen ung dame, med lyst hår, som jobba som ekstrahjelp, i kassa, og var sammen, (selv 

om jeg vel ikke visste det, på den her tida), med en kollega av oss, som het Magne, (mener jeg), 

som jeg forresten møtte i Avstikkeren, på Bergkrystallen en gang, som jeg besøkte Magne Winnem 

der. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det som var spesielt, med dette julebordet, det var vel det, at hu butikksjefen, Elisabeth Falkenberg, 

hu var jo lesbisk. 

 

Så etter middagen, så ville hu på et homo/lesbe-sted, ved Youngstorget der, da. 

 

Hvor jeg ble ganske full, (mener jeg og huske), og kanskje så litt mye, på hu pene, lyshåra 

kassadama, da. 

 

Hvem vet. 

 

Jeg gikk også på do der, for det ble litt kjedelig, å bare sitte stille der, hele tida, husker jeg. 

 

Og da var det noen ved bordet som begynte å skravle om meg, vel. 

 

Og en av de unge homsene der, (som spilte biljard vel), han begynte å kommentere om at jeg hadde 

så fin sløyfe, (eller om han sa propell), da jeg gikk fra bordet der da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter å ha vært på dette homse/lesbe-stedet, og etter at jeg satt der, mens fler og fler gikk, og jeg 

kanskje lurte på hu pene kassadama. da. 

 

Så ble det til, at Thomas Sanne, dro med ei blondinne og meg, til Manhattan, (som nesten var 

stamstedet mitt, på den tida, som Magne Winnem og jeg, pleide å feste mye, i Oslo, tre-fire år, før 

det her vel). 

 

Jeg tror at det var Elin, Thomas Sanne og meg, som dro på Manhattan. 

 



(Jeg ble ganske full, på det her julebordet, men jeg mener å huske at det var sånn). 

 

Så vi var liksom de siste tre som holdt ut, fra julebordet, må man vel kanskje si, da. 

 

Mens alle de andre gikk hjem før oss vel. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så vi tre var liksom den 'harde kjernen' da, (må man vel kanskje si). 

 

Selv om det vel ikke tok så lang tid, før Thomas Sanne og Elin, skulle dra hjem, fra Manhattan, 

(hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 20: Mer fra sommeren/høsten 1993 

 

Jeg husker det, at jeg dro til Manpower, like ved Egertorget, i Karl Johan, sommeren /høsten 1993, 

etter endt førstegangstjeneste, da. 

 

For å prøve å få meg en kontorjobb, via Manpower, da. 

 

Og han saksbehandleren, som jeg prata med der. 

 

Han var imponert over progresjonen min, på videregående, og til og med det første året, på NHI, 

(husker jeg at han sa, på dialekt vel). 

 

Og han var også imponert over alle de diplomene, som jeg hadde fått av Forsvaret, da jeg var ferdig 

med førstegangstjenesten, siden jeg hadde klart å ta så mange ferdighetsmerker der, under tiden min 

i Geværkompaniet, da. 

 

(For jeg hadde satt de diplomene, inn i en perm, sammen med vitnemålene og attestene mine, og 

sånn, da). 

 

Så han var veldig positiv til mulighetene mine, for å få meg jobb gjennom Manpower da, (sånn som 

jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det som skjedde, det var det, at jeg ikke hørte noe, fra han Manpower-karen. 

 

Og da jeg dro ned dit igjen, (var det vel), så virka han Manpower-medarbeideren plutselig veldig 

sur eller grinete da, (vil jeg si). 

 

Så jeg husker at det var sånn, at jeg lurte på, hva som hadde skjedd, siden han Manpower-

medarbeideren, gikk fra å være så vennlig og positiv, den ene uka, til å bli så sur, en av de neste 

ukene, da. 

 

Og etter at jeg var der, hos Manpower på/ved Egertorget, den andre gangen. 

 

Så hørte jeg aldri noe mer fra de. 

 

Og jeg ville ikke dra dit noen fler ganger heller, siden han konsulenten deres var så sur, da. 

 

Så etter at jeg skjønte det, at han Manpower-konsulenten, var så grinete, så fokuserte jeg heller på 

det, å prøve å få meg en faste jobb, istedet for å prøve å få meg vikariat gjennom Manpower, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang forresten, som jeg var nede på Arbeidsformidlingen, på Schous Plass, for å kopiere noen 

vitnemål, for noen jobbsøknader, som jeg fant i Aftenposten, (eller noe sånt), vel. 

 

Så møtte jeg tilfeldigvis hu unge dama, fra OBS Triaden, (og Lindeberg-området vel), med 

'kommune-farget' hår, (er det vel, som de kaller det). 

 

Jeg var vel kanskje litt flau over det, at jeg var delvis arbeidsledig, på den her tida, (jeg jobba jo 

bare annenhver lørdag, på Rimi Munkelia, de første ukene/månedene, etter militæret). 

 

Så jeg lata vel kanskje som, at jeg var ekstra opptatt, av å bruke den kopimaskinen, på 

Arbeidsformidlingen der, da. 

 

Mens hu fra OBS Triaden stod like vel meg, inne på Arbeidsformidlingen der, sammen med en 

venninne, da. 

 

Og hu fra OBS Triaden, hu kom vel heller ikke, med noen særlig klare spørsmål, hu heller. 

 

Så det var ikke sånn at vi hadde noe særlig samtale, å skryte av, akkurat, inne på 

Arbeidsformidlingen der. 

 

Vanligvis, så klarte jeg vel å prate litt med henne, på den tida, som jeg jobba, på OBS Triaden, 

ihvertfall. 

 



(Hvis vi tok den samme bussen hjem fra jobb, osv). 

 

Men inne på Arbeidsformidlingen der, mens jeg kopierte de vitnemålene, så ble det ikke til, at vi 

hadde noen særlig givende samtale akkurat, da. 

 

Og etter det møtet, (på Arbeidsformidlingen der), så har jeg vel aldri sett hu dama igjen heller, tror 

jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den datajobben, hos Direktoratet for Sivil Beredskap, (som Arbeidsformidlingen, på Schous Plass, 

hadde ført meg opp, som kandidat for, (eller hva man skal kalle det)). 

 

Den viste seg å ikke være som en vanlig jobb, akkurat. 

 

Jeg måtte kontakte mora mi, (Karen Ribsskog), på Nøtterøy, for det direktoratet, de ville vite, 

adressene, til alle de stedene, som jeg hadde bodd på, hele livet. 

 

Og med en mor, som flytta til et nytt sted, (sammen med Arne Thomassen, for det meste), omtrent 

en gang i året, i Larvik-området, på 70-tallet. 

 

Så det var enklere sagt enn gjort, (for å si det sånn). 

 

Så jeg mener å huske det, at jeg ringte mora mi, fra en telefonkiosk, for å få adressen, til for 

eksempel det stedet vi bodde, i Brunlanes, og sånn, da. 

 

Og alle de andre stedene, som vi bodde, i Larvik-distriktet, på 70-tallet, da. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok). 

 

Mora mi sa det, at jeg ikke burde skrive på det skjemaet, til Direktoratet for Sivil Beredskap, at jeg 

hadde bodd så mange steder. 

 

For det ville se dumt ut, (eller noe), mente mora mi, da. 

 

Og det var kanskje også litt spesielt, at denne potensielle arbeidsgiveren, (som Arbeidsformidlingen 

sendte meg til), ville vite alle adressene, som jeg hadde bodd på, hele livet, da. 

 

(Men jeg hørte ikke på mora mi, da. 

 

Jeg prøvde å være ordentlig, og skrive opp alle stedene, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Det jobbintervjuet, hos Direktoratet for Sivil Beredskap, (i Trondheimsveien), det var nesten 

surrealistisk, vil jeg si. 

 

Jeg hadde jo vært på mange jobbintervju tidligere. 

 

(De jeg kan huske er vel CC Storkjøp, Norsk Hagetidend, Rimi Oppsalstubben, Matland/OBS 

Triaden, Rimi Rosenkrantzgate, Forsvarets EDB-avdeling på Terningmoen og Manpower). 

 

Men hos Direktoratet for Sivil Beredskap, så måtte jeg ha møte med to damer samtidig, husker jeg. 

 

(I motsetning til de andre jobbintervjuene, som jeg hadde vært på før. 

 

Unntatt det hos EDB-offiserene på Terningmoen, som også var to personer, som hadde jobbintervju, 

da). 

 

Og hu eldste av de to damene, hu var også nesten teatralsk, (eller hva man skal kalle det). 

 

'Bare hiv jakka di på den stolen der, du', sa hu til meg, på begynnelsen av møtet, (husker jeg). 

 

Og da fikk jeg nesten sjokk, husker jeg. 

 

For det er vel ikke akkurat vanlig i jobbintervjuer, at man hiver jakka si rundt omkring i rommet, 

vel. 

 

Men jeg skjønte det da, at hu spilte teater liksom, hu eldste dama der, da. 

 

Men hu var liksom så falsk, (og nesten i trance, liksom), så det var vanskelig for meg, å liksom 

arrestere henne, da. 

 

Dette var jo et jobbintervju, for en godt betalt datajobb. 

 

Og jeg trengte penger, siden søstera mi, (som var blakk og arbeidsledig), nettopp hadde flytta inn på 

rommet mitt, på Ungbo. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu dama, hos Direktoratet for Sivil Beredskap, hu begynte også å spørre om, hva den hvite T-

skjorta, (med svart trykk), som jeg hadde på meg, var om. 

 

Og det var jo den t-skjorta, fra The Gathering 1993, som jeg hadde fått av min tremenning, Øystein 

Andersen, som var medarrangør der, (må man vel si). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og den t-skjorta hadde fått et hull i seg, etter en sigarettglo, enda jeg pleide å følge med på gloa, på 

sigarettene mine, for å si det sånn. 

 

Men jeg bodde jo på Ungbo, (og med søstera mi på rommet mitt), så noen kan jo eventuelt ha tulla 



med den t-sjorta og. 

 

Jeg hadde jo vært student og vernepliktig, i fire år, før den her sommeren. 

 

Så jeg hadde ikke hatt råd, til å kjøpe meg så mange dyre klær, før den her tida, da. 

 

Så jeg gikk med en t-skjorte, som jeg hadde fått gratis, (av Øystein Andersen), husker jeg. 

 

(Og vel den skinnjakka, som katten Sara seinere pissa på, noen uker etter det her, da). 

 

Og jeg forklarte hu dama, fra det direktoratet der da, at den t-skjorta, den var fra The Gathering, da. 

 

Og da begynte hu dama å prate om hacking og sånn da, (mener jeg å huske). 

 

Så hu skulle kanskje ha det til, at alle som var på TG, var hackere, da. 

 

(Eller noe). 

 

Hva vet jeg. 

 

(Men jeg visste ikke hvordan jeg kunne forklare det, for hu her trance-dama, hva TG var, da. 

 

Så jeg bare rista vel litt på hue, (eller noe), for å forklare det, at jeg ikke dreiv med hacking, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hørte ikke noe fra de her, hos Direktoratet for Sivil Beredskap. 

 

Men etter at jeg kom hjem fra det middagsselskapet, hos mora mi, på Nøtterøy, den her sommeren, 

(som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel), må det vel ha vært. 

 

Så ringte jeg til det direktoratet da, og spurte om hvordan jeg lå an, for den her datajobben, da. 

 

Og ei ung dame der, sa at jeg lå på tredje plass, av alle søkerne, da, (husker jeg). 

 

Og vel at de hadde jobbet med søknaden min, (eller noe), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når jeg gikk ut, fra det jobbintervjuet forresten. 

 

Så hadde jeg så mye i huet, at jeg nesten ble kjørt på, av ei dame på sykkel, i en av sidegatene til 



Trondheimsveien, (hvor jeg ikke var så utrolig kjent, forresten), husker jeg. 

 

(Dette direktoratet, det holdt til, i et stort, hvitt bygg, i begynnelsen av Trondheimsveien cirka, 

(mener jeg å huske), forresten). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også mye mer som hendte, den tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Det er mulig at jeg deler opp den tida, som jeg jobba i Rimi, inn i flere bøker, forresten. 

 

For jeg har jo kommet til kapittel 20 alt. 

 

Så det er kanskje greit å slutte av Min Bok 4, enten når jeg flytter fra Ungbo, eller når jeg blir 

forfremmet til butikksjef, (tenker jeg nå). 

 

Men det får jeg se an litt, hvor mange kapitler, som det blir først, fra de her årene. 

 

Så vi får se om jeg klarer å finne ut mer om dette, etterhvert. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 21: Enda mer fra sommeren/høsten 1993 

 

Jeg husker det, at Magne Winnem, sommeren/høsten 1993, dro meg med, på en fotball-trening, med 

Rimi sitt bedriftsfotball-lag, på Ekeberg, (var det vel, hvis jeg husker det riktig). 

 

Jeg husker at vi spilte mot noen små mål der, ute på en gressbane, på den her treninga, da. 

 

Og jeg husker det, at jeg fikk ballen, rett foran målet, og en forsvarer var rett bak meg. 

 

Og jeg husker det at jeg liksom la ballen en drøy halvmeter foran meg kanskje, da. 

 

Og så kom forsvareren opp i ryggen på meg. 

 

Og når jeg fikk igjen balansen og kontrollen, (etter å ha fått forsvareren opp i ryggen). 

 

Så bare pirka jeg ballen inn i det lille målet der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Noen uker/måneder, etter den her fotballtreninga. 

 

Så ble jeg spurt, gjennom Magne Winnem, om jeg kunne være med, å spille en kamp, for Rimi sitt 

bedriftfotball-lag, da. 

 

Og det sa jeg at var greit, da. 

 

Kampen gikk i en ganske liten hall, på Voldsløkka, som ligger litt nord for Kiellands Plass, (der 

hvor jeg bodde i Uelands Gate, de første par ukene, som jeg bodde, i Oslo, som jeg har skrevet om, 

i Min Bok 2). 

 

Jeg tok T-banen ned til Jernbanetorget, fra Ellingsrudåsen. 

 

Også tok jeg vel den bussen som pleide å hete 18-bussen, (da jeg gikk på NHI, på Frysja, det første 

året, som jeg bodde i Oslo), opp til ved Voldsløkka der da. 

 

(Banen til Skeid er vel forresten like ved den hallen, hvis jeg husker det riktig). 

 

Jeg var kanskje litt nervøs, siden jeg ikke hadde vært på Voldsløkka før vel. 

 

Og jeg hadde jo bare vært på en trening, og aldri spilt noe bedriftsfotball før. 

 

Og Magne Winnem skulle ikke være med å spille selv, (av en eller annen grunn). 

 

Så jeg husker at jeg hadde veldig løs mage, den her søndagen. 

 

Og måtte finne doen, i garderoben der, før jeg var klar til å spille. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi spilte mot et veldig bra lag, (sånn som jeg husker det). 

 

Og Rimi lå etterhvert under med to-tre mål, uten å ha skapt de helt store sjansene vel. 

 

Men plutselig så var Rimi organisert, med liksom fire-fem folk i angrep, over hele banens bredde, 

og like foran målet, til det andre laget, da. 

 

Og jeg spilte vel i angrep, (ihvertfall ikke i forsvar, vel). 

 

Og jeg fikk en ide, for jeg tenkte det, at det laget vi spilte mot, det var så bra, at vi måtte prøve å 

gjøre noe ekstra, for å få mål. 

 

(For han keeperen var så bra da, på motstanderlaget). 

 

Så jeg pekte til han på Rimi, som hadde ballen. 

 

At jeg ville ha ballen, litt foran og til høyre for meg vel. 



 

(Og jeg stod til høyre for målet til motstanderen, og så ut på banen, da). 

 

Og når ballen kom, akkurat der jeg pekte, (må jeg si), som en kort pasning, da. 

 

Så klinte jeg til, alt jeg kunne, med et hardt hælspark. 

 

Som gikk mot det lengste hjørnet, i målet, til motstanderlaget. 

 

Keeperen klarte såvidt å få gitt retur. 

 

Men så var det en annen Rimi-spiller der, som fikk returen i beina vel, og klarte å få sparka ballen i 

mål, da. 

 

Så da fikk Rimi også et mål, da. 

 

Og spillet jevna seg vel litt mer ut, etter dette. 

 

(Selv om Rimi vel likevel tapte kampen ganske klart, vel). 

 

Og jeg fikk nesten en sjanse, alene mot keeper, en gang, mener jeg å huske. 

 

Jeg husker ihvertfall det, at jeg tok ballen fra en motstander vel, og begynte å løpe mot 

motstandermålet, da. 

 

Hvis jeg husker det riktig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter kampen, så sa jeg det, til de andre spillerne, fra Rimi, der. 

 

(Litt vel fornøyd med meg selv kanskje, etter det hælsparket). 

 

At dem bare kunne si fra, hvis dem trengte noen fler spillere, en seinere gang og. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da var det noen der som ikke likte den måten jeg ga beskjed på, (eller noe), virka det som, for 

meg. 

 

(Jeg mener ihvertfall at jeg overhørte noe 'surving' der, må man vel kalle det). 

 

Og det blei aldri til, at jeg hørte noe mer, fra det her bedriftslaget, til Rimi, etter det her, da. 

 

Og jeg husker ikke hva de folka på det laget het heller. 

 

Selv om jeg mener at det var en kar der, med mørk/brun lugg/sveis, (eller noe), som var en slags 

kaptein, (eller noe), vel. 



 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg fikk forresten flashback, her om dagen. 

 

Og det lurer jeg på, om må ha vært fra tiden, som jeg var på Unge Høyre-møter, i Høires Hus, 

våren/sommeren 1991. 

 

Det var vel bare et, eller maks to, møter, som jeg var på der. 

 

Men jeg lurer på om det kan ha vært Jan Tore Sanner, som fortalte det, på et møte der, i Høires Hus, 

om at i Norge så var lovverket så rotete. 

 

Og at det fantes hundrevis av lover som det burde ha vært ryddet opp i. 

 

Men om det var hos Unge Høyre, det tørr jeg ikke å si helt sikkert. 

 

Dette kan muligens også ha vært noe som en lærer har sagt, på en skole jeg har gått på, en gang i 

tida, også. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg fikk også to billetter, til filmen Secondløitnanten, i posten, (hos Ungbo, i Skansen Terrasse 23, 

på Ellingsrudåsen), ikke så lenge etter at jeg var ferdig, i militæret, (må det vel ha vært). 

 

(Hvis det ikke var helt på slutten av militæret, da). 

 

Men da hadde jeg ingen å gå på kino med, husker jeg. 

 

Så jeg gikk aleine, på Colosseum kino, i Oslo Vest, (der hvor klassen min på ungdomsskolen hadde 

sett Staying Alive, og hvor Øystein Andersen pleide å dra meg med noen ganger, og vi satt i en 

kino-bar der en gang, blant annet, husker jeg, mens vi venta på at en kinoforestilling, skulle 

begynne, vel. Og det jo var også på Colosseum at jeg så Terminator 2, den gangen, som jeg traff 

Camilla Skriung, på vei til Majorstua T-banestasjon, etter kinoforestillingen, da). 

 

Men jeg fikk bare brukt den ene billetten da, husker jeg. 

 

For på den tida, som Secondløitnanten hadde premiere. 

 

Så hadde jeg ikke så mange folk som jeg omgikks med, da, (husker jeg). 



 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men jeg husker det da, at jeg satt i en ganske liten kinosal vel, på Colosseum kino der da, mens jeg 

prøvde å gjenkjenne meg selv, på lerretet, da. 

 

(Noe som jeg ikke syntes at noe særlig lett, for å være ærlig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I tida etter militæret, så pleide Glenn Hesler, Magne Winnem, halvbroren min Axel og jeg, å drive 

mye med sport, på fritida. 

 

På lørdager, om våren/sommeren, så pleide Glenn Hesler og jeg, (dette må vel ha vært i 1994), noen 

ganger å spille fotball, på et sted, som Glenn Hesler visste om. 

 

Og det var på Skårer-sletta, mellom Metro-senteret og Triaden der, i Lørenskog. 

 

(Men nærmere Metro-senteret enn Triaden, da). 

 

Der var det en ikke så utrolig stor gressbane, som det hendte at vi spilte på, når jeg hadde fri fra 

jobben, osv. 

 

(Selv om vi dro oftere, vil jeg si, til Lambertseter, hvor vi for det meste spilte tennis. 

 

Jeg fikk en brukt tennis-racket, til bursdagen min, i 1994, (må det vel ha vært), av Glenn Hesler, og 

den racketen, den var det et så stort hode på, at den smashet jeg vel ikke så bra med, vel. 

 

Så om det var for at jeg skulle spille dårligere, at jeg fikk den racketen. 

 

Hm. 

 

Hva vet jeg). 

 

En gang, en lørdagskveld, (må det vel ha vært), som Glenn Hesler og jeg, spilte fotball, på 

Skårersletta der. 

 

Så gikk det forbi to tenåringsjenter, (husker jeg). 

 

Og de ville spille litt fotball med oss, da. 

 

Og hu ene av dem, hu kjempa så mye mot meg, om ballen, og ville ikke gi seg, så det var jo nesten 

som forspill omtrent, (må man vel si). 

 

(Og jeg var kanskje litt sliten fra før da, etter å ha spilt i mange timer antagelig, så jeg klarte kanskje 

ikke så lett å ta ballen, da). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som Axel, Glenn Hesler og jeg, spilte tennis, på Lambertseter. 

 

(Sommeren 1994 eller 1995, vel). 

 

Så var det ei pen, ung frøken der, som spilte tennis mot faren sin, (eller noe), husker jeg. 

 

Og hu hadde noen store, stramme pupper, (husker jeg), som syntes godt, gjennom t-skjorta hennes, 

da. 

 

Så mens hu og faren gikk forbi Axel, Glenn Hesler og meg, som stod å venta på en ledig tennisbane, 

eller nettopp hadde dukka opp der vel. 

 

Så smalt det bare, 'bomber og granater', fra meg da. 

 

Siden vi vel ikke var helt vant til det, å se sånne skikkelig 'babes', (må man vel kalle henne), på 

tennisbanene der, med skikkelig store pupper og sånn, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn forresten, noen ganger, på Lambertseter der, at en idrettsforening, (eller noe), lot 

en dør, til et rom, som det stod en brusmaskin i, stå åpen. 

 

Og det var den samme typen gammeldagse brusmaskin, som de hadde inn en kjellerdør på Larvik 

sykehus der, på 70-tallet, (og som Frode Kølner vel viste meg, cirka nedenfor det rommet, som hu 

hjerneskada tanta hans, (som jeg har skrevet om i Min Bok), holdt til, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da vi fant den brusautomaten, så skulle jeg liksom tøffe meg litt, for Axel og Glenn Hesler, og 

vise dem hvor sterk jeg hadde blitt, i Geværkompaniet, da. 

 

Så da prøvde jeg det et par ganger, (husker jeg), å bare røske og dra noen brusflasker, ut av den 

brusautomaten, uten å betale, da. 

 

Men det var bare en gang eller to, at jeg gadd det. 

 

For dette var mest for sportens skyld, for meg liksom, (og jeg fikk vel kanskje også et flashback, til 

Larvik, på 70-tallet, hvor det ikke var helt uvanlig, for gutter, å prøve å rappe brusflasker, fra 

brusautomater, selv om det var veldig vanskelig, (husker jeg), og jeg vel aldri klarte å få til det selv, 



(men noen andre gutter fortalte meg at det var mulig, da)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

'Party-dressen' min, den hadde jo blitt slitt ut, på byen, under studietiden. 

 

Og jeg syntes vel ikke det, at det var så artig, på Radio 1 Club/Hit House lengre, som det hadde 

vært, på slutten av 80-tallet. 

 

Og garderoben min, den var veldig liten da, etter studietiden og militæret. 

 

Og Glenn Hesler han dro så godt som aldri ut på byen. 

 

Og Axel var jo bare 15-16 år, på den her tida. 

 

Så det hendte mye oftere, at jeg spilte fotball, badminton eller tennis i helgene. 

 

Enn at jeg dro ut på byen og festa og drakk og tulla med damene, på den her tida, da. 

 

For jeg bodde jo så langt unna Oslo sentrum, som man kunne komme omtrent, i Oslo. 

 

I Skansen Terrasse 23 der, da. 

 

Og hvis jeg skulle på byen, så måtte jeg gå aleine, for Magne Winnem, han hadde jo gifta seg med 

Elin Winnem og blitt 'tøffel', (må man vel kalle han). 

 

Og Glenn Hesler, han gikk så og si aldri ut på byen, (av en eller annen grunn), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var sånn, at det nærmeste, det å gå ut på byen, som Glenn Hesler, noen ganger ble med på. 

 

Det var at han ble med, noen ganger, til bowlinga, på Strømmen Storsenter der. 

 

Hvor vi pleide å spille bordtennis, noen ganger. 

 

Og det var jo artig det, men så mange damer, det var det vel kanskje ikke der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og en gang, som Pia liksom skulle være sosial, med Glenn Hesler og meg, av en eller annen grunn, 

da. 

 

Så fikk hu oss til å dra til Strømmen Storsenter da, for å spille biljard vel. 

 

(I Glenn Hesler sin bil da, siden jeg selv ikke hadde lappen og bil ennå, på den her tida). 

 

Men den 'seansen', da Pia liksom skulle 'finne på noe sosialt', på bowlinga, på Strømmen Storsenter 

der, da. 

 

Det ble som noe kunstig, for meg, vil jeg nesten si. 

 

Dette var liksom ikke som noe Pia selv hadde lyst til å gjøre, (virka det som, for meg). 

 

Det ble som noe påtvunget, da, (må man vel kanskje si). 

 

Så hva Pia mente med å dra med Glenn Hesler og meg, på den her påtvungne og humørløse 

seansen, (må man vel kalle den), på bowlinga, på Strømmen Storsenter der, det veit jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg jobba i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 22: Mer fra Ungbo 

 

Jeg har aldri vært så glad i å vaske opp. 

 

(Ikke etter at mora mi tvang søstera mi og meg, til å ta oppvasken, som barn, på Østre Halsen og i 

Larvik). 

 

Så jeg spurte søstera mi, etterhvert på Ungbo der, om hu ble med, på en avtale. 

 

At jeg tok gulvvasken for henne, når hu hadde vaskeuke, (nemlig hver femte uke). 

 

Hvis hu tok min oppvask, i samme slengen, som sin egen oppvask, da. 

 

Og det sa søstera mi at var greit, da. 

 

Så Pia vaska opp min oppvask. 

 



Og jeg vaska fellesarealene, på Ungbo, to av fem uker, da. 

 

(Både når det var Pia sin tur og min tur, til å vaske gulvene). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo leiet en vaskemaskin, fra Thorn, sånn at vi slapp å bruke en upraktisk vaskekjeller, som 

lå sånn til, at man måtte gå i et minutt eller to, gjennom noen underjordiske ganger, i kjellerne i 

Skansen Terrase 23, og nabooppgangene. 

 

(Og man måtte låse opp mange kjellerdører, på veien dit da. 

 

Og man måtte kjøpe polletter hos vaktmesteren. 

 

Og man måtte passe vasketiden sin nøye. 

 

Og man kunne ikke vaske etter klokken 20, (var det vel). 

 

For da var det vel en tidsbryter, som slo seg av, (mistenker jeg ihvertfall)). 

 

Så det ble ihvertfall sånn, at vi fem som bodde på Ungbo, i 1994, (Pia, Glenn Hesler, Rune, 

Hildegunn og meg), vi spleisa på å leie en vaskemaskin, fra Thorn, i mitt navn, til 250 kroner, i 

måneden, da. 

 

Så da var det sånn, at alle betalte meg, 50 kroner i måneden, for leie av vaskemaskin, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men plutselig en dag, så spurte Rune meg, når jeg var på kjøkkenet og han var i TV-stua, om jeg 

ikke kunne leie en oppvaskmaskin også, på Thorn. 

 

Men det var ikke jeg interessert i, for jeg hadde jo den avtalen med Pia, om at hu tok min oppvask, 

(fra før). 

 

Så det var jo et fett for meg, (omtrent), om vi hadde oppvaskmaskin, eller ikke. 

 

Eller, det hadde jo også blitt surr, med den avtalen, som jeg hadde med Pia, og. 

 

Så da måtte jeg også ha prata med Pia først. 

 

Og jeg syntes også det, at når jeg leide den vaskemaskinen i mitt navn. 

 

Så kunne noen andre ta litt risiko og, og leie oppvaskmaskinen i sitt navn. 

 



Hvis ikke så kunne det kanskje bli TV-spill neste gang, og så laservideo, for eksempel, etter det. 

 

Og til slutt så satt jeg der da, med en regning, på over 1000 kroner i måneden, fra Thorn, (hvis de 

andre flytta ut, før meg), for noe greier, som jeg kanskje ikke hadde så stor interesse av å bruke selv, 

da. 

 

Så da svarte jeg det, til Rune, at da syntes jeg det, at hvis vi skulle ha oppvaskmaskin, så kunne en 

av de fire andre, kanskje leie den, i sitt navn, da 

 

Men da svarte vel ikke Rune noe, mener jeg. 

 

Og det ble ikke til, at det havna noen oppvaskmaskin der, mens vi bodde der, på Ungbo, i Skansen 

Terrasse 23 da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det at han Rune, ba meg, som aldri vaska opp, om å leie vaskemaskin. 

 

Det kan man kanskje sammenligne med, at noen spurte en, som ikke hadde lappen, om han ville bli 

med på, å spleise på, å lease en bil, i sitt navn. 

 

Noe sånt. 

 

Så det virka ikke så utrolig fristende, for meg da, må jeg si. 

 

Hvorfor spurte ikke Rune noen av de som tok oppvasken om det her, (istedet for meg), for 

eksempel? 

 

For det her med oppvaskmaskin, det må vel Rune ha skjønt, at ikke interesserte meg, som hadde 

bytta bort mine oppvask-plikter, så utrolig mye. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så Rune behandla meg kanskje, som om at jeg var faren hans. 

 

Men det var jeg ikke, dessverre. 

 

Jeg hadde jo Pia og Axel, som nesten to unger, og det var vel nok da, mente nok jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Glenn Hesler og jeg, vi hadde forresten fordelt noen plikter, på et eller annet tidspunkt, på Ungbo 

der. 

 

Og det var sånn, at jeg hadde som plikt, å gå med gamle aviser, og legge de, i papir-containeren, i 

Skansen Terrasse der. 

 

Og Glenn Hesler, han hadde en ganske stor plikt, (må man vel si), siden han hadde bil. 

 

For han panta nemlig alle tomflaskene, som stod under vasken, på kjøkkenet, og kjøpte dopapir, til 

Ungbo-leiligheten, på Rimi Jerikoveien, (på Furuset der), var det vel. 

 

Så vi gikk aldri tom for dopapir der, da. 

 

Og selv om nok de fleste av tomflaskene, som dukka opp, i kjøkkenskapet der, nok var mine, (siden 

jeg drakk så mye Coca-Cola og seinere Sprite). 

 

(Noe jeg ikke gadd å klage på, at det ble urettferdig sånn sett, muligens). 

 

Men Glenn Hesler, han var flink til å huske på denne plikten. 

 

Så det var ikke sånn, at det noen gang, gikk tom for dopapir der, eller hopet seg opp, med 

tomflasker, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var kanskje ikke sånn jeg hadde ment det, da jeg spurte Glenn Hesler, om han kunne påta seg, 

den plikten, å pante tomflasker og kjøpe dopapir der. 

 

At Glenn Hesler, skulle følge nøye med, på hvem som la igjen tomflasker etter seg, i skapet, på 

kjøkkenet. 

 

Men en gang, som Glenn Hesler, var sur, på søstera mi. 

 

(Antagelig, så var vel dette, etter at Pia hadde tatt med seg tre afrikanere hjem, og to av dem sov i 

stua, uten at hu hadde sagt fra til oss andre, på Ungbo, om det her, på forhånd, da. 

 

For husreglene sa det, at man skulle si fra, hvis man skulle bruke stua, til å ha overnattingsgjester 

der. 

 

Og Pia sa jo da også, (noen dager senere), noe som Glenn Hesler også hørte vel, at 'vi har jo ikke 

noe saks', noe som det vel kanskje var flere enn meg, som syntes at hørtes dumt/rart ut. 

 

Det er mulig). 

 

Så sa Glenn Hesler til meg først, og så til søstera mi vel. 

 

At Pia måtte 'produsere fler tomflasker'. 



 

Så Glenn Hesler og jeg, vi var kanskje ikke helt på bølgelengde, når det gjaldt den 

tommflaske/dopapir-rutinen, da. 

 

Vi kunne vel ikke tvinge folk til å produsere tomflasker heller, mente vel jeg, kanskje. 

 

Men dette var vel midt i en krangel, mellom Pia og meg, så jeg syntes kanskje at jeg var i nok 

krangler, fra før, da. 

 

Så jeg begynte ikke å krangle med Glenn Hesler om det her, (hvis jeg husker det riktig), da han 

begynte å kjefte på søstera mi, for å ikke produsere nok tomflasker, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu Hildegunn, hu begynte nesten som Rune, da han hadde begynte å snakke med meg, om 

oppvaskmaskin. 

 

(Som vel egentlig var noe han kanskje burde ha begynt å prata med Pia om, siden det vel var hu 

som tok mest oppvask der. 

 

Siden hu også tok oppvasken for meg, siden jeg tok gulvvasken for henne). 

 

For Hildegunn, hu begynte å prate med meg, om vi ikke kunne ha tørkepapir, på kjøkkenet, istedet 

for dopapir. 

 

Men da hadde jo Glenn Hesler og jeg, en del måneder før det her, avtalt det, at vi skulle bare bruke 

dopapir, på både badet og kjøkkenet. 

 

For det var enkelt og billig, og da kunne vi bare bruke de tomflaskene, som hopet seg opp, som 

betaling, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hvis Hildegunn ville ha tørkepapir der, så burde hu vel ha prata med Glenn Hesler, som hadde 

som plikt, å kjøpe dopapir, om det her, (og ikke med meg). 

 

For da, når Hildegunn maste på meg, om det her, så syntes jo jeg, at dette bare ble som noe dumt, 

for da måtte jo jeg prate med Glenn Hesler igjen, om det her, seinere. 

 

(For å få det riktig. 

 

Og jeg kunne jo ikke vite hva han kom til å si, liksom). 

 

Og vi hadde jo en avtale, om å gjøre det sånn og sånn, fra før. 



 

Og den avtalen, den måtte vel Hildegunn ha visst om, mener jeg. 

 

Så det ble som at Hildegunn ville forandre på en husregel, (vil jeg nesten si), og bare spurte en 

person, (nemlig meg), da. 

 

(Og ignorerte at det var fler folk som bodde der, da liksom). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tiden, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 23: Sommeren 1994 

 

Sommeren 1994, så skulle jeg jobbe som leder, på Rimi Nylænde, etter at jeg hadde fått en del 

opplæring, som bestod i å bestille melk, brød og Hakon-varer, (var det vel), og etter at jeg først 

hadde jobbet et par-tre tidligvakter, (fra klokken 7), sammen med Hilde fra Rimi Hellerud og 

Elisabeth Falkenberg, da. 

 

Dagen før jeg skulle jobbe min første lørdagsvakt, alene, så hadde jeg problemer, med å få sove, 

husker jeg. 

 

Og det ble ikke bedre av at Pia, (som hadde vært ute på byen, sammen med Keyton), klatret opp, på 

den barnehagen, som var utenfor vinduene våre der, og banket på vinduet mitt, midt på natta, for å 

få låne nøkkelen min, siden hu hadde glemt sin egen nøkkel, da. 

 

Da ble jeg sur, for jeg syntes det, at Pia ødela for min karriere, i Rimi, siden det var veldig tungt, å 

jobbe en tolv-timers ledervakt der, (fra 7 til 19), på lørdager, (siden det kun var en leder, som jobbet, 

på lørdagene, i Rimi). 

 

(For dette var vel etter de andre episodene, som hadde gjort meg sur, på søstera mi, fra før av, og. 

 

Som at hu rappa røykpakker på rommet mitt, uten å spørre. 

 

Hu lot noen afrikanere sove over i stua der, uten å si fra, på forhånd. 

 

Hu lot Keyton få låne joggeskoa mine, uten å spørre. 

 

Hu sa merkelige ting, som at 'vi har jo ikke noen saks'. 

 



Hu lot tøyet sitt ligge, i vaskemaskinen, i flere dager, uten å ta det ut, etter at hu hadde vaska klær, 

(sånn at ingen andre fikk vaska klær), og ble sur når jeg poengterte dette. 

 

Osv., osv. 

 

Ting som jeg har skrevet om i Min Bok 4, tidligere). 

 

Så jeg tenkte det, at nå har Pia, (og Keyton), fortjent å få 'vannseng'. 

 

(Sånn som Bricen fikk av Furuset, i militæret, som jeg har skrevet om, i Min Bok 3). 

 

Så jeg gikk på badet, (var det vel), og fylte opp en bøtte med vann, da. 

 

Men Pia og Keyton hadde låst døra, til rommet sitt, så jeg fikk ikke gitt dem den vannbøtta, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Fra sommeren 1994, så husker jeg også det, at jeg var hos bestemor Ågot, samtidig med at en 'haug' 

andre folk, i slekta til min far, også var der. 

 

Jeg husker at Pia var der. 

 

Så det er mulig at det var hu som dro meg med dit da, for etter at jeg flytta til Oslo, så fikk jeg 

gradvis et dårligere forhold, til min fars slekt. 

 

Likevel, så var det sånn der, hos bestemor Ågot, at min fetter Ove og min fetter Tommy, de ville 

besøke Pia og meg, på Ungbo, i Oslo. 

 

Og Pia ble også med på dette. 

 

Derfor trodde jeg det, at Pia ville ta ansvar, når denne festen skulle være, seinere sommeren 1994, 

(husker jeg). 

 

For dette var den samme uka, som jeg jobba min første hele uke, som leder i Rimi. 

 

(På Rimi Nylænde, når enten Hilde fra Rimi Hellerud eller Elisabeth Falkenberg, hadde ferie). 

 

Jeg jobbet en seks-dagers uke da. 

 

Og siden dette var min første uke, som leder, så fokuserte jeg vel omtrent bare på jobben, da. 

 

Og var sliten når jeg kom hjem fra jobben. 

 

For jeg jobba vel mye ekstra, da antagelig, siden jeg satset på å få meg en karriere, i Rimi, osv., da. 

 

Så stua, på Ungbo, (hvor jeg hadde vært alene, hele denne uka, husker jeg, siden de andre var på 

ferie, eller noe, vel), den så 'bomba' ut, da. 

 



Og jeg jobba hele lørdagen, fra 7 til 19. 

 

Men jeg regna med det, at Pia ville gjøre i stand til festen, på Ungbo der, da. 

 

For hu ble jo med på å arrangere den festen, hos bestemor Ågot, på Sand, noen uker før. 

 

Men Pia hadde bare dratt til Monika Lyngstad, i Røyken. 

 

Så jeg møtte Tommy, Ove, Lene og Pia, (var det vel), på T-banen, på vei til Ellingsrudåsen, da. 

 

Så ingen hadde rydda der, før vi kom til Ungbo, da. 

 

Men jeg hadde ihvertfall kjøpt jordbær, men de hadde blitt litt knust, (nedi en av bæreposene mine), 

på T-banen, da. 

 

Siden jeg var litt stressa, kanskje, den her uka, da. 

 

Så Pia svikta igjen da, (syntes jeg), fordi hu skulle jo liksom være med å arrangere festen, da. 

 

Likevel så gjorde hun ingenting for å forberede festen liksom, da. 

 

Det var ikke sånn at hu lagde pønsj, eller pizza, eller noe sånt, (for eksempel). 

 

Neida, hu bare kom 'dassende' med T-banen samtidig med gjestene, liksom. 

 

Selv om hu vel hadde ferie selv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg rydda i stua, så fort jeg klarte, på Ungbo der, på. 

 

(For Pia ville vel ikke hjelpe, siden det var mitt rot, da). 

 

Og vi så vel bronsjekampen, i fotball-VM, som Sverige vant eller tapte, med mange mål vel. 

 

(Jeg sjekka det på nettet nå, og det var vel 16. juli 1994, at den kampen ble spilt, ifølge Wikipedia). 

 

Og jeg prøvde å sette fram jordbæra, som var litt knust, vel. 

 

Og Tommy sa vel noe sånt som at 'Erik prøver ihvertfall, han', (mener jeg at jeg overhørte). 

 

(Så det var kanskje litt rart, at Tommy prata sånn om meg, mens jeg var der. 

 

Men men). 

 

Og Tommy, (var det vel), han likte også en sang, som vi så på TV, (etter fotballkampen vel), som 

het 'Mmm Mmm Mmm Mmm', med Crash Test Dummies, (mener jeg å huske). 

 



(En sang som Ove også likte, vel. 

 

Og som jeg også hadde hørt før, men ikke huska helt hva het, vel. 

 

For jeg levde kanskje litt vel mye i 'Rimi-verdenen', på den her tida, da. 

 

Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi skulle også på byen, og havna på Marilyn, (som seinere ble So What). 

 

Et sted som søstera mi foreslo vel. 

 

Og der var det ganske kjedelig, mener jeg å huske. 

 

(Og jeg var vel trøtt kanskje, etter å ha jobba i tolv timer, på Rimi, fra syv om morgenen. 

 

Og jeg hadde også jobbet min første lederuke, i Rimi, noe som var nytt for meg, og vel også rimelig 

slitsomt, da. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men jeg husker det, at dette var vel den første gangen, som jeg så sånne 'babes', (må man vel kalle 

det), i Oslo. 

 

Det hadde jo nettopp vært 'grunge-tid', i musikk-verdenen, og vel også i mote-verdenen, (virka det 

som, i Oslo, ihvertfall, sånn som jeg husker det). 

 

Men på Marilyn, så gikk det rundt noen sånne tenåringsjenter, i korte topper, og med magene bare, 

sånn at de viste fram navlene sine da, (husker jeg). 

 

Og det hadde jeg ikke sett i Oslo før, at damene gikk så lettkledd, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Så da skjønte jeg vel det, at det nok var en ny tid på gang, i moteverdenen. 

 

Etter grunge-tiden, hvor vel damene hadde gått mye i store, vide gensere, og sånn, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Når vi fem, skulle ta nattbussen hjem, til Ellingsrudåsen. 

 

Så dreit Ove seg noe så jævlig ut, husker jeg. 

 



Vi stod på fortauet, bak Stortinget, og venta på 85-bussen, (var det vel), husker jeg. 

 

Så kom det en 'falsk' roseselger bort til Ove, (husker jeg). 

 

Han hadde bare en rose, som han kanskje hadde kjøpt til dama si, (mistenkte jeg). 

 

Men så hadde han kanskje funnet ut, at han ikke hadde nok penger, til nattbussen, (eller noe). 

 

Så derfor prøvde han å selge den her rosa si, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men Ove ville ikke kjøpe rosa hans, men han ble liksom sånn sjefete da, og beordret han 

'roseselgeren', til å gå bortover den motsatte veien i Akersgata, enn der dama hans stod. 

 

Det eneste problemet med dette, det var det, at han roseselgeren, han var mye større, enn Ove, da. 

 

Og Ove, han hadde skrytt til meg, om at han hadde blitt norgesmester, i amerikansk fotball, med 

Kolbotn Kojaks, osv. 

 

(Og Ove hadde også trent en god del amerikansk fotball, mens han gikk på high school, eller noe 

sånt, i USA, da). 

 

Så Ove var en god del kraftigere enn meg igjen, (må man vel si). 

 

Og Ove hadde også vært MP, (militærpoliti), under førstegangstjenesten, (var det vel), hadde han 

fortalt meg, da. 

 

Og Ove var også veldig overlegen da, (og ovenpå), ovenfor den her 'rose-bølla', da. 

 

Men han rose-selgeren, han skjønte vel kanskje det, at Ove ikke var fra Oslo, siden han ikke skjønte 

det, at dette ikke var en roseselger egentlig, men egentlig bare en busstrafikant, som trengte penger, 

til billetten sin, kanskje da. 

 

(Roseselgeren hadde jo bare en rose og. 

 

Og de som solgte de her rosene vanligvis, det var små, asiatiske damer, (eller noe), mener jeg å 

huske, (jeg som hadde gått en del på byen, i Oslo, under studietiden, og sånn, da). 

 

Så han 'rose-bølla', han begynte jo da å banke opp Ove. 

 

Han tok løpefart, og klinte til Ove, som hadde vært veldig overlegen, på trynet, da. 

 

Og Ove han ville ikke si unnskyld, så han måtte ta imot, cirka fem-seks sånne slag, (med løpefart), 

da, (eller noe). 

 

For det var ikke noe jeg kunne gjøre, mot han svære bølla, sånn som jeg så det. 

 

For han var jo dobbelt så stor som meg. 

 

Og Ove selv, (som jo var mye større enn meg), han gjorde jo ikke noe motstand selv, da. 

 



Og dette var noe bråk, som Ove selv hadde startet. 

 

Og som jeg ikke var innblandet i. 

 

Så jeg valgte bare å stå der, og observere hva som skjedde, da. 

 

Og det samme gjorde Pia, Tommy og Lene, (som er døv), da. 

 

Pia, Tommy og Lene, de stod bare og gjemte seg liksom, mellom meg og Karl Johans gate, (i 

Akersgata, bak Stortinget der), da. 

 

Så jeg tror ikke at han bølla skjønte det, at Ove og jeg egentlig var i lag med Pia, Lene og Tommy 

der. 

 

Men Tommy sa seinere, til Ove, (husker jeg), at han ikke klarte å gjøre noe, for han liksom 'frøys' 

da, (eller noe). 

 

Og Lene var jo døv, så hu sa ikke noe. 

 

Og Pia sa vel heller ikke noe, tror jeg. 

 

Og det var til slutt en ikke så utrolig svær Oslo-kar, som gikk imellom, og holdt rundt han bølla, 

sånn at han slutta å slå Ove, da. 

 

Og Ove måtte si unnskyld, til dama, til han rose-sværingen, for Ove hadde kalt han rose-bølla, for 

'homo', da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg huska ihvertfall på det, som han Brisner, (eller hva han het igjen), hadde sagt, i militæret. 

 

Om at han hadde blitt slått ned to ganger, rett etter hverandre, på Marilyn, (eller noe), da, (en gang). 

 

Så da Ove gikk på nattbussen, og fikk mer bråk der, (når han skulle kjøpe billett, av busssjåføren), 

så måtte jeg nesten svare for Ove da, at det gikk greit med oss, (eller noe sånn), da. 

 

For da hadde Ove nesten havna i bråk igjen, på nattbussen, da. 

 

Og jeg måtte sitte på setet mellom Ove sitt sete og midtgangen, på bussen, og liksom passe på Ove 

da, på nattbussen, da, (husker jeg). 

 

Sånn at Ove ikke skulle havne i bråk to ganger, han og, sånn som Brisner hadde havnet da, (sånn 

som jeg overhørte at han babla om, i militæret), en gang. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Når vi gikk av nattbussen, ved Torgbua der, på Ellingsrudåsen. 

 

Så var det noen hasjiser, (må man vel kalle dem), som gikk av bussen, på den samme holdeplassen, 

som oss. 

 

Og det visste seg det, at dette var naboene, til Ungbo, i Skansen Terrasse 23, der, da. 

 

Om de prata om hasj da, (mener jeg), hvis ikke så var dette noe jeg huska fra før, at dem røyka hasj, 

(eller noe da), mener jeg. 

 

Men jeg husker det, at han nabokaren, han begynte å bable om det, da vi alle fra nattbussen, gikk 

inn i Skansen Terrasse 23 der, at alle som gikk av bussen, bodde i den samme etasjen. 

 

(Noe sånt). 

 

Og at det var 'far out', (eller noe sånt), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagen etter, så sa jeg vel unnskyld til Ove, fordi at jeg ikke hadde klart å finne på noe, for å stoppe 

han rose-sværingen, dagen før, mens vi venta på nattbussen da. 

 

Og Ove virka som at han klarte seg overraskende bra, etter all den her bankinga, som han hadde 

fått, da. 

 

Så Ove, Tommy og Lene, de dro vel tilbake til Berger og Son, ganske tidlig, dagen etter, (mener jeg 

å huske). 

 

Og det var vel ikke sånn, at noen av dem besøkte hverken Pia eller meg igjen, på Ungbo, på 

Ellingsrudåsen der. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 



 

 

 

Kapittel 24: Mer fra 1994 

 

Sommeren/høsten 1994, (må det vel ha vært), så kom Pia en natt til søndag, hjem til Ungbo, etter å 

ha vært på utestedet Baronen og Baronessen. 

 

Jeg er jo b-menneske, så jeg satt fortsatt oppe og så på TV, da Pia dukka opp. 

 

Så jeg la jo merke til det, at Pia hadde med seg en ny afrikaner hjem. 

 

Og dette var en som var større, (og vel også litt eldre), enn de tre, som hadde liggi over på Ungbo, 

da jeg sparka den fotballen i veggen der, tidligere dette året, da. 

 

Så Pia hadde nok en slags fetisj, for afrikanere, (virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Og den kraftige afrikaneren og Pia, de gikk nesten rett inn, på rommet til Pia, men de smilte vel 

bare såvidt, litt lurt, fra gangen der, før de gikk inn, på rommet til Pia da, mener jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og senere i 1994, så kom det en ny overraskelse, fra Pia. 

 

Pia fortalte det, at hu var gravid med Keyton. 

 

Og da jeg foreslo det, at hu burde ta abort, siden hu og Keyton ikke hadde noe sted å bo, og Keyton 

var arbeidsledig. 

 

Og siden jeg jo var sikker på det, at dette med alle afrikanerne, bare var en slags fetisj, fra Pia, og at 

hun bare ønsket å leve ut sine seksuelle fantasier, før hun etablerte seg. 

 

(For Pia likte også 'Like a Prayer'-videoen, til Madonna, forresten. 

 

Hvor de har med en afrikansk Jesus, som henger på korset, osv., vel). 

 

Så jeg fikk jo sjokk, da Pia fortalte det, at hu var gravid. 

 

Jeg var jo fra Bergeråsen hvor det ikke bare var sånn, at det ikke fantes homo-er. 

 

Det fantes heller ikke negre der, for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Jula 1994, så var jeg invitert på julefeiring, i vannsengbutikken, i Drammen. 

 

Solveig, (telegrafisten fra Scandinavian Star-ulykken), var også der. 

 

Jeg var tidligere ute, enn vanlig, og det var vel ikke bare artig. 

 

For Haldis og Solveig og dem, de hadde bundet fast juletreet til veggen. 

 

Og jeg mente det, at hva hvis vi skulle gå rundt juletreet. 

 

(Som mora mi pleide å gjøre da). 

 

Men da sa Haldis at hu ikke trodde det, at vi skulle gå rundt juletreet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Solveig klagde også på sin lokale kjøpmann, på Holmen, i Oslo Vest. 

 

For de ville alltid selge ut den melka, med dårligst dato, før de satt fram den, med bedre dato. 

 

Da fortalte jeg det, at man måtte selge ut den melka med dårligst dato først, for hvis ikke så fikk 

man svinn, som det het. 

 

Og da mente Solveig det, at matbutikkene, de fikk igjen pengene, fra meieriet, for melka, som fikk 

dårlig dato. 

 

Men da måtte jeg prøve å forklare det, at sånn var det ikke, dessverre. 

 

Så jeg var kanskje litt glad, for at jeg ikke jobba i en Rimi, på Oslo Vest. 

 

For så vanskelige var det sjelden, at kundene, på Lambertseter var, for å si det sånn. 

 

Men jeg forklarte jo også det, at hvis noen spurte, så gikk vi Rimi-medarbeiderne inn på 

melkekjøla, og henta en melkekartong, med bedre dato på, hvis kundene spurte om det. 

 

Men Solveig mente visst at det ikke var aktuelt da, å spørre om å få melk med den beste datoen på. 

 

Så dette ble nesten som en krangel, husker jeg. 

 

Men jeg husker jo det, fra å ha jobba i matbutikk, at når melka dukker opp, i butikken, så har den en 

holdbarhet, på 7-8 dager. 

 

Så om melka går ut om seks dager eller syv dager, så er vel kanskje ikke det verdens største 

problem, tenkte jeg kanskje, da. 

 

Når jeg bestilte melk selv, da. 

 

For man må jo prøve å passe på to ting. 



 

Nemlig at melka ikke går ut på dato. 

 

Og at det ikke blir utsolgt. 

 

(Som jo Claus ofte 'dreit seg ut' ved å gjøre, på OBS Triaden, som jeg har skrevet om, i Min Bok 2, 

og da ble baksnakket. 

 

Sånn som den gangen, som jeg nevnte det, for Knut Hauge, at OBS Triaden burde hatt ei ku, oppe 

på taket av Triaden-senteret, siden Claus så ofte glemte å bestille melk, da. 

 

(Noe Knut Hauge hadde fortalt meg, vel). 

 

Men den OBS Triaden-kua, den tenkte jeg ikke på, å fortelle Solveig om, da. 

 

Da hadde hu vel bare blitt enda surere, tror jeg. 

 

Hvem vet). 

 

Så når man bestiller melk, så må man ikke bestille for lite og ikke for mye. 

 

Så det er nesten som en kunst, (vil jeg kanskje si), å bestille melk, i matbutikker, da. 

 

(Ihvertfall i Oslo). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På julaften, så husker jeg det, at Christell skulle ha meg med, ut på en balkong, i andre eller tredje 

etasje, i vannsengbutikken der, for å ta en røyk. 

 

Men jeg hadde noen måneder før det her, slutta å røyke. 

 

Så det gadd jeg ikke, da. 

 

Viggo Snoghøj/Snowhill, han var også der, forresten. 

 

Og hans unge sønn Simon, som plutselig klinte til meg, midt på trynet, på julaften. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg måtte være julenisse, mener jeg å huske. 

 



Og Viggo sa også det, (til Jan Snoghøj da), at Simon pleide å si, 'det er Jan', når han så på TV, (i 

Danmark sikkert da), av en eller annen grunn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var vel også den jula her, at Viggo sa til faren min og meg, (når vi var ute og kjørte bil, eller 

noe, vel), at han ikke skjønte noe av den julekalenderen, som het 'the Julekalender'. 

 

(Som vi på Ungbo syntes at var artig da. 

 

Ihvertfall Axel vel, som syntes at Hansi, (eller om det var Günter), var så morsom, for han hadde 

'the ugliest clothes and the longest face'. 

 

(Noe sånt). 

 

Viggo begynte å prate om det her, når den 'Støveldance'-sangen var på radio, i en bil vi kjørte, var 

det vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Av min mor, så fikk jeg en bok, til jul, som het 'En fantastisk mann'. 

 

Noe som friket meg ut litt, husker jeg. 

 

For det var jo litt rart, syntes jeg, å gi sin sønn, en bok, med en sånn tittel. 

 

Og den boka, den klarte jeg vel heller ikke å få med meg tilbake, til Ungbo, tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg fikk prata litt med Christell, husker jeg, på julaften, var det vel. 

 

Jeg nevnte vel, for Christell, at Pia, (som feira julaften, med mora vår og bestemor Ingeborg, enten i 

Stavern eller på Nøtterøy vel), hadde blitt gravid. 

 

Christell lurte vel også på, hva jeg hadde kjøpt til Pia, i julegave. 

 

(Eller om det var bursdaggave. 

 

For Pia har bursdag første juledag. 



 

Og hu skulle komme til Drammen, første juledag, da). 

 

Og det var en CD-singel, nemlig Cranberries, med 'Zombie', (en sang jeg syntes var bra selv), som 

jeg hadde kjøpt, til søstera mi da, husker jeg. 

 

Etter julemiddagen, så satt jeg i stua, til Christell der, etterhvert vel. 

 

Og hu bodde ut mot Konnerud. 

 

Men fortsatt i Drammen sentrum, da. 

 

Og Christell dro noen folk ned dit, som digga Pink Floyd, husker jeg. 

 

Og da hadde jeg nettopp sett en Pink Floyd-video, på TV vel, som het 'High Hopes', og som jeg 

syntes at var bra, da. 

 

Men den sangen, den tror jeg ikke han Pink Floyd-digger'n hadde hørt. 

 

(Selv om jeg vel ikke huska navnet på sangen selv da, så det er mulig at det var jeg som rota). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Christell hadde stadig nye folk innom, hos seg, den jula, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Det virka som at hu var i en gjeng, av sånne litt 'halvklysete' folk, kunne man kanskje ha sagt, hvis 

man ønsket å være litt ondsinnet, (ihvertfall muligens). 

 

Han ene kjøpte aviser tidlig første eller andre juledag, og la på bordet i stua vel. 

 

(Hvis ikke dette var da Christell bodde i Oslo. 

 

Ved Terningen Matcafe der. 

 

Og at jeg husker litt feil). 

 

Christell bestilte pizza, (på første eller andre juledag), når hu fikk lyst på det, vel. 

 

Og den dagen, så satt eller lå det, en del folk, i den gjengen, og så på tegnefilmer, (eller om det var 

en vanlig film), på TV-en, i stua til Christell der, da. 

 

Det var den stilen der, liksom. 

 

Og jeg sov på sofaen, i stua, til Christell der da, mener jeg å huske. 

 

Og det er mulig at hu Hege fra Rødgata også bodde der, (hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På første juledag, så måtte jeg liksom ut litt, for å få meg litt frisk luft, og litt tid, for meg selv. 

 

(Uten de her nesten ukjente folka, som jeg ikke kjente noe særlig, for å si det sånn). 

 

Så da, så gikk jeg, til den bensinstasjonen, som er ved siden av det bygget, hvor Strømsø 

Supermarked og den kjøreskolen, som jeg gikk på, da jeg bodde på Bergeråsen, ligger da. 

 

Og da, så kjøpte jeg brus og pølse med rekesalat og sånn vel, på den bensinstasjonen, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

For jeg ville gjerne ha litt tid for meg selv, da. 

 

For jeg følte meg vel ikke akkurat så hjemme der, hos Christell, vil jeg vel si, med alle de her 

ukjente folka der, da. 

 

(Og Christell kjente jeg jo ikke heller så bra, på den her tida, for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da Pia dukka opp, hos Christell der, (var det vel), på første juledag. 

 

Så prøvde jeg, å få Christell, til å be Pia, om å ta abort. 

 

(For jeg var i sjokk, siden Pia skulle ha en negerunge, da). 

 

Men Christell hørtes ikke så overbevisende ut, i sine forsøk, på å overtale Pia, til å ta abort da, 

(husker jeg, at jeg syntes). 

 

Og Pia blåste i hva Christell sa, og hørte hverken på henne eller meg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg lurer på om det var de her dagene, at Christell forklarte meg det, at hu hadde vært på jorda 

rundt-reise, sammen med en venninne vel. 

 

De hadde vært i USA, under fotball-VM, og kjørt rundt i den bilen, som var i musikkvideoen, til det 

svenske VM-laget, nemlig 'När vi gräver gull i USA', vel. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det her var visst i California, mener jeg å huske. 

 

Og Christell likte seg ikke der, for man måtte kjøre alle steder, mener jeg å huske. 

 

Og Christell hadde heller ikke likt seg, i New York, som hu ikke syntes, at var noe spesielt, men 

mer som alle andre steder, mener jeg at hu sa. 

 

(Noe sånt). 

 

Og hu advarte meg vel nesten, mot å dra til USA, tror jeg. 

 

(Det var ikke langt ifra, ihvertfall vel). 

 

Christell fortalte også, at på kamelreisen, i ørkenen, i Afrika vel. 

 

Så hadde hu blitt så vant, til å bruke venstrehånda si, som dohånd. 

 

Så da de kom til Singapore, (eller hvor det var), så hadde Christell bare fortsatt, å bruke 

venstrehånda si, som dohånd, på hotellet der, osv., da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Christell hadde også vært i Austrialia, og der hadde hu jobba som servitør-dame, på en strippeklubb, 

(mener jeg at hu sa). 

 

Og hu hadde også vært i USA, (var det vel), under den kampen, da Norge spilte 0-0, mot Irland, vel. 

 

Og da hadde hu skammet seg så fælt, over å være norsk, (der hu satt aleine på en sportspub vel), 

siden Norge hadde spilt så kjedelig fotball, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På første juledag, så var det middagsselskap, i sengebutikken i Tordenskioldsgate, igjen. 

 

Jeg husker ikke om Solveig, fra Holmen, var der fortsatt. 

 

Men Jan og Viggo Snoghøj var der. 

 



Og Faren min og Haldis var der. 

 

Og Pia, Christell og jeg var der, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Faren min og Haldis, de spurte Pia, om hvorfor hun bare var sammen med afrikanere. 

 

Pia svarte det, at hu 'bare hadde hatt to', (eller noe). 

 

Og det var vel Negib fra Etiopia og Keyton fra Somalia, som hu mente, da, (tror jeg). 

 

Men da måtte jeg hoste litt, syntes jeg. 

 

(Sånn som man liksom gjorde, hvis det var noe, som ikke var sant, da. 

 

Som vel muligens Øystein Andersen og Glenn Hesler pleide å gjøre vel. 

 

Eller om jeg hadde det fra noen andre). 

 

For Pia hadde jo, som jeg har skrevet om, tidligere i dette kapittelet, også hatt med seg en svær 

afrikaner, fra utestedet Baronen og Baronessen, med seg hjem, til Ungbo. 

 

Og hu hadde jo også hatt meg seg Keyton sine to kamerater, (var det vel), med seg hjem og også 

besøkt dem vel, en del ganger da. 

 

(Pia sa ihvertfall at de to spiste grisete, for de spiste med henda da, sa hu). 

 

Så man kunne vel kanskje like gjerne sagt at hu hadde hatt fem afrikanere, som to. 

 

(Ville nok jeg tippet på, ihvertfall). 

 

Så derfor liksom hosta jeg fælt da, ved matbordet, mens den her pratinga pågikk, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En av kveldene der, (enten julaften eller første juledag), så var det sånn, at Jan Snoghøj, han angrep 

meg bakfra, mens jeg satt på en stol, ved middagsbordet der, i andre eller tredje etasje, i 

sengebutikken, i Tordenskioldsgate. 

 

Jan tok kvelertak på meg, uten noen grunn, (som jeg klarte å forestille meg, ihvertfall). 

 

Jeg satt bare fredelig ved bordet, og hadde også drukket en del øl, til maten, osv. 

 



Og jeg ble sur, på Jan da, som også hadde kødda med meg, og liksom nesten startet slåsskamp, 

tidligere, like før middagen, på julaften, (var det vel). 

 

(Jan Snoghøj spurte meg om hva gjør du hvis jeg prøver å banke deg nå, eller noe. 

 

Og da hadde jeg bestikket, i hånda, for vi bedt om å hente det, eller noe. 

 

Så da sa jeg vel at jeg hadde kniv og gaffel der, til å forsvare meg med da. 

 

Noe sånt). 

 

Så jeg tok armene mine bak ryggen, og begynte å løfte på Jan, (som vel veide over hundre kilo, 

ihvertfall). 

 

(Siden han tok kvelertak på meg, da). 

 

Og jeg slang nesten Jan over ryggen, og opp på middagsbordet, da. 

 

Men så skreik Haldis, (var det vel). 

 

Så jeg satt ned Jan igjen. 

 

(Jeg hadde vel ikke tenkt å kaste han. 

 

For da kunne vel strupen min ha gått og kanskje, siden Jan Snoghøj liksom hadde kvelertak på meg, 

hele tiden, mens det her foregikk, da). 

 

Så jeg satt Jan ned igjen da. 

 

Og så heiste jeg han opp, og satt han ned igjen, enda en gang. 

 

(For jeg var litt full, da). 

 

Mens noen av damene ved bordet skreik muligens vel. 

 

Men det her var det Jan som startet og jeg er en fredelig kar, som ikke pleier å bråke i fylla. 

 

Men Jan Snoghøj var så bøllete da. 

 

Og Jan var også så redd, (lot han som ihvertfall), for at stolen, (en vanlig trestol vel), som jeg satt 

på, kunne ha blitt skadet, etter at jeg satt han ned, husker jeg. 

 

For jeg hadde kanskje fått en ganske sterk rygg da, etter å ha hatt ansvaret for kjølevarene, på Rimi 

Nylænde, en god del måneder, og etter å ha vært i Geværkompaniet, osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når vi dro tilbake til Christell, denne kvelden, så tok jeg med en god del flasker øl, husker jeg, 



fra sengebutikken. 

 

For jeg var ganske full da, og lurte sikkert på om Pia, Christell og jeg skulle fortsette å drikke, borte 

hos Christell, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Haldis hu kommenterte det, den her jula, (må det vel ha vært). 

 

At den talende alarmklokka, (som sa tiden på engelsk, når man trykket på en knapp, og som også 

galte som en hane, når den varslet vekking), som jeg hadde kjøpt til henne og faren min, i julegave, 

jula 1989, da vi var på Highland hotell, på Geilo, (som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Den vekkerklokka, den hadde hu enda, på slutten av 1994, (altså fem år seinere da), fortalte hu. 

 

Og Haldis mente det, at den klokka, den var som en trøst, for henne, når hu var aleine hjemme. 

 

For da trykket hu bare oppå klokka, og så sa den klokka tiden på engelsk, og da følte hu seg ikke 

ensom lenger da, fortalte hu. 

 

Så Haldis må ha vært noe slags spesielt overfladisk mennesketype, tenkte vel jeg, da jeg hørte det, 

at Haldis sa det her. 

 

Men jeg lurte også på det, om Haldis fleipa, husker jeg. 

 

Men så godt kjenner jeg ikke min fars nye livspartner, at jeg kunne si det sikkert, om Haldis tulla 

eller ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en del mer som hendte, den tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 25: Enda mer fra 1994 

 

Sommeren 1994, (må det vel ha vært), så dukka Axel opp på Ungbo, (som han ganske ofte gjorde, 

for han bodde på Vestre Haugen som var cirka 20-25 minutter å gå kanskje, fra Ellingsrudåsen, da). 



 

Og Axel er jo født høsten 1978, (i Tønsberg, som jeg har skrevet om, i Min Bok), så han var da 

nesten seksten år, sommeren 1994. 

 

Så han var vel antagelig nettopp ferdig med ungdomsskolen, da. 

 

(Selv om han vel gikk på Majorstua spesialskole, også på ungdomsskole-trinnet. 

 

Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Axel sa det, at læreren på skolen hans, hadde sagt det, at de kunne få en CD hver, som de kunne 

velge selv. 

 

Og da hadde Axel valg Beck sin CD, (den med 'Loser' på), fortalte han, og han mente det, at jeg 

skulle få den CD-en da, (av en eller annen grunn). 

 

(Kanskje siden jeg hadde bursdag i juli, eller noe? 

 

Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg var ferdig i militæret, sommeren 1993, forresten. 

 

Så ville Mette Holter ha tilbake nattbordet, til senga til dattera hennes, Kirsten Ancona, igjen. 

 

(Var det vel). 

 

For Mette Holter hadde jo hivd meg ut, av Kirsten sitt gamle rom, det året, som jeg leide et rom av 

dem, på Furuset. 

 

For Holter mente at jeg måtte ha Axel sitt gamle rom da, av en eller annen grunn. 

 

Et rom som var mye mindre enn det som jeg egentlig leide. 

 

Men da hadde jeg vel tatt med et av nattbordene da, fra rommet til Kirsten, og inn på rommet til 

Axel. 

 

Siden stereoanlegget mitt stod på det da, (var det vel). 

 

Og siden jeg hadde stereoanlegget mitt, oppå det nattbordet, så dro jeg nok med det nattbordet, til 

Ungbo, på Ellingsrudåsen og da, (da Glenn Hesler hjalp meg med å flytte dit, sommeren 1991). 

 

Men sommeren 1993, så hadde jeg i mellomtiden satt stereoanlegget mitt ut i stua, på Ungbo der. 

 

(Sammen med TV-en min og etterhvert også de to nye videospillerne jeg kjøpte meg, på den 

elbutikken på Bryn-senteret). 

 



Jeg vet ikke om Mette Holter visste om det. 

 

Men jeg fikk høre det da, av Axel, (eller hvem det var igjen), at de ville ha tilbake nattbordet sitt, 

da. 

 

Og jeg hadde jo ikke bil, eller noe, etter militæret. 

 

Så jeg bare bar det nattbordet, (i en bag, eller noe, vel), ned til Vestre Haugen, fra Ellingsrudåsen da, 

(husker jeg). 

 

Så jeg hadde nok blitt en del sterkere, i militæret, vil jeg si. 

 

For det nattbordet, det var i hvitlakkert, massivt tre, vel. 

 

Så det veide vel noen kilo, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen ting som hendte, som vel må ha vært i 1994. 

 

(Hvis det ikke var i 1995). 

 

Det var det, at søppelbøtta, på badet, begynte å lukte så fælt. 

 

Dette var nok i 1994, vil jeg tippe på. 

 

Jeg husker det, at Rune, gliste litt av meg, mens jeg tømte søppelbøtta på badet, vel. 

 

For jeg vaska jo gulvene, på Ungbo, to av fem uker. 

 

Siden jeg hadde byttet oppvask-pliktene mine mot gulvvask-pliktene til Pia. 

 

Så jeg vaska gulvene der dobbelt så ofte som de andre, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, (etter det her), som jeg også tømte søppelbøtta, på badet, så husker jeg det, at den lukta 

så vondt. 

 

Den søppelposen lukta som noe av det vondeste jeg noen gang har lukta, (må jeg si). 

 

Det var en skikkelig råtten lukt, som fikk meg til å brekke meg skikkelig, på veien opp til 

søppelsjakt-luka, i trappa opp til andre etasje der, i Skansen Terrasse 23, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det som lukta, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall), det var noe som var på størrelsen med en 

tampong, og som var pakka inn i dopapir og teip, vel. 

 

Og etterhvert så lurte jeg på hva denne fæle lukta, kunne ha kommet fra, da. 

 

Og jeg la merke til det, at det stadig dukket opp flere nye sånne 'tamponger', oppi søppelbøtta, på 

badet, da. 

 

(Etter det her). 

 

Og etter at jeg fikk de tre vaktene, i uka, på Rimi Nylænde. 

 

Så fikk jeg vel også etterhvert en fjerde vakt, (mener jeg å huske). 

 

Nemlig en ettermiddagsvakt, på torsdager, eller noe vel, (på Rimi Nylænde). 

 

Pluss at jeg også hadde en vakt, annenhver lørdag, på Rimi Munkelia, da. 

 

Så jeg jobba vel tilnærmet fulltid, etterhvert, i 1993 og 1994, på Rimi, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, mens jeg lå og halvsov i senga mi. 

 

Siden jeg hadde seinvakt vel. 

 

Så hørte jeg det, at Hildegunn dukka opp, på Ungbo der, sammen med en eller to venninner. 

 

Dette var ikke daglig kost, at det dukka opp damer, på Ungbo der. 

 

Siden det lå så langt ut i utkanten, av Oslo da, antagelig. 

 

Så da ble jeg litt nysgjerrig, på de her venninnene til Hildegunn da, husker jeg. 

 

Der jeg lå og halvsov, i senga mi, da. 

 

Så jeg prøvde å høre hva de dreiv med og sånn, da. 

 

For jeg ble litt nysgjerrig da, siden det var en sjeldenhet, at det dukka opp single damer der, liksom. 

 

(For å si det sånn). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noe av det jeg hørte, at de damene prata om, i Ungbo-leilighet, den gangen. 

 

Det var at Hildegunn spurte hu ene venninna, om 'har du det?'. 

 

(Eller noe). 

 

'Jeg har det i veska', svarte hu venninna. 

 

(Noe sånt). 

 

Og så gikk en eller flere av dem inn på badet, og la noe i søppelbøtta vel, (mistenkte jeg, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og så dro disse damene igjen, like fort som de hadde dukket opp, vel. 

 

Uten å kle av seg yttertøyet, (eller noe vel), mens de var der, (hvis jeg skulle gjette, ihvertfall). 

 

Og etter dette, så så jeg det, at det lå cirka fire sånne rare 'tamponger', i forskjellig lengde og 

tykkelse, oppi søppelbøtta, på badet, da. 

 

Og alle de tampongene var sirlig pakka inn i dopapir og teip, da. 

 

Og etter denne episoden, med den illeluktende tampongen. 

 

(Som lukta så råttent, at jeg nesten må si det, at det var den verste lukta, som jeg noengang har 

lukta, hele mitt liv vel). 

 

Så sa jeg faktisk fra, til Ungbo-dama, i et Ungbo-møte, at damene der måtte begynne å tømme 

søppelbøtta på bader der selv. 

 

Siden de tampongene deres lukta så ille, da. 

 

(For jeg mente også at jeg skjønte der, at Rune nok også mente det samme, siden han hadde glist 

sånn da, da jeg tømte den søppelbøtta, på badet der, den gangen, da). 

 

Og Ungbo-dama var enig, i det her, da. 

 

Og jeg sa også fra om det her med søppelbøtta på badet, da Hildegunn plutselig kom hjem fra jobb, 

(eller hvor det var fra), midt i Ungbo-møtet, husker jeg. 

 

(Siden jeg tolka det som at jeg fikk støtte av hu Ungbo-dama, da). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 26: Mer fra Rimi 

 

Den første tiden jeg jobba som leder, i Rimi, (våren/sommeren 1994, vel), så jobba jeg vel sånn som 

lederne jobba, på Matland/OBS Triaden, da jeg jobba der, (må jeg vel si). 

 

Jeg husker at Thomas Sanne spurte meg om hva han skulle gjøre, og jeg visste ikke helt hva jeg 

skulle si, så jeg bare sa at han kunne ta seg en fem-minutter pause, da. 

 

Og hu pene blondinna i kassa, hu spurte vel også hva hu skulle gjøre, (mens hu smilte vel), en gang. 

 

Og da sa jeg det, at hu kunne dele opp vannmeloner, i kjelleren, (på/ved spiserommet der). 

 

For det var sommer da, og det gikk en del frukt som jordbær og vannmeloner da. 

 

(Hvis jeg skal være litt fleipete, så kunne jeg vel ha sagt det, at det virka som at hu blondinna hadde 

ganske fine 'meloner' selv og. 

 

Men jeg får prøve å være litt seriøs her. 

 

Vi får se om jeg klarer det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

For assistent Hilde, fra Rimi Hellerud, (og butikksjef Elisabeth Falkenberg). 

 

De hadde jo sagt til meg, under opplæringa mi der, som Rimi-leder, (som var noen vakter, som jeg 

jobba sammen med de leder-damene, og også innimellom, når jeg jobba de vanlige vaktene mine, så 

hendte det at spesielt Hilde fra Rimi Hellerud, kunne prate om butikkdrift og lederopplæring, og 

sånne ting, da), at jeg måtte finne min egen lederstil. 

 

Men etter at jeg begynte å prøve å finne min egen lederstil, og begynte med å prøve å være 



snill/grei/vennlig, mot 'undersottene' der, da. 

 

Så gikk hu Hilde, fra Rimi Hellerud, bort til meg, en av de første dagene mine, som leder der, 

husker jeg. 

 

Også sa hu til meg det, at jeg måtte bli strengere, som leder. 

 

Hvis ikke, så ble hu og Elisabeth Falkenberg upopulære, blant de ansatte da, mente hu. 

 

Så hvor lenge fikk jeg lov til å ha min egen lederstil, i Rimi? 

 

Kanskje en eller to dager. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Butikksjef Elisabeth Falkenberg, hu hadde sommerferie, fra slutten av juni, i 1994, (var det vel). 

 

Så Hilde fra Rimi Hellerud og meg, vi dreiv butikken, da. 

 

Og jeg husker det, at hu Hilde fra Rimi Hellerud, hu sa det, en gang, på slutten av disse tre ukene. 

 

At butikken alltid hadde sett bra ut, etter at jeg hadde jobba, (da tenkte hu vel på at jeg hadde 

rydda/shinet tørrvarehyllene og at melkedisken, og brus/øl-avdelinga osv., så bra ut, og at lageret 

var rydda vel, antagelig. 

 

Sånne ting). 

 

Unntatt den lørdagen, som jeg hadde hatt søskenbarn-fest, på Ungbo, (var det vel). 

 

Det var ihvertfall en lørdag da, som butikken ikke hadde sett bra ut. 

 

Og det var jeg enig i. 

 

Men det hadde jeg vel forklart for henne, hva grunnen til var, mente jeg. 

 

Og det var det, at han Muhammed, fra Rimi Munkelia, som jeg hadde møtt på T-banen, etter jobben, 

(eller om dette var, da jeg jobba, på Rimi Munkelia), og fått han til å jobbe, en lørdagsvakt, når vi 

mangla folk. 

 

Men det som skjedde, det var det, at han Muhammed, (fra Rimi Munkelia), han ba plutselig om å få 

gå hjem, før vakta hans var ferdig. 

 

Og jeg syntes ikke at jeg kunne holde han der, siden han var muslim osv., og egentlig var fra Rimi 

Munkelia, da. 

 

Jeg kjente ikke han så bra, at jeg visste hva den her oppførselen hans kunne komme av. 



 

Så jeg lot han bare få gå hjem, da. 

 

Og da, så var det bare meg, og hu Elin fra Lambertseter, som jobba, resten av den lørdagen, på Rimi 

Nylænde. 

 

Så jeg fikk jo ikke da så god tid, til å rydde hyller, eller noe. 

 

For vanligvis, så hadde jeg to medarbeidere i kassa, stort sett hele dagen, når jeg jobba som leder, 

på Rimi Nylænde. 

 

Men denne lørdagen, så var vaktene kutta ned på, i lengde, siden dette var i juli-måned. 

 

Og når han Muhammed plutselig ville gå hjem. 

 

Så sa jeg vel at det var greit, hvis han blei der, til hu Elin dukka opp der, rundt klokka 12, (eller 

noe), vel. 

 

Så den ene kassereren, (Muhammed), han gikk hjem, kanskje 5-6 timer tidligere enn vanlig. 

 

Og den andre kassereren, (Elin fra Lambertseter), hu begynte seinere enn vanlig, hu også, siden 

dette var i fellesferien, da. 

 

Så derfor rakk jeg ikke å rydde noe særlig, i hyllene, den lørdagen, da. 

 

Men den neste åpningsdagen, etter dette, det var jo en mandag. 

 

Og kundene skjønte vel antagelig det, hvis butikkhyllene så litt rotete ut, på en mandag. 

 

(Pleide vi lederne å prate om, i den butikken, mener jeg å huske. 

 

At hvis hyllene så litt rotete ut, på en mandag, så var ikke det noe krise). 

 

Det var vel i helgen at kundene helst ville at butikken skulle se bra ut, vel. 

 

Som sånn jeg hadde skjønt det, ihvertfall. 

 

Men hva som var grunnen, til at han Muhammed, plutselig ville gå hjem tidligere, før vakta hans, 

(som allerede, fra før av, var en forkortet sommervakt, og ikke en vakt, som gikk fra 8/9 til 19), det 

fant jeg ikke ut. 

 

(Så Muhammed ville ikke jobbe hele den vakta, som fra før av var forkortet, da. 

 

Så jeg sleit litt, med å få gjort alt, som jeg vanligvis klarte å få gjort, på en ledervakt, på lørdager, på 

Rimi Nylænde, da). 

 

For Muhammed og jeg, vi prata bare sammen, om det her, i kassaområdet der. 

 

Og jeg var kanskje litt skeptisk til han Muhammed og, siden Leif Jørgensen, hadde sagt det, at han 

Muhammed hadde prata om, at hans høyeste ønske, var å bombe India, med jagerfly. 

 

Men vi mangla folk da, i ferien til Elisabeth, så jeg prøvde vel å hjelpe til med å skaffe folk da, 



siden jeg jo jobba på andre Rimi-butikker også, og siden jeg jo nettopp hadde blitt forfremmet til 

leder da, den her sommeren. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Hilde, fra Rimi Hellerud, hu forsvant forresten til Rema, like før jul, i 1994 vel. 

 

Og da husker jeg det, at jeg overhørte at hu og Elisabeth Falkenberg, de prata om det, at hu Hilde 

skulle få lov å ta med seg Rimi sin varebok, (hvor det stod en kode, fra A-F, om hver vare, som 

Rimi solgte, og hvor A betydde at Rimi tjente mye penger på varen, mens F betydde at Rimi 

omtrent tapte penger på varen da. 

 

Noe sånt). 

 

Jeg skjønte jo at dette var galt, at Hilde fra Rimi Hellerud skulle ta med seg Rimi sin varebok, til 

konkurrenten Rema. 

 

Det ble jo som industrispionasje, (må man vel si). 

 

For den vareboka, den skulle alltid ligge i safen da, husker jeg. 

 

Så dette var kanskje den mest hemmelige informasjonen, som vi lederne i Rimi, hadde tilgang til, 

da. 

 

Og jeg mener også at jeg overhørte det, at hu Hilde fra Rimi Hellerud, prata med Elisabeth 

Falkenberg, om at jeg hadde overhørt det, at hu skulle få ta med seg vareboka. 

 

Så jeg burde vel ha fortalt om dette, til distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, kanskje. 

 

Men, det var sånn, da hu Hilde fra Rimi Hellerud jobba der. 

 

At alle liksom fikk sjokk, hver gang, som distriksjef Skodvin, var innom butikken. 

 

Og Skodvin hadde også hatt en alvorsprat med meg, på tellerommet. 

 

Hvor hu sa sånn at hvis jeg ikke så kundene i øya, osv., 'så var ikke dette noe interessant'. 

 

Noe jeg ikke skjønte så mye av, for å være ærlig. 

 

Jeg hadde jo jobbet i to år, som kasserer og ferskvaremedarbeider, på Matland/OBS Triaden, uten å 

få høre noe lignende der. 

 

Og heller ikke fra CC Storkjøp eller Rimi Munkelia, (hvor jeg hadde jobbet i et års tid, begge steder 

vel), hadde jeg fått høre noe sånt. 

 

Så denne kjeftinga fra Skodvin, den undret meg. 

 

Men jeg beit tenna sammen da, og forsikret Skodvin, om at jeg var motivert, til å bli assisterende 



butikksjef og butikksjef, da. 

 

Men på grunn av at jeg hadde dårlig tillit, fra Skodvin, og siden Skodvin liksom gikk for å være en 

streng tyrann, (eller noe), generelt, på Rimi Nylænde, (må man vel si, ihverfall hvis man skulle 

tolke hu Hilde fra Rimi Hellerud, som vel hadde en del med Skodvin å gjøre). 

 

Så ble det ikke til det, at jeg sladra til Skodvin, om det her, med den vareboka, da. 

 

For Elisabeth Falkenberg var jo også med på det. 

 

Og jeg var nesten avhengig, av å ha et bra forhold til henne. 

 

For jeg skulle nemlig bli assisterende butikksjef, fra januar 1995, etter at hu Hilde begynte i Rema, 

da. 

 

Så da var det vanskelig for meg, å ta et oppgjør, med både Hilde fra Rimi Hellerud og Elisabeth 

Falkenberg. 

 

For jeg satt karrieren min i Rimi ganske høyt, og jeg trengte lønnen min, (var jeg vant til å tenke, 

ihvertfall), siden jeg jo hadde en søster, som hadde flyttet inn hos meg, et drøyt år, før det her, og 

også siden jeg vel var et forbilde, (må man vel si), for min yngre halvbror Axel, (som bare var 15-16 

år, på den her tida, og som ga meg CD-er med sangen som 'Loser', osv., så det å drite meg ut, 

karrieremessig, i Rimi, det var vel ikke noe som virka noe fristende for meg, akkurat). 

 

Og jeg var litt 'under pisken', til Elisabeth Falkenberg og Hilde fra Rimi Hellerud, der da, kan man 

si. 

 

Men det var vanskelig for meg, å klare å hanskes med begge de to samtidig, siden jeg bare var 

aspirant da. 

 

Og de var assisterende butikksjef og butikksjef, og hadde høyere rang, enn meg, i butikken, da. 

 

Og siden jeg hadde et dårlig forhold, til distriktsjef Skodvin, som liksom pleide å psyke ut/ned folk, 

da. 

 

Så ble det ikke til det, at jeg fikk tatt opp den her industrispionasjen, til Hilde fra Rimi Hellerud og 

Elisabeth Falkenberg, internt i Rimi, da. 

 

For jeg var ikke så varm i trøya enda, som Rimi-leder. 

 

Og jeg kjente jo Magne Winnem som var butikksjef, på Rimi Karlsrud osv., og hadde vel et dårlig 

inntrykk av Morten Jenker, som også var butikksjef/ambulerende, i Rimi. 

 

Så jeg var kanskje litt 'var', for å ta opp det her, da. 

 

Eller, det er mulig at jeg ikke tenkte så langt og. 

 

Jeg tenkte vel bare på min egen karriere, i Rimi, på den her tiden. 

 

Og ville ikke mislykkes da. 

 

For jeg hadde jo også sagt til hu Sophie, fra Rimi Karlsrud, blant annet, at jeg ville prøve å bli 



assisterende butikksjef/butikksjef, i Rimi, da. 

 

(Istedet for å studere, da). 

 

Så det var liksom litt prestisje i det, fra min side, å prøve å bli assisterende butikksjef/butikksjef, da. 

 

Så jeg ville vel kanskje ikke risikere det, at karrieren min i Rimi mislyktes, ved å angripe butikksjef 

Elisabeth Falkenberg og assistent Hilde fra Rimi Hellerud. 

 

(Som jeg jo var vant til å være lojale mot. 

 

F.eks. når de sa til meg, at jeg måtte bli strengere, som leder. 

 

Sånn at de ikke skulle bli upopulære. 

 

Så det var kanskje litt sånn at hu Hilde fra Rimi Hellerud, (og Elisabeth Falkenberg), 

'programmerte' meg litt og, da. 

 

Sånn at jeg hadde vanskeligheter med å sette meg opp mot dem, etter et halvt år, med den her 

detaljstyringa og programmeringa og sånn, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Men jeg la det her på minnet, da. 

 

Og jeg lurte nok litt på, hva jeg skulle gjøre med det. 

 

Men jeg syntes nok ikke, å ta opp dette, med Skodvin, var et alternativ, (av en eller annen grunn). 

 

Jeg hadde problem med å finne veien, til det jobbintervjuet, på Rimi Klemetsrud, (på begynnelsen 

av 1994). 

 

Så jeg hadde ringt hovedkontoret til Rimi, mens jeg var stressa, da. 

 

(Var det vel). 

 

Så jeg hadde kanskje ikke lyst til å drite meg ut igjen, på en lignende måte, da. 

 

Jeg prøvde kanskje å roe det ned litt, i forhold til de på hovedkontoret da, på den her tida. 

 

(Det er mulig). 

 

Så å rapportere om noe stjeling av varebok. 

 

(Som jeg først bare hørte noe tisking om vel). 

 

Det hadde de kanskje ikke trodd på, hvis jeg hadde sagt det. 

 

Jeg trodde vel kanskje ikke det, at min posisjon, på hovedkontoret, var så sterk, på den her tida, da. 

 

(Noe sånt). 

 



Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Altså det med vareboka, det var sånn. 

 

At jeg var liksom så fersk, som leder, i Rimi. 

 

Så det ble vanskelig, for meg, å ta det opp, høyere oppover i systemet, syntes jeg. 

 

Jeg var ikke vant til, på den her tiden, å ta opp saker, høyere opp i systemet, da. 

 

(Og det kunne jeg ha problemer med, som butikksjef og. 

 

For kulturen i Rimi, den var liksom sånn, at alle lederne liksom skulle være veldig 'tøffe i trynet', og 

sånn, da). 

 

Og dette med vareboka, det var vel også noe som Hilde fra Rimi Hellerud og Elisabeth Falkenberg, 

liksom tiska om, da. 

 

Selv om jeg vel muligens spurte Falkenberg, om det her, etter at hu Hilde fra Rimi Hellerud hadde 

slutta. 

 

Men da sa vel Falkenberg bare noe merkelig for meg, som at hu syntes at det var greit, at hu Hilde 

fikk ta med seg den vareboka, (eller noe). 

 

Uten at jeg vel skjønte så mye av hvorfor hu Falkenberg syntes det, at det var greit. 

 

Så det her var nok noe som undret meg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 27: Enda mer fra Rimi 

 



Hu Hilde, fra Rimi Hellerud, hu bodde jo mellom stasjonene Haugerud og Furuset, (langs 

Furusetbanen), et sted. 

 

Så hu dro jo samme vei, hjem fra jobben, som meg. 

 

(For ingen av oss hadde bil. 

 

Selv om hu Hilde noen ganger ble henta av faren sin, og da hendte det at jeg også fikk sitte på, og 

de vel kjørte meg, til Torgbua der, vel. 

 

Og jeg husker det, at jeg diskuterte slipsknuter, en gang, med faren til hu Hilde, fra Rimi Hellerud, 

mens han kjørte hu Hilde og meg, hjem fra jobb, på Rimi Nylænde. 

 

For Rimi-uniformene, på den tida, de var som de første uniformene, på OBS Triaden hadde vært. 

 

Nemlig at de bestod av skjorte og slips da, (blant annet). 

 

Så et tema, som kunne gå igjen, i Rimi-butikkene, på 90-tallet. 

 

Det var slipsknuter da. 

 

Siden ikke alle som jobba i Rimi, (ihvertfall ikke en del av damene, husker jeg), kunne knyte 

slipsknuter, da. 

 

Men Arne Thomassen, (faren til Axel), hadde lært meg det, (å knyte slips), mens jeg jobba på OBS 

Triaden, og leide et rom av Axel og dem, på Furuset, i studieåret 1990/91, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som hu Hilde fra ved Furuset og meg, skulle ta T-banen hjem, etter jobb, fra 

Lambertseter T-banestasjon der. 

 

(Vi tok først Lambertseterbanen, (i retning sentrum), ned til Brynseng, hvor vi byttet til 

Furusetbanen, som kom fra sentrum, da). 

 

Så stod det ei kjent dame, som plutselig sa hei, på T-banestasjonen, på Lambertseter der, husker jeg. 

 

Og det viste seg å være Ruth Furuheim, fra Bergeråsen, som hilste på Hilde og meg. 

 

Vi hadde vel Rimi-uniformene på oss, tror jeg. 

 

For hu Hilde likte ikke å vente på folk, mens de skifta da, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og jeg mener å huske at det var ganske varmt i lufta. 

 

Så dette var vel våren/sommeren 1994, vil jeg nok tippe på. 

 

Ruth sa at hu hadde vært og solgt leiligheten til Dag. 



 

Dag var sønnen hennes, og vel hennes eldste sønn, tror jeg. 

 

Dag Furuheim hadde jo jobba for faren min, på Strømm Trevare, på 80-tallet, (som jeg vel har 

skrevet om, i Min Bok). 

 

Jeg fikk meg ikke til å spørre om hvorfor Dag ikke solgte leiligheten sin selv. 

 

For det lukta alkohol, av pusten til Ruth Furuheim, da. 

 

Så jeg skjønte at hu enten hadde vært på flaska eller drukket noen glass vin, (eller noe), da. 

 

Så jeg ble litt flau over Ruth Furuheim, da. 

 

Så da Hilde fra Rimi Hellerud og jeg, satt for oss selv, på T-banen, når den dukket opp der, da. 

 

Så unnskyldte jeg hu Ruth da, ovenfor hu Hilde. 

 

Men Hilde mente det, at hu Ruth ikke var noe å unnskylde, da. 

 

Men jeg ble litt flau over hu Ruth Furuheim, siden det var tydelig for meg, at hu hadde drukket, da. 

 

Og at Dag Furuheim hadde bodd i Oslo, det var nytt for meg. 

 

Så jeg ble også litt overrasket over dette at Dag hadde bodd i Oslo, og jeg ble overrasket over å 

møte noen fra Bergeråsen der også, (like ved der jeg jobbet i Oslo), for det var ikke ofte at det 

skjedde, (for å si det sånn). 

 

Og jeg ble flau, siden Ruth Furuheim hadde drukket, da. 

 

Så Ruth Furuheim er kanskje nesten en sånn mystisk figur, i livet mitt. 

 

For hu var jo i konfirmasjonen min, selv om ikke faren min var der. 

 

(Borte hos Ågot, som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og det var jo sønnen hennes, (Thor Furuheim), som døde, i hagen, til mine tidligere bestekamerater, 

Petter og Christian Grønli, like før, at jeg ble kjent med dem, noen måneder etter at jeg flytta til 

faren min, høsten 1979. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Rimi Nylænde, så var det også en Ringnes-konsulent, som het Kjell. 

 

Som stabla Ringnes-varene og som tok bestillinger, da. 

 

Og han husker jeg at sa det, etter at Hilde hadde begynte som assistent i Rema og så seinere blitt 

butikksjef der. 



 

At hu Hilde, hu jobba bra, som assistent, men som butikksjef, så jobba hu visst ikke i et like raskt 

tempo, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På 30-års dagen til butikksjef Elisabeth Falkenberg. 

 

Så ville Hilde fra Rimi Hellerud, at jeg skulle bli med på å spleise, på gave, til butikksjefen. 

 

Enda jeg ikke var invitert i 30 års-laget(!) 

 

Vi prata vel om å kjøpe en flaske alkohol, til Falkenberg, og at det hadde vært en grei gave, da. 

 

For vi fant ikke på noe annet. 

 

Og da foreslo jeg whisky da, siden Falkenberg jo var lesbisk, og vel mannen i forholdet, (regna jeg 

med, ihvertfall). 

 

Så Hilde fra Rimi Hellerud, og meg, vi spleisa på en ganske dyr flaske whisky da, (som kosta rundt 

400-500 kroner vel), til Elisabeth Falkenberg, (på 30 års-dagen hennes), som Hilde kjøpte på 

Vinmonopolet, (var det vel). 

 

Men jeg ble ikke invitert på feiringa, da. 

 

Og uka etter den her festen, så fikk jeg noen rare spørsmål, fra Falkenberg, om hvorfor vi hadde gitt 

whisky i gave, til henne, da. 

 

Så det var kanskje feil gave, som jeg hadde foreslått å gi, da. 

 

(Siden vel både Hilde fra Rimi Hellerud og Elisabeth Falkenberg, begynte å 'bable' om den her 

gaven, i dagene etter festen, da. 

 

Så det var et eller annet med den whisky-flaska, da. 

 

Men jeg at jeg skjønte, ihverfall). 

 

Så sånn var antagelig det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En lørdag, i 1993 eller 1994, så ringte Magne Winnem meg, på Rimi Nylænde, og spurte om jeg 

ville være med, på bursdagen til Geir, (assistenten til Magne Winnem, som bodde, i Rimi-

leilighetene, i Waldemar Thranes gt. 5, på St. Hanshaugen). 

 

Winnem sa til meg, at de som egentlig var invitert, i bursdagen til Geir, ikke kunne komme, likevel. 



 

Men jeg svarte det, at ikke gjorde meg noe da, at jeg egentlig ikke hadde blitt invitert, (for jeg hadde 

ikke så mye sosial-liv, på den her tida), da. 

 

Og jeg så vel på det her, som en sjanse til å møte noen damer da kanskje, for eksempel hu Sophie, 

fra Rimi Karlsrud, som jeg mente at jeg hadde lagt merke til, at gikk ganske greit, sammen med han 

Geir, vel. 

 

(Så jeg regna vel kanskje med at hu kom til å være der). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hos Geir, så var vel både Sophie og ei nord-norsk dame, mener jeg å huske. 

 

Jeg ble ganske full, og det var vel sånn, at jeg var på to fester, hos han Geir, som hu Sophie også var 

på, mener jeg. 

 

Og på en av de festene, så tulla de fælt, husker jeg. 

 

For de satt fram et glass, som alle skulle helle slunker i, og spytte i, og sånn. 

 

(Forklarte hu Sophie meg, på begynnelsen av festen, mens jeg fortsatt var edru, husker jeg). 

 

Og senere på kvelden, på den festen, når jeg hadde blitt ganske så full, og satt og prata med hu 

Sophie, i sofaen der. 

 

Så klarte jeg å begynne å drikke av det ekle glasset, da. 

 

Mens jeg satt i en sofa og prata med hu Sophie der da, var det vel. 

 

(For jeg ble rimelig full etterhvert der, da. 

 

Kanskje fordi at jeg hadde jobba den dagen, eller noe 

 

Det er mulig). 

 

Så det var veldig flaut da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da, på Rimi Nylænde, før jeg dro på den festen. 

 

Så flørta vel hu fine, blonde kassadama der litt med meg og, (tror jeg). 

 



(Selv om hu var sammen med han Magne, (fra Rimi Nylænde), vel). 

 

For da jeg kjøpte øl, (må det vel ha vært). 

 

Så klønte hu dama så mye, at hu klarte å få til det, at et hjul, på kontorstolen, som hu satt på, i kassa, 

falt ned, i et hull, som var i gulvet, i kasse 1, på Rimi Nylænde. 

 

(For Rimi Nylænde var en gammel butikk, da. 

 

Som hadde hett Balstad, like etter krigen, da blokkene på Lambertseter ble bygget, som Norges 

første drabantby. 

 

Og folk hadde visst stått i kjempelange køer, for å handle på Balstad, i gamle dager, (fortalte noen, 

mener jeg å huske). 

 

Og det hadde nok vært diverse ombygninger osv., i den butikken, siden den tid. 

 

Så det var en litt nedslitt butikk, (som vi jobba i), og det var en del utfordringer der, som man ikke 

hadde, i mer moderne butikker, som masse rare lagerrom og ganger, (som noen kalte for 

katakomber), i kjelleren, og diverse hull i gulvet og upraktiske søyler osv., i første etasje, (hvor 

salgsområdene var da), husker jeg). 

 

Sånn at hu 'dreit seg ut' da, må man vel ihvertfall si. 

 

(Når jeg betalte for ølen, etter å ha prata med Winnem på telefonen der, da. 

 

Var det vel, hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 28: Enda mer fra 1994 

 

Julebordet 1994, det var en ganske kjedelig 'affære', (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Jeg mener å huske det, at det julebordet, var i Bekkelagshuset, (ikke så langt unna Nordstrand, eller 

'Østkantens vestkant', som dette området av Oslo vel også kalles, ifølge Magne Winnem ihvertfall, 

mener jeg å huske), og det var vel flere Rimi-butikker, som Rimi Nylænde hadde gått sammen med, 

for å arrangere julebord, da, dette året. 



 

Men jeg mener at vi fra Rimi Nylænde, vi holdt oss mest for oss selv, i et hjørne, ved inngangsdøra, 

til 'hovedsalen' der, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Omtrent det eneste som jeg husker, fra det julebordet, i 1994. 

 

Det var det, at jeg var litt irritert på hu Hilde, fra Rimi Hellerud. 

 

For hu hadde liksom 'driti meg ut', fordi at jeg liksom hadde slått feil, på kassa. 

 

Hu sa sånn, en gang, at 'hva var den prisen her?'. 

 

(Mens hu pekte på en handlelapp). 

 

Og det var ikke skanner, på Rimi Nylænde, (som på for eksempel OBS Triaden og også Rimi 

Munkelia vel), på den her tida. 

 

Så det var jo ikke så lett å vite, akkurat hva det var. 

 

Men jeg huska det, at jeg hadde stusset på den handlelappen selv, da. 

 

Men funnet ut at det var riktig. 

 

Så jeg prøvde å si at det var riktig totalbeløp, da. 

 

Men at jeg ikke husket nøyaktig hva hvert eneste enkeltbeløp var, da. 

 

(Men de kunne jo ha slått inn varene på nytt, sånn som de pleide å gjøre, på CC Storkjøp, for 

eksempel, husker jeg). 

 

Jeg prøvde vel å ha en hyggelig tone, men både hu Hilde og hu kunden var sure da, (sånn som jeg 

husker det, ihvertfall). 

 

Og enten var det sånn at hu Hilde skulle hjem, eller så var det sånn at jeg skulle hjem. 

 

Det var vel sånn at hu Hilde skulle hjem, tror jeg. 

 

Og hu likte jo ikke at man skifta, for eksempel, for da måtte hu kanskje ta en T-bane som gikk 

femten minutter seinere. 

 

Så det var kanskje derfor at hu Hilde var så sur, fordi at hu ble hefta, av en kunde, på vei ut døra, 

eller noe. 

 

Hvem vet. 

 

Og selv om jeg vel ikke hadde vært noe særlig bombastisk, men bare prøvde å kommunisere 



egentlig. 

 

Så var det noe hu Hilde ikke likte ved at jeg prøvde å kommunisere, da. 

 

Så hu måtte liksom 'strekke' meg, inne på kontoret, foran butikksjef Elisabeth Falkenberg. 

 

Og på julebordet, etter en del øl. 

 

Så ble jeg ganske sur, på hu Hilde, pga. den her saken, da. 

 

Og jeg ba henne om å bli med meg, ut på gangen der. 

 

Og så kjefta jeg på henne der, på grunn av den her urettferdige behandlinga da, husker jeg. 

 

Og så spurte vel Thomas Sanne, hva som hadde skjedd, når Hilde fra Rimi Hellerud og jeg, kom inn 

igjen til bordet, der de andre satt. 

 

Og da fortalte jeg de ved bordet at jeg hadde kjefta på hu Hilde, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Et annet eksempel, på hvor umoden, som hu Hilde, fra Rimi Hellerud, var. 

 

Det var det, at hu skulle få personsøker, fra Rema, når hu begynte som assistent der, på slutten av 

1994, husker jeg. 

 

Og på den samme tida, så kjøpte jeg personsøker selv. 

 

For det var ingen som hadde telefon, på Ungbo. 

 

Og dette var før 'mobil-tida'. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg ringte Siemens, på Ryen, angående personsøker. 

 

(Et firma som holdt til like ved Abildsø, hvor jeg jo hadde bodd, det første året, som jeg bodde i 

Oslo. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok 2). 

 

Og som bussen til Abildsø kjørte forbi da, så jeg visste godt, hvor det bygget deres lå da). 

 

Og en kar, som jobba der, i 40-50-åra vel. 



 

Han 'lurte' meg opp dit, for å se på en personsøker, som var brukt, da. 

 

Og som han hadde liggende der, sa han. 

 

For jeg tjente ikke så bra, i Rimi, så jeg prøvde å finne en billig personsøker, da. 

 

Men den personsøkeren, som de hadde på Siemens, den var full av riper, så det var jo bare tull, 

syntes jeg, å dra innom der, da. 

 

Men det var på vei til jobben, da. 

 

(Kunne man nesten si). 

 

For da kunne jeg bare ta den neste 71-bussen, til ved Abildsø-kiosken der. 

 

Og så var det bare cirka ti minutter å gå, opp Lambertseterveien, til Rimi Nylænde, da. 

 

Så man kunne vel for eksempel gå fra Siemens til Rimi Nylænde der, på 20-25 minutter kanskje, vil 

jeg vel tippe på. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Til slutt så falt valget mitt på en ny, blå Motorola Bravo personsøker, husker jeg. 

 

(For den var på et slags tilbud, eller noe, mener jeg å huske. 

 

Så den kosta kanskje noen få hundrelapper mer ny, enn den stygge, brukte, som han Siemens-karen 

hadde liggende i en skuff, i Siemens-bygget på Ryen, da. 

 

Og den Motorola-personsøkeren, den hadde vel også vibrering vel, sånn at man unngikk å lage 

'støy', i butikken, når noen ringte en, da). 

 

Og den så også en del finere ut enn den oppripede, som de hadde hos Siemens da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den Motorola-personsøkeren. 

 

Den hadde et ganske stort display, med klokke osv., da. 

 

Og den så kanskje litt mer fancy ut, enn den personsøkeren, som hu Hilde fra Rimi Hellerud, hadde 



fått, da hu begynte, i Rema, da. 

 

(For Hilde fra Rimi Hellerud, hu var innom, på Rimi Nylænde, og viste fram den personsøkeren sin, 

fra Rema, da. 

 

Først og fremst til butikksjef Elisabeth Falkenberg, vel. 

 

Men så nevnte kanskje hu det, at jeg hadde fått meg personsøker og). 

 

Og da, så begynte nesten hu Hilde å grine, husker jeg. 

 

Og hu sa at det var noe 'dritt' hu hadde fått av Rema, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Bare fordi at hennes personsøker kanskje så litt kjedeligere ut, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Ungbo, så skulle absolutt Glenn Hesler ha meg med, på å skyte, med paintball. 

 

Sammen med noen Romeriks-folk vel. 

 

Men jeg hadde jo nettopp vært i Geværkompaniet, (som jeg har skrevet om, i Min Bok 3), og skutt 

veldig mye, med Miles der, som er et laser-system, hvor en høytaler, på fienden, begynner å pipe, 

hvis du treffer. 

 

Så Miles er en del mer realistisk enn paintball. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Siden Miles jo brukes på ekte AG3-er, osv. 

 

Og vi brukte jo Miles i militæret, og var soldater, som var i en stående NATO-styrke. 

 

Altså vi var elite-soldater da, kan man kanskje si. 

 

Og så skulle jeg liksom fly rundt i skauen og skyte med noen maling-kuler, sammen med en gjeng 

med 'guttunger'. 

 

Nei, dette bød meg imot, som noe sløsing av tid og penger, (og det som var), må jeg innrømme. 

 

Så det fristet ikke i det hele tatt, må jeg si. 

 

Det var mer sånn at jeg hadde hatt nok av skyting og våpen. 

 

Jeg hadde mer lyst til å ha et vanlig liv, (etter det tøffe og krevende året, i Geværkompaniet), enn å 

krype mer rundt i skauen og leke krig, liksom. 



 

Det hadde jeg egentlig fått mer enn nok av, for å si det sånn. 

 

Og dessuten, så tror jeg ikke at Glenn Hesler, Tom fra Lørenskog og Øystein Andersen og dem, 

ville ha vært de smarteste folka, (kanskje), å leke krig i skauen sammen med. 

 

De er vel kanskje litt kyniske, noen av de, (vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

Så det ville kanskje vært farlig, å leke krig, sammen med dem. 

 

Jeg er ikke sikker på om de ville ha respektert sikkerhetsavstander, og lignende. 

 

Og plutselig, så kunne du stå der da, med en paintball-kule i øyet, kanskje, (eller noe da), forestilte 

jeg meg, ihvertfall. 

 

Så derfor så ble jeg ikke frista da Glenn Hesler skulle dra meg med på paintball. 

 

Det ble mer som noe gutteaktige greier, for meg, som nettopp hadde vært et år i Geværkompaniet, 

husker jeg at jeg syntes. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det paintball-greiene kan vel muligens ha vært i 1995 og. 

 

Men mest sannsynlig i 1994 vel, (hvis jeg skulle tippe). 

 

(Hm). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I 1994 så var det ihvertfall fotball-VM, i USA. 

 

Og Norge, var jo med, for første gang, i min levetid, da. 

 

(Og da jeg var i militæret så hadde vi jo fulgt disse kvalifiseringskampene, til VM 94, på brakka, og 

på radio, da vi var på øvelse, på fjellet Barmen, i Kongsberg, høsten 1992, osv. 

 

Så dette VM-et var litt spesielt da, syntes jeg). 

 

Så det var jo fotball-feber i landet, må man vel si. 

 

Og Glenn Hesler og jeg, vi tok av litt, og spilte fotball, i gangen, på Ungbo der, i sokkelesten vel. 

 

Innimellom at vi så på VM-kamper på TV, da. 



 

(Glenn Hesler holdt med Tyskland, (og muligens også med Norge), mener jeg å huske, siden han 

var av tysk slekt, da. 

 

Det var en fotballspiller, på Tyskland, som het Hessler, og etternavnet Hesler er vel en fornorsking 

av Hessler vel, (mener jeg at Glenn Hesler fortalte)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Plutselig, mens vi trillet, (eller om man skal si sparket), den fotballen, inne i gangen, på Ungbo, 

(mens vi var aleine hjemme en gang da, må det vel antagelig ha vært). 

 

Så dukka det opp to damer, på døra til Ungbo der. 

 

Hu ene kjente jeg igjen. 

 

Det var hu Fanney, fra Island, som jeg hadde jobba sammen med på OBS Triaden, (som jeg har 

skrevet om i Min Bok 2, og som også lagfører Bricen, i Geværkompaniet kjente, som jeg har 

skrevet om, i Min Bok 3). 

 

Og hu andre dama må vel også ha vært ei nabokone, (i Skansen Terrasse 23), vel. 

 

De bare stod der, i døra til Ungbo, uten å si et 'kvekk'. 

 

Så jeg visste ikke helt hvordan jeg skulle tolke dette besøket. 

 

Var det en klage eller var det en slags invitasjon? 

 

Hm. 

 

Dette var ikke helt klart for meg. 

 

Jeg bare forklarte at det var fotball-VM vel, (eller noe), og at vi kjeda oss mellom kampene, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For dette var jo midt på dagen, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Så jeg tenkte vel det, at vi hadde lov til å bråke litt da. 

 

Samtidig, så var det jo ikke noe i den gangen, på Ungbo, (som gikk mellom oppholdsrommene og 

våre private rom), som kunne bli ødelagt. 

 

Det var liksom bare en naken gang med noen dører i. 

 

(Og den ballen, det var vel en inneball, som jeg hadde tatt med fra Rykkinnhallen, (fra 

fotballsparkinga der, med datagruppen Crusaders og dem, under TG94, som jeg har skrevet om 

tidligere, i Min Bok 4), eller noe sånt vel). 



 

Så jeg syntes ikke at vi gjorde noe galt egentlig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Fanney, hu møtte jeg vel forresten, på vei ned til Ungbo-leiligheten, i Skansen Terrasse 23, en 

gang. 

 

(Rett etter militæret en gang, var det vel). 

 

Mens hu stod i oppgangen, mellom grunnetasjen og første etasje, (var det vel), sammen med mora 

si, (av en eller annen grunn). 

 

Da var Fanney høygravid, husker jeg. 

 

Og jeg visste ikke hva jeg skulle si. 

 

Jeg visste vel ikke at Fanney bodde der engang, for å være ærlig. 

 

Men jeg sa vel noe sånt som at det var spennende, (eller noe sånt), at hu var gravid da, tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Mens Fanney vel ikke sa så mye vel. 

 

(Unntatt at hun bekreftet at hun kjente Marvin Bricen, (fra Geværkompaniet), vel). 

 

Og hvem barnefaren var, det ante jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Glenn Hesler, han var en pussig skrue, omtrent som min tremenning Øystein Andersen, (som jeg jo 

ble kjent med Hesler gjennom), må man vel si. 

 

Hesler barberte seg aldri. 

 

Så han hadde noen slags fjoner, (mener jeg at søstera mi kalte det), i ansiktet. 

 

Altså noen sånne cirka et par centimeter lange hårstrå, som vokste ganske langt fra hverandre, i 

ansiktet hans, da. 

 

Og som jeg ikke vet hvorfor han ikke barberte bort. 

 

Enda jeg vel spurte han en gang, om hvorfor han ikke barberte seg, vel. 



 

Hesler var også heavy-fan, (som Øystein Andersen), og pleide å ha langt hår, da. 

 

Før han plutselig en dag, (sommeren 1994, var det vel antagelig), dukka opp, på Ungbo der, 

solbrun, (etter å ha jobbet som blikkenslager, i sin onkels firma), og med det brune håret sitt, klippet 

i en kort, nesten sosse-aktig frisyre. 

 

Da ble jeg overrasket over Glenn Hesler, som gikk fra å være en 'shabby' heavy-fan til å bli soss 

nesten, over natta, da. 

 

'Misunnelig eller?', sa Glenn til meg, i stua på Ungbo der, da jeg så på han, nærmest i sjokk da, eller 

ihvertfall i undring over denne nesten totale forrandringen, da. 

 

Men jeg var ikke akkurat misunnelig. 

 

Jeg syntes vel at jeg så ok ut selv, for å si det sånn. 

 

Men jeg var kanskje forundret da, siden jeg aldri hadde sett han Glenn Hesler med kort hår før da. 

 

Han var liksom en som jeg tenkte på, som å være i kategorien 'heavy-frik med langt hår', da. 

 

(Altså en som ikke var 'main-stream'). 

 

Så hva denne stilendringen til Glenn Hesler kom av, det veit jeg ikke. 

 

Men det veit han vel sikkert selv. 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Glenn Hesler, han var fra Skjetten, hvor han hadde vokst opp uten faren sin, som var død eller 

hadde flytta til utlandet, (eller noe sånt). 

 

Han bodde i Nordbyveien, (var det vel), på Skjetten der, i en lang, noen etasjer høy blokk, sammen 

med sin mor, stefar og lillesøster vel. 

 

Før jeg skaffa han rom på Ungbo, da. 

 

(Ved å prate for han, med Ungbo-dama, da Glenn Hesler spurte meg, om jeg kunne hjelpe han med 

det). 

 

Og etter at Pia flytta fra Ungbo, (i 1995), var det vel. 

 

Så flytta Glenn Hesler tilbake, til rommet sitt, hos mora si, i Nordbyveien, da. 

 

(Mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Glenn Hesler hadde hatt en mopedulykke, som tenåring. 

 

I et kryss, ikke så langt unna Nordbyveien der, vel. 

 

(Muligens ved Olavsgård hotell der. 

 

Hvor jeg jo forresten hadde vært på et slags seminar eller 'smile-kurs', med Matland/OBS Triaden, 

dagen etter at jeg traff hu Ragnhild fra Stovner, (på Radio 1 Club), noe som jeg jo har skrevet om, i 

Min Bok 2). 

 

Et sted han viste meg en gang, da jeg satt på med han, i en av bilene til automatfirmaet til han og 

Øystein, vel. 

 

(Hvis det ikke var i hans lys blå Volvo stasjonsvogn, da. 

 

En bil han brukte når han jobbet som blikkenslager, vel). 

 

Så Hesler han hadde nok da vært gjennom mange operasjoner. 

 

For han skadet ankelen sin, (var det vel), i den ulykken, da. 

 

Og han haltet også litt da. 

 

(Selv om han likevel spilte ganske mye fotball og badminton, osv. 

 

Så han var ikke så utrolig hemmet av den nevnte ulykken, da). 

 

Og han fikk også store erstatningsbeløp, i hundretusen kroners-klassen, utbetalt nærmest årlig vel, i 

årene etter denne ulykken, da, (var det vel). 

 

Eller han fikk vel ihvertfall to-tre sånne store pengeutbetalinger, mener jeg å huske, (at Øystein 

Andersen prata om, ihvertfall, en gang, på begynnelsen av 90-tallet). 

 

Penger som han blant annet brukte til å starte opp automatfirmaet, til han og Øystein Andersen vel, 

på begynnelsen av 90-tallet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Glenn Hesler fortalte meg en gang, at han hadde en morfar, som var kommunist vel, og som hadde 

vært som en slags far for han, under oppveksten, da. 

 

Og det blikkenslager-firmaet, som Glenn Hesler jobba i. 

 

Det het 'Hesler og Sønn'. 



 

Og 'Hesler', fra firmanavnet, det var morfaren hans da. 

 

Og 'Sønn', fra firmanavnet, det var onkelen hans da. 

 

Men Glenn Hesler, han begynte også å jobbe i det blikkenslager-firmaet, da. 

 

Uten at firmanavnet endret seg vel. 

 

Og en dag, mens han bodde, på Ungbo der, så fortalte Glenn Hesler meg, at morfaren hans hadde 

dødd, (var det vel). 

 

Han hadde ihvertfall falt ned fra en stige, (var det vel), på jobben, som blikkenslager, da. 

 

Så jeg sa 'kondolerer' da, husker jeg. 

 

Og spurte vel også en gang om hvordan han taklet dette, at morfaren hans hadde dødd, (noe som 

skjedde foran øynene på han, da). 

 

(For Glenn Hesler så vel på dette fallet, tror jeg). 

 

Men da smilte vel Hesler, (mer eller mindre ihvertfall vel), tror jeg. 

 

Så det virka som at han taklet det her greit, da. 

 

Og Glenn Hesler arvet vel også bikkja til morfaren, tror jeg. 

 

(Hvis jeg skjønte det her riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, disse årene, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 29: Rep-øvelse 

 

Man skulle kanskje tro, at Forsvaret ville la meg hvile litt, etter den tøffe førstegangstjenesten, i 

infanteriet, som jo var det tøffeste, (ifølge Andre Willassen, fra Gjerdes VGS., ihvertfall). 

 

Men neida, bare såvidt over et år etter at jeg var ferdig, i Geværkompaniet, så var det inn til rep-

øvelse, i mob-hæren, i to-tre uker, (var det vel). 



 

Det var vel til Jørstadmoen, at vi først skulle. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg lurer på om jeg møtte opp på Lutvann, eller noe, og fikk utstyret der. 

 

Men dette husker jeg ikke helt sikkert. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Eller nå kom jeg på det. 

 

At jeg gikk vel alene inn på Jørstadmoen der vel. 

 

Så jeg hadde nok tatt toget dit. 

 

Og der møtte jeg Warming, fra Geværkompaniet. 

 

Warming var en slags ansvarlig, på den her øvelsen, da. 

 

Og Warming var faktisk en av de første, som jeg så, da jeg dukka opp på Jørstadmoen der, da. 

 

Jeg var litt stressa, og lurte på om jeg skulle gå gjennom teltet, som de ansvarlige hadde satt opp 

der. 

 

Men da forklarte Warming at det skulle jeg ikke, da. 

 

Og en kvinnelig kollega av Warming lo av meg vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kom på et lag, sammen med noen folk, som jeg ikke likte noe særlig, må jeg si. 

 

Lagføreren var en kar, med skjegg, mener jeg å huske. 

 

Og en av de andre på laget, han var fra Torshov, husker jeg. 

 

For han fikk med seg fotballen min, (som jeg tok med iløpet av den første uka vel, for da fikk vi dra 

hjem igjen, om kveldene, de første dagene, da). 

 

Så da måtte jeg dra oppom han karen, i hovedgata liksom, på Torshov der, for å få tilbake fotballen 



min, som han stakk av med da. 

 

(For den lå i bilen hans, da). 

 

Dessuten så var det en kar som jobba i Zurich forsikring, som dukka opp på laget vårt, i siste liten, 

husker jeg. 

 

Og en kar fra Stabæk vel, (eller Bærum ihvertfall), som havna i bråk med en vestlending, på den her 

øvelsen, husker jeg, (og jeg måtte nesten prøve å hjelpe han da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg ble litt forfjamset, over å plutselig være i militæret igjen, (husker jeg). 

 

Så jeg klarte å ringe faren min, og klage, husker jeg, fra en telefonkiosk, på Jørstadmoen der, da. 

 

(Noe jeg hadde holdt meg for god til liksom, hele året, i Geværkompaniet). 

 

Men faren min mente vel at når jeg klarte meg gjennom et år, i førstegangstjenesten, så burde jeg 

vel klare å komme meg gjennom noen uker, på rep-øvelse også. 

 

Og det burde jeg vel. 

 

Men jeg hadde vel kanskje ikke våkna helt opp, på den rep-øvelsen ennå da, da jeg ringte faren min. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var som sagt sånn, at man fikk lov, til å dra tilbake til Oslo, om kveldene, på den her øvelsen. 

 

Og da var det sånn at jeg pleide å få sitte på, med noen medsoldater, som var på øvelsen, da. 

 

Og da hendte det, at jeg ga dem jeg fikk sitte på med, noen røykpakker, husker jeg. 

 

Av de som Glenn Hesler pleide å kjøpe med for meg, i Sverige. 

 

(Når han tømte automater, like ved svenskegrensa). 

 

Som takk for skyssen da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

En annen av de på laget, det var en kar, som jobba på Tollpost-Globe, eller hva det firma heter 

igjen, på Karihaugen der. 

 

(Like ved Ellingsrudåsen der, da). 

 

Og han gadd faktisk å hente meg, (til og med), ved Torgbua der, ihvertfall en morgen, (husker jeg). 

 

(En morgen som jeg var litt treig også vel). 

 

Så det var ikke dårlig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det gikk mye i grisehistorier, på det her laget, da. 

 

Han lagføreren med skjegget, han fortalte det, at han hadde vært sammen med ei finsk dame, en 

gang. 

 

Og hu hadde plutselig bare løfta på dyna og fisi, sa han. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Alle fortalte grisehistorier, unntatt han fra Tollpost-Globe og meg vel. 

 

Men han fra Tollpost-Globe, han fortalte meg det, (da jeg hadde vakt, eller noe), at da han var i 

militæret, så var de i Amerika, (eller noe), som del av noe militære greier, da. 

 

Og på en festival der, så hadde en soldat gått inn i et smug, for å pisse, og da hadde ei dame, (som 

også skulle pisse der), bare satt rumpa i været, og latt han pule henne der, da. 

 

Og den historien gjenfortalte jeg da, til resten av laget, mens de fortalte grisehistoriene, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han fra Torshov, han fikk hele laget til å bli med på å spleise på et fenalår, som han gikk og spikka 

på, og delte ut biter fra, under øvelse Elg-delen, av den her rep-øvelsen, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og mange av de på laget, var litt kua, til vanlig, tror jeg. 

 

For når vi var på rep., så skulle de absolutt drikke så mye, da. 

 

Inne i skauen og overalt da. 

 

Noe jeg ikke helt skjønte poenget med da. 

 

(For jeg syntes vel at det var artigere, å drikke på byen og sånn, da. 

 

Istedet for i noen grøfter inne i skauen, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg kjøpte ikke noe alkohol, under selve Øvelse Elg 1994, som var den øvelsen, som vi var med 

på da. 

 

(Og vi forflyttet oss, fra Jørstadmoen til HV-leieren på Terningmoen, hvis jeg husker det riktig, 

under den her øvelsen, da. 

 

Når vi ikke var i skogen, i Kongsvinger-traktene, da). 

 

Og den første dagen, (var det vel), under Øvelse Elg. 

 

Så huska ingen på laget, (unntatt meg), hvordan man kneppet syvduker-telt. 

 

Men de andre på laget, (han fra Torshov vel), de hadde fått en bensinstasjon-kar, i Kongsvinger-

traktene, til å levere noen kasser med ølbokser, opp til der vi hadde teltplass, da. 

 

Inne i skauen, da. 

 

(Uten at skjønte hvordan de klarte det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det var liksom min tur, til å også gå og kjøpe meg noen aviser og potetgull og sånn da, på 

bensinstasjonen der, da. 

 



Så da, så bare tegna jeg en tegning, av hvordan man knepte et sånt sjuduker-telt, da. 

 

(For jeg huska det i huet da, fra Geværkompaniet). 

 

Og så stakk jeg bare ned på bensinstasjonen, og lot de andre kara kneppe teltet, da. 

 

Og da jeg skulle gå tilbake igjen fra bensinstasjonen, så stoppa han lederen for hele rep.-øvelsen 

meg, og ba om å få kikke oppi bæreposen min, da. 

 

(For han så kanskje etter øl, eller noe sånt, da). 

 

Noe jeg klagde over, (da jeg kom tilbake til laget), for jeg var ikke sikker på om han høye offiseren 

hadde lov til å liksom nesten ransake meg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

10 Torp var forresten også på Jørstadmoen, husker jeg, på den her øvelsen. 

 

Han gikk rundt aleine på Jørstadmoen der, en gang, mens jeg gikk rundt med noen fra det her laget, 

da. 

 

Og 10 Torp, (fra Geværkompaniet, han verneombudet, som fikk sparken som verneombud der), han 

kalte meg 'Ribs', (som var klengenavnet mitt, på Terningmoen), og sa hei da. 

 

Og jeg rakk vel bare såvidt å si fra, til 10 Torp, om at jeg også hadde møtt Warming der. 

 

Før jeg måtte stikke, da. 

 

For de her folka, på laget mitt, de venta vel ikke på meg akkurat, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den første natta, som vi sov i telt der, så hadde visst jeg den uvanen fortsatt, som jeg vel også fikk 

tyn for, (eller ihvertfall ble baksnakket på grunn av), av Bø, i Geværkompaniet. 

 

At jeg liksom, (som min fars kamerat Atle, fra Oslo, hadde gjort, husker jeg, på 70-tallet, i Leirfaret 

4B, som jeg vel har skrevet om, i Min Bok), nemlig laget 'koselyder', når jeg skulle sove. 

 

Og det reagerte de her på laget mitt skikkelig sterkt på da, (husker jeg). 

 

Så det er kanskje ikke sånn, som min fars kamerat Atle, fra Oslo, fortalte meg, da jeg var barn, 

nemlig at 'alle har koselyder'. 

 

(Det er mulig). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg gjorde det ikke så bra på skytinga, på Jørstadmoen der, husker jeg. 

 

Jeg hadde jo klart å få sju merker, da jeg var i Geværkompaniet. 

 

Så jeg ble litt sur, når jeg skøyt så dårlig, på den her rep-øvelsen da. 

 

Men det var kanskje fordi at min 'øvelse-AG' var ekstra skranglete. 

 

Eller at siktet var dårlig stilt inn. 

 

Eller at jeg var stressa da. 

 

(Noe sånt). 

 

Det er mulig. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på bussen, etter skytinga, så var det en på laget, som tilbydde meg en slurk med tyrker-shot, 

(som han hadde laget selv vel), på en lommelerke da, var det vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg har jo aldri vært noe glad i melk. 

 

Så på den her øvelsen, så prøvde jeg det, å unngå å drikke melk, da. 

 

Og når noen spurte meg mer om det. 

 

Så måtte jeg svare noe, syntes jeg. 

 

Og da sa jeg at 'melk er for kalver', da. 

 

Men de ordene måtte jeg nesten spise opp, husker jeg. 

 

For jeg husker at jeg ble sliten, på slutten av den her øvelsen. 

 

Så jeg drakk melk likevel, en av de siste dagene der da, husker jeg. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker ikke alt fra den her rep-øvelsen så veldig bra. 

 

Men det var sånn, at vi først var på Jørstadmoen da, i noen dager, (og bodde i lagstelt vel, som er 

sånne ganske store telt, med vedovner i, da). 

 

Og så var vi noen dager, på Terningmoen, (i HV-leiren vel, som også består av sånne lagstelt, da). 

 

Og så var vi en del dager på Øvelse Elg, da. 

 

(En uke kanskje, i knappetelt, da). 

 

Og på Terningmoen, så fikk vi også fri, om kveldene. 

 

Og jeg var så vant, til å dra på diskoteket Alexis, på torsdagskveldene, fra da jeg avtjente 

førstegangstjenesten, i Elverum, et drøyt år, før det her, da. 

 

Så jeg dro jo da selvfølgelig med meg hele det her laget, til Alexis da, på torsdagskvelden. 

 

I feltuniform og sånn, da. 

 

Noe som vel ikke var så vanlig, på Alexis. 

 

Og jeg tenkte jo heller ikke på det, at vi jo var rep-soldater, og ikke unge førstegangstjeneste-

soldater, (sånn som jeg hadde vært, da jeg var i Geværkompaniet, et drøyt år, før det her), da. 

 

Så vi passa vel kanskje ikke så utrolig bra inn, på Alexis, for å si det sånn. 

 

Men vaktene slapp oss inn, da. 

 

Så de kjente meg kanskje igjen fra tiden i Geværkompaniet? 

 

(Eller de syntes kanskje at det var greit, med rep-soldater der?). 

 

Hva vet jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi skjønte vel det, at vi ikke passa så bra inn, på Alexis. 

 

Så vi dro heller videre, til noen andre steder, i Elverum, da. 

 

Blant annet til et sted, hvor folk tok av til trekkspill-musikk, (fra noen plater, vel), husker jeg. 



 

Og der gikk en høy, kraftig kar, (med mørkt hår), på laget, (fra Stovner vel), på henda, på 

dansegulvet, husker jeg. 

 

Noe jeg ble rimelig flau for, husker jeg. 

 

Siden jeg liksom var i lag med han 'harry' karen som gikk på henda, på dansegulvet der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han på laget, fra Bærum, han gikk rundt og lukta skyllemiddel, på enten Jørstadmoen eller 

Terningmoen. 

 

For dama/kona hans, hadde vaska feltjakka hans, og brukt skyllemiddel da. 

 

(En av de kveldene, som vi hadde fått lov, til å dra hjem). 

 

Men det var en på laget, som sa til han, (og det hadde vi vel også lært, i Geværkompaniet, mener jeg 

å huske), at man skulle ikke bruke skyllemiddel, på de feltjakkene. 

 

For da ble impregneringa, på de feltjakkene, ødelagt da, (mener jeg å huske, at ble sagt, ihvertfall). 

 

Og han fra Bærum, han kom også med noen grisehistorier da, husker jeg. 

 

Han fortalte det, at kona hans pleide å suge han, når hu var gravid, (istedet for å la han knulle henne, 

da). 

 

Jeg regner med at det var det han mente, ihvertfall, for han sa vel noe sånt, som at det var andre 

ting, som det gikk an, å gjøre og. 

 

(Enn å ha samleie da, var det vel, som han 'babla' om, da). 

 

Og en gang, (fortalte han også), som han og noen venner av han, hadde dratt til Sørlandet, (eller 

noe), i bil, (på hyttetur, eller noe), da. 

 

Så hadde dama hans plutselig bare begynt å suge han, i baksetet, på bilen, mens folka, i de andre 

bilene, som også stod i kø der, kunne se alt som foregikk da, gjennom sidevinduene, i bilene sine 

da, (fortalte han). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da vi kom på Øvelse Elg, så var det plutselig en vestlending, som stod og 'gaula', på vestlandsk 

dialekt, langt ute i skauen, ved Kongsvinger der, da. 

 



Og da ble vi fra Østlandet ganske sure, da. 

 

For å høre en som skriker på vestlandsk, (eller om det var bergensk), i skogene på Østlandet. 

 

Nei, det var noe som skurra ved det, liksom, (syntes jeg da). 

 

Så han fra Bærum, han gikk bort til han vestlendingen, som var så forbanna, da. 

 

Og jeg gikk også bort til dem, da. 

 

(Mens resten av laget så på, da). 

 

For jeg tenkte vel det, at jeg måtte hjelpe han, på laget, (fra Bærum). 

 

For han var kanskje litt utafor, siden han dreiv og fortalte sånne private sex-historier, om hva kona 

gjorde, mens hu var gravid, og sånn, tenkte vel kanskje jeg, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg bare holdt AG-en foran meg, da. 

 

Klar til å kline til han vestlendingen, med kolben, på AG-en, hvis han begynte å slåss med han fra 

Bærum, eller meg, da. 

 

Og da bare gikk han vestlendingen bort, etterhvert. 

 

Men jeg ble ganske skjelven, av det her, da. 

 

(Men jeg tenkte vel det, at jeg måtte hjelpe han på laget, da. 

 

Spesielt etter det som hendte, med at jeg ikke hadde hjulpet fetteren min Ove. 

 

Da han ble banka opp, bak Stortinget der, mens vi venta på nattbussen, noen måneder før det her da, 

(sommeren 1994). 

 

Da hu døve kusina vår Lene også var der, blant annet. 

 

Så jeg syntes at det var tåpelig, av Ove, å starte å bråke da, med en svær brande der, mens vi venta 

på nattbussen, da. 

 

Og jeg mente vel det, at det var mer min jobb, å prøve å beskytte Lene, som var døv, enn å prøve å 

beskytte Ove, som liksom var en 'idiot' da, og som begynte å bråke, på byen, i Oslo, selv om vi var i 

lag, med den døve kusina vår, og søstera mi, osv., der). 

 

Men det ordna seg ihvertfall, uten at det ble noe slåsskamp og skader, eller noe sånn, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



På Øvelse Elg, så ble 'alle' plutselig helt dritings, mens vi lå i knappetelt, inne i en skau, da. 

 

Jeg også ble full, husker jeg. 

 

Han fra Torshov tulla, og spurte om jeg skulle ha litt sprit oppi noe frukt-cocktail, som jeg dreiv og 

spiste av, da. 

 

(Fordi ingen andre ville ha den boksen vel). 

 

Og jeg sa at det var greit. 

 

For det er mulig at jeg var med og spleisa på den spriten og. 

 

Ihvertfall så var jeg med og spleisa på det fenalåret da, mener jeg å huske. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og vi på laget, vi hadde vel en vakt, som lå en del meter unna teltet, ved et jorde, eller noe. 

 

Og han var det noen som skulle prate med, da. 

 

(Muligens lagføreren vel). 

 

Men det var vanskelig å finne han da, for mellom vakta og teltet, så lå det fler andre telt og. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Og det var mørkt, og alle var fulle da. 

 

Men jeg mener at jeg fant han vakta 'borti der' et sted, da, (i fylla). 

 

Og fikk 'babla' noe greier til han, da. 

 

(Jeg mener at han vakta kan ha vært han fra Stovner, som gikk på henda, inne på det utestedet, i 

Elverum, torsdagen før det her. 

 

Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at vi traska rundt, i Kongsvinger-skogene der. 

 

Og en gang, mens vi stod ute i regnet, under en nattmarsj, da. 

 



(Var det vel). 

 

Så kom Warming, fra Geværkompaniet, bort til meg, husker jeg. 

 

Også sa han bare 'hater du nå, Ribsskog?'. 

 

Også gikk han bort igjen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde blitt litt sterkere, på det drøye året, som hadde gått siden førstegangstjenesten. 

 

Og jeg hadde holdt meg i form, for jeg hadde trent mye fotball, tennis og badminton, da. 

 

Så jeg prøvde meg faktisk på å bære MG-en, noen få kilometer, ihvertfall. 

 

Ute i skogen, på en marsj, på den her øvelsen, da. 

 

Og det klarte jeg ganske greit, vel. 

 

Så jeg hadde nok blitt litt sterkere, av å ha ansvaret for å stable kjølevarene, i Rimi. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På et lag, så var det ei dame, som var med, (mener jeg å huske). 

 

Og ifølge lagføreren vår, så hadde visst hu liggi, mer eller mindre, 'kuk i ræv', (som de kalte det, i 

militæret), med to mannfolk, (med arma dems oppå seg, og sånn, vel), i teltet, da. 

 

(Enda hu hadde type vel, mener jeg at noen sa). 

 

Altså at de nesten hadde hatt sex, med klærne på, mens de lå der, tett i tett, i knappeteltet sitt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var vel også muligens på den her øvelsen, at jeg begynte å bable om noe som Magne Winnem 

hadde fortalt meg, den gangen som han dro meg med, på møte i Unge Høyre, i Stortingsgata, 

sommeren 1991. 

 

Nemlig at Anniken Huitfeldt, i Arbeiderpartiet, hadde ei søster, (Cathrine Huitfeldt), i Høyre, (siden 



noen nevnte Anniken Huitfeldt vel, på den øvelsen da, antagelig). 

 

(Selv om jeg seinere har funnet ut, at Winnem tok feil vel, og at de to egentlig er kusiner). 

 

Men da var det noen som så stygt på meg vel, når jeg begynte å prate om de her Huitfeldt-politiker-

damene, da. 

 

Så det var det visst ikke lov å prate om, da. 

 

(Så etter det her, som var på begynnelsen av øvelsen vel, så holdt jeg vel mest kjeft, vel. 

 

Hvis det ikke var på en HV-rep, at jeg begynte å prate om det her, da. 

 

Bare for å ha noe å prate om vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den siste dagen, på øvelsen, så gikk vi enda mer, inni skogene, på Kongsvinger, da. 

 

Jeg husker at de fleste vel var rimelig lei all den her gåinga, på den her øvelsen. 

 

Han troppsjefen, (eller hva han var), gikk rundt med en stor radio der da. 

 

(Hvis det ikke var noen andre som hadde radioen). 

 

Og jeg tulla litt da, og sa at de kunne hatt en sånn 'Motorola'. 

 

For Motorola hadde begynt å selge GSM-mobiler, (var det vel), på den her tida, da. 

 

Og en gang, mot slutten av Øvelse Elg 94 vel, forresten. 

 

Så spurte noen på laget vårt, (var det vel), han troppsjefen, om hva som skjedde. 

 

Og da, så svarte ikke troppsjefen. 

 

Men han begynte bare å synge på en sang, av ei svensk dame, (som var populær, på den her tiden), 

og som gikk sånn her, 'vem vet, inte du, vem vet, inte jag'. 

 

(Så det var nesten som at han var med i en musikal, eller noe, kan man kanskje si. 

 

For å overdrive litt kanskje, men likevel. 

 

Det var ikke langt unna, liksom). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Og jeg husker det, at jeg spiste tortilla-chips og salsa-dressing, fra Maarud vel, mens vi venta på et 

tog, eller noe. 

 

Tilbake til Jørstadmoen, kanskje. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da vi dro fra Jørstadmoen. 

 

Så stakk han fra Torshov som sagt av, med fotballen min. 

 

For med en gang vi fikk lov til å dra. 

 

Så bare stakk han, fort som faen da. 

 

Men jeg fikk telefonnummeret, til han fra Torshov, av noen på Jørstadmoen, da. 

 

Så jeg ringte han da, og fikk adressen hans. 

 

Og han stod i et vindu, i andre eller tredje etasje, ut mot 'hovedgata', (som lå i en bakke, må man vel 

si, hvor trikken kjørte vel, liksom oppover forbi Ringnes/Frydenlund bryggeri der, osv., overfor 

Birkelunden), på Torshov der, da. 

 

Og han gjenkjente meg, da jeg kom traskende oppover den gata, etter å ha tatt trikken, (eller noe), et 

stykke, vel. 

 

Også fikk jeg fotballen min da, og stakk tilbake Ungbo, på Ellingsrudåsen. 

 

(Han var forresten rørlegger, eller noe, han fra Torshov, vel. 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På veien tilbake, fra Jørstadmoen, til Oslo. 

 

Så fikk jeg forresten haik, med en kar, i en svær, (og muligens gammel, men oppusset), amerikaner, 

(som til og med var en cabriolet, vel). 

 

(Et 'glis', som man vel kaller det). 

 

Han fikk jeg haik med til Eidsvoll, (eller hva det stedet i nærheten av Jørstadmoen, heter igjen). 



 

Jeg huska det, at det hadde vært et mord, på ei tenåringsjente, ved Jørstadmoen, like før den her 

øvelsen. 

 

(Noe jeg hadde lest om i VG og Dagbladet, vel). 

 

Men jeg måtte nesten spørre han i amerikaneren, for å være sikker, da. 

 

Og han kunne bekrefte det, at det var sånn, at ei tenåringsjente hadde blitt funnet myrdet der, (like 

ved der jeg stod og haika vel), et par uker tidligere, da. 

 

Og etter det her, så ble han litt rar, han som kjørte den amerikaneren, vel. 

 

(Ihvertfall så ble det ikke sagt så mye mer, etter det her, vel). 

 

Og jeg gikk ut av bilen hans, midt i et kryss, i Eidsvoll der, (var det vel). 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Men det var jo kult gjort, å la meg få sitte på, inn til der toget gikk fra da, må man jo si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg var på den her øvelsen, så leste jeg forresten om det, i avisene. 

 

At det hadde vært ran, på en Rimi, på Lambertseter. 

 

Og jeg lurte på om det var på Rimi Nylænde da, husker jeg. 

 

(For det lå jo tre Rimi-butikker, på/ved Lambertseter, på den her tida, da. 

 

Nemlig Rimi Nylænde, Rimi Munkelia og Rimi Karlsrud, da). 

 

Og det var det visst, da. 

 

Og det var Morgan Lunde, (en kjent håndballspiller og rocke-vokalist, i bandet Svidd Grevling, som 

kjente Sanne-brødrene, Thomas og Henning, som jobba på Rimi Nylænde, og derfor fikk 

ekstrajobb, i butikken, mens han studerte på BI, og spilte håndball, sammen med Sanne-brødrene, 

på Bækkelaget, vel), som hadde sitti i kassa, under ranet, (husker jeg at jeg fikk vite, da jeg kom 

tilbake på jobb igjen). 

 

Raneren hadde visst tatt tak i Rimi-skjorta til Morgan, og trua han med kniv, da. 

 

Og Morgan hadde da bare rygga tilbake, (så hardt han kunne vel), på kontorstolen sin, i kasse 2 der, 

da. 

 

Og så hadde raneren tatt noen penger, i kassaskrinet der, da. 

 



(Men man må vel si at han Morgan gjorde det riktige. 

 

For vi lærte jo på ranskurs, i Rimi, at man ikke skulle ofre liv og helse, for å stoppe ranere, da. 

 

Rimi ville heller miste noen penger, enn å miste sine medarbeidere, liksom. 

 

Ble det sagt ihvertfall, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i den neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Jeg sjekka det på nettet nå. 

 

Og det var ikke Jørstadmoen, som vi først var på, på den her rep-øvelsen. 

 

Men det var Sessvollmoen, vil jeg si, at det virker som, når jeg søkte om navn på militærleire, osv., 

på nettet nå. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

På den her rep-øvelsen, så var det forresten en på laget vårt, som var web-designer, husker jeg. 

 

Men han slapp unna øvelsen da, pga. jobb, eller noe, vel. 

 

Og det var litt flaut for meg, husker jeg, som hadde gått på NHI og datalinja, på handel og kontor, 

og sånn. 

 

Og som jobba på Rimi. 

 

At det var en vellykket web-designer, på laget, som slapp unna øvelsen, da. 

 

Så da ble jeg ikke akkurat mer fornøyd vel, på den her øvelsen, etter denne episoden. 

 



Det var nesten som å få meg et slag på trynet, (eller noe), må jeg vel nesten si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 3. 

 

Han fra Torshov, (som 'rappa' fotballen min, den siste dagen, av den her øvelsen). 

 

Han sa ikke pils eller øl, om pils, da. 

 

Men han brukte ordet 'bayer', husker jeg. 

 

Og det var et ord, som jeg ikke hadde hørt før, (mener jeg å huske, ihvertfall), brukt om pils, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 4. 

 

Det var også sånn, på denne øvelsen, (må det vel ha vært), da vi var på Terningmoen, de dagene. 

 

At vi skulle ha en økt, (var det vel), i skytebane-området der. 

 

(Ikke så langt unna gassbua vel, på Terningmoen, da). 

 

Og laget vårt, vi ble kjørt, i en Volvo Jeep, (var det vel), av en eller annen grunn. 

 

Og han fra Torshov, (var det vel), og de andre på laget da, de visste vel det, at jeg nettopp hadde 

vært et år, i Geværkompaniet, da. 

 

(For det hadde jeg vel sagt, når vi fikk vite at vi skulle være, på Terningmoen der, i noen dager, da). 

 

Så de spurte meg, når det var en bil som stod i veien vel, på skytebaneveien. 

 

Om jeg visste en annen vei, til det området, som vi skulle til, da. 

 

Og da kunne jeg fortelle det da, at skytebaneveien, den gikk liksom i sirkel, da. 

 

Så da kjørte han sjåføren ned igjen til ved skytebane 1 og 2 der, (hvor jeg hadde vært med i 

garnisjonsmesterskapet, i skyting, på Terningmoen, et par år før det her, da). 

 

Og der så surra jeg litt, så vi tok av til nettopp de skytebanene da, husker jeg. 

 

Men så klarte jeg å forklare den riktige veien, da. 

 



Og så kjørte han Volvo Jeep-sjåføren opp der, hvor vi hadde gått på marsj, opp noen seige bakker, 

mens det fortsatt var sommer, (må man vel si), sommeren/høsten 1992, under rekrutten, i 

Geværkompaniet, da. 

 

Noe jeg sa fra om til de andre i bilen og vel. 

 

At her gikk vi ofte marsj, og sånn, da. 

 

Da vi kjørte opp de fæle bakkene, da. 

 

(På skytebaneveien). 

 

Men vi kom fram dit vi skulle til slutt, da. 

 

Ved å kjøre den omveien som jeg visste om, da. 

 

Hvis ikke dette var på en seinere HV-rep, da. 

 

For mob-hæren ble veldig redusert, noen år etter den kalde krigens slutt, så jeg ble etterhvert 

overført til Heimevernet, (til en slags elite/spesial-avdeling der, som het 2018 støtteområde, i 

HV02), seinere på 90-tallet, (et par år etter denne rep-øvelsen, med mob-hæren, i 1994, da). 

 

For også på noen av HV-rep-ene, så hendte det at vi havna på min gamle 'hjem-leir', Terningmoen, 

da. 

 

Så det er mulig at jeg blander litt mellom den ene mob-hæren rep-en, som jeg var på, høsten 1994, 

og noen av de første HV rep-ene, som jeg var på, fra 1996 da, (var det vel). 

 

For på de første HV rep-ene, så var vi som nevnt også noen ganger på Terningmoen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 5. 

 

Jeg sjekka tjenestebeviset mitt nå, (som jeg har lagt ut på nettstedet mitt), og der står det, at denne 

rep-øvelsen, var fra 5. til 19. september, i 1994. 

 

Og jeg dimma jo fra førstegangstjenesten, i slutten av juni, i 1993. 

 

Så denne rep-øvelsen, den var jo bare et år og et par måneder, etter at jeg var ferdig, i 

Geværkompaniet. 

 

Så det var jo nesten mer som at jeg hadde hatt en lang ferie fra Geværkompaniet, nesten. 

 

Enn at jeg skulle inn på rep, da. 

 

(Hvis man overdriver litt, men likevel). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 30: Mer fra Drammen 

 

Jeg husker også det, at mens Pia var gravid, så var Pia og jeg, på en fest, (som Christell visste om 

vel), oppi Bragernesåsen vel, et eller annet sted, langs Drammenselva. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker det, at Pia tok en røyk, og begynte å røyke. 

 

Og at jeg tulla med Pia, siden hu var gravid, og tok og krølla sammen røyken hennes, mens hu 

hadde den i kjeften omtrent, da. 

 

Og da ble nesten de her Drammens-folka gærne, husker jeg. 

 

For da begynte dem nesten å skulle blande seg, da. 

 

Og han ene der begynne å bråke med meg nesten, da. 

 

For han visste vel ikke det, at Pia var gravid da, tror jeg. 

 

Men så skulle han visst ikke bråke likevel, da. 

 

Men han 'bråkern' sa at jeg var 'konge' da, eller noe. 

 

(Noe sånt). 

 

Så den her episoden var litt utrivelig da, må jeg nesten si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det er mulig at dette var andre juledag, eller noe, den jula, som vi feira i sengebutikken, i 

Drammen. 

 

(Nemlig jula 1994). 

 

Men det skal jeg ikke si helt sikkert. 



 

Ihvertfall så var det på rundt den her tida. 

 

Siden Pia jo bare har vært gravid en gang. 

 

Og det var fram til sommeren 1995. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg lurer på om det var den her dagen, at jeg havna på utestedet Børsen, i Drammen. 

 

(Der hvor sønnen til Torbjørn Jagland, seinere ble dratt ut fra, og banka opp, av noen utlendinger, en 

gang, mener jeg å ha lest, i en nettavis). 

 

Christell var vel også der, tror jeg. 

 

(Og ihvertfall Hege fra Rødgata, som bodde sammen med Christell, på den her tida). 

 

Og Christell kom ut av dusjen da, der hu bodde, ut mot Konnerud, husker jeg. 

 

Og hu hadde tatt på seg kjole vel, og parfyme og sånn, da. 

 

(Mener jeg å huske). 

 

Så jeg begynte å tulle med Christell litt, og spurte om jeg kunne få lukte på parfymen hennes, da. 

 

(For jeg var kanskje litt full, da). 

 

Og det fikk jeg lov til da, husker jeg. 

 

(Men jeg kan ikke huske hvordan parfyme-merke det var, som Christell bruke igjen, lenger. 

 

Men det var et eller annet dyrt og moteriktig merke, da. 

 

Og som lukta godt vel. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte jeg. 

 

Men men. 

 

Og så havna vi på Børsen da. 

 

Og jeg tror at dette var en slags helligdag. 

 



For Børsen var vel det eneste stedet, som hadde åpent, tror jeg. 

 

Og jeg gikk inn ved et slags dansegulv der, eller noe. 

 

Og flørta med ei dame jeg møtte der, og fikk lukte på parfymen hennes også da, (husker jeg). 

 

For jeg var kanskje litt kjedelig, og brukte bare det samme, (nyoppfunnede), sjekketrikset mitt, om 

igjen, da. 

 

Og hu dama, (som var ei brunette vel), hu brukte faktisk den samme parfymen, som Christell 

gjorde, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så begynte det å nærme seg stengetid, på det her utestedet, da. 

 

Og noen hadde kjøpt to flasker Lysholmer-øl, i baren, like før stengetid. 

 

Og så hadde dem ikke hatt råd til å betale, for de her flaskene, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg sa at jeg kunne kjøpe de, da. 

 

Siden bartenderen allerede hadde åpna de to flaskene, da. 

 

(Og siden at ølserveringa snart stengte, (eller muligens allerede var stengt). 

 

Og bartenderen begynte å prate om de her to flaskene, til en annen kar, som stod ved bardisken der, 

ved siden av meg, eller like før meg, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så jeg ble gående rundt, med to Lysholmer-flasker, som jeg prøvde å drikke opp, rundt stengetid, på 

det her utestedet, da. 

 

Enda jeg var rimelig full fra før av da, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på veien hjem, så gikk jeg aleine over Bybrua, fra Bragernes, til Strømsø da, (husker jeg). 

 

Og ved Globusgården, (i Strømsø sentrum, må man vel kalle det), så rappa jeg et Drammens Is-

flagg, som hang utafor en, (for meg ny, ihvertfall), Narvesen-kiosk, (var det vel), i Globusgården 



der, da. 

 

Og som at jeg syntes var morsomt da, i fylla. 

 

(For jeg kjeda meg vel kanskje litt, da). 

 

Og jeg tok med meg det Drammens Is-flagget hjem til Christell og Hege fra Rødgata, da. 

 

(Som jeg, på en eller annen måte, klarte å finne veien hjem til, i fylla, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dagen etter, så hjalp jeg vel såvidt til med å rydde bort de her Lysholmer-flaskene, (var det vel), 

som jeg vel hadde tatt med meg, minst en av vel, hos Christell og dem der da, (mener jeg å huske, 

ihvertfall). 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg husker det, at søstera mi Pia, hu begynte å prate om omskjæring av kvinnelige 

kjønnsorganer, (sånn som hu hadde sett på TV, eller noe, at dem dreiv med i Afrika), med Hege fra 

Rødgata, mens jeg var i stua der og hu Hege var i kjøkkenet der vel, og Pia stod et sted midt 

imellom oss cirka, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Faren min hadde kjøpt et digitalt reklameskilt, til sengebutikken, som han ville, at jeg skulle se på, 

dagen etter at jeg hadde vært på byen, vel. 

 

Jeg skjønte ikke hvorfor jeg skulle se på det skiltet, men. 

 

Men jeg gjorde det ihvertfall, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noen måneder etter det her, (må det vel ha vært), så flytta Christell, til Vollsveien, på Skøyen, i 

Oslo, (av en eller annen grunn). 

 

Og jeg husker det, at Pia dro med Axel og meg, på besøk der, en gang. 



 

Christell bodde like ved Rimi Skøyen der, (heter vel den butikken). 

 

Og den gangen Axel og jeg var med Pia dit, så hadde Christell besøk av masse unge damer kledd i 

joggebukser, (eller trange olabukser), eller noe sånt, vel. 

 

Det var vel muligens de jentene fra Nesbygda, som Christell hang sammen med, den gangen, som 

hu ville at jeg skulle besøke henne, i Havnehagen, etter at jeg hadde flytta til Oslo, og var på 

helgebesøk hos Ågot og Pia, på Sand, (en episode som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg spurte Christell om hva hu dreiv med, på fritida, i Oslo der. 

 

Og Christell svarte det, at hu satt for det meste hjemme, og så på TV. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da Axel, Pia og jeg, dro derfra, for å ta trikken, tilbake til Oslo sentrum, da. 

 

Så forlot Christell venninnene sine, for en stund. 

 

Og hu fulgte etter Pia, Axel og meg, ut i gangen der, da. 

 

Og hu sa det, at hu syntes, at Axel og meg, så nesten like ut, (eller noe). 

 

(For dette kan vel kanskje ha vært sommeren/høsten 1995, så Axel var kanskje cirka søtten år, da. 

 

Og han hadde vel trent mye karate og kung-fu, da. 

 

Så han var svær for alderen da, for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På trikken, tilbake til Oslo sentrum. 

 

Så var Axel rimelig 'breial', (eller hva man skal kalle det), husker jeg. 

 

For han begynte å si høyt på trikken, noe fra Lille Lørdag, som jeg først hadde begynte å 'bable' om 

vel. 



 

Nemlig 'kebab ut av Norge', husker jeg. 

 

For jeg syntes at den Lille Lørdag-serien var så artig, da. 

 

Selv om det vel var Pia som først hadde oppdaget denne serien, og begynte å bable om '70-talls-

kameratene' og 'Gjedda', osv. 

 

Mens hu fortsatt bodde på Ungbo, (i Skansen Terrasse der), vel. 

 

Og jeg skjønte først ikke helt den Lille Lørdag-serien. 

 

Før jeg en onsdag kom hjem fra jobben, og tilfeldigvis så på den 'mitt drømmeprogram'-sketsjen. 

 

Hvor Harald Eia begynte å prate om hvilke media som ble mest lest på Rutebilstasjonen i Arendal. 

 

Og pornobladet Aktuell Rapport vant, (var det vel). 

 

Og han redaktøren fra Aktuell Rapport, han fikk presentere bladet sitt, i studio der, da. 

 

Og Eia sa at han ligna på Guffen, i Donald Duck, osv. 

 

(Og jeg hadde vel også såvidt, (før det her), fått med meg den skjetsjen, når Eia skulle finne ut om 

rette eller rifla pommes frites, smakte best, da). 

 

Så etter det Lille Lørdag-programment, hvor Harald Eia fant ut hvilke media, som var mest 

populære, på Rutebilstasjonen, i Arendal. 

 

Så ble jeg rimelig Lille Lørdag-fan da, husker jeg. 

 

Og jeg prata vel med Axel om den her 'Min drømmeserie'-sketsjen, som jeg nettopp hadde sett, på 

TV, da. 

 

På trikken da vel. 

 

Så den gangen, som Axel, Pia og jeg, besøkte Christell, på Skøyen der. 

 

Det må nok ha vært like etter at den Min Drømmeserie-episoden, hvor de prata om 'kebab ut av 

Norge', ble sendt, da. 

 

For jeg husker at Axel dreiv og vel nesten ropte, 'kebab ut av Norge', på trikken, som vi tok tilbake, 

til Oslo sentrum, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg syntes forresten at det var vanskelig å få noe særlig kontakt, med Christell og venninnene 

hennes, (husker jeg). 

 



Det var vanskelig å få til noe særlig samtale, som det liksom var ordentlig flyt i da, med både 

Christell og venninnene hennes, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Men det var kanskje fordi at jeg ikke kjente de her venninnene, til Christell, fra før av, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste episodene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 31: Mer fra Ungbo 

 

Det hendte jo at det var Ungbo-møter, (med Ungbo-dama), en del ganger, innimellom. 

 

Og det som var litt rart, det var det, at Hildegunn, Rune og Glenn, de var nesten aldri, på de Ungbo-

møtene. 

 

Eller, jeg husker det, at Glenn Hesler, var med på et sånt Ungbo-møte, en gang. 

 

Og da var hverken Pia, Hildegunn eller Rune der. 

 

Så det var bare Ungbo-dama, Glenn Hesler og meg, som var der, da. 

 

Og da fortalte Glenn Hesler og meg, til Ungbo-dama, om all den idretten, som vi dreiv med, på 

fritida, da. 

 

Nemlig badminton, fotball og tennis, da. 

 

(Hvis jeg ikke glemte noe nå da. 

 

Jo, vi spilte jo bordtennis også, på Bowlinga, på Strømmen Storsenter. 

 

Så Glenn Hesler og jeg, vi dreiv altså med fire forskjellige idretter. 

 

Nemlig fotball, tennis, badminton og bordtennis. 

 

Og sammen med Axel så hendte det at vi noen ganger dro til Tøyenbadet, Furusetbadet eller 

Frognerbadet. 

 

Selv om det ikke var så ofte. 

 



Og med Magne Winnem så trente jeg klatring, i klatrevegg, om enn ikke så mange ganger. 

 

Og vi løp også 800-meter en gang. 

 

Jeg var jo i bra form, etter Geværkompaniet, og hadde lyst til å holde meg i form, for jeg tenkte 

fremover, på rep-øvelser osv., som jeg forestilte meg at kunne være tøffe, hvis man ikke var i bra 

form da, siden jeg var en infanterisoldat, og infanteriet var jo den tøffeste, av våpengrenene, 

ihvertfall ifølge Ander Willassen, da, fra Gjerdes Videregående. 

 

Og jeg trente også de her idrettene, fordi at det var sosialt og også morsomt da. 

 

For på 90-tallet, så fantes det ikke internett, (for eksempel), og jeg var kanskje litt lei av video og 

dataspill, osv. 

 

Og det var jo vinter-OL, på Lillehammer i 1994, og Norge var med i fotball-VM, samme år, så det 

var på moten å holde seg i form og, mener jeg å huske). 

 

Og da sa plutselig bare hu Ungbo-dama 'nei', (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Så hu Ungbo-dama, hu trodde visst det, at Glenn Hesler og jeg, bare satt og jugde, når vi fortalte om 

at vi dreiv og trente så mye på fritida, da. 

 

Så det var litt skuffende da, husker jeg. 

 

Og jeg mener å huske det, at Glenn Hesler også ble litt skuffa over hu Ungbo-dama da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia hadde visst god kontakt, med hu Ungbo-dama. 

 

(Kanskje fordi at begge var kommunister? 

 

Hva vet jeg). 

 

For jeg husker det, at Pia i et møte, (hvor bare Ungbo-dama, Pia og jeg var med), plutselig begynte 

å si til Ungbo-dama, at Rimi utnyttet meg, og at det firmaet var som McDonalds, omtrent, (når det 

gjaldt å utnytte ansatte da, var det vel, at Pia mente). 

 

Dette hadde ikke Pia pratet noe med meg om, fra før. 

 

Så jeg ble rimelig paff da, husker jeg. 

 

Og i et annet Ungbo-møte, hvor det igjen kun var Ungbo-dama, Pia og meg, som hadde møtt opp. 

 

Så sa plutselig Pia til Ungbo-dama, at Glenn Hesler antagelig var misunnelig på henne, fordi at han 

ikke hadde noe kjæreste, (og hun selv hadde kjæreste, da, (nemlig Keyton fra Somalia)). 

 

Så da må Glenn Hesler ha sagt noe til Ungbo-dama kanskje, utenom møtene, om Pia, da. 



 

Muligens. 

 

Ihvertfall så syntes jeg at dette virka, som et slags forsvar, fra Pia. 

 

Men jeg fikk ikke helt med meg angrepet, fra Glenn Hesler, hvis jeg skal være ærlig. 

 

(Hvis det ikke var det med at Pia ikke produserte nok tomflasker, da. 

 

Og at Glenn Hesler hadde ringt til Ungbo-dama og fortalt om det her, til henne, da. 

 

Hvem vet). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at Hilde fra Rimi Hellerud, begynte å jobbe, i Rema. 

 

Så fikk jo jeg mer ansvar, på Rimi Nylænde. 

 

Og jeg fikk en kontrakt, som assisterende butikksjef der, (med 140.000 i årslønn, var det vel, noe 

som var lite også på midten av 90-tallet, (men mer enn jeg hadde hatt fra før, da)), fra første januar, 

i 1995, (var det vel). 

 

(Etter å ha jobbet som aspirant, i et halvt års tid, da. 

 

Etter at både butikksjef Elisabeth Falkenberg og distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, i Rimi, hadde 

vært fornøyd med jobbinga mi, som låseansvarlig, sommeren 1994, da. 

 

Og sagt det, at jeg vokste med oppgavene, (eller noe sånt)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men etter at hu Hilde, fra Rimi Hellerud, slutta, på Rimi Nylænde. 

 

Så var vi jo bare to ledere der, (nemlig butikksjef Elisabeth Falkenberg og meg, da), i en del 

måneder fremover, da. 

 

Og jeg hadde jo hatt ansvaret for ostedisken, i cirka et års tid kanskje, da jeg ble assisterende 

butikksjef. 

 

Og jeg pleide å legge stoltheten min, i arbeidet, med å legge opp ostedisken, da. 

 

Sånn at den så skikkelig velfylt og ryddig ut, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men som assisterende butikksjef, så fikk jeg jo ansvaret, for å lede den vakten, som butikksjefen 

ikke jobba, da, (hver dag). 

 

Og ansvaret for å hjelpe til, hvis det var noen av medarbeidere eller kunder, som lurte på noe, da. 

 

Og jeg fikk også ansvaret for at hele butikken, (og ikke bare ostedisken), så bra ut, hver dag, (når 

jeg hadde seinvakter, da). 

 

Så jeg kunne nesten ikke bruke like mye tid, på ostedisken, som da vi var tre ledere, på Rimi 

Nylænde. 

 

For jeg måtte jo også rydde alle hyllene, på Rimi Nylænde, når jeg var ferdig med å legge opp 

kjølevarene, på tirsdager og torsdager, var det vel. 

 

(Og på mandager og onsdager, så hadde jeg jo ansvaret for å fylle opp tørrvarer. 

 

Selv om butikksjef Elisabeth Falkenberg også noen ganger fylte opp en del tørrvarer, vel. 

 

(Eller, det var vel sånn, at hu prisa mye av tørrvarene, vel. 

 

Og satte de vareeskene på noen brett, (med hjul på), da. 

 

Som jeg trilla rundt i butikken, og tok av varer fra, og stabla inn i hyllene, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var jo også noen av de som jobba deltid, som pleide å hjelpe til, med å fylle opp tørrvarer, 

da. 

 

(Og for en god del av varene, så dukka det opp selgere/varestablere, i butikkene. 

 

Og da hadde butikksjef Elisabeth Falkenberg sortert varene, nede på lageret, og lagt de klare, for 

selgerne da, som dukka opp samme dag som varene kom eller dagen etter da, vanligvis). 

 

Og etter at tørrvarene var fylt opp, så rydda jeg også alle hyllene, i butikken, da. 

 

Og det samme på fredagene. 

 

På fredagene, så var det ikke så mye varer. 

 

Men det var en del mer å gjøre, på fredager, siden kundene handlet inn ekstra til helga, osv. 

 



Og jeg satset jo litt på karrieren min, i Rimi, på den her tida. 

 

For jeg hadde ikke så mye annet å drive med, liksom. 

 

Så jeg pleide å dukke opp ihvertfall en time tidligere, på jobb, det første året cirka, som jeg jobba 

heltid, som leder, i Rimi, da. 

 

For å være sikker på at jeg rakk alle pliktene mine, i løpet av dagen, da. 

 

Og jeg pleide å rekke å fylle opp varer, samt å shine alle hyllene, på Rimi Nylænde der, hver dag, 

(må jeg vel si), på den tida, etter at Hilde fra Hellerud slutta, da. 

 

For jeg var jo i bra form, etter Geværkompaniet, og fra all treninga, som jeg dreiv med, da. 

 

Så jeg jobba og jobba og rydda og rydda da, uten mye dødtid, i løpet av en dag da, (må jeg vel si). 

 

(Unntatt når jeg hadde spisepause, da. 

 

Noe som jeg ikke fikk til å funke så bra seinere, etter at jeg ble butikksjef. 

 

For når jeg ble butikksjef, så fant jeg ut hvor stressende det egentlig var, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men plutselig en dag, mens butikksjef Elisabeth Falkenberg og jeg, stod ved kassene der cirka, og 

dreiv og prisa noen tørrvarer, eller noe sånt, vel. 

 

Så dukka Glenn Hesler opp på Rimi Nylænde der da, (av en eller annen grunn). 

 

Og sa til meg det, (mens han gikk ut av butikken), at 'nå må Erik rydde ostedisken sin ordentlig', 

(eller noe lignende), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Uten at jeg vet hvorfor han blanda seg opp i det. 

 

Han pleide vel ikke så ofte å være innom Rimi Nylænde, akkurat. 

 

Men jeg hadde vel kanskje fortalt han, på Ungbo, at jeg hadde ansvaret for kjøledisken, da. 

 

Men så hadde vel antagelig ikke Glenn Hesler fått med seg det, at hu Hilde fra Rimi Hellerud hadde 

slutta, da. 

 

Og at jeg hadde blitt forfremmet, og fått nye arbeidsoppgaver, (samt mer ansvar), da. 

 

(For når jeg jobba ledervakter, så måtte jeg jo også rydde og telle melk og brød, og mye sånt. 

 

Så hvis jeg skulle ha tid til det, pluss alt det andre jeg skulle. 



 

Så kunne jeg ikke stå hele dagen, i ostedisken, liksom. 

 

Jeg måtte jo liksom prioritere arbeidsoppgavene mine. 

 

Og når jeg fikk fler arbeidsoppgaver, så kunne det jo hende, at jeg da måtte prioritere annerledes. 

 

Siden det da kanskje var andre ting, i butikken, som var viktigere, enn ostedisken, da. 

 

For eksempel, så lærte jeg jo det, på et kurs, for butikksjef, i Rimi, seinere, på 90-tallet, vel. 

 

At de fire avdelingene, i butikken, som kundene synes er viktigst. 

 

Det er melk, brød, kjøtt og frukt. 

 

Så hvis jeg da bare hadde stått i ostedisken hele dagen, som skiftleder, så hadde det vært dårlig 

prioritering, av meg da, må man vel si. 

 

For å ta et eksempel på prioritering, da. 

 

For på den her tida, så ble også frukta lagt opp, av en ekstern konsulent, så vi prioriterte ikke likt 

ofte, vi lederne i Rimi, på slutten av 90-tallet, som tidligere på 90-tallet, siden arbeidsoppgavene 

forandret seg, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Man kan si at jeg nullstilte meg da, på Rimi Nylænde, etter at Hilde fra Rimi Hellerud, slutta der, og 

jeg ble forfremmet, og vi bare var to ledere der, da. 

 

Men dette skjønte kanskje ikke Glenn Hesler noe av. 

 

(At jeg nullstilte meg, da). 

 

Men han hadde jo ikke noe med det heller. 

 

Han jobba jo i blikkenslager-firmaet Hesler og Søn og i spilleautomatfirmaet Action Arcade. 

 

Og ikke som butikksjef på Rimi Nylænde. 

 

Så man kan kanskje si at Glenn Hesler var en 'wannabe-butikksjef', på Rimi Nylænde, da. 

 

Hvis han ikke bare fleipa, da. 

 

Han var jo bare såvidt innom butikken så, og slengte fra seg en kommentar på vei ut kassa, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Det var fortsatt mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 32: Enda mer fra Ungbo 

 

Rune, (som jo skulle være homo, ifølge søstera mi og Hildegunn), han gjorde en gang et 

'krumspring', som fikk meg til å gjøre meg opp en negativ mening om han, (som jeg fortsatt har, må 

jeg innrømme). 

 

Det som skjedde, det var det, at jeg skulle ned på Torgbua, en kveld, for å kjøpe noe røyk, eller noe. 

 

Og så spurte jeg hele 'Ungbo-gjengen', (som satt i stua), om jeg skulle kjøpe med noe for noen, på 

Torgbua, (siden jeg skulle dit uansett, da). 

 

Og da spurte Rune meg, om jeg kunne levere en videofilm for han, på Torgbua, da. 

 

Det sa jeg at var greit. 

 

Men stor var min overraskelse, da jeg fikk høre det, fra 'Torgbua-dama', at den filmen, den var lånt 

en dag for lenge. 

 

Nei, da ble jeg irritert, og sa det, til hu som jobba der, (på Torgbua), at da fikk han som hadde leid 

filmen, (Rune), heller levere den selv. 

 

For jeg aktet ikke å betale 30-40 kroner, for noen som ikke gadd å levere filmen sin i tide selv, da. 

 

Og som lurte meg, (på en sleip måte), opp i problemer da, (må man vel si). 

 

(Eller, jeg ble ihvertfall seende dum ut, på Torgbua der, da. 

 

For da sa jeg jo noe sånt som, at jeg skal bare levere tilbake denne filmen, for noen. 

 

Også får jeg den i trynet, at den er leid for lenge og at jeg må betale så og så mange kroner, da). 

 

Så jeg tok med meg den filmen tilbake opp igjen, til Ungbo, da. 

 

Og jeg fortalte vel Rune det, at jeg syntes at det var som en slags rekord, i 'lavmål-oppførsel', å be 

noen levere tilbake en film som man hadde leid for lenge, uten å si fra om det, at man hadde hatt 

den filmen for lenge, da. 

 

Nei, etter denne episoden, så har jeg aldri stolt på han Rune igjen, selv ikke om det kun gjaldt den 

minste ting, må jeg innrømme. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også en annen rar episode, med han Rune. 

 

En dag, så fortalte han meg det, på kjøkkenet, på Ungbo der. 

 

At han hadde lånt en flaske cola av meg, i kjøleskapet, en dag, og så lagt den tilbake, den neste 

dagen, (eller noe). 

 

Men det hadde ikke jeg merka da, (husker jeg). 

 

Og Rune gjorde også et poeng av det, at han hadde lagt cola-flaska tilbake, med etiketten opp, sånn 

som jeg pleide å legge dem, (mente han). 

 

(Men det må vel isåfall ha vært noe jeg gjorde uten å tenke meg om, siden jeg jobba i matforretning 

da, antagelig). 

 

Men jeg må si at dette hørtes rart ut for meg, at jeg ikke skulle ha merka det, at han Rune 

rappa/lånte en stor flaske Coca-Cola av meg. 

 

Den virka litt rar, den her historia da, (husker jeg at jeg syntes). 

 

Så det er mulig at dette bare var en røverhistorie, fra han Rune, da. 

 

Hvem vet. 

 

For vi hadde nemlig hver vår hylle, i kjøleskapet der da, på Ungbo. 

 

Og det var egentlig ikke lov å ta noe fra andres hyller, uten å spørre først, der. 

 

Det var liksom sånn husreglene var, da. 

 

Så han Rune brydde seg ikke noe om husreglene da, tydeligvis. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også en veldig pussig episode, som skjedde, på Ungbo, som involverte søstera mi Pia og 

han Rune, da. 

 

Rune hadde plutselig en dag spurt Pia om han kunne få låne bankkortet hennes. 

 

(Fra Postbanken, (eller om det var Landsbanken), hvis jeg husker riktig). 

 



Og da hadde Pia bare latt han Rune få låne bankkortet hennes, uten å reflektere noe over dette da, 

(virket det som, ihvertfall). 

 

(Som om Pia var en tankeløs robot, kunne man vel kanskje si, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og på Ungbo, så måtte vi fem, som bodde der, vi måtte dele, på en postkasse. 

 

(En postkasse som stod i en rad av postkasser, (innebygd i veggen, må man vel si), ved 

inngangsdøra, til Skansen Terrasse 23 der). 

 

Og det viste seg seinere, (fortalte Pia vel), at Rune hadde rappa Pia sin giro, fra 

Arbeidsformidlingen, (eller noe sånt). 

 

Og så hadde Rune gått på postkontoret, på Ellingsrudåsen senter der, og sagt det, at Pia var dama 

hans. 

 

Og vist dem bankkortet, til Pia, da. 

 

Og på den måten fått ut pengene til Pia, da. 

 

Fortalte Pia, i et Ungbo-møte, (var det vel). 

 

(Et Ungbo-møte som kun Pia, Ungbo-dama, (som vel het Ann Bakke, ihvertfall så het vel ei av dem 

det, men det ble vel bytta på Ungbo-damene også, mener jeg å huske, den tida jeg bodde der), og 

meg, var på, da). 

 

Og når jeg spurte Pia, i det Ungbo-møtet, om hvorfor hu hadde gitt bankkortet sitt, til Rune. 

 

(Uten å tilsynelatende reflektere over hva han Rune skulle med det bankkortet hennes, da). 

 

Så svarte ikke Pia noe, (og hu Ungbo-dama sa vel heller ikke noe, da jeg spurte Pia om det her vel). 

 

(Og det er mulig at Pia prata om at hu hadde anmeldt det her til politiet, (eller noe sånt), og. 

 

Mener jeg ganske vagt å huske, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 



 

 

Kapittel 33: Mer fra 1994 

 

1994 var jo et nesten magisk år i Norge. 

 

Det var vinter-OL på Lillehammer, det var EU-avstemning og det var fotball-VM, (i USA), hvor 

Norge var med, for første gang. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2, så var jo Gro Harlem Brundtland, (som da var statsminister), 

på radioen, i 1990, da jeg jobba, i Det Norske Hageselskap. 

 

Og hu programmerte vel egentlig alle nordmenn, i forkant av vinter-OL, på Lillehammer, for hu sa 

jo det, at 'det er typisk norsk å være god'. 

 

Mens da jeg bodde på Bergeråsen, så het det seg, (om musikk osv.), at 'det er bra til å være norsk'. 

 

Så folk i Norge, de fikk nok litt bedre selvtillit, av det, at statsministeren sa på radio, at nordmenn 

var generelt flinke, da. 

 

Faren min sa ihvertfall det, husker jeg, på 80-tallet, i 'Ågot-huset', at 'Ola Dunk var sirumpa', osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siden jeg er inne på EU-valget, i 1994, så kan jeg jo nevnte det, (hvis jeg ikke har fått med det), at 

jeg var treig med å melde adresseforrandring, etter at jeg hadde bodd, på Abildsø. 

 

Så valgdagen 1991, (må det vel ha vært), så måtte jeg dra til Abildsø skole, for å stemme. 

 

Og da møtte jeg hu Lene, (fra Abildsø), på bussen tilbake igjen til sentrum, (var det vel). 

 

Hu gikk bort til meg, som satt ganske langt bak i bussen, og spurte med en sur tone, (må man vel 

kalle det), hvorfor jeg dro til Abildsø når jeg ikke bodde der. 

 

(Noe sånt). 

 

Jeg forklarte det, at det var bare valg, annenhvert år. 

 

Så jeg syntes ikke at det var noe å henge seg opp i da, for hennes del liksom, hvis jeg dro til 

Abildsø, en gang annenhvert år, for å stemme. 

 

Det var jo egentlig ikke noe som hu hadde noe med, for å si det sånn. 



 

Men hu var nysgjerrig på det her da. 

 

Før hu gikk tilbake til broren sin, som holdt til et stykke lenger fremme i bussen, og som hadde 

brekt beinet, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Når det gjaldt valget, i 1993, forresten. 

 

Så hadde jeg på den tida, meldt addresseforandring, til der jeg bodde, på Ungbo, nemlig Skansen 

Terrasse 23, på Ellingsrudåsen. 

 

Jeg visste ikke hvor skolen lå, på Ellingsrudåsen. 

 

Så jeg måtte spørre ei tenåringsjente, som stod utafor T-banestasjonen der, husker jeg. 

 

Om veien da. 

 

Og jeg stemte vel Fremskrittspartiet, mener jeg, i 1993. 

 

I motsetning til Høyre, som jeg vel stemte på, i 1991, (på Abildsø der), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I 1994, så stemte jeg forresten 'ja', i EU-avstemninga, da. 

 

Og man kunne ikke gå på byen, i tida før EU-avstemninga, uten at det ble diskusjon om EU, husker 

jeg. 

 

Folk delte ut 'ja til EU' og 'nei til EU'-buttons, i hytt og pine, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde vært student og avtjent førstegangstjenesten. 

 

Fra 1989 til 1993. 

 

Så hadde jeg jo ikke hatt så mye penger, å bruke, på klær, osv. 

 



Det meste av pengene hadde gått til røyk og mat, osv. 

 

Siden jeg fikk bedre appetitt, av å være i militæret, og jobbe mye, osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så party-dressen min, fra 1989, den var helt utslitt da, så den kunne jeg nesten ikke bruke lenger. 

 

Og for eksempel 'A Clockwork Orange' t-skorta mi. 

 

Den hadde blitt litt hakket opp, i sentrifugemaskinen, i vaskekjelleren, i Skansen Terrasse der. 

 

Så den var det liksom hakket en god del hull i, nederst på ryggen da, husker jeg. 

 

(Noe som jeg fikk 'tyn' for, av Bø, i Geværkompaniet, var det vel. 

 

'Vet du hvor mye en t-skjorte koster eller', var det noen som sa der. 

 

Og jeg hadde jo kjøpt den t-skjorta selv, så det visste jeg jo. 

 

Den kosta vel 100-200 kroner vel. 

 

Men jeg hadde ikke så god råd, på den her tida da, siden jeg brukte mye penger på røyk og 

varmeposer osv., i militæret. 

 

Og mye penger på mat også, siden jeg ikke likte maten i militæret, og fikk god appetitt, av denne 

tjenesten da, siden vi trente mye og var mye ut i skog og mark, var det vel antagelig). 

 

Men jeg hadde nok med å bruke penger på mat, røyk og Clerasil, osv. 

 

(Siden jeg hadde noen få kviser da, som jeg irriterte meg over). 

 

Så jeg hadde ikke så mye penger, å bruke, på klær. 

 

For jeg måtte jo betalte husleie og sånn selv, selvfølgelig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg følte meg vel kanskje litt 'naken', uten den party-dressen min, på byen, da. 

 

For før jeg flytta til Oslo, i 1989, så pleide jeg jo ikke å gå så mye ut på byen. 

 

(Unntatt i russetida, da). 

 



Så jeg visste ikke helt hvordan jeg skulle kle meg, på byen, i Oslo, når jeg ikke hadde den party-

dressen lenger, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det var ikke bare jeg som hadde dårlig råd, på begynnelsen av 90-tallet. 

 

Det var jo nedgangstider, og på reklameplakatene, til en bank. 

 

På T-banestasjonene, i Oslo. 

 

Så stod det 'Don't Worry', (som i en kjent sang, fra slutten av 80-tallet). 

 

Men så hadde noen streket over 'Don't'. 

 

Så det stod 'Worry', da. 

 

Så det var liksom i tidsånden å bekymre seg over dårlig økonomi, på midten av 90-tallet. 

 

Norge var liksom i en bakrus etter jappetida, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg leste det, i Aftenposten, hvor noen ungdommer, fra Oslo, ble intervjuet. 

 

Og der stod det det, at det nå var greit å gå ut på byen, i bare olabukse og en fin genser liksom, i 

1994 en gang, (må det vel ha vært). 

 

Så etter at jeg leste det her, så begynte jeg vel å gå ut på byen mer selv, i bare 'vanlige' klær, da. 

 

I motsetning til olabukse og dressjakke, som jeg hadde gått ut en del med, (når jeg ikke gikk i 

dressbukse også da), i Oslo, i årene før det her, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg hadde jo hørt det, av hu Anne-Lene, som bodde på Abildsø, skoleåret 1989/90. 

 

At merker som Levis osv., ikke ble regna som kule lengre da, i Oslo. 

 

Men at Paprika var et så kult merke, da. 



 

Men jeg syntes vel ikke at Paprika virka så kult selv. 

 

Og merkeklær var jo også dyrere, enn 'vanlige' klær. 

 

Så etter militæret, så ble det vel til, at jeg mye slutta å kjøpe merkeklær, men heller kjøpte merker 

som 'L.O.G.G.' osv., på Hennes og Mauritz. 

 

Altså klesbutikkene sine egne merkeklær da. 

 

(Ihvertfall vanligvis). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg tenkte nok mest på jobb, på den her tida. 

 

Jeg husker det, at jeg hadde kjøpt en sånn grønn bestefarskjorte, som var for lang, på arma, en gang. 

 

Og som jeg gikk med, på byen, da. 

 

Og da fikk jeg høre det, at noen folk baksnakka meg, husker jeg, og sa at det var ikke sånn de 

genserne skulle være da. 

 

(Altså, at de skulle ikke være for lange på arma, da, visstnok). 

 

Og dette var like før EU-avstemninga, husker jeg. 

 

Og jeg husker det, at noen damer i Rosenkrantzgata, (eller noe), plutselig sa til meg det, at de trodde 

det, at jeg var mot EU. 

 

(For dette var kanskje helgen før EU-avstemninga da. 

 

Så folk var kanskje, (mer eller mindre ihvertfall), bare opptatt av den her avstemninga, da). 

 

Men jeg fortalte dem det, at jeg var for EU. 

 

Og da ga de meg en 'ja til EU'-button, mener jeg å huske. 

 

(Som de muligens hadde fått på en nattåpen stand da, eller noe sånt, kanskje). 

 

Og da visste jeg ikke helt hva jeg skulle si, husker jeg. 

 

For jeg ble kanskje litt mer keitete, ovenfor damer, etter militæret, da. 

 

Siden jeg jo ikke hadde den party-dressen min lengre. 

 

(For det første). 

 



Og jeg følte meg kanskje litt naken på byen, uten den, da. 

 

Og siden jeg nok er enig i at det var sånn, som Andre Willassen og Magne Winnem sa, da de var i 

militæret. 

 

(På toget ned til danskebåten Petter Wessel, som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

At man nok ble litt mer interessert i damer, av å være i militæret, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så damesjekkinga mi, som vel hadde gått ganske greit, som student. 

 

Den gikk litt mer trådt, i tida etter militæret, da jeg hadde dårlig råd, og kanskje følte meg litt utafor, 

da. 

 

(For jeg var kanskje ikke like i takt med tidsånden, rundt 1994, som jeg var som ung student, i 

1989. 

 

Jeg hadde jo for eksempel ikke vært på ferie i England, hver sommer, på 90-tallet. 

 

Sånn som jeg var, omtrent hver sommer, på slutten av 80-tallet. 

 

For jeg hadde ikke penger til å dra så mye på ferie da, på begynnelsen av 90-tallet. 

 

Så jeg følte meg kanskje litt kjedeligere, på begynnelsen av 90-tallet, enn jeg gjorde, på slutten av 

80-tallet, da. 

 

Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men min skuffelse var ganske stor da, på valgkvelden, når det ble klart, at det nok ble 'nei' til EU. 

 

Det var ganske jevnt, og på begynnelsen av kvelden, så var det vel ikke klart, om det kom til å bli ja 

eller nei, til EU. 

 

Men på slutten av kvelden, så var det vel ganske klart, da. 

 

Og det var ikke noe artig for meg, (syntes jeg), som bodde sammen med to EU-motstandere, som 

Pia og Glenn Hesler, på Ungbo der, da. 

 

Hva Rune og Hildegunn mente om EU, det fant jeg aldri ut. 

 

Jeg ble vel aldri så godt kjent med de. 

 

Vel av naturlige grunner, siden de jo var et par da. 

 



(Som pleide å isolere seg en del, på Ungbo der, da). 

 

Og det var vel også ofte intriger, på Ungbo. 

 

Som kanskje kom litt i veien. 

 

Og han Rune, han var jo også homo, (som jo Hildegunn og Pia hadde sagt, ihvertfall). 

 

Og jeg var jo fra et sted, (Bergeråsen), hvor det ikke fantes homoer. 

 

Så jeg var vel hele tiden rimelig skeptisk til han Rune da, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På valgdagen, forresten, (for EU-avstemninga), så husker jeg at jeg kikka på VG og Dagbladet, 

utafor Narvesen-kiosken, på Ellingsrudåsen der. 

 

Før jeg skulle gå ned til skolen der, for å stemme, da. 

 

Og da ble jeg litt sjokkert nesten, husker jeg. 

 

For på forsiden av både VG og Dagbladet, så var det det samme, fæle bildet, av Kaci Kullmann 

Five. 

 

Et stort bilde, hvor hu så veldig sliten ut da, (husker jeg). 

 

Så det var vel kanskje ikke så rart, at det ble nei til EU, i Norge, i 1994. 

 

For folk ble kanskje påvirka, av at både VG og Dagbladet, (de to største løssalgsavisene), hadde det 

samme, stygge bildet, av ja-sidens leder, Kaci Kullmann Five, utover hele forsiden sin, da. 

 

Det var nesten som at EU-valget i Norge, i 1994, var 'fikset', kan man vel kanskje si da, (til en viss 

grad, ihvertfall), mener jeg. 

 

Hvorfor samarbeidet VG og Dagbladet om å publisere det samme, stygge bildet, av Kaci Kullmann 

Five, denne valgdagen? 

 

Nei, her satt det nok noen over både VG og Dagbladet, som ikke ville at Norge skulle bli med i EU 

og trakk i tråder, vil jeg nok tippe på. 

 

Jeg syntes ihvertfall at dette virka veldig rart da, husker jeg. 

 

At både VG og Dagbladet hadde den samme forsiden, hvor de liksom forstørret opp det slitne trynet 

til Kaci Kullmann Five, da. 

 

Og gjorde det til den eneste saken omtrent, på valgdagen, at hu så sliten ut, da. 

 

Nei, da spilte de på folks følelser, mener jeg, at man vel må si. 



 

Hva var det som skjedde her, egentlig? 

 

Hvorfor hadde både VG og Dagbladet denne samme, vel manipulerende forsiden, denne valgdagen? 

 

Hvem vet. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Så sånn var det. 

 

Men men. 

 

Og etter det her EU-valget, (som jeg ble så skuffet over resultatet av, husker jeg), så jeg har vel aldri 

stemt igjen, må jeg innrømme. 

 

For jeg har nesten sett på det som bortkastet tid, da. 

 

Selv om jeg skjønner det, at hvis alle tenkte sånn, så hadde det jo ikke blitt noe folkestyre. 

 

Men jeg ble så skuffet, etter det EU-valget. 

 

Og jeg har heller ikke vært sikker på, om jeg skulle stemme Fremskrittspartiet, eller Høyre, i tida 

etter valget, i 1991. 

 

Og da jeg bodde på St. Hanshaugen, så visste jeg ikke hvor stemmelokalene var engang. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så det var ikke sånn, at jeg bare spilte tennis, badminton og fotball, på fritida, sammen med Magne 

Winnem, Glenn Hesler og Axel, på den her tida. 

 

Jeg gikk en del på byen, aleine og, noen ganger. 

 

Og jeg husker at jeg pleide å kjøpe noen musikkblader på Narvesen, på den her tida. 

 

Og etterhvert også et magasin, som het FHM, (For Him Magazine), som jeg pleide å kjøpe, en del 

år, før det kom en norsk utgave, av dette bladet. 

 

Selv om det kanskje var litt seinere, på 90-tallet, at jeg begynte å kjøpe det bladet. 

 

Jeg gikk også på Deichmanske bibliotek, på den her tida, (den avdelingen nede i sentrum), og lånte 

bøker av Hamsun og Mykle, med flere. 

 

Og en gang, så møtte jeg Ungbo-dama, (Ann Bakke?), på 'Hoved-Deichmanske' der, husker jeg. 

 

Mens jeg leita etter noen bøker som jeg syntes at det virka fristende å lese, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Et band, som jeg husker at jeg leste om, i de musikkbladene, som jeg kjøpte, på Narvesen, på 

begynnelsen av 90-tallet. 

 

Det var et band som hadde sanger som het 'So Young' og 'Metal Mickey' vel. 

 

Suede het det bandet, så jeg, når jeg søkte på nettet nå. 

 

(Og de hadde også en annen sang, som jeg kjente igjen ved navn 'Animal Nitrate', så jeg på nettet 

nå). 

 

De fikk jeg litt sansen for, etter å ha hørt de på radio, osv., (husker jeg). 

 

(Allerede den siste tida mens jeg var i militæret, vel. 

 

For jeg mener at dette var mens stereoanlegget stod på rommet mitt). 

 

Vi mistet etterhvert MTV, på Ungbo der. 

 

Siden Janco ikke ville ha MTV lengre, (av en eller annen grunn). 

 

Så vi fikk en fransk musikkkanal istedet. 

 

Som ikke hadde like stor variasjon, i musikkvideoene, som MTV hadde, (sånn som jeg husker det, 

ihvertfall). 

 

Men jeg husker en sang, som het 'Le Neue Westerns', (eller noe), 'de nye vestlige', blir det vel. 

 

Og en annen sang, med en bil, i musikkvideoen vel, som jeg ikke husker nøyaktig hva heter nå. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hvis jeg jobba tidligvakt, så hendte det også, at jeg gikk av T-banen, på Tveita, på den her tida. 

 

Og gikk rundt og 'glante', på matvarene, i ICA-butikken på senteret der. 

 

Som var en ganske bra butikk da, med egen ferskvaredisk, osv. 

 

Jeg husker at jeg dro med meg noen brosjyrer hjem, hvor det stod informasjon om biff, osv. 

 

Og at jeg noen ganger pleide å kikke, i ferskvaredisken, på ICA Tveita der, etter hvilken biff som 

var mest moden, og som var billigst i forhold til hvor mør den var, osv., da. 

 



For det fantes mange forskjellige bifftyper da, lærte jeg, av den brysjyra, fra opplysningskontoret 

for kjøtt, (var det vel). 

 

Indrefilet er den møreste biffen, (og derfor også den dyreste, ofte). 

 

Så kom ytrefilet. 

 

Fulgt av mørbrad og entrecote. 

 

Jeg var ikke så glad i entrecote, for jeg syntes at det var for mye fett, på den biffen. 

 

Men ytrefilet og mørbrad, det var jeg glad i, da. 

 

Og indrefilet da, selvfølgelig. 

 

Men den bifftypen, (indrefilet), den var så dyr, så det kjøpte jeg vel omtrent aldri, tror jeg. 

 

Men jeg kunne kjøpe for eksempel et stykke ytrefilet der da, hvis den var på tilbud. 

 

(For de pleide ofte å ha et eller annet slag på tilbud, da. 

 

Og da hadde jeg råd til å kjøpe med noe bra mat da, syntes jeg). 

 

Og da pleide jeg ihvertfall en gang å se på alle biffstykkene, i disken der, husker jeg. 

 

For å se hvilket biffstykke som så mørest ut da, samtidig som at det ikke hadde dårlig dato. 

 

Og jeg klarte vel å få de biffene jeg kjøpte der ganske bra vanligvis vel. 

 

Selv om det ikke var så ofte, at jeg gikk på ICA Tveita der, og så på mat. 

 

Men jeg hadde nok ikke så mye annet, å drive med, på den her tida. 

 

Så da lærte jeg meg for eksempel litt mer om kjøtt da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hvis jeg jobba tidligvakt, på Rimi Nylænde. 

 

Så kunne jeg noen ganger gå rundt i Oslo sentrum, og se i masse forskjellige matbutikker, husker 

jeg. 

 

For jeg var jo på fruktkurs etterhvert og. 

 

Så jeg lærte både om kjøtt og frukt da, på den her tida. 

 

Og syntes at utenlandske brustyper som Cherry Coca Cola, osv., var gode, etter å ha vært mye i 

England osv., i sommerferiene. 



 

Så jeg syntes at var artig, å se i de forskjellige matbutikkene, i Oslo sentrum, da. 

 

Om de hadde noen spesielt gode fruktslag, eller noe annet morsomt da, i vareutvalget. 

 

For etter en sånn tidligvakt, så var jeg kanskje rimelig trøtt da. 

 

Og kanskje glad for å komme meg ut av butikken. 

 

Og fornøyd med meg selv, fordi at jeg hadde gjort unna alt arbeidet jeg skulle, kanskje. 

 

Så da hendte det at jeg satt på med T-banen, ned til Oslo sentrum, og gikk rundt i matbutikkene, (og 

også i andre butikker da), og så litt da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det skjedde også en forandring, med snacks-typen Kims Sprø OL-ringer, på den her tida, (husker 

jeg). 

 

(Den snacksen, den ble jo nesten min favorittsnacks, da den kom på markedet, før OL, i 1994, 

husker jeg). 

 

Den snacksen, den skiftet plutselig navn, til 'Sprø Luringer', husker jeg. 

 

Et navn som undret meg litt, husker jeg. 

 

Men jeg syntes også at dette var et litt artig navn, da. 

 

Så jeg fortsatte å spise minst like mye av denne snackstypen da, (selv etter navnebyttet), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Ungbo, så spurte Glenn Hesler og Pia meg en gang, om jeg likte Seinfeld. 

 

Men den serien, den hadde jeg ikke fått helt øynene opp for, husker jeg. 

 

Kanskje fordi at jeg hadde vært et år i militæret, og derfor gått litt glipp av den serien da. 

 

Det er mulig. 

 

For seinere, da jeg bodde på St. Hanshaugen, (når jeg ble litt mer vant til den serien), så syntes jeg 

etterhvert at Seinfeld var litt morsomt da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 34: Mer fra Ungbo-tida 

 

Det må vel ha vært sommeren 1994, (hvis jeg skulle gjette). 

 

At Axel og jeg, var og spilte tennis, på de kommunale banene, på Lambertseter der, (som Magne 

Winnem hadde vist oss, da). 

 

Plutselig så slo Axel en tennisball, bort til ved grus-fotballbanen der. 

 

Og da jeg gikk for å hente tennisballen, så så jeg plutselig rett på Terje Sjølie, (fra Rimi Munkelia, 

og som seinere er mer kjent som nynazist, vel). 

 

'Er du her', (eller noe), sa Sjølie, da. 

 

Jeg forklarte vel at jeg spilte tennis, sammen med lillebroren min, da. 

 

Sjølie var også der sammen med lillebroren sin, (virka det som, ihvertfall), nemlig en liten pjokk, 

(må man vel si), som han spilte fotball sammen med, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, mens jeg var på besøk hos bestemor Ingeborg, (var det vel), i Stavern, så husker jeg at jeg 

så en musikkvideo, på en eller annen TV-kanal, hos henne da. 

 

(På begynnelsen av 90-tallet, vel). 

 

Og det var en musikkvideo, med et band som het Revenge, som var en avlegger av bandet New 

Order, da. 

 

Og etterhvert så kjøpte jeg det albumet, i en platebutikk, i Oslo, da. 

 

(Må det vel ha vært). 

 



Og på det cover-et, så var det bilde ev en dame, kledd i et sexy lærantrekk, (eller hva det var), da. 

 

Og den plata, den hang jeg opp på veggen, ved siden av speilet der, på rommet mitt, på Ungbo, da. 

 

For tapeten var litt flekkete der, så det var noen stygge flekker på veggen, og sånn, på den ene 

veggen der, da. 

 

(Som hadde vært der, da jeg flytta inn, høsten 1991, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Pia likte jo New Order. 

 

Hu ga meg jo en maxi-singel, (nemlig 'True Faith', vel), av det bandet, på den tida som hu flytta opp 

til meg, i Leirfaret 4B, like før jul, i 1988, (var det vel). 

 

Men jeg tror ikke at Pia hadde fått med seg det, at Revenge var et band, hvor et av medlemmene fra 

New Order var med. 

 

Så jeg er ikke sikker på hvor dypt musikkinteressen til Pia stakk, liksom. 

 

For da Pia så det platecoveret, på veggen min. 

 

Så så hu bare stygt på det vel, og lo litt av det vel, og sa ikke noe, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia bodde jo på Ungbo i cirka to år. 

 

Fra sommeren 1993 til hu fikk seg sin egen Ungbo-leilighet, (var det vel), i Tromsøgata, ved 

Sofienbergparken, (ved Grunerløkka), like etter at hun fødte sin sønn Daniel, sommeren 1995, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Et par ganger, så stoppet Pia meg, i gangen på Ungbo, for å ha et slags møte, må jeg vel kalle det. 

 

En gang, så fortalte hu meg det, at negre ikke like å bli kalt for negre. 

 



Å, gjør de ikke det, (eller noe), sa jeg da. 

 

Neida, for det var rasistisk, da. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Hva liker de å bli kalt for da, (eller noe), sa jeg da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Pia svarte at de likte å heller bli kalt for 'afrikanere', da. 

 

Men hvorfor Pia plutselig tok opp det her med meg, i gangen, på Ungbo der. 

 

(Og hvor hu fikk det fra. 

 

Var hun en slags talsmann for alle negre/afrikanere liksom, (eller hva man skal si), har jeg tenkt litt 

på seinere, da). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit hu kanskje selv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia stoppa meg også en annen gang, i gangen, på Ungbo der. 

 

Og fortalte meg plutselig det, mens hu smilte vel. 

 

At grunnen til at alle invandrerne, ville bo i Oslo, det var fordi at de ville bo i nærheten av 

hverandre. 

 

(Noe sånt). 

 

Men det virka kanskje litt for meg, som at dette var ironisk sagt da, (eller noe). 

 

(Husker jeg at jeg syntes, ihvertfall. 

 

At dette muligens ble som noe truende da, dette som Pia sa). 

 

Det er mulig. 

 

(Noe sånt, kanskje). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Det var fortsatt mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 35: Nyttårsaften 1994 

 

Nyttårsaften 1994, så befant jeg meg alene, husker jeg, på Ungbo der. 

 

Uten at jeg husker hvor de andre var. 

 

Jeg bestemte meg for å gå ut på byen. 

 

Og jeg tok på meg dress vel. 

 

(Siden det var nyttårsaften, da). 

 

Så det må vel ha vært smokingbuksa og dressjakka til 'party-dressen' min, samt antagelig et blått og 

grønt Carlsberg-slips, som jeg en gang hadde fått, av Magne Winnem. 

 

Så sånn var antagelig det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På veien bort til T-banestasjonen, så møtte jeg noen rånere, (må man vel kalle dem). 

 

Jeg hørte at han ene sa, (til han andre), at hvis jeg så på dama deres, så skulle dem banke meg opp 

da, (eller noe). 

 

Så jeg gikk ikke så bra overens med de lokale ungdommene, på Ellingsrudåsen, da. 

 

Det var et ganske tøft og harry miljø der, må man vel si. 

 

Litt prega av folk i bolebokser, for eksempel. 

 

Det var liksom litt den stilen der. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Da jeg kom ned til sentrum, så dro jeg på diskoteket Snorre, (i Rosenkrantzgata vel), husker jeg. 

 

Og jeg satt bare i baren der da, for meg selv, (husker jeg), og drakk noen halvlitere, da. 

 

Selv om det stedet var ganske fullt, så kjente jeg ingen der. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg satt i baren der, så hendte det plutselig noe rart, husker jeg. 

 

Ei smellvakker og hot ung blondinne kom plutselig og satt seg på fanget mitt der. 

 

Og da skjønte jeg ikke noe, (må jeg innrømme). 

 

Men jeg lot henne sitte der litt, da. 

 

(For jeg ble litt paff vel). 

 

Men jeg skjønte liksom ikke hvor hu kom fra, da. 

 

Jeg hadde aldri sett henne før, for å si det sånn. 

 

Og hu var så pent kledd osv., så jeg regna med at hu var fra Oslo Vest, eller noe. 

 

Så jeg ba henne gå å finne seg en rik mann, etterhvert. 

 

For jeg hadde ikke så god råd, da. 

 

Så jeg tenkte at jeg hadde ikke råd, til å ha en dame som henne. 

 

Og jeg følte meg litt mislykka da, (må man vel si). 

 

Og jeg tenkte vel det, at det måtte være noen som tullet med meg. 

 

Siden det plutselig dukka opp en dritfin, ung blondinne, som bare satt seg på fanget mitt, ved 

bardisken der. 

 

Da var det noe galt, tenkte jeg vel. 

 

(Selv om jeg nok var litt full, da). 

 

Men hu blondinna virka vel ikke så full, tror jeg. 

 

Hu gjentok spørrende etter meg, (må man vel si), det jeg hadde sagt, om at hu burde finne seg en rik 

mann. 

 

Og så forsvant hu da, like raskt som hu hadde dukka opp, (må man vel si). 

 



Men jeg tenkte vel ikke på å spørre henne, hvorfor hu hadde satt seg på fanget mitt. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Senere den kvelden, så møtte jeg også på et par unge damer, fra Bærum, (var det vel). 

 

Jeg husker ikke om jeg møtte de også på Snorre. 

 

Det er vel mulig at det ble litt vel pinlig på Snorre etter det at hu unge, smekre blondinna plutselig 

satt seg på fanget mitt der. 

 

Så det er mulig at jeg gikk derfra etter det. 

 

Det husker jeg ikke helt for å være ærlig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg husker ihvertfall det, at jeg ble kjent med de to damene fra Bærum, da. 

 

Og hu ene het det samme, som sjefen min. 

 

(Nemlig Elisabeth). 

 

Så det ble litt rart det og, husker jeg. 

 

De damene, de ble også kjent med en annen kar, husker jeg. 

 

Og det viste seg det, at han også bodde på Ellingsrudåsen, da. 

 

Og hu andre Bærumsdama, enn hu Elisabeth, ga han skryt for jakka, (eller om det var frakken), sin, 

husker jeg. 

 

For han hadde en dyr, lang skinnjakke da, som han hadde kjøpt på Grønland, tror jeg. 

 

Mens jeg hadde på meg en billig, brun jakke vel, fra Hennes og Mauritz, eller noe. 

 

Som jeg vel ikke brukte så mye, etter dette vel. 

 

Hvorfor jeg ikke hadde på meg den vinrøde Levis-jakka, fra JC, på Oslo City. 

 

(Som jeg kjøpte etter å ha jobbet på Forsvarets Overkommando, i 1990, den gangen). 

 



Det husker jeg ikke. 

 

Men jeg mener at jeg overhørte det, at hu Sophie, fra Rimi Karlsrud, snakka dritt om den jakka, en 

gang, ovenfor ei kvinnelig kollega av oss, vel. 

 

(Like etter jobb en gang, på Rimi Karlsrud, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu 'andre' Bærumsdama, hu sa også det, at hu trodde at hu Elisabeth ville kline, på slutten av 

kvelden, da. 

 

(Hvis ikke dette var den andre gangen jeg møtte dem, da. 

 

For alle vi fire møttes faktisk igjen en gang, cirka en ukes tid seinere vel). 

 

Så jeg var sammen med hu Elisabeth, da. 

 

Og han andre fra Ellingsrudåsen var sammen med hu andre Bærumsdama, da. 

 

Kan man kanskje si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg klinte vel litt med hu Elisabeth, mener jeg å huske, da. 

 

Like ved Egertorget, i Oslo sentrum, en natt til søndag. 

 

(Noe sånt). 

 

Selv om dette vel må ha vært i januar, så det må vel ha vært ganske kaldt da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

De to Bærumsdamene, de skulle vel ta nattbussen, tilbake til Bærum, eller noe. 

 

Så det ble sånn, at han andre fra Ellingsrudåsen og jeg, vil gikk i lag, i motsatt retning, av den veien, 

som de to Bærumsdamene dro, da. 

 

Etter at vi alle fire hadde avtalt å møtes igjen, helgen etter vel, på Egertorget, da. 



 

(Den neste lørdagskvelden, må det vel ha vært). 

 

Noe sånt. 

 

Og han karen fra Ellingsrudåsen, han dro meg med inn på en kebabsjappe, i Karl Johan der. 

 

(Like ved Stortorvet der). 

 

For han var så fan av kebab da, husker jeg. 

 

Og jeg var sulten, så jeg kjøpte også kebab, da. 

 

Selv om den kebaben ikke smakte helt likt som den kebaben de hadde hatt i Brighton, i 1990, (som 

Øystein Andersen var så fan av da, som jeg har skrevet om i Min Bok 2), men likevel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Som vanlig på nyttårsaften, i Oslo. 

 

(Jeg hadde jo stått og fryst, sammen med hu Laila Johansen, i taxikø, nyttårsaften 1989). 

 

Så var det lang tid å vente på drosje. 

 

For nattbussene gikk ikke på nyttårsaften. 

 

Hvis ikke nyttårsaften tilfeldigvis var på en fredag eller lørdag, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg hadde ikke lyst til å stå å fryse, på taxiholdeplassen. 

 

(Nede ved Østbanehallen/Plata der). 

 

Så jeg tenkte ut en plan, da. 

 

(Som vel egentlig var en plan, som Magne Winnem hadde prata om, en gang, et av de første årene, 

som jeg bodde, i Oslo). 

 

Nemlig å begynne å gå ut mot Gamlebyen der. 

 

(Eller hva det heter der igjen). 

 

For å prøve å stoppe de drosjene som kom kjørende tilbake inn igjen mot sentrum, da. 



 

Og en piratdrosje stoppa, da. 

 

(Eller 'privatdrosje', som Laila Johansen vel ville ha sagt). 

 

Etter at vi hadde gått i 10-15 minutter kanskje, da. 

 

Og vi var ganske fulle og kalde, så vi satt oss inn i den piratdrosja, da. 

 

Den piratdrosja, den var bygget sånn, at det ikke gikk an å åpne dørene innenfra. 

 

(Dørhåndtakene var tatt bort). 

 

Så han andre karen fra Ellingsrudåsen, han ble litt redd, tror jeg. 

 

(Mens jeg var ganske drita, da). 

 

Han piratdrosjesjåføren, det var en innvandrer. 

 

Muligens en pakistaner, eller nord-afrikaner, eller noe. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han drosjesjåføren, han visste ikke hvor Ellingsrudåsen var. 

 

Men jeg sa til slutt Furuset Senter, da. 

 

(Eller noe). 

 

Og det visste han hvor var. 

 

Og da vi kom dit, så forklarte jeg det, at vi egentlig skulle til Torgbua, (som var bare noen hundre 

meter lenger bort, da). 

 

For han hadde ikke skjønt hvor vi mente, da vi prøvde å forklare veien, nede i Oslo sentrum der, da. 

 

Men da skulle han ha 20 kroner ekstra, (eller noe), for å kjøre bort til Torgbua istedet for til Furuset 

Senter, da, (husker jeg). 

 

(Og det sa jeg at var greit da, selv om det ikke var så mye lenger, til Torgbua enn til Furuset Senter, 

akkurat. 

 

Men det sa jeg, bare for å bli ferdig med det, siden jeg ikke gadd å krangle om 20 kroner, liksom. 

 

For avkjøringa til Furuset Senter, fra Gamle Strømsvei, den var mye lenger, enn avkjøringa til 

Torgbua, da. 

 

Men jeg tror ikke at han piratdrosjesjåføren brukte så mye mer bensin, på å kjøre til Torgbua, 



(istedet for å kjøre til Furuset Senter), akkurat. 

 

Men men). 

 

Og han andre karen fra Ellingsrudåsen. 

 

Han bodde langt unna Torgbua. 

 

(Og mot Karihaugen, liksom i retning fra sentrum, da). 

 

Men han turte ikke å sitte på med han piratdrosjesjåføren lenger, tror jeg. 

 

Så han gikk også av ved Torgbua der da, husker jeg. 

 

Også gikk han bort i retning av Ellingsrudåsen Senter der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Lørdagen etter, så var jeg på Egertorget der, da. 

 

Og han andre fra Ellingsrudåsen, han var også der, (husker jeg). 

 

Men de to Bærumsdamene, de dukka ikke opp. 

 

Så jeg sa bare hadet, og så gikk jeg i retning av Slottet, (og utestedene i den 'vanlige' delen av Karl 

Johan), der. 

 

Men så ropte noen navnet mitt vel. 

 

For da hadde nemlig de to Bærumsdamene kjent oss igjen, da. 

 

Og de ville på et utested, som het 2 Brødre, (som lå bort mot Grønland vel), husker jeg. 

 

(Altså ikke 3 Brødre, men 2 Brødre). 

 

For de var kanskje ikke gamle nok til å komme inn på 20-års grense steder, eller noe sånt, da. 

 

Jeg hadde jo nettopp blitt forfremmet, til Assisterende Butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Og hadde kanskje jobbet hele lørdagen. 

 

Det er mulig. 

 

Jeg hadde ihvertfall en sånn syvende sans-aktig 'kalender-bok', som jeg kikka litt i, for å se når jeg 

hadde fri vel, mens jeg stod i baren, på 2 Brødre der, da. 

 

Og der hadde jeg jo skrevet 'Elisabeth', på en lørdag, da. 

 



For Elisabeth Falkenberg og jeg, vi jobba jo annenhver lørdag, (som ledere, på Rimi Nylænde), da. 

 

(I tillegg til fem vanlige vakter. 

 

Så vi jobba en del ekstra, da. 

 

Siden vi bare var to ledere). 

 

Men da lurer jeg på om hu 'andre' Bærumsdama, lurte på om jeg da mente hu Elisabeth fra Bærum, 

når jeg hadde skrevet 'Elisabeth', i sjuende sans-en min. 

 

For jeg skreiv enten 'Erik' eller 'Elisabeth' på lørdagene, da. 

 

Ettersom hvem som hadde jobb-lørdag, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var vel denne kvelden, som jeg klinte med hu Elisabeth da, ikke så langt unna Egertorget der. 

 

For hu 'andre' Bærumsdama mente at hu Elisabeth ville at jeg skulle gå bort til henne der, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Hu Elisabeth, hu forklarte det, at hu hadde ikke lyst til å bli med opp til Ellingsrudåsen. 

 

For hu skulle jobbe for faren sin, på en eller annen messe, ute i Bærum vel, dagen etter, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og etter det her, så ble det vel ikke til, at jeg traff de her folka, igjen. 

 

(Mener jeg å huske). 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Jeg likte vel kanskje ikke helt det opplegget. 

 

Det var en ting å ha dame. 

 

Men en kanskje en annen ting å få med et ekstra par på kjøpet. 

 

(Eller hvordan man skal forklare det). 

 

Det ble ihvertfall ikke til at jeg traff de her folka igjen, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en del mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 36: Mer fra Ungbo 

 

Etter at Hilde fra Rimi Hellerud slutta, på Rimi Nylænde, og vi bare ble to ledere der, (butikksjef 

Elisabeth Falkenberg og meg, som ble forfremmet til assisterende butikksjef), fra 

november/desember 1994. 

 

Så ble det jo problemer med Glenn Hesler, siden han dukka opp, på Rimi Nylænde, og klagde på at 

jeg ikke rydda ostedisken der like bra, som før jeg ble forfremmet da, og fikk mer ansvar. 

 

Men Glenn Hesler hadde kanskje ikke fått med seg det, at jeg ble forfremmet hele tida, på Rimi 

Nylænde der. 

 

Det er mulig. 

 

For jeg var jo først ringehjelp, (utlånt fra Rimi Munkelia), og så fast ansatt, og så ansvarlig for 

ostedisken, (med mere), og så låseansvarlig, og så aspirant og så assisterende butikksjef. 

 

Alt dette i løpet av et drøyt år da. 

 

Fra høsten 1993 til januar 1995. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men på Ungbo, så ble jeg også angrepet av Glenn Hesler da, husker jeg. 

 

Jeg lå og halvsov, i sofaen, i stua, etter jobb, en gang. 

 

Og personsøkeren min lå på salongbordet der da. 

 

Mens Glenn Hesler og Øystein Andersen gikk ut, av Ungbo, etter å ha vært på Glenn Hesler sitt rom 

der, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 



 

Jeg sov ikke, jeg bare hvilte liksom, etter å ha hatt en tidligvakt antagelig, på Rimi Nylænde, da. 

 

Så jeg overhørte det, at Glenn Hesler sa til Øystein Andersen, (mens de gikk ut av Ungbo-leilighet), 

at han skulle kødde med meg, da. 

 

(Siden Glenn Hesler ikke likte at jeg lå på sofaen der, da. 

 

Eller noe sånt. 

 

Av en eller annen grunn). 

 

Og like etter at de gikk ut døra, så ringte personsøkeren min. 

 

Fra et 'tulle-nummer', da. 

 

Så det var nok Glenn Hesler da, skjønte jeg. 

 

(For Glenn Hesler og Øystein Andersen hadde mobiltelefon, i bilen sin, som de brukte når de jobba, 

for automatfirmaet sitt, da). 

 

Så jeg bestemte meg for å ta igjen, på Glenn Hesler, da. 

 

(For jeg mente det at jeg hadde lov til å ligge å slappe av på sofaen der. 

 

For det hadde jeg pleid å gjøre fra før han flytta inn der, for å si det sånn). 

 

Jeg tok hans Super VHS-video, (var det vel). 

 

Som stod i stua der. 

 

Og låste den inn i Ungbo sin bod, i gangen, bort mot vaskekjelleren der. 

 

Så da Glenn Hesler kom hjem, ut på kvelden. 

 

(Var det vel). 

 

Så 'gura' han da, (overhørte jeg), og skreik til Øystein Andersen, at videoen hans hadde blitt stjålet 

da, (eller noe). 

 

Og da lo jeg litt, (ihvertfall inni meg), inne på rommet mitt da, (husker jeg). 

 

Og så, mens Glenn Hesler og Øystein Andersen var inne på rommet, til Glenn Hesler. 

 

Så henta jeg videoen til Glenn Hesler igjen, i kjellerboden, og satt den tilbake igjen i stua, da. 

 

Og da husker jeg at jeg overhørte det, at Glenn Hesler sa til Øystein Andersen, at 'det her skal jeg 

aldri prata med han om', (eller noe sånt). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og et år eller noe, før det her igjen. 

 

Så husker jeg det, at jeg overhørte, at Øystein Andersen og Glenn Hesler, prata om meg, utafor 

rommet mitt. 

 

Og da sa Øystein Andersen, (var det vel), at han trodde det, at jeg ville prøve å gjøre det sånn, at jeg 

først fikk lappen og så bil, osv. 

 

Altså at jeg ville bli en sånn 'standard rat-race fyr, da', hadde jeg nær sagt. 

 

Så jeg skjønte det, at Øystein Andersen og Glenn Hesler, de prøvde å fundere seg fram til, hvordan 

jeg ville prøve å få suksess i livet, da. 

 

Så Glenn Hesler og Øystein Andersen må nok ha vært i noe slags undergrunn, tror jeg. 

 

(Jeg husker jo også måten de prata seg imellom om, at alle vinduene på SIA, hadde blitt bytta ut, 

(noen år før det her igjen, da). 

 

Som jeg har skrevet om i en av de tidligere Min Bok-bøkene. 

 

Da ville de ikke forklare for meg, hva det var, som var grunnen, til at de måtte bytte ut vinduene, på 

Sentralsykehuset i Akershus, (som lå i Lørenskog), da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Sommeren 1994, (må det vel ha vært). 

 

Så var Magne Winnem, Glenn Hesler og jeg, ved friidrettsbanen, på Lambertseter der. 

 

(Hvor vi vanligvis spilte tennis, på de gratis, kommunale tennisbanene like ved, da). 

 

En søndag var vel dette, antagelig. 

 

Og det er mulig at Axel var der og. 

 

Magne Winnem ville at vi skulle løpe 800 meter, husker jeg. 

 

Og jeg vant med nesten en hel oppløpsside da, foran Magne Winnem. 

 

Og jeg husker ikke om Glenn Hesler var med. 

 

Men hvis han var med, så kom han på tredjeplass da, (i såfall). 

 



Og jeg husker ikke heller helt sikkert, om Axel var der. 

 

Men hvis han var der, så bare så han på da. 

 

(Jeg tror ikke han var med å løpe, sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, i løpet av den tida, som både Glenn Hesler og jeg, bodde på Ungbo. 

 

(Som må ha vært i snaut et og et halvt år vel, fra begynnelsen av 1994, kanskje. 

 

Noe sånt). 

 

Så var det sånn, at jeg ble med Glenn Hesler og Øystein Andersen, på jobb, for spilleautomatfirmaet 

deres, en gang, (husker jeg). 

 

Og da, så satt jeg på med den hvite varebilen, til Glenn Hesler, (husker jeg). 

 

(En Ford Transit, eller noe, kanskje). 

 

Og Øystein Andersen kjørte vel kanskje den røde Toyota Hi-Ace-en deres da. 

 

Som var den første firmabilen deres, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da, så skulle vi, til en videosjappe, (eller noe), ute i Follo, et sted, (husker jeg). 

 

Og det var litt rart, (synes jeg nå, ihvertfall), at Glenn Hesler og Øystein Andersen plutselig skulle 

dra meg med dit, en dag. 

 

Og det var også noen ungdommer der, som så litt rart på meg vel, (syntes jeg at jeg merka, 

ihvertfall). 

 

Så det er mulig at det var noe galt, i forbindelse med det her, at Glenn Hesler plutselig ville at jeg 

skulle bli med han og Øystein Andersen på jobb, en dag, da. 

 

For det var et engangstilfelle, for å si det sånn. 

 

(Hvis man ser bort fra TG94, ihvertfall). 

 



Og det var ikke noe spesiell anledning, (som jeg kunne skjønne, ihvertfall), til at jeg skulle bli med 

dem på jobben, akkurat den dagen. 

 

Så det var vel ihvertfall litt underlig dette, at jeg ble dratt med dem på jobb, den her dagen da, (må 

man vel si). 

 

(En dag jeg hadde fri fra Rimi, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det er mulig at det var denne dagen, i 1994 vel. 

 

At jeg var med Glenn Hesler og Øystein Andersen, til spillbutikken Spiderman, i Kirkegata, i Oslo, 

der. 

 

Glenn Hesler og Øystein Andersen, de hadde spilleautomater, satt ut, i den butikken. 

 

Og de hadde også et kombinert lager og verksted, i nabolokalet, (eller om det var kjelleren), til 

Spiderman der, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Glenn Hesler han fortalte det, (husker jeg). 

 

At noen albanske dørvakter, på et utested, litt nærmere Karl Johan, enn der Spiderman lå. 

 

De pleide ofte å dra med seg noen fulle gjester, inn i et smug, i Kirkegata der, og banke de opp. 

 

Sa Glenn Hesler, at han og Øystein Andersen ofte pleide å se, når de kjørte forbi det utestedet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker også det, at jeg var med Glenn Hesler og Øystein Andersen, til en videosjappe, på 

Bislett der, hvor en de kjente, som het Henning vel, jobba. 

 

Det er mulig at det var den samme dagen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en god del mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 



 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 37: Keyton fra Somalia 

 

Som man kan se, i de tidligere kapitlene av denne boken. 

 

Så var det mest Glenn Hesler og jeg, fra Ungbo, som pleide å trene sammen, på søndager, osv. 

 

(Og Axel og Magne Winnem pleide også ganske ofte å være med. 

 

Ihvertfall Axel, som var 15-16 år gammel, på den her tida, og som var innom Ungbo, cirka en gang 

i uka kanskje, på den her tida, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia, hu var etterhvert mye nede i Oslo sentrum. 

 

Hvor hu var på besøk hos Keyton og kameratene hans, tror jeg. 

 

Hvis ikke de var mest ute på byen, da. 

 

Det veit jeg ikke noe om, egentlig. 

 

Men Pia tok også med Keyton, opp til Ungbo, en del ganger. 

 

Og da var Keyton og Pia oftest inne på rommet, til Pia, da. 

 

Men noen ganger, så var Keyton i stua og. 

 

En gang, så satt Glenn Hesler, jeg og muligens Axel og spilte amerikaner, i stua, på Ungbo der. 

 

Og da kom plutselig Keyton ut fra rommet til Pia, og ville være med å spille, da. 

 

Og vi lot han få være med, da. 

 

Men vi ble litt irriterte da, (husker jeg). 

 

For Keyton, han spilte amerikaner, etter noen andre regler, enn vi gjorde da, tror jeg. 

 

Så det ble bare tull, da. 

 

Og Keyton prata ikke så bra norsk, (mener jeg å huske), så vi klarte ikke å forklare for han, at vi 

spilte amerikaner på en annen måte enn han, da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Keyton satt også å spise, i stua, på Ungbo der, et par ganger, (husker jeg). 

 

Og ihvertfall Glenn Hesler og jeg, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Vi irriterte oss fælt over, at Keyton smatta så fælt, mens han spiste. 

 

Så Glenn Hesler, han fant vel etterhvert opp et nytt ord, for smatting, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Nemlig å 'keytonere'. 

 

Du må slutte å keytonere så fælt, ville kanskje Glenn Hesler si da, til kameratene sine. 

 

(Etter at han ble kjent med Keyton). 

 

Hvis han hørte at noen smatta, da. 

 

(For Keyton smatta virkelig ganske ille, sånn som jeg husker det. 

 

Og det var liksom hele tida mens han spiste og). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia sa en gang, at Keyton var så glad i å sitte i stua på Ungbo. 

 

(Når Pia og Keyton var aleine hjemme der). 

 

Og se på en film, som jeg vel hadde tatt opp, fra Canal Plus, da jeg bodde, hos Axel og dem. 

 

(For jeg hadde vel videoen min stående i stua der, (både da jeg bodde hos Axel og dem, og da jeg 

bodde på Ungbo), hvis jeg husker det riktig). 

 

Nemlig en amerikansk film, om noen tilbakestående galninger, som skulle på bytur, (eller noe), da. 

 

Og mye går galt, da. 

 

Og det var jeg ikke klar over, at Keyton var så barnslig. 

 

(Siden han likte å se den filmen om og om igjen). 

 

For dette var en rimelig barnslig komedie da, (hvis jeg husker det riktig). 

 



Og som jeg tilfeldigvis hadde fått samlet meg såpass, til å klare å ta opp, mens jeg bodde hos Axel 

og dem, da. 

 

For der var det ofte mye 'støy', fra Axel da, som gikk på spesialskole, (og vel var hyperaktiv, 

og/eller hadde MBD, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia sa også det en gang, (utenfor sammenhengen vel), at Keyton hadde lært henne et slags 

'jungelord', eller noe, en gang. 

 

Nemlig at en mann, kun skulle barbere ansiktet, og ikke gjøre noe annet med det. 

 

Så Pia hadde kanskje en somalisk kultur, må man vel kanskje si. 

 

Magne Winnem for eksempel, han brukte jo fuktighetskrem, i ansiktet, (husker jeg at han fortalte 

meg en gang, mens han bodde overfor Rimi Nylænde der). 

 

Og jeg så vel såpass sliten ut i trynet, etter militæret, så jeg rappa noe sånn krem, som Pia hadde, og 

stappa i trynet, før jeg la meg, om kvelden, i håp om at det skulle få meg til å mindre sliten ut, da. 

 

Og jeg brukte også forskjellige produkter fra Clerasil, da. 

 

Siden jeg hadde noen få kviser, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men Pia, hu lagde jo også spagetti, på somalisk vis. 

 

(Som jeg har skrevet om, tidligere, i denne boken). 

 

Og da hu besøkte meg, da jeg studerte og bodde ved University of Sunderland, i jula 2004. 

 

Så prata Pia engelsk, med en slags somalisk, (eller gangster), dialekt, vil jeg si. 

 

Mens hu var affektert og fekta med armene litt vel og skreik nesten, da. 

 

Så Pia har vel nesten ikke noe norsk kultur igjen i seg, tror jeg. 

 

Det er vel mest gangster og kommunist og somalier i henne nå, tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn er nok det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som Pia og jeg, var hos Christell. 

 

(Dette må vel ha vært en stund etter at både Pia og jeg, flytta, fra Ungbo). 

 

Så sa Christell til Pia, at Pia heller burde bli sammen med Negib fra Etiopia enn Keyton fra 

Somalia. 

 

For Christell syntes at Negib var mer sivilisert, (eller noe sånt), enn Keyton, da. 

 

Og da svarte ikke Pia noe, husker jeg. 

 

Og jeg sa heller ikke noe, for jeg syntes ikke at det her var min business, da. 

 

(Og jeg hadde vel heller ikke møtt Negib, på den her tida, mener jeg å huske. 

 

Selv om Pia vel hadde nevnt navnet hans, og at hu møtte han på Jollys vel. 

 

Noe sånt). 

 

Men etter det her, så slo Pia opp med Keyton fra Somalia, og ble istedet igjen sammen med sin eks-

kjæreste, (fra tiden før hu ble sammen med Keyton). 

 

Nemlig Negib fra Etiopia, da. 

 

Og dette var altså Christell sitt forslag, da. 

 

Og såvidt jeg veit, så er Pia sammen med Negib fra Etiopia ennå. 

 

Så Pia har altså ikke vært samboer med Keyton fra Somalia. 

 

Men hu har vært sammen med han. 

 

(Men de har ikke hatt felles bosted, da). 

 

Og Pia har en sønn, (nemlig Daniel), med Keyton. 

 

(Og Daniel er født sommeren 1995). 

 

Og Pia har bodd sammen med Negib fra Etiopia, siden rundt 1996 eller 1997, (eller noe sånt), tror 

jeg. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

For Pia flytta etter et par år ut fra Ungbo-leiligheten sin, (var det vel), i Tromsøgata. 

 

Og fant seg istedet en ny leilighet, også i Tromsøgata, (cirka hundre meter lenger vekk fra 

Sofienberg-parken, vel). 



 

Og der bodde hu sammen med Negib fra Somalia, fra rundt 1997, (eller noe), vel. 

 

Og da jeg flytta til England, i 2004, så bodde Pia og Negib fortsatt sammen, i Tromsøgata der. 

 

(Ihvertfall så bodde Negib der, i jula 2003, som var den siste gangen, som jeg så han, vel. 

 

Siden jeg var der på julaften, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 38: Mer fra Ungbo 

 

Det må vel ha vært i 1993 eller 1994 en gang. 

 

At Glenn Hesler, Axel og jeg, tok T-banen, til Lambertseter for å spille tennis. 

 

(En søndag vel). 

 

På T-banen, så satt det også en babe, (vil jeg si), som Glenn Hesler og jeg, kikka litt på da, mens vi 

gikk av T-banen, på Lambertseter T-bane-stasjon der. 

 

'Ser på damer på min alder', smalt det fra Axel, (som var 15-16 år vel), da. 

 

Så Axel begynte å vokse opp, kunne det virke som. 

 

Og han ble visst til en slags moralist eller feminist, (eller noe), kunne det kanskje virke som. 

 

Ovenpå var han ihvertfall. 

 

Og hu dama, på T-banen, hu hadde pupper og alt hu, (ettersom hvordan jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så hu var mer en babe enn en fjortiss, vil jeg si da. 

 

Og det angrepet fra Axel, det hadde jeg ikke forventa meg. 

 

For jeg var vel ikke vant til at Axel turte å være så frekk og direkte. 

 



(Ihverfall ikke om seksuelle ting). 

 

Men hverken Glenn Hesler eller jeg, svarte noe da, da Axel sa det her. 

 

Jeg vet ikke hvorfor Glenn Hesler ikke sa noe. 

 

Men jeg selv ble ganske paff, da. 

 

Når jeg kunne spille tennis med en gutt på 16 år, (nemlig Axel da), så kunne jeg vel se på en babe 

på 16-17-18 år også, skulle man vel tro. 

 

Men så ikke da, ifølge Axel. 

 

Som liksom plutselig var som Oslos svar på Taliban da, (eller Ottar var kanskje mer kjent, på den 

tiden). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Axel var også nedlatende, en gang, på Ungbo. 

 

(Et år eller noe etter det her vel). 

 

Glenn Hesler hadde besøk av Bengt Rune og Kalle, (de biljard-kameratene til Øystein Andersen, fra 

Min Bok 2). 

 

Og det er mulig at Øystein Andersen også var der. 

 

Det husker jeg ikke helt. 

 

Og så, så kom plutselig Axel på besøk, til meg, da vel. 

 

(Eller om det var til Pia). 

 

Og så kjefter han på Glenn Hesler og kameratene hans, som sitter og spiller et brettspill, som heter 

'Axis and Allies' vel, (eller noe sånt). 

 

Og sier til alle de, at de må komme seg ut på byen, og få seg damer, (eller noe). 

 

Og jeg flytta jo fra Ungbo, i januar 1996. 

 

Og Axel er jo født høsten 1978. 

 

Så Axel kan ikke ha vært mer enn maks 17 år gammel, da han kjefta på Glenn Hesler og hele 

kameratgjengen hans. 

 

Så Axel ble mer og mer kjepphøy, da. 

 

Enda jeg hadde prøvd å advare han, det året jeg leide et rom av faren og stemoren hans, på Furuset. 



 

Om at han burde være mer forsiktig med kjeften sin. 

 

Hvis ikke så kunne han lett havne i bråk, (og sånn), seinere da, mente jeg da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han Kalle, (og kameratene hans), de begynte forresten å jobbe, med å drive en fiskebutikk, i Larvik. 

 

Ikke så lenge etter det her vel. 

 

(Fortalte Glenn Hesler meg, da). 

 

Og det var en fiskebutikk i Nansetgata, som jeg hadde pleid å sykle forbi, under oppveksten min, 

husker jeg. 

 

Og som jeg husker det, at det lukta vondt av. 

 

Og det kunne Glenn Hesler bekrefte, (mener jeg å huske). 

 

At Kalle og dem hadde sagt det, (til Glenn Hesler da), at de forrige eierne der, ikke var noe flinke, 

til å holde det reint, i butikken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som jeg skulle på byen, i Oslo. 

 

Så møtte jeg Bengt Rune, (fra Biljardhallen), ved Ellingsrudåsen T-banestasjon. 

 

(Faren til Bengt Rune, nemlig Kurt som Glenn Hesler kalte for Skurt. 

 

Han dreiv forresten også en pub, i Strømmen, på den her tida). 

 

Bengt-Rune, (aka. Benkern), han bodde jo på Rasta. 

 

Så det er mulig at han hadde gått, fra Rasta og til Ellingsrudåsen, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Hva vet jeg. 

 

Bengt-Rune, han skulle på Stedet, (som seinere skiftet navn til Tiger Tiger, vel). 

 

Og jeg pleide også å dra på Stedet, på den her tida. 



 

(Kanskje på grunn av at jeg ville unngå de 'Snorre-folka', altså de damene fra Bærum og han fra 

Ellingsrudåsen, som jeg traff på Snorre, nyttårsaften, 1994. 

 

Hvem vet). 

 

Så jeg møtte Bengt-Rune igjen, seinere den kvelden, på en bar, (som var inne i et ganske lite rom), 

inne på Stedet der, da. 

 

For Bengt-Rune, han kjente bartenderen der, da. 

 

Og bestilte masse forskjellige drinker og sånn, da. 

 

Men jeg syntes at det var kjedelig, å bare stå der, og prate med bartenderen og Bengt Rune, da. 

 

Så jeg gikk mest rundt på diskoteket der, og sjekka damer, da. 

 

Eller jeg prøvde vel ihverfall. 

 

For Stedet gikk vel gikk for å være et litt harry sted, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, som Bengt-Rune og dem, var på besøk, hos Glenn Hesler, på Ungbo der. 

 

Så spurte jeg dem, om dem hadde sett noen bra filmer, i det siste. 

 

(Bare for å ha noe chatte om, da liksom). 

 

Og da sa Bengt-Rune det, at en film som het 'Bad Boys', var bra, da. 

 

Og da spurte jeg om det var en pornofilm. 

 

For jeg syntes at det hørtes litt rart ut, det filmnavnet, da. 

 

Men det var det visst ikke da, sa Bengt-Rune. 

 

Og jeg hadde nettopp fått en bærepose, (eller om det var to bæreposer), med dårlige VHS-

pornofilmer, av Øystein Andersen. 

 

Ikke så lenge før det her, da, (var det vel). 

 

(Som en eller annen bare skulle kaste da, sa Øystein Andersen). 

 

Så det er mulig at det var derfor, at jeg lurte på, om den Bad Boys-filmen, var en pornofilm, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Axel, han hadde også en kamerat, fra Chile, (var det vel), som het Mariuano, (eller noe), husker jeg. 

 

Og de kom en gang, for å besøke meg, på Rimi Nylænde der, (husker jeg). 

 

(Fordi at Axel ville låne penger av meg vel. 

 

Hvis ikke det var etter at jeg ble butikksjef der da, (høsten 1998). 

 

Eller de var der kanskje flere ganger, det er mulig). 

 

Og en annen gang, så var dem på besøk hos meg, på Ungbo der, (husker jeg). 

 

Og da hadde jeg liggende en CD-singel, med Seigmen, (på rommet mitt), husker jeg. 

 

For vi hadde fortsatt ikke MTV, men den sangen, den hadde jeg sett, på ZTV, (eller noe sånt), da. 

 

Og den sangen, den satt Axel på, på stereoanlegget mitt da, mener jeg å huske. 

 

Og et år eller to seinere, (etter at jeg hadde flytta fra Ungbo vel), så fortalte Axel meg det, at 

Mariuano og han, de hadde fått lov til å være backstage, før en Seigmen-konsert, på Sentrum Scene, 

(eller noe sånt), vel. 

 

Og da hadde han ene i det bandet, han hadde liggi og knulla ei dame, rett foran alle de andre som 

var backstage der da, (fortalte Axel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

En annen CD-singel, som jeg kjøpte, den siste tida, som jeg bodde, på Ungbo der. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Det var Oasis, med 'Wonderwall'. 

 

(Etter at jeg hørte den på TV eller radio, vel). 



 

Og den første tida, etter militæret. 

 

Så kjøpte jeg forresten CD-en 'Dirt', med Alice in Chains, (husker jeg). 

 

Som var den CD-en, sammen med Red Hot Chili Peppers og 'Blood Sugar Sex Magik', som jeg 

hørte mest på, i 1993 og 1994, vel. 

 

Sammen med 'The Stone Roses', (het vel det albumet), med nettopp the Stone Roses da, (som jeg 

kjøpte på CD, et år eller noe, før jeg dro i militæret, vel). 

 

Og jeg hørte vel også en del på Pearl Jam, Nirvana og andre band som Stone Temple Pilots og 

Smashing Pumpkins, (som jeg har skrevet om tidligere, i Min Bok 4), da. 

 

Hildegunn, hu digga 'Creep', med Radiohead, (husker jeg). 

 

Og hu kjøpte også det nye Alice in Chains-albumet. 

 

(Nemlig 'Jar of Flies', husker jeg). 

 

Men det albumet, det likte ikke jeg så bra da, husker jeg. 

 

Og jeg syntes også, at 'Creep' etterhvert ble en litt kjedelig sang, da. 

 

(For den gikk så mye på TV også, da). 

 

Så Hildegunn og jeg, vi hadde ikke helt den samme musikksmaken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det 'Dirt'-albumet, det kjøpte jeg brukt, husker jeg. 

 

Hos en brukthandel, ved Youngstorget der. 

 

Så det albumet, (som var et av mine favorittalbum da, på 90-tallet), det kjøpte jeg for bare 40 

kroner, eller noe, da. 

 

Men det var nedgangstider, på den tiden. 

 

Og nå i det siste, så har jeg lurt på det, om det kan ha vært Thomassen, fra lag 1, i Geværkompaniet, 

som hadde solgt den CD-en, i den bruktbutikken. 

 

Hvis han fikk dårlig råd, etter militæret. 

 

For lag 1, de pleide å spille det 'Dirt'-albumet, det siste halvåret cirka, som vi var i militæret da, 

(mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg hørte også på Pulp og 'Common People', på den her tida, (mener jeg å huske). 

 

Så jeg fikk med meg 'Brit Pop-bølgen' da, selv om jeg jobba mye på Rimi, (og etterhvert også på 

Norsk Idrettshjelp), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 39: Enda mer fra Ungbo 

 

Da jeg flyttet inn på Ungbo, høsten 1991. 

 

Så var jeg ikke så vant til å bo i blokk. 

 

(Ihvertfall ikke så lavt nede i en blokk). 

 

Så da Magne Winnem spurte meg om adressen. 

 

Så sa jeg vel at jeg bodde i første etasje, (mener jeg å huske). 

 

Mens det riktige var at jeg bodde i underetasjen da, (skjønte jeg seinere). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men Magne Winnem, han ga meg et tre-måneders abonnement, på Dagsavisen, (av en eller annen 

grunn), i innflyttingsgave, da jeg flytta inn, på Ungbo. 

 

(Cirka et år før jeg dro i miliæret, da). 

 

Og jeg husker det, at jeg ikke fikk den avisa. 

 

Men at jeg ikke hadde tid eller ork, til å ringe for å klage, da. 

 

For Dagsavisen, den avisen, den het jo tidligere Arbeiderbladet. 

 

Så jeg, som Høyre-mann, jeg var litt skeptisk, til den avisa, da. 

 

Så det var ikke sånn at jeg ringte for å klagde, med en gang, på at jeg ikke fikk den avisa, på døra. 



 

Neida. 

 

Men, etter militæret, (må det vel ha vært). 

 

Lenge etter, at det tre måneders abonnementet, egentlig hadde gått ut, da. 

 

Så ringte jeg Dagsavisen og klagde da. 

 

(For da var jeg vel 90 prosent arbeidsledig, eller noe. 

 

Og hadde mye fritid, da). 

 

Og sa at det riktige skulle være underetasjen, da. 

 

(Og ikke første etasje). 

 

Og da fikk jeg Dagsavisen i tre måneder gratis da, husker jeg. 

 

(Etter at jeg nesten måtte krangle, når jeg ringte Dagsavisen, da. 

 

Og han karen jeg prata med der, han ble litt sur vel. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg skjønte jo egentlig det, på den her tida. 

 

At hvis det var en avis, som var nyttig å ha, for et bokollektiv. 

 

Så var det Aftenposten og ikke Dagsavisen. 

 

For Dagsavisen, den avisa, den var litt tynn, da. 

 

Mens Aftenposten, den avisen, den var stapp-full av jobbannonser, osv., da. 

 

Så jeg foreslo etterhvert, at vi på Ungbo skulle spleise på et tre-måneders abonnement, (mener jeg å 

huske at det var), på Aftenposten. 

 

Og mora mi, hu var en eller to ganger, på besøk, (og sov på sofaen i stua vel), på Ungbo der, da. 

 

(Siden Pia også bodde der, da). 

 

Og mora vår sa det, husker jeg, sommeren eller høsten 1994, en gang, (må det vel ha vært). 

 

At hu ville betale litt av det Aftenposten-abonnementet, da. 

 



(For planen min var å få meg en ekstrajobb, da. 

 

Sånn at jeg kunne ha råd til å ta kjøretimer da, var det vel. 

 

For lønnen på Rimi, den var ikke så høy, da). 

 

Og så måtte vi som bodde på Ungbo, vi måtte spleise på resten av abonnementsprisen, da. 

 

(Av de som ville være med å abonnere på den avisa, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker det, at på den her tida, så var nesten Pia, Glenn Hesler og jeg, helt splittet opp. 

 

Vi prata nesten ikke med hverandre. 

 

Men da jeg spurte dem, om de blei med på å spleise på et abonnement på Aftenposten. 

 

Så svarte både Pia og Glenn Hesler, 'ja', til det, da, (husker jeg). 

 

Så da kom liksom vi tre litt på talefot igjen da, (husker jeg at jeg syntes, ihvertfall). 

 

Og da, så måtte jeg også spørre Hildegunn og Rune, om de også ble med, på å spleise, på et 

abonnement, på Aftenposten da, (husker jeg). 

 

Og da sa Hildegunn, at de også ble med på det, da. 

 

Så alle fem ble med på abonnere på Aftenposten da, (husker jeg). 

 

Selv om det vel mest var meg som leste de avisene, kanskje. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forresten også flere konflikter, mellom Pia, Glenn Hesler og meg. 

 

Det var sånn, at hele Skansen Borettslag, skulle få gratis dekoder, i en måned, fra Janco. 

 

(Eller hva det firmaet het, på den tida). 

 

Og da var det sånn, at jeg jobba seinvakt. 

 

Så jeg fikk ikke tatt imot den gratis dekoderen, da. 



 

Men Pia var vel delvis arbeidsledig, på den her tida. 

 

(Eller hun jobba ihvertfall ikke seinvakter). 

 

Og Glenn var vel selvstendig næringsdrivende. 

 

Så han kunne vel styre dagen sin selv, (til en viss grad ihvertfall), vel. 

 

Men da jeg kom hjem fra jobb, (etter en seinvakt da), på Rimi Nylænde. 

 

Så hadde hverken Pia eller Glenn Hesler, sørget for det, å være hjemme, når vi skulle få dekoder, 

da. 

 

Så vi fikk ikke alle filmkanalene og MTV og sånn gratis, i en måned, da. 

 

Noe jeg hadde gleda meg til. 

 

Og vel prata med Pia og Glenn Hesler om, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så da ble jeg skuffa husker jeg. 

 

Og sur på Pia og Glenn Hesler da, siden de ikke hadde giddi, å være hjemme, for å ta imot 

dekoderen, da. 

 

Men da sa både Pia og Glenn Hesler, (sånn som jeg husker det), at de ikke brydde seg om å ha 

MTV og alle de filmkanalene. 

 

De syntes ikke at de her kanalene var noe artige, da. 

 

Noe de ikke hadde sagt til meg tidligere, når jeg hadde prata om hvor kult det her kom til å bli, (og 

sånn), da. 

 

Så dette her var en litt spesiell episode da, vil jeg si. 

 

Og det viser vel hvor ulike vi egentlig var, søstera mi, Glenn Hesler og meg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter denne fadesen. 

 

Da ingen hadde vært hjemme, for å ta imot Janco, sånn at vi fikk alle disse her artige kanalene 

gratis, i en måned, da. 

 

Så ringte jeg Janco, og beklagde det, at det ikke hadde vært noen hjemme, da. 

 

Og spurte om vi kunne være så snille, å få det gratistilbudet likevel, da. 

 



Men det kunne vi ikke, (av en eller annen grunn), svarte han karen hos Janco, som jeg prata med da, 

(husker jeg). 

 

Og da gadd jeg ikke å gjøre noe mer ut av det her. 

 

For det var jo bare snakk om en måned med gratis TV-kanaler, liksom. 

 

For jeg hadde jo ikke tenkt å betale for å se disse alle disse her kanalene, (etter at den gratisperioden 

hadde gått ut). 

 

For jeg hadde ikke så bra råd da, for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 40: Mer fra sommeren 1993 

 

Sommeren 1993. 

 

Før Glenn Hesler, Hildegunn og Rune, flytta inn, på Ungbo. 

 

Så var det bare Pia og meg, som bodde der. 

 

(Pia lå på en madrass, på gulvet, på rommet mitt, som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Og en kveld, sommeren 1993, så dro Pia og jeg ut på byen. 

 

For å feste litt, på dimmepengene mine, da. 

 

Og jeg husker det, at vi satt i første etasje, på det utestedet, som ligger over Manhattan/Underhuset 

der. 

 

Ved et bord. 

 

Og drakk halvlitere, da. 

 

Og så, så kom det ei dame, fra OBS Triaden, bort til bordet vårt. 

 

(Jeg lurer på om det var hu unge brunetta, som jobba, i spesialvareavdelingen. 



 

Det var ihvertfall ei ung brunette, da). 

 

Og hu OBS Triaden-dama, hu hadde kjent igjen meg, da. 

 

Og hu fortalte meg det, at hu nettopp hadde forlovet seg, da. 

 

(Før hu forsvant fra bordet vårt igjen, like fort som hu hadde dukka opp, da). 

 

Noe som jeg ikke syntes at var så artig å høre, da. 

 

Når jeg endelig traff ei ung dame, som jeg kjente, på byen. 

 

Etter å ha vært et år, i det tøffeste, i militæret, (når det gjaldt førstegangstjenester), ifølge Andre 

Willassen, ihvertfall. 

 

Så var hu nyforlovet, da. 

 

Så det var litt nedtur da, husker jeg. 

 

For jeg var vel rimelig klar, for nye damebekjentskaper, på den her tida, (etter militæret da), for å si 

det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter mer drikking vel. 

 

Så husker jeg det, at jeg ikke gadd å sitte, der oppe hvor hu nyforlovede OBS Triaden-dama var 

lengre. 

 

Så jeg dro vel med meg Pia, ned på Manhattan, da. 

 

(Hvor jeg hadde vært mange ganger, sammen med Magne Winnem, blant annet). 

 

Og der drakk jeg nok mer, da. 

 

(For å prøve å glemme hu nyforlovede dama da sikkert. 

 

Blant annet ihvertfall vel). 

 

Og så ville plutselig Pia danse. 

 

Og da var jeg jo rimelig full og sur, (på grunn av hu nyforlovede OBS Triaden-dama), da. 

 

Så da ble jeg med på det. 

 

Og det var bare sånn disco-dansing, da liksom. 

 



Og jeg tenkte vel det, at det er vel ingen som kjenner meg her. 

 

Så det er vel ingen som veit at Pia er søstera mi. 

 

Så da gjør det vel ikke noe, om jeg danser sånn disco-dans, ved siden henne, (for å si det sånn). 

 

Eller, det var kanskje sånn, at Pia og meg stakk på Marylin. 

 

Det er mulig. 

 

For der pleide jeg å komme inn gratis. 

 

(Siden Magne Winnem og jeg pleide å være noen slags stamgjester der omtrent, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Uansett, så var det plutselig ei ung dame, som sa hei til meg, (og prikka meg på skulderen vel), på 

dansegulvet, den kvelden, da. 

 

(Mens jeg dansa sånn disco-dans ved siden av Pia, da). 

 

Og det trodde først at det var hu Gøril, som jeg hadde jobba sammen med, på CC Storkjøp, i 

Drammen, (som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

(Hu som var naboen, til bestemor Ågot, på Sand/Høyen. 

 

Ei av de jentene som bestemor Ågot pleide å kalle for 'jentene på gården'). 

 

Så jeg bare sa spørrende 'Gøril?', til hu unge dama, på dansegulvet, da. 

 

(Uten at jeg veit om Pia fikk med seg det her). 

 

'Søstera', svarte hu yngre søstera til Gøril, da. 

 

(Dette var ei som noen ganger satt på, med Gøril og typen hennes, hjem fra jobb, de gangene Gøril 

jobba, på CC Storkjøp, sommeren 1989. 

 

For det hendte nemlig en gang eller to, at jeg fikk haik med de her folka da, (husker jeg). 

 

For jeg var blakk etter Brighton-turen den sommeren, da. 

 

Så jeg kjente jo såvidt hu søstera til Gøril, fra før, da. 

 

Selv om jeg ikke hadde prata noe særlig med henne). 

 

Men da ble jeg litt flau, (husker jeg). 

 

Siden jeg stod der, på dansegulvet, og dansa, sammen med søstera mi, da. 



 

For jeg hadde ikke trodd det, at Pia og jeg, ville møte noen fra hjemstedet vårt, på byen, i Oslo, 

akkurat. 

 

Nei, da hadde jeg nok ikke giddi å blitt med Pia, for å danse, (for å si det sånn). 

 

Jeg trodde vi kunne være ganske anonyme liksom, på Marylin der, da. 

 

Men tydeligvis ikke. 

 

Men da sa jeg ikke noe mer, til hu søstera, til Gøril, da. 

 

For jeg visste ikke hva jeg skulle si til henne heller, liksom. 

 

Og jeg prøvde vel muligens å forklare det for Pia, at det var søstera til Gøril, som var der, på 

dansegulvet, da. 

 

Men jeg kjente jo ikke hu søstera til Gøril så bra heller. 

 

(Og jeg veit ikke hvor bra Pia kjente henne). 

 

Så jeg visste ikke helt hva jeg skulle snakke med henne om, da. 

 

Men det var liksom sånn, at Oslo, det var nesten som et fristed, for meg. 

 

(Og muligens også for Pia). 

 

Når det gjaldt å komme bort fra slektninger og kjente, som hadde mobba meg osv., under 

oppveksten, da. 

 

Det var liksom mye friere å bo i Oslo da, syntes jeg. 

 

Så jeg slappet nok mer av, i Oslo, enn på Berger, (eller i for eksempel Svelvik eller Drammen), da. 

 

Men det her ble veldig rart da, husker jeg. 

 

Og jeg har ikke snakka noe med hverken Gøril eller søstera hennes etter det her, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 



 

 

Kapittel 41: Mer fra Ungbo-tida 

 

Etter at Magne Winnem hadde kjøpt ny seng, fra faren min. 

 

Så lurte han nok på hva han skulle gjøre med den gamle. 

 

Nemlig en singel, (eller om det var super-singel), rammemadrass. 

 

(Og den rammemadrassen, den hadde påmonterte bein, så det ble som en seng, da). 

 

Og jeg sleit fælt med den gamle senga jeg hadde. 

 

(Den jeg hadde fått av faren min, da jeg flytta inn på Ungbo der). 

 

For den var for kort. 

 

Så jeg gikk med på å kjøpe Magne Winnem sin gamle seng, for 300-400 kroner, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Magne Winnem satt den ramme-madrassen på toppen av Volvo by-bilen sin, da. 

 

(Var det vel). 

 

Og kjørte med den fra Bergkrystallen til Ellingsrudåsen, da. 

 

Men den madrassen, den hadde en del rare flekker da, husker jeg. 

 

Som jeg vel aldri skjønte hvordan hadde oppstått. 

 

Men det veit vel kanskje Elin og Magne Winnem. 

 

Det er mulig. 

 

(Og jeg fikk også med en overmadrass, på kjøpet, litt seinere vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Magne Winnem dro meg også med, til Tøyen, for å klatre, på et klatresenter som het Tyreli, hvor de 

hadde innendørs klatrevegger. 

 

Jeg var i god form etter militæret, og klatret ganske enkelt helt til topps, i den høye klatreveggen, på 

første forsøk, (må man vel si). 

 

Magne Winnem, han sleit litt mer, (må man vel si), da han klatra. 

 



Og det gjorde jeg og. 

 

(Når Winnem klatra, da). 

 

For Magne Winnem, han veide mye mer enn meg. 

 

Og jeg skulle liksom holde igjen tauet da. 

 

Så noen ganger, så letta jo jeg fra bakken, og Magne Winnem og jeg, vi ble hengende og dingle, en 

meter cirka, over bakken, da. 

 

Noe som nok så veldig dumt ut. 

 

Så ei dame der lo, husker jeg. 

 

Og det gjorde jeg og, husker jeg. 

 

For det var vel ikke så mye annet å gjøre. 

 

Men Magne Winnem ble sur på meg, (tror jeg). 

 

Ihvertfall så ble han sur. 

 

For han mente å vite at det skulle funke å holde igjen folk selv om de veide mye mer, da. 

 

Men vi hadde jo begge gått handel og kontor, så hvordan Newtons lover, (eller om det var 

Einsteins), fungerte iforhold til sånt her, det viste ikke jeg, for å si det sånn. 

 

Jeg bare merka at jeg letta fra bakken når jeg prøvde å holde igjen Magne Winnem, da. 

 

Så det var ikke sånn at vi dro dit mer enn maks et par ganger vel. 

 

(Og jeg lurer på om Axel var med den siste gangen. 

 

Men at vi ikke fikk klatra da, eller noe). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så dro også Glenn Hesler meg med, ut til Strømmen, (må det vel ha vært), for å kjøpe 

tennisko, (husker jeg). 

 

Og da var Glenn Hesler nesten som Magne Winnem hadde vært, da han hjalp meg å kjøpe den 

smokingen, da jeg skulle være forlover for han, (husker jeg). 

 

For Glenn Hesler var nesten som en bekjent, av han litt eldre karen, i den sportsforretningen, på 

Nedre Romerike da. 



 

Og fikk han til å finne et par greie, hvite tennissko til meg da, (husker jeg). 

 

Våren/sommeren 1994, (eller når det kan ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn. 

 

At jeg så i en reklamebrosjyre, (som vi vel hadde fått i posten, hvis ikke den fulgte med 

Aftenposten, eller noe), at de hadde tilbud, på Phillips barbermaskiner, med tre barberhoder, på el-

butikken, på Triaden-senteret. 

 

(Som lå rett ovenfor OBS Triaden, hvor jeg jo hadde jobba, noen år tidligere. 

 

Og jeg husker det, at jeg en gang gikk inn i el-butikken der, for å låne noen ruller til kort-

automatene, til OBS Triaden, for OBS Triaden gikk tom for sånne bankautomat-ruller, en gang, da). 

 

Og da sendte jeg med penger, med Glenn Hesler. 

 

(Siden han jobba ute i Romerike der, da). 

 

Og så stakk han innom Triaden og kjøpte med en sånn barbermaskin for meg, (på vei til eller fra 

jobb da), husker jeg. 

 

(Men han kjøpte ikke med en sånn barbermaskin til seg selv også. 

 

Selv om han kanskje hadde trengt det). 

 

Men men. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Glenn Hesler og jeg, vi spilte også mye badminton. 

 

Det var på lørdager i Haugerudhallen og på tirsdager i Ekeberghallen. 

 

Den første lørdagen som vi dukka opp, i Haugerudhallen der. 

 

Så var det mesterskap, i badminton. 

 

(Noe vi ikke hadde fått med oss, da). 

 

Vi satt oss litt på en høytliggende tribune der, og så på noen unge damer, som spilte, (husker jeg). 

 

Glenn Hesler kommenterte at ei ung dame, (med lyst hår), hadde en litt rar teknikk. 



 

Når ballen kom bak henne, så hoppa hu bakover, på en rar måte, mens hu skreik, (eller noe), vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Glenn Hesler, han skaffet seg også en badminton-bok, etterhvert, husker jeg. 

 

Hvor det stod mye om taktikk og teknikk, når det gjaldt å spille badminton, da. 

 

En bok som han hadde i stua, på Ungbo der, (ihvertfall en stund), da. 

 

(Så det ble nesten som da Axel hadde den karateboka, i stua, på Furuset der, noen år tidligere. 

 

Kan man kanskje si). 

 

Men jeg orka ikke å ta det badminton-greiene, så seriøst. 

 

Det ble som da Øystein Andersen begynte å telle trekk osv., mens vi spilte sjakk, (syntes jeg). 

 

Dette var bare som en hobby for meg. 

 

Så jeg gadd ikke å lese så mye i den badminton-boka, da. 

 

Vi var jo tross alt allerede et godt stykke oppe i 20-åra, (på den her tida). 

 

Så at vi skulle bli skikkelig gode i badminton, (eller en annen sport), det manglet jeg nok litt troen 

på. 

 

Det toget hadde nok gått, (for å si det sånn). 

 

Så det her var bare som noe mosjons-greier, (og for å motvirke kjedsomhet og kanskje koble 

av/avreagere fra jobb), for meg, da. 

 

Så jeg gadd nesten ikke å lese noe i den badminton-boka, til Glenn Hesler, da. 

 

Men Glenn Hesler, han ble etterhvert veldig god, i badminton da, må man vel si. 

 

Og jeg mener å ha lest, på nettet, etter at jeg flytta, til England, at Glenn Hesler vel var med på å 

vinne et klubbmesterskap, i double, sammen med en av lederne der vel, (i Skøyenåsen 

Badmintonklubb da), for noen år siden. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, da vi bodde på Ungbo, så husker jeg, at Glenn Hesler en gang dro meg med, på Rimi-



butikken, i Jerikoveien, på Furuset, der, (som var den nærmeste Rimi-butikken, fra der vi bodde, 

da). 

 

(Det her kan muligens ha vært mens jeg egentlig var på rep-øvelse, eller noe. 

 

Og hadde fått meg uventa fri en kveld, siden jeg ikke hadde kjøpt med meg noe mat, på vei hjem fra 

jobb, eller noe). 

 

Og da skulle jeg lage det som var, mer eller mindre, livretten min, på den her tida, da. 

 

Nemlig Pasta de Napoli, fra Toro, med kjøttdeig. 

 

Og da, så var det tomt, for kjøttdeig, i kjøledisken, på Rimi Jerikoveien der da, (husker jeg). 

 

Så da spurte jeg, (som jo jobba som leder, på Rimi Nylænde), en Rimi-ansatt der, om de var utsolgt 

for kjøttdeig, da. 

 

Og da fikk jeg ingen beklagelse, (eller noe lignende), tilbake. 

 

Det smalt bare at, 'ja, vi er utsolgt for kjøttdeig', og det her ble sagt på en nesten militær måte, da. 

 

(Eller hva man skal kalle det). 

 

Så seinere, så har jeg lurt på det, om det her kan ha vært storebroren til Kjetil Prestegarden, for 

eksempel. 

 

For da jeg jobba som butikksjef, på Rimi Kalbakken, i år 2000. 

 

Så hadde jeg en assistent der, som het Kjetil Prestegarden. 

 

Og han hadde tidligere jobba på Rimi Jerikoveien, før han begynte på Rimi Kalbakken da, (husker 

jeg). 

 

Og han kunne være litt sånn tøff i replikken da, noen ganger, (må man vel si). 

 

Men jeg husker jo det, at jeg fikk jo omtrent sjokk. 

 

Da han Rimi Jerikoveien-medarbeideren, svarte meg, på en så brysk måte, da. 

 

For jeg syntes ikke det, at det var noen måte å snakke til kundene på da, (for å si det sånn). 

 

For jeg hadde jo gått tre år på handel og kontor, (og lært at kunden alltid har rett, osv). 

 

Og jeg hadde jo også jobba på blant annet OBS Triaden, (som var en butikk som satt kundeservice 

høyt da, må man vel si), og også mange andre matbutikker, da. 

 

Så da fikk jeg jo nesten sjokk, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Magne Winnem, han dro meg med, en gang, på Megazone, (eller hva det heter igjen), ved 

Youngstorget der. 

 

Det var ikke fordi at jeg syntes at det hørtes så kult ut. 

 

Men Magne Winnem mente at det var artig, da. 

 

Så det var mest for å være kameratslig, at jeg ble med, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens vi satt der, og venta, på at vi skulle være med på det Megazone-greiene. 

 

(Som mest var for unger/ungdommer, vel). 

 

Så snakka Magne Winnem litt rart, husker jeg. 

 

Han sa sånn, at hvis jeg møtte ei dame, der inne. 

 

Så hadde jo jeg to våpen og hu et. 

 

(For han mente at tissefanten liksom var et 'våpen', da. 

 

Eller noe). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men hu unge dama, som stod bak disken, på Megazone der. 

 

Hu glemte å si fra til Magne Winnem og meg, da det var vår tur. 

 

Så vi måtte vente en time til da, (eller noe). 

 

Og det hadde vi ikke tid til. 

 

Og Magne Winnem, han hadde jo gått tre år på handel og kontor, (som meg da). 

 

Og han kunne være enda bryskere enn meg, hvis han ikke møtte god kundeservice, når han kjøpte 

varer eller tjenester, et sted, da. 

 

Så Magne Winnem, han begynte jo å kjefte på hu lyshåra tenåringsdama, da.. 

 



Siden hu ikke hadde sagt fra til oss, om at det var vår tur, da. 

 

Og det endte med at hu tilkalte sjefen der. 

 

Og Magne Winnem og jeg, vi fikk hver vår gratisbillett der, da. 

 

(Av han sjefen der, da). 

 

Og så måtte vi dra, for Magne Winnem skulle noe annet, eller noe. 

 

Og den gratisbilletten, den tok det lang tid, før jeg brukte, husker jeg. 

 

Det var en gang jeg kjeda meg veldig, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og vi dreit oss vel litt ut der og, kan man kanskje si. 

 

Siden vi kjefta så mye på ei ung dame der, da. 

 

For dette var egentlig ikke noe for voksne folk, tror jeg. 

 

Dette var vel egentlig bare noe for ungdommer og kanskje utdrikningslag, og sånn, da. 

 

Så hu unge dama, hu hadde var nok ikke vant til bryske/alvorlige/voksne folk, tror jeg. 

 

Hu var nok kanskje mest vant med tenåringer og litt halvfulle folk, og sånn, kanskje. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg dro dit aleine. 

 

(En del måneder etter det her, da). 

 

Bare for å få brukt opp den gratisbilletten da. 

 

Så var det en gjeng, med ungdommer, som 'alltid' hang der, da. 

 

Og de ville spille med noen slags spesielle regler, da, (husker jeg). 

 

Og det sa jeg at var greit. 

 

For jeg tok vel ikke det så nøye, da. 

 

(Jeg hadde jo fått billetten gratis og sånn, og). 

 

Og de var jo så vant til å spille der, (med noen slags laser-våpen da, i et mørkt rom). 

 



Så jeg ble jo truffet hele tida omtrent. 

 

Uten at jeg så hvor skuddene kom fra, engang. 

 

(For de var vel vant til å 'krige' der, og kjente nok de beste gjemmestedene, osv. 

 

For de ungdommene, de hadde nok dette som en livsstil, da). 

 

Så jeg fikk bare inn en fulltreffer da, husker jeg. 

 

Enda jeg hadde vært i Geværkompaniet, og trent med Miles, på AG3-en, der, osv. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 3). 

 

Og da banna han som ble truffet, husker jeg. 

 

Eller han klagde ihvertfall da, ovenfor de andre der, over at jeg, (som liksom var fremmed der da), 

fikk inn et treff, da. 

 

Så dette var noe ganske kjedelige greier, vil jeg si. 

 

Mest for den gjengen som 'alltid' pleide å henge der liksom, vel. 

 

Og som kanskje hadde kjøpt årskort der, eller noe sånt, da. 

 

Og man måtte være veldig våken. 

 

Og jeg klarte jo ikke å se hvor folka som skøyt på meg oppholdt seg, engang. 

 

Så det var litt rart, husker jeg. 

 

Men rommet der var ganske mørkt da, mener jeg å huske. 

 

Og det var nok ikke så lett for meg, som ikke hadde vært der før, å vite hvordan det var smart å 

spille der, for eksempel. 

 

For det var liksom 'alle mot alle', da. 

 

Så det var ikke som i vanlig krigføring. 

 

Hvor det var et lag som lå i forsvar og et lag som angrep, osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo der. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 



Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 42: Enda mer fra Ungbo-tida 

 

Sommeren 1994, så jobbet jeg jo heltid, som låseansvarlig, på Rimi Nylænde, da butikksjef 

Elisabeth Falkenberg og assisterende butikksjef Hilde fra Rimi Hellerud, var på sommerferie. 

 

Men, når begge disse var ferdige med sine tre uker ferie. 

 

Så hadde jeg jo noen uker sommerferie selv og, (mener jeg å huske). 

 

Og da, så hadde jeg jo ikke så god råd. 

 

For jeg fikk nok ikke så mye feriepenger, siden jeg jo hadde vært i militæret, fram til sommerferien, 

året før. 

 

Så i sommerferien, så dro jeg bare til Frognerparken og sånn, for å ligge i sola, og jeg bada kanskje 

litt på Frognerbadet og. 

 

Og da befant jeg meg aleine, husker jeg. 

 

Så hvor Axel og Glenn Hesler var, på den her tida, det aner jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg mener at det må ha vært denne sommeren. 

 

(Selv om det kanskje var en liten sjanse, for at det var den forrige sommeren, sommeren 1993). 

 

At jeg skulle til Frognerparken, da. 

 

Og da gikk jeg bare i shorts og t-skjorte da, siden det var sommeren. 

 

Og jeg hadde sikkert med meg en bag, med badehåndkle, og sånn da. 

 

Og så satt jeg meg på T-banen, ned mot sentrum, da. 

 

Og da T-banen kom til Furuset, så satt det seg to karer, litt opp i åra, i den samme sittegruppen, som 

meg. 

 

Og det viste seg å være Arne Thomassen, (min tidligere stefar), og en annen kar. 

 

Og de hadde på seg dress vel. 

 



Så Arne Thomassen var rimelig snobbete da, må man vel si. 

 

Og jeg lot som ingenting, for jeg fikk litt sjokk, for jeg hadde ikke venta, å møte Arne Thomassen 

på T-banen akkurat. 

 

Arne Thomassen hadde vært litt arbeidsledig, innimellom, på begynnelsen av 90-tallet, da. 

 

Og jeg mente å huske, at han ble litt flau, hvis han måtte ta T-banen, og ikke hadde bil, da. 

 

Så derfor sa jeg ikke noe, da. 

 

For jeg ble litt flau på Arne Thomassen sine vegne kanskje, siden han måtte ta T-banen, da. 

 

Noe jeg tror han egentlig ikke likte, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Arne Thomassen, han så stygt på meg. 

 

Siden jeg bare hadde på meg shorts, (mener jeg). 

 

(Eller om han kjefta på meg, for det. 

 

Eller 'brumma', som man vel må si, at han pleide å gjøre). 

 

Men dette var i sommerferien. 

 

Så at man har på seg shorts, i sommerferien. 

 

Er det så rart, liksom? 

 

Nei, dette var ikke et hyggelig møte, husker jeg, (at jeg syntes, da). 

 

Og Arne Thomassen og de, de flytta jo ned til Vestre Haugen. 

 

Fra Furuset. 

 

Selv om jeg ikke husker om det var før eller etter denne episoden. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og min halvbror Axel, han ble også etterhvert rimelig snobbete, må man vel si. 

 

Han begynte å gå i dyre Gant-skjorter/gensere, osv., (som han kjøpte på tilbud, i en klesforretning, 



ved Egertorget, fortalte han), allerede fra 15-16-års alderen vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da Axel begynte å gå i Gant-klær, så hadde ikke jeg engang hørt om det merket, husker jeg. 

 

Så da fikk jeg meg nok et lite støkk, siden min lillebror liksom var flinkere til å kle seg, enn meg, 

da. 

 

Så etter det, så ble nok også jeg litt mer interessert i dyre merkeklær og sånn, da. 

 

Selv om jeg egentlig ikke hadde så mye greie på klær, fra før det her, da. 

 

(Ihvertfall ikke noe mer enn vanlig). 

 

Men jeg la jo merke til at Axel ble ganske snobbete da, og da ble det litt flaut for meg, hvis jeg ikke 

selv skjønte meg noe på klær, da. 

 

Så jeg følte kanskje litt press, på grunn av det her, at Axel var så snobbete, da. 

 

Så det var nesten litt sånn, at det var litt konkurranse mellom Axel om meg da, syntes jeg. 

 

Ihvertfall så ble jeg litt mer oppmerksom, på ting som klær, osv., siden min lillebror Axel, var så 

opptatt av dyre merkeklær, og sånn, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen rar episode, som skjedde, på den her tida. 

 

Den hendte en gang, etter at jeg hadde begynt som assisterende butikksjef vel, i januar 1995. 

 

Så kom jeg på jobb da, (en helt vanlig dag, trodde jeg da), på Rimi Nylænde. 

 

Men da, så hadde plutselig butikksjef Elisabeth Falkenberg, et skriv der til meg, fra faren min. 

 

Og det var noe informasjon, om en flyveleder-skole, i Sveits, som faren min hadde fakset, (eller 

noe), til Rimi Nylænde, da. 

 

Og Elisabeth Falkenberg, hu sa til meg noe sånt som, at faren min ville at jeg skulle begynne på den 

utdannelsen, da. 

 

(Eller noe). 

 

Men jeg var jo ikke noe interessert i det, i det hele tatt. 

 

Det ble som noe rart for meg, husker jeg. 

 

Jeg var jo såvidt kommet i gang, med en leder-karriere, i Rimi. 



 

Og hvis jeg skulle slutte med den karrieren, så måtte det jo være, for å begynne med data, som jo 

egentlig var mitt felt, (siden jeg jo hadde studert informasjonsbehandling, i to år, ved NHI). 

 

Og hva Elisabeth Falkenberg og faren min hadde snakka om. 

 

Og hvor mye de snakka sammen. 

 

Og hvordan faren min fikk tak i telefonnummeret, til Rimi Nylænde, (som var et telefonnummer, 

som ikke stod i telefonkatalogen). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

(Og jeg hadde omtrent ikke noe med faren min å gjøre, på den her tida. 

 

Så det var ikke sånn, at jeg pleide å snakke med han, om karrieren min, osv. 

 

Så dette var litt som noe forvirrede greier, fra en, (mer eller mindre), alkoholisert sjel, for meg, 

(husker jeg). 

 

Men hvordan butikksjef Elisabeth Falkenberg, tolket det her, det var det jo vanskelig, for meg, å si. 

 

Det var jo ikke sånn, at jeg hadde fortalt henne det, at faren min hadde latt meg bo alene, fra jeg var 

ni år, osv. 

 

Nei, det var ikke sånn, at vi pleide å være så veldig personlige der liksom, på Rimi Nylænde, da. 

 

Vi var mest fokusert på jobb og sånn der, må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 43: Den siste overnattingen på Sand 

 

I mars 1995, (har jeg funnet ut at det var, ved å søke på nettet), så dro min fetter Ove meg med, på 

besøk, til bestemor Ågot, (som da bodde alene), på Sand. 

 

(Etter at Ove hadde mast på meg, da). 

 



Jeg jobbet vel fredagen, men dro dit på lørdagen, da. 

 

Og dette var den lørdagen, som unge Tommy Ingebrigtsen, (sønn av en i bandet The Kids vel), vant 

VM i skihopping, i Thunder Bay, i Canada, vel. 

 

(Dette var visst lørdag 18. mars 1995, fant jeg ut nå, da jeg søkte på nettet, igjen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at Ove, Ågot og jeg, vi satt i stua, og så på hopprennet da. 

 

Og min interesse for sport, den var vel ikke like stor, som den var, da jeg var guttunge. 

 

Men jeg følgte nå med da, og syntes at det var litt artig, at en nordmann vant, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg bodde på Berger, så var det ikke noe utested, på Berger, annet enn Samhold, som var 

arbeidersamfunnet liksom, da. 

 

Men etter at jeg flytta til Oslo, så åpnet det en pub, i de nedlagte fabrikklokalene, i Fossekleiva. 

 

(Like ved Samhold der, da). 

 

Og en av de forrige gangene, som jeg hadde vært hos bestemor Ågot, på besøk, så hadde jeg spurt 

onkel Håkon, (husker jeg), om hvordan den puben var, da. 

 

(Dette var vel etter militæret vel, så det var vel et drøyt år, før det her, da). 

 

Men onkel Håkon, han hadde svart det, at det bare var gamlinger, som gikk på den puben, da. 

 

Så jeg hadde ikke besøkt den puben på Berger noen gang før. 

 

(Selv om jeg hadde lurt litt på å dra dit, den gangen som jeg snakka med onkel Håkon, om den 

puben, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Under det besøket, som jeg snakka med onkel Håkon, om den puben, (på Berger). 

 



(Må det vel ha vært). 

 

Så nevnte jeg også det, at jeg hadde vært forlover, (for Magne Winnem), mener jeg. 

 

Men det var ikke noe da, mente onkel Håkon, for han hadde vært forlover mange ganger da, sa han. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ove og jeg, vi bestemte oss for det, for å dra en tur på den puben da, ut på kvelden. 

 

Og vi gikk vel ganske raskt forbi den gamle butikken til Oddmund Larsen på Sand, videre forbi 

Bergeråsen og bort til avkjøringa ned til Berger, (ved der det gamle huset til Linda Moen og dem 

er), og ned til Fossekleiva, da. 

 

Det var vel en gåtur på en snau halvtime, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom inn på puben der, (hvor jeg ikke hadde vært før). 

 

Så var det noen lokale folk, som sa det, (mener jeg å huske), at 'der kommer ungdommen', (eller 

noe). 

 

Også hørte jeg at noen andre der sa det, at 'nei, det er ikke ungdommen, det er jo sønna til Arne og 

Runar Olsen', (eller noe). 

 

(Eller noe). 

 

Men hvem de som prata om oss var, det veit jeg ikke. 

 

Og jeg så ingen kjente der, med en gang. 

 

Og hadde jo aldri vært der før. 

 

Så jeg bare holdt kjeft, da. 

 

Og fulgte etter Ove inn der vel. 

 

Og vi prøvde å finne et sted å gjøre av oss, da. 

 

For det var ganske fullt der, da. 

 



Og det var vel ikke så mange bord der, akkurat. 

 

Men folk satt liksom tett i tett, på krakker, bortover langs veggene, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg fulgte etter Ove, da. 

 

Som fant noen slags ståplasser vel, liksom forbi baren der og til venstre, da. 

 

(Etter at vi liksom hadde gått gjennom det første rommet der, da). 

 

Og det er mulig at det var et rom til, lenger inn, enn dit vi gikk og. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg gikk vel for å kjøpe et par halvlitere, til Ove og meg, da. 

 

Og jeg husker det, at da jeg gikk for å kjøpe øl, så gjenkjente jeg mine tidligere klassekamerater 

Odd Einar Pettersen og Sten Rune Nilsen der. 

 

De satt liksom innimellom 'alle' de andre folka der, da. 

 

På en krakk vel, langs veggen, ovenfor bardisken der, da. 

 

Men hverken Odd Einar Pettersen eller Sten Rune Nilsen reagerte på at jeg stod like ved dem der, 

husker jeg. 

 

Enda jeg gikk bort til dem, og stod mindre enn en meter fra dem, vel. 

 

Så jeg begynte å lure på om dem lot som at dem ikke så meg, eller noe, da. 

 

Og dem skravla også så intens, seg imellom. 

 

Så jeg klarte liksom ikke å få kontakt med dem, da. 

 

Så etter at jeg hadde stått der en stund, så bare gikk jeg bort til Ove igjen da, (må det vel ha vært). 

 

(Så dette var en rimelig rar opplevelse da, må jeg nok si). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg stod ved siden av Ove der og drakk noen halvlitere. 

 

Så var det plutselig ei ung og nett blondinne, som begynte å prate til meg der. 

 

Det viste seg etterhvert, at det her var Anette Melheim, lillesøstera til min tidligere klassekamerat, 

Espen Melheim, da. 

 

(Hu som jeg vel har skrevet om i Min Bok, at klagde til mora si om at hu ville ha pølser til middag. 

 

En gang som jeg var på besøk hos Espen Melheim og dem, mens jeg var i begynnelsen av tenårene, 

vel. 

 

Med andre ord cirka ti år før det her, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Anette Melheim, hu kunne fortelle det, at Espen Melheim, han var i Belgia og studerte noe tekniske 

greier der. 

 

Og at han vel hadde bedt henne om å hilse, hvis hu så meg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På det her utestedet, så var også vår fetter Tommy, (onkel Håkon sin sønn), husker jeg. 

 

Og en av kameratene hans, (muligens lillebroren til Lille-Oddis, eller ihvertfall en kar fra Leirfaret, 

mener jeg vagt å huske, ihvertfall. 

 

Hvis det ikke var sønnen til regnskapsføreren, i Olleveien, nemlig han som hadde fått en unge, med 

ei i Leirfaret, veldig ung, (noe som onkel Håkon fortalte om en gang, borte hos Ågot, på 80-tallet, 

vel). 

 

Han som Christell og jeg leika sammen med, på øya Mølen, en gang, som jeg muligens har skrevet 

om, i Min Bok. 

 

Da jeg hadde med all den Grans-brusen dit, etter at faren min nettopp hadde flytta meg, fra Hellinga 



7B til Leirfaret 4B, sommeren 1981, vel). 

 

Han husker jeg at sa ganske høyt det, at 'Tommy har rike fettere'. 

 

Uten at jeg skjønte om han mente det positivt eller negativt. 

 

Og jeg var jo bare assisterende butikksjef, i Rimi, (på den her tida), og tjente 140.000 i året. 

 

Og bodde på Ungbo, (på Ellingsrudåsen). 

 

(Og hadde ikke fått meg lappen ennå, engang). 

 

Så hvis det var å være rik, så var nok de fleste folka på Berger rimelig fattige, for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og så plutselig, etter at Ove og jeg, hadde vært på det utestedet, på Berger, i cirka en halvtime, eller 

noe, vel. 

 

Så begynte vår fetter Tommy, å leke 'nazist' da, (eller hva man skal kalle det). 

 

Han sa til Ove og meg det, at vi måtte dra inn til Svelvik. 

 

Og fikk oss hivd inn i en privat bil, hvor det satt noen lokale ungdommer, (som vi ikke kjente), og 

som kjørte oss inn til Svelvik, da. 

 

Og plutselig, så var Ove og jeg, på diskoteket, under 'Terian' der, i Svelvik sentrum, da. 

 

(Og der måtte vi vel muligens betale inngangspenger og, tror jeg. 

 

Det er mulig). 

 

Så hva som egentlig skjedde da, det skjønte jeg ikke helt, (for å være ærlig). 

 

For Tommy, han ble ikke med Ove og meg, til Svelvik. 

 

Så det var vel nesten som at Tommy heiv ut Ove og meg, fra det utestedet, på hjemstedet mitt, 

Berger, da. 

 

Det er mulig. 

 

Jeg skjønte ikke helt hva som hendte, ihvertfall. 

 

Det er helt sikkert. 

 

For det ble ikke forklart for meg, da. 

 

Men hverken Ove eller jeg hadde uttrykt noe ønske, om å dra til Svelvik, vel. 



 

(Sånn som jeg kan huske det, ihvertfall). 

 

Så det her var rimelig rart da, (må jeg si), for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På det utestedet, i Svelvik. 

 

Så kjente jeg igjen Nadja, (eller om hu het Tanja, eller noe lignende), nemlig ei mørkhudet dame, 

som hadde gått i parallellklassen min, på Svelvik ungdomsskole. 

 

Det var hu som var den første, (sammen med meg), som gikk ut i bussen igjen, da vi var på 

skoletur, (med Svelvik ungdomsskole), til Vikingskipmuseet, på Bygdøy, på midten av 80-tallet. 

 

(Som jeg muligens har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og jeg sa vel hei til henne, og lurte på om hu huska den skoleturen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også en mørkhudet kar, fra Svelvik der. 

 

En som jeg lurer på om gikk i klassen over meg, på ungdomsskolen. 

 

Nemlig Robin, (eller hva han heter igjen). 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På det utestedet, i Svelvik, så var det også ei ganske fin dame, (ei med brunt, krøllete hår, vel), som 

mente at hu var lillesøstera, til Heidi Uglum, som hadde gått i klassen min, på handel og kontor, på 

Sande videregående, 7-8 år før det her, da. 

 

(Hu Heidi Uglum som Snorre Skaug hadde sagt om, at hadde hengepupper, allerede som 16-17-

åring, mens vi gikk på Sande Videregående, da). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg forklarte det, til hu lillesøstera, til Heidi Uglum. 

 

At jeg hadde gått i samme klasse, som søstera hennes, da. 

 

Og jeg spurte henne vel, om hvordan det gikk, med andre folk, fra Svelvik, som hadde gått i samme 

klasse, som Heidi Uglum og meg da, (nemlig på økonomilinja, det andre året, på handel og kontor). 

 

Jeg spurte vel for eksempel om hva hu Line Nilsen, som gikk i klassen min, på Svelvik 

ungdomsskole, og også det ene året, på økonomilinja, på Sande videregående, drei med. 

 

Men jeg husker ikke hva hu lillesøstera, til Heidi Uglum, svarte igjen. 

 

(Jeg ble vel ganske full og, etterhvert, tror jeg. 

 

For jeg jobba nok ganske hardt, på Rimi, på den her tida. 

 

Siden vi bare var to ledere der da, på Rimi Nylænde. 

 

Og siden jeg jobba alle seinvaktene, (og stressa med å få rydda hele butikken da), og annenhver 

lørdag). 

 

Men jeg husker at jeg også spurte hva venninna, til Line Nilsen dreiv med, (nemlig hu Randi, som 

også gikk i den samme klassen da, på Sande videregående). 

 

Nemlig hu Randi, som jeg hadde dansa med, på klassefesten, til den økonomiklassen, (skoleåret 

1987/88), i Svelvik, (da jeg gikk med de 'rare' brune og svart-flettede skinnskoa, som jeg hadde 

funnet, i klesskapet til faren min, på rommet 'mitt', i Leirfaret 4B, i mangel av noen andre finsko, 

som passet, da). 

 

(Som jeg muligens har skrevet om, i Min Bok). 

 

'Er det noen som bryr seg om hva hu driver med da', (eller noe), svarte hu lillesøstera til Heidi 

Uglum da, (husker jeg). 

 

Så hu likte hu ikke hu Randi, fra regnskapsdelen, av klassen vår, på handel og kontor, på Sande 

videregående, skoleåret 1987/88 da, skjønte jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg fant vel tonen sånn passe bra, med hu lillesøstera til Heidi Uglum, tror jeg. 

 

Men plutselig så var det sånn, at hu skulle hjem en tur, og sånn. 



 

Også kom hu tilbake, til diskoteket der igjen, da. 

 

Etter en halvtime, eller noe, da. 

 

Så det var litt spesielt da, husker jeg. 

 

Og det var vel heller ikke så 'turn-on', at hu storesøstera hennes, hadde fått hengepupper, så tidlig. 

 

(Ifølge Snorre Skaug, da). 

 

Så jeg var vel ikke så utrolig interessert, vel. 

 

Jeg kunne nok ha vært mer pågående også, (enn det jeg var), for å si det sånn. 

 

Men jeg prøvde vel kanskje å beherske meg litt da, siden jeg var så nære hjemstedet mitt, og ikke 

for eksempel i Oslo da. 

 

(Og den yngre fetteren min Ove, han satt jo ved siden av oss der også, hele tida, liksom. 

 

Så det hadde kanskje blitt litt rart, hvis jeg hadde flørta for mye, tror jeg. 

 

Selv om jeg må si det, at Ove vel var ganske høflig, og ikke blanda seg for mye, oppi pratinga osv., 

vel. 

 

Hvis jeg husker det riktig, da). 

 

Så det var ikke sånn at jeg dro med hu lillesøstera til Heidi Uglum, hjem til bestemor Ågot, og 

knulla med a, hele natta der, (for å si det sånn). 

 

Nei, det skulle ha tatt seg ut. 

 

Da hadde nok bestemor Ågot blitt sinna, tror jeg. 

 

Neida, vi bare prata da, og klinte ikke engang. 

 

Men jeg skjønte ikke helt hvorfor hu måtte hjem og sånn, da. 

 

Men det skjønte hu vel kanskje selv. 

 

Og så, etter at Ove og jeg hadde vært på det utestedet, i Svelvik, i et par timer, eller noe, vel, (må 

det vel ha vært). 

 

Så kjørte de samme folka, som hadde kjørt Ove og meg, til Svelvik. 

 

(Mener jeg at det var). 

 

De kjørte oss vel også tilbake igjen til Sand, (som liksom ligger på Berger da), mener jeg å huske. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Og uten at jeg vel skjønte helt hvem de her folka var. 



 

Og uten at jeg vel heller skjønte hvor de gjorde av seg, mens Ove og jeg, var inne på diskoteket der, 

da. 

 

Og jeg skjønte vel heller ikke, om det var meninga, at jeg skulle betale dem for bensina, osv. 

 

(Det glemte jeg vel å spørre om, tror jeg. 

 

Men jeg ble vel ganske full da, (hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Og det var jo Tommy som fikk de her folka, til å kjøre Ove og meg til Svelvik, for å si det sånn. 

 

Så det var kanskje ikke meninga, at Ove og jeg skulle betale for bensina. 

 

Sånne ting ble ikke avtalt, i det hele tatt. 

 

For det her var jo liksom Tommy sin ide. 

 

Han spurte jo ikke Ove og meg, hva vi syntes engang, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Tommy bare sendte Ove og meg, med de her folka, til Svelvik, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 44: Fruktkurs 

 

Ikke lenge etter at jeg ble forfremmet til assisterende butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Så ble det en ganske stor forandring, på hvordan vi lederne, måtte jobbe, i den butikken. 

 

For måten Rimi ble drevet, den forandret seg hele tida, da. 

 

(Det ble etterhvert nesten som et mantra, i Rimi, at man måtte forandre seg. 

 

For den som ikke forandret seg, den tapte kampen mot de andre butikkjedene, da. 

 

Noe sånt). 

 



Og i 1995, så var det sånn, at Rimi ønsket å slutte, med eksterne fruktkonsulenter, (av en eller annen 

grunn, som sikkert hadde med økonomi å gjøre, da). 

 

Så i 1995, (må det vel ha vært), så skulle vår fruktkonsulent, fra Gartnerhallen, (en vietnameser eller 

kineser, eller noe, vel), han skulle slutte, da. 

 

Og jeg, jeg hadde jo aldri jobba i frukta, den tida jeg jobba, på OBS Triaden, for eksempel. 

 

Så jeg skulle på fruktkurs, hos Gartnerhallen, på Økern, da. 

 

Hadde vel distriktsjef Anne-Katrine Skodvin bestemt, vel. 

 

(Muligens i samarbeid med butikksjef Elisabeth Falkenberg, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Kurset, det ble holdt av ei dyktig og engasjert dame, hos Gartnerhallen. 

 

Og det var vel bare folk som jobba i Rimi, som var på det kurset, (sånn som jeg husker det, 

ihvertfall). 

 

Og det var muligens mest for assistenter eller fruktansvarlige, da. 

 

For det var et ganske bra kurs da, som gikk over to dager, (mener jeg å huske). 

 

Så dette var ikke et kurs, for alle som jobba i butikken, liksom. 

 

Nei, det var spesielt for de som skulle legge opp og bestille frukt, da. 

 

Så dette var et kurs for fruktansvarlige da, vil jeg nok si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Av de andre Rimi-folka, som var på kurset, så kjente jeg bare Terje Sjølie. 

 

(Han som seinere ble mer kjent som nynazist, vel). 

 

Sjølie jobba vel på den her tiden, som assistent, på Rimi Ljabru. 

 

Under butikksjef Leif Jørgensen der. 

 

(Hvis jeg husker riktig). 



 

Og imellom Terje Sjølie og meg, så satt det ei ung, rødhåra dame, som Sjølie kjente, og som 

muligens jobba i den samme butikken, (eller ihvertfall det samme distriktet), som han da, (eller 

noe). 

 

Og hu rødhåra dama, hu virka hyggelig, men hu skjelte så fælt, så det frika meg ut litt da, husker 

jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På det her kurset, så lærte vi at det var viktig å spraye frukta med vann, flere ganger om dagen. 

 

For at frukta skulle holde seg lenger, da. 

 

Og det var noen fruktslag som ikke skulle vannes. 

 

Og det var druer, sopp og sikkert noen fler slag, som jeg har glemt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi lærte også det, å tenke fargemønstre, når vi la opp frukta. 

 

Fargene rød, gul og oransje, det var selgende farger. 

 

Og vi lærte det, at vi burde dele inn fruktdisken, i rekker, som hadde selgende farger, for hver annen 

eller tredje rekke, da. 

 

For eksempel så var agurker litt kjedelige da, siden de var grønne. 

 

Mens tomater, de hadde en selgende farge, nemlig rød. 

 

Og da skulle ikke tomatene stå først. 

 

(Eller ved siden av noe annet rødt). 

 

Men de skulle stå som rekke to liksom, da. 

 

Sånn at de delte opp de 'kjedelige' grønnsakene, da. 

 

Og så kunne man ha en rekke med rød paprika for eksempel, litt lenger bort, da. 

 

Sånn at de 'kjedelige' grønne grønnsakene, ble delt opp, av røde eller gule felt da. 

 

(Og det samme gjaldt selvfølgelig for frukt, da). 



 

For da ville fruktdisken selge mer, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi lærte også det, at vi burde ta bort all den frukta, av disken, som vi ikke ville ha kjøpt selv. 

 

For da, så holdt disken en bra standard, da. 

 

For mye av fruktsalget, det var på impuls, (var det vel). 

 

Og hvis kundene fant dårlig frukt, i disken, så kjøpte de mye mindre, eller handla et annen sted, da. 

 

Så vi lærte vel å gå gjennom hele disken, (mener jeg), for å ta bort dårlig frukt og grønt, (som vi 

ikke ville ha kjøpt selv), hver dag, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På slutten av den ene kursdagen, så ble vi vist noen 'rare' frukter, som jeg ikke hadde sett før, 

(husker jeg). 

 

Vi fikk smake på litchi, blant annet, (mener jeg å huske). 

 

Og den frukten, den hadde jeg ikke hørt om engang før. 

 

Og det samme med kumquat, som var små, mini-appelsiner, som skulle spises med skallet på, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu rødhåra dama, (som satt ved siden av meg), hu sa plutselig det, at lichi var så godt da, mens hu 

kursdama dreiv og prata, om det her, da. 

 

Men da jeg spurte henne seinere, (etter prøvesmakinga, må det vel ha vært), så mente hu det, at det 

var lichi-likør som var så godt, da. 

 

For det hadde hu visst drukket i Syden da, eller noe. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

På det her kurset, så var det en del tøffe Rimi-ledere, fra ute i Romerike der, (hvis jeg husker det 

riktig). 

 

Og også han Jan Ole, (eller hva han heter igjen), som ble butikksjef, etter meg, på Rimi Langhus, i 

2002, var på det her kurset, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og da skjedde det en episode, som fikk han Jan Ole til å se litt dum ut vel. 

 

Hu kursleder-dama, hu begynte å nevne det, at bananer de var ikke alltid dårlige, selv om det kom 

brune prikker, på de. 

 

Men hu sa vel også det, at en del folk trodde det, at bananene var dårlige, da. 

 

Og hu sa også det, at det skjemmet disken, når det lå brun-prikkede bananer, blant de gule 

bananene, da. 

 

Og da mente han Jan Ole, at da kunne man legge de brune bananene i kassaområdet, da. 

 

Og selge de der. 

 

Men da var det en av de 'røffe' butikkfolka, fra ute i Romerike der vel, som kom med en melding til 

han Jan Ole da, og sa det, at 'jeg tror ikke at du skal gjøre det'. 

 

For ryktet til butikken ville nok blitt litt ødelagt, hvis det hadde liggi masse tilsynelatende råtne 

bananer, foran kassene, da. 

 

Da hadde nok ikke kundene skjønt mye, tror jeg. 

 

(Som han fra Romerike, (var det vel), skjønte, med en gang, da. 

 

Så de fra ute i Romerike der, de var nok noen sånne 'butikk-dyr' nesten, tror jeg at man kanskje kan 

si. 

 

Nesten som den gjengen, som jobba på gølvet, på OBS Triaden der, kanskje. 

 

Hvor jeg jo jobba, noen år før det her, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På vei hjem fra fruktkurset. 

 

Så møtte jeg lagfører Warming, fra lag 3, i Geværkompaniet, på Jernbanetorget der. 

 

Jeg bar vel på noen papirer, fra det fruktkurset, og forklarte vel det, at jeg hadde vært på fruktkurs, 

da. 



 

Og da ble Warming imponert, virka det som, for meg. 

 

Og han sa vel noe sånt, som at jeg nok kom til å gjøre det bra, som butikkleder, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den andre dagen, av fruktkurset. 

 

Så fikk jeg vel ikke med meg like mye, som på den første dagen, tror jeg. 

 

For dette var uka etter, (eller noe). 

 

Og det var et ombygningsprosjekt, som foregikk samtidig, på Rimi Nylænde, da. 

 

Det var nemlig bestemt, (av distriktsjef Anne-Katrine Skodvin vel), at kasse 4, (som ikke ble brukt 

lenger, ikke engang på lille julaften, når det var mest omsetning), skulle ut av butikken, da. 

 

Og istedet, så skulle vi få noen ekstra varehyller, til å ha potetgull, (og sånn), på, da. 

 

Så jeg var nok litt mer stressa, den andre dagen, på det her kurset, enn jeg var på den første dagen. 

 

Siden den andre kursdagen kom mitt oppi det ombygningsprosjektet, som vi dreiv på med, (under 

ledelse av distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, må man vel si), på Rimi Nylænde der, da. 

 

(Jeg husker blant annet at Morgan Lunde og jeg, fikk kjeft av Anne-Katrine Skodvin, fordi at Lunde 

hadde dytta noe vann, som hadde blitt brukt til å vaske, der hvor kasse 4 hadde stått cirka, ned i et 

hull, i gulvet, (et hull hvor de kanskje hadde hatt rørpost, eller noe, i gamle dager. Hvem vet). 

 

For det ble 'dobbeltarbeid' da, mente Skodvin. 

 

(For Skodvin tok med Morgan Lunde, butikksjef Elisabeth Falkenberg og meg, ned i kjelleren, på 

Rimi Nylænde der da, for å se hvor alt vannet ble av da. 

 

Og det er mulig at vi hadde satt en bøtte, under der, (eller noe). 

 

(Noe sånt). 

 

Det husker jeg ikke helt. 

 

Men nede i kjelleren der, så var det jo for det meste bare noen lagerganger av betong, liksom, og 

også masse 'rare' rom, som ikke alle av ble brukt, da). 

 

Men dette var jo vasking, og ikke butikkarbeid, som Lunde og jeg, dreiv med, til vanlig, da. 

 

Så vi var kanskje litt leie, da. 



 

(Og ble kanskje litt stressa, da). 

 

Eller Morgan Lunde var vel litt lei kanskje, da. 

 

Så jeg sa vel at det var greit da kanskje, å dytte det vannet ned i det hullet, i gulvet, da. 

 

(For Morgan Lunde han hadde jo blitt rana og, (i kasse 2, da jeg var på den rep-øvelsen), ikke så 

lenge før det her. 

 

Så det var kanskje derfor at jeg var litt snill, da. 

 

Hvem vet). 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 45: Assisterende butikksjef-møte 1995 

 

En gang i året, (hver vår/sommer), så hadde Rimi et møte, på hovedkontoret, på Sinsen, for sine 

assisterende butikksjefer, (og aspiranter også vel), i Oslo-området. 

 

Dette møtet, (som kanskje var på to-tre timer), det ble hvert år, etterfulgt av en båttur, med en 

innleid båt, på Oslofjorden. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kjente ikke så mange andre, av de som var med, på den her turen. 

 

Med unntak av Thomas Sanne, fra Rimi Nylænde, som hadde begynt som assistent, på Rimi 

Nordstrand, ikke så lenge før den her turen, vel. 

 

(Før han etter ikke så lenge, begynte å jobbe i Stabburet vel, (altså det samme firmaet som Ihne 



Vagmo også begynte å jobbe i, og som skifta navn til Spis, etterhvert), og vel også ble konsulent for 

oss, på Rimi Nylænde, da). 

 

Jeg kan ikke huske at jeg så Terje Sjølie, på den her assisterende-turen. 

 

Så jeg kjente vel bare Thomas Sanne og distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, (mener jeg å huske). 

 

For Geir, på Rimi Karlsrud, hadde vel fått sparken muligens, på den her tida. 

 

Og hu Liv, (også fra Rimi Karlsrud), kan jeg ikke huske å ha sett, på den her turen. 

 

Men jeg husker at Anne-Katrine Skodvin, beklagde seg, på bussturen, fra hovedkontoret til Rimi, på 

Sinsen, og ned til Aker Brygge, over at hu syntes at det var så vanskelig å kjøpe seg klær, til de 

forskjellige sesongene, da. 

 

Til ei annen distriktsjef-dame, som het Anne, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det ble jo litt rart for meg, på denne båtturen, siden den eneste kollegaen, som jeg kjente der, var 

Thomas Sanne, som jeg jo hadde vært sjef for, allerede sommeren før det her, (altså sommeren 

1994, da). 

 

(Som jeg har skrevet om, tidligere i denne boken). 

 

Så man kan kanskje si det, at jeg var på den her båtturen, som en slags 'senior-assistent', (eller noe), 

da. 

 

(For å fleipe litt, da). 

 

Så det ble til, at jeg faktisk holdt meg mest sammen med de to distriktsjef-damene, Anne-Katrine 

Skodvin og hu Anne, (het hu vel), på begynnelsen av den her båtturen, da. 

 

Før han Thomas Sanne, (etter en halvtime, eller noe, kanskje), ba meg om å komme bort til de andre 

assistentene der, da. 

 

Så jeg følte meg kanskje litt 'tufs', på den her turen, siden jeg liksom ikke passa helt inn da, (må 

man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var vel mellom femti og hundre assistenter, som var med på den her båtturen, (hvis jeg skulle 

tippe, ihvertfall). 

 



Ihvertfall så kjørte vi vel i to busser, (mener jeg å huske, ihvertfall), fra Sinsen og ned til Aker 

Brygge, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På de her båtturene, så var det vel alltid sånn, (mener jeg å huske, ihvertfall), at man kunne velge 

om man ville spise kylling eller reker, oppe på dekk, da. 

 

Mens den her innleide båten tøffet forbi diverse holmer og øyer ut mot Bærum-kanten der, og 

muligens også litt videre utover mot Drøbak, da. 

 

(I det relativt rolige farvannet, nesten helt innerst i Oslofjorden, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, når sola begynte å varme litt mindre, vel. 

 

Så forsvant vi ned, under dekk, på den rimelig store båten, da. 

 

Og det var vel sånn, at vi fikk to-tre halvlitere gratis vel, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og hvis man ville ha mer å drikke, så kunne man kjøpe det, for sine egne penger, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker det, at da jeg satt under dekk der. 

 

Så hadde jeg på en eller annen måte, havna ved siden av to unge assistent-damer, fra Rimi 

Oppsalstubben. 

 

(Hvorav den ene vel var Hege Grymyr, (som seinere ble butikksjef på nettopp Rimi 

Oppsalstubben), hvis jeg har skjønt det riktig, ihvertfall). 

 

Og de her to 'snuppene' da, (må man vel nesten kalle dem). 

 

De satt jo og nesten skreik der, da. 

 

Siden hu butikksjef-dama dem hadde, var så fæl, da. 



 

For hu jobba bare i butikken, fra 9 til 17, mandag til fredag da, (eller noe). 

 

Så de to unge butikkdamene, de måtte jobbe annenhver lørdag, da. 

 

Så de klagde fælt da, (husker jeg), på den her båtturen. 

 

(Selv om det jo egentlig var sånn her, for meg og. 

 

Jeg måtte jo også jobbe annenhver lørdag, på den her tida. 

 

Og jeg fikk ikke engang avspasering for det. 

 

Som sikkert de her to assistent-damene fra Rimi Oppsalstubben fikk, da. 

 

Hvis jeg skulle gjette, ihvertfall). 

 

Fram til at Marianne Hansen, som først satt i kassa vel, ble forfremmet til låseansvarlig da, (var det 

vel), før sommerferien 1995, da, (må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter båtturen, så dro regionsjef Jon Bekkevoll, med seg en hel haug assistenter, til puben the 

Dubliner, som lå ikke så langt unna Aker Brygge der, da. 

 

Og jeg hadde jo sitti sammen med Thomas Sanne og dem, og drikki og sånn, på den båten, da. 

 

Og jeg ble vel litt brisen, av de tre-fire halvliterne som jeg vel drakk, ombord på båten, da. 

 

Så jeg hang meg på Jon Bekkevoll og Thomas Sanne og dem, til the Dubliner da, (husker jeg). 

 

For det var ennå tidlig på kvelden da, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Og jeg var liksom ikke vant til å gå hjem tidlig på kvelden, de gangene jeg var ute og drakk. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På the Dubliner, så la Jon Bekkevoll, (som jeg vel ikke hadde sett før, før det her båtturen, selv om 

jeg mener å huske, at Magne Winnem vel hadde nevnt navnet hans, en eller to ganger kanskje, når 

han snakka om jobben sin, (på fester sammen med andre Rimi-folk, osv.), i årene før det her, da). 

 

Han la kredittkortet sitt, i baren der. 

 

Og så lot han alle de assistentene som ville, drikke på hans kredittkort, da. 



 

Men jeg hadde vel noen hundrelappet i lommeboka mi, og jeg visste vel heller ikke hvordan man 

drakk på et kredittkort, som noen hadde lagt i baren. 

 

(Det var ikke noe jeg hadde gjort før, for å si det sånn). 

 

Så jeg drakk for mine egne penger der, da. 

 

Men plutselig så skjedde det noe rart der, husker jeg. 

 

Og det var at alle de her assistentene. 

 

(Eller om man kanskje heller burde kalle dem for fancluben til Jon Bekkevoll). 

 

De begynte plutselig å synge på, en egen Jon Bekkevoll-sang, som de hadde da. 

 

Og den gikk sånn her da, husker jeg, (til melodi av Jon Blund): 

 

'Hvem er denne karen med sekk og lue på. 

 

Han ligner litt på nissen i grunn. 

 

Det er ikke han, det er Jon Bekkevoll. 

 

Han besøker store og små'. 

 

(Og de siste ordene ble sunget med veldig dyp stemme da, husker jeg. 

 

Sånn at det nesten ble som noe litt skremmende, over den her seansen da, syntes jeg vel kanskje). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den sangen, den skjønte ikke jeg så mye av, da. 

 

Så jeg begynte heller, å gå litt rundt, på den her puben, da. 

 

Og jeg pleide liksom å være litt sånn sosial og omgjengelig, noen ganger, når jeg var ute på byen, 

da. 

 

Så jeg ble faktisk kjent med ei ung irsk dame der. 

 

(Utrolig nok, må man vel kanskje si). 

 

Og hu spilte faktisk fløyte, i et irsk folkemusikk-band, som underholdt, på den her puben da, 

(husker jeg). 

 

Så jeg satt litt sammen med de irske musikerne der, (i en halvtime, eller en time, eller noe sånt, 

kanskje da), husker jeg. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu irske dama, som jeg satt og prata med der. 

 

Hu måtte noen ganger gå fra bordet da, sammen med de andre musikerne, for å spille fløyte, da. 

 

Og da husker jeg det, at jeg sa noe greier til henne, i fylla, da. 

 

(En av de gangene, når hu kom tilbake igjen, til bordet der, da. 

 

Etter å ha spilt noe irsk folkemusikk, da). 

 

Nemlig at, 'you play a mean flute', (eller noe), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men så skjedde det noe rart igjen, (kan man vel kanskje si). 

 

Nemlig det, at mens jeg satt der, sammen med hu irske folkemusikk-dama og de andre musikerne 

der. 

 

Så dukka Thomas Sanne og et par andre Rimi-assistenter opp, ved det bordet jeg, (og også de irske 

folkemusikerne), satt ved der, da. 

 

(Som var et bord, ikke så langt unna utgangen der, da). 

 

Og da sa Thomas Sanne til meg, at de skulle på Thors Hammer. 

 

(Og han lurte på om jeg ville være med da. 

 

Men jeg svarte vel det, at jeg kanskje dukka opp der seinere. 

 

Eller noe sånt). 

 

Og da fortalte jeg det, (like etterpå da), til hu irske folkemusikk-dama, at dem hadde dratt på Thors 

Hammer, da. 

 

Men at jeg hadde lest det, i Aftenposten vel, (eller om det muligens var i Natt og Dag, eller noe), at 

det utestedet nesten var et sånn halvveis nazi-sted da, (eller noe), hvor det noen ganger pleide å 

være bråk, vel. 

 

(Noe sånt). 

 



Og at jeg derfor ikke hadde hatt så utrolig lyst, til å bli med dem dit, da. 

 

Men etter det her, så ble hu irske dama litt kjøligere og vel nesten avvisende da, (sånn som jeg 

skjønte det, ihvertfall). 

 

Så etter en stund, så måtte jeg nesten stikke, jeg og, (syntes jeg). 

 

Og da stakk jeg ned til Thors Hammer der, (jeg og). 

 

Men da fant jeg ikke Thomas Sanne og dem der, husker jeg. 

 

Så da tok jeg vel bare T-banen til Ellingsrudåsen, og dro hjem til Ungbo da, (mener jeg å huske, 

ihvertfall). 

 

(For jeg skulle vel muligens jobbe dagen etter og). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 46: Norsk Idrettshjelp 

 

Våren 1995, (må det vel ha vært), så begynte jeg å kikke etter ekstrajobber, i Aftenposten. 

 

For jeg hadde planer om å ta kjøretimer, da. 

 

Og jeg syntes at jeg nok tjente litt lite penger, på Rimi. 

 

For jeg hadde ikke lyst til å bare spise tomatbønner, hver dag, liksom. 

 

Noe Glenn Hesler og jeg, hadde sett et program på TV, om en litt eldre kar, som gjorde, da. 

 

(En som levde for ti kroner om dagen, da. 

 

Eller noe). 

 

Og han sa at handla på I.-C.-A., (husker jeg), på TV, (istedet for ICA), da. 

 

Og det virka så dumt da, husker jeg, at jeg syntes. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det er mulig at jeg også satt inn en annonse, etter ekstrajobb, i Aftenposten. 

 

Jeg husker ihvertfall det, at jeg dro opp til Stovner. 

 

Til et par, i 30-40-årene vel. 

 

Som hadde svart på min annonse, eller noe. 

 

De bodde i en leilighet, i det samme bygget vel, som Stovner Senter der, da. 

 

Og de ville at jeg skulle selge bil-sjampo, eller noe. 

 

Til bekjente eller fra en stand på gata, da. 

 

Noe jeg ikke syntes at hørtes så fristende ut, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg var på bølgelengde, med butikksjef Elisabeth Falkenberg, om det her, husker jeg. 

 

For hu spurte meg hvordan det møtet om den ekstrajobben hadde gått da, husker jeg. 

 

For jeg dro vel innom Stovner på vei til jobben da, eller noe. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg så etterhvert en annen annonse, om ekstrajobb, i Aftenposten, da. 

 

Og det var om en telefonsalg-jobb, for et firma, som het Norsk Idrettshjelp. 

 

Jeg dro på jobbintervju der, og det viste seg det, at den jobben, den gikk ut på å selge sekker med 

dopapir, på vegne av idrettsklubber, i Oslo-området, da. 

 

Jeg tenkte vel det, at det var ikke så nøye, hva jeg jobba med. 

 

Dette var jo bare en ekstrajobb, uansett. 

 

Sånn at jeg skulle få penger, til å endelig få meg lappen. 



 

Så jeg begynte å jobbe i den her ekstrajobben, om kveldene, på tirsdager, (så jeg måtte jobbe 

tidligvakter, på tirsdagene, på Rimi Nylænde), samt også på ganske mange lørdager og søndager. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

De fleste andre som jobba, på Norsk Idrettshjelp der. 

 

De var en del yngre enn meg, og nesten alle de andre, var vel, fra Oslo Vest. 

 

Så jeg skilte meg litt ut der, da. 

 

For de sjefene sa om meg, (husker jeg), at de tenkte at de kunne ha en fra Oslo Øst der og. 

 

Så det var ikke sånn, at de kjente meg så bra der, at de visste at jeg egentlig var fra Berger, da. 

 

Og det var en ung kar, (med lyst hår vel), fra Oslo Vest der, som spurte meg, hva jeg, som var i 20-

årene, dreiv med der. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Men da bare forklarte jeg det, at jeg egentlig jobba som assisterende butikksjef, i Rimi, og at jeg 

bare trengte litt ekstra penger, for å endelig klare å skaffe meg lappen, da. 

 

Og da skjønte dem vel det, (hvorfor jeg jobba der), etter at jeg først ble litt mobba, for å være treig 

med å skaffe meg lappen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Selve jobben der, den bestod bare i, å ringe hjem, til masse folk, som det stod navna til, på noen 

lister, da. 

 

Og da skulle man si det, at man ringte på vegne av den og den Oslo-idrettsklubben, da. 

 

(Den idrettsklubben, som var i nabolaget, til de folka, som stod på de forskjellige listene, da. 

 

Jeg husker at jeg ringte på vegne av flere Oslo Vest-idrettsklubber, men også på vegne av 

Nordstrand Idrettsforening, mener jeg, at det vel var, da). 

 

Og det var forresten Tiny Budbiler, (husker jeg), som leverte de her dopapir-sekkene, (som kosta 

cirka to hundre kroner, per sekk vel), hjem til kundene, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Alle vi som ringte, for å selge de her dopapir-sekkene. 

 

Vi satt jo i samme rom der. 

 

Og jeg hørte jo hva de andre sa, for å selge sekker. 

 

(For dette ble jo diskutert høyt, hva man kunne si, for å selge dopapir, da). 

 

Og det var sånn, at vi pleide å si, om disse rullene, (som vel var vanlig dopapir, fra Saba 

Mølnlycke), mener jeg å huske. 

 

At de hadde fler meter dopapir, på rullen, enn vanlige doruller, da. 

 

(Noe som jeg ikke er helt sikker på om var sant, men. 

 

Men det stod vel på scriptet vårt, at vi skulle si det, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da, så hendte det, at noen kunder ville si det, (var det noen der som sa), at da hadde ikke de plass 

til de dorullene, i dorullholderen sin. 

 

For de hadde en sånn spesiell dorullholder, da. 

 

Og da var det et triks, at man kunne si det, at vi hadde laget hylsene, til disse dorullene våre, 

mindre, sånn at de skulle passe likevel, da. 

 

Men dette var jo egentlig bare vanlige doruller, da. 

 

Også jugde man da, (eller om man skal si at det ble overdrevet eller fantasert, eller hva som kan 

være det riktige ordet), om de her dorullene, for å prøve å få solgt de, da. 

 

For vi fikk bare provisjonslønn der, da. 

 

Vi fikk vel noe sånt som 15-20 kroner, per salg der, (eller noe), mener jeg å huske. 

 

Så hvis vi ikke solgte noe, så fikk vi ikke noe lønn, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Dette var også på den samme tida, som det var en stor flomkatastrofe, oppover langs Glomma, 

husker jeg. 

 

Og en kar der, (en litt lav tenåring, med mørkt hår, vel), han sa at han het Kirkenær, (til etternavn), 

da han ringte, den her uka da, (husker jeg). 

 

Og Kirkenær, det var jo et av de stedene, som ble hardest rammet, under den her flomkatastrofen, 

'Lille-Ofsen' da, (ble den vel kalt). 

 

Så jeg husker det, at jeg lurte på det, om han 'stor-selgeren' egentlig het Kirkenær, eller om det bare 

var noe han fant på, da. 

 

(For å selge mer dopapir, på grunn av sympati, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på Rimi Nylænde, på den her tida. 

 

Så skulle forresten Henning Sanne og noen bekjente av han. 

 

De skulle kjøre oppover til Hedmark osv., en dag, den her våren da, husker jeg. 

 

For å 'se på flom', som Henning Sanne uttrykte det da, (husker jeg). 

 

(Noe som jeg syntes at var litt spesielt kanskje, men). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg sjekka forresten på nettet nå, og den flommen, den ble kalt for Vesleofsen, så jeg nå, på 

Wikipedia. 

 

Og den var visst i juni, i 1995, så jeg nå. 

 

Så jeg begynte nok i Norsk Idrettshjelp, i mai, (vil jeg vel tippe på, ihvertfall. Selv om det kanskje 

kan ha vært i april og), i 1995, da. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Og jeg jobba der fram til juli eller august, (var det vel). 

 

Så jeg jobba der bare i et par-tre måneder, da. 

 

(For det var en rimelig kjedelig jobb da, for å si det sånn). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det viste seg forresten det, at Axel, (som jo er født høsten 1978, og som denne sommeren, da var 

snart 17 år). 

 

Han hadde også fått seg jobb, som telefonselger. 

 

Axel jobbet for et firma, som holdt til, like ved Saga kino der. 

 

(Husker jeg at han viste meg, en gang). 

 

Og jeg ble litt flau, da jeg hørte det, at Axel jo tjente mer enn meg, på sin telefonsalgjobb, enn jeg 

gjorde på min telefonsalgjobb, da. 

 

Men jeg beit det i meg, da. 

 

For dette var jo bare en ekstrajobb, (som jeg hadde funnet i Aftenposten), for å få meg førerkort da, 

(for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg hadde også kjøpt meg min første mobil, denne våren. 

 

For man fikk mobiler ganske billig, på den her tiden, da. 

 

Og det var en Alcatel-mobil, som jeg kjøpte på Økern Senteret, (for 200-300 kroner, vel). 

 

(Det var vel et Netcom-abonnement, mener jeg å huske. 

 

Og jeg husker at jeg ikke ville ha 'voicemail' da, (eller talebeskjeder, heter det vel, i Norge). 

 

Siden det kosta mer penger da. 

 

Så jeg prøvde å spare litt da, siden jeg jo ikke tjente så mye, på Rimi). 

 

Etter sikkert å ha sett en annonse, for et tilbud, i Aftenposten, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da ringte Axel meg, på jobb, en gang, (må det vel ha vært). 



 

Da jeg jobbet på Norsk Idrettshjelp da, i Dronningens gate der, het det vel. 

 

(Som var en sidegate, til Karl Johan). 

 

Og så møtte jeg Axel, ved Burger King, nederst i Karl Johan der, i en pause, (var det vel), en lørdag 

eller søndag vel, fra jobben min, hos Norsk Idrettshjelp da, (husker jeg). 

 

Og da satt vi og spiste burgere utendørs vel, i Karls Johans gate der, da. 

 

Ihvertfall så satt vi der og prata da. 

 

Ved Kirkeristen der, eller hva det heter igjen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var sånn, at Norsk Idrettshjelp, det lå nesten i horestrøket der da, må man vel si. 

 

Og en gang på jobb, så husker jeg det, at han lysåra fra Oslo Vest, (som syntes at jeg var så treig, 

med å ta meg lappen), var det vel. 

 

Han fortalte det, at han hadde møtt ei ung hore, på vei til jobb, en gang, da. 

 

Og begynt å prate med henne, da. 

 

Og hu hadde egentlig slutta, å gå på strøket da, hadde hu sagt da, (ifølge han ungdommen). 

 

Men hu skulle bare ha seg litt feriepenger da, fortalte han. 

 

Og en annen gang, etter jobben der, så var det i ung og pen og frodig hore, som sto og bydde seg 

fram, og spurte meg om jeg var interessert i å kjøpe henne da, på veien mellom Norsk Idrettshjelp 

og Karl Johan der, (husker jeg). 

 

Og da husker jeg det, at det gikk noen unge kolleger bak meg. 

 

Så jeg svarte ikke noe, da. 

 

Men jeg husker at hu hora var rimelig ung, pen og attraktiv da, og hu smilte vel også, der hu stod, 

mener jeg å huske. 

 

Så det var nesten sånn at man ble litt frista da, må jeg innrømme. 

 

For hu var skikkelig ung og deilig og fager, hu hora da, må man vel si. 

 

Så det her var litt spesielt da, at man liksom jobba midt oppe i horestrøket. 

 

(På vegne av masse idrettsklubber, i Oslo da). 

 



Må man vel si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det er mulig at det var på grunn av den episoden der, med hu smilende hora. 

 

At fristelsen ble litt for stor, et par ganger, den siste tida, som jeg bodde, på Ungbo, da. 

 

For jeg hadde jo ikke hatt sex, på mange år, (siden jeg knulla med med hu Ragnhild fra Stovner, i 

1990 og 1991, (var det vel), og det var jo cirka fire år, før det her), da. 

 

Så jeg ble etterhvert lei av det, at jeg ikke hadde noe lykke, med å sjekke damer, på byen, etter 

militæret, da. 

 

Så jeg gikk en gang, på horestrøket og fikk ei hore i 40-åra, eller noe, til å suge meg da, husker jeg. 

 

Noe som kosta 300-400 kroner, vel. 

 

Og hu hora sa at utlendingene, de skulle ha så mye for penga da, (mener jeg å huske). 

 

Og det var hendte også en annen episode, som jeg skal skrive mer om seinere, tenkte jeg, på den her 

tida, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 47: Mer fra Norsk Idrettshjelp 

 

Jobben hos Norsk Idrettshjelp, den var sånn, at sjefene, (som satt inne på et eget kontor), de ville nå 

og da, dukke opp, inne på de rommene, hvor telefonselgerne satt og ringte. 

 

Og så ville de legge ut noen nye lister, med telefonnumre, til folk som bodde i nærheten, av 

forskjellige idrettsklubber, opp i noen kurver da, (var det vel). 

 

Og da, (fant jeg ut etterhvert), så lønte det seg, å finne lister, hvor mange folk, hadde kjøpt forrige 



gang. 

 

(For dette stod markert på listene, da). 

 

Så etterhvert, så skjønte jeg det, at jeg måtte prøve å finne lister, hvor ihvertfall en person, hadde 

kjøpt dopapir, under den forrige ringerunden, da. 

 

(I navnet til den lokale idrettsklubben, da). 

 

For det var ofte sånn, at de som kjøpte forrige gang, de ville også kjøpe igjen, da. 

 

(Fant jeg ut etterhvert). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

De sjefene, som jobba der, de satt nok og lyttet, på samtalene, til de forskjellige telefonselgerne, 

(virka det som, for meg, ihvertfall). 

 

For en gang, så ble jeg kalt inn på kontoret, til en av sjefene der, (husker jeg). 

 

Og da hadde jeg vel jobba, fra klokka 7 om morgenen, på Rimi Nylænde. 

 

(For jeg hadde en avtalte, med butikksjef Elisabeth Falkenberg, om at jeg kunne ha tidligvaktene på 

tirsdagene da, mens jeg jobba på Norsk Idrettshjelp). 

 

Og så begynte jeg vel på jobb igjen, klokka 16 eller klokka 17, (eller noe sånt), på Norsk 

Idrettshjelp, da. 

 

Og da ble det lange dager. 

 

Og jeg er jo b-menneske, så på de dagene, som jeg begynte å jobbe klokka 7, så var jeg ofte nesten 

ikke menneske da, (for å si det sånn). 

 

Så jeg ble kalt inn på kontoret, til en sjef der, (som var en nestsjef, (eller noe), der, tror jeg), i 20-

årene vel. 

 

Og han sa det, at han likte ikke tonen som jeg hadde hatt, på telefonen, den kvelden. 

 

For jeg hadde visst hørtes for trøtt og sliten ut, da. 

 

Så han ba meg om å gå en runde rundt i nabolaget der, for å få meg litt frisk luft, og våkne opp, da. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Noe jeg gjorde, da. 

 

(Uten å møte noen horer denne gangen. 

 



Det var vel først en del uker etter det her, at jeg møtte hu unge, blide hora, på vei hjem fra jobb, den 

gangen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forresten ikke bare horer man møtte, på vei hjem, fra den her jobben. 

 

Jeg tok jo T-banen fra Jernbanetorget. 

 

Og en gang, så gikk jeg sammen med ei ung dame fra Skedsmo, (eller noe), som også jobba på 

Norsk Idrettshjelp der vel, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

(For hu skulle ta toget hjem fra Oslo S., vel). 

 

Og på den her tida, så hang ikke de narkomane, på Plata ennå. 

 

Så da vi svingte inn i Karl Johans gate der, fra Dronnings gate. 

 

Så havna vi etter noen meter inn i en svær koloni, av heroinmisbrukere, da. 

 

Som nesten blokkerte hele Karl Johan, (må man vel si). 

 

(For de var ganske mange da). 

 

'Zombier' og 'levende døde', husker jeg at jeg kalte de narkomane, da. 

 

Til hu fra Skedsmo, da. 

 

Og hu var vel litt enig, tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En tirsdag, som jeg var tidlig ute, på jobb, på Norsk Idrettshjelp der. 

 

Så hadde ikke sjefene der, dukka opp ennå, da jeg kom på jobb. 

 

Så jeg stod i trappeoppgangen der, og venta, sammen med blant annet ei ung brunette, (var hu vel), 

som også jobba der, da. 

 

(Og som jeg vel såvidt hadde chatta litt med, en gang, før det her, vel). 

 

Og hu brunetta begynte å skryte av, at hu hadde blitt invitert, til gardeballet, da. 

 

Men jeg hadde jo vært i Geværkompaniet, og ikke i Garden. 



 

Så hva det gardeballet egentlig var, det hadde ikke jeg noe særlig greie på, på den her tida da, (må 

jeg innrømme). 

 

(Selv om jeg vel såvidt har lest om det, i Aftenposten, eller noe, seinere). 

 

Så da sa jeg ikke noe selv, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han unge, lyshåra gutten, fra Oslo Vest, som en gang sa det, at han syntes det, at jeg var treig med å 

få meg lappen. 

 

Han ringte en privat samtale, fra Norsk Idrettshjelp der, en gang, (husker jeg). 

 

Han spurte ei dame om hu skulle bli med å feire St. Hans, ombord på en båt, (eller noe sånt), tror 

jeg at det var. 

 

(Noe sånt). 

 

Og han babla vel også noe om Quart-festivalen, (som vel var en veldig kul festival, på den her tida), 

en gang, mener jeg å huske. 

 

Og jeg pleide også noen ganger, å gå på McDonalds, i pausen der, og kjøpe med meg masse 

burgere, for mange av de ungdommene som jobba der da, husker jeg. 

 

For det hendte vel at det ble prata om, hva vi skulle spise, i pausene der, (tror jeg). 

 

Og jeg var så glad i burgere, da. 

 

Så da begynte nok jeg å prate om McDonalds og Burger King da, tror jeg. 

 

Og da ble det vel sånn, at jeg spurte sjefen der, (ihvertfall en gang), om jeg kunne gå til pause litt 

tidligere, da. 

 

For jeg hadde da blitt overtalt, til å kjøpe med meg masse burgere og sånn, for en del av kollegene 

min der, (og meg selv da), på McDonalds, (på Østbanehallen der), da. 

 

Og det sa han sjefen at var greit da, (mener jeg å huske, ihverfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også det, at et tema, som de ungdommene der prata om, en gang. 

 



Det var hvordan han ene sjefen der, klarte å få Dr. Martens-skoa sine, så blanke. 

 

For Dr. Martens-sko, de var skikkelig populære, på den her tida, da. 

 

Og jeg gikk også med sånne Dr. Martens-sko da. 

 

(Nemlig modell 10 størrelse 10, mener jeg å huske). 

 

For det var sånn, en gang, at hu Elin, på Rimi Nylænde, hadde sagt til Elisabeth Falkenberg og meg, 

at ingen av oss, hadde 'ordentlige sko', (eller noe). 

 

Men Cecilie Hyde, (fra Min Bok), hu pleide å 'hype' Dr. Martens, da. 

 

Så det blei til at jeg kjøpte meg et par sånne Dr. Martens-sko, til mellom fem hundre og tusen 

kroner da, i en skobutikk, i Grensen, (var det vel). 

 

Og de skoa, de var av den lave typen Dr. Martens, da. 

 

Og de hadde luft i sålen, var det vel. 

 

Så de var gode for føttene da. 

 

For jeg var vel også litt lei av, å få melkecontainerne, over joggeskoa, (eller hva jeg gikk i igjen), på 

jobb, da. 

 

Men med de Dr. Martens-skoa, så merka jeg nesten ikke at sånne ting skjedde, på jobb, da. 

 

(For de skoa var nesten som vernesko, (eller noe), vel. 

 

Selv om de ikke hadde ståltupper). 

 

Så jeg begynte å kjøpe kanskje et par sånne Dr. Martens-sko, i året, (eller noe sånt), fram til at jeg 

dro for å studere, i England, i 2004, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu Elin, på Rimi Nylænde, hu sa også en gang, til meg vel. 

 

At Lambertseter, det lå liksom i sentrum, da. 

 

Mens Ellingsrudåsen, (der hvor jeg bodde), det var liksom langt utafor sentrum, da. 

 

Selv om det vel er diskuterbart, om Lambertseter ligger i sentrum, (eller ikke). 

 

For Lambertseter var jo Norges første drabantby. 

 

Og hvis Lambertseter hadde ligget i sentrum, så hadde de vel ikke kalt stedet for en drabantby 

liksom, (mener jeg). 



 

Og jeg bodde jo selv, et år, på Abildsø, (som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Og Abildsø, det ligger jo rett nedenfor Lambertseter der, da. 

 

(Bare ned Lambertseterveien der, liksom). 

 

Men det var aldri sånn at jeg gikk til eller fra byen, det året, som jeg bodde der, da. 

 

Nei, det var nesten utenkelig, husker jeg. 

 

(Og jeg er ikke sikker på om jeg ville ha huska veien, heller, forresten). 

 

Så det var ikke sånn at jeg pleide å si det vel, (det året), at Abildsø lå i sentrum. 

 

Selv om det nok hadde gått an å gått fra Abildsø og ned til Oslo sentrum. 

 

Men det hadde nok tatt et par timer, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Eller, det var vel i en skobutikk, i Østbanehallen der, som jeg kjøpte de Dr. Martens-skoa, den første 

gangen. 

 

For de hadde vel noe kampanje for de skoa, med masse kule plakater og sånn da, mener jeg å huske. 

 

Men de skoa ble fort stygge da, når jeg brukte de, på jobb. 

 

Så jeg gikk og klagde da, husker jeg. 

 

Men det var vel ikke så mye å gjøre med det, tror jeg. 

 

Men de hadde noe sånn spesiell skopuss og sånn, som man kunne bruke til de, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 48: Enda mer fra Norsk Idrettshjelp 

 

En av de siste dagene, som jeg jobba, på Norsk Idrettshjelp, det var i fellesferien, (må det vel ha 

vært), sommeren 1995. 

 

Dette var en søndag, husker jeg. 

 

Jeg var tung og sliten i kroppen, så jeg sleit fælt, med å komme meg opp av senga da, husker jeg. 

 

Så jeg kom litt for seint på jobb, i Dronningens gate der, (husker jeg). 

 

Og da jeg kom fram til Norsk Idrettshjelp der, så hang det en plakat, (eller egentlig bare et ark vel), 

ved døra, til bygningen. 

 

Og der stod det, at alle kunne ta fri, den dagen, (eller noe sånt). 

 

(Siden det var så fint vær da, var det vel). 

 

Så jeg skulle akkurat til å gå. 

 

Men så dukka en av sjefene opp der. 

 

Og han ville at jeg skulle jobbe likevel, den dagen. 

 

Så jeg satt aleine der, på Norsk Idrettshjelp da, og ringte, i en del timer da, den søndagen, i 

fellesferien. 

 

Mens han sjefen der og en amerikansk bekjent av han, var innom i det rommet jeg satt, et par 

ganger, da. 

 

Før de dro ut for å spise, eller noe sånt, kanskje. 

 

Så jeg var for det meste helt aleine der, hele dagen, da. 

 

Men når jeg ringte, så var det jo nesten ingen som var hjemme. 

 

Så salget gikk veldig trått, da. 

 

Og det var jo også veldig kjedelig, å sitte der aleine, og. 

 

Ihvertfall så var dette rimelig spesielt da, må man vel si. 

 

Og etterhvert denne sommeren, så skulle jeg ha ferie selv og, fra Rimi. 

 

Og da hadde jeg vel ferie fra Norsk Idrettshjelp og, tror jeg. 

 



Men det var ikke sånn, at jeg begynte å jobbe der igjen, etter sommerferien. 

 

Nei, jeg ringte vel og sa fra, at jeg sa opp, (eller noe), tror jeg. 

 

(Ihvertfall så jobba jeg ikke der noe mer, da). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg tjente vel kanskje rundt fem tusen, (eller noe), den tida, som jeg jobba, hos Norsk Idrettshjelp. 

 

Og de pengene kom greit med, når jeg skulle ha råd til å ta lappen, da. 

 

Samtidig så gikk vel lønna mi opp til 150.000, i året, ved lønnsoppgjøret, våren 1995, vel. 

 

Hvis jeg husker det riktig, da. 

 

Og jeg hadde jo slutta å røyke og. 

 

Så jeg hadde akkurat nok penger til å få tatt lappen, da. 

 

Men utbetalingene fra Norsk Idrettshjelp, de var forsinka, husker jeg. 

 

Så jeg husker det, at jeg spurte hvem eieren var, og sånn. 

 

(Hvis jeg ikke visste det fra før). 

 

Og det var en som bodde opp mot Bygdøy Alle der, husker jeg. 

 

For som assisterende butikksjef, i Rimi, så måtte man være ganske tøff, mot leverandører osv., hvis 

de ikke gjorde jobben sin, da. 

 

Så jeg var ganske tøff da jeg ikke fikk lønna mi, da. 

 

Og gikk litt rundt oppe mot Bygdøy Alle der, og prøvde å se, om jeg kunne finne den leiligheten, 

hvor han eieren bodde, da, (mens jeg hadde ferie, vel). 

 

(Mest for å se vel. 

 

For jeg lurte kanskje på om det var noe muffens, da). 

 

Men jeg klarte ikke å finne den nøyaktige adressen. 

 

Så det var ikke sånn at jeg fikk mast til eieren direkte, (eller noe), angående hvor lønna mi ble av, 

da. 

 

(Og eieren var muligens en som hadde et nesten franskklingende navn. 

 

Hvis det ikke var gatenavnet som var franskklingende, da. 



 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også det, at på slutten, av den tida, som jeg jobba, hos Norsk Idrettshjelp der. 

 

Så tok jeg telefonene omtrent i søvne, etterhvert, (må man vel si). 

 

Og jeg husker det, at jeg plukka opp omtrent alle de salgstriksene, som jeg hørte, at de andre 

telefonselgerne der brukte, da. 

 

Og jeg var ganske vant til det, at de som hadde kjøpt den forrige gangen, også kjøpte igjen, da. 

 

Så da jeg kom til en av de, som hadde kjøpt den forrige gangen, men som ikke ville kjøpe denne 

gangen, da. 

 

Så ga jeg meg ikke med en gang, da. 

 

For jeg visste jo at de hadde pleid å kjøpe tidligere. 

 

Så forklarte de etterhvert, at datteren deres hadde syntes det, at han som ringte den forrige gangen, 

hadde hørtes så hyggelig ut. 

 

Så det var derfor at de hadde kjøpt den forrige gangen, da. 

 

Og da sa jeg bare et salgstriks, som jeg husker at jeg hadde overhørt, at noen andre der, hadde brukt. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og det var: 'Ja, men synes dere ikke at jeg høres hyggelig ut, da?'. 

 

Så det var jo nesten bare tull tilslutt, i den jobben, må jeg si. 

 

Det var ikke sånn at man tok det så seriøst, akkurat. 

 

Det var jo bare en sekk med dopapir, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker også det, at jeg ringte et telefonnummer, på den lista mi, en gang. 

 

Også var det ei ung studinne som svarte. 

 



Og hu sa det, at de trengte ikke så mye dopapir, for de var studenter, så de var nesten aldri hjemme, 

da 

 

Og det var også et salgstriks å si at man kunne legge dopapiret oppå noen hyller og sånn, hvis 

kundene sa at de hadde dårlig plass, da. 

 

Så det var mye rart, som man sa, i den jobben da, husker jeg. 

 

Men man tenkte tilslutt nesten ikke over hva man sa, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Det man sa var nesten bare det som stod på det arket, (altså scriptet), pluss diverse salgstriks, som 

man hadde plukket opp, at andre der brukte, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, etter at jeg var ferdig på jobb, (var det vel), på Norsk Idrettshjelp der, da. 

 

Så gikk jeg innom So What, (mener jeg å huske), bare for å kjøpe meg en halvliter og lese i noen 

musikkblader, som de hadde liggende der, da. 

 

(I den øverste etasjen, på So What, der). 

 

Og So What, det var faktisk det utestedet som hadde hett Marylin, sommeren før det her, da. 

 

Da Lene, Tommy, Ove, Pia og meg, var der, på et slags søskenbarn-treff som endte på byen da, 

(som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

(Da Ove fikk så bank, av han svære kjempen, ved holdeplassene til nattbussene der, bak Stortinget). 

 

Men siden sommeren 1994, så hadde Marylin, (som jo var et 'mainstream' utested, ihvertfall når det 

gjaldt musikk, selv om de noen ganger pleide å spille 'Enjoy the Silence', med Depeche Mode, der, 

husker jeg), de hadde blitt til et alternativt utested, med navn So What, da. 

 

Som hadde åpent hver dag vel, i overetasjen, hvor det var en bar, da. 

 

Og i helgene så var det diskotek, i kjelleren der, da. 

 

(Som det jo også hadde vært, da det het Marylin der, da. 

 

Men So What spilte en mye røffere, alternativ musikkstil, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg følte meg ikke helt hjemme der, (på So What), husker jeg. 



 

For So What var liksom et veldig kult utested, da. 

 

Hvor man helst skulle være med i en klikk, for å gå, (virka det som, for meg, ihvertfall). 

 

For jeg mener å huske det, at jeg fikk noen litt rare blikk, den gangen, som jeg gikk på So What, 

aleine, bare for å ta en øl og lese litt i noen musikkblader der, etter jobben, en gang. 

 

Så det var kanskje ikke 'kosher' på det utestedet da, å gå dit aleine. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Det var forresten en ungdom der, hos Norsk Idrettshjelp. 

 

Som gjorde et poeng av det, at på en telefon, som han ringte. 

 

Så havna han hos ei jente, som sa til mora si at, 'mamma, en mann!'. 

 

Så han hadde prata med noen, som aldri møtte menn da, mente han. 

 

Og gjorde et poeng av det, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Jeg hopper litt framover nå, for tenkte på det nå, at jeg møtte jo nemlig ei fin blondinne, ved So 

What, i år 2000, (var det vel). 

 

Og jeg lurer nå litt på om det kan ha vært hu Inga Marte Thorkildsen. 

 

For jeg mener at det var noen som sa til meg det, (på den her tida), at hvis man kjørte helt nærme 



kameraet, i bomringen, så kunne man ikke se hele skiltet, på bildene. 

 

Og vi var på date, på Blue Monk, (husker jeg), etter at jeg møtte henne, mens hu satt, i det 

portrommet der, som ledet inn til So What, i Grensen,(sammen med ei venninne), en natt til søndag, 

i 1999 eller 2000, vel. 

 

Jeg husker ihvertfall det, at jeg digga Red Hot Chili Peppers og deres Californication-album, som 

ble spilt, på Blue Monk der, (mens jeg var på den her daten, da). 

 

Og det albumet ble vel gitt ut i år 1999, men det var vel populært i år 2000 også. 

 

Det kan ha vært hun Thorkildsen, som vel er minister nå vel. 

 

Men jeg tørr ikke å si det helt sikkert. 

 

Men hu sa forresten også det, at hu hadde en type fra før. 

 

Som hu ville beholde, selv om hu også skulle bli sammen med meg, da. 

 

Og da mista jeg interessen, husker jeg. 

 

Og etter det, så gadd jeg ikke å kontakte henne igjen. 

 

For jeg syntes at det hørtes rart ut, at hu skulle ha to typer liksom da, samtidig. 

 

Så det opplegget der, det var jeg ikke interessert i å bli med på da, husker jeg. 

 

(Og jeg skal også skrive mer om det her forholdet, (eller hva man skal kalle det), i Min Bok 5). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 49: Mer fra Rimi Nylænde 

 

På Rimi Nylænde, så begynte jo hu etterhvert hu Marianne Hansen, (i forkant av sommeren 1995, 

må det vel ha vært), som låseansvarlig og seinere aspirant og så som assisterende butikksjef, vel. 

 

Cirka et år etter at jeg selv gikk den veien, karrieremessig, på Rimi Nylænde, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Marianne Hansen, hu hadde også ei venninne, som het Wenche Berntsen, (husker jeg), fra 

Manglerud. 

 

Og Marianne Hansen, hu gikk god for henne da, og hu ble ansatt, av butikksjef Elisabeth 

Falkenberg, som vanlig medarbeider, da. 

 

Men så viste det seg seinere, (var det vel), at hu Wenche Berntsen, hu hadde jobba på Rimi 

Manglerud, og fått sparken derfra, av butikksjef Ruzika, (må det vel ha vært). 

 

Og dette var vel etter at Wenche Berntsen hadde kommet med beskyldninger, om seksuelt misbruk, 

eller tilnærmelser, mot han Ruzika, da. 

 

(Noe sånt). 

 

På Rimi Manglerud, da. 

 

Og dette fikk vel så butikksjef Elisabeth Falkenberg, høre om, fra hovedkontoret til Rimi da, (må 

det vel ha vært). 

 

Og da måtte distriktsjef Anne-Katrine Skodvin også dukke opp, på Rimi Nylænde der da, husker 

jeg. 

 

For å diskutere det her da, med butikksjef Elisabeth Falkenberg. 

 

(En gang som jeg også var på jobb da, og derfor hørte litt av hva de prata om). 

 

Og da avgjorde distriktsjef Anne-Katrine Skodvin det hele, (husker jeg), ved å si det, at de fikk 

ansette hu Wenche Berntsen likevel, i 'solidaritetens navn'. 

 

(Eller om hu sa at dem fikk være 'solidariske'). 

 

Så dette var nok en slags form for feministisk avgjørelse, (virka det som for meg ihvertfall), at hu 

Wenche Berntsen ble ansatt, på Rimi Nylænde, da. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det ble også arrangert en danmarkstur, en gang i 1995, (må det vel ha vært), med Rimi Nylænde. 

 

Jeg husker at Wenche Berntsen, Marianne Hansen, Charlotte, Henning Sanne, Elisabeth Falkenberg 

og meg, var med. 

 

Og sikkert også mange fler. 

 

Jeg husker at jeg gikk inn i diskoteket der, ganske tidlig, på den første kvelden, vel. 

 

(På Stena Saga, var det vel). 

 

Og som den danseløven, (eller hva man skal kalle det), som jeg engang var, som student, i Oslo. 



 

Så begynte jeg å svinge meg ute på dansegulvet der, da. 

 

Og jeg kom plutselig i nærkontakt med ei negerdame der, som jeg begynte å danse cheek-to-cheek 

med, (var det vel). 

 

Etter å muligens ha drukket litt for mye, på vorspielet, på en eller annen lugar, vel. 

 

Men da begynte de her tre 'harry-damene', (på jobben), det vil si Marianne Hansen, Wenche 

Berntsen og Charlotte, (som var stamgjester, på Valentinos, selv om de var oppe i 20-åra, som noen 

sa). 

 

(Eller ihvertfall de to første av dem). 

 

De begynte å mobbe meg da, og begynte å rope og vinke, eller noe sånt, da. 

 

Så da ble jeg litt flau, husker jeg. 

 

Og jeg tenkte vel det, at dansketur med jobben kanskje ikke var det smarteste stedet å sjekke 

negerdamer på, liksom. 

 

For de ødela litt for meg, de her Rimi Nylænde-damene, da, (må jeg nok si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her, så husker jeg vel ikke så mye mer, fra den første dagen, av den her dansketuren. 

 

Men fra andre dagen, så husker jeg det. 

 

At en gjeng av oss, fra Rimi Nylænde, vi satt ved et bord, i en danserestaurant, (eller noe), og 

diskuterte hva som hadde skjedd, dagen før, da. 

 

Og Marianne Hansen, hu begynte å fortelle til Charlotte, hvordan hu hadde kledd av henne, dagen 

før. 

 

(Eller om Marianne Hansen bare fortalte, om hva som hadde hendt, og at hu Charlotte ikke satt ved 

bordet der, når dette ble sagt. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig). 

 

For Charlotte hadde blitt så full, da. 

 

'Og så av med bh-en', (eller noe), sa hu Marianne Hansen, ved bordet der da, at hu hadde sagt, til hu 

Charlotte, kvelden før, da. 

 

(Mens hu Marianne Hansen hadde lagt hu Charlotte, da). 

 

For hu Charlotte hadde forresten fått et anfall, dagen før da, (var det vel). 



 

Når hu begynte å skrike noe om at søstera hennes hadde en negerunge. 

 

Uten at jeg kan huske at jeg sa noe galt. 

 

Men søstera mi, (Pia), hadde jo også en negerunge, forresten. 

 

(Som hu fikk i juli 1995, nemlig Daniel). 

 

Men det sa jeg ikke noe om, da. 

 

(For jeg skjønte ikke helt hvorfor hu Charlotte fikk det her anfallet, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og fra tilbakereisen, så husker jeg også det, at Elisabeth Falkenberg, hadde kjøpt noe sånt Godt og 

blandet-godteri, (var det vel), som hu bydde på, da. 

 

Og da hadde jeg vel lest i avisa, om hva sånt gelatin-godteri egentlig var laget av. 

 

Så da spurte jeg butikksjef Elisabeth Falkenberg og Henning Sanne, som også satt ved bordet der, 

(var det vel). 

 

Om de visste hva det godteri var laget av, da. 

 

(Eller om jeg sa, 'hva som er inni det godteriet'. 

 

Noe sånt). 

 

Men ingen svarte noe, da. 

 

Så da sa jeg det, nemlig 'kuer' da, husker jeg. 

 

For det er jo kuer som gelatinen er laget av egentlig, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det skjedde også noe underlig, mens danskebåten kjørte gjennom indre Oslofjord der, husker jeg. 

 

(På vei tilbake igjen til Oslo, da). 

 

Jeg hadde hatt en utgave av gratisavisa Natt og Dag, i en bag jeg hadde. 

 

For jeg syntes det var litt artig, å lese om de forskjellige utestedene i Oslo, da. 



 

Og så hadde jeg kanskje sett det, at det hadde kommet en ny utgave, av den gratisavisa. 

 

Mens jeg var på vei til danskebåten, eller noe. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da hu Wenche Berntsen så det her, at jeg bare satt der, i gangen på båten, og leste i Natt og Dag, 

da. 

 

Så sa hu til meg det, (sånn at en del av de andre kollegene våre også må ha hørt det vel), at 'du er 

som meg, du'. 

 

Men da skjønte jeg ingenting, må jeg innrømme. 

 

Da skjønte jeg ikke mye av hva hu Wenche Berntsen mente, (for å si det sånn). 

 

Men jeg huska nok det da, at hu hadde kommet med sex-beskyldninger, mot han butikksjefen, på 

Rimi Manglerud. 

 

(Sånn som jeg husker det, så det ble ihvertfall det sagt, på den tida, som hu Wenche Berntsen, ble 

ansatt, på Rimi Nylænde). 

 

Så jeg var nok litt redd, for at hu Wenche Berntsen skulle begynne å tulle med meg også, (eller 

noe). 

 

Så det var kanskje derfor, at jeg ikke svarte henne noe, når hu begynte å prate om det her uklare 

greiene sine, på danskebåten, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 50: Pia føder 

 

Pia og jeg var ganske uvenner, i 1995, etter den 'vi har jo ikke noen saks'-kommentaren hennes, med 

mere. 

 



Men Axel kom på døra mi, (på Ungbo), en søndag, (var det vel), og vi diskuterte om vi skulle dra på 

kino, (eller noe sånt). 

 

Men da vi kom med T-banen, ned til Jernbanetorget, så foreslo jeg det, at vi kunne dra å besøke Pia, 

som lå på fødeavdelingen, på Aker sykehus der. 

 

Så Axel og jeg, vi tok en buss, (var det vel), opp til Aker sykehus, da. 

 

Og besøkte Pia, som venta på å føde, da. 

 

Fødselen hennes var en dag eller to unna, vel. 

 

Og jeg kunne ikke se noen andre kjente av Pia, på sykehuset der. 

 

Som for eksempel barnefaren Keyton, (eller noen andre). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En av oss skulle skrive opp et telefonnummer. 

 

Men ingen av oss hadde kulepenn. 

 

Så jeg gikk ut av det venterommet, (eller hva det var igjen), som Pia var på der. 

 

For å finne en resepsjon, eller noe, hvor jeg kunne få lånt en kulepenn, da. 

 

Og så så jeg et rom, som det stod 'Motagelse' på. 

 

Så jeg trodde at det betydde resepsjon da, (eller noe sånt). 

 

Men det var jo en fødestue da, fant jeg ut. 

 

For der var det jo ei bekymra ung, mørkhudet dame, og mora hennes vel, og en eller to 

sykepleiersker, da. 

 

Som svarte 'nei' da jeg spurte om noen av dem hadde en kulepenn, da. 

 

(Men fødselen var ikke igang ennå, eller noe, da. 

 

Så alle hadde klær på seg, og sånn da, heldigvis). 

 

Jeg husker ikke om jeg fikk tak i en kulepenn. 

 

Men noen dager seinere så ringte Christell meg vel. 

 

Etter jobben, eller noe. 

 

Jeg lå og slappa av, (eller sov), på sofaen, på Ungbo der da, husker jeg. 



 

Og Pia hadde født en sønn da, sa vel Christell. 

 

Som vel hadde dukket opp på sykehuset der da, (virka det som, for meg, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en dag eller to etterpå, så dukka både Pia og Christell opp på Ungbo der. 

 

Og Pia sa plutselig bare 'her', og så måtte jeg holde ungen hennes, (som seinere fikk navnet Daniel 

vel). 

 

Så det var kanskje litt uansvarlig av Pia, for jeg hadde jo aldri hold en baby før. 

 

Så hvorfor Pia bare lempa over ungen sin, til meg, mens jeg stod i gangen, på Ungbo der. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det er mulig at hu veit det sjæl. 

 

Det er mulig. 

 

(Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia flytta så fra Ungbo, (på Ellingsrudåsen), den samme uka som hu fikk Daniel, (var det vel). 

 

Og jeg tror at det var Christell som hjalp henne med å flytte. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Pia fikk så en egen leilighet, (fra Ungbo, den og, tror jeg), i Tromsøgata, ikke langt unna 

Sofienbergparken der. 

 

Og en episode som jeg husker, fra etter at Pia fødte Daniel, men før hu flytta ned til Tromsøgata der. 

 

Det var at jeg overhørte det, at Pia viste Christell noen skjorter som jeg hadde til tørk, (eller noe), i 

tørkeskapet, på Ungbo, der. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Tre sånne cowboy-skjorter. 

 



To jeg hadde kjøpt selv, og en som jeg hadde fått av Jan Snoghøj, til jul, jula 1992 eller 1993, eller 

noe sånt, vel, (nemlig en svart og hvitrutet cowboyskjorte, da). 

 

Og da husker jeg det, at Christell plutselig sa 'fy faen', inne på tørkerommet, (eller like utafor), på 

Ungbo der, da. 

 

Så hva det var som Christell reagerte på, det veit jeg ikke. 

 

Men det virka nesten som at det var noe med skjortene mine, (eller noe sånt), som hu reagerte på, 

da, (syntes jeg). 

 

Så det var en rimelig spesiell episode da, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Jeg tror forresten at Daniel vel ble født 24. juli 1995, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Så dette jeg skrev om nå, det skjedde altså i slutten av juli, i 1995, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 51: Mer fra Ungbo 

 

Da Hildegunn og Rune, flytta ut fra Ungbo. 

 

Så flytta det forresten inn to unge danske damer der. 

 

Jeg lurer på om det kan ha vært, mens jeg var på rep-øvelse, høsten 1994. 

 

Ihvertfall så husker jeg det, at jeg reagerte på det, (da jeg var ferdig med rep.-øvelsen), at hverken 

Pia eller Glenn Hesler hadde prøvd å bli kjent med de her danske damene. 

 



De, (Pia og Glenn Hesler), hadde liksom ikke prøvd å få kontakt, (eller noe), med de her danske 

damene da, mens jeg var på rep., (var det vel), virka det som for meg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

De to danske damene, de fortalte meg det, at de jobba på Hotell Stefan, (var det vel). 

 

Så det var kanskje litt rart, at de skulle bo på Ungbo, mens de jobba på hotell. 

 

For folk som jobber på hotell, de bor vel gjerne på det samme hotellet. 

 

Hvis ikke det varierer da. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Glenn Hesler, han advarte meg også, mot de her danske damene, husker jeg. 

 

For Glenn Hesler, han sa det da, at han hadde overhørt det, at de her to damene hadde gått og tiska, i 

gangen, på Ungbo der. 

 

(Noe sånt). 

 

Så de var visst lesbiske da, sa Glenn Hesler. 

 

Så han mente at jeg ikke burde prate med dem, da. 

 

Selv om dette, (som Glenn Hesler sa), ikke helt ga helt mening for meg. 

 

Hvorfor skulle jeg være redd for å prate med de danske damene, liksom. 

 

Nei, det klarte jeg ikke helt å forstå, da. 

 

Så det her var litt spesielt da, husker jeg at jeg syntes. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var sånn, på den her tida, at jeg jobba nesten bare seinvakter. 

 



Men annenhver lørdag, (var det vel), så jobba jeg hele dagen, da. 

 

Så da slutta jeg klokka 21 cirka, på fredagen. 

 

Og så måtte jeg stå opp klokka 5.30, (eller noe), på lørdagen. 

 

Og så måtte jeg jobbe fra 7 til 19, på Rimi Nylænde, da. 

 

Så da, så fikk jeg snudd om på døgnrytmen min, hver gang jeg skulle jobbe lørdag, da. 

 

Så på de fredagene, som var før jeg skulle jobbe lørdag, så pleide jeg å kjøpe noe mat, som det tok 

kort tid, å lage. 

 

Så da pleide jeg å kjøpe grilla kylling, (for eksempel), husker jeg. 

 

Som jeg bare spiste uten å varme, da. 

 

For da slapp jeg å bruke langt tid, på å lage mat. 

 

Sånn at magen min rakk å roe seg, før jeg gikk og la meg, da. 

 

(Siden jeg pleide å spise ganske mye mat, på den her tida, da. 

 

For jeg jobba ganske hardt, i butikken, og trente mye også, da, på fritida). 

 

Siden jeg da prøvde å legge meg tidlig, da. 

 

Siden jeg måtte stå opp like etter klokken fem kanskje da, om morgenen, de gangene jeg jobbet 

lørdagsvakter. 

 

Og de unge danske damene, de jobbet tydeligvis noe slags skift, de og. 

 

For de satt i stua, på Ungbo, sammen med meg, når jeg spiste kylling, en fredagskveld, husker jeg. 

 

Og to uker seinere. 

 

Så husker jeg at de damene snakka sammen, (i stua på Ungbo der), og sa det, at de ikke ville sitte å 

se på, at jeg spiste kylling, igjen. 

 

For jeg pleide å sitte der og spise kylling da, når jeg skulle jobbe tidlig, på lørdagene, da. 

 

I TV-stua der, da. 

 

For jeg var kanskje mest vant til å sitte aleine der, muligens. 

 

Men da forsvant de danske damene inn på det ene av rommene deres da, husker jeg. 

 

Siden de ikke ville sitte i stua der, og se på, at jeg spiste kylling igjen da, (mener jeg å huske, at jeg 

overhørte, at de snakka om, ihvertfall). 

 

Så det var en litt spesiell episode det og, må jeg si. 

 



Men jeg var nesten engstelig da, for at jeg ikke skulle få nok søvn, før jeg jobba de ledervaktene, på 

lørdagene. 

 

For de vaktene, de var tøffe, i seg selv, for de var jo på tolv timer. 

 

Og hvis man da ikke hadde fått seg mer enn et par timers søvn, før man startet på en sånn vakt. 

 

Så kunne de vaktene som leder, på lørdagene, bli forferdelig tunge, husker jeg. 

 

For man måtte ikke bare fylle opp brød og frukt og rydde hyller i butikken, og sånn. 

 

Men man måtte jo også hele tiden være klar til å svare på spørsmål fra kunder, osv. 

 

Og jeg gikk ofte på lørdager og var nesten i ørska da, (må jeg vel nesten si). 

 

For jeg hadde da gjerne allerede jobbet en lang arbeidsuke. 

 

Også kom den lørdagsvakta, på tolv timer, i tillegg, da. 

 

Etter kanskje lite søvn også, da. 

 

Så da prøvde jeg å organisere meg, sånn at jeg kom meg ganske tidlig i seng, før jeg skulle jobbe, 

de her, (mer eller mindre), forferdelige ledervaktene, på lørdagene, da. 

 

Så det var ofte at jeg satt i stua på Ungbo, og spiste kylling, eller noe annen mat, som det tok kort 

tid å lage, på enkelte fredagskvelder, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at de danske damene flytta ut. 

 

Så flytta det inn ei ung Oslo-dame, på det tidligere rommet, til Hildegunn. 

 

Dette var ei fra Lindeberg-området vel, som het Maylinn, (eller noe), mener jeg å huske. 

 

Og sommeren 1995, så flytta jo Pia ut, fra Ungbo. 

 

Og Glenn Hesler flytta også ut fra Ungbo, omtrent på den samme tida, vel. 

 

Så en stund, så var det vel bare hu Maylinn og meg, som bodde, på Ungbo der. 

 

Men hu Maylinn, hu hadde omtrent alltid venninner eller sine mannlige pakistanske venner, på 

besøk. 

 

Så det var ikke sånn at jeg pleide å være noe særlig aleine sammen med henne, på Ungbo der, 

akkurat. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etterhvert, så begynte Ungbo-dama å mase på meg, om at jeg også, måtte prøve å finne meg, et 

nytt sted å bo. 

 

For Ungbo, det var bare for folk opp til 23 år, eller noe. 

 

Og jeg bodde jo der til jeg var 25 år, var det vel. 

 

Men jeg hadde i tida før det her, spurt Ungbo-dama, et par ganger vel, for å sjekke om dette var så 

nøye. 

 

Og jeg hadde da fått til svar, at det ikke var noe nøye, og at det ikke gjorde noe, at jeg bodde på 

Ungbo, selv om jeg var eldre enn 23 år, da. 

 

For jeg stod på venteliste, hos Rimi, på å få hybelleilighet, i Rimi-bygget, i Waldemar Thranes gate, 

på St. Hanshaugen. 

 

Men det varte og rakk litt da, før jeg kom såpass høyt opp, på den lista, at jeg ble tilbudt bolig der, 

da. 

 

Så jeg stod vel på den ventelista, i et år eller to, (ihvertfall), før jeg ble tilbudt bolig, i Waldemar 

Thranes gate, da. 

 

Og grunnen til at jeg ringte Rimi sitt hovedkontor, og ba om å bli satt opp, på den ventelista, for 

hybelleilighet der, (hvor jo Magne Winnem hadde bodd, på begynnelsen av 90-tallet, og hvor jeg 

også hadde vært på et par fester, (som jeg har skrevet om, tidligere i denne boken), hos han assistent 

Geir, som fikk sparken, fra Rimi Karlsrud. 

 

Det var jo fordi at da jeg ble eldre enn 23 år. 

 

Så fikk jeg vel bare halvårskontrakter, (eller om det var årskontrakter), hos Ungbo. 

 

Så da tenkte jeg det, at det var smart å sette meg opp på venteliste, på Rimi-leilighet, da. 

 

(Noe jeg vel må ha hørt om, av Magne Winnem, at det gikk ann å gjøre, hvis man jobba heltid i 

Rimi). 

 

Så det var ikke sånn, at jeg ikke gjorde noe, for å finne meg ny bolig. 

 

Jeg var også på en visning en gang, for en hybel, i Vika, som jeg hadde sett, i Aftenposten, da. 

 

Og plutselig så så jeg det, at på det rommet, som skulle leies ut, der hang det en gammel rifle, da. 

 

Så jeg sa jo det, at han som hadde bodd der før, må måtte ha vært skikkelig våpeninteressert, da. 

 

Og så fikk jeg se stua, like etterpå. 

 

Og der hang det jo hundrevis av våpen, fra den amerikanske borgerkrigen, osv. 



 

Så det viste seg jo det, at han som skulle leie ut et rom der, han var en kjent våpensamler, da. 

 

Og han våpensamleren, han fortalte meg det, at de omtrent ikke brukte kjøkkenet der, for de spiste 

heller på en lokal kro, da. 

 

Men det syntes ikke jeg, at hørtes noe bra ut, da. 

 

For jeg pleide jo å spise så store porsjoner, siden jeg jobba så hardt og trente så mye, på fritida. 

 

Så jeg var redd for at det kom til å bli for dyrt, for meg, å spise meg mett, på en sånn lokal kro, da. 

 

Og jeg ble heller ikke tilbudt det rommet da, husker jeg. 

 

For det ble avgjort på loddtrekning da, husker jeg, at han våpensamleren, sa da, på telefonen, en uke 

eller to, etter at jeg hadde vært på den visningen. 

 

Som jeg nok dro på, etter at hu Ungbo-dama hadde begynte å mase på meg da, plutselig, etter at 

søstera mi og Glenn Hesler vel hadde flytta, fra den Ungbo-leiligheten, da. 

 

Om at jeg måtte prøve å finne meg et nytt sted å bo, da. 

 

Men det var også mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 52: Sommerferien 1995 

 

Fra sommerferien 1995 så husker jeg det, at jeg befant meg alene, igjen i Frognerparken. 

 

(For jeg tok jo lappen, på den her tida, så jeg ville ikke bruke penger, på å dra bort på ferie, da). 

 

Selv om jeg hadde fått meg mobil, som jeg hadde med i parken, så var det ingen som kontaktet 

meg, husker jeg. 

 

Så hva Axel og Glenn Hesler dreiv med den ferien, det veit jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kjeda meg såpass, (husker jeg), at jeg syntes det var morsomt, å se, om jeg klarte å finne veien, 

fra Frognerparken og ned til Oslo sentrum. 

 



Og en gang så gikk jeg helt til Grønland, husker jeg, hvor jeg kjøpte Crystal Pepsi, (som jeg syntes 

jeg kunne drikke, selv om jeg egentlig hadde slutta å drikke cola da), på en butikk der, (muligens 

Kiwi). 

 

Og en gang, så møtte jeg Hildegunn, utafor Oslo City, når jeg gikk gjennom sentrum der, da. 

 

Hildegunn hadde på seg en Supermann-trøye, og jeg var ganske stressa på den her tida, så jeg kjente 

henne ikke igjen, med en gang. 

 

Hu kalte meg 'eks-samboer', eller noe. 

 

Og hu gikk rimelig tett i lag, med to unge tenåringsgutter, som hu vel bodde sammen med, i en 

Ungbo-leilighet, i sentrum, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Og hu sa det, mens hu gikk forbi meg vel, (for jeg tok meg en pause, på baksiden av Oslo City der, 

da), at de på det kollektivet, hadde samme musikksmak. 

 

Noe som vel var en klage på min musikksmak, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den eneste som kontaktet meg, på personsøker eller mobil, den her sommerferien. 

 

Det var Marianne Hansen, (da låseansvarlig vel, på Rimi Nylænde), som hadde fått noe 

forandringer i ferieplanen sine. 

 

Og hu spurte meg, om jeg kunne jobbe, en uke, av ferien min. 

 

Mot at jeg istedet fikk en uke ferie seinere, den sommeren, da. 

 

Og det sa jeg at var greit, da. 

 

For jeg prøvde å være fleksibel, overfor arbeidsgiveren min, da. 

 

For jeg prøvde jo å få meg en karriere, i Rimi, og når jeg først hadde blitt assisterende butikksjef, så 

var det jo artig å se, om jeg klarte å bli butikksjef, også. 

 

For jeg hadde vel egentlig aldri sett for meg det, at jeg skulle jobbe innen ledelse, (eller som sjef, 

da), for mange ansatte. 

 

Jeg hadde nok heller sett for meg det, at jeg skulle jobbe, som dataekspert, (eller noe). 

 

Men jeg hadde jo hatt problemer, med depresjon, det andre året, som jeg gikk, på NHI. 

 

Så jeg var litt redd for å havne inn i en ny depresjon, også i årene etter militæret, da. 

 

Og Anne-Katrine Skodvin hadde jo sagt til hun assistenten, (Hilde), fra Rimi Munkelia, som slutta 

der for å begynne å jobbe på kontor, at det var et kjedelig yrke, sammenlignet med å jobbe i butikk. 



 

Og det var også veldig lyst, i de butikkene, som jeg jobba i. 

 

Og dette sammen med at jeg gjorde mye fysisk arbeid, (som å legge opp kjølevarene, osv.), samt at 

jeg trente mye, (badminton, tennis og fotball, osv). 

 

Det gjorde nok at jeg ikke havnet inn i en ny depresjon da, etter militæret. 

 

For jeg var litt redd for det, da. 

 

For det var ikke så artig, (husker jeg), å være inne i en sånn depresjon. 

 

Noe jeg var vinteren 1991/92 da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg hang litt i Frognerparken der, i de sommerferiene, på midten av 90-tallet. 

 

Så pleide jeg vanligvis å ligge i sola og lese en bok. 

 

Og det pleide også på den her tida, (ihvertfall sommeren 1994, mener jeg å huske), å ligge noen 

toppløse damer, som solte seg, i Frognerparken, som det gikk an å smugkikke litt på, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det hendte også, at jeg spurte folk, som spilte fotball, i Frognerparken der, om jeg kunne få 

være med å spille. 

 

(For jeg regna med at det var greit, da). 

 

Og da hendte det ganske ofte at jeg fikk være med å spille, da. 

 

Men etter at jeg kom tilbake, fra den jobb-byttinga, med Marianne Hansen, (var det vel). 

 

Så ble jeg med noen folk, å spille der, da. 

 

Og da var bakken så hard der, husker jeg. 

 

At da jeg en gang tok et sånt 'sjiraff-spark', som den Romerike-gjengen, som Glenn Hesler pleide å 

dra meg med, for å spille fotball med, pleide å kalle det. 

 

(Et spark som jeg vel hadde fra oppstillingsplassen, på Terningmoen, vel). 

 

Så røyk korsbåndet mitt, i det venstre kneet, mens jeg spilte, da. 



 

(Fant jeg ut seinere, at det var som hadde skjedd). 

 

Så jeg så at kneskåla liksom hoppa noen centimeter ut, og så hoppa tilbake, da. 

 

Og jeg måtte sette meg ned, (ved siden av fotballbanen), i en halvtime, eller noe, da. 

 

Og fikk vel en ispose, (av noen), til å ha på kneet. 

 

Før jeg hinket meg bort til hovedinngangen, til Frognerparken der, da. 

 

Og så tok en taxi hjem, til Ungbo, på Ellingsrudåsen, da. 

 

Og da hadde jeg jo ferie, så det er mulig at jeg såvidt klarte å jobbe, når den ferieuka var ferdig. 

 

Og en annen gang, (før det her vel), så vrikka jeg forresten også ankelen min, (var det vel), da jeg 

spilte fotball. 

 

Og den kneskaden, den slo jeg opp en del ganger, så det hendte ofte at jeg haltet, på vei til jobben, 

på Rimi Nylænde da, husker jeg, de årene, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Jeg sjekka på Facebook nå, og fant ut det, at hu som jeg har kalt for Marianne Hansen, (hun lederen 

i Rimi). 

 

Hun heter egentlig Marianne Eidsem Hassel, så jeg på Facebook nå. 

 

Så jeg har bomma litt på navnet hennes, da. 

 

Hu er jo en rimelig lav dame, (som ligner litt på Jenny Skavlan i ansiktet kanskje, på en god dag), 

og hu begynte jo i Rimi, et par år etter meg vel, så hvis det var sånn, at jeg hadde en lillesøster, i 

Rimi, så må man kanskje si at det var henne, da. 

 

(Siden hu liksom gikk litt i mine fotspor, i Rimi, da). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Og hu Charlotte, som også jobba på Rimi Nylænde, på den her tida. 

 

(Og som seinere også ble leder i Rimi). 

 

Hu heter visst Charlotte Åman, virker det som, fra Facebook. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 53: Kjøreskolen på Frogner 

 

Jeg tenkte det, at jeg skulle prøve å finne meg en kjøreskole, i Oslo Vest, når jeg skulle ta 

kjøretimer. 

 

(Noe som jeg begynte med rundt sommeren 1995, vel). 

 

For jeg tenkte at da sjansene store at det var en seriøs kjøreskole, som jeg havnet på. 

 

Noe sånt, var det vel kanskje, som jeg tenkte. 

 

Uten at jeg husker det helt nøyaktig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg mener at den kjøreskolen, som jeg gikk på, lå like ved Frogner kino der, i Frognerveien. 

 

Jeg mener at eieren var en nordlending muligens, og at han første kjørelæreren min der, het Anders, 

(eller noe). 

 

Men jeg husker ikke helt nøyaktig navnet på den her kjøreskolen, da. 

 

Men den het vel noe med 'Frogner', tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Grunnen til at jeg ikke husker helt nøyaktig hvor i Frognerveien, som den her kjøreskolen, holdt til, 

igjen. 

 

Det var fordi, at kjørelærererne, de pleide å møte elevene, ved Majorstua T-banestasjon, (eller ved 

Jernbanetorget T-banestasjon). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg jobbet jo mye seinvakter, så jeg tok vel kjøretimer, før jobben ofte, på Rimi Nylænde, da. 

 

Og jeg tok vel mye dobbelttimer, mener jeg å huske. 

 

Jeg hadde jo også tatt en god del kjøretimer, i Drammen, (som jeg har skrevet om, i Min Bok), på 

slutten av 80-tallet. 

 

Men det var jo i 1988 og 1989. 

 

Så det var jo mer enn fem år før det her, da. 

 

Så kjøreferdighetene mine var vel kanskje litt rustne, (må man vel si), så jeg måtte ta det meste om 

igjen, da. 

 

Selv om jeg vel ikke behøvde å holde på så lenge, med hver kjøreferdighet. 

 

(Jeg klarte vel bakkestart og sånn ganske greit, mener jeg å huske). 

 

Men lukeparkering sleit jeg vel kanskje litt med, da. 

 

Det er mulig. 

 

Og nå kjørte jeg jo rundt i Oslo, som er en mye større by, enn Drammen. 

 

Så det var nok litt vanskeligere å ta kjøretimer i Oslo, enn i Drammen, (må man vel si). 

 

Men det gikk ganske greit da, syntes jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at en gang, så begynte jeg å prate med han kjørelæreren om badmintontreninga, som jeg 

gikk på. 

 

Og dette var fordi at jeg hadde fått meg en blåveis, (eller blått øye, da). 



 

Og kjørelæreren spurte meg hvordan jeg hadde klart å få det. 

 

Og det var fordi, at Glenn Hesler han hadde tatt med seg en ung mulatt, med navn David, på 

badminton-treninga, en gang. 

 

(Like før den her kjøretimen, da). 

 

Og så spilte de to, på lag, mot meg. 

 

Og jeg tror nå muligens, at de kanskje kan ha planlagt det, hvordan de skulle spille, for å skade 

meg, (eller noe). 

 

For jeg hadde aldri sett han David, før det her, (og heller ikke seinere). 

 

Og Glenn Hesler, han spilte badmintonballen, sånn at jeg så vidt rakk fram til den, (var det vel). 

 

Og da stod han David klar like bak nettet og smashet badmintonballen rett i øyet på meg, da. 

 

Og det syntes jeg at var farlig spill, da. 

 

Jeg kunne jo ha blitt blind på det øyet sikkert, hvis han hadde truffet en centimeter til sida, (eller 

noe). 

 

Så da gadd jeg ikke å spille mer, husker jeg. 

 

Så da bare stakk jeg fra Haugerudhallen der, (husker jeg). 

 

(Og hjem til Ungbo på Ellingsrudåsen, vel. 

 

Med T-banen sikkert, da). 

 

Men det er mulig at Glenn Hesler og han David fortsatte å spille, da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig. 

 

(Men det veit dem vel selv). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var egentlig kanskje sosial og jovial på den her tida. 

 

Og jeg hadde jo tatt med folk som Glenn Hesler, Magne Winnem og vel også halvbroren min Axel, 

på de her badmintontreningene, da. 

 

Så jeg spurte kjørelæreren om han skulle bli med å spille badminton, en gang, (siden vi prata om 

badminton, da). 

 



(Fordi jeg var ganske sosial på den her tida, da. 

 

Og det var vel noe jeg hadde fra mine, (mer eller mindre tidligere), kamerater Glenn Hesler og 

Øystein Andersen. 

 

For eksempel så var det vel sånn, at Øystein Andersen, han ble kjent med Bengt Rune, (fra Rasta), 

bare fordi at vi vanka, i biljardhallen til faren hans, like ved der jeg jobba, på OBS Triaden, noen år 

før det her, da). 

 

Så han kjørelæreren, han dukka opp en lørdag da, i Haugerudhallen der. 

 

Men da han slo et ganske langt slag. 

 

Så måtte jeg vri det venstre kneet, (eller noe), for å nå den ballen, da. 

 

Og plutselig så sviktet kneet, og jeg lå der i en 'haug', da. 

 

Og da skjønte jeg jo det, at jeg nok hadde fått en alvorlig kneskade, da jeg skadet kneet, tidligere 

den sommeren/høsten, da jeg spilte fotball, i Frognerparken. 

 

Så da bestemte jeg meg bare for å dra ned til Legevakta, husker jeg. 

 

(For jeg syntes at jeg måtte finne ut hvordan skade det her var, da. 

 

Det var jo ikke noe artig at kneet plutselig sviktet og man lå der i en haug, liksom). 

 

Og jeg spurte de lederne der, (som het Åge osv., vel), om en av de gadd å spille litt med han 

kjørelæreren, da. 

 

Siden jeg måtte ned til Legevakta, da. 

 

Og da, så begynte vel de lederne der, i Skøyenåsen badmintonklubb, å mumle, om at jeg bare lata 

som at jeg hadde skada meg, eller noe, (mener jeg at jeg overhørte). 

 

Så de lederne der var litt gretne kanskje da, av en eller annen grunn. 

 

De var litt sure kanskje, de lederne i den klubben, da. 

 

De informerte for eksempel vanligvis ikke om hvilken garderobe, som vi skulle bruke. 

 

Og når jeg da skifta fra olabukse til joggebukse i Haugerudhallen der. 

 

Så begynte de å 'surve' om det og da, at det ikke var bra, at jeg liksom stod i underbuksa der, for det 

var tenåringer, (eller noe), i den hallen, da. 

 

Men hva hvis de hadde informert om hvilken garderobe vi skulle bruke? 

 

Det gjorde de ikke. 

 

Jeg kunne jo ikke bare gå ned i en garderobe, for da kunne jo det ha vist seg å være en 

damegarderobe, for eksempel. 

 



Så de her lederne i Skøyenåsen badmintonklubb, de var litt sure og treige da, syntes jeg. 

 

Men men. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Så dro jeg ned til Legevakta, da. 

 

Og jeg fikk time på Aker sykehus, for at de skulle se inn i kneet mitt, med et slags kamera, eller hva 

det kan ha vært, da. 

 

Men da måtte jeg vel hente noen bilder selv, fra Legevakta, tror jeg. 

 

Og ta med de opp til Aker Sykehus, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 54: Mer fra kjøreskolen på Frogner 

 

Etterhvert, så ble det jo tid for glattkjøring, mørkekjøring og landeveiskjøring, med den kjøreskolen, 

på Frogner. 

 

Og jeg husker det, at den bilen jeg kjørte, på mørkekjøringa, (var det vel), den var full av vakre og 

smekre 17-år gamle vestkantjenter, da. 

 

(Jeg husker at jeg kræsja litt med en av dem, når vi begge gikk ut, på hver vår side av baksetet, en 

gang, når vi skulle ut av bilen, av en eller annen grunn, da). 

 

Og på glattkjøringa, så husker jeg det, at kjørelæreren plutselig ba meg om å bremse og clutche og 

gasse, osv., og da tok bilen vi kjørte, (som det også satt masse pene vestkant-frøkner i da), den tok 

en piruett, på isen, på glattkjøringsbanen der da, mener jeg. 

 

Eller, bilen tok vel først en 180 graders piruett, (mens jeg kjørte), og så tok vi en 180 graders piruett 

til, etter noen sekunder, eller noe, var det vel. 



 

Så det ble vel en 360 graders piruett tilsammen, tror jeg. 

 

Noe som det vel kun var jeg som måtte gjøre, vel. 

 

Så jeg ble vel kanskje litt ør i hue, av den her snurringa, da. 

 

Så seinere, når vi skulle kjøre på en landevei, og det kom en fjernstyrt pute, mot bilen, så skjønte 

ikke jeg helt hva som var poenget, men kjørte bare rett på den puta, da. 

 

(For jeg var kanskje litt ør i hue da, så jeg hadde kanskje ikke fått med meg, hva det var, som vi 

egentlig skulle gjøre, på den her bestemte øvelsen, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, når jeg skulle kjøre ut fra en bensinstasjon, under landeveiskjøringa, (var det vel). 

 

Så venta jeg lenge da, for å jeg var ikke helt sikker på om jeg rakk å kjøre ut. 

 

(For jeg hadde vel sitti i bilen lenge, som passasjer, og blitt litt sløv, kanskje). 

 

Men så plutselig så tenkte jeg vel det, at det var bare å kjøre, da. 

 

Og da begynte noen av de unge damene, i bilen, å si at den kjøringa mi var litt på kanten da, eller 

noe. 

 

(Men kjørelæreren sa ingenting, da). 

 

Men det var så mye trafikk, på den veien, som vi skulle ut på. 

 

Så jeg bestemte meg plutselig bare for å kjøre. 

 

For jeg hadde ikke lyst til å stå der hele dagen, liksom. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Kjørelæreren, (Anders, het han vel, en kar med mørkt hår vel), sa forresten til meg, under en 

kjøretime, en gang, (etter at jeg hadde hatt kjøretimer på den kjøreskolen, en stund vel). 

 

At, 'du burde finne deg en rik dame'. 

 

Men det ga ikke noe særlig mening for meg. 



 

Så da svarte jeg vel ikke noe. 

 

(Jeg syntes vel kanskje at det temaet ble litt vel rart og personlig, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde hatt kjøretimer der en stund. 

 

Så skulle jeg på en slags prøveoppkjøring, med en annen kjørelærer der. 

 

Og han klagde fælt på kjøringa mi, da. 

 

Vi kjørte blant annet forbi Maxi Skårer, og pizzarestauranten, hvor Øystein Andersen og jeg, hadde 

spist pizza, på Lørenskog, en gang. 

 

Og da følte jeg meg kanskje litt hjemme, og skulle liksom kjøre superbra, da. 

 

Men da hadde jeg visst kjørt alt for fort, sa han andre kjørelæreren, da. 

 

Og det var visst mye annet som ikke var bra også, da. 

 

For jeg hadde vel hatt en dårlig dag, da. 

 

For han andre kjørelæreren, han gikk gjennom en skillsmisse, (var det vel), så han var i et dystert 

humør, da. 

 

Så det var jo som et mareritt, å ta kjøretimer, på den her kjøreskolen, må man vel si. 

 

Men jeg tenkte da det, at hvis jeg bytta til han vanskelige kjørelæreren. 

 

Så skjønte han kanskje det, at jeg egentlig kunne kjøre bedre, enn det jeg hadde fått vist. 

 

Så derfor gjorde jeg det, da. 

 

Men da mente han at jeg ikke clutcha bra nok, og sånn, da. 

 

Han mente at jeg burde clutche sånn, at man ikke kunne merke at jeg gira, osv. 

 

Så jeg tror at han var strengere mot meg, enn mot de andre elevene. 

 

Og en gang, når jeg skulle møte han nye kjørelæreren, ved Majorstua T-banestasjon der. 

 

Så gikk en av de pene 17-år gamle vestkantfrøknene, (som jeg hadde vært på mørkekjøring eller 

glattkjøring, (eller om det var landeveiskjøring), sammen med), hu gikk gråtende ut av bilen, til han 

strenge kjørelæreren, da. 

 

Så jeg lurte på hva som egentlig foregikk på den her kjøreskolen da, må jeg innrømme. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg sa også det til han Anders, (da han spurte meg, under en kjøretime), at jeg bare bytta til han 

strenge kjørelæreren. 

 

Og da spurte han Anders om jeg ikke skulle ha den siste kjøretimen med han, som jeg hadde satt 

opp, engang. 

 

Men da svarte jeg det, at det var like greit at jeg bare bytta til han andre kjørelæreren, med en gang. 

 

For jeg trodde at han kom til å stoppe meg. 

 

Hvis ikke han så det, at jeg kunne kjøre bedre enn jeg hadde fått vist, da. 

 

Og jeg hadde ikke råd til å ta kjøretimer et helt år der liksom. 

 

Så derfor bare bytta jeg til han strengeste kjørelæreren, da. 

 

For jeg tenkte at da ville jeg bli fortere ferdig. 

 

For jeg måtte liksom overbevise han uansett, før jeg fikk prøve meg på oppkjøringa, da. 

 

(Sånn som jeg trodde at det var, ihvertfall). 

 

Så da syntes jeg at det var greit, å bytte, til han dystre kjørelæreren, da. 

 

For jeg måtte liksom 'forbi' han uansett, (sånn som det virka, for meg, ihvertfall). 

 

Og når han første kjørelæreren først spurte, om den siste timen, så var det ikke noe vits i å drøye 

med å bytte, syntes jeg. 

 

Så da bare sa jeg at jeg ikke skulle ha den siste kjøretimen, med han Anders, da. 

 

Og bare bytta kjørelærer, uten noe særlig om og men, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han dystre kjørelæreren, han skulle også ha det til, at jeg fant opp egne regler, og sånn. 

 

Men da jeg kom på teori-eksamen, så var jeg den som ble først ferdig. 

 

Og jeg fikk nesten ingen feil. 

 



Så det var ikke sånn der ihvertfall, at jeg ikke skjønte trafikkreglene. 

 

Så det er mulig at han dystre kjørelæreren var strengere mot meg, enn mot de andre elevene der, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var nok antagelig det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som jeg kjørte ned Uelands gate der. 

 

Så følte jeg meg nok litt hjemme igjen, da. 

 

(For jeg bodde jo en uke eller to, i Uelands gate, (høsten 1989), som jeg har skrevet om, i Min Bok 

2). 

 

Og da tulla jeg litt med en som dreiv og bytta felt der. 

 

Og lata som at jeg var helt nybegynner, da. 

 

For det stod jo 'Skole', på et klistremerke, på de bilene, som vi kjørte. 

 

Så jeg bare kjørte vanlig, da. 

 

Så han som bytta felt, måtte kjappe seg, da. 

 

Så jeg var litt slem og tulla, da. 

 

For han kunne jo ikke vite om jeg var helt nybegynner, eller ikke. 

 

Så jeg bare lot som at jeg var helt nybegynner, og bremsa ikke, da. 

 

(Men kjørte i et jevnt, rolig tempo, da. 

 

Og da måtte han som bytta felt, foran lyskrysset, kjappe seg, da. 

 

For han måtte jo komme seg unna, før 'nybegynneren' meg, kom 'rullende', da. 

 

Så jeg ble kanskje litt amper, av det her, for han første kjørelæreren sa at jeg var en 'clutch-ekspert', 

(eller noe), og han andre klagde fælt på clutchinga mi, da. 

 

Så da ble jeg kanskje litt frustrert og amper, da. 

 

Noe som kanskje kom litt til syne, i Uelands gate der, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og plutselig, like før jul, så fikk jeg plass på oppkjøring, da. 

 

Og da var litt heldig, syntes jeg. 

 

For jeg skulle kjøre ut mot Romerike der, da. 

 

Og jeg glemte å se markert etter toget, på en sånn planovergang, da. 

 

Så da ble jeg litt nervøs, (husker jeg). 

 

For det var liksom flaut å stryke på oppkjøring da, sånn som jeg huska det, fra Berger og Drammen, 

osv. 

 

Og jeg måtte ta en lukeparkering, (eller ihvertfall en parkering), utafor Olavsgård hotell, mener jeg 

at det var. 

 

Og det gikk vel greit til slutt vel. 

 

Og kjørelæreren syntes at det var bra, at jeg hjalp en trailersjåfør, å kjøre ut på veien. 

 

Trailersjåføren ble glad, og nikka, da, (var det vel). 

 

Og jeg hadde observert en bil, lenge før jeg skulle kjøre ut, fra ved en butikk, ute på Romerike der. 

 

Så jeg fikk to særdeles bra, (eller om det var meget bra), kryss, da. 

 

Så jeg husker at han oppkjørings-sensoren, sa til han dystre kjørelæreren da, at det var 'veldig bra'. 

 

(Etter oppkjøringa mi, da). 

 

Og jeg fikk førerkort da, hos Statens Vegvesen, på Økern der, (var det vel). 

 

Noen få dager før julaften da, i 1995. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg kom på jobben, og stolt viste fram førerkortet mitt, den dagen. 

 

Så ble butikksjef Elisabeth Falkenberg sur på meg, husker jeg. 

 

For jeg hadde tatt et triks, som jeg hadde lært, det året som jeg var russ, i Drammen, (mener jeg å 

huske). 

 

At for å få mindre press på seg, når man hadde oppkjøring. 



 

Så burde man bare si på jobben, at man skulle til legen, (eller noe). 

 

For da slapp man å bli mobba, hvis man strøyk på oppkjøringa, da. 

 

Så jeg sa til butikksjef Elisabeth Falkenberg, at jeg skulle til legen, da. 

 

(Som jeg hadde fått tips om at man kunne si, i Drammen, (muligens av Hallvard, som jobba på CC 

Storkjøp), en 6-7 år, før det her, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 55: Mer fra Rimi Nylænde 

 

Før jeg skriver om julebordet 1995, så kan jeg ta med noen flere episoder, fra Rimi Nylænde. 

 

Hilde fra Rimi Hellerud, hu begynte jo å jobbe i Rema, like før jul, (var det vel), i 1994. 

 

Så det var Elisabeth Falkenberg og meg, som drev butikken, (som de eneste lederne), den jula, da. 

 

Og jeg husker det, at jeg måtte ta Stabburet-bestilling på julevarer, (må det vel ha vært). 

 

Også sier Elisabeth Falkenberg til meg, at vi burde bestille en spekeskinke og. 

 

For folk kom ofte og spurte om det, i jula, da. 

 

Og den spekeskinka, den ble hengende, inne på melkekjøla. 

 

For at den ikke skulle bli stjålet, (eller noe). 

 

Og der hang den, hele jula da, (husker jeg). 

 

Og jeg lurer på om det var noe rart med den skinka. 

 

For vanligvis, så ville vel prosessen vært sånn, ved et salg, av en sånn skinke. 

 

At først så ville det dukke opp en kunde i butikken som spurte om spekeskinke. 

 



Og så ville vi si det, at vi kan bestille en, sånn at du får den på tirsdag, (for eksempel). 

 

Og så ville vi sendt en faks, (for eksempel), til Stabburet som seinere ble Spis, da. 

 

Og så ville kunden fått spekeskinka si, uka etter da, (for eksempel). 

 

Så det Elisabeth Falkenberg gjorde jula 1994, da hu bestilte en sånn skinke, og bare lot den henge, 

inne på melkekjøla. 

 

Det var litt rart da, kan man vel si. 

 

Men dette var jo den første jula mi, som leder, i Rimi, så jeg måtte jo nesten høre på butikksjefen 

da, syntes jeg, når hu ville bestille en sånn spekeskinke. 

 

Jeg hadde ikke noe særlig erfaring med å bestille julevarer, så jeg bare hørte på henne da, (må jeg 

innrømme). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter jul, så skjedde det noe enda rarere, i forbindelse med den spekeskinka, da. 

 

Og det var at butikksjef Elisabeth Falkenberg, hu sa til meg det. 

 

At hu syntes ikke at vi kunne kaste en sånn stor spekeskinke. 

 

Så hu lurte på om jeg ville ha den, da. 

 

Og jeg hadde jo nettopp vært på en rep.-øvelse, hvor vi spiste et fenalår. 

 

Så jeg syntes at det hørtes artig ut da, og ha en sånn spekeskinke, i kjøleskapet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så en dag, etter jobben, på begynnelsen av 1995, (må det vel ha vært), så tok jeg med meg den 

spekeskinka hjem, da. 

 

Siden hu butikksjef Elisabeth Falkenberg, hadde spurt meg, om jeg ville ha den, da. 

 

Så tenkte jeg at det måtte være greit, da. 

 

Jeg kunne nesten ikke si imot butikksjefen, syntes jeg. 

 

Jeg var jo helt fersk som assisterende butikksjef, og. 

 



Og den samme dagen, (for dette var en dag jeg hadde tidligvakt, da). 

 

Så dro jeg også innom Sparebanken NOR, (hvor jeg hadde lønnskonto, på den her tida), sin filial, 

på Bryn, husker jeg. 

 

(Der hvor det var et bankboks-ran en gang, vel). 

 

Og spurte de, om jeg kunne få et lån, for å kjøpe en leilighet, i høyblokka, på Lambertseter der. 

 

For de leilighetene, de kosta bare et par hundre tusen, på den her tida, (hvis ikke enda mindre). 

 

Men jeg fikk ikke noe lån da, husker jeg. 

 

Enda jeg ikke hadde hatt noe inkasso, eller noe sånt. 

 

(For jeg var jo egentlig for gammel til å bo på Ungbo, så jeg hadde vel sett i Aftenposten da, at de 

leilighetene, i høyblokka, på Lambertseter, var veldig billige, da. 

 

Sånn at til og med en med 140.000 i årslønn, (som jeg hadde, på den her tida), kunne hatt råd til å 

betjene et lån, på de vel. 

 

Selv om Magne Winnem vel advarte meg litt mot å bo der. 

 

For han mente at det var mye narkomane og sånn, som bodde der, var det vel. 

 

Så jeg var kanskje ikke helt overbevist selv, da jeg gikk i banken, for å høre om jeg kunne få lån, 

da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og raritetene rundt den spekeskinka, de stoppa ikke der. 

 

For da Glenn Hesler etter en stund, fikk se den spekeskinka, liggende delvis oppspist, i kjøleskapet, 

på Ungbo der. 

 

Så fikk han sjokk, (må man vel si). 

 

Og banka på døra til rommet mitt, og lurte på hvor den skinka var fra, osv., da. 

 

Mens han så sjokkert ut i trynet vel. 

 

(Sånn som jeg klarte å tolke trynet og stemmen hans, ihvertfall). 

 

Så det var kanskje noe rart med den spekeskinka, da. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg jobba som leder, på Rimi Nylænde, så begynte det også å jobbe et par, som het Line og 

Pål, der. 

 

(Som begge hadde lyst hår, husker jeg. 

 

Pål med gardinfrisyre, og Line med langt hår, da). 

 

Ihvertfall Pål begynte vel å jobbe der, allerede mens hu Hilde, fra Rimi Hellerud, jobba der, mener 

jeg å huske. 

 

En jobboppgave, som ingen av lederne var så glad i å vel. 

 

Det var å tømme papp-pressa. 

 

Men Pål, han jobba to dager, i uka, var det vel. 

 

To ettermiddager da, etter studier ved UIO, (var det vel). 

 

Og da fikk Elisabeth Falkenberg, (eller om det var Hilde fra Rimi Hellerud), de fikk Pål til å tømme 

papp-pressa, før han satt seg i kassa, de to kveldene, som han jobba, da. 

 

Så da lot vi bare papp-pressa stå der, til Pål kom på jobben da, tirsdag og torsdag, (eller om det var 

fredag), husker jeg. 

 

Og da trengte vel ikke noen andre, å tømme papp-pressa, mener jeg å huske. 

 

Så den rutinen, den var kanskje litt spansk, da. 

 

Men Pål var jo stor og sterk. 

 

Men det var kanskje litt utnytting da, muligens. 

 

(For Pål satt jo egentlig i kassa). 

 

Men Pål var grei, og klagde ikke da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at Pål også slutta før Line. 

 

Og da lot jeg Pål få med resten av en bløtkake, som Rimi hadde fått, (av en eller annen grunn). 

 

Og da sa hu Line at hu også ville slutte, (mener jeg å huske). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det skjedde også et par rare episoder, inne på tellerommet, på Rimi Nylænde der, husker jeg. 

 

Når jeg tenkte at det var best å holde kjeft. 

 

En gang, så var det hu Wenche Berntsen, som plutselig bannet, og sa 'fitte' høyt, inne på 

tellerommet der. 

 

Mens Henning Sanne og jeg, også var der, da. 

 

Og da kommenterte vel Henning Sanne det her, og sa noe sånt som, at det var så usjarmerende, med 

damer, som banna på den måten, og sa fitte da, (eller noe). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, så var det Henning Sanne, Line og meg, som var inne på tellerommet der. 

 

Og da nevnte Henning Sanne det, at Line var modell, (mener jeg at det var). 

 

Men jeg ville fortsatt ikke blande meg for mye opp i hva mine 'undersåtter' dreiv med privat, da. 

 

Så jeg sa ingenting, da. 

 

For jeg ville ikke smiske heller, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg kjøpte meg en billig bil, (som jeg skal skrive mer om seinere), noen uker etter at jeg fikk 

lappen. 

 

Så sa hu Line til meg, (mens hu så surt på meg, må man vel si), at 'kunne du ikke heller ha kjøpt Pål 

sin bil, da?'. 

 

(Noe sånt). 

 

For da skulle visst Pål selge sin bil, da. 

 

Men det hadde ikke jeg hørt noe om, da. 



 

Men jeg visste at Pål hadde mye utgifter. 

 

For han klagde til meg, på at en kar, forlangte to-tre tusen, for å montere inn et stereoanlegg, i bilen 

hans, (ikke så lenge før det her, vel). 

 

Og da spurte Pål meg, om jeg ikke var enig med han, i at det var litt mye, (husker jeg). 

 

Men da visste jeg ikke hva jeg skulle svare, for min første bilstereo, den kjøpte jeg i 1998, (må det 

vel ha vært), altså cirka tre år etter det her, da. 

 

Så da måtte jeg bare holde kjeft, da. 

 

Men jeg skjønte at Pål vel hadde dårlig råd da, antagelig. 

 

Og muligens også kamerater som lurte han. 

 

Det er mulig. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, så husker jeg det, at Marianne Hansen hadde tatt på seg noen klær, som var i sånn 

skikkelig klovnemønster, eller noe, da. 

 

Både buksa og jakka hennes, så helt 'klovnete' ut da, (må man vel si). 

 

Så hu Line, hu begynte jo å le høyt, da hu så det antrekket, til hu Marianne Hansen da, husker jeg. 

 

Men da fortalte Marianne Hansen det, (til hu Line), mens jeg var på tellerommet der da, (må det vel 

ha vært), at hu ikke brydde seg noe om hvordan hu kledde seg, hvis hu bare skulle på jobb. 

 

Det var bare hvis hu skulle på byen, at hu brydde seg om hvordan hu gikk kledd, (sa hu Marianne 

Hansen da), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også en ungdom, som het Glenn, som jobba der, husker jeg. 

 

Han hadde mørkt, krøllete hår vel, og bodde like ved Rimi Nylænde der, tror jeg. 

 

Og en gang, som jeg hadde glemt, å ta med arbeidstøy, på jobben. 

 



(For jeg var vel litt stressa innimellom, den tida jeg jobba, på Rimi Nylænde der. 

 

Siden jeg jo hadde en ekstrajobb og tok kjøretimer, osv., innimellom jobbinga som assisterende 

butikksjef, da). 

 

Så var det eneste tøyet jeg fant, i garderoben der, som jeg kunne bruke. 

 

Det var skjorta til han Glenn da, husker jeg. 

 

Og den lukta det jo skikkelig deo av, (eller hva det var), husker jeg. 

 

Så det var ikke noe artig, å bruke skjorta hans da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og han Glenn han var det nesten at jeg måtte feste med, en nyttårsaften, husker jeg. 

 

(Muligens nyttårsaften 1994, da jeg endte opp på Snorre der. 

 

Eller om det var nyttårsaften 1995). 

 

Men det ble litt rart, for jeg kjente ikke han så bra, da. 

 

Så jeg klarte på en eller annen måte å komme meg ut av det, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og like etter, at vi på Rimi Nylænde, hadde vært på den Danmarksturen, forresten. 

 

Så dukka det opp en hel gjeng, fra Rema Karlsrud, på jobben vår, husker jeg. 

 

Mens vi dreiv og prisa varer osv., (for vi hadde ennå ikke fått skannere, i kassene, på Rimi 

Nylænde, da jeg slutta der, (for å begynne å jobbe på Rimi Bjørndal), våren 1996, da). 

 

Og jeg lurer på om det var sånn, at ei av damene på Rimi Nylænde, (Marianne Hansen?), hadde hatt 

et one night stand, med en av de karene, fra Rema Karlsrud, (som var en butikk, som lå kanskje en 

kilometer, fra der Rimi Nylænde lå da), som var på den samme danskebåt-turen, som oss, da. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 56: Enda mer fra Rimi Nylænde 

 

Elisabeth Falkenberg, hu hadde forresten en bror, som var kriminell, (mener jeg at hu sa). 

 

Og jeg pleide alltid å ta flaskebordet, som det første jeg gjorde, når jeg kom på jobb, vel. 

 

Men en gang, så stod det en kar jeg ikke visste hvem var, og stabla flasker, ved flaskebordet vårt, 

da. 

 

Og da sa Elisabeth Falkenberg at det var broren hennes, da. 

 

Og han hadde visst ikke vært snill, så Elisabeth Falkenberg straffet han, ved at han måtte tømme 

flaskebordet, da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Før hu Solveig, (som var fra Sogndal, eller Stryn, eller noe, på Vestlandet), slutta, på Rimi 

Nylænde. 

 

En gang i 1994 eller 1995 vel. 

 

Så sa Elisabeth Falkenberg det til meg, husker jeg, at jeg ikke skulle bestille så mye sjokolade. 

 

For det ble så varmt i butikken om sommeren, så vi burde ikke ha så mye sjokolade, i hyllene, ved 

kassene, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en av grunnen til at jeg slutta å røyke. 

 



Det var fordi at hu Hilde, fra Rimi Hellerud, hu sa til meg det, at jeg var flink til å jobbe, selv om 

jeg røyka når jeg tok flaskebordet, (eller noe). 

 

Så det irriterte meg da, husker jeg. 

 

At hu gjorde et poeng ut av at jeg røyka, mens jeg tok flaskebordet, da. 

 

Så det motiverte meg til å slutte å røyke da, husker jeg. 

 

Men da ble jeg også lettere irritert, på jobb. 

 

Og jeg prøvde også å gjøre det sånn, som jeg sa til de ansatte, (hvis de spurte). 

 

At hvis de ble sure på en kunde, så gå å slå i veggen, på lageret, (eller noe). 

 

Men ikke få noe anfall ute i butikken, liksom. 

 

Og så var det noe jeg ikke likte da, som noen sa til meg. 

 

(Antagelig butikksjef Elisabeth Falkenberg eller Hilde fra Rimi Hellerud, da). 

 

Så jeg sparka hælen, på den ene Dr. Martens-skoen min, inn i veggen, på lageret, ved kontoret der, 

på Rimi Nylænde. 

 

Og da gikk det hull i veggen, husker jeg. 

 

For det veggen var visst bare laget av en gipsplate, eller noe, da. 

 

(Men det var en gammel bygning, så det var ingen som reagerte noe på det, tror jeg. 

 

Det ble ihvertfall aldri tatt opp, av noen. 

 

Og jeg tror ikke jeg nevnte det selv heller. 

 

Men de andre som jobba der, de visste vel det, at jeg nettopp hadde slutta å røyke, tror jeg). 

 

Så det var ikke bare bare å slutte å røyke, husker jeg. 

 

Det er sikkert. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Rimi Nylænde, det var jo en liten butikk. 

 

Og jeg kjente jo mange folk som jobba på de to andre Rimi-butikkene på Lambertseter. 

 

Nemlig på Rimi Munkelia og Rimi Karlsrud, da. 

 



Så da de ringte Rimi Nylænde, (noe som hendte ganske ofte), og spurte om vi hadde noen folk, som 

kunne jobbe. 

 

Så pleide jeg som oftest å prøve å få til noe, da. 

 

For jeg syntes det, at da var ikke vår butikk så 'lillebror', liksom. 

 

Hvis vi ofte klarte å låne bort medarbeidere, da. 

 

Og Rimi var jo liksom mer enn Rimi Nylænde og, da. 

 

Så vi prøvde å hjelpe de andre Rimi-butikkene da, når de ringte, da. 

 

Men jeg husker en gang, som Henning Sanne hadde jobba på Rimi Karlsrud, (var det vel). 

 

På en fredag, vel. 

 

Så hadde det vært rotete, på flaskerommet, på lørdagen. 

 

Siden jeg ikke hadde rydda det så nøye, siden vi var en medarbeider mindre, (dagen før), siden 

Henning Sanne var lånt bort, da. 

 

Og da klikka nesten Henning Sanne, husker jeg. 

 

For da ble det så mye for han, å gjøre, på lørdagen, da. 

 

Og da visste jeg ikke hva jeg skulle svare, husker jeg. 

 

Jeg kunne jo fortalt han om hvordan det var, å jobbe på flaskerommet, på OBS Triaden, den 

lørdagen, i 1991 eller 1992 vel. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok 2, vel). 

 

Men det gjorde jeg ikke, da. 

 

Jeg bare la merke til det, at han ikke syntes at det var like artig, som meg, å liksom få Rimi 

Nylænde til å hevde seg litt, i forhold til de andre, lokale Rimi-butikkene, da. 

 

Så det er mulig at jeg slutta å mase så mye, på de ansatte, om de kunne jobbe i andre butikker, etter 

den her episoden, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, på den tida, som Elisabeth Falkenberg og meg, var de eneste lederne, på Rimi Nylænde. 

 

(Som jo var det første halvåret, av 1995). 



 

Så velta Elisabeth Falkenberg en melkecontainer, når hu dreiv og tok melka ut av heisen da, husker 

jeg. 

 

Også forsvant hu vel, sånn at jeg måtte plukke opp det meste av sølet, da. 

 

Omtrent halvparten av de 160 melkekartongene, (som det er plass i, i en sånn container), var 

ødelagte, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så dreiv jeg å kjørte en pall, som var ekstra høy, nede i kjelleren, på Rimi Nylænde. 

 

Fordi at noen hadde bedt meg om å ta opp den pallen, vel. 

 

Og da stod butikksjef Elisabeth Falkenberg og en selger vel, og så på at jeg kløna med å ta opp den 

pallen, da. 

 

For den pallen var så høy da, så det var vanskelig å få oversikten, når man kjørte den. 

 

Og da smalt det fra han selgeren at jeg var nybegynner, eller noe, da. 

 

I butikkfaget. 

 

Siden jeg hadde problemer med den pallen, da. 

 

Men jeg hadde jo leika med jekketraller, som guttunge, på verkstedet til farfaren min, Øivind Olsen. 

 

(Og kjørt rundt på de, inne på Strømm Trevare der). 

 

Så hvis det var noen som var vant med jekketraller, så var det vel meg. 

 

Men det han selgeren ikke skjønte, det var at den pallen var så høy da, at det var vanskelig å få 

oversikten, når man prøvde å styre den, da. 

 

For vanligvis så hadde jeg ihvertfall ikke noe problem, med å styre pallene, nede i kjelleren, på 

Rimi Nylænde der. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Elisabeth Falkenberg, hu var jo med, i Rimi sin motorsykkelklubb, Hakon Raiders. 

 

Og hu skulle selge motorsykkelen sin en gang, husker jeg, og hadde den stående, i kjelleren, på 

Rimi Nylænde der, da. 



 

Og samtidig, så hadde Rimi en kampanje, hvor man kunne vinne nettopp en motorsykkel. 

 

Og da ble vi som jobba som ledere i Rimi, oppfordret til å være kreative, når det gjaldt å utforme 

den kampanjen, da. 

 

Så da fikk jeg Elisabeth Falkenberg med på, (etter en del overtaling), å bruke motorsykkelen 

hennes, som del av den kampanjen, da. 

 

For da ble det en artig kampanje, sånn som hovedkontoret ville ha da, (tenkte jeg). 

 

Selv om motorsykkelen til Elisabeth Falkenberg vel var av et annet merke, enn den motorsykkelen, 

som man kunne vinne, i den konkurransen, da. 

 

Men det ble nok ihvertfall den mest bemerkelsesverdige kampanjen, i Rimi Nylænde sin historie, 

vil jeg nok tippe på. 

 

(Noe sånt). 

 

Det var det liksom noe som skjedde, i en ellers ganske stille butikk vel, hvor nesten alt tuslet og 

gikk, etter kjente rutiner, da. 

 

(Og Elisabeth Falkenberg sørget for å få tatt bilder, av både henne selv og meg vel, oppå den 

sykkelen, mens den stod i butikken der, da. 

 

Bilder som vel også distriktsjef Anne-Katrine Skodvin kommenterte om, mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Like før jeg begynte som låseansvarlig, på Rimi Nylænde, sommeren 1994, (var det vel). 

 

Så kjøpte butikksjef Elisabeth Falkenberg et sånt plakatstativ, som hu satt utafor butikken, langs 

Lambertseterveien der, da. 

 

Og som hu brukte til å avertere for forskjellige tilbud, da. 

 

Og da jeg ble låseansvarlig, sommeren 1994, så fikk jeg jo høre om hvor viktig det var, at jeg tok 

inn det skiltet, hver kveld, da. 

 

For ellers så kunne det bli stjålet, da. 

 

Og på en lørdag, som jeg hadde fri. 

 

Så hadde Glenn Hesler og jeg, (og muligens også Axel), vært og spilt tennis og/eller fotball, på 

Lambertseter der, da. 

 

Og så kjørte Glenn Hesler Lambertseterveien hjem, (på veien tilbake til Ungbo, på Ellingsrudåsen), 

da. 



 

Og dette var i sju-åtte-tida om kvelden, kanskje. 

 

Etter at Rimi Nylænde hadde stengt da, og alle hadde gått hjem. 

 

Og da la jeg merke til det, (da vi kjørte forbi), at det skiltet fortsatt stod ute, da. 

 

Så da fikk jeg Glenn Hesler til å stoppe bilen, sånn at jeg fikk gjemt det skiltet litt, langs sida av 

butikken der da, (var det vel). 

 

(Sånn at det ikke skulle bli stjålet, da. 

 

Sånn som Elisabeth Falkenberg og Hilde fra Rimi Hellerud mente at det kom til å bli, hvis vi ikke 

tok det inn om kvelden). 

 

Og da jeg kom på jobb, mandagen etter. 

 

Så jobba jeg vel seinvakt, da. 

 

Også henta jeg det skiltet, da. 

 

Og forklarte at det var jeg som hadde gjemt det, da. 

 

(Sånn at det ikke skulle bli stjålet, da). 

 

Siden Elisabeth Falkenberg hadde glemt å ta inn skiltet sitt selv, da. 

 

Enda hu, (eller om det var Hilde fra Rimi Hellerud), formante at det var så viktig, at man tok inn det 

her skiltet, om kvelden, da. 

 

Så da hadde nok Elisabeth Falkenberg og Hilde fra Rimi Hellerud trodd at noen hadde stjålet det 

skiltet, tror jeg. 

 

(Hvis de hadde lagt merke til, at det var borte, i det hele tatt, da). 

 

For dem ble vel litt rare i maska, tror jeg, da jeg gikk og henta det skiltet, vel. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 



 

 

 

Kapittel 57: Rimis julebord 1995 

 

Julebordet 1995, det var, for andre år på rad, i Bekkelagshuset. 

 

Pål og Line, de gikk jo på UIO, og de mener jeg å huske, at kjente hu Sophie, fra Rimi Karlsrud, 

(selv om hu vel studerte juss). 

 

Men jeg hadde grua meg litt til det julebordet, tror jeg. 

 

For de damene, fra Rimi Karlsrud, de hadde tiska litt om meg da, mens jeg forsynte meg fra buffeen 

der, året før. 

 

(Hvis jeg hørte det riktig, ihvertfall). 

 

Om at jeg liksom hadde gjort noe galt, overfor hu Sophie, fra Rimi Karlsrud, da. 

 

Så det var ikke noe artig, husker jeg, å høre sånn tisking, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på dette julebordet, i 1995, så mener jeg det var sånn, at Pål og Line, dro meg med, for å snakke 

med hu Sophie. 

 

Som stod aleine, i en del av hovedsalen der, da. 

 

Men da syntes jeg det ble litt dumt. 

 

At liksom to 'undersåtter', skulle følge med sånn på meg. 

 

Så jeg tok ikke det så høytidelig, husker jeg. 

 

Så det var bare sånn at jeg sa hei til hu Sophie vel, og spurte hvordan det gikk med henne, osv. 

 

Jeg hadde jo hatt en stressende tid, med forfremmelser, kjøretimer, ekstrajobber, rep.-øvelse, osv., 

siden jeg hadde sett henne sist, da. 

 

Og det var kanskje fordi at jeg hadde sagt til hu Sophie, et år eller to før det her, at jeg skulle prøve 

å bli assisterende butikksjef, (og butikksjef), i Rimi. 

 

Det var kanskje fordi at hu ble litt imponert, over meg, siden jeg begynte å klare målene mine, og 

sånn, da. 

 

At hu fikk Pål og Line, til å liksom lede meg bort til der hu stod da, (må man vel si at de gjorde). 

 

Hvem vet. 



 

Men jeg orka ikke mer, av mora til hu Sophie, som sa, (når jeg ringte), at de ikke kjente igjen jenta 

si. 

 

Og jeg orka heller ikke mer av den tiskinga, til kollegene hennes. 

 

Så det var ikke sånn at jeg ba med hu Sophie ut på kino igjen, for å si det sånn. 

 

Jeg ble vel heller litt irritert på Pål og Line, husker jeg, som det virka som, at dreiv og prata om 

meg, bak ryggen min, syntes jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde forresten jobba, den her lørdagen, husker jeg. 

 

Og så hadde jeg dratt rett til vorspielet til Rimi Nylænde, som var hjemme hos Elisabeth Falkenberg 

og hennes lesbiske samboer, Liv Undheim, (som jobba som leder i LO), på Nordstrand der, (var det 

vel). 

 

For Elisabeth Falkenberg hadde sagt det, at jeg kunne få låne dusjen hjemme hos dem, da. 

 

Og det kunne jeg nesten ikke si nei til da, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Og jeg husker det, at doen deres, den var sånn, at man ikke kunne sette dolokket opp, for å pisse. 

 

For da falt bare dolokket ned igjen da, (husker jeg). 

 

(På grunn av noe sånn tekstilgreier, (som jeg ikke husker hva heter), som var festa på dolokket, og 

sånn, da). 

 

Så der var det nok sjelden menn på besøk, tenkte jeg da, (husker jeg). 

 

Og da jeg kom ut igjen, så var det vel Morgan Lunde, eller noe, som mobba meg, fordi at jeg hadde 

sunget i dusjen da, eller noe sånt. 

 

Men jeg hadde jo jobba tolv timer, på Rimi Nylænde, den dagen. 

 

Så om jeg sang eller nynna noe greier i dusjen, det husker jeg ikke, for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og som om det ikke var nok. 

 

På julebordet der, så ville plutselig hu butikksjefen, Elisabeth Falkenberg, (som jo skulle være 



lesbisk). 

 

Hu ville plutselig danse med meg, like etter middagen der, (må det vel ha vært). 

 

Så det var litt spesielt da, husker jeg. 

 

At hu lesbiske butikksjef-dama der, plutselig ville danse med meg, etter middagen. 

 

Da visste jeg ikke helt hva jeg skulle svare, husker jeg. 

 

Men jeg måtte nesten danse, siden det var butikksjefen som spurte da, syntes jeg. 

 

Så hvordan seksualitet, som Elisabeth Falkenberg har. 

 

Det kunne kanskje være litt forvirrende da, må man vel si, etter det her julebordet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Magne Winnem, han var også på det her julebordet, (som butikksjef for Rimi Karlsrud), husker jeg. 

 

Og vi var jo tidligere klassekamerater, fra russeåret, i Drammen, og vi hadde festa mye sammen, og 

jeg hadde jo vært forlover for han, et par år før det her, osv. 

 

Men Magne Winnem, han ville ikke snakke med meg, på det her julebordet da, (sånn som jeg 

husker det, ihvertfall). 

 

Han skulle vel bare prate med butikksjefen der, tror jeg, (eller noe). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen ting jeg husker, fra det her julebordet. 

 

Det er at Henning Sanne, han prata hele tida om en drink, som het fjellbekk, som han også ville at 

jeg skulle kjøpe, vel. 

 

Og det var en drink, som hadde akevitt i seg, husker jeg. 

 

Så det var kanskje de drinkene som gjorde meg litt surrete, (etter all jobbinga). 

 

Men jeg kjeda meg etterhvert ganske mye, på det her julebordet, og tenkte at jeg fikk komme meg 

hjem, da. 

 



(Klokka et om natta, (eller noe sånt), kanskje). 

 

Men da jeg gikk ned, i første etasje der. 

 

Så så jeg det, at Magne Winnem satt aleine der, sammen med ei tenåringsjente. 

 

(Ei med mørkt hår, vel). 

 

Og flørta vel, (virka det som). 

 

Så da fikk jeg litt sjokk, husker jeg. 

 

For jeg hadde jo vært forlover for Magne Winnem, et par år, før det her. 

 

Så det var jo liksom som at han ikke brydde seg noe om det bryllupet, som jeg hadde vært forlover 

i, da. 

 

(Eller hvordan man skal forklare det). 

 

Så da fikk jeg litt sjokk, husker jeg. 

 

Så jeg orka ikke å si hadet til Magne Winnem, mens han satt der, sammen med hu tenåringsjenta da, 

(som også jobba på Rimi Karlsrud, vel). 

 

Så da bare gikk jeg opp igjen, til Henning Sanne og resten av Rimi Nylænde-gjengen, da. 

 

Som seinere vel mobba meg, for å ha sagt hadet to ganger, (var det vel), den kvelden, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

Kapittel 58: Jula 1995 

 

Jula 1995, så var det eneste stedet jeg var invitert, det var til Haldis og dem. 

 

(Pia skulle vel være hos bestemor Ingeborg, (eller om det var hos mora vår), på julaften, da. 

 

Men jeg fikk vel aldri noe invitasjon dit, som jeg kan huske, ihvertfall). 

 

Haldis og dem, de skulle denne jula feire på Bergeråsen, (i Havnehagen der), og ikke i Drammen, 



(som året før). 

 

Det ble sagt av faren min, på telefonen vel, (hvis ikke det var Pia som sa det her), at hvis jeg tok 

toget til Sande, på julaften, så ville Christell kjøre og hente meg der, da. 

 

Men da jeg kom til Sande, så var det faren min som stod og venta på meg, i en bil, ved Sande 

togstasjon der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom fram til 'Haldis-huset', så satt Christell i sofaen der, (var det vel), og leste Drammens 

Tidende da, husker jeg. 

 

Mens hu prata høyt ut i stua, om en film som gikk på kino, på den her tida, som het 'En 

engelskmann som gikk opp en ås', (eller noe sånt). 

 

(Så da jeg kom tilbake til Oslo igjen, så lurte jeg på, om Christell hadde hinta om, at hu ville bli 

bedt ut på kino, eller noe). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen ting som hendte, før middagen, den her julaftenen, (må det vel ha vært). 

 

Det var at jeg overhørte det, at Christell og hennes eldre halvbror, Jan Snoghøj, prata høyt sammen, 

mens Christell var på badet der. 

 

Jan Snoghøj sa det, (til Christell, da), at han syntes det, at Christell hadde så mye hår, på musa si. 

 

(For han hadde sett musa hennes en gang, mens hu hadde dusja, var det vel, at han sa). 

 

Christell svarte det, at hu hadde prøvd å barbere beina, en gang, og etter det så hadde det kommet ut 

noen svære, svarte hår, (sånn at hu alltid hadde måttet barbere beina sine da, etter det her). 

 

(Noe sånt). 

 

Så hu ville ikke barbere musa si, da, (fortalte hu). 

 

Jeg holdt bare kjeft når dem prata om det her da, forresten. 

 

For jeg syntes at dem prata om litt vel private ting da, (for å si det sånn). 

 

(Og jeg veit ikke hvorfor de prata så høyt. 

 

For de måtte jo skjønne at jeg også kunne høre det her, da. 



 

Og ikke veit jeg hvorfor Jan Snoghøj blanda seg opp i om lillesøstera hans barberte fitta si, eller 

ikke, heller). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Under middagen, så viste jeg fram det nye førerkortet mitt, (som jeg nettopp hadde fått meg), til 

folka ved bordet der, da. 

 

Jeg hadde jo fått lappen, den samme uka, eller noe. 

 

Og jeg veit ikke om faren min og dem, hadde fått med seg det, at jeg hadde fått lappen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen ting jeg husker, det var at denne jula, så hadde jeg plutselig fått så mange kviser. 

 

Det hendte at jeg hadde en eller to kviser. 

 

Men denne jula, så hadde jeg plutselig fått kanskje tjue kviser da, (eller noe). 

 

Så jeg lurte på om dette var fordi jeg hadde anstrengt for mye, under oppkjøringa, (som var midt i 

julestria, for butikken som jeg jobba i), osv. 

 

Eller om det var fordi noen hadde putta noe rart i maten min, eller lignende. 

 

For jeg lagde jo sånn selvlaget Bostonpostei-aktig leverpostei, (i den Tupperware-boksen til 

Wenche), mye av den tida, som jeg bodde, på Ungbo der. 

 

Så noen kan ha tulla med den, for eksempel, (hvis jeg spiste det, på den her tida også, da). 

 

Jeg syntes ihvertfall at det her var rart, da. 

 

Men jeg tørr ikke å si noe sikkert. 

 

(Og de her kvisene mener jeg at jeg overhørte, at Christell kommenterte, (ovenfor Jan Snoghøj vel), 

ved matbordet, da. 

 

Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

En annen ting jeg husker, fra den her julemiddagen. 

 

Det var at jeg satt på springen, på doen, når jeg gikk på do, under middagen. 

 

Og da kommenterte dem det, ute i stua, (husker jeg, at jeg overhørte). 

 

At det ikke var vanlig å sette på springen når man bare skulle pisse. 

 

Det var visst bare vanlig, hvis man skulle drite, da. 

 

Så dem la merke til sånne her ting om meg da, skjønte jeg. 

 

(Og jeg var kanskje var for sånt, etter at jeg hadde fått høre det, på vorspielet, til julebordet, til Rimi 

Nylænde, det her året, (noen uker tidligere), at jeg hadde sunget i dusjen, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen merkelig ting, (må man vel si), som hendte, den her julaftenen, da. 

 

Det var det, at plutselig, så forsvant Haldis Humblen og Jan Snoghøj fra stua og kjøkkenet, i Haldis-

huset der. 

 

Og da, så var det bare Christell, faren min og jeg, som var igjen, ved middagsbordet der, da. 

 

Og plutselig, så gikk Christell, og stelte seg bak faren min. 

 

Og begynte så å ta han på skuldrene, da. 

 

Så da begynte jeg å lure på hva det var som foregikk, husker jeg. 

 

Hadde Christell og faren min et forhold? 

 

Nei, det fikk jeg meg ikke til å spørre om, husker jeg. 

 

Så da fikk jeg litt sjokk, må jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker ikke helt om jeg lå over, hos bestemor Ågot, på Sand, den her jula også. 

 



(Som jeg hadde gjort, to år tidligere, da jeg også feira jul, hos Haldis og dem, på Bergeråsen). 

 

Men sommeren etter, (sommeren 1996), så bodde ihvertfall Ågot, på sykehjemmet i Svelvik, husker 

jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Uansett om det var sånn, at jeg lå over hos bestemor Ågot eller hos Haldis og dem, natt til første 

juledag. 

 

Så var det ihvertfall sånn, at jeg satt på med Christell, (husker jeg), inn til Drammen, på første 

juledag. 

 

(Noen må ha tilbudt meg å sitte på med henne, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Christell, hu sa det, at jeg burde kjøpe meg bil, for da fikk jeg meg sikkert dame, (husker jeg). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens vi kjørte ute ved Glassverket der, (var det vel), like før Drammen da, (på Svelvikveien). 

 

Så sa plutselig Christell: 'Faen purken!'. 

 

Og så spurte jeg Christell om hvorfor hu var så redd for purken, (som tydeligvis kjørte bak oss, i en 

sivil politibil, da). 

 

Men da svarte ikke Christell noe, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da vi kom fram til Drammen jernbanestasjon der. 

 



Så fortalte Christell meg det, mens jeg gikk ut døra. 

 

At hu skulle kjøre til parkeringsplassen, ved Gulskogen Senteret der, og burne på isen. 

 

(Noe som jeg syntes at hørtes merkelig ut, for en ung dame, på 23 år vel, å drive med, da. 

 

Så da sa jeg vel ikke noe, mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 59: Mer fra jula 1995 

 

Da jeg kom hjem, fra Berger, første juledag, 1995. 

 

Så hadde jeg en del fridager, fra jobben, (husker jeg). 

 

(Det er mulig at jeg hadde noe ferie til gode, eller noe. 

 

Jeg husker ikke helt nøyaktig). 

 

Og jeg befant meg vel nokså alene, på Ungbo der, (mener jeg å huske). 

 

Så jeg bestemte meg for det, at jeg måtte finne på noe, da. 

 

For jeg kjeda meg fælt, da. 

 

Og de første årene, som jeg jobba som leder, i Rimi. 

 

Så pleide jeg noen ganger å gå og se, i andre Rimi-butikker, (for å se hvordan de drev butikken, da). 

 

(Blant annet i den i VG-huset vel, og også den i Byporten-senteret, (heter det vel), på Strømsø, i 

Drammen. 

 

Jeg så på ting som hvordan fruktposestativer, som de forskjellige Rimi-butikkene hadde, da. 

 

Sånn at jeg visste hva jeg kunne be om, fra fruktkonsulenten, for eksempel, i 'vår' butikk, da. 

 

Sånne ting. 



 

Siden jeg tok jobben min i Rimi ganske seriøst, da. 

 

For jeg hadde jo ambisjoner om å bli butikksjef, osv. 

 

(Og det var også noe av grunnen til at jeg ville ha meg lappen. 

 

For jeg forestilte meg det, at det var enklere å bli butikksjef, hvis man hadde lappen. 

 

For man fikk kjøregodtgjørelse, osv., som butikksjef, da. 

 

Og dette visste jeg siden jeg kjente Magne Winnem, som var butikksjef på Rimi Karlsrud, da. 

 

Og butikksjefene måtte også noen ganger få tak i varer selv, fra andre butikker. 

 

Så jeg hadde vel fått inntrykket av, at det lønte seg å ha lappen, for å bli butikksjef, da. 

 

Dessuten, så var det liksom noe med selvtilliten og. 

 

Det var liksom noe med å fullføre det man hadde begynt med, (må man vel si). 

 

Jeg hadde jo begynt å ta kjøretimer, i Drammen, i skoleåret 1987/88. 

 

Så da tenkte jeg vel sånn, at jeg burde fullføre det jeg hadde begynt på, også da. 

 

Noe sånt). 

 

Og en gang, så fikk Anne-Katrine Skodvin, Elisabeth Falkenberg og meg, til å kjøre ut til Rimi 

Siggerud, (i Elisabeth Falkenberg sin bil, da), da den butikken ble åpnet, med Leif Jørgensen, som 

butikksjef, i 1995, eller noe, vel. 

 

Og Siggerud, det lå ute langs en svingete vei, cirka en halvtime å kjøre vel, fra Lambertseter, (hvis 

jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Og den butikken, den så vel helt standard ut, mener jeg å huske. 

 

Så hvorfor Anne-Katrine Skodvin ville at Elisabeth Falkenberg og meg, skulle dra ut dit, det veit jeg 

ikke). 

 

Men jeg trodde det da, at Christell ville holde seg, ute på Bergeråsen der, en stund, i jula. 

 

Så jeg tenkte det, at dette ville være en bra sjanse, til å dra å se litt nærmere, på Rimi Skøyen, da. 

 

En butikk, som jeg hadde lagt merke til, den gangen som Pia, Axel og meg, besøkte Christell, vel. 

 

(Og som virka å være en ganske stor Rimi-butikk, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Men da jeg kom ut til Rimi Skøyen der. 

 

Og etter at jeg hadde sett meg rundt i butikken der en stund, og så gått ut igjen. 

 

Så hvem dukka opp på parkeringsplassen der? 

 

Jo, selvfølgelig Christell og Jan Snoghøj. 

 

(Hvis jeg så riktig, ihvertfall). 

 

Christell dreiv og pekte på meg vel, sånn at armen hennes nesten gikk ut av ledd, så det ut som, for 

meg. 

 

(Og Christell, hu har jo også noen rare tomler, som hu klarer å bøye det ytterste leddet på, 180 

grader. 

 

Så det er kanskje noe lignende med armene hennes og. 

 

Det er mulig. 

 

Albuleddet hennes så ihvertfall nesten ikke menneskelig ut, syntes jeg, da hu pekte på meg, da, 

(hvis jeg husker det riktig). 

 

Hvis det var hu da. 

 

Noe jeg tror det må ha vært, siden det vel skal litt til, å finne to personer, som ligner på både 

Christell og Jan Snoghøj da, og som bor på samme sted, osv). 

 

Men jeg hadde egentlig hatt nok, av Christell og dem. 

 

Jeg hadde ihvertfall ikke gått dit, for å møte Christell og Jan Snoghøj, da. 

 

Jeg trodde at de skulle holde seg hjemme på Berger, (eller i Drammen), i jula. 

 

Så jeg bare gikk mot jernbanestasjonen igjen da, og prøvde å late som ingenting. 

 

Da Christell stod der og pekte på meg, da. 

 

(For at Jan skulle se at det var meg som var der da, eller noe, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg var tilbake på jobb igjen. 

 

Så husker jeg det, at jeg ringte faren min, for å få telefonnummeret, til Christell. 

 

(For jeg tenkte at jeg måtte ringe da. 



 

For jeg var ikke sikker på om det var henne, som jeg hadde sett, utafor Rimi Skøyen. 

 

Og Christell hadde jo også hinta, (mer eller mindre, ihvertfall), om at hu ville på kino, på julaften, 

da). 

 

Og faren min, han bare ga meg telefonnummeret til Christell. 

 

Som da var hos Jan vel, og Erik Thorhallsson, (var det vel), svarte, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg spurte Christell om hu ville være med på kino, da. 

 

Men det ville hu ikke. 

 

Og da sa jeg vel det, at hu fikk bare si fra, hvis hu ombestemte seg. 

 

Og det sa hu at hu skulle gjøre, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg hørte aldri noe, da. 

 

Så hva Christell mente, da hu babla om den filmen, som het 'Engelskmannen som gikk opp en ås og 

kom ned av et fjell', det veit jeg ikke. 

 

Men det veit hu vel kanskje selv. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I romjula, så var det også sånn, (mener jeg å huske), at Glenn Hesler, (som vel altså da må ha bodd 

på Ungbo, ihvertfall ut 1995), hadde besøk, av kamerater, som Bengt Rune og Kalle, (fra 

Biljardhallen, på Skårer), som han spilte brettspillet Axis and Allies med, vel. 

 

For jeg husker det, at jeg gikk ned på Torgbua, sent en kveld, (mens jeg hadde alle de kvisene), og 

kjøpte noe godteri, for meg selv og noen av de folka, da. 

 

Og da hadde Torgbua egentlig stengt, for jeg var der akkurat klokka 23 da, (var det vel). 

 

Men en kar litt oppi åra der, slapp meg inn likevel, (for han så vel at jeg var en kjent kunde da, 

antagelig). 

 

(Og det var muligens også denne romjula, som den episoden skjedde, med halvbroren min Axel. 

 

At han ba hele den kameratgjengen, til Glenn Hesler, om å heller komme seg ut på byen, og finne 



seg damer, eller noe. 

 

Enda Axel jo er født i 1978 og bare var 17 år, på den her tida). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på varetellinga, på nyåret, på Rimi Nylænde, (husker jeg). 

 

At jeg husker at jeg overhørte det, at Henning Sanne, (eller hvem det kan ha vært), kommenterte om 

det, at jeg ikke hadde barbert meg, på grunn av alle de her kvisene, da. 

 

For jeg tenkte vel noe sånt, som at jeg ville få arr, hvis jeg barberte meg, når jeg hadde alle de her 

kvisene. 

 

Så jeg prøvde å roe ned de kvisene litt, da. 

 

Og noen dager etter det her igjen, så begynte alle kvisene å gå bort, da. 

 

Så en uke eller to ut på nyåret, (eller noe), så var kvisene forsvunnet da, (må jeg vel si). 

 

Og uten at det ble noe arr, (eller lignende), av dem heller vel. 

 

Så det var bare et engangstilfelle, at jeg har fått mer enn to-tre kviser samtidig. 

 

Så det at jeg fikk alle de kvisene samtidig, like før jul, i 1995, det synes jeg fortsatt at var litt rart, 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 60: Kjøper bil 

 

Like etter jul, i 1995, så spurte Glenn Hesler meg plutselig, om jeg ikke ville kjøpe han og Øystein 

Andersen sin gamle, røde Toyota HiAce, som de hadde bruk, når de hadde jobba, med 

automatfirmaet sitt, den første tida. 



 

(Før de fikk seg den hvite Ford Transit-en, eller hva det var, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde egentlig ikke tenkt å kjøpe meg bil. 

 

Det var for det meste i tilfelle at jeg ble butikksjef, at jeg tok lappen, da. 

 

For jeg syntes at kollektivtilbudet i Oslo egentlig var bra. 

 

Det var bare for å gjøre noe fornuftig, på fritida, at jeg tok kjørertimer, da. 

 

Siden jeg var en ambisiøs person da, (må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det virka som for meg, at automatfirmaet, til Glenn Hesler og Øystein Andersen, gikk dårlig, 

da. 

 

(De hadde lånt noen tusen av meg, før jeg begynte å ta kjøretimer og, mener jeg å huske. 

 

I 1994, eller noe, må det vel ha vært). 

 

Og jeg tenkte det, at jeg kunne jo gjøre Glenn Hesler og Øystein Andersen, en tjeneste, ved å kjøpe 

den gamle bilen deres, da. 

 

For da kunne jeg jo få nytte av dette selv og, (tenkte jeg). 

 

Ved at kjøreferdighetene mine liksom ble mer innlært da. 

 

Sånn at jeg ikke glemte alt igjen, (med en gang), av det jeg hadde lært, på kjøreskolen, liksom da. 

 

Så jeg gikk med på å kjøpe den gamle Toyota HiAce-en, til Glenn Hesler og Øystein Andersen, for 

fire-fem tusen, (var det vel), i januar 1996 da, (må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også noen av kollegene mine, på Rimi Nylænde, (muligens Marianne Hansen), som 

liksom begynte å prate sånn, at det var noe helt spesielt, med de første gangene man kjørte bil 



aleine, etter at man fikk lappen. 

 

(Selv om jeg jo hadde kjørt Magne Winnem sin bil aleine en gang, (i fylla), da jeg bodde på 

Abildsø, som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den HiAce-en, det var forresten en bil, som Øystein Andersen hadde fått seg, mens jeg fortsatt 

var kamerat med han, (før jeg var i militæret, vel). 

 

Og den bilen, den husker jeg at Øystein Andersen fortalte om, at han hadde fått kjøpt billig, (som 

bruktbil, da), av firmaet Tetra Pak, (i Lysaker vel), siden adoptivfaren hans, (og vel også 

adoptivmora hans, (min fars kusine)), jobba der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og så en dag, før jeg skulle jobben vel, i januar, i 1996, da. 

 

Så dro Glenn Hesler meg med, hjem til Øystein Andersen og dem, i Marcus Thranes vei, på 

Hanaborg, i Lørenskog. 

 

Og der var det ingen tegn, til at noen var hjemme, (husker jeg). 

 

(Og hvor Øystein Andersen var, det veit jeg ikke). 

 

Men Glenn Hesler gikk inn i garasjen der, og viste meg den røde Toyota HiAce-en, (som jeg jo 

hadde sett mange ganger før, da). 

 

Og Glenn Hesler hadde litt problemer med å få start på bilen. 

 

For den hadde vel stått i garasjen der en stund, (tror jeg). 

 

Og dette var i januar, da. 

 

Men Toyota, det er visst vanligvis driftsikre biler, (ettersom jeg har skjønt, ihvertfall), så etterhvert 

så starta bilen, da. 

 

Og så kjørte Glenn Hesler kjørte bort til Statoil-stasjonen, ved Robsrudjordet Grill der, (mens jeg 

satt på), og fylte så noe bensin eller olje, (eller noe), på bilen, da. 

 

Og så fikk jeg prøvekjøre bilen litt, rundt Statoil-stasjonen på Lørenskog der, da. 

 

Og da husker jeg det, at Glenn Hesler sa: 'Det her hadde jeg aldri trodd at jeg skulle få se', (eller noe 

sånt). 



 

Og da prata han vel om clutchinga mi, (tror jeg, ihvertfall), som jeg vel var ganske god på, etter å ha 

hatt han strenge kjørelæreren, da. 

 

(Og Glenn Hesler var vel ganske vant til at jeg alltid var passasjer, da. 

 

Siden han, Øystein Andersen og jeg, nesten hadde vært som en gjeng, i et år eller to, før jeg måtte i 

militæret, sommeren 1992, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og så kjørte jeg bilen opp til Ungbo der da, og så videre til jobb, vel. 

 

(Etter å ha betalt kontant vel, siden jeg jo hadde slutta å røyke, osv., så hadde jeg vel råd til det, selv 

om jeg nettopp hadde tatt lappen, vel. 

 

Jeg hadde jo også et kredittkort, som jeg fikk, da jeg kjøpte de to videoene, ikke så lenge før det her, 

så det kan tenkes at jeg måtte bruke det kortet litt også, den måneden. 

 

Men jeg flytta også til Rimi-leilighetene, på St. Hanshaugen, i månedsskiftet januar/februar vel, det 

her året. 

 

Og der betalte man vel husleia på etterskudd, tror jeg. 

 

Så da fikk jeg kanskje litt bedre råd, (midlertidig), på begynnelsen av 1996, da. 

 

Det er mulig. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg sleit litt, en av de første gangene, som jeg kjørte ut på motorveien, som gikk fra Furuset der, 

og i retning av sentrum, da. 

 

Så jeg lå i kollektivfeltet, en stund, en av de første gangene, som jeg kjørte bil aleine, da. 

 

For det var muligens litt dårlig sikt og, (og vel også litt dårlig føre, med sørpe, osv.). 

 

Jeg husker ihvertfall det, at jeg hadde litt problemer, med å få helt oversikten, da jeg skulle kjøre ut 

på motorveien der, (ved Furuset), en gang, da. 

 

(Når det gjaldt feltskifte og sånn, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Før jeg turte å parkerte den Toyota HiAce-en, noe sted, forresten. 

 

Så måtte jeg først tømme den, for mange bæreposer, med søppel, da. 

 

Som lå strødd rundt, i varerommet, på bilen, da. 

 

(Søppel som Øystein Andersen og Glenn Hesler vel bare hadde kasta bak i bilen, mens dem kjørte 

rundt for automatfirmaet sitt, da sikkert. 

 

Så det var tomme burger-kartonger og tomflasker og mye sånt, vel. 

 

Så jeg måtte liksom rydde, den bilen, i en halvtime, eller noe, (mens den stod parkert, utafor 

oppgangen til Ungbo der, i Skansen Terrasse 23), før jeg turte å vise meg noe sted, med den bilen, 

da. 

 

 

Så Øystein Andersen og Glenn Hesler de var kanskje litt som noen guttunger da, da de solgte den 

her bilen. 

 

For de hadde jo for det første så mye rot i bilen. 

 

(Så de rydda nok ikke bilen så ofte, mens de eide den, da). 

 

Og for det andre, så var vel det å selge en bil, uten engang å rydde den. 

 

Det var vel litt spesielt vel? 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, at bakdøra, på den her bilen, ikke gikk an å låse. 

 

Så jeg kjøpte en ny lås, til den bilen, av et firma, på Ensjø. 

 

Og da var det sånn, (husker jeg), at håndtaket, (var det vel), heller ikke virka. 

 

Så jeg måtte bare la den døra gå i vranglås, da. 

 

For jeg hadde ikke råd til å kjøpe ny dør da, (eller hva det var). 

 

Og jeg ville jo ikke at det skulle være mulig å bare gå inn i bilen, mens den stod parkert noe sted, 

da. 

 

(Og sidedøra virka jo, så). 

 

Så det ble nok litt sånn over stokk og stein, over det bilkjøpet her. 

 

Men bilen kosta jo bare fire-fem tusen. 

 



Og det var jo artig bare det å ha sin egen bil og, da. 

 

(Og jeg fikk også mye nytte av den her bilen, som jeg skal skrive mer om, i de neste kapitlene, av 

Min Bok 4 og 5). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle skrive mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 61: Flytter til St. Hanshaugen 

 

Marianne Hansen, (var det vel), hu sa en gang til meg det, på Rimi Nylænde, at 'du får jo alt 

samtidig', (eller noe sånt). 

 

Og da mente hu vel at jeg fikk meg lappen, bil og ny leilighet. 

 

Og det var sånn, at jeg i januar 1996 da, var nede i Rimi-butikken, i Waldemar Thranes gate 5 der, 

og prata med hu Sophia, (ei negerdame, som det viste seg at var naboen min, og som min fetter 

Ove, en gang klatra over på terrassen til, og også gikk inn i leiligheten til, (i fylla vel), et år eller to 

etter det her da), som var assisterende butikksjef der, da. 

 

For hu hadde jeg fått beskjed om å prate med, av han vaktmesteren, Jan Terje Syvertsen, (var det vel 

muligens, som han het), som så viste meg leiligheten, da. 

 

Jeg fikk leilighet nummer 303 da, husker jeg. 

 

Og det var forresten den samme vaktmesteren, som hadde klaget, på Magne Winnem, da han bodde 

i de samme Rimi-leilighetene, i 1991 da, (var det vel). 

 

Siden Winnem hadde kasta noen løse papirlapper, (fra en kalender, eller noe, vel), ned i 

søppelsjakta, og da hadde papirlappene flagra rundt, og landa rundt omkring, inne i søppelrommet, i 

kjelleren, da. 

 

(Sånn at han vaktmesteren hadde måttet rydde fælt, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Syvertsen, (eller hva han het igjen), han forklarte meg det, at de pleide å si det, at leilighetene var 

umøblerte. 

 

Men det stod noen møbler, i noen av leiligheter da, sa han. 

 

(I min leilighet, så stod det to reol-hyller, for eksempel). 

 

Så de kunne jeg bruke, hvis jeg ville, da, (sa han vaktmesteren). 

 

Og jeg nevnte vel det, at jeg kanskje skulle prøve å få satt inn en vaskemaskin der. 

 

Men da måtte man få en rørlegger, til å gjøre noe greier da, mente han vaktmesteren, (hvis jeg 

husker det riktig). 

 

Så det ble ikke til at jeg satt inn noe vaskemaskin der, da. 

 

For jeg hadde ikke så utrolig mye penger. 

 

Og det var også ganske dårlig plass der. 

 

Det var stue/soverom og kjøkken i et liksom, på 15-20 kvadratmeter kanskje, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det var vaskekjeller, i kjelleren der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg fikk meg noe eget da, (for jeg fikk nøklene av han vaktmesteren da), noe som var stas, etter 

å ha bodd på Ungbo, i fire-fem år, hvor jeg vel hadde hatt mer enn ti forskjellige 'Ungbo-samboere' 

da, (eller hva man skal kalle dem). 

 

Så det var litt digg å få noe for seg selv, (etter den tida der), for å si det sånn. 

 

Så slapp jeg å bruke mye energi på masse konflikter, osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den Toyota HiAce-en, som jeg nettopp hadde kjøpt, av Øystein Andersen og Glenn Hesler, den 

kom jo bra til nytte, når jeg skulle flytte, da. 

 

Jeg fikk med Axel, til å hjelpe meg, med å flytte. 

 



Noe som ikke gikk helt uten problemer. 

 

For jeg hadde ikke pakka ferdig, da Axel dukka opp der, på Ungbo. 

 

Så jeg fortsatte å pakke da. 

 

Og jeg prøvde å få Axel til å bære, mens jeg pakka, da. 

 

For jeg mente at det var greiest hvis jeg pakket, siden det var mine ting, da. 

 

Men da ble Axel aggressiv, siden han måtte bære så mye, da. 

 

Enda Axel var stor og sterk, etter å ha trent mye vekter og karate, osv. 

 

Og enda jeg ikke selv syntes, at det var noe særlig mye, å klage over. 

 

For eksempel å legge opp en pall med kjølevarer. 

 

(Som jeg gjorde et par ganger i uka, på Rimi). 

 

Det var et tyngre arbeid, mente jeg, da. 

 

Så jeg ble litt overrasket og skuffet, (og nesten sjokkert), når jeg så den aggressive, umodne og, (for 

meg), meningsløse måten, som Axel reagerte på, da. 

 

Bare fordi han måtte bære noen bananesker, opp i bilen min, liksom. 

 

Enda vi hadde avtalt at han skulle hjelpe meg med å flytte, da. 

 

Men når vi dreiv med idrett og sånn, så klagde ikke Axel, (sånn som jeg kan huske det, ihvertfall). 

 

Men hvis han måtte bære noen bananesker, med de relativt få tingene mine i, så klagde han da, 

(husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når vi kjørte ut på motorveien, ned mot sentrum, så klagde Axel igjen, over kjøringa mi da, var 

det vel. 

 

Enda han ikke hadde lappen selv. 

 

(Og vel ikke har fått det, til dags dato). 

 

Så det er litt vanskelig å ta Axel alvorlig, (noen ganger ihvertfall), vil jeg si. 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Med meg ned til St. Hanshaugen, så tok jeg forresten med meg, en gammel sofa, som hadde stått 

ubrukt, i alle de årene jeg hadde bodd på Ungbo, i en veldig rotete bod der. 

 

For jeg hadde ikke noe særlig med møbler selv. 

 

Og jeg hadde jo bodd der lengst, så da syntes jeg vel det, at de tingene som lå i boden, liksom var 

mine, da. 

 

Det lå en del tomme kofferter der, og sånn. 

 

(Som kan ha tilhørt folk som bodde der på 80-tallet, for alt hva jeg vet). 

 

Og jeg tok med en grå koffert da, husker jeg. 

 

Og noen glass, som var hu Wenche sine, og som Pia også hadde 'sikla' på, da hu skulle flytte vel. 

 

Men jeg tenkte som så, at hva hvis Wenche dukker opp på døra, og skulle ha glassa sine. 

 

Derfor sa jeg 'nei' til Pia, da hu spurte om hu kunne ta Wenche sine glass, da. 

 

For Pia hadde jo også rappa skolissene fra skoa mine en gang, (da de lå i den boden). 

 

Og en del sånne ting, da. 

 

Blant annet så var faren min innom, med to dyner, (nemlig en til meg og en til Pia da), mener jeg at 

fikk med meg, ihvertfall. 

 

Og min dyne, den ble vel lagt i boden der, tror jeg. 

 

Og den dyna, den tror jeg at søstra mi rappa, da hu flytta fra Ungbo. 

 

Ihvertfall så fant jeg aldri den dyna, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Og Pia hadde vel spurt meg, om hu kunne få den dyna og. 

 

Men da svarte jeg 'nei', da. 

 

For jeg var så lei av den rappinga til henne og Keyton, da. 

 

For Keyton hadde jo også tyvlånt joggeskoa mine, en gang der. 

 

Og katta til Wenche, (nemlig Sara), den hadde jo pissa på den dyre skinnjakka mi, i 1993, (var det 

vel). 

 

Så derfor syntes jeg at jeg kunne ta med meg de glassa til Wenche da, for den skinnjakka, den kosta 

jo rundt 1500 kroner, da jeg kjøpte den, og den var jo som ny, da Sara pissa på den, (vil jeg si). 

 



Og den Ungbo-sofaen, som jeg tok med, den hadde nok blitt flyttet inn i boden der, da den 

skinnsofaen, (som det også lukta kattepiss av, forresten), ble satt inn, i stua der. 

 

En gang før jeg flytta inn der, i 1991. 

 

Og det stod også en annen sofa, som var lik den jeg tok med meg, i stua, på Ungbo der. 

 

Så jeg regna ikke med at noen ville savne den rimelig brukte Ungbo-sofaen, som jeg tok med meg, 

da. 

 

Og jeg hadde ikke så mye penger, og jeg hadde nesten ingen møbler, så jeg regna med at det var 

greit, at jeg tok med meg den sofaen, fra den rotete boden der, da. 

 

(For jeg måtte nesten ha noen møbler, da. 

 

Og jeg hadde jo også rydda oppå skapene og sånn, inne på kjøkkenet der, på Ungbo, da jeg var 

delvis arbeidsledig, etter militæret. 

 

Sånn at Øystein Andersen skrøyt, (sånn som jeg husker det, ihvertfall), over at det så mye bedre ut 

der, enn det gjorde, på den tida, som jeg flytta inn der, da). 

 

Og jeg var jo også den beboeren som hadde bodd der lengst, osv., da, på den her tida. 

 

(Og jeg var vel muligens også den eneste beboeren, på den her tida, vel. 

 

Det husker jeg ikke helt sikkert). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg ringte Thorn, like før jeg flytta. 

 

For å få de til å hente den vaskemaskinen, som jeg hadde leid av dem, siden 1993 da, (var det vel). 

 

Og Thorn dukka opp der, og henta vaskemaskinen, da. 

 

Han ene fra Thorn, han advarte meg, mot å bo, i bokollektiv. 

 

For det var bare tull og tøys da, mente han. 

 

(Noe sånt). 

 

Og han spurte også om det var der, som hu Wenche hadde bodd, da. 

 

Og det kunne jeg bekrefte, da. 

 

Og jeg spurte om hva han syntes om henne, da. 

 

Og han fra Thorn, han sa det, at han hadde vært sammen med henne. 



 

Men at hu var sånn, at hu 'tenkte med fitta', da, (husker jeg at han sa). 

 

Så hu var visst ikke noe særlig å være sammen med da, skjønte jeg. 

 

(Og hu var vel ikke heller akkurat min type. 

 

For hu var litt for kraftig, for min smak da, (husker jeg at jeg syntes). 

 

Hvem vil ha ei dame, som er kraftigere enn en selv, liksom?). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nå har jeg skrevet ferdig, om det som hendte, den tida som jeg bodde, som lengstboende beboer, på 

Ungbo, i Skansen Terrasse 23, der. 

 

Så dette er det siste 'vanlige' kapittelet, i denne boken. 

 

Men jeg jeg har også en del notater, (og en del i hue), over ting, som jeg ikke har fått med om ennå, 

i denne boken. 

 

Så det blir en del tilleggskapitler, også i denne boken, da. 

 

Så vi får se når jeg klarer å få begynt med å skrive disse siste kapitlene. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Jeg fikk forresten et stort og tungt salongbord, av foreldrene, til Elin fra Skarnes, gjennom Magne 

Winnem, da. 

 

(Uten at jeg hadde spurt om det. 

 

Men Elin Winnem var vel på innflyttingsfesten der, mener jeg). 

 

Som jeg kunne ha i den nye hybelleiligheten min, i Waldemar Thranes gate der, da. 

 

Så jeg hadde den rammemadrass-senga, (som jeg hadde kjøpt brukt, av Magne Winnem), nærmest 

terrassedøra da. 

 

Og så hadde jeg det mørke trebordet, (eller om det var et bord med mørkt, tremønstret teip-belegg 

på), ved siden av senga igjen. 

 

Og så hadde jeg den Ungbo-sofaen, ved siden av bordet igjen, da. 

 

Og jeg hadde en gang fått et sengeteppe, av mora mi. 

 



Så hvis jeg skulle ha fest der, så kunne jeg legge det sengeteppet, oppå den rammemadrass-senga 

da. 

 

Så da kunne man sitte enten oppå den senga eller i den Ungbo-sofaen da. 

 

(Ihvertfall inntil min fetter Ove, ødela den sofaen. 

 

Noe som jeg skal skrive mer om, i Min Bok 5). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 62: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo 

 

En gang, mens jeg bodde på Ungbo, og jobbet på Rimi Nylænde. 

 

Så hadde Magne Winnem invitert meg, til å besøke han og kona hans Elin, i leiligheten deres, i 

Avstikkeren, på Bergkrystallen. 

 

For å se på the Simpsons(!), på TV2, (eller om det var på TV3). 

 

(Etter jobben en dag, på Rimi Nylænde). 

 

Jeg måtte gå forbi Rimi Munkelia, (eller ihvertfall nesten bort til Rimi Munkelia, for veien delte seg 

vel like før den butikken, vel), og så forbi to Prix-butikker, (som de hadde oppe på Bergkrystallen 

der, da), husker jeg. 

 

De har også en egen T-banestasjon, på Bergkrystallen forresten, noe som vel er ganske kjent. 

 

Siden det jo er en endestasjon, (for Lambertseterbanen), så står det jo '4 Bergkrystallen', på mange 

av T-bane-togene, i Oslo. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg lurer på om det var ved dette besøket. 

 

(Som jeg husker at jeg syntes at var litt merkelig. 

 

Hvem inviterer folk på besøk bare for å se på the Simpsons, på TV, liksom?). 

 

At Elin og Magne Winnem, ba meg om å kikke, i fotoalbumet sitt. 



 

Og jeg så på bilder av Elin og Magne Winnem og slektningene deres da, (må det vel ha vært). 

 

Og plutselig, (midt i familiealbumet), så dukker det opp et bilde, av Sophie, fra Rimi Karlsrud. 

 

Og da det bildet, av hu Sophie, fra Rimi Karlsrud, dukka opp. 

 

Så mener jeg at det var sånn, at Elin og Magne Winnem, liksom betraktet ansiktet mitt, da. 

 

Liksom for å prøve å lese, om jeg hadde noen følelser, for hu Sophie, fra Rimi Karlsrud, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den veien som Christell bodde i, på Skøyen, i 1995, den het vel forresten Hoffsveien, (mener jeg å 

huske). 

 

(Den samme veien, som mora til Anders Behring Breivik, bor i vel, forresten). 

 

Jeg var ikke der noe, etter 1995. 

 

Så jeg tror at Christell må ha flytta tilbake til Drammen, en gang, tidlig i 1996, (eller noe). 

 

(Men dette vet jeg ikke helt sikkert, da). 

 

Christell begynte så å jobbe som ambulansesjåfør, ikke så lenge etter det her, vel. 

 

(Husker jeg at Pia fortalte, en gang). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg begynte å jobbe som leder, på Rimi Nylænde, i 1994. 

 

Så måtte jeg forresten, (etterhvert ihvertfall), tegne fruktplakater, husker jeg. 

 

Dette var som et mareritt for meg, husker jeg. 

 

(Selv om vi vel såvidt hadde hatt om plakattegning, på handel og kontor, på Sande videregående). 

 

Så jeg brukte langt tid, på å tegne disse plakatene, da. 

 

(Som egentlig skulle tegnes mandag morgen, da. 

 



Ettersom vi fikk de nye fruktprisene, på faks, hver fredag, (var det vel). 

 

Og de prisene ble så lagt inn på kassene. 

 

(Uten at jeg husker helt hvordan dette ble gjort). 

 

På tidligvakta på mandag, da). 

 

Men jeg var så dårlig, til å tegne fruktplakater. 

 

Så en av de første gangene, som jeg skulle ha tidligvakt, (altså jobbe som den eneste lederen, fra 

klokken syv om morgenen), på en mandag. 

 

Så bare tok jeg med tusjene og noen blanke plakater, med meg, på T-banen, til Ellingsrudåsen, (etter 

å ha jobbet, fra 7 til 19, på lørdagen). 

 

Også satt jeg i stua på Ungbo, og tegna fruktplakater, på søndagen da, (husker jeg). 

 

Mens både Axel og Pia også satt i stua der, (og så på TV og prata, vel), husker jeg. 

 

(Men likevel, så var det mye mindre stressende, å tegne fruktplakatene, på Ungbo, da. 

 

For hvis jeg skulle ha tegna de på Rimi, så hadde jeg antagelig blitt avbrutt hele tida. 

 

(At kunder eller medarbeidere, som trengte hjelp, med et eller annet, da). 

 

Og annet arbeid, som rydding av hyller, med mere, ville nok ha blitt forsinket, da. 

 

Og jeg pleide også å være så trøtt, når jeg begynte klokken sju, om morgenen. 

 

At arbeid som ikke var rutinearbeid, det ble liksom som et mareritt, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg ble også hakket litt på, på grunn av det, at jeg ikke var så flink, til å tegne plakater da, 

(husker jeg). 

 

Butikksjef Elisabeth Falkenberg, hu gjorde en gang et poeng av det, (på et personalmøte, eller om 

det var en personalfest, eller en varetelling, eller lignende, rundt begynnelsen av 1995 da, 

antagelig). 

 

At hu lot meg lage fruktplakater, selv om de ikke så noe fine ut, da. 

 

(Sa hu til en 'flokk' medarbeidere, mens jeg også var der da, husker jeg. 

 

For da 'lærte jeg det', (var det vel), at hu sa). 

 

Så jeg fikk også litt tyn da, (må man vel si), husker jeg. 



 

(Selv om jeg vel stort sett fikk bra tilbakemeldinger, fra butikksjef Elisabeth Falkenberg og 

distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, på arbeidet mitt, som assistent, på Rimi Nylænde. 

 

En gang, mens jeg lærte å ta Ringnes-bestillinga, (mens Ringnes fortsatt leverte Coca-Cola-

produktene også), så sa for eksempel butikksjef Elisabeth Falkenberg til meg, at 'du skjønner jo alt i 

verden, du', (eller noe lignende)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 

Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 63: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo II 

 

En gang, mens jeg jobba som assisterende butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

(Antagelig i 1995 en gang, da). 

 

Så pleide jeg som oftest, å jobbe seinvaktene. 

 

Og jeg hadde jo lært spesielt av hu Hilde fra Rimi Hellerud, (som seinere begynte i Rema), at man 

burde være streng mot leverandørene. 

 

Og en gang, så kom det en fra Lilleborg, (var det vel, som det firmaet het), og skulle legge opp 

Libero bleier og bind, da. 

 

Og da, så ba jeg han, om å face de bleiene, den og den veien, da. 

 

For jeg jobba jo nesten bare seinvakter, og da rydda jeg hele butikken, hver dag, da. 

 

Så jeg dreiv mye med rydding og faceing, og sånn, da. 

 

Og da ble han Lilleborg-konsulenten sur, (husker jeg), og begynte å bable noe, om at det ikke var 

'høyt under taket' der, (eller noe). 

 

Så noen konsulenter, de likte tydeligvis ikke det, å få beskjed, om hvordan butikkene ville ha det, 

da. 



 

Og seinere, så gikk Rimi mye bort fra det, at det dukka opp konsulenter, i butikkene. 

 

Så butikkene fikk mer penger over lønnsbudsjettet, og vi butikklederne, vi brukte etterhvert mindre 

tid på å skravle med konsulenter, da. 

 

Og vi slutta også etterhvert, (i 1998, var det kanskje), å sortere varene. 

 

For da det var konsulenter i butikkene, så ville de ha varene stående på et bur, eller et hjul, da. 

 

Så da måtte man sortere alle varene, på lageret, før man kjørte de opp i butikken, da. 

 

For nesten halvparten av varene, (generelt sett, vil jeg si), de ble satt opp av konsulenter, da. 

 

Og da var det gjerne sånn, at man bare burde bestille til den konsulenten, til onsdagene, for 

eksempel. 

 

(Og ikke til mandagene, for eksempel. 

 

For de konsulentene, de dukka ofte bare opp en gang i uka, eller en gang hver fjortende dag, eller 

noe). 

 

Så det var veldig mye å huske på, når man bestilte Hakon-varene, da. 

 

Det var som en kunst å ta den bestillingen, vil jeg si. 

 

For butikksjefen, eller andre, de kunne bli sure, hvis de måtte legge for mye varer på topphylla. 

 

(For de syntes kanskje at det ble unødvendig mye slit, da). 

 

Og kundene, de kunne jo bli sure hvis noe ble utsolgt, da. 

 

Men seinere, i Rimi, (rundt år 2001 vel), så ble det sånn, at varene ble bestilt automatisk, av et 

dataprogram. 

 

Så etterhvert, så var det ingen konsulenter lenger, som stablet varer. 

 

Så Hakon-bestillingen, den gikk fra å være som en kabal nesten, til å bli nesten som en bagatell da, 

for butikklederne, i Rimi, (kan man kanskje si). 

 

Fra cirka 1998 til cirka 2001, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Rimi Nylænde, så var det forresten en transvestitt, (eller noe), som handla. 

 

Og som Hilde fra Rimi Hellerud kommenterte om da, husker jeg. 

 



For hu spurte meg en gang, om jeg skjønte hvem hu mente, med den transvestitten, da. 

 

(Eller noe). 

 

Og da svarte jeg bare 'å ja, han ... hun'. 

 

Og da forklarte vel Hilde, fra Rimi Hellerud, til butikksjef Elisabeth Falkenberg, (som jo var 

lesbisk), at jeg hadde kalt transvestitten for 'han hun', da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men det var jo bare noe jeg hadde svart, uten å tenke meg om. 

 

Men det ble sånn, (etter det her), at vi lederne på Rimi Nylænde, på den her tida, vi begynte å bruke 

det navnet, 'han hun', om den transvestitten da, (oss imellom). 

 

Og Hilde fra Rimi Hellerud, hu kommenterte også om det, en gang, (husker jeg), at hu ikke syntes 

at 'han hun', (som var en mann, som hadde blitt til en dame vel, tror jeg ihvertfall), gjorde seg så 

veldig bra, som dame, da. 

 

For 'han hun' var for kraftig da, mente Hilde fra Rimi Hellerud, (som forresten var litt kraftig selv 

og, må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som jeg gikk ut av tellerommet, på Rimi Nylænde der, (oppå platået der). 

 

(Enten mens jeg jobbet som assistent der, fra 1994 til 1996, eller mens jeg jobbet som butikksjef 

der, fra 1998 til 2000). 

 

Så gikk jeg nesten rett i 'han hun', da jeg gikk ut av døra der, (for å gå ut i butikken), da. 

 

Og da fikk 'han hun' sjokk, husker jeg. 

 

Trynet så ihvertfall helt sjokka ut, (mener jeg å huske). 

 

Så jeg lurer på det, om det var 'han hun', som var den som dreiv å stjal dametruser, (var det vel), i 

butikken der. 

 

For jeg mener å huske det, at det var sånn, at vi pleide å finne emballasjen til dameundertøy, oppe 

på platået der da, innimellom. 

 

Men det her tørr jeg ikke å si helt sikkert da, at det var 'han hun' som stjal. 

 

Men 'han hun' ble ihvertfall skikkelig sjokka da, husker jeg, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall), 

bare fordi jeg gikk ut av døra, til tellerommet der, en gang. 

 

Noe som vel ikke egentlig var så dramatisk, i og for seg. 



 

(Det at jeg låste meg ut av det bakrommet der, mener jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så var det sånn, at jeg skulle dra innom Rimi Karlsrud med et eller annet, husker jeg. 

 

Mens Magne Winnem fortsatt var butikksjef der, da. 

 

Og da var det sånn, at Magne Winnem og hu unge brunetta, fra julebordet, (i Bekkelagshuset, i 

1995), de stod og flørta, (virka det som for meg, ihvertfall), ved melkekjøla, helt innerst i butikken, 

på Rimi Karlsrud der, da. 

 

Og da sa plutselig Magne Winnem til meg, at jeg kunne ikke gå inn i butikken, (jeg skulle bare inn 

der, for å levere noe internt overføringsskjema, eller noe sånn), i Rimi-antrekk. 

 

For da kunne kundene tro at jeg jobba der, mente han. 

 

Men det hadde jeg vel sett selv kanskje, på Rimi Nylænde, at folk som dro dit, fra andre Rimi-er, 

hadde arbeidsantrekk på seg. 

 

Det er mulig. 

 

Og jeg gikk jo så raskt som mulig, bort til butikksjefen og. 

 

Og dette var vel om sommeren. 

 

(Så det må vel ha vært våren/sommeren 1996, antagelig. 

 

Mens jeg jobba som assistent på Rimi Bjørndal. 

 

Og kjørte den røde HiAce-en). 

 

Og hvis noen kunder hadde spurt meg om noe, så kunne jeg jo bare funnet butikksjefen. 

 

Og jeg hadde jo jobba i den butikken før, (som ringehjelp), så jeg kjente jo den butikken og. 

 

Og jeg skulle jo bare et raskt ærend. 

 

Men det er mulig at dette 'anfallet', fra Magne Winnem, var noe med at hu unge tenåringsjenta, 

(som vel jobba som lagerhjelp der, antagelig), stod der da, kanskje. 

 

Hvem vet. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Så sånn var det. 

 



Men men. 

 

Like etter at Magne Winnem ble butikksjef, på Rimi Karlsrud, i 1993, (må det vel ha vært), 

forresten. 

 

Så inviterte han meg på en fest, hjemme hos seg selv, i Avstikkeren, på Bergkrystallen. 

 

(Elin Winnem var vel kanskje ikke hjemme, tror jeg. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig). 

 

Og på den festen, så var det også en gjeng tenåringer, som jobba sammen med Magne Winnem, på 

Rimi Karlsrud da, (husker jeg). 

 

Og de hadde med seg en Fugees-CD dit, (husker jeg). 

 

(Den med 'Killing me Softly' på, blant annet). 

 

Og Magne Winnem luska på dem, når de var på do, husker jeg. 

 

Og hu ene Rimi Karlsrud-jenta hadde visst sagt det, til en ung Rimi Karlsrud-gutt, (mens hu var på 

do, da). 

 

At 'du kan komme inn på do du og', (eller noe). 

 

(Hadde Winnem overhørt da, mens han luska, husker jeg at han glisende fortalte meg). 

 

Så det er mulig at hu brunetta var ei av de jentene i den Rimi Karlsrud-gjengen, da. 

 

Selv om hu virka rimelig ung da, husker jeg. 

 

Så det er vel kanskje mer sannsynlig at hu var en relativt nyansatt tenåring, (eller noe), vel. 

 

(Siden det her var to-tre år seinere). 

 

Jeg var nettopp ferdig i militæret, husker jeg, da denne festen var. 

 

Og jeg var nesten i sjokk, over å liksom begynne med mitt ordentlige liv da, midt i nedgangstidene, 

med bare rundt 5000 kroner vel, i dimmepenger og 90% arbeidsledig, og med en utslitt garderobe, 

etter studietiden og militæret, og med ansvaret for søstera mi Pia, som flytta inn på en madrass, på 

gulvet, på rommet mitt, osv. 

 

Så jeg var nok rimelig stiv og formell, (sånn som jeg husker det selv, ihvertfall), på den her festen, 

da. 

 

(Siden det var mest fremmede folk der vel). 

 

Og jeg prata vel knapt med de unge Rimi Karlsrud-jentene. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Mens jeg jobba som assistent på Rimi Nylænde. 

 

Så hadde jeg jo hørt om egne markevarer, eller EMV, som Rimi kaller dem. 

 

For jeg hadde jo vært på et sånt assisterende butikksjef-kurs, våren/sommeren 1995. 

 

Så det er mulig at det var der jeg hørte om EMV. 

 

Og at Jon Bekkevoll forklarte om det der. 

 

Jeg mener ihvertfall å huske det, at Jon Bekkevoll pleide å prate om det, at i utlandet, så selger 

matbutikkene mye mer av egne merkevarer, enn i Norge. 

 

Og at de derfor ville jobbe mye med EMV da, i Rimi, for å få opp lønnsomheten. 

 

(Egne merkevarer, i Rimi, det ville si merker som Diva og Hakon, osv. 

 

Varer som Rimi ikke bruker mye penger for å lage emballasje til og reklame for. 

 

Så derfor blir prisen lavere, for kundene, samtidig med at Rimi får høyere fortjeneste, på varen, 

siden varen ikke da har noen egen leverandør, som vanligvis ville ha fått sin del av prisen for varen, 

da). 

 

Og det ble liksom fler og fler EMV-varer, i butikken, da. 

 

Selv om det vel ikke ble i nærheten så mange, som det man finner, i en del butikker, her i England, 

for eksempel. 

 

(Som Aldi, Lidl, Marks & Spencers, Tesco, osv). 

 

Men en dag, så fikk vi plutselig en ny pizza da, i Rimi-butikkene. 

 

Nemlig Pizza Grandama, som ble solgt under Rimis egne merkenavn Diva. 

 

(I 1995, eller noe, må vel det her ha vært). 

 

Og da, så gikk butikksjef Elisabeth Falkenberg bort til meg, husker jeg, mens jeg stod ved 

frysedisken, like ved der pizzaene lå, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Også sa hu til meg det, at hu ikke trodde det, at det var noe galt med Pizza Grandama. 

 

For det var et bakeri som het Sæter, (eller noe), som lagde de her pizzaene da, (fortalte Falkenberg). 

 

Og det var et bakeri, som holdt til i Sandefjord, (eller om det var i Tønsberg), som også var der hu 

selv var fra da, (fortalte hu). 

 

Og det var ikke noe tull, med det firmaet da, skjønte jeg. 



 

(Noe sånt). 

 

Og dette ble vel sagt 'utenom sammenhengen', (må jeg vel si), sånn som jeg husker det, ihvertfall. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 

Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Jeg sjekka det på internett nå, og så det, at Fugees album, 'The Score', ble gitt ut, i 1996. 

 

Så den festen, i Avstikkeren der, den var nok i 1996 da. 

 

Og ikke i 1993, som jeg skrev ovenfor. 

 

Så jeg tok nok litt feil av tidspunktet, for den festen. 

 

Men ellers, så mener jeg det, at det var omtrent sånn, som jeg skrev ovenfor, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 64: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo III 

 

En gang, på den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på Ungbo. 

 

Så spurte Glenn Hesler meg, om han skulle kjøpe med noe for meg, en gang, som han skulle til 

Sverige. 

 

Og da jeg var med fotball-laget, (Berger IL), til Gøteborg, mens jeg gikk på ungdomsskolen. 



 

Så kjøpte jo jeg, (og også mange av de andre på laget), oss pizza-snacks, mens vi venta på ferja til 

Moss, husker jeg. 

 

(På vei til Sverige, da. 

 

Ved ferjeterminalen i Horten). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den gangen, som Øystein Andersen, Glenn Hesler, Magne Winnem, Kjetil Holshagen og meg, 

var på campingtur, til Gøteborg, sommeren 1991. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Så så jeg noen sånne 'bread-sticks' da, i en matbutikk, i Sverige. 

 

Og grunnen til at jeg syntes, at de så artige ut. 

 

Det var jo fordi at de hadde pizza-smak, da. 

 

For jeg likte alt som hadde med pizza å gjøre da. 

 

(Eller hva man skal si). 

 

Sånn som pizza-smørbrød, (som var pizzafyll, som man skulle ha på brødskiver, som fantes på 80-

tallet), pizza-snacks og selvfølgelig også vanlig pizza, i mange forskjellige varianter, med enten 

tjukk eller tynn bunn, da. 

 

Så da jeg fant Grissini breadsticks med pizzasmak, (som jeg ikke hadde sett før, i Norge), i en 

butikk i Sverige, på en ferie der. 

 

Så måtte jeg selvfølgelig kjøpe de, da. 

 

Jeg som var så glad i pizza, og omtrent ikke spiste noe annet enn Pizza Grandiosa, til middag, fra 

cirka midten av 80-tallet til et stykke ut på 90-tallet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg hadde vel slutte å røyke, da Glenn Hesler spurte meg om det her. 

 

(Om det var noe han skulle kjøpe med til meg, i Sverige). 

 

Så jeg prøvde å tenke da, for å finne ut om det var noe, som jeg ønsket, i Sverige. 



 

Mens jeg gikk på ungdomsskolen, så var jo kinaputter det helt store. 

 

Men det var ikke akkurat noe jeg syntes var artig, som noen og tjueåring. 

 

Og røyking hadde jeg jo slutta med. 

 

Og jeg hadde masse øl stående i et lite kjøleskap, (som ingen andre brukte), på Ungbo der, da. 

 

(Øl som jeg hadde kjøpt en sixpack av, nå og da. 

 

(Med Ringnes 0.33 liters flasker. 

 

En six-pack som bare kosta drøye 50 kroner vel, på Rimi, på den her tida. 

 

Så de six-packene, de var de suverent billigste six-packene, på Rimi, (og kanskje i hele Norge, 

ihvertfall mer eller mindre), på den her tida, da). 

 

For å spare penger hvis jeg skulle ut på byen, (må det vel ha vært). 

 

(Siden en sånn six-pack kosta omtrent det samme, som en halvliter, på byen, da). 

 

Sånn at jeg kunne liksom drikke meg pussa hjemme, for en billig penge, før jeg dro ut på byen, da 

 

(Og da trengte jeg ikke å kjøpe så mye dyre halvlitere, på byen, for å bli litt sånn pussa, sånn at jeg 

ble litt mer sosial, og turte å drite meg ut litt, og prøve å sjekke opp damer, og sånn, da). 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg spurte Glenn Hesler, (etter å ha nesten vrengt hjernen min, for å prøve å finne ut, om det var 

en eneste ting, som jeg kunne komme på, som jeg ønska, fra Sverige, da). 

 

Og det var egentlig ikke noe spesielt jeg ønska der. 

 

Det eneste jeg klarte å komme på, det var de Grissini bread-sticks-ene, med pizzasmak, da. 

 

Så jeg sa det, at han kunne jo kjøpe med det, hvis han fant det. 

 

For det var egentlig ikke noe i Sverige, som frista så mye. 

 

Selv pleide jeg vel oftere å dra litt oftere til Danmark, enn til Sverige, for å si det sånn. 

 

Og jeg hadde jo vært mest i England, av utenlandske land. 

 

Så kanskje hvis han hadde spurt meg om det var noe i England, som han skulle kjøpe med for meg. 

 



Da ville jeg nok bedt han om å kjøpe med Cherry Coca Cola, Dr. Pepper, Aero-sjokolade og Hula 

Hoops BBQ Beef, osv. 

 

Men det var bare til Sverige, som han skulle, da. 

 

Og etter at jeg hadde slutta å røyke og drikke cola. 

 

Så hadde jeg liksom ikke så mange laster, eller svake sider, (eller hva man skal kalle det), igjen, da. 

 

Og jeg var ikke preget av 'ladism' heller, (som vel var noe som ble moderne seinere, på 90-tallet). 

 

(Nemlig at man har en gutteaktig livsstil, da). 

 

Så det var ikke sånn at jeg syntes at det var artig, å smelle kinaputter, som noen og tjueåring. 

 

(For å forklare om det). 

 

Og hvis jeg skulle kjøpe noe pornoblader, så ville jeg vel kjøpe det selv, (for å si det sånn). 

 

Og da kunne jeg jo bare gå til Narvesen, for eksempel. 

 

Istedet for å drite meg ut, ved å be Glenn Hesler, om å kjøpe med pornoblader for meg, da. 

 

Så det eneste jeg kom på, (i farta), det var om han kunne kjøpe med noen sånne pizza-Grissini, for 

meg, da. 

 

(Hvis han klarte å finne det). 

 

Siden han absolutt ville kjøpe med noe for meg, da. 

 

(Virka det som, ihvertfall). 

 

For jeg klarte ikke å komme på noe annet da, (må jeg si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da Glenn Hesler kom tilbake igjen, fra Sverige. 

 

Så leverte han meg en pakke, med hvitløk(!)-Grissini, da. 

 

Så da kunne han jo like gjerne ha spytta meg i trynet omtrent, (vil jeg si). 

 

(Og han forklarte heller ikke hvorfor han hadde tatt med feil slag, da). 

 

For det som jeg syntes at var såvidt litt artig, med de pizza-Grissini-ene, det var jo det, at de var 

med pizza-smak, da. 

 

Men jeg syntes ikke egentlig at pizza-Grissini, var _så_ utrolig artig, da. 



 

Men Glenn Hesler ville liksom absolutt kjøpe med noe for meg der da, (virka det som, ihvertfall). 

 

Så det var det eneste jeg kom på, da. 

 

Men hvitløk-Grissini. 

 

Det ville jeg vel aldri ha kjøpt selv, hvis jeg hadde sett det i en butikk, i Norge, for eksempel. 

 

Så dette ble bare som noe dumt, (og kanskje litt skuffende), for meg da, (vil jeg si). 

 

Så da lurte jeg på hva Glenn Hesler dreiv på med, (husker jeg). 

 

Siden han klarte å komme tilbake, fra Sverige, med hvitløk-Grissini, når jeg hadde bestilt pizza-

Grissini, da. 

 

Men men, det veit han kanskje sjæl. 

 

(Det får man vel håpe på). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en annen gang, på den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på Ungbo. 

 

Så begynte Glenn Hesler plutselig en kveld, (var det vel), å si sånn 'capish', en god del ganger, i 

løpet av noe få setninger, da, (et uttrykk jeg aldri hadde hørt han bruke før, enda han, Øystein 

Andersen og jeg, nesten hadde vært som en gjeng, i et år eller to, noen få år, før det her, da). 

 

(Capish, (eller hvordan det skrives), det er jo italiensk for 'forstår du', (eller noe), vel). 

 

Så det var akkurat som om Glenn Hesler prøvde å hinte til meg, om at han var med i mafiaen, (eller 

noe), husker jeg. 

 

Men jeg tenkte vel det, at det kan jo ikke være mulig. 

 

For det finnes jo ikke noe mafia i Norge. 

 

Det er jo bare i USA og Italia, at de har mafia. 

 

Så jeg slo det bare fra meg, og tenkte ikke noe mer på det her, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Glenn Hesler, han fikk også nesten et slags 'anfall', en gang, på den tida, som jeg bodde, som den 



lengstboende beboeren, på Ungbo, (husker jeg).¨ 

 

(En gang han satt i stua der, vel). 

 

Da sa han plutselig noe sånt som, at 'var det ikke Øystein, som var kameraten din?'. 

 

Med en slags bebreidende, (eller muligens trist), tone, da. 

 

Men det var jo først Tom Ivar Myrberg, som var kameraten min. 

 

(Eller ihvertfall klassekameraten). 

 

Og så introduserte jo han meg for sin kamerat, (og nabo), nemlig Kjetil Holshagen, og Tom Ivar 

Myrberg flytta jo så like etterpå til Drammen, (sammen med søsknene sine), på 'lasset' til foreldrene 

sine, da. 

 

Og Så introduserte Kjetil Holshagen meg for Øystein Andersen. 

 

For Kjetil Holshagen dro jo med Øystein Andersen hjem til meg, i Leirfaret 4B, en gang. 

 

Og faren min fortalte meg også, på rundt den samme tida, at Øystein Andersen var adoptivsønnen, 

til kusina hans, Reidun. 

 

Så Øystein Andersen var tremenningen min, (eller adoptiv-tremenningen, da). 

 

Så jeg kunne jo liksom ikke nekte Øystein Andersen, å henge oppe hos meg, hvis han var med 

Kjetil Holshagen, (som jo var min bestekamerat, på den her tida, må man vel si, ihvertfall mer eller 

mindre). 

 

Og resten kjente jo Glenn Hesler til. 

 

Glenn Hesler og jeg, vi ble jo kjent med hverandre, gjennom Øystein Andersen. 

 

Og det var jo Glenn Hesler, som plutselig hadde spurte meg, om ikke jeg kunne hjelpe han, med å 

få et rom, i Ungbo-leiligheten, hvor jeg bodde, som den lengstboende beboeren i, (noen måneder 

etter at jeg var ferdig med militæret, da). 

 

(Og dette var noe som kom overraskende på meg da, husker jeg. 

 

(At Glenn Hesler ville bo på Ungbo). 

 

Så det var ikke sånn at dette var noe som jeg hadde foreslått, (for eksempel). 

 

Eller at dette var noe som vi hadde diskutert angående tidligere. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og Glenn Hesler, han må da jo ha visst om det, at Øystein Andersen, plutselig hadde dukka opp, på 

Ungbo der, og bare sagt, (liksom rett ut av lufta), til meg, at han ikke ville være kamerat med meg 

lengre. 

 

(Sommeren/høsten 1993, (må det vel ha vært). 



 

Like etter at jeg var ferdig, med militæret). 

 

Og uten at Øystein Andersen vel ga noen grunn, til det her, da. 

 

Så det var jo rimelig rart da, (må man vel si). 

 

Men jeg måtte jo være sterk, på den her tida. 

 

For jeg var jo delvis arbeidsledig, og søstera mi Pia, hu var jo hjemløs, så hu hadde flytta inn, på 

rommet mitt, på Ungbo, og sov på en madrass, på gulvet der, da. 

 

Så Glenn Hesler visste vel det, at Øystein Andersen og jeg, ikke var kamerater lengre, (på den tida, 

som Glenn Hesler bodde, på Ungbo). 

 

Og Glenn Hesler, han må vel ha huska det, at det var han, (og ikke jeg), som hadde ønska det, at 

han skulle bo på Ungbo der, (hvor blant annet Pia og jeg selv bodde, fra før Glenn Hesler flytta inn 

der, da). 

 

(Så det var jo sånn at jeg gjorde Glenn Hesler en tjeneste, da. 

 

Siden jeg skaffa han rom på Ungbo, ved å prate for han, med Ungbo-dama, en gang som hu var 

innom, på Ungbo der, da). 

 

Så hvorfor Glenn Hesler spurte meg om det her. 

 

På en sånn 'klagete' måte, (må man vel kalle det). 

 

Om det ikke var Øystein Andersen jeg egentlig var kamerat med. 

 

(Og ikke han selv, (mente han vel kanskje)). 

 

Nei, det veit jeg ikke. 

 

Da var det kanskje sånn, at jeg kunne ha begynt å tulla, og sagt det, at Glenn Hesler hadde begynt å 

bli senil, (eller noe sånt). 

 

Men jeg vitsa vel ikke bort det her, da Glenn Hesler kom med den her klaginga si, (må man vel 

kalle det). 

 

Nei, for det virka vel som at noe var galt kanskje, på den måten som Glenn Hesler sa den her 

setningen, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så jeg svarte vel ikke noe, på det her, men jeg ble vel kanskje litt satt ut, da. 

 

Siden jeg nok syntes at dette var en rimelig rar ting å si, da. 

 

Jeg tenkte vel kanskje det, at det nok måtte ligge noe bak den her 'sytinga', da. 

 

Men hva som lå bak, det forklarte ikke Glenn Hesler noe om, da. 



 

Og jeg ble vel litt 'frika ut', av det her da, (må man vel si). 

 

For Glenn Hesler, han spurte jo om noe som han måtte vite om selv, da. 

 

Så jeg visste vel ikke helt hva jeg skulle svare da, (tror jeg). 

 

Så jeg sa nok ikke noe, da. 

 

Men jeg var vel kanskje på vei inn på rommet mitt, eller noe sånt, da. 

 

Så jeg så vel kanskje bare litt rart på Glenn Hesler da, (i farta), eller noe. 

 

Og jeg lurte vel kanskje på hva søren det her skulle bety, da. 

 

Og jeg håpet vel kanskje på at Glenn Hesler kom til å bli 'normal' igjen da, (hvis jeg bare lot som 

ingenting), kanskje. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 

Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 65: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo IV 

 

Jeg fikk jo ansvaret, for ostedisken, på Rimi Nylænde, en gang i 1994, (var det vel). 

 

Og sommeren 1994, (må det vel ha vært). 

 

Så ble det problem med, at store Norvegia-oster, (på cirka en kilo), fikk dårlig dato. 

 

Hadde butikksjef Elisabeth Falkenberg, (må det vel ha vært), merka seg. 

 

For de hadde vel ganske dårlig dato, fra Hakon, (altså grossistlageret), da. 

 

Jeg la de ihvertfall opp, sånn som vi pleide. 



 

Nemlig, at jeg bestilte sånn at disken ble full. 

 

Og jeg hadde også lært å rullere, hvis ikke datoen var nesten den samme. 

 

Da var det greit å ikke rullere, husker jeg at jeg lærte. 

 

(Av hu Hilde fra Rimi Hellerud, vel). 

 

Men likevel så gikk altså cirka to esker Norvegia, ut på dato. 

 

Og butikksjef Elisabeth Falkenberg, hu merka det her da. 

 

Før jeg selv merka det vel. 

 

Og så måtte jeg ringe til Rimi Karlsrud. 

 

Og prate med butikksjef Magne Winnem der. 

 

(For vi kunne fylle ut overføringsskjema. 

 

Hvis varer ble solgt mellom forskjellige Rimi-avdelinger, da). 

 

Og han mente at det ville gå greit, å selge de Norvegia-ostene der. 

 

For Rimi Karlsrud solgte så mye Norvegia-ost, mente Magne Winnem. 

 

Så en dag etter jobben, så gjorde jeg meg klar, til å bære all den her osten, (cirka 16 kilo Norvegia, 

var det vel). 

 

Bort til Rimi Karlsrud, da. 

 

(I den rosa bagen vel, som jeg hadde fått av Magne Winnem, før jeg dro i militæret, (som jeg har 

skrevet om, i Min Bok 3)). 

 

(Som var en Rimi-butikk, som lå en drøy kilometer unna Rimi Nylænde, vel. 

 

Man måtte først gå opp til ved T-banestasjonen der, på Lambertseter. 

 

Og så måtte man gå cirka en kilometer nærmere sentrum. 

 

Til man kom til Karlsrud T-banestasjon der, da. 

 

Og hvis man heller gikk den andre veien. 

 

Nemlig fra sentrum. 

 

Så kom man istedet til Munkelia T-banestasjon da. 

 

Og der lå jo Rimi Munkelia. 

 

Så det lå altså tre Rimi-butikker innefor en radius av cirka en kilometer, fra Lambertseter T-



banestasjon, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da jeg skulle gå ut døra, på Rimi Nylænde. 

 

Så spurte hu Solveig, som satt i kassa der. 

 

(Og som var fra like ved der Flo-fotball-brødrene var fra, på Vestlandet, husker jeg, at hu sa, en 

gang). 

 

Om hva jeg skulle, da. 

 

Og så sa hu det, at hu kunne kjøre de ostene, bort på Rimi Karlsrud, da. 

 

Hu insisterte på det da, (må man vel si). 

 

Så jeg lot henne bare kjøre de ostene bort til Rimi Karlsrud, da. 

 

Siden hu absolutt ville gjøre det, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, etter at Pia flytta til Tromsøgata, ved Sofienbergparken, sommeren 1995. 

 

(Etter at hu fikk en sønn, (Daniel), med Keyton fra Somalia). 

 

Så var jeg og besøkte henne, i tredje etasje, (var det vel), i det trehuset, som hu bodde i, på et hjørne 

der. 

 

Og jeg var litt rastløs. 

 

Antagelig fordi at søstera mi og meg, jo hadde hatt en del konflikter, den siste tida, som hu hadde 

bodd, på Ungbo der. 

 

Så jeg gikk ut en tur, for å få meg litt frisk luft, mens jeg var der, da. 

 

Og brukte vel det som unnskyldning, at jeg skulle kjøpe meg en avis, eller noe, kanskje. 

 

Og så gikk jeg litt rundt i gatene, rundt Sofienberg/Carl Berner der, da. 

 

Og fant der en Rimi-butikk, som jeg seinere har skjønt, at heter Rimi Ringen, vel, (hvis jeg har 

forstått det riktig). 

 



(Og som holder til, der hvor Ringen kino pleide å holde til tidligere, da). 

 

Og jeg fikk jo nesten bakoversveis, da jeg gikk inn, i den butikken da, (husker jeg). 

 

For de spredde varene, sånn at det lå varer overalt på gulvet, (må man vel si), før de skulle legges 

opp i hyllene, da. 

 

Så det så jo forferdelig rotete ut der, husker jeg, at jeg syntes. 

 

(For eskene lå jo oppå hverandre og. 

 

Så det var ikke bare en eske i høyden, liksom). 

 

Sånn gjorde vi det ikke på Rimi Nylænde, (for å si det sånn). 

 

(Selv om vel Magne Winnem gjorde det sånn, på Rimi Karlsrud. 

 

Hvis jeg har skjønt det riktig). 

 

Altså på Rimi Nylænde, så satt vi jo varene på et hjul, og stabla de rett opp i hylla, (etter å ha prisa 

de), da. 

 

(Uten å legge noen esker utover gulvet, da). 

 

Så jeg fikk jo sjokk omtrent, da jeg så alle de her eskene på gulvet, på Rimi Ringen, der, da. 

 

Og jeg snudde vel omtrent i døra der, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Og jeg gikk vel heller og handla et annet sted, tror jeg. 

 

(På en bensinstasjon, like opp i gata der, (Trondheimsveien?), hvis jeg husker det riktig. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en av de neste dagene, på jobben. 

 

Så tenkte jeg det, at nå har jeg noe å prate med butikksjef Elisabeth Falkenberg om, da. 

 

Også fortalte jeg det her da, at det hadde sett så rotete ut, på den Rimi-butikken, på Carl Berner der, 

da. 

 

Men da ble butikksjef Elisabeth Falkenberg sinna på meg, (syntes jeg at det virka som). 

 

Også sa hu det, at det var hu Betina, som var butikksjef der, da. 

 

(Hu som hadde vært butikksjef på Rimi Askergata tidligere. 



 

Og som ga meg den posen med Kims Sprø OL-ringer, som jeg har skrevet om, tidligere i denne 

boken. 

 

En gang jeg jobbet en vakt for Elin Winnem der, høsten 1993 vel). 

 

Og at hu måtte jeg ikke si noe negativt om, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og så, ikke så mange dager etter det her igjen vel. 

 

(Hvis det ikke var den samme dagen). 

 

Så dukka Magne Winnem opp på Rimi Nylænde, (av en eller annen grunn). 

 

Også fortalte jeg han det her da, at jeg ikke likte det, at Elisabeth Falkenberg og hu Betina, liksom 

rotta seg sammen, da. 

 

(Og beskytta hverandre, da). 

 

Som om de liksom var en klubb, eller noe, da. 

 

(Jeg tenkte vel kanskje at de var noe feminister, eller noe, da. 

 

Som liksom beskyttet hverandre, da. 

 

Og som liksom satt det at de kjente hverandre over det butikkfaglige, da. 

 

Noe sånt). 

 

'Åja mafian', sa Winnem da, husker jeg. 

 

Også gjentok jeg det han sa, (altså 'mafiaen'), og spurte han hva han mente med det, da. 

 

Men da svarte han ikke noe, husker jeg. 

 

Så da tenkte jeg det, at de her to butikksjef-damene, var i en slags Rimi-klikk, (eller noe), som ble 

kalt for 'mafian', da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 

Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 66: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo V 

 

En gang, (det må vel ha vært sommeren 1994, antagelig), så var det en kunde, (en kar i 40-50-årene 

vel), som sa til en som het Magne, (som satt i kassa), på Rimi Nylænde, (mens jeg også var i 

kassaområdet), at det var bra, at det var noen blide/hyggelige karer, som jobba der, og ikke 'de sure 

damene'. 

 

Og da tenkte nok han kunden på butikksjef Elisabeth Falkenberg og assisterende butikksjef Hilde 

fra Rimi Hellerud, (tenker jeg). 

 

Så de sjefene jeg hadde, på den tida som jeg fikk opplæring, som sjef, i Rimi. 

 

De var nok ganske sure, da. 

 

Så jeg hadde liksom press på meg, på å nesten være sur/strengt selv, mot medarbeiderne, da. 

 

Da jeg ble låseansvarlig/aspirant, på Rimi Nylænde. 

 

For hu Hilde fra Rimi Hellerud, hu klagde til meg, hvis jeg ikke oppførte meg strengt mot 

medarbeiderne. 

 

For da ble hu og butikksjef Elisabeth Falkenberg upopulære da, sa hu. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere, i den her boken). 

 

Og jeg måtte jo nesten gjøre som de sjefene mine der sa, syntes jeg. 

 

Siden jeg jo var helt fersk, som leder, i Rimi, på den her tiden. 

 

Så derfor var jeg nok ikke så hyggelig, i tonen, mot medarbeiderne, den tida jeg jobba, som leder, i 

Rimi. 

 

For hu Hilde fra Rimi Hellerud, hu fikk meg til å forandre tonen som jeg brukte, mot medarbeiderne 

da. 

 

Sånn at ikke hu Hilde fra Rimi Hellerud og butikksjef Elisabeth Falkenberg, skulle bli upopulære, 

da. 



 

Og dette var til og med etter at jeg hadde fått beskjed om, av nettopp hu Hilde fra Rimi Hellerud, at 

jeg kunne velge min egen lederstil, som leder, i Rimi. 

 

Så jeg vil si at den lederopplæringa, som jeg fikk, i Rimi. 

 

Den var bare noe tull, egentlig. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Maylinn, som bodde på Ungbo, (på Hildegunn sitt gamle rom), etter at søstera mi flytta ut, fra 

Ungbo. 

 

Hu hadde med en bikkje dit, en gang, (husker jeg). 

 

Som jeg klappa, for Maylinn stod med bikkja, i gangen der, da. 

 

Så jeg måtte gå forbi bikkja, for å komme dit jeg var på vei, da. 

 

Men den bikkja hadde fettet pels, husker jeg. 

 

Så den var ekkel å klappe da, husker jeg. 

 

Så det var kanskje bikkja til mora til Maylinn, (eller noe). 

 

(Som vel bodde i Lindeberg-området, forestilte jeg meg, ihvertfall). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Maylinn hadde også mange venninner. 

 

En gang, så hadde hu ei venninne, (som fortsatt var i tenårene vel), med lyst hår, som var farget litt 

grønt vel, på besøk. 

 

Hu satt i sofaen, i stua der, og sa til meg det, en gang, at 'Oslo var som New York'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Maylinn hadde også ei venninne, som var negresse. 

 

Hu negressa var vel også fortsatt bare i tenårene, tror jeg. 

 

Og hu bodde nesten hos Maylinn, og sov på rommet hennes omtrent hele tiden, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så var det en gang, som varmeovnen, hadde slutta å virke, på rommet, til Maylinn. 

 

Og da hadde Maylinn og hu negerjenta, de hadde bare lagt seg på sofaene, inne i stua. 

 

Med dyner og sånn, da 

 

Og da mente jeg det, at det var ikke riktig, at de skulle ligge der, med dyner og sånn, da. 

 

Og jeg skjønte det, at vi egentlig ikke trengte den panelovnen, som stod i gangen der. 

 

Så jeg skrudde ned den, og sa at de kunne bruke den, på rommet sitt, da. 

 

(For det var så kaldt der da, mente de). 

 

Og da prata jeg vel med deres pakistanske venn, i 30-årene, om det her, mener jeg. 

 

(Siden han var innom, da. 

 

Og jeg fikk aldri så utrolig bra kontakt, med de her jentene, da. 

 

(De var så stille av seg, liksom). 

 

Så det var lettere å prate med han pakistaneren da, syntes jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg tok vel kjøretimer, på den her tida. 

 

Så da hadde jeg ikke så mye penger, til å gå ut på byen for. 

 

Og jeg hadde jo også en ekstrajobb, hos Norsk Idrettshjelp, på rundt den her tida. 

 

Så de six-packene med øl, som jeg hadde stående, i det minste kjøleskapet, (som ingen andre hadde 

brukt, så lenge jeg bodde der vel, ihvertfall ikke etter at jeg ble den lengstboende beboeren der). 

 

De ble stående i fred, for min del, da. 



 

I en del måneder da, når jeg hadde masse annet, å drive med, enn å gå på byen, da. 

 

Men det som skjedde da. 

 

Det var at Maylinn og venninnene hennes. 

 

De fant de six-packene mine, da. 

 

Mens jeg var på jobben, (eller noe). 

 

Og begynte å drikke opp de. 

 

Og de fortalte meg vel det her, da. 

 

Og sa at de skulle kjøpe ny øl. 

 

Men det skjedde ikke. 

 

Så jeg ble irritert da, på de her Lindeberg-jentene. 

 

(Eller hva de var). 

 

Og en gang, da jeg kom hjem fra jobben. 

 

Så stod det ei jente, i gangen, utafor rommet, til hu Maylinn, da. 

 

Og så kjefta jeg på henne da, (på grunn av de her øl-ene), for jeg trodde jo at det var hu Maylinn, 

som stod der. 

 

Men så så jeg plutselig det, at dette ikke var Maylinn, (som stod der), men en veldig vakker, sexy, 

slank og smekker tenåringsjente da, som jeg ikke hadde sett før. 

 

(Ei som var så fin/lekker, at det nesten gjorde vondt, å se på henne). 

 

Så da dreit jeg meg jo ut litt, siden jeg trodde at det var hu Maylinn, da. 

 

Men hva gjorde hu jenta stående i gangen, aleine der, hvis hu ikke var Maylinn, liksom? 

 

Og hu veldig smekre jenta, hu snakka enda mindre, enn det hu Maylinn gjorde, da. 

 

Men hu satt og så på TV, sammen med meg, i stua, på Ungbo der, en gang, husker jeg. 

 

Og så kom Maylinn ut fra rommet sitt, og kjefta på henne. 

 

Og Maylinn sa at hu var uhøflig, for det satt to pakistanske gutter, inne på rommet til Maylinn. 

 

Som de hadde avtalt å møte da, (eller noe). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Og en gang, etter det her, så dukka hu veldig smekre tenåringsjenta opp, utafor rommet mitt, da. 

 

Og banka på døra der, da. 

 

For å tigge øl da, (var det vel). 

 

Og hu var jo veldig vakker og pen, hu tenåringsjenta. 

 

Så det var vanskelig å si nei da, (for å si det sånn). 

 

Så jeg sa det var greit, hvis de kjøpte nye øl, da. 

 

Men det gjorde de aldri, da. 

 

Enda det gikk flere uker, vel. 

 

Så en gang, som han pakistanske vennen til Maylinn, (i 30-åra), var på besøk. 

 

Så klagde jeg, til Maylinn, sånn at han hørte det, da. 

 

På at de aldri erstattet, den øl-en, som de hadde tatt, da. 

 

Og da fikk jeg noen penger av han pakistaneren, for den øl-en, da, (husker jeg). 

 

Så Maylinn var kanskje elskerinna, til han pakistaneren da, (eller noe). 

 

Hva vet jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så tok jeg stereoanlegget mitt, inn på rommet mitt, igjen. 

 

(Det var vel en gang, som Glenn Hesler sine kamerater 'okkuperte' stua, og spilte Axis and Allies 

der). 

 

Noe sånt. 

 

Og sommeren 1995, (må det vel ha vært), så tok jeg også TV-en, inn på rommet mitt, igjen. 

 

For jeg følte meg ikke så hjemme, i stua der, lenger. 

 

For hu Maylinn hadde ofte 'okkupert' stua da, med mange av sine venner. 

 

Og det var en film, som nesten var som en pornofilm, som jeg hadde lyst til å se, som het 

Emanuelle, (eller noe), husker jeg. 



 

(Som jeg hadde lest om i avisa, at ble sendt på TV, en kveld, sommeren 1995, var det vel). 

 

Og den filmen, den hadde jeg ikke lyst til å se, sammen med halvparten av tenåringene fra 

Lindeberg, liksom. 

 

Og da var det en pakistansk tenåringsgutt, som skuffet tiska om det, at jeg sikkert skulle se 

Emanuelle da, til hu Maylinn, (husker jeg, at jeg overhørte). 

 

Den dagen jeg flytta TV-en, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mer som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 

Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 67: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo VI 

 

Like etter at søstera mi flytta ut fra Ungbo, (må det vel ha vært). 

 

Så flytta det inn en som het Tobias, (mener jeg å huske), fra Stovner-området vel, på Runes tidligere 

rom. 

 

Og han var ganske ung, han Tobias da. 

 

Og jeg lot han få låne den PC-en, uten harddisk, som jeg hadde kjøpt, av Rune, for tusen kroner, et 

par år før det her, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Også begynte hun Maylinn, (som også var ganske ung vel), å si det, at han Tobias, hadde stjålet en 

lommebok, fra henne, (eller noe sånt). 

 

Og det som skjedde etter dette, var at barbermaskinen min, (som jeg hadde fått Glenn Hesler til å 



kjøpe for meg, på Triaden der, et år eller to før det her), ble stjålet, fra badet. 

 

Og da dro jeg på Stovner politistasjon, for å anmelde det. 

 

Dels fordi at dette var en Philips barbermaskin, som var som ny. 

 

(Og som jeg kjøpte for 400 kroner, på tilbud vel. 

 

Men som egentlig kosta mye mer). 

 

Og også fordi at jeg ville markere, at noe var galt, på Ungbo der, da. 

 

Så jeg måtte sitte i en kjedelig betongbygning, på Stovner, ganske lenge, etter jobben en kveld, før 

jeg fikk lov til å anmelde dette tyverier, da. 

 

Og da sa jeg nok det, til politiet, at jeg mistenkte det, at det var han Tobias, som hadde stått bak 

dette tyveriet, da. 

 

Siden Maylinn og hu negressa, (var det vel), hadde 'babla' om at han Tobias hadde stjålet en 

lommebok, som lå på gulvet i gangen, (eller noe sånt), fra dem, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at en olabukse, som jeg hadde hengende til tørk, på tørkestativet i gangen, på 

Ungbo der, forsvant. 

 

For så å dukke opp igjen, noen dager seinere. 

 

(Og da var den litt krøllete, mener jeg å huske. 

 

For jeg hadde en gang begynt å henge opp Hildegunn sine klær, i tørkestativet, på vaskerommet, på 

Ungbo, der. 

 

(Like etter at jeg hadde begynt å leie den vaskemaskinen fra Thorn). 

 

En gang, som jeg skulle bruke vaskemaskinen selv. 

 

Og hu Hildegunn, hadde vært treig, med å ta ut tøyet sitt, da. 

 

Men det hadde ikke hu likt, husker jeg. 

 

For hu hadde en sånn spesiell måte, å henge opp tøyet sitt på, da. 

 

Som jeg la merke til, husker jeg, når jeg selv fylte opp vaskemaskinen, med mine klær, da. 

 

Og som jeg vel kanskje kopierte litt, etter det her, da. 



 

Men da buksa mi dukka opp igjen der, så var den hengt opp på en annen måte, da. 

 

Husker jeg at jeg la merke til). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også noe problemer med naboen, som bodde ved siden av Ungbo, i underetasjen, i Skansen 

Terrasse 23, der. 

 

Dette var vel de 'hasjisene', som hadde gått av nattbussen, samtidig med Lene, Tommy, Ove, Pia og 

meg, den gangen, sommeren 1994, da Ove fikk bank, mens vi venta på nattbussen, bak Stortinget 

der. 

 

(Den gangen vi hadde den søskenbarn-festen der, som jeg har skrevet om tidligere, i Min Bok 4). 

 

Og dette var nok da sommeren 1995, (altså et år seinere igjen). 

 

Og da mente jeg, (som hadde bodd på Ungbo, siden 1991, og da bodde det vel noen andre, i den 

naboleiligheten, i kjelleren der). 

 

At det var naboen sin tur til å vaske trappa. 

 

Men nabodama, hu mente at det var Ungbo sin tur, til å vaske trappa, da. 

 

Og hu skreik vel til ei kone, (muligens Fanney, fra OBS Triaden?), oppi etasjene der, noe om at det 

var Ungbo sin tur, til å vaske, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da gadd jeg vel ikke å krangle mer). 

 

Men jeg vaska vel bare trappa vel. 

 

Men plutselig, så glemte Maylinn, hu negressa, nabo-dama og han 'hasjis'-naboen. 

 

De glemte plutselig alt med trappevasken. 

 

Også forsvant de alle fire, inn i leiligheten, til naboen, da. 

 

Så det syntes jeg var rimelig spesielt. 

 

For først, så var det som at trappevasken var det viktigste i verden, liksom. 

 

Og så var det som at trappevasken bare var noe ubetydelige greier, liksom. 

 

Så de naboene, de dramatiserte nok litt da, vil jeg si. 

 



(Og de jugde nok også, vil jeg si. 

 

Jeg tror ikke at jeg, som hadde bodd i blokka der, siden 1991, bomma på hvem sin tur det var, til å 

vaske trappa, for å si det sånn). 

 

Og hva disse tenåringsjentene måtte gjøre, inne hos naboen, det veit jeg ikke. 

 

Men det veit dem vel kanskje selv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den PC-en, som jeg kjøpte av han Rune, (selv om det ble sagt at han var homo da, siden jeg 

ønsket meg en PC, å drive med programmering på). 

 

Den finansierte jeg, ved å selge noen frimerker, (årssett, fra 70 og 80-tallet), som jeg hadde hatt 

liggende, i de skuffene mine, i reolen, hos bestemor Ågot, på Sand, husker jeg. 

 

Og da ringte jeg rundt, til forskjellige frimerkebutikker, i Oslo da, husker jeg. 

 

Og en i Uelands gate, (mener jeg at det var). 

 

Han tilbydde meg, å kjøpe de årsettene, til pålydende. 

 

(Så de tjente jeg altså ingen penger på. 

 

Men jeg tapte heller penger, må man vel si. 

 

Siden jeg jo ikke fikk noe igjen, for inflasjonen, som hadde vært, siden 70 og 80-tallet. 

 

Og en annen frimerkebutikk, de sa på telefonen, at de ikke ga mer enn pålydende minus ti prosent. 

 

Så da ble jeg litt deppa, husker jeg. 

 

Og førstedagsbrevene fikk jeg vel nesten ingenting for, tror jeg. 

 

For 'alle' kjøpte jo førstedagsbrev, på 80-tallet. 

 

Så de fikk aldri noen særlig verdi da, ettersom jeg skjønte. 

 

Men jeg fikk noen hundrelapper, for årssettene mine da, sånn at jeg kunne få kjøpt meg den PC-en. 

 

Som var bedre enn ikke noe, selv om den ikke hadde noen harddisk, da. 

 

Men måtte startes fra diskettstasjonen, med en Windows-diskett, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Og da, (i 1993 eller 1994 en gang vel), så tok jeg jo da også med meg et spesielt frimerkealbum, 

som jeg hadde, med et russisk frimerkeark i, med motiv fra verdensrommet, som jeg hadde fått, 

(som premie i en konkurranse), i frimerkeklubben, på Torstrand skole, hvor jeg var med, skoleåret 

1978/79. 

 

Og andre spesielle/artige frimerker, da. 

 

Blant annet en konvolutt jeg fikk av, (eller byttet med), faren til Frode Kølner en gang vel. 

 

Med bilde av en Gyldenløve, på konvolutten og frimerket, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg hadde også lagt det kortet/brevet, til min mormors general-bestefar, (var det vel). 

 

Som var fra danskekongen. 

 

Inn i det albumet. 

 

For det brevet var trykket på papp, og det var på størrelse med en vanlig brev-konvolutt da, for 

håndskrevne brev. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Så da bestemor Ingeborg, på en eller annen måte, fikk tilbake de papirene, etter sin kjente morfar 

Anders Gjedde Nyholm, og hans bror Didrik Galtrup Gjedde Nyholm. 

 

(Papirer som lå i en fin, gammel mappe, med sort skinnperm, vel). 

 

Noe som skjedde, mens jeg var i Oslo. 

 

Og studerte og/eller jobbet, da. 

 

Så fikk ikke bestemor Ingeborg med seg det brevet, fra danskekongen. 

 

For det hadde jeg, (et år tidligere, eller noe). 

 

Lagt inn i det frimerkealbumet, for spesielt artige konvolutter/ark, da. 

 

En gang, under et helgebesøk, hos bestemor Ågot, da. 

 

Siden jeg vel syntes at det var artig, med det brevet/kortet, fra danskekongen, da. 

 

Så det brevet, det er alt jeg har igjen, av alle de dokumentene jeg fikk, fra den kjente tippoldefaren 

min da, som var forsvarssjef/sjef for generalkommandoen, i Danmark, og hans bror, som var 

dommer i Egypt og i folkedomstolen i Haag. 

 

Så det brevet fra danskekongen, (hvor danskekongen beklaget, at han ikke kunne komme i 

generalens runde bursdag), det lå vel under senga mi, muligens, på Ungbo, etterhvert. 



 

I en koffert kanskje. 

 

Noe sånt. 

 

(For disse frimerkene fra da jeg bodde i Larvik osv., de hadde jeg ikke hjerte til å prøve å selge da, i 

1993/94. 

 

For å kjøpe den PC-en. 

 

Og det ble vel nok penger likevel, mener jeg å huske. 

 

Fra de årssettene). 

 

Og da jeg flytta til England, i 2003. 

 

Så la jeg det albumet, med brevet fra danskekongen, og de artige frimerke-arkene, sammen med de 

andre tingene mine, og tingene fra Heimevernet, osv., hos City Self-storage, i Oslo, da. 

 

Så der ligger de vel kanskje ennå. 

 

Hvem vet. 

 

(Så jeg klarte å få med de tingene inn til Oslo, da. 

 

Noe som jeg vel måtte ha en god grunn for, syntes jeg, for å flytte, da. 

 

For ellers, så hadde vel kanskje bestemor Ågot blitt lei seg, hvis jeg tok med alle de tingene mine, 

som jeg hadde på Sand, (i de skuffene, i reolen, i stua), inn til Oslo. 

 

Og jeg hadde fortsatt en safe, (og muligens noen fler ting), i de skuffene, etter at jeg tok med 

frimerkene mine, inn til Oslo, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var ikke bare på Ungbo at det var problemer, med ting som ble stjålet. 

 

På Rimi Nylænde, så fant Marianne Hansen, en tjukk lommebok, en gang. 

 

(Som en kunde hadde glemt igjen, da). 

 

Og den hadde hu lagt under kassa, eller noe. 

 

Og dagen etter, så fant ingen den lommeboka. 

 

Og da mente Marianne Hansen, at han vaskemannen, måtte ha stjålet den lommeboka da, (eller 

noe). 

 



Så noen var uærlige der da, må man vel si, (på Rimi Nylænde). 

 

Og dette var vel en lommebok med mange tusen kroner i, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 

Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 68: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo VII 

 

En gang, høsten 1993, (må det vel antagelig ha vært), da jeg jobba, på Rimi Karlsrud. 

 

Så satt jeg i kassa der da, aleine, (så jeg må nok ha jobba en tidligvakt vel, (eller noe), som 

ekstrahjelp/ringehjelp), mens ei mørkhuda dame, i begynnelsen av 20-åra vel, spurte meg, om hvor 

den og den skolen var, da. 

 

Og da måtte jeg ringe opp kontoret da, (var det vel), på callinga. 

 

For jeg hadde jo det i blodet, (nær sagt), at jeg skulle være høflig mot kundene og yte god 

kundeservice. 

 

Fra tiden på handel og kontor og på NHI. 

 

Og fra jobbing på CC Storkjøp og Matland/OBS Triaden. 

 

Men da bare kom det fra hu Liv, (som seinere ble butikksjef, i Rimi, i Grenseveien), husker jeg, at 

'åja, deeeen skolen ja'. 

 

For da skjønte nok hu Liv, at det her var ei flyktning-dame, som skulle på norsk-kurs, da. 

 

(På en nedlagt skole, (eller noe), vel). 

 

Så da var hu Liv skikkelig nedlatende da, (må jeg nok si). 

 

Siden det her var en farget person da, (vil jeg nok tippe på). 

 

Så hu Liv, hu var nok ikke en 'kundeservice-person', sånn som meg. 



 

Nei, hu var noe mer den lokale 'nazi-jenta', eller noe, (virka det som for meg, ihvertfall). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Under VM i friidrett, i Gøteborg, (som var i august 1995, så jeg på Wikipedia nå). 

 

Så hadde butikksjefen, på Rimi Nordstrand, (en jeg ikke husker hva heter nå), han hadde vunnet en 

reise, til VM i friidrett, i Gøteborg, da. 

 

Gjennom Rimi, (eller en av leverandørene til Rimi), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg hadde vært på diverse fruktkurs, og etter at vi hadde lagt opp frukta selv, i et halvt år, 

(eller noe), på Rimi Nylænde. 

 

Så hadde nok distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, inntrykk av det, at jeg var flink i frukta, da. 

 

For hu spurte meg, (som kun hadde jobba som leder, på Rimi Nylænde). 

 

Om ikke jeg kunne jobbe en tidligvakt, på Rimi Nordstrand. 

 

Siden han sjefen der, hadde vunnet en tur, til Gøteborg. 

 

For de trengte bare en person der, som kunne legge opp frukta da, sa Anne-Katrine Skodvin. 

 

(Siden kundene på Nordstrand, kanskje var litt snobbete, da. 

 

Så måtte liksom frukta der se bra ut, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg ble kanskje litt smigra da, av å bli spurt om jeg ville jobbe en ledervakt, på en annen Rimi-

butikk, da. 

 

Så det slo jeg til på, da. 

 

For da tenkte jeg vel også det, at jeg fikk litt 'stjerne i boka', siden jeg var en fleksibel Rimi-

medarbeider, da. 

 

Sånn at dette kanskje ville hjelpe karrieren min, i Rimi, da. 



 

Siden jeg da også fikk erfaring, i å jobbe som leder, i fler Rimi-butikker, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg dro oppom Rimi Nordstrand der, da. 

 

Og fikk nøkler til butikken osv., av butikksjefen vel. 

 

Dagen før jeg skulle jobbe der, eller noe. 

 

Men jeg er jo b-menneske. 

 

Så det skar seg jo helt, på Rimi Nordstrand. 

 

For jeg klarte å starte alarmen der, husker jeg. 

 

Når jeg skulle låse meg inn der, da. 

 

Klokka sju om morgenen. 

 

Og etter det, så surra jeg litt, i frukta der og, husker jeg. 

 

For de hadde nemlig en kampanje på reddiker der. 

 

Nemlig reddiker i bunter. 

 

Som de hadde stukket ned, innimellom alle de andre grønnsakene der, da. 

 

Sånn at kun hodene på reddikene stakk opp, da. 

 

Men kvasten, på reddikene, de hadde visnet, da, (fant jeg ut). 

 

Mens reddikene så ok ut, da. 

 

Så jeg var ikke sikker på om jeg skulle ta ut de reddikene av disken, eller ikke, (husker jeg). 

 

Det samme med bananene. 

 

Det var ganske mange bananer, som var litt brune der da, husker jeg. 

 

(I en egen banan-sjokkselger, i tre, som de hadde der. 

 

Som jeg ikke hadde sett noe lignende av før, vel). 

 

Som jeg ikke var sikker på om jeg skulle ta ut, eller ikke, da. 

 

Og alarmen hadde jo gått og. 



 

Så jeg var nok litt ør i hue, da. 

 

Når jeg jobba der. 

 

Og jeg dreiv og tenkte på det her med de reddikene og de brune bananene da, (husker jeg). 

 

Så jeg hadde det ikke så morsomt, da jeg jobba der da, (husker jeg). 

 

Og de som jobba i kassa der. 

 

(Og muligens på gulvet). 

 

Det var noen karer i 30-årene kanskje. 

 

Så det var litt spesielt, husker jeg. 

 

(For det pleide ikke å være mannfolk, såpass oppe i åra, som satt i kassa). 

 

Og de karene, de var nok vant til å bli utsatt for en annen lederstil, enn den strenge, som jeg hadde 

blitt tillært, nede på Rimi Nylænde. 

 

For jeg skjønte det, at medarbeiderne på Rimi Nordstrand der, de likte ikke at jeg fulgte med på 

hvordan de jobba, osv. 

 

For jeg lot blant annet døra til flaskerommet stå åpen, mens jeg tok flaskebordet der, da. 

 

For å prøve å følge med på om medarbeiderne der jobba, da. 

 

(For jeg syntes kanskje at det ikke var noe særlig fart i dem, da). 

 

Og da husker jeg det, at de medarbeiderne der, begynte å prate om det her da. 

 

(At jeg lot døra til flaskerommet stå åpen, mens jeg rydda flaskebordet). 

 

Så de medarbeiderne på Rimi Nordstrand, de var nok kanskje ikke like 'kua', som de 

medarbeiderne, nede på Rimi Nylænde, muligens var, da. 

 

(Hvis jeg skulle gjette, ihvertfall). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg hadde surra rundt, på Rimi Nordstrand der, i noen timer. 

 

Og lagt opp frukta og rydda flasker, og sånn. 

 

Så dukka det opp en annen Rimi-butikksjef der. 

 



Og hvem var det? 

 

Jo, det mener jeg at var han butikksjef Rune Løvdahl, som jeg hadde vært på jobbintervju hos, på 

Rimi Klemetsrud, (som seinere ble bygget om til Rimi Mortensrud), den dagen, som 

utenriksminister Johan Jørgen Holst døde, i 1994, (var det vel). 

 

(Nemlig 13. januar 1994, så jeg at det var, på Wikipedia nå). 

 

Og han Rune Løvdahl, han var rimelig mutt og nesten litt aggressiv, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Kanskje han bar på noe nag til meg, etter det mislykkede jobbintervjuet, på Rimi Klemetsrud, cirka 

et og et halvt år, før det her? 

 

Hva vet jeg. 

 

Jeg oppdaterte ihvertfall han Rune Løvdahl, om 'ståa', i frukta der, da. 

 

Om at jeg ikke var sikker på, om jeg skulle ta ut de reddikene og de litt brune bananene, av 

fruktavdelingen der, da. 

 

Og så måtte jeg gå, da. 

 

For jeg skulle nemlig også jobbe seinvakt på Rimi Nylænde, den dagen. 

 

Og da gikk jeg vel bare, fra Rimi Nordstrand, og ned til Rimi Nylænde, (mener jeg å huske). 

 

For jeg visste ikke hvilken buss jeg skulle ta, (hvis det gikk noen sånn buss), oppi der. 

 

For å komme meg ned til Lambertseter, da. 

 

Så det var vel en gåtur, på en halvtime, eller noe, kanskje. 

 

Også jobba jeg seinvakta, på Rimi Nylænde, da. 

 

Hvor butikksjef Elisabeth Falkenberg, vel jobba tidligvakta. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han het vel forresten muligens Geir, han butikksjefen, på Rimi Nordstrand, tror jeg. 

 

(Men dette var ikke samme Geir, som fikk sparken, en tid før det her vel, for å ha tulla, med safen, 

på Rimi Karlsrud). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Da hu Solveig, (som er fra like ved der Flo-brødrene er fra, på Vestlandet), skulle slutte. 

 

Så fikk jeg i oppdrag, av Hilde fra Rimi Hellerud, (var det vel), å gå opp til Lambertseter Senter, 

(eller Lambertseter Sentrum, som det vel egentlig heter), og kjøpe en bukett blomster, til Solveig, i 

blomsterbutikken der, da. 

 

Jeg forklarte bare til dama i blomsterbutikken, at buketten var til en medarbeider, som skulle slutte, 

(etter mange år i jobben, da). 

 

Og sa cirka hvor mye, som buketten skulle koste, da. 

 

(Nemlig et beløp som Hilde fra Rimi Hellerud vel hadde bestemt vel). 

 

Og da lagde hu blomsterbutikk-dama en skikkelig fin blomsterbukett, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Som jeg måtte gi til hu Solveig, da. 

 

Og hu Solveig, hu skrøyt fælt av blomstene, da hu Hilde fra Rimi Hellerud, (var det vel), takket for 

samarbeidet da, (nede på spiserommet der, var det vel). 

 

(For jeg mener å huske det, at det var hu Hilde fra Rimi Hellerud, som sa mest. 

 

Og ikke butikksjef Elisabeth Falkenberg). 

 

For samarbeidet, mellom Solveig fra Vestlandet, og butikksjef Elisabeth Falkenberg og Hilde fra 

Rimi Hellerud. 

 

Det hadde vel ikke gått så bra, vel. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så Solveig fra Vestlandet, hu flytta tilbake igjen, til Vestlandet, da. 

 

(Etter et par tiår vel, i Tigerstaden). 

 

Sammen med sin tenåringsdatter Belinda da, (som butikksjef Elisabeth Falkenberg kalte for 

Bellona). 

 

Sommeren/høsten 1994, (eller noe sånt), må vel det her ha vært. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 



Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 69: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo VIII 

 

En annen ting, som jeg kom på, fra den dagen, som jeg jobbet som leder, på Rimi Nordstrand, 

forresten. 

 

(Da han butikksjefen der, Geir(?), var på VM i friidrett, i Gøteborg). 

 

Det var det, at de ikke hadde fryselager på Rimi Nordstrand, faktisk. 

 

(Noe Thomas Sanne, som jobba noen måneder der, som assistent, før han begynte å jobbe i 

Stabburet/Spis, også prata om en gang, husker jeg). 

 

Så når frysevarene kom fra Hakon sitt grossistlager, så måtte man legge de opp, med en gang. 

 

Så jeg mener at jeg også må ha lagt opp frysevarer der, i tillegg til at jeg tok frukta og flaskebordet, 

da. 

 

(Grunnen til at jeg husker den tidligvakta, på Rimi Nordstrand, så bra, det var fordi at det var den 

første vakta, som jeg jobba, som leder, i en annen butikk, enn Rimi Nylænde, (hvor jeg fikk 

opplæring, i å jobbe som leder, i Rimi), da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når man la opp frysevarer, på Rimi Nordstrand. 

 

Så måtte man legge de opp, på en spesiell måte, husker jeg. 

 

(Noe vel Thomas Sanne også prata om en gang, mener jeg å huske). 

 

Fordi at siden det ikke var fryselager der, (fordi butikken var egentlig for liten, til å ha plass til hele 

Rimi sitt sortiment, vel). 

 

Så kunne man jo ikke på Rimi Nordstrand, (som i de fleste andre matforretninger), legge de 

frysevarene som man bestilte for mye, inn på fryselageret. 

 

Alt man bestilte, av frysevarer, til Rimi Nordstrand, måtte få plass, i frysedisken. 



 

Noe som må ha vært vanskelig, (og som jeg vel også mener å huske, at Thomas Sanne klagde over 

en gang. 

 

At hvis de bestilte for mye frysevarer, så måtte det komme en bil fra Hakon, for å hente varene 

igjen, og kjøre de tilbake til grossistlageret, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Noe som vel ikke var så populært, antagelig). 

 

Og man måtte jo også prøve å ikke bestille for lite varer. 

 

For da klager jo kundene. 

 

Så det å jobbe med å ta bestillinger, på Rimi Nordstrand, det må ha vært ganske vanskelig da, (vil 

jeg tippe på, ihvertfall). 

 

(Som jeg vel mener å huske at Thomas Sanne klagde på en gang, som han var innom på Rimi 

Nylænde, var det vel. 

 

For Thomas og Henning Sanne, de bodde like i nærheten, av Rimi Nylænde da, fikk jeg inntrykk av 

ihvertfall. 

 

Det hendte ihvertfall at de var innom på Rimi Nylænde, selv om de ikke skulle jobbe da, husker 

jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når man la opp frysevarer, på Rimi Nordstrand. 

 

Så måtte man liksom tenke litt utradisjonelt da. 

 

For noen esker, som kom med Hakon-bilen, de var det jo ikke plass til alle pakkene fra, oppi 

frysedisken. 

 

Så man måtte liksom legge opp frysevarene nesten litt som om det var frukt, (eller hvordan man 

skal forklare det). 

 

Nemlig ved at man stokket litt om på plassen, som hver enkelt vare hadde, i frysedisken, da. 

 

Sånn at man kunne få lagt absolutt alle frysevarene, som kom med Hakon-bilen, oppi den 

frysedisken, inne i butikken, da. 

 

For hvor skulle man ellers ha gjort av disse frysevarene, liksom? 

 

I en butikk uten frysedisk, (mener jeg). 

 



Nei, man kunne jo ikke akkurat løpe over til naboene, (som bodde i nærheten av butikken), og spurt 

de, om man kunne få lånt litt plass, i fryseboksene deres. 

 

Nei, det gikk jo selvfølgelig ikke an. 

 

Så da måtte man liksom prøve å 'jukse litt' da, (eller hva man skal kalle det), når man la opp 

frysevarene, på Rimi Nordstrand, der. 

 

For å få plass til alle frysevarene som ble levert, da. 

 

(Regna jeg med at det var meninga, at jeg skulle gjøre der, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg jobba også en ledervakt, (en seinvakt), ganske tidlig, i min tid som leder, i Rimi, på Rimi 

Karlsrud, (husker jeg). 

 

Det var mens hu Cille, var butikksjef der. 

 

(Etter at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin antagelig hadde spurt meg, om jeg kunne jobbe, den 

vakta). 

 

Cille, det var forresten hu som var butikksjef, på Rimi Skullerud, den uka jeg jobba der, høsten 

1993. 

 

Og hu tok over etter Magne Winnem, (fra russeklassen i Drammen, og som er med i alle Min Bok-

bøkene vel), da han begynte å studere heltid, på BI, (eller om det var da han begynte å jobbe, som 

foreleser, på IT Akademiet). 

 

(Noe kona hans, Elin Winnem, sa var greit, mener jeg å huske. 

 

Hu sa vel det at det, at Magne Winnem ikke behøvde å jobbe i Rimi, for hennes del. 

 

Mener jeg å huske). 

 

Magne Winnem jobba også deltid som postmann, på Bergkrystallen, en periode. 

 

Og da hadde han brukt så lang tid, en lørdag, husker jeg at han klagde på. 

 

Og jeg mener også at jeg så Magne Winnem, på en Høyre-stand, ved Lambertseter senter, høsten 

1995, (må det vel ha vært). 

 

For Magne Winnem stod på en liste, for Lambertseter Høyre, (må det vel ha vært), ved det valget 

da. 

 

Mens kona hans Elin, stod på en liste, for KRF, i Oslo, da. 

 

Og Elin Winnem, hu kom høyere på lista, enn Magne Winnem, mener jeg å huske, at Magne 



Winnem sa, en gang. 

 

Enda hu ikke hadde vært aktiv i politikk, så lenge som Magne Winnem, mener jeg å huske, at 

Magne Winnem sa. 

 

Så det var visst enklere, å komme høyt opp på listene, i KRF, enn i Høyre da, hvis jeg skjønte 

Magne Winnem riktig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Cille husker jeg som en veldig strukturert butikksjef. 

 

(Selv om jeg bare jobba i samme butikk som henne, denne ene gangen, som leder, i Rimi). 

 

Jeg var jo vant med å rydde alle hyllene, hver kveld, på Rimi Nylænde. 

 

Så jeg hadde jo tenkt til å begynne å rydde hyller, den vakta, som jeg skulle jobbe, på Rimi Karlsrud 

og. 

 

Men da forklarte hu Cille meg det. 

 

At hu ville at jeg først skulle henge opp noen nye plakter, (som Rimi sendte ut til butikkene, hver 

måned vel), i taket, på Rimi Karlsrud der. 

 

Og etter det, så ville hu, at jeg skulle rydde hyller, (var det vel). 

 

Og da ville hu at jeg skulle rydde hyller sånn, at jeg først rydda de hyllene, som var viktigst, for 

kundenes inntrykk av butikken, (var det vel). 

 

(Mener jeg å huske, at hu sa, ihvertfall). 

 

Og hvilke hyller som hu Cille sa at det var viktigst å rydde. 

 

Det husker jeg ikke nå. 

 

Men det var vel muligens de tørrvarehyllene med middagsmat i, (tror jeg). 

 

Og vel også de hyllene som kundene så, med en gang som de kom inn, i butikken. 

 

(For de hyllene, som var, rett etter inngangen. 

 

At de hyllene så ryddige ut. 

 

Det var visst viktig, for kundenes inntrykk av butikken, da. 

 

Mener jeg å huske, at ble sagt, i Rimi, ihvertfall). 

 

Noe sånt. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den ledervakta, som jeg jobba, under hu Cille, på Rimi Karlsrud. 

 

Det tror jeg må ha vært en dag, vinteren 1995/1996. 

 

For jeg mener å huske det, at jeg ble nødt til å kjøre inn på Rema Karlsrud sin parkeringsplass der, 

(etter å ha stengt Rimi Karlsrud, og sluppet ut tre-fire unge damer, som jeg liksom sjefa over der da, 

den seinvakta). 

 

Og stå der litt. 

 

For det var så kaldt, at jeg nesten ikke så noe, gjennom vinduene, på HiAce-en min, da. 

 

Så dette må nok ha vært i januar eller februar, i 1996, (eller noe sånt), hvis jeg skulle tippe, 

ihvertfall. 

 

Så på den tida her, så hadde Magne Winnem slutta i Rimi da, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Eller, det hu Cilla sa til meg, når vi snakka om hva jeg skulle gjøre på den vakta, det var vel det, at 

det var det samme for henne, om jeg begynte med å rydde hyller. 

 

(For å bli litt varm i trøya der, liksom). 

 

Men det hu syntes var viktigst,(sa hu), det var at jeg ble ferdig, med å henge opp de de plakatene, 

iløpet av den ledervakta, som jeg jobba der, da. 

 

Så hu Cille var veldig klar da, (vil jeg si), på hvordan hu prioriterte. 

 

Så da hang jeg jo selvfølgelig opp de plakatene. 

 

(Etter at jeg først fikk summa meg litt der, da). 

 

Og så var det bare å rydde hyller, (og vel muligens også melkekjøla), da. 

 

Men på Rimi Karlsrud, (under hu Cille), så var det ikke sånn, som det var på Rimi Nylænde, på den 

her tida. 

 

At absolutt alle hyllene skulle ryddes, (altså at alle varene skulle trekkes fram, sånn at hyllene så 

fullere ut), hver kveld. 

 



Men hvis man kikker i Rimi sin profilhåndbok. 

 

Som er en bok, som skal finnes i hver Rimi-butikk, vel. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Så står det vel ikke noe der, om at alle hyllene i butikken, skal ryddes, hver dag. 

 

Hvis jeg har skjønt det riktig, ihvertfall. 

 

Så butikksjef Elisabeth Falkenberg, (og assisterende butikksjef Hilde fra Rimi Hellerud, og 

distriktsjef Anne-Katrine Skodvin), på Rimi Nylænde, de la vel lista litt høyere, (tror jeg), enn det 

Rimi sin profilhåndbok gjorde, da. 

 

Hvis jeg har skjønt det riktig, ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når jeg rydda hyllene, den tida jeg jobba, i Rimi. 

 

Så skar jeg samtidig firkanter, (som noen vel pleide å si, i Rimi, muligens Irene Ottesen, fra Rimi 

Bjøndal). 

 

(Det vil si å skjære bort den delen av eskene, som stod nærmest kundene. 

 

Sånn at kundene kun så varene og ikke noe av eskene da, i hylla). 

 

Hvis det var noen esker, som begynte å bli tomme. 

 

Så tok jeg ut varene, av de eskene, og la de varene løst, fremst i hylla, da. 

 

Og hvis det lå tom papp, i hyllene, så tok jeg selvfølgelig og la det, i en handlekurv, som jeg gikk 

rundt med, da. 

 

Og hvis jeg fant noen varer med ødelagt emballasje, etc., så tok jeg også med de varene, i den 

handlevogna, og tok de varene inn på lageret, når jeg tømte pappen, i papp-pressa. 

 

Og jeg pleide også å rydde topphyllene, i samme slengen. 

 

Ved at jeg også trakk fram de kartongene som stod på topphyllene. 

 

Og rydda topphyllene, ved at jeg satt eskene enten til høyre eller venstre, oppå topphylla, (sånn at 

det for det meste ikke stod noe, på midten av topphylla). 

 

Og jeg pleide også å ta ned fra topphylla, i samme slengen. 

 

Sånn at det var minst mulig varer på topphylla, og mest mulig i hyllene. 

 



Selv om jeg vel hadde noen små variasjoner i hvordan jeg rydda topphyllene, den tida jeg jobba, i 

Rimi. 

 

Men i hovedtrekk, så gjorde jeg det sånn, hele den tida, som jeg jobba, i Rimi. 

 

Sånn at jeg prøvde å få hyllene til å se strøkne ut, da. 

 

Og jeg facet også alle varene, i samme slengen, forresten. 

 

(Sånn at etikettene, på alle varene, stod vendt rett fram, da). 

 

Dette var sånn jeg hadde vendt meg til, å rydde hyller, da. 

 

Fra den tida jeg jobba som assistent, på Rimi Nylænde, fra 1994 til 1996. 

 

Og jeg hadde jo også jobbet med å rydde hyller/trekke fram varer, enkelte ganger, (sammen med 

Knut Hauge, blant annet), på OBS Triaden. 

 

(En gang det var lite å gjøre, i kassa der, vel). 

 

Så jeg visste jo hvordan en 'shinet' butikkhylle skulle se ut, (må jeg vel si). 

 

(Siden Matland/OBS Triaden, var en butikk, som la lista høyt, når det gjaldt butikkstandard, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da Knut Hauge og jeg, lærte å shine hyller, på OBS Triaden. 

 

Så forklare vel han broren til hu lyshåra i frukta der det. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

At etikettene på varene, skulle faces, sånn at de stod vendt, i den retningen, som kundene pleide å 

gå. 

 

Men det her turte jeg ikke å begynne med, på Rimi. 

 

For jeg ville ikke begynne å spekulere, på hvilken retning, som kundene pleide å gå, inne på Rimi 

Nylænde der, osv. 

 

For jeg orka ærlig talt ikke, å risikere, å ende opp i en diskusjon, med Elisabeth Falkenberg og/eller 

Hilde fra Rimi Hellerud. 

 

Om noe som jeg ikke kunne dokumentere. 

 

(Sånn som hvilken vei, som kundene pleide å gå, for eksempel). 

 

For jeg så nok på Elisabeth Falkenberg og Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, som å være litt 



sære/vanskelige, da. 

 

Så derfor holdt jeg vel heller kjeft, om at jeg hadde lært det, på OBS Triaden, at varene vel helst 

burde vende, mot den retningen, som kundene oftest pleide å gå, da. 

 

(For hvis jeg hadde begynt å 'bable', for mye om det her. 

 

Så hadde dem nok bare sagt at jeg var 'gæern', (eller noe), på Rimi Nylænde der, tror jeg. 

 

Jeg forestilte meg vel kanskje det, at dette ville ende opp i en tilnærmet endesløs diskusjon, hvis jeg 

begynte å ta opp det her, da. 

 

For en medarbeider der, hadde kanskje sett en kunde, som gikk den og den veien, en gang, da. 

 

(For å ta et eksempel). 

 

Så dette her hadde nok blitt et litt for komplisert tema, å ta opp, på Rimi Nylænde, frykta jeg nok. 

 

Siden jeg nok antagelig må ha syntes det, at det var en del sære folk, som jobba i Rimi, på den her 

tida, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og dette her, det stod det vel heller ikke noe om, i Rimi sin profilhåndbok, (hvis jeg husker det 

riktig). 

 

For Rimi var jo en budsjettbutikk. 

 

Til forskjell fra Matland/OBS Triaden, som var en fullsortimentsbutikk, (eller et hypermarked, kan 

man vel også kalle det), som vel hadde rundt tjue ganger, (eller noe), så mange vareslag, som en 

vanlig Rimi-butikk, da). 

 

Så jeg bare facet varene, sånn at de stod vendt rett fram, da. 

 

(Og satset på at det ble greit, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 

Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 



 

Kapittel 70: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo IX 

 

På den tiden her, (i tida rundt 1993 til 1995), så var det også en medarbeider, som het Kjetil, som 

jobba, på Rimi Nylænde. 

 

Han kunne minne litt om Bjørn Dæhli kanskje, i tonen og væremåten. 

 

(Selv om jeg ikke kjente han Kjetil så bra). 

 

Han Kjetil, han jobba bare som ekstrahjelp, et par dager i uka, på Rimi Nylænde, (var det vel). 

 

Og i sommerferiene, så hadde han også en ekstrajobb, i Veidekke, (eller noe), mener jeg å huske. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En av de episodene, som jeg spesielt husker han Kjetil fra. 

 

Det var den gangen, (som han satt i kassa vel), og plutselig sa til meg, at jeg måtte kjøpe meg noe 

mer, av '375'. 

 

(Mens Morgan Lunde, (eller hvem det var igjen), hørte på, i den andre kassa vel). 

 

375, det var PLU-koden, (den koden kassererne måtte slå inn på kassa), for små flasker, (0.33 liter), 

med Ringnes-pils. 

 

Og jeg hadde jo pleid å være en del ute på byen, før jeg så slutta å gå så mye ut på byen vel, i en 

periode. 

 

Om det kan ha vært fordi at hu Maylinn flytta inn, på Ungbo der, og at jeg ikke likte så godt å 

'vorse' aleine, i stua der lenger, da. 

 

Eller om det kanskje var fordi at jeg fikk den ekstrajobben, hos Norsk Idrettshjelp, og også 

etterhvert begynte å ta kjøretimer. 

 

Uansett hva grunnen var igjen, så hadde jeg liksom pleid å kjøpe en six-pack med Ringnes-pils, 

hver fredag, (eller noe), som jeg hadde frihelg, i en periode, da. 

 

(Mens jeg jobba som assistent, på Rimi Nylænde). 

 

Men den six-packen, den drakk jeg ikke alltid opp, den samme helgen. 

 

Men jeg syntes vel at de små Ringnes-øl-ene, på Rimi, var så billige, da. 

 

Så jeg hamstret liksom noen av de six-pack-ene, da. 

 



For penger spart er jo penger tjent, liksom. 

 

Så da han Kjetil begynte å mobbe meg, (eller hva man skal kalle det). 

 

Og sa at jeg måtte kjøpe mer 375. 

 

Så kunne jeg bare svare han det, (i en litt påtatt ovenpå tone da), at 'jeg har et helt kjøleskap med 

375 hjemme'. 

 

Men da sa jeg vel ikke det, at dette her var et ganske lite kjøleskap som fint fikk plass under 

kjøkkenbenken, vel. 

 

Og jeg nevnte vel heller ikke noe om det, at jeg bodde på Ungbo, tror jeg. 

 

For jeg skjønte vel ikke helt hvorfor han Kjetil ba meg om å kjøpe mer øl. 

 

Men jeg prøvde nok å være litt morsom tilbake, da. 

 

(Og liksom fleipe det her litt bort, da). 

 

For jeg likte vel ikke helt det, å ha medarbeiderne for nære innpå meg, den tida jeg jobba som 

assistent, på Rimi Nylænde. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For jeg ville vel liksom ha litt 'armslag' rundt meg da, (eller hva man skal kalle det igjen). 

 

Og hu Hilde fra Rimi Hellerud, (eller om det var fra Rimi Trosterud), hu hadde jo sagt til meg det, 

at jeg måtte være streng mot medarbeierne, hvis ikke så ble hu og butikksjef Elisabeth Falkenberg 

'upopulære'. 

 

(Og jeg husker at jeg dreiv og hadde det kjente engelske ordtaket, (fra filmer osv.), som heter 'don't 

mix business and pleasure', i bakhodet en del, mens jeg jobba, som leder, i Rimi, da. 

 

For når man jobber som leder, så har man makt. 

 

Så da kan man liksom ikke tulle så mye med damene, for eksempel, på jobben, som hvis man bare 

hadde vært en vanlig medarbeider, da. 

 

Sånn som jeg har skjønt det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en annen gang, like etter at jeg hadde begynt å jobbe, som leder, på Rimi Nylænde. 

 

Så sa jeg til han Kjetil det, (husker jeg). 

 

At om ikke han kunne gjøre en ting til, før han tok helga. 



 

Også sa jeg det, at 'er det ikke digg å ha fri hvis man er litt sliten, da?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da svarte vel ikke han Kjetil noe, tror jeg. 

 

Men jeg mener å huske det, at jeg syntes at det var litt sånn selv, på den her tida. 

 

Det var ihvertfall sånn at jeg likte å trene og sånn. 

 

For å få litt endorfiner i blodet, (heter det vel). 

 

Siden jeg jo hadde hatt problem med depresjon da, vinteren 1991/92, (som jeg har skrevet om 

tidligere, i Min Bok-bøkene). 

 

Så likte jeg litt det, å ta meg ut litt, ved å trene eller jobbe ganske hardt, da. 

 

For endorfiner er jo kroppens eget morfin, (mener jeg å ha lest, i VG eller Dagbladet, eller noe sånt, 

vel). 

 

Så hvis man jobber eller trener ganske hardt, så føler man seg ikke så deprimert, da. 

 

Siden kroppen da produserer noe som heter endorfiner, som får en til å føle seg litt bedre, da. 

 

Og det trengte nok jeg, på den tida her, (vil jeg si, ihvertfall). 

 

For det var et ganske kjedelig og trist liv jeg levde, (må jeg vel si). 

 

For det er vel for eksempel ikke akkurat som å spise lykkepiller, å dele bosted, med søstera mi Pia, 

(for å si det sånn). 

 

Hu er vel mer sånn at hu er destruktiv, (må man vel si), og konstruerer konflikter osv., vel. 

 

Og liksom overdramatiserer, da. 

 

Eller sier og gjør rare eller uforståelige ting, da. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når det gjelder PLU-kodene, på Rimi. 

 

Som han Kjetil, fra Rimi Nylænde, spurte meg om. 

 

Så var det jo ikke sånn, at PLU-koder var noe som var ukjent for meg, selv om jeg på den her tiden, 

jobbet som leder, i Rimi. 



 

Nei, jeg hadde jo fortsatt nesten alle PLU-kodene, til Rimi, i hue. 

 

For jeg pleide jo å avløse pauser, i kassa, som leder, i Rimi. 

 

Og fra den tiden før jeg ble leder, så hadde jeg jo sitti mye i kassa, på Rimi Munkelia, Rimi 

Nylænde, Rimi Skullerud, Rimi Karlsrud, Rimi Askergata, Rimi Bøler og Rimi Oppsalstubben. 

 

Det var sånn, den første tida, som jeg jobba, (de tre faste vaktene i uka), under Kristian Kvehaugen, 

på Rimi Nylænde, at jeg satt mer eller mindre fast i kassa vel. 

 

Og det var også sånn, på den tida, som jeg jobba, på Rimi Munkelia. 

 

At jeg satt for det meste i kassa der, både før og etter at jeg var ferdig, med militæret. 

 

(For der hadde de jo både Terje Olsen og Terje Sjølie, som begge var noen racere, på gølvet. 

 

Og de hadde jo begge begynt å jobbe, i den butikken, før meg). 

 

Og jeg var jo vant til å huske PLU-koder, fra den tida jeg jobba, på Matland/OBS Triaden. 

 

Og ikke minst fra den tida, som jeg jobba, på CC Storkjøp, (det året jeg var russ, i Drammen), 

skoleåret 1988/89. 

 

For på CC Storkjøp, på slutten av 80-tallet, så var det akkurat sånn som det var, på Rimi Nylænde, 

fra 1993 til 1996, nemlig at det ikke var scanner i kassene der. 

 

Sånn at alle varene, (mer eller mindre, ihvertfall), enten måtte prises eller stå i PLU-listene, (som 

hang i kassa). 

 

Selv om det var sånn, ihvertfall på CC Storkjøp, husker jeg. 

 

At en god del av de mest solgte varene, ikke ble prisa. 

 

Når det gjaldt hermetikkbokser, (med middagsmat), som solgte mye, for eksempel, (husker jeg). 

 

Så det var en god del priser, på CC Storkjøp, som vi kassererne der, måtte ha i hue da, (husker jeg). 

 

Så det å sitte i kassa, på Rimi Nylænde, det var ikke så utrolig vanskelig for meg, som hadde jobba, 

på CC Storkjøp. 

 

(Når det gjaldt å slå inn varene på kassa, ihvertfall). 

 

For sånn var det ikke i Rimi, at en del varer hverken ble prisa eller stod i PLU-listene. 

 

(Selv om det hendte at Elisabeth Falkenberg vel noen ganger slurva litt, med prisinga av varene. 

 

Hvis det ikke var Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, som var den verste synderen, når det gjaldt å 

slurve, med prising av varene, da). 

 

Så på det punktet, så var Rimi bedre enn CC Storkjøp, vil jeg si. 

 



Selv om Rimi jo også hadde en god del større sortiment, enn CC Storkjøp. 

 

For på CC Storkjøp, så var det vel cirka bare 500 vareslag, (eller noe sånt), vil jeg tippe på. 

 

Mens på Rimi, på begynnelsen av 90-tallet, så var det kanskje bortimot 2000 vareslag, (eller noe 

sånt), da. 

 

Så jeg visste hva en PLU-kode var, (for å si det sånn). 

 

Da han Kjetil begynte å bable om 375, til meg. 

 

Men han Kjetil, fra Rimi Nylænde, og meg. 

 

Vi kjente jo ikke hverandre så bra. 

 

Så det er mulig at han ikke trodde at jeg kunne en eneste PLU-kode også. 

 

(For alt hva jeg vet). 

 

For på den tida, som jeg jobba mellomvakter, i kassa, på Rimi Nylænde. 

 

Så jobba vel han Kjetil seinvakter vel, (vil jeg tippe på). 

 

Så det var ikke sånn at Kjetil fra Rimi Nylænde og jeg, pleide å sitte dagen lang, i to kasser, ved 

siden av hverandre. 

 

(Og hjelpe hverandre hvis det var noen koder vi ikke huska, osv). 

 

Sånn som Knut Hauge og meg, (og også James og meg), hadde gjort, i noen uker/måneder, på 

Matland/OBS Triaden der. 

 

Nei, Rimi Nylænde var en mye mindre butikk, enn OBS Triaden. 

 

OBS Triaden kunne ha en dagsomsetning, på enkelte lørdager, på over en million kroner, (husker 

jeg). 

 

Mens Rimi Nylænde sjelden hadde mer enn en halv millioner kroner, i ukesomsetning. 

 

Så Rimi Nylænde måtte være åpen i cirka 12-14 dager da, for å få en million, i omsetning. 

 

(Noe sånt). 

 

Så hvis man sier at Matland/OBS Triaden, var en cirka ti ganger så stor butikk, (omsetningsmessig), 

som Rimi Nylænde. 

 

Så blir det vel omtrent riktig, vil jeg tro. 

 

Så mens det vanlige var å ha åpent 10-20 kasser, på lørdagene, på Matland/OBS Triaden. 

 

Så var det vanlige, på Rimi Nylænde, å ha åpent 1-2 kasser, da. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 

Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Jeg skal forresten ikke si det helt sikkert, at det var PLU-koder, i kassene, på CC Storkjøp. 

 

(Da jeg jobba der, på slutten av 80-tallet). 

 

Det er mulig at vi bare slo inn prisene der. 

 

Jeg mener ihvertfall å huske det, (når jeg tenker litt mer på det her), at det kun stod prisene, på 

kassalappene, hos CC Storkjøp, (på den her tida). 

 

Hvis jeg ikke husker helt feil. 

 

Men det her er jo nå mer enn tjue år siden. 

 

Så jeg tørr ikke å si det her helt sikkert. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 71: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo X 

 

En gang, vinteren 1993/94, (må det vel ha vært), som jeg jobba, på Rimi Nylænde. 

 

(Hvis det ikke var vinteren etter). 

 

Så var det en stund, til T-banen, ned mot Brynseng gikk, (husker jeg). 

 

Og dette var om kvelden, og det var rimelig kaldt, da. 

 

Rundt ti kuldegrader, kanskje. 



 

Og det var vel bare halvtimes-ruter, (tror jeg). 

 

(Kanskje det hadde vært varetelling, (eller noe sånt), på jobben. 

 

Noe sånt). 

 

Så jeg bestemte meg for det, å gå fra Lambertseter T-banestasjon og bort til Karlsrud T-banestasjon, 

for å prøve å holde varmen litt, i vinterkulda, da. 

 

Men jeg venta på at T-banen skulle dukke opp, da. 

 

Og da jeg kom fram til Karlsrud T-banestasjon. 

 

(Etter en gåtur på kanskje ti minutter). 

 

Så var det ei tenåringsjente der, som prøvde å rappe den blå 'nisselua' mi, som jeg hadde fått av 

Magne Winnem, et år eller noe, før det her vel. 

 

(Den lua som jeg hadde hatt på meg, da jeg lette etter Pia. 

 

Vinteren 1993/94, da hu plutselig ble borte, fra Ungbo. 

 

(Hvor hu bodde, på gulvet, på rommet mitt, på den her tida)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så var det noen tenåringsgutter, som rappa en six-pack med øl, på Rimi Nylænde. 

 

Butikksjef Elisabeth Falkenberg, assistent Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, og meg, vi stod i 

kassaområdet der da, på Rimi Nylænde. 

 

Jeg hadde ikke noe erfaring i hvordan man skulle oppføre seg mot butikktyver. 

 

Og jeg var ikke leder ennå, i Rimi. 

 

Så jeg lot butikksjef Elisabeth Falkenberg, ta seg av situasjonen, da. 

 

(Siden jeg ikke så hva som skjedde, helt i starten, på denne situasjonen heller, vel). 

 

Og butikksjef Elisabeth Falkenberg, hu stod og diskuterte, med butikktyven. 

 

(En ung mann, som stod flankert av noen jevnaldrende kamerater, vel). 

 

Og plutselig så reagerte butikksjef Elisabeth Falkenberg lynraskt, og prøvde å gripe tak i six-

packen, med øl, som han butikktyven holdt i, da. 

 

Men hu klarte ikke å rive til seg six-packen, da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg la jo da merke til hvordan butikksjef Elisabeth Falkenberg, hadde reagert, da noen hadde 

stjålet øl, fra butikken, som hu var butikksjef i. 

 

Så jeg herma litt etter henne, da. 

 

Og jeg grep etter lua mi, (som tenåringsjenta hadde revet av hue mitt), på nesten den samme måten 

som butikksjef Elisabeth Falkenberg, hadde tatt etter den six-packen med øl da, som han 

butikktyven, hadde tatt. 

 

Og til forskjell fra butikksjef Elisabeth Falkenberg sitt angrep. 

 

Så ble mitt forsøk vellykket, da. 

 

Jeg bare angrep lynraskt, (på samme måte som jeg hadde sett Falkenberg gjøre det), og rev til meg 

lua mi, da. 

 

Og tok vel på meg denne igjen også, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men hu tenåringsjenta, hu ga seg ikke med dette. 

 

Neida, hu begynte også å skulle sparke meg, husker jeg. 

 

Jeg løfta da på beinet mitt, sånn at skinnleggen hennes traff skinnleggen min, som hang i lufta, 

liksom. 

 

Så jeg parerte liksom sparket hennes, da. 

 

Og hu jenta hu prøvde også å slå meg, bakfra, i hode/skulder-regionen. 

 

Men jeg merka nesten ikke slagene hennes, må jeg si. 

 

Og til slutt, så la eller satt hu seg vel bare på en benk, og grein, ved siden av venninna si, (eller noe 

sånt), vel. 

 

Og jeg var jo butikkleder, (eller ihvertfall butikkansatt), på en lokal Rimi-butikk. 

 

Så jeg hadde ikke lyst til å være med i noen slåsskamp, egentlig, da. 

 

Og jeg hadde jo vært i Geværkompaniet, i et år, og lært nærkamp, osv., der. 



 

Så hvis jeg ville så kunne jeg nok drept hu tenåringsjenta, eller hevet henne ut på T-bane-skinnene, 

eller noe. 

 

Men jeg prøvde å beherske meg, da. 

 

Jeg syntes at dette bare var flaut, egentlig. 

 

At en bøllete tenåringsjente skulle angripe meg sånn. 

 

Og jeg var jo en kjent Rimi-medarbeider, som jo hadde jobba på både Rimi Nylænde, Rimi 

Munkelia og også på Rimi Karlsrud, som lå bare noen få hundre meter unna Karlsrud T-

banestasjon, da. 

 

Så jeg måtte oppføre meg så pent som mulig, syntes jeg. 

 

Og jeg er heller ikke typen, som starter slåsskamper. 

 

Så jeg har vel heller aldri vært i noen ordentlig slåsskamp, vil jeg si. 

 

Så det var ikke sånn at jeg brukte de nærkamp-triksene, som vi hadde lært, i Geværkompaniet, (eller 

noe), mot hu her jenta. 

 

Eller at jeg prøvde å slå tilbake, eller noe. 

 

Nei, jeg skjønte ikke hvorfor hu skulle rappe lua mi, (og sånn), så jeg prøvde bare å roe det her ned, 

da. 

 

Men jeg ville ikke miste lua mi, (som vel var den eneste jeg hadde), så den tok jeg tilbake, da hu her 

fæle jenta, reiv den av hue mitt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det stod også en gjeng, på 5-6 tenåringsgutter, ikke så langt unna, på T-banestasjonen der, da. 

 

Så jeg var litt redd for det, at jeg skulle få en hel gjeng med tenåringer, mot meg, liksom. 

 

Så derfor sa jeg heller ikke noe. 

 

Men jeg husker det, at jeg hørte det, at de gutta, som stod der, de snakka om hu jenta sitt angrep, på 

meg, seg imellom, da. 

 

Og sa det, at de trodde det, at hu hadde driti seg ut, den her gangen, eller noe, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det var tydelig at dette her var ei kjent slåss-jente da, vil jeg si. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu slåssjenta, det mener jeg at var ei, som bodde like ved Rimi Nylænde der. 

 

For en gang, ikke så lenge etter denne episoden. 

 

Så husker jeg det, at jeg satt i kasse 1 der, på Rimi Nylænde. 

 

(Muligens mens avløste Solveig fra Vestlandet, og hu hadde lunsjpause, eller noe, da). 

 

Og da var hu slåssjenta innom i kassa mi, og kjøpte seg en sjokolade, eller noe, da. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig, ihvertfall). 

 

Men jeg vet ikke om hu kjente igjen meg. 

 

Men dette var ei som ganske ofte var innom Rimi Nylænde der da, mener jeg. 

 

Så hu bodde nok like ved Rimi Nylænde der, (et sted), med familien sin, vil jeg nok tippe på. 

 

Så hva hu gjorde borte på Karlsrud T-banestasjon der, om kvelden. 

 

Og slåss mot meg. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det var kanskje sant, det som ei av venninnene til Maylinn sa en gang, på Ungbo der. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere, i den her boken). 

 

At 'Oslo nå var som New York'. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, mens jeg satt i kassa, på Rimi Nylænde der. 

 

(Altså før jeg ble leder, i Rimi da, antagelig). 

 

Mens Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, fortsatt jobba på Rimi Nylænde, husker jeg. 

 

(Og hu slutta vel der, på slutten av 1994. 

 



Var det vel). 

 

Så var Kjetil, fra Abildsø, (som jeg har skrevet om, i Min Bok 2), innom, på Rimi Nylænde der. 

 

Da, så hadde jeg jo ikke sett han Kjetil, fra Abildsø. 

 

Siden den gangen, som Ragnhild fra Stovner og jeg, møtte han, nede på Jernbanetorget der, (da han 

fortalte at han hadde begynt å vanke på Blitz vel). 

 

Etter at Ragnhild fra Stovner og jeg, hadde møtt Andre Willassen og Magne Winnem, på Burger 

King, nederst i Karl Johan der. 

 

Siden Ragnhild fra Stovner, hadde ønsket å møte kameratene mine da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Kjetil fra Abildsø, han var vel overrasket, over at jeg jobba, på Rimi Nylænde, (tror jeg). 

 

Jeg fikk vel ikke forklart det, at Magne Winnem, (som Kjetil fra Abildsø muligens visste hvem var, 

siden Magne Winnem var med meg, på en fest hos Anna Lene og dem en gang, og også vanka mye 

hos meg, den tida jeg bodde på Abildsø, spesielt før han dro i militæret, på begynnelsen av 1990, 

var det vel), hadde blitt butikksjef, på Rimi Munkelia og Rimi Karlsrud, og ansatt meg, på Rimi 

Munkelia, mens jeg var i militæret, et år eller to, før det her. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Kjetil fra Abildsø, han hadde besøkt ei dame, på Lambertseter, fortalte han. 

 

(Det tar bare cirka 10-15 minutter, å gå, fra Abildsø og til Lambertseter). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Kjetil fra Abildsø, han kjøpte mye forskjellig godteri. 

 

Og han prøvde liksom å signalisere til meg, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall), at jeg ikke skulle 

slå inn alt godteriet, på kassa mi, da. 

 

Men jeg tok jo min karriere, i Rimi, seriøst. 

 

Og jeg hadde jo planer om å bli butikksjef, (eller ihvertfall assisterende butikksjef). 



 

Så jeg hadde jo ikke noe interesse, av å bli med på noe lureri, da. 

 

Og han Kjetil fra Abildsø. 

 

Han gikk også inn i butikken enda en gang. 

 

Og kjøpte seg enda mer godteri, da. 

 

Men jeg slo inn alt på kassa, også den andre gangen, som han handla, da. 

 

Så det er mulig at han ble sur på meg, siden at jeg ikke ble med på noe fanteri, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Hvem vet. 

 

Og jeg mener også å huske det, at Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, stod ikke så langt unna kassa, 

(opp mot platået der), og rydda hyller, og liksom fulgte med da, på hva Kjetil fra Abildsø og jeg, 

babla om, i kassa, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Jeg hadde jo vært kamerat med Kjetil fra Abildsø, (eller ihvertfall blitt litt kjent med han), da jeg 

bodde på Abildsø, (og gikk det første året på NHI), skoleåret 1989/90. 

 

(Og vi begge vanka utafor Abildsø-kiosken der, da 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Men i 1993, (eller om dette var i 1994), så ble jeg rimelig overrasket, (må jeg si), over å se han 

Kjetil fra Abildsø, på Rimi Nylænde der, da. 

 

(For de hadde jo en egen Rimi, nede ved Abildsø der. 

 

Nemlig den som heter Rimi Ryen. 

 

Men som vel ligger nærmere Abildsø, (hvis jeg ikke tar helt feil)). 

 

Og Kjetil fra Abildsø, han hadde jo begynt å gå på Blitz og sånn. 

 

Sa han ihvertfall, i 1990, (eller om det var i 1991), da hu Ragnhild fra Stovner, og jeg, traff han, ved 

Jernbanetorget der. 

 

Og Blitz, det er et sted hvor jeg aldri har vært, (for å si det sånn). 

 

Så det var ikke sånn at jeg regna han Kjetil fra Abildsø, for å være en kamerat liksom, i 1993, (eller 

om dette var i 1994). 

 

For Rimi sin instruks, den sier vel det, at hvis noen du kjenner, dukker opp i kassa di. 

 

Så må du rope på en annen kasserer. 



 

Men det tror jeg at så og si aldri hendte, at kassereren ropte sånn. 

 

For det ville nok ha virka litt dumt, vil jeg si. 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også det, at jeg jobba en vakt, på Rimi Manglerud, rundt 1996, (eller noe), vel. 

 

(For dem trengte visst hjelp til å sette opp varer der. 

 

For dem hadde visst mye sykdom, (eller noe). 

 

Mener jeg at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin sa. 

 

Eller, det var vel det, at en leder der, skulle slutte, (tror jeg). 

 

Også hadde arbeidsstokken der, blitt urolig, av det her, da. 

 

Også trengte Rimi en der, som bare skulle hjelpe til, sånn at butikkstandarden ble bra, før helga. 

 

Sånn at kundene ikke skulle merke så mye til de her problemene, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så da dreiv jeg og satt opp varer, på Rimi Manglerud der da, den vakta. 

 

En vakt jeg vel jobba ekstra, etter min vanlige vakt, da. 

 

Og det var vel ikke snakk om så mye som en full vakt heller, som jeg jobba, på Rimi Manglerud 

der, vel. 

 

Det var vel bare snakk om 4-5 timers jobbing, (eller noe sånt), en kveld, tror jeg. 

 

Og da var det visst noe slags opprør, (eller noe), på Rimi Manglerud der, (den dagen). 

 

For alle de andre ansatte der, (som jobba gølvet ihvertfall), hadde satt seg inn på spiserommet da, 

(var det vel). 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så jeg jobba rimelig aleine, på gølvet, på Rimi Manglerud der, og stabla varer, (som var lå spredd, i 

en ganske lav høyde, nederst ved en del av tørrvarehyllene, i butikken der, da). 

 

(En fredag, eller noe, var vel muligens det her. 

 

Så butikken var vel ikke helt i rute, da. 

 



For de hadde vel antagelig som mål, å få alle eskene med varer, som lå spredd rundt i butikken, opp 

i hyllene, før helga, vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en god del fler ting som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende 

beboeren, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 72: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XI 

 

En gang, etter militæret en gang, så dro Magne Winnem med meg, til Tøyenbadet, husker jeg. 

 

Og da satt vi på sida av bassenget der, (husker jeg), hvor det var noe vekter kanskje, (eller noe sånt). 

 

Og da, så satt det ei mørkhuda ung dame, i badedrakt, rett ovenfor der jeg satt, husker jeg. 

 

Og som Andre Willassen hadde sagt, noen år før det her, så ble man jo mer interessert i damer, av å 

være i militæret. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så jeg så nok litt på den her mørkhudede skjønnheten da, som satt nesten naken, (sammen med 

noen venninner vel), ikke så mange meter fra oss, da. 

 

Og da mener jeg at jeg merka det, at Magne Winnem liksom observerte dette, og gliste litt vel. 

 

Så i det siste, så har jeg lurt på, om dette kan ha vært noe slags 'set-up', eller noe. 

 

For å sjekke om jeg også likte mørkhuda damer, (eller noe). 

 

Litt rart syntes jeg ihvertfall at det her var da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Etter at jeg ble ansvarlig, for ostedisken, på Rimi Nylænde, i 1993 eller 1994 en gang, (må det vel 

ha vært). 

 

Så prøvde jeg jo, å få gjøre om på den disken, helt til jeg syntes den var bra, da. 

 

Osten lå nederst, i flere meter bortover. 

 

Og smør og smøreoster osv., i hyllene over de største ostestykkene, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men så, etter at Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, begynte å jobbe i Rema. 

 

Og jeg fikk mye mer ansvar på Rimi Nylænde, siden vi da bare var to ledere der. 

 

Og en helg, (som jeg hadde jobblørdag), så fikk jeg i oppdrag av butikksjef Elisabeth Falkenberg, å 

gjøre om ostedisken. 

 

Etter planogrammer. 

 

For hovedkontoret til Rimi ville at kjølevarene nå skulle stå delt opp i høyden. 

 

Sånn at osten fikk noen få meter hylleplass, i alle høyder. 

 

Og så var det smør i alle høyder. 

 

Og så salater, (som rekesalat), i alle høyder. 

 

Og det samme med kaviar-tuber, fisk og kjøttpålegg, da. 

 

(Ting som tidligere hadde stått nesten hulter til bulter, da). 

 

Og man skulle kanskje tro det, at jeg da ville fått ekstra bemanning. 

 

Siden jeg fikk et rimelig stort, ekstra prosjekt, å drive med, en av de første helgene mine, som 

nestkommanderende, på Rimi Nylænde. 

 

Men så ikke. 

 

Så jeg fikk jo ikke rydda så mye hyller, den helgen. 

 

(Som jeg vanligvis alltid rakk å bli ferdig med). 

 

Og jeg rakk ikke å telle brøda, en kveld, heller. 

 

Noe jeg fikk kjeft for, av butikksjef Elisabeth Falkenberg, (husker jeg). 

 

Og da ble jeg litt irritert, siden jeg jo hadde fått dette 'ekstra-prosjektet', en helg. 



 

Uten å samtidig få ekstra folk, da. 

 

Så da butikksjef Falkenberg spurte meg, uka etter, om 'var det ikke noe brød igjen på fredag, da', 

(eller noe sånt). 

 

Så svarte jeg bare 'nei', på en skøyeraktig måte liksom da, (må man vel si). 

 

For å markere at jeg var litt misfornøyd da. 

 

Siden jeg hadde fått dette store, ekstra prosjektet, (i tillegg til mine vanlige arbeidsoppgaver), da. 

 

Uten å samtidig få ekstra hjelp. 

 

Men jeg hadde jo ikke skrevet opp lomper og lefser og sånt, som også var igjen, den dagen, heller. 

 

Siden jeg droppa hele den rutinen, siden jeg hadde så mye ekstra å gjøre, i forbindelse med det 

kjøledisk-prosjektet, da. 

 

Som liksom 'stokket til', de vanlige arbeidsoppgavene litt, den helgen, på. 

 

Så når jeg ble forfremmet der, så var det visst meninga, at jeg skulle gjøre min tidligere jobb 

_også_, (nemlig som 'ostedisk-sjef'), samtidig med min nye jobb, som 'nest-sjef'. 

 

Så det ble litt tøysete, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Glenn Hesler klagde jo også, av en eller annen grunn, over det samme. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Etter at jeg hadde blitt forfremmet, til nest-sjef der, (på Rimi Nylænde), så kom Glenn Hesler 

innom, og klagde på jobben jeg gjorde, som oste-sjef der. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men som nest-sjef, så kunne jeg jo ikke bruke like mye tid på osten. 

 

Siden vi da var en leder mindre, som jobbet der. 

 

For Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, ble ikke erstattet, (ihvertfall ikke med en gang). 

 

Så vi var bare to ledere, på Rimi Nylænde, i over et halvt år, (var det vel). 

 

Fra like før jul, 1994, (må det vel ha vært). 

 

Og da kunne ikke jeg stå og shine like mye, i ostedisken, som jeg hadde kunnet gjøre, når vi var en 

leder mer der, da. 

 

For da måtte jeg jo gjøre andre ting, som Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud hadde gjort der 

tidligere, også. 

 

Så det var nesten sånn, at Glenn Hesler og butikksjef Elisabeth Falkenberg, mente at jeg burde 



jobbe to jobber på en gang der, (og for en lønn), vil jeg si. 

 

Altså, hvis han som henter murstein, til mureren, bli forfremmet, til murer. 

 

Så forventes det jo ikke, at han både skal hente murstein og mure. 

 

Men dette forventet visst Glenn Hesler og butikksjef Elisabeth Falkenberg av meg da, (vil jeg si). 

 

Så dem var 'idioter' da, må man vel kanskje si. 

 

(Hvis det er lov å kalle noen for idioter). 

 

Og Glenn Hesler, han jobba jo ikke i Rimi, engang. 

 

Så hva han gjorde der, (på Rimi Nylænde), mens han klagde på at jeg som 'murer' ikke var flink nok 

til å hente murstein. 

 

(For å bruke en lignelse). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg syntes også at det var litt trist, at jeg måtte gjøre om, på kjøledisken. 

 

(Som jeg hadde prøvd å få fin og oversiktlig, innimellom at jeg la opp kjølevarene. 

 

I flere måneder, før det her, da. 

 

(Altså, jeg hadde prøvd å trimme disken, da. 

 

Sånn at varene ikke ble utsolgt. 

 

Og sånn at det heller ikke ble mye svinn)). 

 

Men jeg beit tenna sammen, da. 

 

Og bare gjorde om på ostedisken, da. 

 

Siden dette var noe hovedkontoret absolutt ville at vi skulle gjøre, da. 

 

(Ifølge Elisabeth Falkenberg, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Eller, det var vel ikke sånn, at jeg gjorde om den kjøledisken, etter planogram, på Rimi Nylænde, 

den helgen, i 1995, (må det vel ha vært). 

 

For kjølediskene, i de forskjellige butikkene. 

 

De er ikke like. 

 

Så det fantes vel ikke noe planogram, som passet, for den kjøledisken, som vi hadde, (tror jeg). 

 

Ihvertfall så hadde jeg vel ikke fått det, av Elisabeth Falkenberg, før jeg måtte begynne på det her 

prosjektet, da. 

 

Men Falkenberg ga meg vel et skriv, (eller noe), hvor det stod sånn ganske generelt forklart, 

hvordan Rimi ville ha kjølediskene sine, da. 

 

Nemlig sånn at de forskjellige kategoriene stod plassert i seksjoner, da. 

 

Altså sånn at osten lå i alle høyder, i et visst antall meter, da. 

 

Og det samme med smør, kjøtt og fisk, da. 

 

For da solgte disken mer varer, hadde Rimi funnet ut, da. 

 

Og det tror jeg at stemte. 

 

For jeg måtte bestille ganske mye kjølevarer, i tida etter at jeg gjorde om disken, (sånn som jeg 

husker det, ihvertfall). 

 

Så man må vel si at den ombyggingen ble vellykket. 

 

Selv om jeg også var litt vemodig, over at jeg måtte gjøre om på den 'gamle' ostedisken 'min'. 

 

(Som også en av kundene, (en mann, i 40-åra vel), sa til meg, at den disken ikke trengtes å gjøres 

om på, mens jeg jobba på det her prosjektet, da). 

 

Så var jeg litt stolt og, over at disken solgte så bra, etter ombyggingen. 

 

Så jeg syntes nok det, at dette her var fornuftig da, å ha kjølevarene plassert i seksjoner. 

 

Det ble en bedre løsning, enn den gamle, vil jeg nok si. 

 

Etter å ha jobbet med det her prosjektet, da. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det at kjølevarene solgte mer, hvis de stod plassert i seksjoner, det var ikke noe jeg hadde hørt noe 

om tidligere, (sånn som jeg kan huske det, ihvertfall). 



 

Og da jeg tok over den kjøledisken, som 'oste-sjef', så var det heller ikke sånn, at varene stod 

plassert i seksjoner. 

 

Så dette var noe jeg ikke hadde lært om før da, må jeg innrømme. 

 

og når jeg dreiv med ostedisken, så fokuserte jeg på det, å prøve å få disken til å se full og 'shina' ut. 

 

Og vi fokuserte også på svinn, på Rimi Nylænde der, (under butikksjef Elisabeth Falkenberg). 

 

Så jeg husker det, at en gang, så traff jeg butikkleder Leif Jørgensen, fra Rimi Munkelia, på T-

banen, på vei ned mot sentrum. 

 

Etter jobben en gang. 

 

En gang vi begge hadde jobba på Rimi, da. 

 

Jørgensen hadde jobba en vakt på Rimi Munkelia og jeg selv hadde jobba en vakt, på Rimi 

Nylænde, da. 

 

Og da, så forklarte jeg til Leif Jørgensen, at jeg hadde fått ansvaret, for ostedisken da, på Rimi 

Nylænde. 

 

(Hvis han ikke visste det fra før, da). 

 

Og jeg forklarte det, at jeg hadde problemer med 'Saga'-osten da, (var det vel). 

 

Og at den osten ikke solgte nok, sånn at hvis jeg bestilte en eske av den, så gikk alltid noen av 

pakkene ut på dato, da. 

 

Og da sa Leif Jørgensen, at da burde jeg bare droppe den osten. 

 

(Selv om den var i Rimi sitt sortiment, da). 

 

Så Rimi fokuserte mye på svinn, da. 

 

Og jeg fulgte vel også Leif Jørgensen sitt råd. 

 

Og begynte å droppe smøreoster, (og sånt), som det ble svinn på, da. 

 

(Hvis man prøvde å selge ut en eske). 

 

Så på Rimi Nylænde så fokuserte vi på butikkstandard og svinn, da. 

 

(Vil jeg si). 

 

Men jeg hadde ikke gått på Varehandelens Høgskole, (men kun på handel og kontor og NHI). 

 

Så at kjølevarene solgte bedre, når de stod plassert i seksjoner. 

 

Sånne ting, det kunde det hende at jeg måtte lære, gjennom for eksempel skriv, fra Rimi sitt 

hovedkontor, da. 



 

(Eller hvis jeg leste i de litt halvtørre bransjebladene, som vi også fikk i posten, på Rimi Nylænde, 

der). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 

Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 73: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XII 

 

En gang, da jeg kom på jobb, på Rimi Nylænde, i 1995, (må det vel ha vært). 

 

Etter at Marianne Hansen, hadde begynt å jobbe, som låseansvarlig der, (må det vel ha vært). 

 

Så begynte plutselig Marianne Hansen, å synge sangen 'Fader Jacob', for meg. 

 

Mens butikksjef Elisabeth Falkenberg, stod like ved siden av henne, da. 

 

Så jeg skjønte at de nok hadde avtalt, før jeg dukka opp der, at Marianne Hansen, skulle synge den 

sangen for meg, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og jeg syntes at Marianne Hansen hadde et litt feil trykk på 'ei', (husker jeg), da hu sang den 

sangen. 

 

Som at hu ikke skjønte den. 

 

'Hører du _ei_ klokka'. 

 

Jeg syntes at hu sang 'ei' som i hunkjønns-artikkelen, og ikke som i synonymet til 'ikke'. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Og hvorfor hu sang den sangen? 

 

Jeg vet ikke, men kanskje det var noe slags subtil mobbing av meg? 

 

Jeg pleide jo å komme mer enn en time, for tidlig, på jobb, hver dag, da vi bare var to ledere, på 

Rimi Nylænde der. 

 

Og jeg pleide aldri å komme for seint på jobben, egentlig. 

 

Så hva den synginga var om, det veit jeg ikke. 

 

Men det var kanskje noe mafia-kode, eller noe, da. 

 

Hva vet jeg. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Marianne Hansen, hu gikk også så ofte tynnkledd på byen. 

 

(Tror jeg at må ha vært grunnen, ihvertfall). 

 

At hu 'alltid' gikk og snufsa, på jobben da, husker jeg. 

 

Det rant liksom alltid snørr, ut av begge neseborene hennes, som hu hele tida dreiv og snufsa inn, 

innimellom at hu prata osv., da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, i 1994, (må det vel ha vært). 

 

Så fikk jeg i oppdrag, av Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, (var det vel antagelig), å 'ta' svinnboka. 

 

Det vil si at jeg måtte kontakte alle leverandørene, som Rimi hadde. 

 

Og så få de, til å dukke opp, på Rimi Nylænde der. 

 

Og så gi Rimi Nylænde penger eller erstatning, for varer, som det hadde vært brekkasje på. 

 

Så jeg lærte jo mye om hvilke leverandører det var, som hadde hvilke varer, i Rimi. 

 

Og året etter. 

 

(Nemlig i 1995, (må det vel ha vært)). 



 

Så var Marianne Hansen, ny som leder, på Rimi Nylænde. 

 

Og da fikk hu den jobben da, husker jeg, å ta svinnboka. 

 

Og en gang, så kom det en selger, som prata med butikksjef Elisabeth Falkenberg, (husker jeg). 

 

Og sa at han var det, for å ordne med svinnet, da. 

 

Og så svarte bare Elisabeth Falkenberg, at det ikke var henne som hadde ringt, og pekte på kontoret 

kanskje, da, (eller noe sånt). 

 

Og da var jeg utafor døra til melkekjøla, (like ved kontoret der, da). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og da, så spurte han selgeren meg, om svinnet, da. 

 

Og da sa jeg det, at det var Marianne Hansen, som satt inne på kontoret der, som dreiv med svinnet, 

da. 

 

Så det ble nesten som i det eventyret 'Den syvende far i huset' da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Venninna til Marianne Hansen, nemlig Wenche Berntsen, fra Manglerud. 

 

Hu husker jeg at satt og sikla, (i kassa da), hver gang de Securitas-vaktene, gikk gjennom butikken. 

 

For jeg husker at hu Wenche Berntsen nevnte det, til Charlotte eller Marianne Hansen en gang, da. 

 

At det beste som hendte på, Rimi Nylænde, det var når de Securitas-vaktene, gikk gjennom 

butikken, da. 

 

(Etter å ha henta dagsomsetningen, fra dagen før, da). 

 

Enda Wenche Berntsen vel hadde jobba på Rimi Manglerud, før det her. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så hu burde vel være vant til å se sånne Securitas-vakter, mener jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og en gang, så var en av de to Securitas-vaktene, som dukka opp, på Rimi Nylænde der, ei dame, 

(ei brunette vel), husker jeg. 

 

Og hu var skikkelig imponert over at jeg hadde Dr. Martens sko da, husker jeg. 

 

Og hu begynte å flørte litt med meg, på grunn av det her, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Enda hu dukka opp der, sammen en mannlig kollega, (for å hente dagsomsetninga), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var egentlig ikke så glad, i å være ute, med jobben. 

 

(Jeg syntes at det var nok, å jobbe, en vakt om dagen, (for å si det sånn). 

 

På fritida mi, så ville jeg ha fri fra jobben, liksom. 

 

For jeg hadde fler interesser, enn bare det å jobbe liksom, da. 

 

Rimi var liksom bare en jobb for meg, og ikke et kall da, for å si det sånn). 

 

Så en gang, da Rimi Nylænde, (under butikksjef Elisabeth Falkenberg), var på Peppes Pizza, i 

Stortingsgata, for å spise pizza. 

 

Så sa jeg det, at 'skal vi bare bestille tre pizzaer med ost og skinke, eller'? 

 

Til de andre folka, fra Rimi Nylænde der, da. 

 

(For det er mulig at vi hadde et personalmøte, på Peppes Pizza der da, eller noe. 

 

Noe sånt). 

 

Men da begynte de andre, (spesielt hu Elin fra Lambertseter vel), å protestere da, husker jeg. 

 

For da skulle dem ha sånne skikkelig jålete pizzaer da, husker jeg. 

 

Som for eksempel taco-pizza, (eller hva det var igjen), da. 

 

Og det var en type pizza, som til og med hadde tortilla-chips, som en del av fyllet, mener jeg å 

huske. 

 

(Og som var ganske god, da. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men jeg syntes ikke at det var så gjevt liksom, å være på Peppes, med jobben, da. 



 

Jeg hadde jo vært på den Peppes-restauranten tidligere, med både Sande Videregående og 

Geværkompaniet, (på dimmefesten). 

 

Så jeg ville bare bli fort ferdig med besøket der, og komme meg hjem, da. 

 

Eller hva det kan ha vært igjen, som fikk meg til å si det, at om vi bare skulle bestille tre pizzaer, 

med ost og skinke. 

 

Jeg så vel ikke på den pizza-maten som noe særlig viktig da kanskje. 

 

Jeg hadde vel kanskje tenkt å spise ordentlig middag, når jeg kom hjem, uansett. 

 

Det er mulig. 

 

(For jeg jobba ganske hardt, på den her tida. 

 

Så prøvde ganske ofte, å spise 'ordentlig' middag, da. 

 

Sånn som kjøttdeig-retter, eller biff, og sånn, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 

Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Pizza med ost og skinke. 

 

Det var forresten det Øystein Andersen og Glenn Hesler pleide å kjøpe, når de kjøpte pizza, (som de 

fikk ganske billig vel), et sted i Strømmen, noen år før det her, da. 

 

Så det var kanskje derfor at jeg foreslo å kjøpe den typen pizza, for folka, på Rimi Nylænde der, da. 

 

Siden jeg var så vant med at dette var en populær type pizza, da. 

 

(Ihvertfall ute i Romerike der). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 74: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XIII 

 

En av de tingene, som inspirerte meg til å slutte å drikke cola, (siden jeg var avhengig av det), og å 

røyke, mens jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på Ungbo. 

 

Det var det, at jeg leste en avisartikkel, (i enten VG, Dagbladet eller Aftenposten vel), om en brite, 

(en adelsmann eller en i overklassen vel), som hadde sagt det, (ifølge en britisk avis vel), at det var 

den britiske arbeiderklassen, sin egen feil, at de ikke kom noen vei i livet. 

 

For de brukte alle sine penger på røyk og sprit, da. 

 

Så da ble jeg litt flau, husker jeg. 

 

Og jeg ble vel også kanskje litt faenivoldsk. 

 

Og tenkte sånn, at nå skal jeg søren meg slutte å være avhengig av cola, (og å slippe å ha cola som 

en fast utgift, på budsjettet mitt, da). 

 

Og så, etter at Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, noen måneder senere, (i 1994, må det vel ha 

vært), på Rimi Nylænde, gjorde narr av meg, (må man vel si), for at jeg røyka, mens jeg tok 

flaskebordet. 

 

Så slutta jeg å røyke og da. 

 

(Og dette var vel også litt på grunn av at Pia bare hadde gått inn på rommet mitt, og tatt noen 

røykpakker fra meg, midt på natta. 

 

Den natten til søndag, som hu hadde tre afrikanere på overnattingsbesøk, uten å si fra til oss andre, 

på Ungbo, først, (som husreglene sa at man skulle gjøre, da)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg slutta å drikke cola og røyke. 

 

Så fikk jeg jo litt bedre råd. 

 

Og jeg husker at jeg kjøpte meg en ny sommerjakke, fra Warners, på Steen og Strøm, våren 1995, 

(må det vel ha vært). 

 

Og jeg kjøpte meg jo også Dr. Martens sko, på rundt den samme tida, mye siden Elin fra 

Lambertseter, hadde mobba butikksjef Elisabeth Falkenberg, og meg, (på jobben), for at ingen av 



oss, hadde 'ordentlige sko', (som hu sa). 

 

Og en gang, da jeg skulle gå inn i garderoben, på Rimi Nylænde der. 

 

(Kanskje fordi at jeg var ferdig, med å jobbe, den dagen, eller noe). 

 

Så overhørte jeg det, at Henning Sanne, stod i garderoben og prata om at jeg hadde kjøpt meg ny 

jakke og nye sko, da. 

 

Han prata med en kollega da, (muligens Pål, eller Magne eller Morgan Lunde, kanskje), om at 

hvordan kunne jeg ha råd til så fin jakke og sånn, for jeg tjente vel ikke så bra, som assisterende 

butikksjef. 

 

Så jeg synes at Henning Sanne gikk litt nærme meg, da. 

 

Men jeg tok ikke det her opp med noen, (det jeg overhørte). 

 

Men hvis jeg hadde hatt en butikksjef, som jeg hadde vært mer på bølgelengde med kanskje, enn 

det jeg var, med Elisabeth Falkenberg. 

 

Så hadde jeg kanskje tatt det opp, da. 

 

Men utover på 90-tallet, så ble det også sånn, i Rimi, at det ble problemer å få tak i nok ansatte. 

 

Så det ble nok kanskje sånn, at butikklederne i Rimi, nesten måtte finne seg i hån, fra sine 

'undersotter', (som bare jobba i Rimi, mens de utdannet seg, til å jobbe med noe annet), noen 

ganger. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg mener også litt vagt å erindre, at Henning Sanne og Wenche Berntsen, pleide å flørte litt, på 

jobben. 

 

(Like etter at Wenche Berntsen begynte å jobbe, på Rimi Nylænde, vel). 

 

Og jeg lurer på om de gikk ned på toalettene, (ved spiserommet der), for å 'ha seg' litt, en gang. 

 

Men dette tørr jeg ikke å si helt sikkert. 

 

Dette husker jeg dessverre ikke helt klart. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Henning Sanne gikk forresten på kokkeskole, på Helsfyr, på den her tida. 



 

(Den samme kokkeskolen, som halvbroren min Axel, begynte på, et år eller to seinere vel). 

 

Og en gang, som jeg la opp frukta, (selv om dette vel var, da jeg jobba som butikksjef, på Rimi 

Nylænde muligens, (fra 1998), for jeg mener at frukta da var ved inngangspartiet, til butikken). 

 

Så sa Henning Sanne til meg, om epleslaget Golden Delicious, (eller gule epler, som de også ble 

kalt, i Rimi), som jeg dreiv å la opp. 

 

At de eplene, de inneholdt ikke noe næring. 

 

De eplene, de var bare laget for å se fine ut, (eller om det var for å smake godt). 

 

Ifølge Henning Sanne, da. 

 

(Mens han var innom som kunde, må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, på den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på Ungbo. 

 

Så skulle jeg møte Glenn Hesler, etter jobb, i Ekeberghallen. 

 

For vi skulle spille badminton der, med Skøyenåsen Badmintonklubb, da. 

 

(Som vi begge ble medlemmer i vel. 

 

Jeg mener ihvertfall at jeg betalte kontingenten der et år, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det varte og rakk, før Glenn Hesler dukka opp der, da. 

 

Så jeg spurte noen folk, som spilte fotball der, om jeg kunne bli med. 

 

(For Ekeberghallen er rimelig stor, da. 

 

Så mange folk kan trene samtidig der). 

 

Og de folka, de sa at det var greit, at jeg ble med, da. 

 

Det var fem folk, som spilte fotball. 

 

Og de var rimelig gode, da. 



 

Det ene laget, det bestod av to svære forsvarsspillere og en ung, rask spiss. 

 

Mens det andre laget, det bestod av to allround-spillere da. 

 

(Må man vel si). 

 

Og jeg ble vel med på laget til de to allround-spillerne, da. 

 

Og disse folka, de var rimelig gode, til å spille fotball. 

 

(Må jeg vel si). 

 

Så jeg ble sliten, da. 

 

(Jeg har seinere lurt på om de tre folka, på det ene laget, var kriminelle fanger, eller noe. 

 

Og om de to allround spillerne var fangevoktere, (eller politifolk), eller noe. 

 

For de her folka sa nesten ikke noe, (mens de spilte), da. 

 

Men dette tørr jeg ikke å si helt sikkert, da. 

 

Det her er bare noe jeg har lurt på, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da Glenn Hesler omsider dukka opp der, (i Ekeberghallen). 

 

Så skulle han spille badminton, med en gang, da. 

 

Og han skjønte ikke det, at jeg var sliten, etter den her fotballsparkinga, da. 

 

Så han klagde på meg, over at jeg var sliten, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så Glenn Hesler, han er vel ikke helt som vanlige folk, tror jeg. 

 

Andre ville vel kanskje ha skjønt det, at man blir sliten, av å spille mot gode folk, i fotball. 

 

(Det er nok ikke umulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 

Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 75: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XIV 

 

På den tida, som jeg var i militæret, så hadde jeg jo slitt ut den 'party-dressen' min, som jeg kjøpte, 

(etter råd fra Magne Winnem), like etter at jeg flytta til Oslo, høsten 1989. 

 

Så jeg gikk på byen, i den grå skinnjakka, som jeg hadde sett på Kaph Ahl, på Nordstan-senteret, i 

Gøteborg, på den kamerat-turen, som jeg stod bak ideen for, sommeren 1991. 

 

Og da følte jeg meg litt harry da, må jeg vel si. 

 

Siden jeg gikk rundt i skinnjakke og ikke i dressjakke. 

 

Så hvor skulle jeg gå på byen da, tenkte jeg. 

 

Men det var jo sånn, at det første året, som jeg bodde, i Oslo. 

 

Så hadde Magne Winnem og jeg, vi hadde trålet Oslo ganske mye, for å finne de mest artige 

utestedene, osv. 

 

Og jeg huska det, at Winnem sa det, at Valentinos, det var et harry sted, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så når jeg ikke hadde den party-dressen, så tenkte jeg at jeg kunne gå på Valentinos da. 

 

Siden jeg så ganske harry ut. 

 

Så jeg gikk dit da, på slutten av den tida jeg var i militæret vel. 

 

En eller to ganger, når jeg hadde helgeperm, da. 

 

Og en gang, (det må vel ha vært våren 1992, eller noe, tror jeg). 

 

Så traff jeg en ung, og pen, (og vel lyshåret), skjønnhet, på Valentinos der, da. 

 

Hu var nok ikke mer enn atten, tror jeg. 

 

Og jeg følte meg ikke helt hjemme der, da. 



 

Siden jeg ikke var vant til å gå på så harry steder, da. 

 

Men jeg fikk prata litt med henne da. 

 

Og hu sa det, at hu trente fem ganger i uka, (mener jeg å huske). 

 

'Har du hørt om endorfiner, eller?', sa jeg da. 

 

For jeg syntes det virka litt overdrevet, å trene fem ganger i uka, da. 

 

'Ja', svarte hu da. 

 

Også kødda hu tilbake seinere, og satt et askebeger oppå hue mitt, osv. 

 

Siden jeg stod med henda i lomma, sa hu. 

 

Hva ville du ha gjort nå, osv., sa hu. 

 

Men det er kanskje ikke det du venter deg, av pene damer, at de skal begynne å plassere askebegre 

på huet ditt, osv. 

 

Og vi dansa også til en Guns and Roses-sang, mener jeg å huske. 

 

'Knockin' on Heaven's Door', muligens. 

 

Noe sånt. 

 

(Ihvertfall vel en sang fra 'Use Your Illusion'-albumene, som var så populære, i tiden før jeg dro i 

militæret. 

 

Jeg husker f.eks. at jeg har hørt en Guns and Roses-sang ved navn 'the Garden', rimelig mange 

ganger, da jeg var på besøk hos min adoptiv-tremenning, Øystein Andersen, i Lørenskog, i tiden før 

jeg dro i militæret). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg havnet også nesten i bråk, med en 'liten sprett', en gang, mens jeg var på Valentinos der, (husker 

jeg). 

 

Og det lurer jeg på om kan ha vært min tidligere kollega Thomas, (eller hva han het igjen), fra OBS 

Triaden. 

 

(En litt spebygget kar, som var sammen med ei dame, (som også jobba på OBS Triaden), som var 

en del kraftigere enn han selv, mener jeg å huske). 

 

Han Thomas mente at jeg hadde sett på han, da. 

 



Men jeg så bare litt på ei dame, som stod litt bak og til sida for han, da. 

 

(Mens jeg var ganske full, da). 

 

Så du kunne nesten ikke gjøre noe, på byen, i Oslo, før du havna i bråk, liksom. 

 

Så det var jo ikke så lett å bli kjent med damer heller liksom, når det var sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg begynte jo å lese gratisavisen Natt og Dag, etterhvert, mens jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og der stod det jo om de kuleste utestedene, osv. 

 

Og jeg ble vel litt lei av Stedet, etter at jeg fant ut det, at Bengt Rune vanka der. 

 

Så jeg begynte å gå noen ganger på det kuleste utestedet, i Oslo. 

 

(Ifølge Natt og Dag, da). 

 

Og det var Head On, i Rosenkrantzgata vel. 

 

Og der var det vel ikke alltid at jeg kom inn. 

 

(For de skulle liksom være så kule, da). 

 

Men jeg overhørte det en gang, at han ene dørvakt der het Kristian. 

 

Så jeg pleide bare å spørre om, 'jobber Kristian i dag eller?', hvis de ikke ville slippe meg inn der, 

siden jeg ikke var kul nok, da. 

 

Og da pleide de å si noe sånt som at 'åja, han kjenner Kristian, ja'. 

 

Og så slippe meg inn likevel, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På en av de kanskje 10-15 gangene, som jeg var, på Head On der. 

 

Så traff jeg ei dame, (med ganske kort, lyst hår vel), som jeg mener å huske, at jeg tenkte på, som 

'Hestetrynet'. 

 

(For hu hadde et litt stort ansikt kanskje, da). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg stod ved baren, ved dansegulvet, på Head On der. 

 

Og da begynte vel to damer der, (Hestetrynet og venninna), tilfeldigvis å prate med meg, da. 

 

Og jeg husker det, at Hestetrynet, tok av seg blusen sin. 

 

Sånn at hu stod der i bare en sports-bh, (eller hva det heter). 

 

(Eller i en farget topp, heter det kanskje. 

 

Noe sånt. 

 

Det var ihvertfall sånn at man så huden mellom puppene og buksa, da). 

 

Også spurte hu Hestetrynet meg, om hva jeg syntes om det, da. 

 

Og jeg måtte innrømme at jeg syntes at det var 'bra', da. 

 

Noe sånt. 

 

(Hva skulle jeg ellers si, liksom). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at vi hadde stått og prata der, i en time eller to, vel. 

 

Så sa Hestetrynet det til meg, at jeg kunne få lov til å følge henne, til trikken. 

 

(For Hestetrynet bodde i Oslo Vest et sted, da). 

 

Og jeg var kanskje mer vant til damer som Laila Johansen og Raghnild fra Stovner, som dro meg 

med hjem, på nachspiel/'one night stand', fra byen. 

 

Så jeg skjønte kanskje ikke helt poenget med den her følginga, da. 

 

Men jeg fulgte nå ihvertfall Hestetrynet til trikkeholdeplassen ved Nasjonalteateret der da, (var det 

vel). 

 

Og Hestetrynet fortalte meg det, på veien dit, at hu gikk gjennom en slags personlig krise, (på den 

her tiden). 

 

For bestevenninna hennes og kjæresten hennes, (som hu begge bodde sammen med, var det vel), de 



hadde plutselig blitt et par, bak ryggen hennes, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg lurer på om Hestetrynet het Line, egentlig. 

 

For jeg hadde lånt en bok, som het 'Line', (av Axel Jensen), på 'hoved-Deichmanske', like før det 

her, vel. 

 

Og da sa Hestetrynet noe sånt, som at det er mange norske jenter som er oppkalt etter den boka. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Eller, det kan også ha vært sånn, at jeg sa det, at jeg kjente flere andre lyshårede jente, som het Line. 

 

(Blant annet Line Nilsen fra Svelvik Ungdomsskole og Sande Videregående. 

 

Og Line, (dama til Pål), fra Rimi Nylænde). 

 

Også sa Hestetrynet det, at ja, det er så mange jente som ble kalt Line, på 70-tallet, siden foreldrene 

hadde lest en bok, som het 'Line', av Axel Jensen. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at en annen gang, som jeg hadde vært på Head On der. 

 

Så gikk jeg derfra ganske tidlig, (var det vel). 

 

For det var kanskje lite folk der, da. 

 

Og da jeg gikk ut døra, og ut det smuget, som ender ut i Rosenkrantzgate der. 

 

(Like ved diskoteket Snorre, (som tidligere het Comeback, og før det igjen vel het Kreml, (eller 

noe), før jeg flytta til Oslo). 



 

Så så jeg plutselig det, at Hestetrynet og en kar, på samme alder, stod og prata sammen, utafor Head 

On der. 

 

Det var liksom som at det var noe hemmelig. 

 

De virka våkne og de pratet raskt vel, og stod nærme hverandre, da. 

 

Nesten som at de var forelska. 

 

Men jeg tvilte på at Hestetrynet var forelska, siden hu nettopp hadde blitt forrådt, av bestevenninna 

og kjæresten sin, (som ble et par bak hennes rygg da), som nevnt ovenfor. 

 

Så hva dette kan ha vært, det veit jeg ikke. 

 

Kanskje han karen ville at Hestetrynet skulle gå inn på Head On og tulle med meg? 

 

Og fortalte Hestetrynet hva hu skulle si og gjøre? 

 

Det virka som at dem dreiv med noe gjeng-greier, (eller noe lignende av militære greier nesten), 

ihvertfall. 

 

Uten at jeg tørr å si det her for sikkert, da. 

 

Men da jeg så det her, at Hestetrynet var med i en gjeng, (på tross av at hu var godt opp i 20-åra, 

vel). 

 

Så gadd jeg ikke å si hei til henne, engang. 

 

Jeg bare stakk fra Head On der, da. 

 

Og etter det, så drøyde jeg det vel litt, før jeg dro tilbake til Head On igjen, tror jeg. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg får ta med om det, at det første året, som jeg bodde i Oslo. 

 

Da Magne Winnem og jeg, var nesten stamgjester, på Marylin, (hvor vi fikk komme inn gratis, til 

og med, (av en eller annen grunn), av dørvaktene). 

 

Så trålte vi jo rundt i Oslo, og sjekket ut alle utestedene, (for å si det sånn). 

 

Og på samme måte som at So What hadde vært Marylin, før det ble kule So What. 

 

Så hadde det også vært et annet utested, der Head On var, rundt studieåret 1989/90, husker jeg. 

 

Hvor Magne Winnem og jeg, var innom, et par ganger, da. 

 



For mens vi var innom nabostedet, Comeback, en gang. 

 

Så ble vi vel litt nysgjerrige, på hvordan utested det var, som lå inn det smuget der, da. 

 

Og dette var vel før Head On oppstod, mener jeg. 

 

Så det var kanskje derfor at jeg ble litt irritert, noen ganger, hvis jeg ikke slapp inn på nettopp Head 

On, da. 

 

Siden jeg jo hadde pleid å vanke på de utestedene som lå der, før både So What, Snorre og Head On 

oppstod, da. 

 

(Uten at jeg husker i farta, hva det stedet som lå der Head On dukket opp, het, på slutten av 80-

tallet, da). 

 

Men men. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Mens jeg bodde på Ungbo, så hendte det at jeg pleide å se på et filmprogram, på TV. 

 

Og ei litt svær lesbe, hadde visst overtatt, for Pål Bang Hansen. 

 

(Noe sånt). 

 

Og hu lesba, hu var veldig engasjert, når det gjaldt film, da. 

 

Så det hendte at jeg fikk lyst til å se en film, etter å ha sett at hu gjorde reklame for den, på TV, da. 

 

Og Øystein Andersen, han hadde jo bare kutta meg ut, som kamerat, høsten 1993, (var det vel). 

 

Så etter det, så fikk jeg jo ikke lenger den strømmen av filmer, til låns, fra han, (som jeg hadde fått, 

på slutten av 80-tallet). 

 

Så da ble det til at jeg måtte leie filmer selv, på Torgbua da, husker jeg. 

 

Og det var ikke sånn, at jeg leide film hver kveld, på Torgbua, liksom. 

 

(Sånn som jeg hadde inntrykk av at Elin og Magne Winnem gjorde, da de bodde, på Nordstrand 

der). 

 

Det var bare hvis det var en spesiell film, som jeg ønsket å se, husker jeg. 

 

(Eller hvis jeg kjeda meg, en søndag kanskje, da). 

 

For Glenn Hesler og jeg, vi dro aldri på kino. 

 

Og Pia og jeg, vi dro aldri på kino. 

 

Og Axel og jeg, vi dro vel heller aldri på kino, på den her tida, for Axel var liksom i 14-15 års 



alderen, da. 

 

Så det var kanskje ikke noen filmer, som vi begge ønsket å se, tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Ihvertfall så var jeg ikke så ofte på kino, på den her tiden, da. 

 

Men jeg leide en videofilm, en gang i blant, på den lokale kiosken, ved Skansen Terrasse der, 

(nemlig Torgbua), da. 

 

Og noen av de filmene, som jeg husker at jeg leide der. 

 

Det var Nattsvermeren, (eller Silence of the Lambs, heter den vel, på engelsk), med Jodie Foster. 

 

Det var Mask, med Jim Carrey, (som jeg husker at jeg så sammen med Tobias og Maylinn vel, etter 

at Pia hadde flytta ut, tror jeg at det må ha vært). 

 

Det var Groundhog Day, som jeg husker at jeg syntes at var ok, ihvertfall. 

 

Det var Fisherking, som jeg hadde gleda meg litt til å se vel, etter å ha sett om den, på 

Filmmagasinet, vel. 

 

Det samme med True Romance, vel. 

 

(Som jeg først prøvde å få med Sophie, fra Rimi Karlsrud, til å bli med å se, på kino. 

 

Men det ville hu ikke). 

 

Det var Pulp Fiction, som var en veldig hypet film, på den her tida, og som jeg kanskje hadde lest 

om i Natt og Dag da, (eller noe), og gledet meg til å se, da. 

 

Og det var en Al Pacino-film, som het Carlito's Way, husker jeg. 

 

Som jeg til slutt leide, etter å ha kikka en god stund, etter en film å leie, nede på Torgbua der, da. 

 

Men den Carlito's Way, den var jo nesten som en kultfilm, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Den var bra laget, på slutten der, osv., da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og det var sikkert flere andre filmer, som jeg leide der og, men det her var de jeg kom på, i farta, 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 



Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 76: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XV 

 

Etterhvert så begynte Øystein Andersen sin tidligere kamerat Tom, og den gjengen der. 

 

Med Thorstein, (som Glenn Hesler og Øystein Andersen kalte for 'Dalsim', (en karakter fra spillet 

Street Fighter)), og de andre folka, i den 'fotball-gjengen', (eller hva man skal kalle dem). 

 

De begynte å spille fotball, på en av treningsbanene, ved Åråsen, på søndagene, (istedet for på 

Ellingsrud der). 

 

(Glenn Hesler og Øystein Andersen de kalte også Tom, (som seinere ble butikksjef, i Kiwi, i 

Waldemar Thranes gate, i Oslo), for 'Guile', mener jeg å huske. 

 

Og Guile, det var også en karakter, fra Street Fighter-automaten, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, mens vi spilte fotball, på Åråsen der. 

 

Så satt jeg på med Glenn Hesler da, husker jeg. 

 

Og da kjørte vi forbi atomreaktoren ved Kjeller der, (husker jeg). 

 

Og da nevnte Glenn Hesler det, (husker jeg), at det var den kjente atomreaktoren, da. 

 

Så spurte jeg hvorfor han nevnte det da, (eller noe). 

 

Men da svarte ikke Glenn Hesler noe da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dette kan også ha vært en gang sommeren 1994, (eller om det var sommeren 1995). 



 

For da dro Glenn Hesler meg med på et utebad, (hvor man måtte betale penger for å komme inn 

vel), på et sted som het Stikker'n, (eller noe sånt vel), ved en innsjø vel, i Romerike, da. 

 

Og da lå det ei blond dame, og solte seg toppløs, like ved der Glenn Hesler og jeg lå og solte oss, 

husker jeg. 

 

Og da, så sa jeg til Glenn Hesler da, at hu blonde dama, var 'fin', da. 

 

Men da svarte Glenn Hesler, at 'alle damer er fine når dem ligger på ryggen sånn', husker jeg. 

 

(Med en sur, nesten litt aggressiv tone, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Forøvrig så var det ikke like mange fine damer, på det utebadet, som på Marienlyst-badet, i 

Drammen, (vil jeg si). 

 

Men det synes jeg kanskje fordi at jeg husker så godt at Christell sprada rundt der toppløs, med sine 

enorme, faste pupper, den siste gangen, som jeg var der, (sommeren 1989 vel). 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på det utebadet, i Romerike, så var det vel ikke noe ordentlig basseng, (tror jeg), heller. 

 

Eller, jeg husker ikke helt nøyaktig. 

 

Men det ble ikke til at Glenn Hesler og jeg bada noe, da vi var der, tror jeg. 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Så det å dra på utebad, sammen med Glenn Hesler, det funka liksom ikke da, syntes jeg. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg søkte på internett nå. 



 

Og jeg tror at det utebadet, som Glenn Hesler dro meg med på. 

 

Det må ha vært Nebbursvollen Bad, i Lillestrøm. 

 

Som vel også blir kalt 'Nebber'n' vel. 

 

(Hvis jeg har skjønt det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som jeg var med Glenn Hesler, for å spille fotball, med 'Tom-gjengen', ved Åråsen der. 

 

Så fortalte Thorstein aka. Dalsim det, at en gang, så hadde han nakenbada, med noen unge damer. 

 

Også hadde han hoppa uti vannet, og landa sånn at han havna oppå ei dame. 

 

Og da hadde pikken hans glidd inn mellom rumpeballene, til hu venninna hans da, (som også 

nakenbada). 

 

Og så hadde han Thorstein fått pikken sin skikkelig i klem da, mellom rumpeballene, til hu dama. 

 

Og det her hadde visst gjort skikkelig vondt da, (fortalte han Thorstein). 

 

(Uten at jeg veit noe om hvorfor han fortalte om det her). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, som Glenn Hesler dro meg med, for å spille fotball, ved Åråsen der, (en søndag 

ettermiddag, da). 

 

Så fortalte han Tom aka. Guile det, (husker jeg), til Glenn Hesler, (mens jeg stod like ved, da). 

 

At Glenn Hesler skulle ha vært med 'Tom-gjengen', på en ferie, til Danmark, som de hadde vært på, 

like før det her, da. 

 

For i Danmark, så var det sånn, at i butikkene, så kosta sjokolademelk, like lite, som vanlig melk, 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

På den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på Ungbo. 

 

Så pleide også Glenn Hesler og tulle med meg, som i en Kinder-egg-reklame, (husker jeg). 

 

Også sa han sånn, (mens han satt i stua, på Ungbo der), at 'tre ting på en gang, det går jo ikke an det. 

Det er jo ikke mulig'. 

 

(Noe sånt). 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, etter at Axel begynte å komme opp i 16-17-års alderen vel. 

 

(Og han sikkert begynte å få kamerater som drakk øl, da). 

 

Så dukka han opp, oppe i stua på Ungbo der, en helg, da. 

 

(Når jeg sikkert skulle ut på byen, eller noe, da. 

 

For jeg satt og drakk noen øl, i stua der da, (husker jeg)). 

 

Og da sa Axel det, på sitt 'brautende' vis, (må man vel kalle det). 

 

At, 'her drikker dem Ringnes, her drikker dem ikke Lysholmer'. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men hvis Axel hadde vært litt mer om seg, (i tilfelle dette var et subtilt angrep, fra han), så hadde 

han vel kanskje visst det, at en six-pack, med Lysholmer, på Rimi. 

 

Den kosta nærmere det dobbelte, av en six-pack, med vanlig Ringnes-pils. 

 

Og jeg hadde vel heller aldri vært noe særlig fan, av Lysholmer-øl. 

 

Det ble vel litt for lyst for meg kanskje, vel. 

 

Selv om det vel også gikk greit ned. 

 

Men å betale nesten dobbelt så mye, for en six-pack med Lysholmer, (som vel er oppkalt etter et 

sted i Trøndelag, tror jeg), nei det var ikke aktuelt, for en østlending, som meg, da. 

 



Ølet mitt, det var liksom 'Aass Fatøl' da, som jeg hadde drukket mye av, i russetida. 

 

Men dette ølet, det hadde jeg bare sett på puben Lorrys, i Oslo. 

 

Og hvis de hadde det ølet, i noen butikker, i Oslo. 

 

Så stod det vel sikkert gjemt bort, på nederste hylle. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Og det ølet ville nok da ha kosta mye mer for six-pack-en, en de 50-60 kronene, som en six-pack 

med Ringnes-pils kostet, på Rimi. 

 

Nei, da ble det greiere, å bare kjøpe med den billige Ringnes-pilsen, på Rimi, mente nok jeg, da. 

 

Det var nok ikke sånn at jeg behøvde å tenke så mye over det her da, liksom. 

 

Nei, jeg gikk nok for den billigste, vanlige ølen. 

 

Mente Axel at en butikkleder, på Rimi Nylænde, som pleide å ta Ringnes-bestillinga osv., ikke 

skulle få lov å drikke Ringnes-pils? 

 

Var Axel en lokal 'Oslo-mobster', (eller noe), som ikke likte det, at jeg først flytta inn til Oslo, som 

student? 

 

Hva vet jeg. 

 

Magne Winnem og jeg, vi hadde ihvertfall pleid å kjøpe vanlig Ringnes-pils, på Rimi Ryen, det 

første året, som jeg bodde i Oslo, (da jeg bodde på Abildsø). 

 

Og jeg kjøpte også øl for noen lokale fjortiss-jenter, på innvandrerbutikken der, en gang, (husker 

jeg). 

 

(Siden hu Lene, i Abildsø-gjengen, spurte meg om jeg gadd å gjøre det, da. 

 

Så kunne jeg nesten ikke si nei, syntes jeg). 

 

Og på den tida, (1989/90), så var jo Axel bare 10-11 år gammel, vel. 

 

Så at Axel skulle begynne å prate sånn, 5-6 år seinere. 

 

Det hadde jeg vel ikke forestilt meg, på den tida, akkurat). 

 

Men men. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på 

Ungbo. 

 



Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 77: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XVI 

 

Til sammen så spilte jeg vel fotball, en 20-30 ganger kanskje, (i løpet av 4-5 år vel, fra 1994), med 

'Tom-gjengen', på enten Ellingsrud eller Åråsen. 

 

Men det var ikke sånn at jeg noen ganger spilte fotball med dem, uten at Glenn Hesler også dro. 

 

Det her var Glenn Hesler sine kamerater, da. 

 

Og de spilte kanskje fotball hundre ettermiddager, (hvis jeg skulle tippe), i løpet av de her årene, da. 

 

Så jeg var ikke fast med på fotballen med Tom-gjengen, da. 

 

Men jeg var kanskje med på en femdel eller en tidel av treningene deres da, (eller noe sånt). 

 

Siden jeg kjente Glenn Hesler, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert så begynte jeg å syntes at fotball var mer morsomt, enn badminton. 

 

Mens Glenn Hesler syntes at badminton var mer morsomt, enn fotball da, (tror jeg, ihvertfall). 

 

Så det ville ofte være jeg som ønsket at vi skulle spille fotball, med 'Tom-gjengen', da. 

 

Selv om dette var Glenn Hesler sine kamerater, da. 

 

(For jeg hadde kontakt med Glenn Hesler på irc, på internett, etterhvert. 

 

Så vi diskuterte sånt som trening og sånn der, da). 

 

Og jeg syntes at det var litt kjedelig, at Glenn Hesler ble så god, i badminton. 

 

Og man måtte også betale kontingent, for å spille badminton. 

 

Men jeg var mye plaget av kneskader, innimellom, så jeg hadde sjelden mulighet til å spille 

badminton en hel sesong, da. 

 



Og jeg hadde inntrykk av at lederne, i Skøyenåsen Badmintonklubb, kanskje var litt sure på meg. 

 

Så jeg syntes at badminton ble litt 'svett' kanskje, etterhvert, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Tom i Tom-gjengen, han tulla litt med meg, noen ganger, husker jeg. 

 

En sommer, så hadde jeg lagt på meg noen kilo. 

 

(Etter å ha vært skadet i kneet, vel). 

 

Og da sa Tom det, til Thorstein, og/eller noen av de andre, i Tom-gjengen da, (husker jeg). 

 

At 'Giraffen har spist for mye giraff-mat'. 

 

(Noe sånt). 

 

Om meg liksom, da. 

 

Og en annen gang, så begynte Tom og kalle meg for 'giraf', (med engelsk uttale vel), istedet for 

'giraffen', da. 

 

Og da begynte vel også alle de andre, i Tom-gjengen, å kalle meg for giraf, (med engelsk-aktig 

uttale da), tror jeg. 

 

(Av en eller annen grunn, som jeg ikke skjønte helt, da). 

 

Så de her i Tom-gjengen, de var noen snålinger da, må man vel kanskje si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Glenn Hesler fortalte en gang til Tom-gjengen, at jeg holdt med Vålerenga, (husker jeg). 

 

Men det at jeg holdt med Vålerenga, det var ikke noe som stakk veldig dybt, da. 

 

Jeg holder jo mer med Fram, Berger og Everton, for å si det sånn. 

 

Så Vålerenga, det var mitt fjerde lag, (eller noe), da. 

 

For da jeg vokste opp, på Berger, så var vel Mjøndalen, det beste laget, i Drammensregionen. 

 

Men Mjøndalen, det var liksom et ganske lite sted, som lå lenger fra Berger, enn det Drammen 

ligger, da. 



 

Så det var liksom ikke vanlig for Berger-folk å holde med Mjøndalen heller, tror jeg. 

 

Og Strømsgodset var langt nede i divisjonene, på den her tiden, da. 

 

Så det var liksom enten Lillestrøm eller Vålerenga, som det var aktuelt å holde med, for gutter på 

Bergeråsen, på begynnelsen av 80-tallet. 

 

Og det var nesten hipp som happ, syntes jeg, hvem av dem, som man holdt med. 

 

Men jeg holdt med Vålerenga da, siden Petter og Christian Grønli, holdt med Lillestrøm, da. 

 

Da vi så en cup-finale, fra begynnelsen av 80-tallet, en gang, hjemme hos Petter og Christian og 

dem, i Havnehagen, på Bergeråsen, da. 

 

Så for meg så var ikke dette rivaleriet mellom Vålerenga og Lillestrøm, noe jeg tok noe særlig 

seriøst. 

 

Da var jeg mer interessert i å følge med på fotballkamper mellom Everton og Liverpool, (for å si det 

sånn). 

 

Selv om det vel var på 80-tallet, (under oppveksten), at jeg var mest fotball-gal. 

 

Men Tom-gjengen, de hadde vel Lillestrøm, som en slags religion, tror jeg. 

 

Så når Glenn Hesler fortalte dem, at jeg holdt med Vålerenga. 

 

Så begynte de å ta av helt, og trykte opp t-skjorter og sånn, hvor det stod at Lillestrøm hadde slått 

Vålerenga 5-1, (eller noe sånt), da. 

 

Så det her var jo bare dumt, (syntes jeg). 

 

For jeg ville jo aldri ha gått på en eneste Vålerenga-kamp, hvis jeg ikke hadde fått 

kommisjonærkort, som tippeansvarlig på Rimi Bjørndal, (fra 1996 eller 1997 vel), og samtidig bodd 

noen få minutter å gå, fra Bislett Stadion. 

 

Så dette ble bare som noe dumt for meg, (må jeg innrømme). 

 

Siden jeg aldri jo aldri har eiet så mye som en Vålerenga-vimpel, engang. 

 

Men jeg syntes nesten at jeg måtte holde med et lag, i toppen av norsk fotball også, da. 

 

Så da ble det bare tilfeldigvis Vålerenga da, (må jeg vel si). 

 

Men jeg var jo mye mer Everton, Berger og Fram-fan, egentlig. 

 

Så jeg var fan av Vålerenga, på en helt annen måte, enn Tom-gjengen var fan av Lillestrøm, da. 

 

Så å bare si at jeg var fan av Vålerenga, til noen sånne gale Lillestrøm-supportere, det ble litt feil, 

syntes jeg. 

 

Jeg var på fotballkamper, på Bislett, mer som tippeansvarlig, (som har pleid å se litt på Sportsreyen 



og sånn), enn som en Vålerenga-supporter, vil jeg si. 

 

Så det var ikke sånn, at jeg ville kjøpt en billett, for å se Vålerenga mot Liverpool, (for eksempel). 

 

Men da jeg flykta til England igjen, i 2005, så ønsket jeg å se Everton spille, da de kom seg til 

Champions League-kvalifisering, (husker jeg). 

 

Så da kjøpte jeg en billett, på Goodison Park, og så den kampen, da. 

 

(Siden jeg tilfeldigvis var i Liverpool, da den kampen ble spilt, da). 

 

Men hvis Vålerenga hadde kommet seg til Champions League, så hadde jeg nok ikke giddet å kjøpt 

billett, for å se de kampene, liksom. 

 

Jeg var ikke så Vålerenga-fan, liksom. 

 

Jeg var mer en Everton, Berger og Fram-fan, liksom. 

 

(Selv om det med Berger og Fram mest var da jeg bodde, på Berger og i Larvik. 

 

Så jeg får vel si det sånn, at jeg var mer en Everton-fan, enn en Vålerenga-fan, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Tom i Tom-gjengen, han dreiv også prata om, at jeg hadde noe slags 'giraff-spark', mener jeg å 

huske. 

 

(Fra da jeg spilte fotball, med Glenn Hesler og Tom-gjengen, da). 

 

Og Øystein Andersen, han var også med Tom-gjengen og spilte fotball, et par ganger, etter at han 

hadde kutta meg ut, som kamerat, (husker jeg). 

 

Men Øystein Andersen, (min adoptiv-tremenning), han var langt fra noe fast medlem, i Tom-

gjengen da, (sånn som jeg skjønte det). 

 

Han var ihvertfall ikke med å spille fotball med dem, mer enn cirka hver tiende gang de spilte, (eller 

noe sånt noe). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Magne Winnem, han var også med, å spille fotball, sammen med Tom-gjengen, ihvertfall en 

gang, på Ellingsrud der, husker jeg. 



 

(Det var vel en gang jeg vrikket ankelen, eller noe, vel). 

 

Men da var nok Magne Winnem med Glenn Hesler og meg. 

 

Det var nok ikke sånn, at Magne Winnem kjente Tom-gjengen, fra før liksom. 

 

Magne Winnem var jo fra Røyken, og var nok ikke så mye ute i Romerike der, (tror jeg). 

 

Selv om jeg husker det, at Magne Winnem og jeg, vi dro på utestedet Spør Gunnar, på Triaden-

senteret, en gang. 

 

Det første året, som jeg bodde, i Oslo. 

 

Etter å ha fått tips om at det utestedet var populært, av en taxi-sjåfør, en gang, som vi skulle ut på 

byen i Oslo da, husker jeg. 

 

(Selv om jeg vel syntes at det var litt kjedelig der, muligens. 

 

Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, da jeg var med Glenn Hesler og Tom-gjengen å spille fotball, på Ellingsrud der. 

 

Så var det en keeper, som også var med å spille der, (bare den ene gangen, vel). 

 

Og han var veldig god, (og nesten umulig å score på da), sånn som jeg husker det. 

 

Og jeg var litt treig i beina, husker jeg, etter kanskje å ikke ha spilt fotball, på en stund, da. 

 

(Sommeren 1995, kanskje). 

 

Eller om jeg var sliten, i beina. 

 

Ihvertfall så bomma jeg, på et skudd, når jeg fikk ballen rett foran mål, da. 

 

(På en rimelig humpete bane da, (vil jeg si), som kanskje var nesten litt som en åker. 

 

Ihvertfall rett foran det ene målet der). 

 

Jeg klarte ikke å stokke beina ordentlig da, (var det vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Men likevel, så stoppa jo ballen, i føttene mine, da liksom. 

 

(Selv om jeg først hadde 'kåla'). 



 

Men jeg var rimelig trøtt i beina, og han keeperen var veldig god, da. 

 

Så jeg bestemte meg for det, at her måtte jeg liksom prøve å få til noe spesielt da, hvis jeg skulle ha 

noen sjanse, til å score. 

 

Så jeg snudde meg, sånn at jeg stod vendt vekk fra målet, da. 

 

(Etter å først ha bomma, aleine med keeper, da). 

 

Og så tok jeg et hardt hælspark, fra der jeg stod, noen meter foran målet, da. 

 

Istedet for å prøve et vanlig skudd, igjen da. 

 

(Siden jeg var så trøtt og treig i beina, da). 

 

Og da skreik keeperen 'nei', (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Mens ballen gikk forbi han, og inn i mål, da. 

 

Så jeg pleide å score en del mål, på de kampene, som jeg spilte, sammen med Tom-gjengen og 

Glenn Hesler, da. 

 

Han ene keeperen, (Anders fra OBS Triaden, var det vel), han var ikke så veldig god kanskje, vel. 

 

Så jeg pleide å score omtrent fra midtbanen noen ganger og, vel. 

 

(Spesielt på den tida som vi spilte på Ellingsrud, vel). 

 

Så jeg var vel nesten en slags topscorer, (vil jeg nok si, ihvertfall), når jeg spilte fotball sammen 

med Tom-gjengen og Glenn Hesler og dem, da. 

 

Ihvertfall hvis man bare regnet med de treningene, som jeg selv var med på, da. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at Tom-gjengen, begynte å spille fotball, på de treningsbanene, ved Åråsen der, (istedet for 

på Ellingsrud), på søndagene. 

 

Så vant jeg en gang en straffespark-konkurranse der, husker jeg. 

 

Som dem hadde, en gang, da de kanskje var litt lei, av å spille 'vanlig' fotball, da. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Nå har jeg igjen litt mer enn et A4-ark, med notater, for denne boken. 

 

Så det blir kanskje 5-6 kapitler til, (ihvertfall), av Min Bok 4, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg skal prøve å få skrevet disse siste kapitlene, innen ikke alt for lang tid, da. 

 

Så vi får se når jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 78: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XVII 

 

Det var også sånn at halvbroren min Axel også var med og spille fotball, med Glenn Hesler og 

'Tom-gjengen', en del ganger. 

 

Ihvertfall på den tida, som Tom-gjengen spilte fotball, på Ellingsrud. 

 

For eksempel så var det jo sånn, at den gangen, som Pia hadde tre afrikanere liggende over, på 

overraskende overnattingsbesøk, på Ungbo. 

 

Så var det sånn, at Glenn Hesler og Axel vekte meg, fordi vi skulle spille fotball, med Tom-gjengen 

da, den ettermiddagen. 

 

Men vi pleide jo å diskutere ting som når fotballen begynte, om vi skulle gå ned dit, ta taxi, eller om 

Glenn Hesler kjørte, og om vi skulle kjøpe drikke, osv. 

 

Så søndag ettermiddag, på Ungbo, det var liksom tida for 'vorspielet' til fotballsparkinga, med Tom-

gjengen, da. 

 

Så Pia sitt uventede tredoble afrikanske besøk. 

 

Det ødela ganske mye, for 'fotball-vorspielet', til Glenn Hesler, Axel og meg, da. 

 

(For det ville, (mer eller mindre, ihvertfall), ha vært nedverdigende, mener jeg. 

 

Hvis vi tre, (Glenn Hesler, Axel og meg), hadde måttet stått og hvisket, om de her tingene, i gangen, 

på Ungbo, da. 

 

Når vi vanligvis pleide å stå og preike om de her tingene, i stua der, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Det var også sånn, på rundt den her tida. 

 

At Glenn Hesler og Øystein Andersen, de pleide å dra meg med, for å spille fotball og basketball, 

inne i Oslo sentrum, (med noen ungdomsgjenger, som de kjente der, da). 

 

Dette må vel ha vært, like etter at jeg var i militæret, vel. 

 

(Selv om jeg husker tidspunktet, for det her, rimelig vagt). 

 

Den gangen, som vi spilte basketball. 

 

Så spilte vi mot en ungdomsgjeng, (som Glenn Hesler og Øystein Andersen kjente, da), på Ila, 

(mener jeg at det må ha vært). 

 

Det stod til og med noen tenåringsjenter, og heia på det laget, som vi spilte mot der, da. 

 

(Som bestod mye av vietnamesiske, (eller ihvertfall mørkhudede), ungdommer vel. 

 

Selv om heia-damene var norske, vel). 

 

Og jeg husker at jeg overhørte det, at de tenåringsjentene, som stod og heiet der, de liksom stod og 

bebreidet seg, over meg, da. 

 

Siden jeg ødela 'alle' kontrings-angrepene, til den her gjengen, siden jeg var rimelig rask, etter 

militæret, da. 

 

(Selv om jeg ikke klarte å treffe kurven, på skuddene mine, noe særlig ofte. 

 

Siden jeg har spilt minimalt med basketball, under oppveksten. 

 

Det var kun noen ganger i gym-en, som jeg hadde spilt basketball, før jeg flytta til Oslo. 

 

Og i Oslo så hadde jeg bare spilt basketball, en gang, med Axel, da han bodde på Vestre Haugen, en 

lørdag, som jeg hadde perm, fra Geværkompaniet, husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Glenn Hesler, han dro meg også med, et par ganger, på 90-tallet, til Cuba, ved Grunerløkka der, 

for å spille fotball, husker jeg. 

 

Dette var på en asfaltbane der, vel. 

 

Og Glenn Hesler, (og Øystein Andersen vel), de kjente, en ungdomsgjeng der da, som vi spilte mot. 

 

Og dette var veldig unge folk, som såvidt hadde kommet seg opp i tenårene, vel. 



 

Og det jeg husker best, fra den fotballsparkinga, på Cuba, der. 

 

Det var at en av de ungene/ungdommene, (en ung, afrikansk gutt vel). 

 

Han gikk for det meste å sparka meg i anklene, (sånn som jeg husker det, ihvertfall), istedet for å 

prøve å treffe ballen, da. 

 

Så de folka, i den fotball-gjengen, på Grunerløkka, som Glenn Hesler kjente. 

 

De dreiv med farlig spill da, vil jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg var i militæret. 

 

Så hadde jeg jo helgeperm, så og si hver helg. 

 

Og var hjemme, på Ungbo, siden at jeg tjenestegjorde i Elverum, som kun er 2-3 timer med tog, fra 

Oslo. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som jeg hadde helgeperm, og slappa av, på Ungbo, da. 

 

Så dukka Glenn Hesler og Øystein Andersen opp der, (må det vel ha vært). 

 

Og de overtalte meg, til å bli med til en biljard-pub, på Veitvet, (eller noe), da. 

 

Øystein Andersen og Glenn Hesler, de kjente nemlig Bengt Rune og Kalle, som var i eliten, innen 

biljardidretten, da. 

 

Og eliten, innen biljard, de hadde en avtale, med den her biljardpuben, i Groruddalen, da. 

 

Om at de kunne få spille gratis, på den her biljardpuben, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da, så sa Glenn Hesler og Øystein Andersen det, at de pleide å late som, at de også var i eliten, 

da. 

 

(Siden de hadde så dyre biljardkøer, og sånn, (må det vel ha vært)). 

 

Også pleide de å spille gratis, på den biljardpuben, på Veitvet der, da. 



 

(Det er mulig at Biljardhallen, ovenfor Triaden-senteret, hadde blitt stengt, like før det her. 

 

Av Kurt aka. Skurt, faren til Bengt Rune, da. 

 

Det må vel antagelig ha vært sånn. 

 

For hvis ikke, så hadde vi vel vanka på Biljardhallen, på Skårer, istedet, vil jeg vel tippe på). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg selv, jeg ble litt nervøs, (må jeg innrømme), av den her snikinga, i Oslo, da. 

 

Jeg var jo et stykke opp i tjueårene, og ikke en russ lenger, (for å si det sånn). 

 

Så jeg var nok litt bleik i trynet, når vi gikk inn, på den her biljardpuben, da. 

 

Hvor Glenn Hesler og Øystein Andersen, veksla noen ord, med en av pub-medarbeiderne der, da. 

 

Også gikk vi ned i kjelleren der, da. 

 

Hvor det bare var Glenn Hesler, Øystein Andersen og meg, som hang da, (den her kvelden). 

 

Også spilte vi vel for det meste 'nier-ball', som var en litt annen biljard-variant, enn 'åtter-ball', som 

'Biljardhallen-folka', kalte vanlig biljard for, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og mens Glenn Hesler og Øystein Andersen spilte et parti nier-ball vel. 

 

Så dukka det opp en rimelig kraftig kar der, som ville spille mot meg, da. 

 

En som jobba på puben der, (eller noe sånt), vel. 

 

Og jeg vant da. 

 

Men jeg imponerte nok ikke så mye, tror jeg. 

 

Han karen, han kunne nok se det, at jeg ikke var i biljard-eliten, liksom. 

 

Så like etter at han karen stakk derfra, så stakk også Øystein Andersen, Glenn Hesler og meg derfra, 

da. 

 

Og det var vel ikke sånn, at Glenn Hesler og Øystein Andersen noen gang seinere, maste på meg, 



om å bli med dit, igjen. 

 

Og dette var vel egentlig greit for meg også, vil jeg vel si. 

 

For jeg var egentlig ikke en så stor fan, av å spille biljard. 

 

Men grunnen til at jeg hang så mye, på Biljardhallen der, mens jeg jobba på OBS Triaden. 

 

Det var fordi at det jeg bodde hos Axel og dem, det første året, som jeg jobba, på OBS Triaden. 

 

Og der var det ganske masete, da. 

 

Med en, (mer eller mindre), hyperaktiv Axel, som var i 11-12 års alderen vel. 

 

Og det var også sånn, at jeg noen ganger ble litt dårlig behandla, hos Axel og dem, vil jeg si. 

 

For jeg måtte plutselig ta over Axel sitt gamle rom der. 

 

(Et rom som var mye mindre enn det rommet som jeg egentlig hadde avtalt å leie der. 

 

Nemlig Axel sin stemor, Mette Holter, sin datter, Kristen Ancona, sitt tidligere rom). 

 

Og Mette Holter, sin venninne fra, Trøndelag. 

 

(Ei svær amerikansk dame, som het Victoria). 

 

Hu fikk låne rommet mitt, (Axel sitt tidligere rom), når hu var på besøk der, og jeg måtte sove på 

sofaen i stua, da. 

 

Så det var ikke så artig, syntes jeg, å være 'hjemme' i helgene, den siste tida, som jeg bodde der. 

 

Så da hang jeg heller i Biljardhallen og hjemme hos Øystein Andersen, og dem, da. 

 

Siden jeg nok kanskje delvis misstrivdes litt, hos Axel og dem, da. 

 

Så det var ikke fordi at jeg trodde det, at jeg var i biljardeliten, (eller noe), at jeg hang så mye i 

Biljardhallen der, etter stengetid, osv., da. 

 

Jeg bare hang der, fordi at jeg kjente tremenningen min, Øystein Andersen, da. 

 

Og han eide en spilleautomat, som het Street Fighter, og som han etterhvert lot stå, sammen med de 

andre automatene, på Biljardhallen der, da. 

 

Så derfor fikk Øystein Andersen og Glenn Hesler, spille biljard gratis der, også etter stengetid, i 

helgene og sånn, da. 

 

Og jeg fikk også lov til det, siden jeg var kamerat, med Øystein Andersen og Glenn Hesler, da. 

 

Og siden jeg jobbet på OBS Triaden, som var rett over veien, for Biljardhallen der, da. 

 

Og grunnen til at Øystein Andersen begynte å vanke på Biljardhallen. 

 



Det var fordi at jeg jobba på OBS Triaden, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For Øystein Andersen, han pleide noen ganger, å dukke opp, på Triaden-senteret der, for å hilse på 

meg, (siden han bodde i Lørenskog, som også var den kommunen, som Triaden-senteret lå i da). 

 

Siden vi hadde vært på språkreise i England sammen, osv., noen år før det her, da. 

 

Og også kjente hverandre, fra da jeg bodde på Bergeråsen, (for Øystein Andersen sin adoptivmor, 

hadde arvet en gammel familieeiendom, som lå like nedafor Bergeråsen, da). 

 

Så jeg hang sammen med Øystein Andersen, den gangen, som han ble kjent med Bengt Rune, 

(sønnen til Skurt), da. 

 

Så derfor var det nesten sånn, at jeg kjente Bengt Rune og, da. 

 

Eller, jeg visste ihvertfall hvem han var, for å si det sånn. 

 

Det var min tremenning, Øystein Andersen, som var mest interessert, i å bli kjent med Bengt Rune, 

(sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men jeg selv syntes også at Biljardhallen var et rimelig kult sted, (for å si det sånn). 

 

For de hadde flipperspill, (som var min favoritttype, av spill), vanlige spilleautomater, og masse 

biljard og snoker-bord, da. 

 

Pluss at de hadde gode burgere der også. 

 

Som jeg en gang fikk krite en av, faktisk, (like før jeg fikk lønning vel), av Skurt da, siden jeg 

kjente Bengt Rune, (eller ihvertfall sa, at jeg kjente han). 

 

Det var kanskje litt overdrevet, å si, at jeg kjente Bengt Rune. 

 

Men min tremenning Øystein Andersen kjente han da, må man vel si. 

 

Så jeg syntes at jeg kunne si det, og krite en burger, da. 

 

Selv om det vel var sånn, at jeg var så sulten. 

 

Så jeg tenkte kanskje ikke så mye. 

 

Men det var en annen kar der, som sa at han kjente Bengt Rune, og fikk krite en burger, da. 

 

Og jeg var så glad i burgere. 

 

Så da sa jeg bare det samme, som han andre gjesten der, da. 

 

Og fikk krite en burger, da, (av Kurt aka. Skurt, faren til Bengt Rune, da). 

 

Men jeg visste hvem Bengt Rune var, da. 

 

Selv om jeg ikke kan si at vi var kamerater, akkurat, liksom. 

 



Men jeg hadde inntrykk av at han og Øystein Andersen holdt på å bli noe lignende av kamerater, da. 

 

Så jeg syntes jeg kunne spørre om å krite en burger jeg og, da. 

 

Og jeg betalte vel for burgeren, noen dager seinere, (når jeg fikk lønning), sånn som jeg husker det, 

ihvertfall. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en del mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, 

på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 79: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XVIII 

 

En gang, da jeg jobba, som vanlig medarbeider, (som ringehjelp, eller lignende), på Rimi Karlsrud. 

 

Så husker jeg det, at Magne Winnem, hadde et par kviser, på haka. 

 

Også hadde han tatt sånn dekkstift, fra Clerasil, på kvisene, (husker jeg). 

 

Men det kunne man se tydelig da, for Magne Winnem hadde bare tatt på dekkstift, på en del av hver 

kvise, liksom da. 

 

Og da jeg sa det til Magne Winnem, at man kunne se det, at han brukte sånn dekkstift, på kvisene 

sine, da. 

 

Og da, så svarte Magne Winnem det, (husker jeg), at 'det driter jeg i'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den første tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på Ungbo. 

 



Så må jeg/vi ha hatt MTV, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

For jeg husker det, at jeg satt oppe, en hel natt omtrent vel, og så på MTV Real Life, en gang, ikke 

så mange måneder, etter militæret, vel. 

 

(En helg, som jeg ikke jobba da, antagelig. 

 

For MTV hadde en sånn Real Life-weekend, (eller noe sånt), da). 

 

Og det var den Real Life-serien, (husker jeg), hvor en kar, dreit ut en annen kar, siden han hadde 

lagt et par sokker, som var krøllet sammen, inn i vaskemaskinen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at jeg satt en helg, mens jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på Ungbo, 

og spilte Sim City, (husker jeg). 

 

Det er mulig at dette var rett etter militæret, og at jeg lånte PC-en til Glenn Hesler. 

 

(For jeg hadde jo gjort noe programmerings-arbeid, for Glenn Hesler og Øystein Andersen sitt 

automatfirma, noen få måneder, før jeg var ferdig, i militæret). 

 

Men jeg tenkte sånn, at jeg ville ha mer ut av livet liksom, enn å sitte å spille Sim City hver kveld. 

 

Så jeg bestemte meg for å kutte ut dataspillingen da. 

 

For jeg var redd for at jeg ikke ville klare å løsrive meg, fra dataskjermen, hvis jeg ikke kutta ut den 

Sim City-spillinga. 

 

Som jeg spilte mye, en helg, i 1993, (eller noe), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, på den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på Ungbo. 

 

Så satt jeg på T-banen, på vei hjem fra jobb da. 

 

Og på Furuset, så dukka Axel opp, i den samme t-banevogna, som jeg satt i da, husker jeg. 

 

(For han skulle vel besøke meg, på Ungbo, (eller noe sånt), tror jeg). 

 

Axel må vel ha vært 15-16 år, (eller noe), på den her tida. 

 

Og han hadde med seg hunden sin Trixie, som jeg dresserte, (må man vel si), som hvalp, da jeg 



leide et rom, av Axel og dem, da de bodde i Høybråtenveien. 

 

Og Trixie, den hunden, den ble kjempeglad, når den så meg, på T-banen da, (virka det som, for meg, 

ihvertfall). 

 

(Trixie begynte plutselig å logre fælt, og svirre eller nesten danse, like ved der jeg satt da, på T-

banen. 

 

Da den skjønte at det var jeg som satt der, da. 

 

Noe som var litt flaut, for det var så mange folk, i den t-banevogna, da. 

 

Og jeg var ikke fra Oslo, så jeg pleide aldri å prate høyt for eksempel, på T-banen. 

 

Jeg pleide for det meste å sitte å se ut av vinduet, da. 

 

Men det skjønte nok ikke Trixie). 

 

Så den huska vel meg, fra da jeg leide et rom, av Axel og dem, på Furuset, da. 

 

(Et par-tre års tid, før det her, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, (på rundt den samme tiden vel), så traff jeg også Rune og Hildegunn, på T-banen. 

 

De hadde vel tatt bussen fra Stovner, og gikk på T-banen på Furuset, (tror jeg). 

 

Så det var litt spesielt da, husker jeg, å møte noen folk fra Ungbo, på T-banen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en annen gang, som jeg satt eller lå, i sofaen, i stua, på Ungbo der. 

 

Så lista Rune og Hildegunn seg, (husker jeg), inn døra, til Ungbo der. 

 

Og de krabba liksom fra gangen og inn i stua, da. 

 

De prøvde å være kjempestille, men jeg klarte å høre hva de dreiv på med likevel, liksom. 

 

Så det var litt spesielt, (vil jeg si), at Rune og Hildegunn liksom krabba inn fra oppgangen, og inn i 

stua, da. 

 

Mens de ikke lagde en eneste lyd omtrent, da. 



 

En gang, som de kom hjem, fra jobben sin på Stovner, (eller noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg bodde jo på Ellingsrudåsen, i 4-5 år vel. 

 

Så noen ganger, mens jeg gikk mellom T-banestasjonen og Ungbo. 

 

Så overhørte jeg hva noen folk sa da, hvis de prata høyt. 

 

Og en gang, så var det noen tenåringsjenter, (som var et stykke opp i tenårene vel), som prata høyt, 

like ved gangstien, opp til Skansen Terrasse der, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Det her var vel tre tenåringsjenter, tror jeg. 

 

(Som stod litt oppe i 'lia' der liksom, da). 

 

Og hu ene refererte til meg da, (som kom gående hjem fra jobben, eller noe sånt), og spurte ei annen 

tenåringsjente der. 

 

Om, 'hva med han der da? Han ville du vel ikke ha gjort det med?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da svarte hu andre tenåringsjenta, (husker jeg), at 'jeg ville gjort det for en femtilapp'. 

 

Så jeg fikk meg aldri noe sex, mens jeg bodde, på Ellingsrudåsen der. 

 

Men hvis jeg hadde gått og vifta litt, med noen femtilapper, mens jeg gikk til og fra jobben der. 

 

Så hadde jeg kanskje hatt mer lykke med meg, når det gjaldt sånt, da. 

 

Men det syntes jeg ikke at tok seg så særlig bra ut, da. 

 

Så det ble mest til det, at jeg passa mine egne saker, mens jeg bodde der, da. 

 

Det var ikke sånn at jeg begynte å prate med de lokale tenåringene der, når jeg gikk til og fra T-

banen, liksom. 

 

(Så det var ikke som da jeg var noen år yngre, og bodde på Abilsø, liksom. 

 

Hvor jeg ble kjent med 'alle' de lokale ungdommene. 

 

For da jeg bodde på Abildsø, så var jeg jo fremdeles i tenårene, selv og. 

 



Og det var også sånn, at hu Lene, fra Abildsø, jo hadde advart meg, før jeg flytta til Furuset, om at 

det var et ganske tøft miljø der, da. 

 

Og Ellingsrudåsen, det var jo nabostedet, til Furuset. 

 

Så jeg regna vel med at det var omtrent like tøft der da, da jeg flytta dit. 

 

Så det var ikke sånn at jeg ble kjent med masse Ellingsrudåsen-folk liksom, selv om jeg bodde der, i 

4-5 år. 

 

Nei, jeg var vel for det meste opptatt av NHI, militæret og jobbing, den tida, som jeg bodde der). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, rundt den siste tida, som jeg var kamerat, med Øystein Andersen. 

 

Så var jeg også hjemme hos Bengt Rune og dem, (på Rasta), og spilte biljard, en gang, (husker jeg). 

 

(For Øystein Andersen og Glenn Hesler dro meg med dit, da). 

 

Og mens jeg stod lent over biljardbordet, så dukka Bengt Rune sin fjortis-lillesøster opp, gående 

opp en trapp, til opp dit vi dreiv og spilte biljard, (var det vel). 

 

(Nina, eller hva hu het). 

 

Også spurte hu, (om meg vel), 'hvem er det?'. 

 

(Mens hu må ha sett på rumpa mi, vel). 

 

Også så hu hvem jeg var, da. 

 

Også sa hu, 'åja, han ja'. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, på rundt den tida, som jeg vanka, på Biljardhallen, på Skårer, sammen med Øystein 

Andersen og Glenn Hesler. 

 

Så var det sånn, at lønninga mi, (fra OBS Triaden), var forsinka, (eller noe sånt). 

 

Siden OBS Triaden gjorde noe spesielt, med lønnsutbetalingene, i sommerferien, (av en eller annen 

grunn). 



 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2, vel). 

 

Og da, (eller om dette var en annen gang), så var det sånn, at jeg prøvde å låne penger, av Magne 

Winnem, da. 

 

Og da husker jeg det, at Glenn Hesler og Øystein Andersen, syntes at Magne Winnem, var 'dust'. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Siden Magne Winnem hadde prata om det, (på telefonen vel), at det burde skrives gjeldsbrev, hvis 

jeg skulle låne et par tusen av han da, (eller noe sånt). 

 

Og det mente vel jeg også, at kanskje var litt vel formelt, da. 

 

Magne Winnem og jeg, vi hadde jo kjent hverandre, siden russeåret, (tre-fire år, eller noe, før det 

her), og vært omtrent bestekamerater, siden da. 

 

Så et gjeldsbrev, for et nødlån, på et eller to tusen, siden OBS Triaden tulla med lønnsutbetalingene, 

i ferien, (eller noe sånt). 

 

(Må det vel ha vært, som var grunnen, til at jeg ønsket å låne penger). 

 

Nei, det virka litt vel formelt, for meg, da. 

 

Og Glenn Hesler og Øystein Andersen, de kjørte meg til Nylænde, på Lambertseter da, (husker jeg). 

 

(Fra Biljardhallen der vel). 

 

Hvor Magne Winnem bodde da, (på den her tida), i en Rimi-leilighet, som lå overfor Rimi Nylænde 

der, da. 

 

(Hvor jeg senere ble butikksjef forresten, høsten 1998). 

 

Dette var en kveld, (mener jeg å huske). 

 

Og Magne Winnem møtte meg vel nede, ved kiosken der cirka vel, (i Nylænde der, da). 

 

Og Elin fra Skarnes, hu stod vel også der, (mener jeg sånn halvveis å huske, ihvertfall), sammen 

med Magne Winnem, da jeg dukka opp der, da. 

 

Men Magne Winnem sa ikke noe om gjeldsbrev, da jeg dukka opp der. 

 

Jeg fikk vel bare låne noen penger, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, på rundt den her tida. 



 

Så var jeg forresten 'tredje hjul på vogna'. 

 

Like etter at Magne Winnem hadde blitt sammen med Elin fra Skarnes, (må det vel ha vært). 

 

Vi tre, vi dro på Klingenberg kino. 

 

Og jeg ville se den nye filmen 'JFK', husker jeg. 

 

Og jeg klarte såvidt å overtale Magne Winnem og Elin fra Skarnes, til å bli med, å se på den filmen, 

da. 

 

Og mens vi så på den filmen, så virka Magne Winnem og Elin fra Skarnes rimelig uinteresserte, 

husker jeg. 

 

Enda vel dette må sies å ha vært en 'blockbuster'-film, vel. 

 

Og samtidig, så var vel dette også en film, som såkalte intellektuelle kunne se, (uten å føle seg 

flaue, vel). 

 

(Og dette var vel også en film, som hadde fått veldig gode kritikker vel, i norsk presse). 

 

Men Magne Winnem satt og gjespa, på en tilgjort måte, mens vi så på den her filmen da, (mener jeg 

å huske). 

 

Men det forstod jeg egentlig ikke, hvorfor dette paret, som begge seinere var på valglister, i Oslo, 

(Magne Winnem for Høyre, og Elin Winnem for KRF), ikke syntes, at det var noe artig, å se den her 

filmen. 

 

Det klarte de ikke å forklare for meg, da. 

 

Så det ble sånn, at vi så den her filmen, da. 

 

Siden det var den filmen, som jeg hadde suverent mest lyst til å se, da. 

 

For den filmen, (JFK), den hadde vel nettopp hatt premiere også, (mener jeg å huske). 

 

Når dette kinobesøket vårt var, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en god del mer som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende 

beboeren, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 



Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 80: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XIX 

 

En gang, mens jeg jobba, på Rimi Nylænde. 

 

Så dukka det opp en annen kar, fra 'Abildsø-tida', som sa 'hei', der. 

 

Og det var en kar, med rødt hår, (tror jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg lurer på om det var han, som fikk den ekstra-jobben, på Rimi Ryen, som ble utlyst, mens jeg 

bodde, på Abildsø der. 

 

Det er mulig. 

 

Men jeg kjente ikke igjen han karen, (etter militæret, osv). 

 

For det var ganske mange folk, på Abildsø, som jeg ble kjent med, da. 

 

Og jeg vanka ikke sammen med den Abildsø-gjengen _så_ mye, liksom. 

 

Så det var for det meste Annette, Lene, Anne Lise, Kjetil og Henning, som jeg klarte å huske fra 

hverandre, av de Abildsø-folka, da. 

 

(Og også 'brunkrem-trynet', da. 

 

Hu glemte jeg i farta, så jeg nå). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som jeg var i militæret. 

 

Så hadde jeg helgeperm da, og dro ned i Oslo sentrum, (husker jeg), på lørdagskvelden, (var det 

vel). 

 

Og da, så hadde jeg jo ikke den kule 'party-dressen' min lenger, som jeg hadde hatt, det første året, 

som jeg bodde, i Oslo. 

 

Jeg hadde vel bare på meg den grå skinnjakka, som jeg kjøpte, etter Gøteborg-ferien, et år eller to, 

før det her, vel. 

 

Og derfor, så var jeg ikke sikker på, om jeg skulle dra på noen diskoteker. 



 

(Siden jeg nok syntes selv, at jeg så litt 'harry' ut, da). 

 

Men jeg dro på en biljardpub, som het 'Den Runde Tønne', (eller noe), ved Youngstorget, vel. 

 

Og der var det sånn, at man kunne spille mot vinneren, osv. 

 

Hvis man la en tier, oppå biljarbordet, da. 

 

Noe sånt. 

 

Og jeg spilte litt biljard der da, (husker jeg). 

 

Men jeg husker også det, at det var en kar, i 40-årene vel, (eller noe). 

 

Som sa det, (om meg), at jeg bomma på de enkle støtene, men traff på de vanskelige. 

 

Jeg vet ikke hva det kom av. 

 

Men jeg hadde jo lært noen triks, av Glenn Hesler og Øystein Andersen da, som spilte mye biljard, i 

Biljardhallen, på Skårer der. 

 

Så jeg viste hvor på den hvite kula, som jeg burde støte, for å få den til å ikke følge etter den kula 

jeg siktet på, ned i et av hullene, på siden av biljardbordet, da. 

 

(Nemlig nederst, på den hvite kula, da). 

 

Så det var kanskje derfor at jeg fikk til de vanskelige støtene. 

 

Men jeg manglet nok litt basis-trening, i biljard. 

 

Så det var kanskje derfor at jeg bommet, på mange av de enkle støtene, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, da jeg jobba, på Rimi Nylænde. 

 

(Da jeg jobba som aspirant, (eller noe), der vel). 

 

Så dukka det opp ei kunde-dame der, som dro meg med ut på parkeringsplassen der. 

 

Og spurte meg om jeg kunne hjelpe henne, med å låse opp bilen hennes, (som var en ganske 

gammel bil, da). 

 

For hu dama hadde klart å låse inn nøklene sine, i bilen, da. 

 



Og jeg hadde hørt det, en eller annen gang, (mens jeg bodde på Bergeråsen, vel). 

 

At man kunne bruke nesten en hvilken som helst nøkkel, for å låse opp, en gammel bil. 

 

Så jeg prøvde bare å bruke nøkkelen til flaskeautomaten, (mener jeg å huske, at det var), som jeg 

hadde på nøkkelknippet mitt, med nøklene til butikken, da. 

 

Og det funka da, husker jeg. 

 

Og hu dama, (som var ei dame i 40-50 årene vel, og som så nesten ut som en forretningskvinne vel, 

med ikke så utrolig langt hår, vel). 

 

Hu ble ikke overrasket, over det her, da. 

 

(At jeg faktisk klarte å låse opp den bilen). 

 

Men det virka som at hu regna med, at jeg skulle klare det, å låse opp bilen hennes, da. 

 

Så det var kanskje litt rart da, syntes jeg. 

 

For hvordan kunne hu vite det liksom, at jeg hadde overhørt det, som tenåring, at man kunne bruke 

nesten en hvilken som helst nøkkel, for å låse opp en gammel bil? 

 

Nei, det veit jeg ikke. 

 

(Det var jo bare flaks, at jeg huska det, liksom). 

 

Men hu kunde-dama kom seg videre ihvertfall, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, da jeg spilte fotball, med 'Tom-gjengen' og Glenn Hesler, ved Åråsen. 

 

Så skulle jeg ta en straffe en gang, (hvis det ikke var et frispark, da). 

 

(Det her var forresten året før, (eller noe), at jeg vant den straffespark-konkurransen, eller hva den 

her gjengen, kalte den typen fotball-konkurranse, igjen). 

 

Og da, så gikk jeg noen skritt bakover, da. 

 

Før jeg skulle løpe mot ballen, og skyte. 

 

Og da, så var det et hull, i banen, (eller noe), som jeg tråkka ned i, da jeg rygga. 

 

Også skada jeg foten, da. 

 

Så jeg tråkka over, på en ganske fæl måte da, (eller noe sånt). 

 



(Jeg klarte å skade foten litt, da). 

 

Og da sa vel han Thorstein aka. Dhalsim, (var det vel), noe lignende av, 'hvordan er det mulig å 

skade seg, ved å ta straffespark?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg pleide jo å lese gratisavisen Natt og Dag ganske ofte, på den tida, som jeg bodde, som den 

lengstboende beboeren, på Ungbo. 

 

For jeg var jo nede i Oslo sentrum, ihvertfall et par ganger i måneden vel, mens jeg jobba, på Rimi 

Nylænde der, og bodde, på Ellingsrudåsen, da. 

 

Og da, så stod jo Natt og Dag, i noen sånne stativer, utafor noen klesbutikker osv., inne på 

kjøpesenteret Oslo City, (for eksempel). 

 

Så da bare tok jeg med meg et eksemplar, av den gratisavisen, da. 

 

Og leste i Natt og Dag, etter at jeg var ferdig, med å lese i VG, Dagbladet eller Aftenposten, da. 

 

Mens jeg satt i stua på Ungbo der, da, (etter at jeg hadde spist middag, osv). 

 

Og i Natt og Dag, så stod det jo forslag til kule steder, som man kunne gå ut på, i Oslo, da. 

 

Og jeg husker at det stod nevnt om baren i SAS-hotellet der. 

 

Så jeg dro dit, (ved St. Olavs plass og Forsvarets Overkommando der, (hvor jeg jo hadde jobbet, en 

helg, (med Arne Thomassen som sjef), noen få år, før det her), en eller to ganger da, på midten av 

90-tallet. 

 

For å prøve de drinkene, som de hadde der, osv. 

 

For det stod vel i Natt og Dag at de hadde så gode drinker der, da. 

 

Så jeg prøvde en drink, som het Margarita der, (mener jeg å huske), som jeg hadde sett, i en 

amerikansk film en gang, at folk drakk, da. 

 

Og det var vel en drink med tequila i, og som hadde salt, på kanten av glasset, (mener jeg å huske, 

ihvertfall). 

 

(Noe sånt). 

 

Så da tusla jeg litt rundt på SAS-hotellet der da, husker jeg. 

 

For jeg var vel litt nysgjerrig, da. 

 



Så jeg måtte liksom se meg _litt_ rundt der også, mens jeg var der, liksom. 

 

(Sånn som da jeg var på hotell, i Gøteborg, (med faren min og Pia, osv.), i mine yngre dager). 

 

Selv om jeg vel for det meste bare tok heisen rett opp og ned, til og fra baren, i en av de øverste 

etasjene der, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt ganske mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende 

beboeren, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 81: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XX 

 

Det var forresten også sånn, at Magne Winnem, Glenn Hesler, Øystein Andersen, (og muligens 

Kjetil Holshagen vel), og meg, vi dro ned til Oslo sentrum en gang. 

 

(Før jeg dro i militæret, vel). 

 

For å dra på puben Elm Street, (i Kirkegata, eller en av parallell-gatene vel), for å spille 

flipperspillet 'Terminator 2', (husker jeg). 

 

Da vi gikk gjennom sentrum, (for vi parkerte ved Youngstorget, (eller noe), vel). 

 

Så dukka to unge damer opp, og spurte Magne Winnem og meg, om vi visste om noen kule 

diskoteker. 

 

Jeg svarte bare at vi ikke visste om noen. 

 

(For vi var jo på vei, til den puben, for å spille flipper). 

 

Men da ble Magne Winnem sur på meg. 

 

Etter at de damene hadde gått, igjen. 

 

For det var jo sånn, som han og jeg, hadde prøvd å sjekke damer, det første året, som jeg bodde i 

Oslo, (sa han). 

 



(Ved å spørre dem, om de viste om noen bra utesteder osv., da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på Elm Street, så ble vi kasta ut, akkurat da jeg skulle gå for å kjøpe meg en halvliter. 

 

Av en som jobba der. 

 

Siden, (som han sa), at 'vi ikke bare kunne stå der og spille flipper'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og enda jeg hadde stått borte i baren der, for å kjøpe meg en halvliter, vel. 

 

Men køen gikk kanskje litt treigt, da. 

 

Så det er mulig at jeg hadde gått litt tilbake, til flipperspillet, igjen, da. 

 

Men jeg hadde ihvertfall tenkt å kjøpe meg en halvliter, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, mens jeg bodde, på Ungbo. 

 

(Når jeg skulle hjem fra NHI, jobb, eller militæret, (eller hva det kan ha vært, igjen)). 

 

Så gikk jeg fra Ellingsrudåsen T-banestasjon, da. 

 

Og i retning av Skansen Terrasse. 

 

Og like etter at jeg kom ut fra T-banestasjonen. 

 

Så stod det ei norsk tenåringsjente og en pakistansk tenåringsgutt, nesten i veien for meg, da. 

 

(Selv om den gangveien vel var ganske brei, på det stedet). 

 

Og da sa han pakistanske gutten, til hu jenta, noe lignende av, at hu var interessert i meg da, eller 

noe. 

 

(Ei jeg ikke engang visste hvem var. 

 

Og dette var mens jeg bare gikk forbi der, på vei hjem fra jobb, eller noe, da). 

 

Også svarte hu tenåringsjenta, til han pakistanske tenåringsgutten, (husker jeg), at 'tror du jeg har 



grønn truse, eller?', (noe hu sa rimelig høyt, da). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Mens hu vel smilte også, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, som jeg gikk forbi, på cirka det samme stedet. 

 

(Mens jeg skulle til T-banen, da). 

 

Så hadde jeg på meg en lilla t-skjorte, (husker jeg), som jeg hadde kjøpt på Hennes og Mauritz, eller 

noe, da. 

 

Siden jeg var en 'fattig' student, på den her tiden, da. 

 

Og da var det en pakistansk gutt der, husker jeg. 

 

(Kanskje lillebroren til han pakistanske tenåringsgutten, som jeg skrev om, ovenfor). 

 

Og han sa det, til noen andre, (mens jeg gikk forbi der da), at 'sånn t-skjorte har jeg også'. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, mens jeg bodde på Ungbo der. 

 

Så var Glenn Hesler og Øystein Andersen innom, husker jeg. 

 

(Dette var vel muligens etter at Glenn Hesler hadde flytta inn der. 

 

Ihvertfall så mener jeg å huske det, at det her var etter militæret). 

 

Og da fortalte Glenn Hesler og Øystein Andersen, om en ide, til et spill, som jeg hadde fått, (en dag 

tidligere, eller noe sånt), da. 

 

(Siden jeg noen ganger dreiv og programmerte spill, og andre programmer, som det kryssord-

programmet, som jeg lagde, noen få år, før det her, da). 

 

Og det spillet, det skulle liksom være sånn, at man kunne se meldinger, fra forskjellige steder, på 

jorda, da. 

 



Meldinger fra folk, som etterspurte ditt og datt, da. 

 

Også kunne man selv, liksom prøve å få tak i de her tingene, som noen etterspurte, og få fortjeneste, 

og sånn, da. 

 

(Litt som web-en kanskje, (som jeg vel ikke hadde hørt om, på den her tida)). 

 

Jeg leste også en bok, (da jeg bodde på Abildsø vel), som het 'Neuromancer', av William Gibson. 

 

(Jeg kjøpte den boka i science-fiction-hylla, på Tanum bokhandel, i Karl Johan, mener jeg å huske). 

 

Så det var kanskje derfor, at jeg fikk ideen, til et sånt her spill, da. 

 

For det var vel i den boken, at utrykket 'cyberspace' oppstod, (med mere). 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En sommer, (sommeren 1995, var det vel antagelig). 

 

Så hadde jeg vel ferie, fra Rimi, da. 

 

Og da, så prøvde jeg vel kanskje å finne veien, fra Majorstua og ned til sentrum, da. 

 

(Etter å ha vært i Frognerparken, og liggi i sola kanskje. 

 

Og muligens spilt litt fotball, da). 

 

Og da, så fant jeg veien, til Slottsparken der da, (husker jeg). 

 

For jeg gikk vel Bogstadveien ned til Hegdehaugsveien, og videre ned til Slottsparken der da, 

(antagelig). 

 

Og like nedenfor Slottet der. 

 

Så var det et sted det gikk an å sitte, (husker jeg). 

 

Et sted hvor man liksom kunne drømme seg tilbake, til 1800-tallet, (eller noe sånt), da. 

 

For derfra, så kunne man se Stortinget og Nasjonalteateret. 

 

Og man kunne også se det gamle universitetet, (i Karl Johan der). 

 

Og Slottet da, selvfølgelig. 

 

Og disse fire 'hovedbygningene', i Oslo sentrum. 

 



De var liksom bygget i den samme stilen da, (virket det som for meg, ihvertfall). 

 

Og de var gule, (og muligens litt hvite vel), alle de her fire bygningene, da. 

 

(Om dette var mursteinsbygninger, med malt murpuss utapå, det veit jeg ikke. 

 

Men det er det kanskje noen andre som veit). 

 

Og mens jeg satt der da, og så på disse gamle bygningene, og tok en hvilepause osv., på veien min 

gjennom byen, da. 

 

(For jeg kjeda meg vel kanskje litt, siden jeg ikke hadde råd til å dra vekk fra Oslo, i sommerferien. 

 

Siden jeg dreiv og tok kjøretimer, da). 

 

Så dukka det opp ei jente, i slutten av tenårene der vel. 

 

Som gikk på rollerblades eller rulleskøyter da, husker jeg. 

 

Hu begynte å prate til meg, siden det var St. Hansaften, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Hu var fra Sørlandet, vel. 

 

Det var ikke så vanlig, å ha mobil, på den her tida. 

 

Men hvis det hadde vært et par-tre år seinere, så hadde jeg vel spurt om mobilnummeret hennes, 

ihvertfall, tror jeg. 

 

Men det ble ikke til det, da. 

 

Jeg skjønte ikke hvorfor hu kule, rollerblades-jenta, ville prate med meg, da. 

 

(For jeg syntes nok selv at jeg var litt kjedelig, kanskje). 

 

Så jeg ble kanskje litt satt ut, av det her, da. 

 

(For det var litt spesielt, at hu bare skulle begynne, å prate til meg, mener jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da Axel begynte på videregående, på kokkeskolen, på Helsfyr. 

 

(På midten av 90-tallet, vel). 

 

Så hadde han hatt en konfrontasjon, med gym-læreren sin, husker jeg, at han fortalte meg. 

 

'Er det noen av dere som klarer å ta førti armhevninger?', hadde gymlæreren sagt til kokkeskole-

elevene da, (ifølge Axel). 



 

(Noe sånt). 

 

'Ja, jeg klarer å ta førti armhevninger', hadde Axel svart, da. 

 

(Noe sånt). 

 

'Jasså, er du en sånn kjekkas du?', hadde gymlæreren sagt da, (ifølge Axel). 

 

(Noe sånt). 

 

'Nei, jeg er ikke det, men jeg klarer å ta førti armhevninger', hadde Axel svart da, (sa han). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg jobba tidligvakter, som leder, på Rimi Nylænde, (og i Rimi generelt). 

 

Så var det ikke sånn, at jeg så på klokka, når jeg skulle hjem. 

 

(Kanskje med unntak av et par tirsdager, på den tida, som jeg hadde en ekstrajobb, hos Norsk 

Idrettshjelp, våren 1995). 

 

Nei, det var sånn, at jeg gikk hjem, når jeg var ferdig med alle oppgavene, som liksom tilhørte 

tidligvakta, da. 

 

Så det var ikke sånn at jeg gikk hjem fra jobben, på sekundet klokka 14, liksom. 

 

Nei, jeg ble på jobben, til jeg hadde liksom gjort min del, og vel så det, da. 

 

(Vil jeg si, ihvertfall). 

 

Selv om jeg ofte var trøtt, når jeg måtte stå opp tidlig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nå har jeg bare et A4-ark igjen, med notater, som jeg har skrevet opp, til den her boken. 

 

Så nå er det bare noen få kapitler igjen da, av Min Bok 4. 

 

(Jeg vet ikke om det blir fire eller fem kapitler til, eller hva det blir). 

 

Så vi får se når jeg klarer å få skrevet ferdig disse siste kapitlene. 

 

Vi får se. 



 

 

 

Kapittel 82: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXI 

 

Noen måneder, etter at jeg var ferdig, i militæret. 

 

Så dro Pia og hennes venninne Siv fra Røyken, med meg, ut på byen, en lørdagskveld, (husker jeg). 

 

De dro meg med til deres stamsted Jollys, (må det vel ha vært), hvor det nesten bare var afrikanske 

gjester. 

 

En gang etter midnatt, så fortalte Pia og Siv meg, at vi skulle på et ulovlig utested, nærmere 

Legevakta, (også i Storgata der, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte. 

 

Men men. 

 

Da vi kom fram til den det ulovlige utestedet var. 

 

Så så jeg det, at Anne Lise, fra Abildsø-gjengen, stod ved inngangen der, sammen med to venninner. 

 

Og jeg var rimelig full og også jente-gæern, etter militæret, da. 

 

(Andre Willassen sa jo det en gang, at man ble mer interessert i damer, av å være i militæret. 

 

Av en eller annen grunn). 

 

Jeg takket Anne Lise for sist. 

 

Som var dimmefesten, på det utestedet i Akersgata der, (mener jeg å huske). 

 

Anne Lise sa at hu ikke klarte å huske dette. 

 

Hu lo litt internt, mot venninnene sine vel, og sa noe om at hu ikke klarte å huska noe særlig, fra 

ifjor sommer, (eller noe sånt). 

 

Jeg flørta litt med hu ene venninna til Anne Lise, som stod bakerst av dem, husker jeg. 

 

Anne Lise var litt lubben, men de venninnene hennes var ganske fine da, (sånn som jeg husker det, 

ihvertfall). 

 

Og jeg stod litt nærme henne i køen der, sånn at det ble litt sånn 'kuk i ræv' da, som dem sa, i 

militæret. 

 

Og da sa hu dama, til Anne Lise, at jeg var 'rå', eller noe sånt, tror jeg. 

 



Men jeg var drita full, da. 

 

Og jeg fikk vel ikke forklart det, til Anne Lise og dem. 

 

At søstera mi og Siv, stod lenger bak i køen der. 

 

Nede i Storgata der cirka vel. 

 

Og plutselig, så dukka politiet opp der. 

 

Og sa det, at det ikke ble noe fest der. 

 

Og da oppløste køen seg. 

 

Og jeg så ikke hvor Anne Lise og de ble av. 

 

Eller, jeg stakk vel bort til søstera mi og Siv igjen, da. 

 

For vi skulle vel kanskje ta en nattbuss eller en taxi et eller annet sted, da. 

 

(Antagelig opp til Ungbo, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, ikke så lenge før jeg måtte i militæret. 

 

Så hadde de andre beboerne på Ungbo. 

 

(Nemlig Per, Inger Lise og Wenche vel), fått til en avtale, med Ungbo. 

 

De skulle nemlig slippe å betale husleie, (eller ihvertfall få rabatt), hvis de malte gangen der. 

 

De spurte ikke om jeg ville være med på det her. 

 

Men de ga meg et oppdrag, i forbindelse med det her, da. 

 

For de skjønte nok det, at jeg var mye smartere, enn dem da, (eller noe). 

 

Så de ba meg, om å regne ut, hvor mye maling, som de måtte kjøpe, for å gjøre den her malejobben, 

da. 

 

Og det ble riktig da, husker jeg at Per svarte meg, da jeg spurte, (etter at de var ferdig, da). 

 

For det gikk med så og så mye maling, per kvadratmeter, da. 

 

Så da måtte man regne ut, hvor mange kvadratmeter, som gangen var på, da. 

 

(Og trekke fra dører og sånn, da). 



 

Og det ble nok maling da, sa Per. 

 

Det ble vel 30 kvadratmeter, (eller noe sånt), som de skulle male vel. 

 

Jeg selv, jeg hadde ikke lagt merke til det, at gangen var så fæl. 

 

Dette var nok mest noe de her folka fant på, for å få reduksjon, i husleia, (virka det som, for meg, 

ihvertfall). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, etter militæret, som jeg jobba en vakt, på Rimi Karlsrud, (siden noen var sjuke der, eller 

noe). 

 

Så var jeg uheldig med en kunde, husker jeg. 

 

Jeg satt i den kassa, som var lengst fra kontoret der. 

 

Og det var noe surr med nøklene, til den kassa. 

 

Så man kunne ikke låse opp røykskapet der, (eller noe sånt). 

 

Så jeg måtte gå i kasse 2, (ble det vel), for å hente røyk, da. 

 

Og da klagde kunden, (en kar i 30-40-årene, som var der sammen med en yngre kar, vel), og lurte 

på hva jeg dreiv med da, (husker jeg). 

 

(Så jeg fikk liksom 'tyn' da, vil jeg si. 

 

Av en kunde som liksom baksnakket meg, mens jeg var like ved der de stod, og prata 'dritt' om meg, 

(og/eller Rimi), liksom da). 

 

Men det var sånn, at de hadde noe slags spesielt 'smart' system, i kassene, på Rimi Karlsrud der, da. 

 

Sikkert utarbeidet av Magne Winnem da, (eller noe). 

 

Og dette systemet, det var ikke jeg så vant med. 

 

Siden jeg for det meste jobba på Rimi Nylænde og Rimi Munkelia, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, hu var nok en TV-slave, (vil jeg si). 



 

For en gang på jobb, (på Rimi Nylænde), så begynte hu å herme etter et TV-program, som var på 

den her tida. 

 

For hu begynte å si sånn her, 'er det riktig av meg', osv. 

 

Og det var fra et humor-show, på norsk TV, da. 

 

Med han Otto Jespersen, (tror jeg at det var). 

 

Problemet var, at jeg ikke hadde sett de første episodene, av det her TV-programmet, da. 

 

Så jeg skjønte ikke noe, da hu Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, begynte å si, 'er det riktig av meg'. 

 

Men jeg så en sånn 'er det riktig av meg'-sketsj, en uke seinere, (eller noe), da. 

 

Og da fortalte jeg hu Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, (på jobben), at jeg ikke hadde skjønt hva 

hu mente, den første gangen, som hu hadde herma etter den her sketsjen, da. 

 

(Men at jeg først hadde sett det her programmet, i mellomtida, da). 

 

Og da svarte vel ikke hu Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, så mye, tror jeg. 

 

Hu var jo sjefen min der, (må man vel si). 

 

(Hu hadde ihvertfall høyere rang, enn meg). 

 

Hu var jo assistent der, mens jeg var først vanlig butikkarbeider, og så ostesjef, og så låseansvarlig, 

og så aspirant. 

 

Mens hu jobba der, (på Rimi Nylænde), da. 

 

Så jeg måtte jo liksom prøve å være litt høflig, når hu begynte å si sånn her, 'er det riktig av meg', 

da. 

 

(Selv om jeg ikke skjønte så mye av det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som Glenn Hesler og meg, (og muligens Axel), var på Lambertseter, (på de kommunale 

banene der), for å spille tennis. 

 

Så var det noen mannfolk der, (i 40-åra, eller noe sånt, vel), som kalte oss for 'gutter', (mener jeg å 

huske). 

 

Og da ble Glenn Hesler sur, husker jeg. 

 

Og sa, (sånn at jeg hørte det, men ikke de her kara vel), at, 'ikke gutt meg, da'. 



 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en del fler ting som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende 

beboeren, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 83: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXII 

 

En gang, som jeg var på besøk, hos Magne Winnem, i Avstikkeren, på Bergkrystallen. 

 

Så ringte det først en ny leder, fra Rimi Karlsrud, (hvor Magne Winnem jobbet som butikksjef). 

 

Og Magne Winnem fortalte meg, (etter telefonsamtalen), at han var 'kylling', (eller noe), siden han 

ikke klarte å ta Hakon-bestillinga da, (var det vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, (denne gangen, eller en annen gang, som jeg var på besøk, hos Magne Winnem, 

på Bergkrystallen). 

 

At alarmen til Rimi Karlsrud gikk, sånn at Magne Winnem måtte kjøre, de par kilometerne, (eller 

noe), bort til Rimi Karlsrud, da. 

 

Og jeg ble med da, siden jeg var på kamerat-besøk, hos Magne Winnem, da. 

 

Så dro han meg med, til butikken, da. 

 

På veien dit, så sa Magne Winnem noe sånt, som at 'søren jeg har jo drukket en øl', (eller noe). 

 

Han mente at han ikke kunne kjøre da, siden han hadde drukket en øl. 

 

(Noe sånt). 



 

Jeg selv hadde vel ikke lappen ennå, (på den her tida), så jeg kunne vel ikke promillereglene utenat, 

i hue, (tror jeg). 

 

Da vi kom fram til Rimi Karlsrud, så var det en suppepose, (eller noe), som hadde falt ned på 

gulvet, og startet en bevegelsesalarm da, fortalte Magne Winnem. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som jeg la opp kjølevarer, (som var min faste jobb, i to-tre år, på Rimi Nylænde), så kom 

Thomas Sanne gående forbi meg, bakfra, som kunde der, (må det vel ha vært). 

 

Og så sa han til meg, 'har du skjorta inni undisen, Erik?', (eller noe sånt). 

 

For jeg hadde den vanen fra militæret, (eller noe), at jeg tok skjorta inni underbuksa, da. 

 

(Eller om det var sånn, at skjorta så strammere ut, hvis jeg putta den nedi underbuksa. 

 

Noe sånt, kanskje). 

 

Men jeg vaska alt tøyet mitt ofte, så jeg hadde reint tøy, hver dag. 

 

Og jeg dusja alltid før jeg gikk på jobben, da. 

 

Så dette var ikke noe uhygienisk, eller noe, vil jeg si. 

 

Men det var visst mulig å se underbuksa mi da, mens jeg la opp kjølevarene. 

 

(Ifølge Thomas Sanne, da). 

 

Så etter det her, så slutta jeg med det, å ha skjorta inni underbuksa da, (sånn som jeg husker det, 

ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, (året før jeg var i militæret, må det vel ha vært). 

 

Så var jeg på utestedet Headache, i Akersgata, (hvor de spilte ganske hard musikk da, må man vel 

si). 

 

Og der, så kjeda jeg meg litt. 

 

Så jeg sto ved flipperspillet der, aleine, og drakk halvlitere, (husker jeg). 

 



(I the Cure 'Mixed Up' t-skjorta mi, som jeg hadde kjøpt, på Arkaden, eller noe, vel). 

 

Og jeg var ganske god på flipperspill da, etter å ha hengt en del på Biljardhallen, på Skårer, sammen 

med Øystein Andersen og Glenn Hesler, osv. 

 

Så jeg fikk vel en del ekstra-spill, tror jeg, på Headache der, da. 

 

Og jeg ble kjent med to unge damer der, husker jeg, (som jeg lot spille litt flipperspill, og sånn, vel). 

 

(Som jeg lurer på om muligens var lesber, eller bifile. 

 

Men hu ene sa til meg at hu hadde blitt kvitt en del fordommer den kvelden, etter å ha spilt flipper 

og preika med meg, osv. 

 

Og det var kanskje snakk om fordommer mot gutter/menn, da. 

 

Hva vet jeg). 

 

Jeg fikk ihvertfall telefonnummeret, til hu ene, unge dama. 

 

Og ringte henne fra telefonkiosken, i Skansen Terrasse der, uka etter, (eller noe). 

 

Men da var ikke hu hjemme, så jeg måtte prate med faren hennes, da. 

 

Og det syntes jeg at var litt flaut, da. 

 

Så det var ikke sånn at jeg ringte henne igjen noen gang. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, på et julebord, med Rimi, i Bekkelagshuset, i enten 1994 eller 1995, (må det vel ha vært). 

 

(Da jeg jobba, som assistent, på Rimi Nylænde). 

 

Så pekte butikksjef Elisabeth Falkenberg, på ei dame, i 40-50 åra vel, (som satt ved et annet bord 

der, og som jobba på Rimi Manglerud, var det vel), og sa til meg det, at 'hu har bare Rimi'. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg bodde i Norge, så var jeg litt fan av noen drops, som het Søppeldynga. 

 

(Som jeg hadde spist hos Magne Winnem og Elin fra Skarnes, blant annet, da de bodde på 



Nordstrand, (mens jeg var i militæret)). 

 

Og da jeg spiste sånne drops, så pleide jeg ofte å tygge dem, da. 

 

Og en gang, mens jeg spiste sånne drops, i stua, på Ungbo. 

 

(I 1994 en gang, må vel det her ha vært). 

 

Så husker jeg, at jeg overhørte det, at Hildegunn, sa, (om meg), til kjæresten sin Rune, (han som ble 

sagt å være homo, som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken), at folk som tygde drops, de var 

sånn og sånn, i senga da, (eller noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en del fler ting, som hendte, den tida, som jeg bodde som den lengstboende 

beboeren, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 84: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXIII 

 

Like etter at jeg fikk folka på Ungbo, (Pia, Glenn Hesler, Hildegunn og Rune, (som det ble sagt om, 

at var homo, som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken)), til å bli med på å spleise, på å leie, 

en vaskemaskin, fra Thorn. 

 

Så skjedde noe spesielt, på Ungbo, (husker jeg). 

 

I vaskerommet, (ved siden av kjøkkenet), på Ungbo, så hadde det stått en vaskemasking, i 'gamle 

dager', sånn som jeg skjønte det, på de folka, som bodde på Ungbo, da jeg flytta inn der, i 1991, 

(nemlig Wenche, Per og Inger Lise). 

 

Det var ihvertfall et tørkeskap der. 

 

Men likevel så brukte denne 'troikaen' alltid vaskekjelleren, til borettslaget, da. 

 

Noe som jeg syntes at var tungvint, (etter at jeg var ferdig med militæret, ihvertfall). 

 

For den vaskekjelleren, den stengte klokken 20 på hverdager, og enda tidligere, i helgene, da. 

 

Og man måtte gå til en litt sur vaktmester, for å kjøpe polletter, til vaskemaskinene og 



tørketrommelen, da. 

 

Og man måtte også gå gjennom nærmest utallige dører og kjellerganger, for å komme seg til denne 

vaskekjelleren, da. 

 

Og man måtte henge en hengelås, på en tavle, for å markere sine to vasketimer, i uka, da. 

 

Og hvis man glemte dette, så kunne det sikkert bli klager, da. 

 

Selv om jeg hadde inntrykk av, at ikke så mange, av leilighetene, i Skansen Terrasse der faktisk 

brukte denne vaskekjelleren, vel. 

 

Og det var også masse sånne plakater der, hvor det stod 'rens lofilteret' osv., på de her maskinene, 

da. 

 

Så det var liksom ikke så artig, å vaske klær, i den vaskekjelleren da, syntes jeg. 

 

Det var derimot veldig upraktisk, for meg, som jobba i butikk, husker jeg, at jeg syntes. 

 

For jeg jobbet ofte seinvakter, og var da ikke hjemme før cirka klokka 22. 

 

Og da hadde vaskekjelleren vært stengt i to timer allerede, da. 

 

Så da var det mye mer praktisk, å gå sammen med de fire andre, som også bodde der, (på Ungbo), 

for å leie en vaskemaskin, da. 

 

Noe som kom på femti kroner cirka, per person, i måneden, da. 

 

(Siden dette kostet 249 kroner, i måneden, eller noe. 

 

Å leie en vaskemaskin, fra Thorn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og i det vaskerommet, på Ungbo. 

 

Så var det et rør, som gikk ned i gulvet, (husker jeg). 

 

Og det røret, det skjønte jeg, at måtte være til avløpsslangen da, (fra vaskemaskinen). 

 

Så jeg tredde den avløpsslangen nedi det avløpsrøret, da. 

 

Og så satt jeg på vasken min. 

 

Men når jeg kom hjem fra jobben. 

 

Så sa Rune, at det hadde vært oversvømmelse, inne på vaskerommet der. 

 



Avløpsslangen hadde hoppet ut, og det var vann over hele gulvet, inne på vaskerommet der, da. 

 

Og vaktmesteren, (eller noe), hadde klaget over noe lekkasje, ned i en garasje, (eller hva det kan ha 

vært), under Ungbo-leiligheten, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da fikk jeg litt sjokk, husker jeg. 

 

For det hadde jo vært min ide, å sette en vaskemaskin der. 

 

Så jeg tørka opp alt vannet da, og lot som ingenting. 

 

For jeg lurer på om vaktmesteren var der og så og. 

 

(Men det husker jeg ikke helt sikkert). 

 

Men nå lurer jeg på om det her kan ha vært noe sabotasje. 

 

At han Rune kødda, (mener jeg). 

 

Og tok opp den slangen, fra det røret, da. 

 

(Mens jeg var på jobben). 

 

Sånn at det ble oversvømmelse der. 

 

For jeg skjønner ikke hvordan den slangen kan ha hoppet ut av det røret, av seg selv, liksom. 

 

Nei, den må nok ha fått litt 'hjelp', mistenker jeg nå. 

 

For det skjedde aldri noe lignende igjen senere. 

 

Enda jeg leide den vaskemaskinen, i et og et halvt år, (eller noe sånt), vel, (fra Thorn, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det at jeg ikke ville fortsette, i Unge Høyre. 

 

Det kan ha vært noe lignende, av grunnen til, at jeg ikke ville begynne å studere, på BI. 

 

Siden jeg hadde vokst opp aleine. 

 

Så hadde jeg ikke lært å kle meg ordentlig. 

 

(Jeg hadde ikke noe smoking for eksempel, å ha på meg, på juleballet, til Gjerdes videregående, i 

Drammen, jula 1988. 

 



Jeg hadde ikke engang et slips, å ha på meg da, husker jeg). 

 

Og jeg hadde ikke noe ordentlig frisyre, (som Søren Larsen sa til meg, det første året, på handel og 

kontor, (på Sande Videregående)). 

 

Så jeg led vel litt av, å ha bodd alene, på 'landet', fra jeg var ni år, til jeg var atten, (vil jeg kanskje 

si). 

 

Så jeg ville nok blitt litt psyket ned, (fryktet jeg), av å henge for mye, sammen med sosse-gutter og 

overklasse, i Unge Høyre, og på BI, da. 

 

Så derfor ble det heller NHI, for meg, som jeg tippet på at kanskje var litt mer 'laid-back', og 

usnobbete da, iforhold til BI. 

 

Og det ble heller badmintontrening og fotballtrening osv., istedet for Unge Høyre, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Et par ganger, like etter at jeg hadde begynt å jobbe som assistent, i Rimi, (på Rimi Nylænde aka. 

Rimi avdeling 3164 Lambertseter), så ville distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, si til meg, når hu var 

innom der, når jeg var den eneste lederen, på jobb, (etter at butikksjef Elisabeth Falkenberg hadde 

gått hjem, da). 

 

At jeg måtte passe meg, sånn at jeg ikke jobbet så hardt, at jeg ble utbrent, (husker jeg at Anne-

Katrine Skodvin sa). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, mens jeg jobbet som leder, på Rimi Nylænde. 

 

Så ringte Magne Winnem, fra Rimi Karlsrud, (hvor han var butikksjef), husker jeg. 

 

Jeg svarte 'Rimi Lambertseter, det er Erik, værsågod'. 

 

For det var det, som Magne Winnem pleide å si, når han svarte telefonen, på Rimi Munkelia, 

(mener jeg å huske). 

 

(Han sa 'Rimi Munkelia, det er Magne, værsågod', (eller om han sa 'Rimi Langbølgen, du snakker 

med Magne, værsågod', eller noe), da). 

 

Men da ble Magne Winnem stille, mener jeg å huske. 

 



Og jeg lurer på om han ble sur fordi at jeg kalte Rimi Lambertseter, for 'Rimi Lambertseter'. 

 

Siden han kanskje mente at Rimi Karlsrud lå på Lambertseter og, (eller noe sånt). 

 

Hva vet jeg. 

 

Men jeg mener å huske det her, ganske vagt, ihvertfall, da. 

 

Og etter den her telefonen, (fra Magne Winnem, på Rimi Karlsrud). 

 

Så begynte jeg ihvertfall å si 'Rimi Nylænde, du snakker med Erik, værsågod'. 

 

Istedet for å si 'Rimi Lambertseter, du snakker med Erik, værsågod', da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da, så sa engang distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, en gang, til meg. 

 

At, 'hva er du sier, når du svarer telefonen?'. 

 

Men da syntes jeg at det bare ble dumt, (og som noe mobbing, da), husker jeg. 

 

For jeg hadde jo bare kopiert det som jeg husket, at Magne Winnem pleide å si, da han svarte 

telefonen, da han jobbet som butikksjef, på Rimi Munkelia. 

 

Så da svarte jeg ikke noe, da Anne-Katrine Skodvin sa det her da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en god del mer som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende 

beboeren, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 85: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXIV 

 



En gang, mens Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, fortsatt jobbet, på Rimi Nylænde, (var det vel). 

 

(Altså i 1994 en gang, må vel det her ha vært). 

 

Så fortalte hu meg det, at det var så mye, som ble stjålet, av dameundertøy osv., (var det vel), oppe 

på platået der, (en del av butikken, som var et trappetrinn høyere, enn resten av butikken), på Rimi 

Nylænde. 

 

Jeg så, (når jeg begynte å tenke på det her), at det hang et sladrespeil, et sted, i butikken, hvor det 

ikke gjorde noe særlig nytte vel. 

 

Så jeg tenkte det, (etter at Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, (var det vel), begynte å 'bable' om det 

her da), at vi kunne jo flytte det speilet, sånn at det istedet hang, ved platået der. 

 

(Sånn at Solveig i kassa, (eller om det var Marianne Hansen, som satt i kassa, på den her tida), 

kanskje kunne se, hva som foregikk oppå der, da). 

 

Så sånn var vel det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Problemet var, at man måtte ha en drill, for å feste opp det her speilet, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så jeg måtte spørre Magne Winnem, (hvem ellers), om jeg kunne få låne en drill av han, (for det 

hadde jeg ikke selv da). 

 

For jeg var veldig motivert, for å få meg en karriere, i Rimi, på den her tida, da. 

 

Og kulturen i Rimi, var vel sånn, at man helst ikke skulle ha for mye kostnader, i butikken, da. 

 

Og hverken Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, eller meg, var jo butikksjef der. 

 

(For det var jo Elisabeth Falkenberg). 

 

Så ingen av oss to, kunne ha bestilt en håndverker, for å gjøre det her, da. 

 

(For da måtte man vel være butikksjef, mener jeg å huske). 

 

Og etter at Magne Winnem hadde lovet, på telefonen, å dukka opp der, med en drill, (var det vel). 

 

(Jeg mener at det må ha vært den her gangen. 

 

Hvis det ikke var en annen gang). 

 

Så sa Elisabeth Falkenberg det, om Magne Winnem, (før jeg flytta det her speilet), at 'hva er det han 

ikke har, da'. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som både butikksjef Elisabeth Falkenberg og meg, hadde fri, fra Rimi Nylænde, (på den 

tida, som vi begge jobba, som ledere der). 

 

(Kanskje Marianne Hansen hadde ledervakt?). 

 

Så dro butikksjef Elisabeth Falkenberg meg med, for å se på en kjent butikk, som het Jacobs på 

Holtet, (husker jeg). 

 

I den lille bybilen sin, (som vel var en VW Golf, (mener jeg å huske), som hu vel hadde to av, for 

hu kjøpte seg vel en ny, før den første, hadde rukket å bli så veldig gammel, sånn som jeg husker 

det, ihvertfall), da. 

 

Dette var en butikk, som lå cirka fem minutter, å kjøre, unna der Rimi Nylænde lå, da. 

 

Og de hadde masse 'rare' varer, (som delikatesser og spesialiteter, osv.), i sortimentet, som ikke 

Rimi-butikkene hadde, da. 

 

Og prisene var vel også en god del høyere, enn på Rimi, (vil jeg si). 

 

Men butikkstandarden var veldig bra, da. 

 

Men nå var vel kanskje ikke vi på Rimi Nylænde, så værst heller, når det gjaldt butikkstandard. 

 

Vi, (eller som oftest meg da), rakk å shine alle hyllene, i butikken, hver dag. 

 

(Etter at alle varene var satt opp, da). 

 

Så Rimi Nylænde så vanligvis helt strøken ut, da. 

 

(Hyllene på Rimi Nylænde, de så hver morgen så strøkne ut, som de hyllene man kan se, i den Otto 

Jespersen-sketsjen, hvor han spiller han Friskusen, og tuller, og skal lage indiske vafler osv., i en 

Rimi-butikk. 

 

Så bra pleide varehyllene, på Rimi Nylænde, å se ut da. 

 

(Da jeg jobba som assistent der, ihvertfall). 

 

Bortsett fra at jeg også pleide å 'face' varene, da. 

 

For det så det ikke ut som, for meg, at de hadde gjort, i det TV-programmet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

En negativ ting, som jeg merket meg, på Jakobs på Holtet der. 

 

Det var det, at de ikke hadde vippet opp, de tomme 'etasje-skillerne', på melkebura der. 

 

Og alle containerne deres, i melkedisken, var nesten helt tomme, også da. 

 

Så jeg fikk nesten litt sjokk, (må jeg innrømme), da jeg så den melkedisken, på Jacobs på Holtet der. 

 

Hvor ingen av etasje-skillerne, ikke var vippet opp, da. 

 

(Selv om alle melkebura, var mer eller mindre tomme, vel). 

 

Så det var vanskelig for kundene der da, (vil jeg si), å få tak i de siste melkekartongene, (som stod 

helt nederst og innerst der, på melkecontainerne), da. 

 

For Jacobs på Holtet hadde heller ikke dytta fram den siste melka, da. 

 

(Noe som enhver butikkarbeider, (som har jobba en stund på gølvet), selv på Rema 1000, har lært 

seg å gjøre, vel). 

 

Så det reagerte jeg litt på, (husker jeg), den ene gangen, (var det vel), som jeg var, på Jakobs på 

Holtet der. 

 

(Den gangen hu Elisabeth Falkenberg dro meg med dit, da. 

 

Før et personalmøte, eller noe sånt, vel). 

 

At melkeavdelingen var veldig uryddig der da, (må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg skulle begynne å lære å bestille melk og brød, i Rimi. 

 

(Mens jeg jobba som låseansvarlig, (må det vel ha vært), på Rimi Nylænde). 

 

Så var det butikksjef Elisabeth Falkenberg, som lærte meg det, (husker jeg). 

 

Jeg måtte dukke opp der, klokka sju, om morgenen, (husker jeg). 

 

Og Elisabeth Falkenberg, hu dukka opp, til det samme tidspunktet da, (mener jeg å huske, 

ihvertfall). 

 

Men mens jeg selv hadde dusja, før jeg dro på jobb, og hadde helt nyvaska butikk-klær på meg. 

 

Så tror jeg at Elisabeth Falkenberg, hadde droppa, å stikke innom dusjen, før hu dro på jobb. 

 



For hu lukta litt svett vel, (mener jeg å huske, fra da vi var på det lille kontoret, på Rimi Nylænde 

sammen, for å ta melke- og brød-bestillinga da, var det vel), etter en natt, fylt med mer eller mindre 

het elskov, med sin lesbiske samboer Liv Undheim, i LO, (husker jeg at jeg lurte på, ihvertfall). 

 

Og Elisabeth Falkenberg, hu hadde også på seg en lusekofte, (husker jeg), utapå butikk-klærna. 

 

En lusekofte som hu pleide å ha på seg, før butikken åpna da, (var det vel). 

 

Og hu 'babla' vel også noe om at jeg også måtte få meg en sånn lusekofte, vel. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Men lusekofte for meg, det var noe ikke engang bestefedrene mine gikk i, tror jeg. 

 

Selv om jeg har sett et bilde, av faren min, og brødrene hans, som tenåringer. 

 

(Fra 60-tallet, eller noe). 

 

Og på det bildet, så hadde onkel Håkon på seg en lusekofte, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Når det gjaldt melkebestilling. 

 

Så sa Elisabeth Falkenberg, at jeg skulle bestille så mye melk. 

 

(Til en bestemt dag, da). 

 

Som lagerbeholdningen, minus hvor mye melk vi solgte, den samme dagen, uka før. 

 

Og så minus en halv dag til, liksom. 

 

(Siden melka ikke dukka opp ved åpningstid, da). 

 

Men jeg, jeg huska jo det, som Knut Hauge og meg, hadde vitsa om, da vi jobba, på OBS Triaden. 

 

Nemlig at vi burde hatt ei ku, på taket, av Triaden-senteret. 

 

Siden at assistenten der, (på OBS Triaden der), Claus, han pleide å bestille for lite melk, da. 

 

(Ifølge Knut Hauge, ihvertfall). 

 

Så istedet for å bestille en halv dag ekstra, liksom, da. 

 

Så pleide jeg bare, (enkelt og greit), å bestille en dag ekstra, da. 

 

Sånn at vi hadde litt lagerbeholdning, på melk, da. 

 



Siden melka holdt seg, i 7-8 dager, (eller noe), da. 

 

Så om vi hadde en halv dags ekstra beholdning. 

 

Så betydde det bare at melka ble seende mer velfylt ut, og at vi nesten aldri ble utsolgt, (mente jeg 

da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Elisabeth Falkenberg, (må det vel ha vært), hu lærte meg også det, at man burde bestille mye 

kremfløte til torsdager, osv. 

 

For på fredager, (og lørdager), så selger det mye kremfløte. 

 

Mens på fredager, så hender det at melkebilen, er seinere ute. 

 

Siden de da har med melk for lørdagen og. 

 

(Siden de ikke leverer melk, på lørdager). 

 

Og spesielt på dager som 16. mai og lille julaften, så solgte det mye kremfløte. 

 

(For kundene bakte bløtkake, osv). 

 

Men på de samme dagene, så ville ofte melka være seint ute, da. 

 

Så det lønte seg, å bestille mye kremfløte, til 15. mai, og bittelille julaften, da. 

 

For jeg har nesten ikke tall på hvor mange ganger, som jeg har jobba, som leder, i Rimi. 

 

Også har en kollega bestilt for lite kremfløte. 

 

Sånn at det er utsolgt, for kremfløte, mens vi venter på melkebilen, da. 

 

I 11-12-tiden på fredager, 16. mai eller lille julaften, da. 

 

Den feilen er vel ganske standard. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og kundene blir jo nesten hysteriske, (når det her skjer), for de skal jo bake kake, og trenger derfor 

kremfløte, og 17. mai-handelen eller julehandelen, blir vel helt ødelagt, da. 

 

Og akkurat de handleturene, (før 17. mai og julaften), de husker nok kundene, resten av året. 

 

Så derfor skulle liksom alt være så bra som mulig, i butikken, på 16. mai og lille julaften, da. 

 

Så hvis det var sånn, at butikken solgte 150 pakker kremfløte, på 16. mai, året før. 



 

Så pleide jeg å bestille kremfløte, sånn at vi fikk de 150 pakkene, på 15. mai, da. 

 

Istedet for utpå formiddagen, på 16. mai. 

 

For hvis man bestilte de 150 pakkene, til 16. mai. 

 

Så ble det helvete i butikken, (må man vel nesten si), fram til melka dukka opp, da. 

 

Og man ødela 17. mai-handelen, (eller julehandelen), for en 'haug' med kunder, da. 

 

Sånn som min assistent-kollega, Irene Ottesen, gjorde en gang, husker jeg, (da hu bare hadde bestilt 

10 kremfløte ekstra, eller noe, etter at jeg hadde bedt henne om å bestille 'mange ekstra', da hu ba 

meg om råd, da hu dreiv med melkebestillinga, til bittelille julaften vel), den første jula, som jeg 

jobba, på Rimi Bjørndal, (nemlig jula 1996, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en del fler ting, som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengsboende 

beboeren, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 86: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXV 

 

En av de mest spesielle tingene, som hendte, den tida, som jeg jobba, som assistent, på 
Rimi Nylænde. 
 
Det var en kveld, like før stengetid. 
 

Så dukka det opp en eldre gubbe der, som hadde noe slags hjemmelaget saft, i handlevogna 
si, da. 
 
Og korken var ikke skrudd på ordentlig, på den saftflaska, da. 
 

(Eller noe sånt). 
 
Så det dryppet saft, ned på gulvet, i alle midtgangene, på Rimi Nylænde der, da. 
 

Og jeg var leder, på den vakta, som det her hendte, da. 



 

Men jeg var mest opptatt av, å få ryddet alle hyllene, (noe som det var stort fokus på, i den 
butikken), da. 
 
Så jeg tenkte det, at den safta, den kunne vaskemannen vaske bort. 
 

Men det som skjedde, det var at den safta, den satt seg i gulvbelegget, da. 
 

Så man kunne se det, lenge etterpå, at gulvet var misfarget da, etter han 'saft-gubben'. 
 
Så sånn var det. 
 

Bare noe jeg tenkte på. 
 
Men men. 
 

Distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hu ville at vi skulle bestille mange av Bakers Kneip, 
(den med rød pose), husker jeg. 
 
Siden Rimi averterte med billig kneipbrød, i avisene osv., så ville Skodvin det, at vi skulle 
ha noen sånne 'røde' kneipbrød, igjen, hver kveld da, når butikken stengte. 
 

Og da jeg ble butikksjef selv, på Rimi Nylænde, i 1998. 
 

Så var det i dame, i 50-årene vel, med krøllete hår, (mener jeg å huske). 
 

Innom butikken, da. 
 
(I 1999, eller noe, vel). 
 

Og hu ga seg ikke, før jeg hadde lovet, at vi skulle ha de gule loffene igjen hver kveld da, 
husker jeg. 
 
Kunden har alltid rett, tenkte vel jeg, da. 
 

Så jeg måtte gi meg, da. 
 
Siden hu kunde-dama absolutt ville at vi skulle bestille mer 'gul' loff, da. 
 

(Noe som kunne være litt risikabelt, siden det kanskje ble mer svinn, da. 
 

For det var sånn, i Rimi. 
 
At butikkene fikk retur, på kun en type brød. 
 

Og det var Bakerns Ferske brød, (fire slag). 
 
Så derfor pleide jeg å bestille brød sånn at vi omtrent kun hadde Bakerns Ferske brød 
igjen, hver kveld, da. 
 

Men hu kunde-dama, hu var så bestemt, (og også rolig og alvorlig vel), så jeg måtte gi meg, 
da. 
 



Siden kunden alltid har rett, som vi lærte, på handel og kontor, da). 
 

Så sånn var det. 
 
Bare noe jeg tenkte på. 
 

Men men. 
 

Ikke nok med at det var Rimi-butikker, tre steder på Lambertseter. 
 
(Nemlig ved Munkelia T-banestasjon, ved Karlsrud T-banestasjon, og ned mot Abildsø da, 
(nemlig Rimi Nylænde)). 
 
Det lå også en Fakta-butikk, på Lambertseter Sentrum der, (like ved Lambertseter T-
banestasjon, da). 
 

Og den butikken, den var også nesten som en Rimi-butikk, (på en måte), på begynnelsen 
av 90-tallet, da. 
 

For Fakta-kjeden, den ble vel kjøpt opp av Rimi, (eller Hagen-gruppen som skiftet navn til 
Hakon-gruppen), mener jeg å huske, ihvertfall. 
 
Så derfor, så kunne man som Rimi-medarbeider, også handle på Fakta, (mener jeg å 
huske), uten å liksom ha på seg forkledning, da. 
 
Siden det var samme eier da, av både Rimi og Fakta-kjeden. 
 

Så sånn var det. 
 

Bare noe jeg tenkte på. 
 
Men men. 
 

Og en gang, så husker jeg det, at butikkleder Leif Jørgensen, på Rimi Munkelia. 
 
Han begynte å prate om, en ung pakistaner, som satt i kassa, på den Fakta-butikken, på 
Lambertseter, da. 
 

Leif Jørgensen sa at Fakta ikke var noe snille, mot han pakistanske gutten, da. 
 
For de lot han jobbe så ubekvemme vakter, (når det gjaldt arbeidstid), var det vel, (nemlig 
at han måtte jobbe noen få timer en dag og så noen få timer en annen dag da, var det vel. 
Noe sånt). 
 
(Og det var vel ei eldre dame, som var butikksjef, på den her Fakta-butikken, (mener jeg å 
huske). 
 
Det kan kanskje ha vært den samme dame, (Kirsten noe?), som jobba som butikksjef, på 
Rimi Ryen, i 1998, (altså 4-5 år seinere), på den tida jeg selv ble butikksjef, på Rimi 
Nylænde. 
 
Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert). 
 



Så sånn var det. 
 

Bare noe jeg tenkte på. 
 
Men men. 
 

Da jeg selv jobbet som assisterende butikksjef, på Rimi Nylænde. 
 

(På den tida som jeg var på frukt/grønt-kurs, (hos hu dama som var så flink), på 
Gartnerhallen der, på Økern, husker jeg). 
 

Så ble den Fakta-butikken, på Lambertseter Sentrum, bygget om, til å bli et ICA 
supermarked, (husker jeg). 
 

Det var derfor at vi hadde den ombygningen, i 'vår' butikk, på Rimi Nylænde, (ihvertfall 
ifølge distriktsjef Anne Katrine Skodvin). 
 
(Da vi heiv ut kasse 4 og satt inn noen fler hyller. 
 

Da den seinere kjente håndballspilleren Morgan Lunde, (og jeg selv), fikk kjeft av 
distriktsjef Anne Katrine Skodvin, for å bare dytte noe vaskevann, ned i et hull, gulvet der. 
 
Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 
 

For da 'skjedde det liksom noe', også på Rimi Nylænde, da, (ifølge Anne-Katrine Skodvin). 
 
(Noe sånt). 
 

For vi var litt urolige, (husker jeg), for vi fryktet at Rimi Nylænde kanskje ville gå ned mye i 
omsetning, grunnet at det ble ICA supermarked, på Lambertseter Sentrum da, (husker 
jeg). 
 

Men nedgangen i omsetning, på Rimi Nylænde, den var nesten ikke merkbar, (sånn som 
jeg husker det, ihvertfall). 
 

Men vi var veldig spente da, på den tiden, som den ICA-butikken åpnet, da. 
 

Men vår omsetning gikk nesten ikke ned. 
 
Så vi kunne fortsette med den samme bemanningen som før, osv., da. 
 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 
 

Så sånn var det. 
 
Bare noe jeg tenkte på. 
 

Men men. 
 
Og siden både Rimi og ICA var eiet av det samme konsernet, (nemlig Hakon-gruppen). 
 

Så gikk jeg en dag, før jobb, innom ICA Lambertseter der, da. 
 



(For på den tida her, så pleide jeg nesten alltid å være på jobb, cirka en time før jeg 
vanligvis begynte, da. 
 
Siden jeg var ganske motivert, på den her tida. 
 

Og også ambisiøs, må man vel si). 
 

For å se hvordan det hadde det blitt der, etter den store ombygningen, da. 
 
(Eller utbygningen, må man vel kalle det). 
 

Og det første jeg så, da jeg kom inn i den butikken, det var fruktavdelingen, da. 
 
Og jeg hadde jo nettopp vært på fruktkurs, hos Gartnerhallen, på Økern. 
 

Så jeg fikk jo nesten sjokk, (husker jeg), da jeg gikk inn i den butikken. 
 

For alle bananene, som de hadde, i disken der, var jo helt grønne, husker jeg. 
 
Så da fikk jeg nesten sjokk, (må jeg si). 
 

For sånne bananer, det kunne vi ikke ha solgt, på Rimi Nylænde. 
 
For da hadde vi nok fått masse klager, fra kundene. 
 

For der skulle bananene være gule da, (og ikke grønne). 
 

(Jeg mener at jeg bestilte bananene til å være 'grad 4', når det gjaldt 'gulhetsgrad', like etter 
at jeg hadde vært på det fruktkurset, hos Gartnerhallen, da. 
 

Men etter at jeg hadde jobba som leder, i Rimi, en stund. 
 

Så ble jeg nok litt mer 'laid back' igjen da, (på akkurat dette området, ihvertfall), og slutta å 
skrive på modenhetsgrad, for bananene, på bestillingsarket, da. 
 

(For det kunne bli litt komplisert da, syntes jeg. 
 
For det kunne vel kanskje noen ganger være nok av andre ting å klage på. 
 

(Når det gjaldt frukta). 
 

Så å klage på om bananene var grad 3 eller grad 4, det ble kanskje litt dumt da, (tenkte jeg 
kanskje). 
 

Noe sånt). 
 
Og Rimi byttet etterhvert også fruktleverandør, til Norgesfrukt, husker jeg. 
 

Og de var mye vanskeligere, enn for eksempel Gartnerhallen, når det gjaldt retur da, 
(mener jeg å huske, ihvertfall). 
 
Så de hadde nok kanskje ikke likt det, hvis man hadde skrevet på modenhetsgraden, som 
butikken ønsket, på bananene, på bestillingsarket, da. 



 

Det er mulig). 
 

Så sånn var det. 
 
Bare noe jeg tenkte på. 
 

Men men. 
 

Det var fortsatt en del fler ting som hendte, på den tida, som jeg bodde, som den 
lengstboende beboeren, på Ungbo. 
 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 
4. 
 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 
 

Vi får se.  
 

 

 

Kapittel 87: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXVI 

 

En gang, på den tiden som jeg jobbet som assisterende butikksjef, på Rimi Nylænde, i 1995 og 

1996. 

 

Så fortalte butikksjef Elisabeth Falkenberg meg det, (utenfor sammenhengen, må man vel si), at 

hvis hu merka at hu fikk gule tenner, så kjøpte hu seg en flaske munnskyllevann, (husker jeg). 

 

Noe som jeg vel stusset litt på. 

 

Hvorfor fortalte hu meg dette, liksom. 

 

Og for det andre, så var jo munnskyllevann relativt nytt på det norske markedet. 

 

Og butikksjef Elisabeth Falkenberg, hu var vel ikke noen akademiker-type akkurat. 

 

Lusekofte og munnskyllvann, da var hu liksom tradisjonell og trendsetter samtidig. 

 

Men hu jobba jo i matbutikk, så hu hadde kanskje fått en gratis vareprøve, da. 

 

Men jeg leste jo ihvertfall en avis hver dag, (av VG, Dagbladet og Aftenposten), og jeg husker det, 

at i en av de avisene, så ble munnskyllevann kalt for 'det amerikanske vannet'. 

 

Det var visst like greit å skylle munnen med vann fra springen. 

 

Så sparte man de pengene, liksom. 

 

Men at butikksjef Elisabeth Falkenberg, (som var så lur, må man vel si), skulle gå i en sånn 'felle' 

da, og kjøpe noe som ble kalt for 'det amerikanske vannet' og lureri vel, i nyhetene. 



 

Nei, det var vel litt spesielt vel. 

 

Men men, dette hang vel sammen på en eller annen måte. 

 

Så sånn var vel det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Rimi solgte forresten Drammens Is, husker jeg. 

 

(Som jo onkel Håkon hadde sagt, at var den beste isen, på 80-tallet, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og Tove Grønli, (mora til Petter og Christian), hu jobba jo i Drammens Is, (sånn som jeg husker 

det, ihvertfall), selv om jeg aldri var med Petter og Christian på jobben hennes, eller noe). 

 

Og om somrene, så ble det en utfordring, på Rimi Nylænde, (husker jeg). 

 

For da skulle vi selge pinne-is igjen. 

 

Og da hadde vi en egen fryser, til pinne-isen, da. 

 

Men de fryserne var det ofte problem med. 

 

Og de ble gjerne gjemt, nede på lageret, om vinteren. 

 

Så de måtte kanskje vaskes, osv., da. 

 

Og vi heiv jo ut kasse 4, og fikk noen nye hyller, i butikken. 

 

(På den tida, som ICA Lambertseter åpnet). 

 

Så da måtte vi vel finne en ny plass, for pinne-is-fryseren da, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg fant en ny plass, da. 

 

Men da måtte jeg koble til den frysedisken, i strømuttaket, i kasse 3, (var det vel). 

 

Og det strømuttaket, det var koblet til en vippebryter, (på en søyle, eller noe sånt, ute i butikken, 

vel). 

 

Og en morgen, da jeg kom på jobb, så hadde noen trykket på den vippebryteren da, husker jeg. 

 

Så frysedisken hadde stått uten strøm, i en del timer. 

 

Men Drammens Is-sjåføren, (en kar i 30-40-åra med mørkt, krøllete hår vel). 

 

Han sa det, at den isen, den var grei, selv om den var litt myk. 

 

Isen hadde ikke smelta, men bare blitt litt myk, da. 



 

Så vi solgte de kartongene med is likevel, da. 

 

Hvis ikke så hadde kanskje jeg fått kjeft, av distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

(Hva vet jeg). 

 

Men jeg kunne jo for eksempel ikke ha ringt og bedt en elektriker om å 'lage' et nytt støpsel der. 

 

For det var isåfall en butikksjefoppgave, da. 

 

(Siden butikksjefen måtte godkjenne alle kostnader. 

 

Mener jeg at Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, fortalte en gang). 

 

Dessuten, jeg hadde ihvertfall ikke vippet den bryteren, (som slo av strømmen i kasse 3 og dermed 

også for småis-disken), av. 

 

(For jeg hadde dette i bakhodet, siden jeg lurte litt på, om dette var en brukbar løsning, da jeg fant 

det plassen, for is-disken, vel. 

 

Men jeg kunne ikke finne noen annen plass, som egnet seg, for å være ærlig. 

 

Selv om jeg ikke husker helt nøyaktig hvordan dette var nå. 

 

For dette er jo en del år siden, (for å si det sånn)). 

 

Så var dette sabotasje, kan man kanskje lure på. 

 

Dessuten igjen, hvorfor hadde de en sånn lysbryter kobla til strømmen i kasse 3? 

 

Det var jo veldig rart. 

 

Det var en dårlig løsning, (vil jeg si), som på en eller annen måte må ha oppstått, i tiden før jeg 

begynte i den butikken da. 

 

Det hadde sikkert vært mange ombygninger og forandringer, i årenes løp, på Rimi Nylænde. 

 

Så derfor kunne sånne 'rare' ting skje da, som at det var hull i gulvet, i kasse 1, sånn at kassereren 

plutselig kunne nesten falle av stolen, hvis et av hjulene på stolen, rullet ned i det hullet. 

 

(Sånn som hendte en gang, med hu pene blondinna, som jobba som ekstrahjelp, på Rimi Nylænde, 

på rundt den tida, som jeg begynte der, (husker jeg)). 

 

Og hvis noen vippet på en bryter, (som så ut som en lysbryter, på en søyle, var det vel), så ble 

strømmet kuttet i kasse 3, da. 

 

Så Rimi Nylænde hadde blitt til en litt 'harry' butikk, i årenes løp, (etter å en gang ha vært ærverdige 

Balstad), må man vel si. 

 

Så sånn var det, (vil jeg si, ihvertfall). 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg pleide forresten å spise en del sånne småis selv, (som Daim-kremmerhus-is osv., vel), om 

sommeren, når jeg jobba lørdager osv., på Rimi Nylænde. 

 

For da kunne jeg spise den isen, i full fart, oppe ved papp-pressa der, da. 

 

For da slapp jeg å gå ned på spiserommet. 

 

For hvis jeg satt der, og spiste, mens jeg jobba som den eneste lederen, på Rimi Nylænde. 

 

Så ville jeg ofte blitt avbrutt, av retur i kassa, for eksempel, da. 

 

For da trengte man returnøkkel. 

 

Og den var det bare butikkledere som fikk lov til å ha, da. 

 

Så hvis jeg jobbet som eneste leder, på Rimi Nylænde, (og andre Rimi-er), så var det sjelden at jeg 

satt meg ned, og spiste brødmat for eksempel, på spiserommet. 

 

For dette ville ofte bare være et stress, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Siden jeg da bare ville ha blitt avbrutt, 'hele tida', av ting som at flaskebordet var fullt, (eller streika, 

noe som flaskebordet/automaten på Rimi Nylænde ofte gjorde, siden flaskene gikk ned i kjelleren, 

gjennom et rør), retur i kassa, kundeklager, kunder som skulle pante hele kasser, (noe ikke 

panteautomaten var laget for å ta imot), osv., osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så hvis jeg jobbet som den eneste lederen, på Rimi Nylænde. 

 

For eksempel på en lørdag. 

 

Så ville jeg småspise, gjennom hele dagen, da. 

 

Også heller spise et stort middagsmåltid, når jeg kom hjem fra jobb. 

 

Og sånn gjorde jeg det også, når jeg ble butikksjef. 

 

For jeg hadde jo lært det, i Geværkompaniet, at det er væskeinntaket, som er det viktigste. 

 

Det viktigste er at man drikker. 

 

(Og gjerne at man drikker flere forskjellige slag drikke). 

 

Man klarer seg lenge uten mat, liksom. 



 

Men drikke er det viktigste, da. 

 

Lærte vi i Geværkompaniet, husker jeg. 

 

Og da jeg jobba på OBS Triaden, så fikk jeg jo 'tyn', (av de damene fra ferskvareavdelinge, på 

spiserommet, som baksnakket meg, ved et annet bord da), for at jeg spiste tung mat, som riskrem, i 

pausen, (under høstpermen). 

 

Så jeg hadde kanskje også det litt i bakhodet. 

 

Sånn at jeg ikke spiste for tung mat, på jobb, da. 

 

For man måtte være litt sprek liksom i Rimi. 

 

Og være litt en strikkball liksom da. 

 

Og være overalt og fikse ditt og datt, da. 

 

Ihvertfall hvis man ikke hadde veldig god 'dreis' på butikken. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hu spurte meg en gang, (ved kassene, på Rimi Nylænde der 

vel), om hva jeg pleide å spise til frokost. 

 

(Mens butikksjef Elisabeth Falkenberg stod like i nærheten, vel). 

 

Og jeg forklarte at jeg bare spiste en sjokolade på T-banen. 

 

(For jeg byttet jo T-bane, på Brynseng T-banestasjon. 

 

Så da pleide jeg å gå innom Narvesen-kiosken der, og kjøpe en flaske brus, (Sprite var det vel, som 

jeg oftest drakk, på den her tida), og en sjoklade, (gjerne Gullbrød), vel. 

 

Og jeg pleide vel også å kjøpe en avis der, mener jeg å huske). 

 

Mens jeg nesten lo litt vel. 

 

For jeg var jo i så bra form, fra Geværkompaniet. 

 

(Jeg var sterk og utholdende, (vil jeg si)). 

 

Og jeg hadde jo lært der, hvor mye kroppen tåler, på harde øvelser, osv. 

 

Og at det er vann/væske som det er viktigste, å få i seg mye av, i løpet av en dag. 

 

Og ikke mat. 



 

(Eller for å si det på en annen måte. 

 

Kroppen klarer seg lenge, med lite/ingen mat, hvis man drikker mye væske. 

 

Så man kan fint gå en hel dag, med lite eller ingen mat, hvis man drikker mye væske, da. 

 

Sånn som jeg skjønte det vi lærte i Geværkompaniet, ihvertfall). 

 

Også spiste jeg gjerne en hel pakke, (det vil si 450 gram vel), kjøttdeig, (som jeg for eksempel 

hadde oppi en kasserolle med Toro Pasta de Napoli da, eller som jeg helte for eksempel et glass med 

Uncle Ben's Chilli Con Carne, (eller Uncle Ben's Sweet and Sour), stir-fry-saus over, i steikepanna), 

når jeg kom hjem fra jobb, (og jeg spiste også tortilla-chips eller potetgull, etter middagen da, sånn 

at jeg ble skikkelig mett, før jeg la meg, for ellers så kunne det hende at jeg ikke fikk sovne, husker 

jeg). 

 

(Siden jeg jobba så hardt, da. 

 

Og alltid var den som la opp kjølevarene, (som jeg vil si at er den tyngste jobben, i en Rimi-butikk, 

ved siden av å legge opp frukta kanskje, hvis man rullerer alt), for eksempel). 

 

Men hvorfor Anne-Katrine Skodvin spurte meg om det her, det veit jeg ikke. 

 

Jeg tenkte vel ikke så mye over dette, på midten av 90-tallet. 

 

Men nå lurer jeg på om hu skulle dømme meg på grunn av frokosten jeg spiste, (eller noe sånt). 

 

Men det mener jeg at blir helt feil, (i såfall). 

 

I arbeidslivet så skal man dømmes etter det som skjer på jobben, mener jeg. 

 

Og da må man dømmes etter noe som kan måles. 

 

Og hvis det skal klages, så må dette tas opp i møter, og dokumenteres. 

 

Så om dette var et vagt angrep fra distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

Det lurer jeg litt på nå. 

 

Men det tenkte jeg ikke på muligheten av da, (for å si det sånn). 

 

(Jeg tenkte bare på det som noe skravling, eller chatting, da. 

 

Og at hu blanda meg inn i noe hu egentlig prata med butikksjef Elisabeth Falkenberg om vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg er b-menneske, da. 



 

Så derfor, så sov jeg til en time, før T-banen gikk vel, (på den her tida). 

 

Også pussa jeg tenna, barberte meg og tok en dusj da, før jeg dro på jobben. 

 

Men det var ikke sånn at jeg smurte meg masse brødskiver og spiste de, før jeg dro på jobben. 

 

Nei, jeg var ofte trøtt om morgenen, og manglet matlyst, så kort tid, etter at jeg stod opp. 

 

Så derfor var et Gullbrød, omtrent maksimalt, av det jeg klarte å få i meg, før jeg dro på jobb, (på 

den her tiden, ihvertfall). 

 

Men jeg spiste mye mat om kvelden, etter jobben da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Så pleide jeg nesten alltid å ha seinvaktene, da. 

 

Og da ville butikksjef Elisabeth Falkenberg, ha tidligvaktene. 

 

Og jeg var jo vant til å ha en halvtime spisepause, (på den her tiden), fra da jeg jobba på CC 

Storkjøp, Matland/OBS Triaden, Rimi Munkelia og på Rimi Nylænde, (som vanlig medarbeider), 

og fra Rimi Askergata, Rimi Skullerud og Rimi Karlsrud, osv. 

 

Og på den her tida, når jeg hadde spisepause, så pleide jeg å kjøpe meg et brød, som het 

Ladegårdens Kneipbrød. 

 

Også spiste jeg fire brødskiver med leverpostei, (husker jeg). 

 

(Mens butikksjef Elisabeth Falkenberg, hadde kontrollen, på butikken, da. 

 

Sånn at jeg slapp å ta retur i kassa, og flasker osv., mens jeg spiste, da. 

 

Og jeg tok vel også flaskebordet rett før jeg spiste, som en rutine, hvis jeg husker det riktig. 

 

For å liksom slippe å bli forstyrret av det, da, mens jeg spiste). 

 

Men jeg jobbet jo hardere og hardere, på Rimi Nylænde, (må jeg vel si). 

 

Ikke nok med at jeg la opp alle kjølevarene og mange av de tyngste tørrvarene, (mener jeg å huske, 

ihvertfall). 

 

Vi lederne begynte jo også å legge opp frukta der, etterhvert. 

 

(Og jeg trente jo også en god del, på fritida). 

 



Så en gang, som jeg hadde spisepause, så smurte jeg meg fem brødskiver da, (husker jeg), istedet 

for fire. 

 

(Siden jeg kanskje huska, fra dagen før, at jeg ikke ble helt mett, av fire brødskiver, da). 

 

Men da husker jeg det, at butikksjef Elisabeth Falkenberg, kom inn på spiserommet, mens jeg 

smurte brødskiver, (eller om det var mens jeg satt og spiste), og så 'stygt' på meg, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så etter det, så turte jeg ikke å smøre mer enn fire brødskiver da, når jeg hadde lunsjpause, (husker 

jeg). 

 

Selv om det ofte hendte at jeg kastet brød vel, (på den her tida). 

 

For selv om jeg tok med meg resten av brødet hjem vel, og pleide å smøre en del brødskiver, som 

jeg liksom spiste sammen med kjøttdeig-rettene jeg lagde, osv., da. 

 

Så hendte det vel at jeg kasta en del brød og, som var noen dager gammelt. 

 

(Altså, hjemme på Ungbo, da). 

 

Så derfor tenkte jeg vel det, at jeg kunne vel like gjerne spise fem brødskiver, hvis jeg ikke ble mett 

av fire, liksom. 

 

Når jeg først skulle ha meg spisepause, liksom. 

 

Hvor lang tid tok det å smøre og spise den femte brødskiva, liksom? 

 

Nei, det må vel bare ha vært snakk om noen ganske få minutter, tror jeg. 

 

Likevel så turte jeg ikke det, etterhvert. 

 

Etter at butikksjef Elisabeth Falkenberg, hadde sett så stygt på meg, da. 

 

Å smøre meg mer enn fire brødskiver, når jeg hadde lunsjpause. 

 

Selv om jeg hadde god appetitt, da. 

 

Så Rimi Nylænde var kanskje ikke noe sted for mannfolk å jobbe. 

 

For det var jo en lesbisk butikksjef der. 

 

(Nemlig Elisabeth Falkenberg). 

 

Og distriktsjefen, Anne-Katrine Skodvin. 

 

Hu var jo feminist. 

 

Sånn som jeg skjønte det, fra da hu ansatte Wenche Berntsen der, (på Rimi Nylænde), selv om hu 

hadde spredd noe seksuelle rykter, om en butikksjef, på Rimi Manglerud, (var det vel). 

 



(Mener jeg at butikksjef Elisabeth Falkenberg sa, ihvertfall). 

 

Så man fikk liksom ikke lov til å være mann, når man jobba på Rimi Nylænde, synes jeg det virker 

som, når jeg tenker tilbake på det, ihvertfall. 

 

Men jeg er jo ganske gammeldags oppdratt, av min mormor, Ingeborg Ribsskog, (blant annet), som 

var fra dansk adel/overklasse. 

 

Så det var kanskje derfor jeg klarte meg uten noen å miste jobben, (eller noe), på Rimi Nylænde, 

kanskje. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var nok antagelig det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en god del fler ting som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende 

beboeren, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 88: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXVII 

 

Noen måneder før jeg skulle operere kneet, på Aker Sykehus, våren 1996. 

 

(Mens jeg fortsatt jobbet som assisterende butikksjef, på Rimi Nylænde). 

 

Så pratet butikksjef Elisabeth Falkenberg med ei dame, i kassaområdet, (husker jeg). 

 

Hu dama fortalte om at hu hadde ei datter, som hadde skadet kneet, mens hu spilte håndball. 

 

Og de hadde funnet ut det, at hun ikke skulle operere skaden, men bare kutte ut idretten, da. 

 

Og jeg syntes at denne samtalen, (som foregikk like foran meg), var rimelig spesiell, (husker jeg). 

 

Det var nesten som at denne pratinga var spesielt myntet på meg, (husker jeg at jeg syntes at det 

virka litt som). 

 

(For jeg venta jo på operasjon, for en lignende skade, på Aker Sykehus, på den her tida). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Henning Sanne, han sa en gang, på Rimi Nylænde, på den her tida, (husker jeg). 

 

At det ikke var noen som gikk med hvite skjorter lenger, på byen. 

 

De eneste som gikk med hvite skjorter, på byen, (fremdeles), det var Jehovas Vitner, (eller noe sånt 

da), sa Henning Sanne, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Henning Sanne mente også at fredag var en kjedelig dag å gå ut på, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Han mente at det var onsdag, som var 'lille lørdag', (hvis jeg husker det riktig). 

 

(Og de her tingene, (om at onsdag var lille lørdag og at ingen gikk med hvite skjorter på byen 

lenger). 

 

Det sa Henning Sanne 'utenom sammenhengen' da, mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det første året, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Så smurte jeg meg noen brødskiver, en gang, (husker jeg). 

 

Noe jeg vel vanligvis ikke pleide å gjøre. 

 

For jeg spiste vel for det meste pizza og potetgull, (og sånn), i årene før det her. 

 

Men jeg prøvde vel å være litt 'normal', når jeg flytta inn på Ungbo der, da. 

 

(Og jeg tømte vel til og med askebegeret, på stuebordet, om kvelden, før jeg la meg, (den første 

kvelden der), mener jeg å huske. 

 

Siden jeg måtte gjøre det, da jeg leide et rom, hos Mette Holter og Arne Thomassen, hvor jeg 

bodde, før jeg flytta til Ungbo. 

 

For Mette Holter, (mener jeg å huske at det var), mente det, at den siste som gikk og la seg, måtte 



rydde stuebordet, (og tømme askebegeret osv., da). 

 

(Noe jeg nok ikke ville ha gjort, hvis jeg hadde bodd aleine. 

 

Da hadde jeg nok heller rydda stuebordet, etter at jeg hadde stått opp, dagen etter, (for å si det sånn). 

 

Så jeg var nok nesten litt 'under pisken', da jeg bodde, hos Mette Holter og Arne Thomassen der, på 

Furuset). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som jeg smurte meg noen brødskiver, det første året, som jeg bodde, på Ungbo der, da. 

 

Så smalt det fra Wenche, (som var en av de tre, som bodde på Ungbo, da jeg flytta inn der), at 'har 

hesten bursdag, eller?'. 

 

Så hu Wenche, hu gikk litt nærme da, vil jeg si. 

 

Jeg var vel ingen frøken som spiste veldig tynne brødskiver, heller. 

 

Men jeg var vel heller litt bortskjemt, fra å ha bodd, hos faren min, på 80-tallet. 

 

Så det var vel heller sånn, at jeg pleide å bare spise ferskt brød. 

 

Og så kaste resten av brødet, (hvis det var noe igjen), dagen etter, da. 

 

(Det mener jeg at jeg gjorde, det året jeg bodde, på Abildsø, ihvertfall). 

 

Så derfor skjærte jeg kanskje litt tjukke brødskiver, da. 

 

Men det var vel firkanta brød, som jeg spiste og, tror jeg. 

 

Men hva spiller det for noen rolle, liksom. 

 

Hvis jeg tok mye pålegg på brødet også, mener jeg. 

 

Jeg skjønte egentlig ikke hvor hu Wenche ville hen. 

 

Hva angikk dette henne, liksom. 

 

Det var nemlig sånn, på Ungbo, at vi hadde vært vårt skap. 

 

Og hver vår husholdning, da. 

 

Så det var ikke sånn at det ble mindre brødmat på Wenche liksom, hvis jeg spiste tjukke brødskiver. 

 

Så hvorfor hu fikk et sånt 'anfall', på grunn av måten jeg lagde brødskiver på, det veit jeg ikke. 

 



Selv om hu viste meg vaskekjelleren der, en gang. 

 

(Som var vanskelig, for meg å finne, siden den vaskekjelleren, lå gjennom rimelig mange 

kjellerganger, osv., da). 

 

Så betydde jo ikke det, at jeg ville det, at hu Wenche skulle blande seg opp i hvordan mat jeg spiste, 

osv. 

 

Jeg flytta ikke til Ungbo fordi at jeg ville ha en mor, liksom. 

 

Nei, grunnen til at jeg flytta til Ungbo, det var bare fordi at Mette Holter sa at jeg måtte flytte, og 

jeg ikke fant noe annet, siden jeg ikke fikk så lang frist til å flytte da, (sånn som det virka som, for 

meg, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Selv om onkel Håkon hadde sagt det, på 80-tallet, at Drammens Is var den beste isen. 

 

Så var det ikke sånn, at jeg hørte så mye på onkel Håkon, akkurat. 

 

(For han var liksom en skøyer og en luring, da. 

 

Så man måtte liksom ta det han sa med en liten klype salt, noen ganger, syntes jeg. 

 

Han var liksom en morsom person da, som ofte hadde et skøyeraktig uttrykk, mens han pratet om 

noe, ofte på et 'halvkvedet' eller gåtefullt vis, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg må innrømme det, at jeg syntes det at Henning Olsen is, var den beste isen, når det gjaldt 

to-liters plastbokser, ihvertfall. 

 

Og jeg hadde jo 'dilla' på Crystal Pepsi, (og jeg syntes også at 7-UP var en god brus), som de ikke 

solgte, på Rimi, da. 

 

Så noen ganger, så kunne jeg ta T-banen en stasjon lenger, til Helsfyr, (istedet for til Brynseng), når 

jeg skulle hjem fra jobb, (hvis jeg ikke jobbet seinvakt, da). 

 

Og da kunne jeg dra innom en Kiwi-butikk, som jeg visste om, som lå der Etterstad Supermarked, 

(eller noe), hadde ligget, det siste året, som jeg gikk, på NHI. 

 

Og der hadde de 7-UP, til en ganske billig pris, for to-litere, da. 

 

Og det kom bra med for meg, som hadde slutta å drikke cola. 



 

Og som ikke tjente så utrolig bra, på Rimi. 

 

Og de hadde også billige to-liters spann, med Henning Olsen-is, der da. 

 

Den isen kosta kanskje 17-18 kroner, for to liter, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og den isen, den var laget av ekte kremfløte da, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og her i England, (hvor jeg bor nå), så får man ikke halvparten så god iskrem, for den samme 

prisen, (vil jeg si). 

 

Fløte-iskrem, er vel en av de få matvarene, som er billigere i Norge, enn i England, (tørr jeg å påstå, 

ihvertfall). 

 

For den isen, som er like billig, her i England. 

 

Det er ikke fløteiskrem, (vil jeg si). 

 

Men den isen, den smaker som om den er laget på laboratorium, (eller noe sånt), synes jeg. 

 

Og hvis jeg kjøper den billigste iskremen, (her i England), så ender det vel oftest med at jeg kaster 

den uspist, (må jeg innrømme). 

 

Så ikke med de to-liters plastboksene, med fløteis, fra Henning Olsen-is, (som jeg pleide å kjøpe, i 

Norge). 

 

De var veldig gode, (og også billige da), vil jeg si. 

 

Jeg pleide å kjøpe to-liters-bokser der, med smaken sjokoladeis med sjokoladebiter. 

 

Også la jeg den boksen i fryseren da, på Ungbo. 

 

Og så fant jeg meg en spiseskje, i bestikkskuffen der, (som vel var felles), på kjøkkenet, på Ungbo, 

da. 

 

Også spiste jeg iskrem rett fra boksen da, foran TV-en, i stua, på Ungbo, der. 

 

Noe som kanskje hjalp litt på humøret mitt, på den her tida. 

 

For jeg var nok litt nedfor, de gangene, som jeg satt, og spiste den iskremen. 

 

(Vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

Antagelig siden man vel ikke kan si, at det var et så utrolig bra arbeidsmiljø, på Rimi Nylænde. 

 

Og de to-liters-boksene, med is, som de solgte, på Rimi. 

 

De var mye kjedeligere, (det var Tress og krokan-is, osv., vel), enn de slagene, som de hadde, på 

Kiwi da, (vil jeg si). 



 

For Rimi sluttet vel med sjokolade-is, i to-liter-bokser, (mener jeg å huske). 

 

Og Kiwi, de hadde jo den kjempegode smaken, i billige to-liters-spann, nemlig sjokoladeis med 

sjokoladebiter da, (fra Henning Olsen-is, (som nevnt ovenfor)). 

 

Så da hendte det at jeg nesten snek meg inn, på Kiwi, (selv om jeg jo jobba, på Rimi), på Helsfyr 

der da, og kjøpte noen is og brus-slag, som de ikke hadde på Rimi, da. 

 

(For det ble litt vel kjedelig, (noen ganger), vil jeg si, å bare spise mat, fra Rimi og ICA, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, mens Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud fortsatt jobba på Rimi Nylænde, vel. 

 

Så husker jeg det, at butikksjef Elisabeth Falkenberg, skulle fikse noe av den 'finurlige' mekanikken, 

på den 'rare' flaskeautomaten, som vi hadde der, (flaskene gikk jo i et rør ned i kjelleren, så 

flaskebordet så litt ut som noe professor Baltazar kunne ha laget kanskje, med masse forskjellige 

valser, (og andre deler da), som det ganske ofte var problemer med), med vaselin. 

 

Butikksjef Elisabeth Falkenberg hadde tatt med seg noe vaselin hjemmefra vel, og prøvde å fikse 

flaskeautomaten, ved å smøre på den vaselinen, på noen valser, (eller noe), da. 

 

Mens hu sa at det var mye man kunne bruke vaselin til, (eller noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en del mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 89: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXVIII 

 

På Rimi Nylænde, så var det også noe jeg undret meg over, på den her tiden, som jeg bodde, som 

den lengstboende beboeren, på Ungbo. 

 



Og det var hvorfor Rimi Nylænde hadde begynt å selge godteri. 

 

For da Magne Winnem bodde i etasjen over Rimi Nylænde, i 1991 og 1992, (var det vel), så solgte 

jo ikke Rimi Nylænde noe godteri, (unntatt kokosboller og sjokoladeboller, som de fikk fra 

Drammens Is), som jeg vel skrev om, i Min Bok 2, (må det vel ha vært), at Thomas Sanne, (var det 

vel), forklarte for meg, da jeg var innom Rimi Nylænde, (som kunde), under et besøk, hos Magne 

Winnem, i 1991, (må det vel ha vært), for å se på hvordan Rimi-leiligheten til Magne Winnem, 

(overfor Rimi Nylænde der), var. 

 

Mens da jeg begynte på Rimi Nylænde, som kassamedarbeider, i 1993. 

 

Så solgte Rimi Nylænde godteri, fra både Freia og Nidar og andre godteprodusenter, da. 

 

Men hva som hadde skjedd, i mellomtiden, (fra 1991 til 1993), som gjorde at Rimi Nylænde hadde 

begynte å selge godteri, det veit jeg ikke. 

 

For ved siden av Rimi Nylænde, så lå det nemlig en tippe-kiosk, drevet av en kar litt opp i åra. 

 

Og Magne Winnem forklarte vel det, (mener jeg å huske, ihvertfall), i 1991, at Rimi Nylænde hadde 

en avtale, med han eieren, av den tippe-kiosken, om at Rimi Nylænde ikke skulle selge godteri. 

 

(Noe sånt). 

 

For siden det var både matbutikk og tippekiosk, i det samme bygget, (eller om man skal kalle det 

nabobygget). 

 

Så ble jo dette nesten som et veldig lite senter, (eller noe), i, (eller rundt), Nylænde 5 der, da. 

 

Men jeg var ikke noe særlig i Nylænde der, fra 1991 til 1993. 

 

Så hva som var grunnen, til at Rimi Nylænde begynte å selge godteri, det veit jeg ikke. 

 

(Det fikk jeg ikke med meg, dessverre). 

 

Men kanskje Rimi betalte noen penger, i erstatning til han kioskeieren, siden Rimi Nylænde liksom 

brøt den avtalen, (som de hadde med han), om at de ikke skulle selge godteri, da. 

 

Hva vet jeg. 

 

Jeg skjønte vel heller ikke helt, på Magne Winnem hvordan den avtalen var, heller. 

 

(Dette var bare noe vi chatta om liksom. 

 

Da jeg dukka opp igjen, med de her kokosbollene da, fra Rimi Nylænde). 

 

Men kjenner jeg Rimi rett, så kan det vel like gjerne tenkes at de bare blåste i den avtalen, og 

begynte å selge godteri. 

 

Og at de kanskje tenkte at Rimi er så store, så det er ikke så mye, som han kioskeieren kan gjøre, 

uansett. 

 

Hvem vet. 



 

Men her ligger det altså en historie 'begravet' da, vil jeg si.¨ 

 

For den kiosken, den gikk nemlig konkurs, på den tida, som jeg jobbet, som butikksjef, på Rimi 

Nylænde. 

 

Etter at han kioskeieren liksom skulle få hjelp, av en kar, som kjente masse stor-tippere og sånn, 

(mener jeg å huske, at han sa ihvertfall). 

 

(Noe sånt). 

 

For jeg var nemlig innom i den kiosken en gang, (av en eller annen grunn), da han 'hjelpe-karen' var 

der da, i 1999, (eller noe sånt), må det vel ha vært. 

 

Men det virka ikke som at han hjelpe-karen klarte å 'snu ståa', for den tippe-kiosken, liksom. 

 

For den gikk nemlig konkurs, like etter at den her 'nødhjelpen' starta, da. 

 

Og så begynte Rimi Nylænde med tipping, (noen måneder seinere), under min 'regjeringstid', som 

butikksjef der, da. 

 

(Noe som jeg skal komme nærmere tilbake til, seinere i Min Bok-serien). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men selv om jeg undret meg over det her, (om hvorfor Rimi Nylænde hadde begynt å selge 

godteri). 

 

Så var det ikke sånn, at jeg var nok på bølgelengde med noen, (innen Rimi), på den her tida, til at 

jeg spurte noen, om grunnen til det her. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For da jeg begynte, på Rimi Nylænde, så var det sånn, at jeg ikke kjente noen av de andre som 

jobbet der, fra før. 

 

(Bortsett fra at jeg veldig vagt husket Thomas Sanne da, (mener jeg at det må ha vært ihvertfall), fra 

den gangen, som jeg handle i den butikken, i 1991. 

 

Da jeg vel kjøpte en liter Coca-Cola, en avis og en pakke kokosboller, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg kjente heller ingen av kundene der. 

 

(Bortsett fra de to kara, fra Abildsø, (Kjetil og en annen i 'Abildsø-gjengen' vel, som jeg ikke huska 

navnet på), som dukka opp, etterhvert der). 

 



Så det var mer sånn, at jeg voktet nesten hvert ord jeg sa der, da. 

 

(Enn at jeg skravla om alt mulig rart, liksom). 

 

Jeg var jo ikke så vant til å jobbe i Oslo, (eller sammen med folk fra Oslo), på den her tiden, heller. 

 

(OBS Triaden, (hvor jeg hadde jobbet, i et par år, før militæret), lå jo i Lørenskog, på Nedre 

Romerike). 

 

Så jeg var kanskje litt spent eller nervøs også, på hvordan de her Lambertseter-folka, som var 

kollegene mine der, var da. 

 

(Så jeg følte meg litt som en outsider der, (på Rimi Nylænde), mesteparten av tida, som jeg jobba 

der, må jeg nok si. 

 

Og jeg var kanskje litt redd for å bli uglesett da, av sjefer eller av medarbeidere, (spesielt Sanne-

brødrene, som liksom var de lokale 'grom-guttene', (eller odelsguttene), der da, må man vel si), hvis 

jeg sa noe feil da, eller begynte å prate om noe som viste seg å være et følsomt tema). 

 

Og sjefene mine, på den her tida. 

 

Butikksjef Elisabeth Falkenberg, Hilde fra Rimi Hellerud/Skullerud, og distriktsjef Anne-Katrine 

Skodvin. 

 

Det var folk som jeg ikke var helt sikkert på, om som jeg stolte helt på dømmekraften til da, må jeg 

innrømme. 

 

Jeg følte meg vel kanskje litt som en smart og dyktig NHI-kar, (og en tøff Geværkompaniet-kar 

dessuten), som hadde blitt litt fanga, i en nødjobb, med noen, (mer eller mindre), 'latterlige' sjefer 

da, grunnet at Norge var inne i en periode med nedgangstider, liksom. 

 

Så det var ikke sånn at jeg pratet så fritt der akkurat, på Rimi Nylænde. 

 

Det turte jeg vel ikke, siden jeg nok ikke var helt overbevist, om hvor 'oppegående' som mine 

kolleger der var, da. 

 

Så det var nok mer sånn at jeg voktet hvert ord jeg sa, de første årene, som jeg jobbet, på Rimi 

Nylænde. 

 

Enn at jeg pratet helt fritt der, liksom. 

 

Jeg pratet vel friere med Magne Winnem, (fra Gjerdes videregående), om 'Rimi-ting', osv., enn jeg 

gjorde med mine kolleger på Rimi Nylænde, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men jeg kjente jo ingen av mine kolleger, på Rimi Nylænde, da jeg begynte der. 

 

Og jeg ble vel ikke ordentlig kjent, med noen av de som jobba der heller. 

 

(Den jeg ble best kjent med, det var vel kanskje Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud. 

 

Siden hu alltid prata om butikkarbeid, (og annet), da. 

 



Men hu stolte jeg ikke helt på. 

 

For hu hadde jo vært i Jehovas Vitner osv., enda hu bare var i begynnelsen av 20-åra. 

 

Og jeg mistenkte at hu liksom ble litt lett 'frelst', da. 

 

Og kanskje hadde erstattet Jehovas Vitner med Rimi, (eller noe sånt), liksom. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg turte nok ikke å prate helt åpent, med Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud heller. 

 

For jeg lurte vel kanskje litt på hvor 'normal' hu egentlig var, da kanskje. 

 

(Og det samme med de fleste andre folka der og vel). 

 

Og da jeg ble leder der, så strevde jeg jo etter, å holde en viss avstand, til mine 'undersotter'. 

 

Siden jeg kanskje ikke var så sikker, på min rolle, som leder, i begynnelsen. 

 

Og også siden at jeg ikke ville blande 'business and pleasure' da, (som et kjent ordtak sier). 

 

Og butikksjef Elisabeth Falkenberg, hu var jo lesbisk. 

 

Og jeg hadde vel ikke møtt noen andre lesber, før jeg fikk henne som sjef. 

 

Så dette skapte nok litt avstand da, mellom butikksjef Elisabeth Falkenberg og meg. 

 

Jeg var jo fra Bergeråsen, hvor det ikke fantes noen homofile, (eller lesber), for å si det sånn. 

 

Så jeg var nok rimelig 'var' for det, at butikksjef Elisabeth Falkenberg var lesbisk, da. 

 

(Og vel kanskje var en litt utradisjonell menneske-type, liksom). 

 

Så jeg hadde nok alltid dette en del i bakhodet, mens jeg jobba sammen med henne der, (på Rimi 

Nylænde), vil jeg si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en del fler ting som hendte, (jeg har igjen cirka et halvt A4-ark, med notater nå), den 

tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 



 

 

Kapittel 90: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXIX 

 

En gang, på den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på Ungbo. 

 

Så ble jo barbermaskinen min stjålet. 

 

Og olabuksa mi ble jo også stjålet, (men lagt tilbake, etter noen dager, på tørkestativet, i gangen). 

 

Og jeg lurte på det, om det var hu Maylinn, som rappa ting fra meg, da. 

 

Og jeg var så forbanna, så en dag, så fikk jeg Glenn Hesler til å holde vakt. 

 

Mens jeg hoppa inn vinduet, til Maylinn, (som stod åpent), fra terrassen, da. 

 

Og så så jeg etter barbermaskinen min, (var det vel), på rommet hennes, da. 

 

Men jeg fant ikke barbermaskinen min. 

 

Men jeg fant et par støvletter, (var det vel), nederst i skittentøyskurven hennes. 

 

Og de lurte jeg på om hu hadde rappa på jobben sin da, husker jeg. 

 

(For hu jobba på Din Sko, (eller noe), på Oslo City, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg la også merke til en litt spesiell lapp, som lå på senga, (var det vel), til Maylinn, da. 

 

Og på den stod det 'vi har kjøpt', (husker jeg). 

 

Men hva det var som var kjøpt, det veit jeg ikke. 

 

Var Maylinn ei tenåringshore? 

 

Eller hadde noen kjøpt hasj, liksom? 

 

Hva vet jeg. 

 

Men jeg skjønner jo det, at det ikke var så bra av meg, å gå inn på rommet, til Maylinn, da. 

 

Men vinduet hennes stod åpent, så det blei for fristende, da. 

 

Og jeg var også veldig forbanna på grunn av en rekke tyverier, som hadde foregått, i leiligheten der, 

på det tida, da. 



 

(Jeg anmeldte jo tyveriet av barbermaskinen, til politiet på Stovner, ikke så lenge før det her, (må 

det vel ha vært)). 

 

Så jeg lurte fælt på hvem det var som dreiv og stjal, da. 

 

Og Glenn Hesler, han ble jo også med på å holde vakt, så. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det tørkestativet, som olabuksa mi ble rappa fra. 

 

Det tilhørte forresten en kar fra Sri Lanka, (eller noe), som kalte seg Neya, (eller noe), men som 

egentlig hadde et lengre navn. 

 

Og han bodde på rommet til Glenn Hesler, i noen måneder, (var det vel), før Glenn Hesler flytta inn, 

(var det vel). 

 

(Mener jeg å huske ihvertfall). 

 

Men Neya, (eller hva han het igjen), han satt bare på rommet sitt, da. 

 

Og leste, på pensum, til noen studier, ved UIO, vel. 

 

Og han var aldri ute i stua der, (sånn som husker det, ihvertfall). 

 

(Og Ungbo-dama likte ikke at jeg refererte til han, ved å bruke kort-versjonen, av navnet hans da, 

husker jeg. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, på hvordan hu reagerte, ihvertfall). 

 

Men det var det navnet som han presenterte seg med, ovenfor oss andre beboerne der, da). 

 

Og da Neya skulle flytte ut. 

 

Så sa han det, (til meg, som tilfeldigvis var hjemme da), at vi kunne beholde det tørkestativet hans, 

som stod i gangen der. 

 

Og det var det tørkestativet, som jeg hadde med, da jeg flytta, til Rimi-leilighetene, i Waldemar 

Thranes gate der. 

 

(For jeg var den eneste som bodde på Ungbo da vel. 

 

Ihvertfall så var jeg den som hadde bodd der lengst). 

 

Men det tørkestativet, det hadde et par 'vinger' på sidene, som var litt vinglete, da. 

 

Så de vingene, de tok jeg av det tørkestativet da, (husker jeg). 



 

Og så gikk det greit å bruke det da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Magne Winnem, han fortalte en gang, mens han jobba som butikksjef, på Rimi Karlsrud. 

 

At han hadde beordret ei butikkdame, til å smøre brødskiver for han, en gang. 

 

Siden han hadde en så travel jobb, da. 

 

Siden det var vanskelig for butikkledere, å få tatt seg pause, (når det bare var en leder på jobb), uten 

å bli avbrutt hele tiden, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et av de siste kapitlene). 

 

Men da hadde visst Magne Winnem fått klage da, (sa han), på jobben. 

 

Fra ei dame, på Rimi Karlsrud der, vel. 

 

Siden de mente det, at dette vel var det motsatte av likestilling da, (eller noe sånt). 

 

Og det hendte aldri, i min ti-årige karriere, som leder, i Rimi. 

 

At jeg beordret noen butikkdamer til å smøre brødskiver for meg, mens jeg selv tok meg av retur, 

osv. 

 

Dette var ikke noe som virka naturlig, for meg. 

 

For da ble det nesten mer som at man var ektefeller, (eller noe), vil jeg si. 

 

Enn at man var kolleger, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Når jeg var ute på byen, i Oslo, så hendte det noen ganger, at det skjedde forskjellige episoder, på 

nattbussen, på veien hjem. 

 

En gang, (bak Stortinget der, hvor nattbussene starta fra), så fikk en kar, (som jeg syntes at ligna litt 

på Kenneth, fra OBS Triaden, (han som fikk sparken for underslag, som jeg har skrevet om, i Min 

Bok 2)), skåret opp trynet sitt, av noen karer med ei flaske, (eller noe), mens han stod, full som en 

alke, og uten at han klarte å gjøre seg forstått vel, (ovenfor bussjåføren), i inngangspartiet, til 

nattbussen, da. 

 



(Mens jeg stod og venta, med ryggen inntil det bygget, som var ovenfor Stortinget der, da. 

 

På at han 'somler'n', skulle bli ferdig, da). 

 

Og jeg husker at han Kenneth, (eller hvem det var), løp gjennom bussen, etter at han hadde fått 

skåret opp trynet sitt, og blødde i midtgangen på bussen da, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Og ei dame på nattbussen, sa det, (seinere, når jeg, (og de andre folka), hadde gått på bussen), at 

hvorfor rømmer de gutta da, (to karer hu kjente vel), når det ikke var de som gjorde det. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, på nattbussen, så hadde jeg kjøpt et nytt slips, (på Kaph Ahl vel), sommeren 1992, 

(eller noe). 

 

Og da var det noen som prata om slips, på nattbussen, da. 

 

Og da sa jeg noe sånt som, (for da hadde jeg vel den 'party-dressen' på meg, da vel), at 'har ikke jeg 

fint slips, da', (eller noe). 

 

(I fylla da). 

 

Også var det en kar som sa, at det så ut som om noen hadde spydd på slipset mitt, (eller noe), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg pleide alltid, å spørre sjåføren, om han kunne stoppe, ved Torgbua. 

 

(For jeg hadde sett noen andre som gjorde det, en gang, da). 

 

Og det pleide de alltid å gjøre, da. 

 

Men en gang, når jeg skulle av nattbussen. 

 

(Like før den kom til Torgbua der, da). 

 

Så reiste jeg meg opp, og liksom hadde armen litt ut til sida, sånn at jeg kunne støtte meg, mot et 

sete, eller noe, hvis bussen vingla, da. 

 

Og da, så var det en kar, som satt på et sete, på den andre sida av bussen, enn meg. 

 

Som plutselig tok seg til øyet, da. 



 

Og mente at jeg hadde kommet borti øyet hans, med hånda mi, da. 

 

Og da unnskyldte jeg meg, selvfølgelig. 

 

For jeg ville ikke ha noe bråk, på nattbussen, da. 

 

Og han sa at det var greit, da. 

 

Men jeg skjønte ærlig talt ikke hvordan jeg klarte det her. 

 

Jeg pleide vel ikke å være så klønete, liksom. 

 

Men jeg var vel kanskje litt full, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ved Torgbua der, så pleide jeg alltid å ta med en avis hjem, husker jeg. 

 

Av enten VG eller Dagbladet, for søndag, da. 

 

(Som lå utafor Torgbua der, da). 

 

En vane som jeg ikke husker helt hvor jeg hadde fra. 

 

Men jeg syntes at det var greit i fylla da, å rappe en sånn avis. 

 

Og en gang, så var jeg så treig med å komme meg hjem fra byen, (husker jeg). 

 

At jeg fikk en utgave av Aftenposen, fra ei ung innvandrer-dame, (var det vel), med en Aftenposten-

tralle, i Karl Johan, en søndag morgen, (må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på nattbussen, så pleide folka fra Ellingsrudåsen, å synge, (eller rope), en sånn sang, husker jeg. 

 

Og den gikk sånn her da: 

 

'Alle damer er horer. 

 

Alle damer er horer. 

 

Alle damer er horer. 

 



Det er derfor vi er her. 

 

Det er derfor vi er her'. 

 

Osv. 

 

Og en gang, så var det ei dame, (også fra Ellingrudåsen vel), som begynte å synge en dame-versjon, 

av den her sangen da, aleine, på nattbussen. 

 

Som svar til de kara, da. 

 

Og den versjonen, den gikk sånn her, da: 

 

'Og alle gutter er lettlurt. 

 

Og alle gutter er lettlurt. 

 

Og alle gutter er lettlurt. 

 

Det er derfor vi er her.'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så var det sånn, at jeg tilfeldigvis begynte å prate med to unge damer, da jeg gikk av 

nattbussen, ved Torgbua der. 

 

De damene, (som også var med nattbussen vel), de bodde opp en annen vei der da. 

 

En vei som gikk fra ved Torgbua der cirka vel, og litt nærmere Furuset, enn det Skansen Terrasse 

gjorde, da. 

 

Og jeg trodde jo kanskje det, at jeg kanskje skulle få meg litt 'kjøtt rundt pikken' da, fra en av de her 

to damene. 

 

Siden de lokka meg med seg da, (må man vel si). 

 

Men så ikke. 

 

Men de forklarte meg det, at hvis jeg gikk den og den veien, gjennom skogen, så kom jeg til 

Skansen Terrasse og Ungbo, da. 

 

Men det var jo ikke sånn, at jeg pleide, å traske så mye rundt, i området, rundt Skansen Terrasse der. 

 

Så jeg var ikke så kjent der, da. 

 

Men dette var om vinteren, da. 



 

Så det var mye snø i skogen, heldigvis. 

 

For jeg var jo full. 

 

Og det var vel rimelig mørkt og, tror jeg. 

 

For det må vel kanskje ha vært den skansen da, (som nordmennene forsvarte mot svenskene, en 

gang i tiden), som jeg løp ned av, da. 

 

(Lurer jeg på nå, ihvertfall). 

 

For det var ganske mye nedoverbakke, husker jeg, (gjennom skogen), fra der de damene bodde, og 

fram til Skansen Terrasse, da. 

 

Men jeg hadde jo vært i Geværkompaniet. 

 

Og dette var vel før jeg skadet kneet, (da jeg spilte fotball, sommeren 1995). 

 

Så jeg skada meg ikke, under den her 'fjellklatringa' da, (eller hva man skal kalle det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt en del mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, 

på Ungbo. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 4. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 91: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXX 

 

En gang, i løpet av den tida, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på Ungbo. 

 

Så var jeg på besøk hos bestemor Ågot, (en sommer). 

 

(Dette var vel antagelig sommeren 1994, hvis jeg skulle gjette. 

 

Muligens den gangen som Tommy, Ove, Pia og meg, avtalte at vi skulle ha en 'søskenbarn-fest', i 

Ungbo-leiligheten, hvor Pia og jeg bodde, i Skansen Terrasse 23. 

 

Den gangen Ove fikk bank, mens vi venta på nattbussen, bak Stortinget der). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det som skjedde, på dette 'Ågot-hus-besøket', det var det, at onkel Runar og faren min, de 

presenterte et tilbud for meg, som kom helt uventet på meg, og som jeg fikk bakoversveis av, (må 

jeg si). 

 

Jeg hadde jo bestemt meg, for å satse på en karriere i Rimi, og prøve å bli assisterende butikksjef og 

butikksjef der, (som jeg hadde prata med hu Sophie fra Rimi Karlsrud om, blant annet). 

 

Og det var bestemt, at jeg skulle jobbe som låseansvarlig, (altså at jeg fikk lederopplæring og 

erfaring i å jobbe som leder), på Rimi Nylænde, denne sommeren. 

 

For jeg husker det, at jeg hadde karrieren min godt i gang, i Rimi, da jeg fikk det tilbudet. 

 

Så dette må nok ha vært sommeren 1994, (vil jeg tippe på). 

 

Og det forslaget, (som jeg syntes at ble som noe helt surrealistisk, da), det gikk ut på at jeg skulle bo 

hjemme hos onkel Runar, i Son, og jobbe gratis på et dataprogram, for tannleger, (som han hadde 

tenkt ut). 

 

Og jeg syntes for det første ikke at det hørtes noe fristende ut, å bo hjemme hos onkel Runar, som 

en slag unge, (jeg fylte jo 24 år, denne sommeren), siden han var en sjefete og streng person da, (må 

jeg nok si). 

 

Så å bo i hans villa i Son, som hans sønn, (eller noe), det var ikke noe fristende, syntes jeg. 

 

Jeg hadde jo jobb, (hvor jeg skulle få lederopplæring), bosted, og fritidsaktiviteter, i Oslo. 

 

Så å foreslå for meg, at jeg skulle flytte til Son, det var som noe tullball for meg, da. 

 

Jeg lurte på hva faren min og onkel Runar tenkte med egentlig. 

 

Hvis de trodde at jeg ville synes det, at dette var et fristende forslag. 

 

Jeg hadde jo jobbet siden 1988, (altså seks år før det her), med unntak av et år riktignok, (1989/90), 

men da fikk jeg jo studielån. 

 

Så å jobbe gratis, og ikke ha penger til ting som røyk, cola, burgere, pizza, klær, diskoteker, ferier, 

hobbyer og fritidsaktiviteter osv., det hørtes veldig lite fristende ut, for meg, må jeg innrømme. 

 

Og jeg var jo også bortskjemt, etter å ha bodd aleine, i min fars leiligheter, på Bergeråsen, fra jeg 

var ni år, til jeg var nitten. 

 

Så jeg ville nok ikke trivdes, med å spise Runar Olsen-familien sin kjedelige mat. 

 

Jeg husker at Runar spiste kjedelige brødskiver med hvitost. 

 



Og det ville vel ikke hverken faren min eller jeg ha spist, når vi var hjemme. 

 

Vi spiste for det meste luksus-aktig mat, vil jeg si. 

 

Han nede hos Haldis og jeg oppe i Hellinga og Leirfaret, da. 

 

Og jeg var jo på ferie, hos Runar og dem, sommeren 1990, (var det vel). 

 

Og Heidi har seinere sagt at jeg på den ferien, maste om cola, da vi var i matbutikken. 

 

Om Runar, og dem, kunne kjøpe det da, siden jeg ikke likte melk. 

 

Men det gadd de ikke, da. 

 

Så det ville blitt som noe kjedelig tortur for meg, å ha bodd hos onkel Runar og dem, i Son, uten 

penger, (forestilte jeg meg, ihvertfall). 

 

Så hver eneste celle, i kroppen min, (eller hvordan man skal forklare det), fikk bakoversveis, da jeg 

hørte om denne planen, (til faren min og onkel Runar), da. 

 

(For jeg er også en veldig selvstendig person, som liker å være uavhengig, da. 

 

Og det her hørtes rimelig 'svett' ut, for meg, da). 

 

Så det her var veldig lite aktuelt da, for å si det sånn. 

 

Her var det sånn, at faren min og onkel Runar ikke kjente meg, (vil jeg si). 

 

Hvis de trodde at jeg ville synes at dette hørtes ut som et fristende forslag. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den siste gangen, som jeg var på besøk hos bestemor Ågot, (om sommeren, ihvertfall). 

 

Det var vel sommeren 1995, (mener jeg å huske). 

 

Pia, (må det vel ha vært), fortalte meg det, at jeg var invitert, på en grillfest, hos bestemor Ågot, da. 

 

Det var vel ikke sånn at jeg gledet meg så utrolig mye, til å dra, på denne festen. 

 

For jeg mener å huske det, at onkel Håkon, pleide å gi meg 'tyn', fordi jeg ikke hadde lappen, og 

istedet tok bussen, når jeg skulle på besøk, til bestemor Ågot, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Så det var kanskje derfor, at jeg kom fram litt seint, med en buss, utpå ettermiddagen, (eller om det 

var tidlig på kvelden), en gang, til bestemor Ågot, da. 

 

Da hadde hele gjengen trukket inn i 'Ågot-huset', istedet for å sitte utendørs, på denne fine 

sommerkvelden, da. 

 

(Så det var ikke som grillfestene, til onkel Håkon, på 70- og 80-tallet, hvor folk var ute i hagen og 

drakk, hele kvelden, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg fikk bare servert en bakt potet, da jeg kom fram dit. 

 

Dem hadde ikke spart noe grillkjøtt til meg, da. 

 

Så jeg spiste den her bakte poteten, i omtrent ensom majestet, ute på den 'sement-kloss'-terrassen 

der da, (som de endelig hadde fått satt et tregjerde rundt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg gikk vel knapt inn verandadøra der, etter å ha spist den her bakte poteten, vel. 

 

For jeg var vel litt skuffa, over at jeg ikke fikk noe ordentlig mat der, liksom. 

 

(For jeg regna vel ikke en bakt potet for å være en ordentlig middag, liksom. 

 

Jeg pleide jo å lage biff og kjøttdeigretter selv. 

 

Så jeg visste at et ordentlig måltid vanligvis inneholdt en proteinrik del, (som kjøtt av noe slag), da. 

 

Og ikke bare en karbohydratrik del, som jeg regna poteter for å være, da). 

 

Så jeg kunne ikke si at jeg hadde fått en ordentlig middag der, da. 

 

Og det var ikke noe hyggelig der heller, syntes jeg. 

 

Så jeg bestemte meg bare for å dra tilbake til Oslo igjen, den samme dagen. 

 

Så jeg tok en buss, tilbake til Drammen igjen da, den samme kvelden. 

 

En buss som var i Drammen, før det siste toget til Oslo, hadde gått, da. 

 

Og jeg rakk vel også å komme meg hjem, med en av de siste T-banene, tilbake til Ellingsrudåsen 



igjen, den samme dagen. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Glenn Hesler, han pleide noen ganger, (som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken), å dra med 

meg, til bowlinga, på Strømmen Storsenter, for å spille bordtennis, (husker jeg). 

 

Og en gang, så var også Axel med, husker jeg, til bowlinga, (på Strømmen Storsenter), der, da. 

 

Og på bowlinga der, så var det også en del spilleautomater, husker jeg. 

 

Og det var også en sånn punchingball-spilleautomat der, (husker jeg). 

 

Hvor man kunne måle, hvor hardt man slo, da. 

 

Og da begynte Axel å mobbe meg, (husker jeg). 

 

Fordi at jeg ikke klarte å slå like hardt som han, da. 

 

(Enda jeg var cirka 23-24 år vel, og Axel var åtte år yngre enn meg, altså 15-16 år). 

 

Men Axel hadde trent mye karate, vekter og kung-fu, da. 

 

Så han klarte å slå hardere enn meg, da. 

 

Og han begynte å mobbe meg, og si noe sånt som at 'hvordan skal du klare å forsvare deg selv', 

(eller noe). 

 

Noe som var rimelig flaut, for meg da, husker jeg. 

 

Men nå hadde jo jeg vært gjennom Geværkompaniet, og lært selvforsvar, og sånn, der, da 

 

Men det sa jeg ikke noe om, da. 

 

For jeg var ganske moden, da. 

 

Og jeg syntes ikke at det her var en så viktig diskusjon, da. 

 

(For jeg mente vel at vi bodde i et sivilisert land da, hvor det var andre ting enn størrelsen på biceps, 

som var viktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Men hvorfor jeg er så svak i arma, det veit jeg ikke. 

 

(Det var jo sånn i Geværkompaniet og, at jeg klarte alt på sirkeltreninga, til sersjant Dybvig, unntatt 

ting som gikk på armstyrke, sånn som armhevingen, osv. 

 

Selv om jeg vel må ha klart minstekravet til armhevinger, da jeg var i militæret. 

 

Så klarte jeg vel ikke så mye mer enn det, kanskje. 

 

(Ihvertfall ikke hvis jeg skulle ta armhevingene ordentlig). 

 

Men jeg har nok mer utholdende styrke, (enn eksplosiv styrke), i armene da, (hvis jeg ikke tar helt 

feil). 

 

Og Frisell, Grønvold og Pålhaugen, (var det vel), de erta meg vel litt for det samme, på 

Terningmoen, under sirkeltreningen til sersjant Dybvig, og de måtte ut på straffe-joggetur, om 

kvelden, for å ha tulla, under den sirkeltreninga da, (som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 3). 

 

Men faren min, han fikk meg til å være hjelpegutt, da han leverte køye- og vannsenger, fra jeg var 

ni år gammel. 

 

Og faren min, han fortalte meg også om noen han så i militæret, som fikk lange armer, siden de bare 

var fire soldater, om å bære en type båt, som hans avdeling var seks soldater om å bære da, (var det 

vel). 

 

Så det kan være at jeg fikk lange armer da, av å jobbe som hjelpegutt, for faren min, når han leverte 

senger. 

 

For da var det mye bæring, (av bunnplater og senge-elementer), som var tungt for meg, som bare 

var en ni år gammel gutt, husker jeg. 

 

Så kanskje jeg fikk lange armer, da. 

 

Og at dette er grunnen til at jeg er så dårlig til å ta armhevinger, osv. 

 

Siden armene mine er så lange, (og overarmsmusklene mine ikke er så tjukke, at det gjør noe, (av 

en eller annen grunn)), da. 

 

(Hvem vet). 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, etter at Rimi hadde blitt delvis kjøpt opp av ICA, og ICA hadde blitt delvis kjøpt opp av 

Ahold, (var det vel). 

 

(Selv om dette muligens var et par år seinere, enn da jeg bodde som den lengstboende beboeren, på 

Ungbo. 



 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig). 

 

Så var det ei litt eldre dame, som var kunde, på Rimi Nylænde. 

 

(Ei med mørkt hår, vel). 

 

Som begynte å prate til meg, på T-banen, på vei til jobb, (husker jeg). 

 

(Omtrent som at hu jobba i en avis, eller noe). 

 

Også spurte hu meg hva jeg syntes om det, at Ahold hadde kjøpt opp deler av ICA og Rimi, da. 

 

(Eller hvordan det her var, igjen). 

 

Og da måtte jeg svare noe, (og liksom prøve å si noe positivt da), syntes jeg. 

 

(Selv om det her kom rimelig bardus på meg. 

 

For jeg var ikke akkurat vant til det, at kundene prata om sånt her til meg, på fritida, da). 

 

Så jeg sa det, at jeg syntes at det her var bra, da. 

 

For jeg hadde lest det, at Ahold eide masse butikker, i USA, osv. 

 

Så jeg svarte hu kunde-dama det, at kanskje dette salget, av ICA og Hakon-aksjer, til Ahold, kunne 

bety det, at det var mulig for Rimi-ledere, (sånne som meg), å få jobbe en tid i USA, for eksempel. 

 

(Selv om jeg aldri hørte noe, om noen sånne jobb-muligheter, innen Ahold, etter det her, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nå er det cirka ti stikkord-setninger igjen, på det A4-arket mitt, med notater, for denne boken. 

 

Så det blir vel to-tre kapitler til, av denne boken, vil jeg tippe på. 

 

Så vi får se når jeg klarer å få skrevet ferdig de. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Onkel Runar sa forresten, at jeg skulle få provisjon da, av inntektene, av det tannlege-programmet, 

hvis det kom ut i salg, da. 

 

Men hva med tidsperioden i mellomtiden, liksom? 

 

Jeg ville jo mistet uavhengigheten min og selvstendigheten min. 



 

Og alle godene, som jeg var vant med og som jeg kjøpte med lønnen min, fra Rimi. 

 

Så dette ville blitt som et mareritt, for meg, vil jeg si. 

 

Og jeg hadde jo i tiden før klart å gjøre meg uavhengig, av faren min. 

 

(Jeg fikk ikke penger av faren min lenger, som jeg gjorde, de første månedene, som jeg bodde, i 

Oslo, (til husleie, osv)). 

 

Og jeg traff vanligvis ikke faren min annet enn i jula, (når jeg ikke hadde noe annet sted å oppholde 

meg, for jeg syntes ikke at jeg kunne være alene i jula, da). 

 

Så at jeg skulle gi opp den uavhengigheten, som jeg hadde klart å oppnå, ved å bli avhengig av 

onkel Runar. 

 

Nei, det var jo som noe mareritt-aktig, for meg. 

 

For jeg likte jo ikke onkel Runar så bra, engang. 

 

Jeg synes han var rimelig brå og streng og aggressiv da, (må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg selv, jeg hadde jo også laget både kryssordprogram og tippeprogram, i årene, før det her. 

 

Men sånn som jeg så det. 

 

Så var det en ting å lage et program. 

 

Det var en annen ting å få det ut i butikker, osv. 

 

Så for meg, så virka det ikke som sikkert, at jeg ville noen penger, i det hele tatt, for den 

programmerings-jobben. 

 

Så det her ble som noe useriøst, for meg da, vil jeg si. 

 

Og jeg så jo på meg selv om et voksent menneske. 

 

Som var vant til å disponere noen penger, til både nødvendige ting, og ting som var morsomme, da. 

 

Og ikke som en unge, som bare fikk noen ukepenger, en gang i uka, liksom. 

 

Så det her ble som noe nedverdigende, for meg, å bli tilbudt en sånn 'slave-jobb', (eller hva man skal 

kalle det), syntes jeg. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Og den brødskiva, som onkel Runar lagde den gangen, i Son, (på midten av 80-tallet vel), med 

hvitost på. 

 

Den var det også en skive tomat på da, forresten. 

 

Men da var liksom både brødet, osten og muligens også tomaten skåret av, fra før, da. 

 

Og det var ikke noe jeg pleide å gjøre, på Bergeråsen, liksom. 

 

At jeg fant fram et gammelt brød. 

 

For det kunne ofte være både hardt og muggent da, for eksempel. 

 

Og det samme med osten, kanskje. 

 

Og ihvertfall tomaten, (selv om jeg aldri pleide å kjøpe det). 

 

Så hvis jeg skulle spise noe mat, på Bergeråsen. 

 

Så spiste jeg helst nyinnkjøpt mat, da. 

 

For jeg var ikke så flink til å vaske opp og til å holde orden i kjøleskapet osv., da. 

 

Siden jeg var en unge, som bodde aleine, da. 

 

Og da var jeg ofte litt for nedfor, til å ta oppvasken osv., som var noe jeg hatet fra da jeg bodde hos 

mora mi, for hu tvang meg, (og også Pia, forresten), til å ta oppvasken, som 5-6 åringer, (i 

Mellomhagen), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 92: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXXI 

 

En gang, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på Ungbo. 

 

Så var jeg på byen da, men hadde kanskje vært på et utested, som stengte, etter at den siste 

nattbussen hadde gått. 

 



Så jeg traska litt rundt på Galleri Oslo der da, (husker jeg). 

 

(For jeg leita vel etter et stille sted, hvor jeg kunne sitte og slappe av da, fram til den første T-banen 

gikk, i 7-8 tida vel, (et par-tre timer etter det her, da)). 

 

Og da kom jeg i krangel med en Follo-gjeng, inne på Galleri Oslo, (ikke så langt fra Cafe Fiasco 

der), husker jeg. 

 

Det var en høy gutt, nesten på min alder vel. 

 

Og ei ganske hot jente, i 18-års alderen vel. 

 

Og en kar til, vel. 

 

Og de begynte å kødde med meg, da. 

 

(For jeg starta aldri noe bråk, (vil jeg si). 

 

Jeg bare gikk rundt, ofte full, og prøvde kanskje å sjekke opp noen damer, (nå og da), og sånn, da). 

 

Og han høye Follo-karen, (for de fortalte vel at de var fra Follo, tror jeg), han begynte å spytte etter 

meg da, husker jeg. 

 

Men det ble ikke slåsskamp. 

 

Og hu sexy jenta, hu sa at hu syntes at jeg så fin ut, siden jeg hadde 'sprett-rumpe' da, (eller noe 

sånt). 

 

Og jeg er ikke helt sikker på hva sprett-rumpe er, (må jeg innrømme), så jeg ble litt satt ut da, 

(husker jeg). 

 

Og da begynte han høye karen å spytte etter meg da, (var det vel). 

 

Men så stakk vel den gjengen av, tror jeg. 

 

Og jeg lurer på om grunnen til at Glenn Hesler og Øystein Andersen dro meg med ut til Follo, en 

gang, for å tømme noen spilleautomater, på en videobutikk der, (for spilleautomatfirmaet deres), 

kan ha vært, for at de her Follo-folka, skulle sjekke, om det var meg de hadde møtt, på Galleri Oslo 

der, (eller noe sånt). 

 

Men det tørr jeg ikke å si sikkert, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På et møte for assisterende butikksjefer, (må det vel ha vært), på Rimis hovedkontor, på Sinsen. 

 

Så sa regionsjef Jon Bekkevoll, en gang, (sommeren 1995, må det vel ha vært, hvis jeg skulle 

gjette), at i nedgangstider, (som det vel fortsatt var da), så kjøpte folk mindre av alt, bortsett fra av 



snacks. 

 

Potetgull osv., det kjøpte de like mye av. 

 

Så potetgull, det behøvde ikke Rimi å sette ned prisene så mye på da, selv om det var nedgangstider. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg bodde som den lengstboende beboeren, på Ungbo, og samtidig jobba som 

assistent, på Rimi Nylænde. 

 

Så dukka det plutselig opp en kar fra Ringnes, på Rimi Nylænde der, og fortalte til butikksjef 

Elisabeth Falkenberg, og meg vel, som var like ved der, (av en eller annen grunn). 

 

At Villa Farris skulle bytte navn til Villa. 

 

Og da måtte jo jeg nesten spørre om grunnen til det, syntes jeg. 

 

Siden jeg hadde bodd i Larvik, under oppveksten, (på 70-tallet). 

 

(Farris er jo en innsjø, som ligger like ved Bøkeskogen, (blant annet), i Larvik. 

 

Og jeg har til og med vært og fisket, i Farris. 

 

Selv om det vel var min stefar Arne Thomassen, som fiska, (Pia og jeg var vel bare med, tror jeg), 

og vi vel ikke fikk noe fisk). 

 

Men det var visst ikke noe spesiell grunn til det her navneskiftet, da. 

 

Men Nora hadde vel kjøpt opp det Larvik-bryggeriet som produserte Farris, (og Villa Farris), på 70- 

eller 80-tallet vel. 

 

Og på 90-tallet så var navnet på dette bryggeriet Ringnes, og det var et Oslo-bryggeri, og de var vel 

kanskje lei av navnet Farris, da. 

 

Og synes kanskje at det holdt, at det navnet stod på mineralvann-flaskene, da. 

 

(Hvem vet). 

 

Så sånn var vel antagelig det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en stund etter det her vel. 



 

Så ble Tab bytta ut, med Tab X-tra. 

 

Og da var det ei kunde-dame, (ei i 30-40-åra med lyst hår vel), som drakk Tab hver dag. 

 

Og da fikk butikksjef Elisabeth Falkenberg ordna det sånn, at hu kunde-dama, fikk de siste kassene 

med Tab, som de hadde, fra Ringnes, da. 

 

(Så det var kanskje de siste kassene med Tab, som fantes i hele Norge, eller noe, da. 

 

Det er mulig). 

 

Men de siste Tab-kassene, de tok jo slutt etterhvert de og. 

 

Og da, så begynte etterhvert hu dama å drikke Tab X-tra da, mener jeg å huske, at hu fortalte meg, 

en gang jeg oppdaterte henne, om 'Tab-situasjonen', i butikken, (må det vel ha vært). 

 

For de her kassene, med den siste Tab-en, i Norge. 

 

De stod vel inne på lageret, (der hvor safen var), eller nede på 'hoved-lageret', i kjelleren. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, på den tida, som jeg jobba, som assistent, på Rimi Nylænde. 

 

(På den tida som vi bare var to ledere der vel, som vel var mellom januar 1995 og sommeren 1995). 

 

Så var det sånn, at en mannlig kunde, i 40-årene vel. 

 

Han spurte meg om vi ikke kunne ta inn minestrone-suppe, (jeg lurer på om det var i Rett i Koppen-

versjon), mens jeg dreiv og rydda den hylla hvor suppene stod der, da. 

 

Jeg sa fra til butikksjef Elisabeth Falkenberg, om det her ønsket, da. 

 

(Selv om jeg aldri hadde hørt om minestrone-suppe før). 

 

Og hu sa det, at vi kunne godt ta inn den suppa, selv om den ikke var i sortimentet vårt egentlig, da. 

 

Så da bare noterte vi Hakon-varenummeret, (og litt annen vareinformasjon vel), på en 'blank' label, 

og lagde plass i hylla, da. 

 

(For dette var en vare som var i Hakon-sortimentet. 

 

Det vil si at ICA sikkert solgte den, da. 

 

Og at den fantes på Hakon sitt grossist-lager, på Skårer, da. 



 

Men den fantes ikke i Rimi sitt grunnsortiment da, som Rimi Nylænde egentlig førte). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida som jeg jobba på gølvet og som leder, på Rimi Nylænde. 

 

Så var det jo veldig fokus, på butikkstadard der, (husker jeg). 

 

Og det må vel ha vært Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud som fikk meg til å tenke mye på at brus og 

øl-avdelinga, skulle se bra ut, (vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

Og jeg rydda jo butikken, hver kveld, (hvis jeg ikke en sjelden gang jobba tidligvakt, eller hadde fri, 

da). 

 

Så jeg var innom hver eneste hylle, i butikken, og shina den, hver dag, da. 

 

(Også på dager som vi fikk varer, faktisk). 

 

Og øl og mineralvann-avdelingen, den var jeg kanskje innom en ekstra gang, noen dager også, da. 

 

Det er mulig. 

 

(Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå, hvordan jeg pleide å gjøre det her). 

 

Men en ting jeg pleide å gjøre der, ihvertfall. 

 

Det var at jeg skar bort de delene av papp-brettene, på halvpallene med øl, som det ikke stod noen 

six-packer med øl på lenger, da. 

 

Sånn at avdelingen skulle se mer selgende ut, da. 

 

(Syntes jeg ihvertfall. 

 

For da ble det nesten ikke noe papp synlig der, vanligvis på rundt den tida som ettermiddags-rushet 

kom, da. 

 

For brus og øl-avdelingen, den var i inngangspartiet, av butikken, da. 

 

Og jeg ryddet fra inngangpartiet og gjennom hele butikken, og fram til platået der, hver ettermiddag 

og kveld da, (og også kjølediskene shinet jeg, i samme slengen, hver dag, ihvertfall den siste 

perioden, som jeg jobba de aller fleste kveldsvaktene), på Rimi Nylænde, da jeg jobba, som 

assistent der). 

 

Men da fikk jeg, (etter å ha shina øl-avdelingen på den måten, i et års tid, eller noe, kanskje), høre 

det, av konsulent Kjell, fra Ringnes. 

 

At han ikke likte det, at jeg skjærte i papp-brettene, på den måten, da. 



 

Og dette sa han mens butikksjef Elisabeth Falkenberg også var i nærheten, vel. 

 

Så da svarte jeg ikke noe. 

 

Men da slutta jeg bare å skjære i de papp-brettene, da. 

 

Og jeg tok heller og fjernet de brettene, hvis det var lite øl igjen på de, da. 

 

(Dette var pappbrett som var mellomlag, mellom etasjene med øl, på halvpallene, fra Ringnes, (og 

andre bryggerier), da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Kjell, (fra Ringnes), han sa også det, en gang, (på den her tida), om Hilde fra Rimi 

Hellerud/Trosterud. 

 

(Utenom sammenhengen, må man vel si). 

 

At hu hadde jobba bra, som assistent, i Rema. 

 

Men da hu ble butikksjef, (i Rema), så jobba hu ikke så bra lenger, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nå er det åtte stikkord-linjer, med notater, igjen på det A4-arket mitt, som jeg bruker som huskeliste 

her. 

 

(For jeg har kommet på et par nye ting, siden jeg skrev det forrige kapittelet, da). 

 

Men det blir færre og færre stikkord-linjer her, ihvertfall. 

 

Så jeg regner med at det bare blir et par kapitler til, av den her boken, nå. 

 

Så vi får se når jeg klarer å få skrevet de. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Grunnen til at han Kjell fra Ringnes, ikke likte det, at jeg skar i de papp-bretta, i øl-avdelingen, 

forresten. 

 

Det var fordi at vi bestilte øl der, for at det skulle se fullt ut, da. 



 

Og da bestilte vi noen ganger halvpaller, for å rullere, de øl-typene, som det ikke solgte så utrolig 

mye av, da. 

 

Men oftest, så bestilte vi kasser, (når det gjaldt Lysholmer-øl, for eksempel), for den solgte ikke en 

hel halvpall, hver uke, da. 

 

Men de to Lysholmer-typene, de solgte kanskje 4-5-6 kasser hver da, mellom hver levering. 

 

(I motsetning til vanlig Ringnes-pils, i den samme flaskestørrelsen, (nemlig 0.33 eller 0.35 liter). 

 

Den bestilte vi bare i halvpaller, (og aldri i kasser), da. 

 

For den solgte så mye, da. 

 

Og det samme med Ringnes 0.7-liter). 

 

Så da gjenbrukte han Kjell noen gamle pappbrett, som jeg, (og muligens også noen andre 

butikkmedarbeidere), hadde lagt, bak Ringnes-halvpallene der, da. 

 

Når jeg rydda i ølavdelingen, på de dagene, som han Kjell ikke var der, da. 

 

(Etter at han hadde klagd på meg da, siden jeg skar i de bretta. 

 

For da fortalte han vel, i samme slengen, hvor han ville, at jeg skulle legge, de gamle bretta da. 

 

(Istedet for å hive dem i papp-pressa)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 93: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXXII 

 

Etter den ombyggingen, som var, på Rimi Nylænde, på den tida, som ICA Lambertseter ble åpnet. 

 

(Som vel må ha vært, mellom januar 1995 og sommeren 1995 en gang. 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil. 

 

Da kasse 4 ble hevet ut, (som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken)). 

 

Så ble jeg satt, til å bestemme hvordan safta skulle stå plassert, i en av de nye hylle-seksjonene, 

(husker jeg). 

 

(En hylle-reol som stod der, hvor frukta senere ble plassert, (i 1998, da jeg jobba som butikksjef 



der), i inngangspartiet, på Rimi Nylænde. 

 

Og som det ble plass til, siden vi heiv ut kasse 4, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det her tror jeg må ha vært en 90-, (centimeter), hylle, for jeg hadde vel ikke noe planogram, når 

jeg drev med den her jobben, vel. 

 

Og det hadde kommet en ny safttype, fra Delight, (var det vel), en av Rimi sine egne merkevarer, 

da. 

 

(Som for eksempel Diva og Hakon også var, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg syntes at denne nye safttypen. 

 

Som var to-litere med Delight husholdningssaft vel, var artige, da. 

 

(For de så ut som de to-liters kartongene med melk, som fantes i gamle dager, husker jeg). 

 

Så jeg satt de to esker i bredden, i hylla, da. 

 

Sånn at det ble fire saft-kartonger, i bredden da. 

 

Men da 'tilta' Elisabeth Falkenberg, (husker jeg). 

 

For hu ville bare ha to saft-kartonger i bredden, da. 

 

Men da gadd ikke jeg å gjøre om det igjen, husker jeg. 

 

For jeg syntes at det var greit å ha fire kartonger i bredden, da. 

 

(Og egne merkevarer, (eller EMV), det var jo noe jeg hadde hørt om, at Rimi skulle satse på og, vel. 

 

Kanskje i 'Rimi-nytt', eller på møter for assistenter, på Hakons hovedkontor, på Sinsen). 

 

Så Elisabeth Falkenberg og meg, vi hadde en konflikt da, husker jeg. 

 

Og jeg hadde fått så bra selvtillit, etterhvert, etter å ha jobbet der en stund, mens vi bare hadde vært 

to ledere. 

 

Så jeg ville ikke la meg kommandere for mye da, av Elisabeth Falkenberg, (husker jeg). 



 

(Uten at jeg husker nøyaktig hvorfor jeg ikke ville det. 

 

Men jeg mener å huske at det var sånn. 

 

Og jeg fikk henne jo også til å sette den motorsykkelen sin, (som hu hadde nede i kjelleren, på Rimi 

Nylænde, fordi hu skulle selge den vel), opp på den kampanje-plassen, i butikken, hvor kundene 

kunne vinne en motorsykkel, da. 

 

Så det var nesten sånn at jeg tok over litt, på Rimi Nylænde, på den tida som vi bare var to ledere 

der. 

 

Enda jeg bare var assistent der, da. 

 

For jeg var ganske sterk, utholdende og i god form, da. 

 

Så jeg ble vel ganske selvsikker, i butikken der, etterhvert som jeg ble mer 'varm i trøya', og vant til 

å jobbe, som leder der, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var kanskje fordi, at jeg først ville se, hvor mye de to-literne med Delight husholdningssaft 

solgte, da. 

 

Før jeg lot de få mindre plass. 

 

For dette var jo Hakons egne merkevarer, liksom. 

 

Som Hakon tjente mer penger på, enn de andre varene, da. 

 

(Selv om de ble billigere for kundene, også. 

 

Siden denne typen varer ikke ble reklamert så mye for). 

 

Og Rimi hadde som mål å selge mer EMV, da. 

 

Men butikksjef Elisabeth Falkenberg, hu visste visst hvor mye, som den saft-typen kom til å selge, 

med en gang, da. 

 

Og det syntes nok jeg, at hørtes litt rart ut. 

 

Jeg ville vel la den saft-typen få sjansen til å ha to face-inger, siden det var en ny EMV-vare, da. 

 

Og så kunne vi heller minske plassen, hvis de solgte lite, (tenkte vel kanskje jeg, da). 

 

(Og safta fikk så mye plass, når vi fikk inn den ekstra reolen, så noe måtte liksom ha ekstra plass 



også, da). 

 

For jeg shina jo alle hyllene i butikken, hver kveld, uansett. 

 

Og da hendte det at jeg samtidig foretok små justeringer, på hvordan varene stod i hylla. 

 

Hvis det var noe som så litt 'harry' ut, for eksempel. 

 

Og jeg bestilte, (eller lagde), nye labler, hvis det for eksempel var labler som manglet, osv. 

 

Så jeg hadde jo oversikten over det her uansett. 

 

Så det var kanskje derfor at jeg syntes at butikksjef Elisabeth Falkenberg var 'dum', da. 

 

Siden hu ikke lot meg styre det her, da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg må også ta med det. 

 

At butikksjef Elisabeth Falkenberg, hu så ikke på klokka, når hu skulle hjem. 

 

Hu så på hvordan 'ståa' i butikken var da, (må man vel si). 

 

Og så pleide hu å si noe sånt som, at 'nå rekker dere å ta resten av varene selv', (og rydde butikken 

da, men det var liksom inneforstått), ganske lavt, (og muligens litt innsmigrende vel), til meg, da. 

 

Også dro hu hjem da, når hu trodde det, at jeg ville klare å få tatt ferdig alle varene, og rydde alle 

hyllene, (sammen med de 'vanlige' medarbeiderne), da. 

 

Så det var ikke sånn at butikksjef Elisabeth Falkenberg hver dag dro hjem på slaget klokka 14, 

liksom. 

 

Nei, det hørte nok heller med til sjeldenhetene vel, tror jeg. 

 

Men hu pleide vel oftere å dra hjem i 15-16-tiden, for eksempel, (sånn som jeg husker det, 

ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og fordi at butikksjef Elisabeth Falkenberg og jeg, heller så på 'ståa' i butikken, (istedet for å se på 

klokka). da. 



 

(Og jeg pleide jo også å komme cirka en time for tidlig, på jobben, hver dag, på den her tida). 

 

Når vi bestemte oss for når vi skulle gå hjem. 

 

Så var kanskje dette grunnen, til at butikksjef Magne Winnem, på Rimi Karlsrud, kalte oss for 

'strebers', da. 

 

For det mener jeg å huske, at jeg overhørte, at Magne Winnem kalte oss Rimi Nylænde-lederne, 

ovenfor Morten Jenker, (som på denne tiden jobba som butikksjef på Rimi Askergata, vel), eller 

hvem det kan ha vært igjen, (på en eller annen fest, eller noe), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var ikke bare en Kjell fra Ringnes, forresten, (som jeg har skrevet om, i det forrige kapittelet, av 

denne boken), på Rimi Nylænde. 

 

Det var også ei Ina, fra Ringnes, (eller om hu kalte seg 'Ina på Ringnes'), som pleide å ringe hver 

fredag, (eller noe sånt), for å få lest opp Ringnes-bestillinga, da. 

 

Og hu var visst sur og fæl, skjønte jeg, på Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud og butikksjef Elisabeth 

Falkenberg, da. 

 

Selv om jeg selv vel ikke merka noe særlig til at hu skulle være så forferdelig da, (hvis jeg skal 

være ærlig, ihvertfall). 

 

Men det var visst noe spesielt med henne da, (sånn som jeg skjønte det, på butikksjef Elisabeth 

Falkenberg og Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, da jeg jobba som ny leder, på Rimi Nylænde), 

ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nå har jeg igjen seks stikkord-linjer her, på A4-arket mitt, med notater, (for denne boken). 

 

(For jeg har kommet på et par nye ting, og også ta med om da, siden i går). 

 

Så det blir vel et par-tre kapitler til, av denne boken da, antagelig. 

 

(Avhengig av om hvor mange andre ting, som jeg også kommer på, å eventuelt ta med om). 

 

Så vi får se når jeg klarer å få skrevet de siste kapitlene. 

 

Vi får se. 

 



 

 

Kapittel 94: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXXIII 

 

Det var kanskje fordi at jeg ikke var vant til å jobbe sammen med noen leder-kolleger, med mindre 

leder-erfaring, enn meg selv, i Rimi. 

 

At jeg kanskje var litt dum, ovenfor Marianne Hansen, da hu begynte som leder, på Rimi Nylænde. 

 

(Sommeren 1995, må det vel ha vært). 

 

For en av de første dagene, som hu jobba som leder, så klagde jeg på henne, (nede på lageret, på 

Rimi Nylænde der), fordi hu hadde surra med noe, under en Hakon-levering, da. 

 

(Da jeg dukka opp på jobben der, på Rimi Nylænde. 

 

For å jobbe seinvakt, mens hu Marianne Hansen jobba tidligvakt, (må det vel ha vært). 

 

Antagelig mens butikksjef Elisabeth Falkenberg, var på ferie, (eller noe), sommeren 1995, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og da hadde visst hu Marianne Hansen følt seg dum, (eller noe), fortalte hu meg seinere. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Marianne Hansen, hu hadde jo jobba som kasserer forresten, på Rimi Nylænde, etter at Solveig fra 

Vestlandet slutta. 

 

Og vi var ganske vant, til å samarbeide, (må man vel si). 

 

For eksempel, så var det sånn, at hver dag, når jeg kom på jobb, i 12-tida, (selv om seinvakta 

egentlig ikke begynte før klokka 13), så hadde Marianne Hansen, i kassa, skrevet ferdig en lapp til 

meg. 

 

Hvor det stod, hvor mye røyk som det var plass til, i kasse 1 og 2, da. 

 

(Som var de to kassene som vanligvis ble brukt). 

 

Også tok jeg med den røyken opp, for jeg stabla kanskje frukta, (eller noe sånt), nede på lageret da, 

så jeg måtte liksom ned dit, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da tok jeg vel flaskebordet og, tror jeg. 

 



(Noe sånt). 

 

Og da slapp jeg det, (noe som irriterte meg), å bli mast på, om at kassene trengte røyk, hele tiden, 

når jeg var den eneste lederen, på jobb. 

 

Så ved å ha sånne her rutiner, så 'temte' vi egentlig butikken, da. 

 

(Vil jeg si, ihvertfall). 

 

Og den rutinen, (at Marianne Hansen skrev sånne lapper), det funka greit, da. 

 

Selv om jeg husker det, at butikksjef Elisabeth Falkenberg, tulla med Marianne Hansen, en gang. 

 

Og sa noe sånt som, at 'skriver du lapper til Erik, du da?'. 

 

Enda vel butikksjef Elisabeth Falkenberg må ha visst om det, at vi hadde begynt med en sånn 

rutine, da. 

 

Men hu skulle vel kanskje skøye da, (eller noe). 

 

(Hva vet jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så kjøpte jeg rekesalat, istedet for leverpostei, som pålegg, da jeg hadde frihelg, (eller 

noe), på Rimi Nylænde, da. 

 

Og det var fordi, at jeg hadde sett butikksjef Elisabeth Falkenberg, sitte og spise brødskiver med 

rekesalat, nede på spiserommet der, da. 

 

Og da fikk jeg litt lyst på sånn rekesalat, (fra Delikat), for det var det lenge siden, at jeg hadde spist, 

da. 

 

Og det her fortalte jeg til butikksjef Elisabeth Falkenberg, da. 

 

Siden vi pleide å veksle noen ord, noen ganger, i løpet av en arbeidsdag, da. 

 

(Om 'ståa' i butikken, osv. 

 

Ihvertfall på den tida, som vi jobba, som de eneste to lederne, på Rimi Nylænde der, da. 

 

Noe som vel var fra jula 1994 til sommeren 1995, hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og da, så sa butikksjef Elisabeth Falkenberg, at den rekesalaten, den hadde hu spist ved siden av 

noen wienerpølser, som hu hadde lagd, nede på spiserommet der, dagen før da, (eller noe). 

 

Men så hadde hu hatt igjen en del rekesalat, i pakka, da. 

 



Og den hadde stått over natta, i et kjøleskap, i rommet ved siden av spiserommet der, da. 

 

(Nemlig i det rommet, som vi pleide å smøre brødskivene våre i, da. 

 

Et rom, som også var det rommet, som vi pleide å dele opp vannmelon i, (som vi pakket inn i 

plastfolie, og la i fruktavdelinga da), om somrene). 

 

Men det var ikke sånn, at jeg da kjøpte wienerpølser også. 

 

For det var noen, (onkel Håkon muligens), som en gang hadde fortalt meg det, at han vært på en 

pølsefabrikk, en gang, og sett hvor mye 'dritt', som de putta oppi pølsene der. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg fikk også et sånn 'mat-kick', (eller hva det heter igjen), på Maarud Potetgull, med sour-

cream and onion, (var det vel), en gang, på den her tida, da. 

 

Sammen med sånn rømme-dip, da, (også fra Maarud, men man måtte blande ut det dip-pulveret, 

med et beger lettrømme, fra Tine da, husker jeg). 

 

Som jeg pleide å kjøpe, enkelte helger, som jeg hadde fri, da. 

 

Så appetitten min, den begynte nok å bli litt bedre, vil jeg si, utover i 1995, (må det vel ha vært). 

 

Kanskje fordi jeg løfta ganske mye varer, på jobben, og at dette ble nesten som noe slags trening, 

da. 

 

Samtidig med at jeg også trente mye badminton, tennis og fotball, sammen med kamerater, da. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, på den tida, som vi bare var to ledere, på Rimi Nylænde. 

 

(Det her var vel våren/sommeren 1995, vel). 

 

Så jobba jeg tidligvakt da, en tirsdag. 

 

For på den her tida, så hadde jeg jo også den ekstrajobben, for Norsk Idrettshjelp, i Dronningens 

gate, siden jeg jo trengte penger, til å ta kjøretimer for, da. 

 

Og der jobba jeg tirsdagskvelder og søndager, (var det vel), i 3-4 måneder da, (eller noe sånt). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så derfor, så ville jeg gjerne bli tidlig ferdig, med alt jeg skulle, på tirsdagene, da. 

 

For da hadde jeg snakka med butikksjef Elisabeth Falkenberg, på forhånd. 

 

For jeg oppdaterte henne hele tida, om at jeg prøvde å få tak i en ekstrajobb, da. 

 

Og da hadde hu sagt det da, (før jeg begynte i den jobben, hos Norsk Idrettshjelp), at det var greit, at 

jeg bytta med henne, sånn at jeg jobba tidligvakter, (istedet for seinvakter, som jeg vanligvis alltid 

pleide å jobbe, siden butikksjef Elisabeth Falkenberg og jeg, først hadde hatt en avtale om det da, at 

hu jobba alle tidligvaktene, og jeg jobba alle seinvaktene), på tirsdagene da. 

 

(Siden jeg skulle prøve å få meg lappen, da). 

 

Så på tirsdagene, så stressa jeg kanskje en del, da. 

 

For på tirsdagene, så måtte jeg nesten se litt på klokka og. 

 

(Og ikke bare på 'ståa', i butikken). 

 

Siden jeg jo også hadde en ekstrajobb, på tirsdags-ettermiddagene/kveldene, på den her tida, da). 

 

Men jeg ville ikke, at vi skulle miste kontrollen, på butikken da, liksom. 

 

(For hvis vi mista kontrollen, på butikken, så ble det ofte et skikkelig stress, (og nesten som et 

helvete), å jobbe, da. 

 

For da måtte man fly høyt og lavt og hente varer til kunder, og sånn, da. 

 

Hele dagen gjerne). 

 

Så jeg prøvde å bli ferdig med de tingene, som vanligvis ble gjort, på en tidligvakt. 

 

Selv om jeg også måtte på jobb, på Norsk Idrettshjelp, da. 

 

(Siden jeg vel hadde lovet butikksjef Elisabeth Falkenberg, at den jobben, ikke skulle gå ut over 

Rimi-jobben, da. 

 

Eller, det var kanskje selvsagt). 

 

Så derfor, så hendte det, at jeg på tidligvaktene, på tirsdagene, stressa litt rundt, som en strikkball, 

(som også var rimelig trøtt ofte vel), for å bli ferdig, med alt jeg skulle, da. 

 

Før jeg måtte på min andre jobb, på Norsk Idrettshjelp, da. 

 

Men dette var vel mens butikksjef Elisabeth Falkenberg også var i butikken, da. 

 



Fra klokka 12-13 cirka, da. 

 

Og fram til klokka 14-15 kanskje, da. 

 

Så butikksjef Elisabeth Falkenberg var på jobb, ihvertfall da. 

 

(Og hvis dette var før hu kom på jobb, så var jo ikke formiddagene, på tirsdag, den vakta, som det 

var mest butikktyver, i butikken heller, liksom). 

 

Så da kunne jeg liksom stresse litt da, syntes jeg kanskje, siden butikksjefen var på jobb uansett 

liksom, da. 

 

Så da forta jeg meg da, for å bli ferdig med det jeg skulle, før jeg skulle på den andre jobben, da. 

 

Men en tirsdag, (må det vel ha vært), så var det ei dame, fra Toro, (eller noe sånt), i butikken, for å 

steike vafler, (eller noe sånt), mens jeg var litt stressa, (og jobba raskt), da. 

 

Siden jeg måtte rekke den andre jobben min også, da. 

 

Og da husker jeg det, at hu Toro-dama, (eller hvilket firma hu var fra igjen), begynte å baksnakke 

meg der da, ovenfor butikksjefen osv., (var det vel). 

 

Hu snakka 'dritt' om meg, og sa noe om at jeg stressa så mye, enda det nesten ikke var noen kunder, 

i butikken, da. 

 

Men jeg hadde jo liksom en liste da, over ting jeg skulle ha gjort, før min vakt var ferdig. 

 

Men det skjønte vel ikke hu demonstrasjons-dama, da. 

 

Så dette ble som noe ekkelt, husker jeg, at jeg syntes. 

 

At hu demonstrasjons-dama bare stod der, og så på at jeg stressa, og prata dritt om meg, da. 

 

Istedet for å passe sine egne ting, (for å si det sånn). 

 

Det var vel nok at jeg stod ansvarlig ovenfor butikksjefen, når det gjaldt hvordan jeg gjorde jobben 

min. 

 

Om jeg ikke skulle stå ansvarlig ovenfor Toro-dama også, (for å si det sånn). 

 

Men hu trodde kanskje det, at å jobbe som butikkleder var akkurat som å jobbe som 

demonstrasjons-dame. 

 

Men det er jo selvbetjening, i Rimi-butikker. 

 

Mens det vel ikke var selvbetjening, på vaffel-pressa, til hu demonstrasjonsdama, (for å si det sånn). 

 

Så derfor er det kanskje mulig å jobbe mye, selv om det er lite kunder, i matbutikker. 

 

Og hu demonstrasjonsdama, hu kunne jo ha lagd masse vafler, hu og, før rushet kom, (for 

eksempel). 

 



Også kunne hu kanskje ha gitt alle kundene, i ettermiddags-rushet, (altså de som var på vei hjem fra 

jobb), en vaffel hver seg, eller noe, da. 

 

Da måtte hu kanskje ha stått på litt, hu og. 

 

Men hu bare stod der og prata dritt om meg da, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

(Ovenfor andre selgere og sånn da, som også var i butikken, på den samme tiden, må det vel ha 

vært). 

 

Så det her var ikke noe artig da, (kom jeg på nå, når jeg har skrevet de her notantene). 

 

Det var vel kanskje også litt rart, å ha ei demonstrasjondame, i butikken, på et rolig tidspunkt, som 

tidlig på en tirsdag ettermiddag, og. 

 

Men jeg tror ikke at det var jeg som hadde 'bestilt' hu demonstrasjonsdama. 

 

(Selv om det også kunne hendte, at jeg noen ganger ringte rundt, til forskjellige leverandører, for å 

prøve å få noen sånne demostrasjonsdamer, til å dukke opp i butikken, da. 

 

Eller at jeg ringte til forskjellig leverandører, for å prøve å få tak i vareprøver, som vi kunne dele ut, 

i kassene, da. 

 

(For Rimi Nylænde var liksom en litt liten og litt kjedelig butikk kanskje, da. 

 

Det var vel den minste Rimi/ICA-butikken, på Lambertseter, for eksempel. 

 

Så vi prøvde liksom å finne på noe ekstra da, innimellom, for at kundene skulle bli fornøyde). 

 

Og en gang, (som jeg ringte rundt, til en 'haug' av leverandører, for å prøve å få tak i noen sånne 

vareprøver), så klarte jeg faktisk å få hele ti rimelig store esker, med vareprøver, på Kellogs Corn 

Flakes, sendt til butikken, fra Kellogg's, (eller hvilket firma det var igjen, som var agent, for den 

varen, i Norge). 

 

Så da ble det delt ut vareprøver, på Kellogs Corn Flakes, i mange dager, (hvis ikke uker), i kassene, 

på Rimi Nylænde, da). 

 

Det var ganske sjelden at vi klarte å få sånne til å dukke opp, på Rimi Nylænde. 

 

(Siden Rimi Nylænde var en ganske liten butikk, da). 

 

Selv om vel Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, var ganske ivrig etter å få ting til å skje, i butikken. 

 

(Og det samme var vel distriktsjef Anne-Katrine Skodvin og, vel). 

 

Men det hørte vel til sjeldenhetene, (sånn som jeg husker det, ihvertfall), at butikksjef Elisabeth 

Falkenberg, brukte tid og engasjement, på å få sånne demonstrasjonsdamer, til å dukke opp, i 

butikken. 

 

Så det var kanskje noen ugler i mosen, når det gjaldt hu Toro-dama, (eller hvilken firma, som hu var 

fra, igjen). 

 



Hva vet jeg. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nå har jeg bare tre stikkord-linjer igjen, på det A4-arket mitt, med notater her. 

 

Så da er det vel bare et kapittel til, (vil jeg tippe på, ihvertfall), i denne boken. 

 

Så vi får se når jeg klarer å få skrevet det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 95: Fler erindringer fra den tiden jeg bodde som 

den lengstboende beboeren på Ungbo XXXIV 

 
De dynene, som faren min, Arne Mogan Olsen, var innom på Ungbo med, til Pia og meg, 
jula 1994, (må det vel ha vært). 
 
Det var ekstra lange dyner, forresten, husker jeg. 
 

Og de mener jeg at han la i boden, på Ungbo der. 
 

For jeg lå vel og sov vel, da han var innom med de dynene. 
 
Men så banka han vel på døra, til rommet mitt, (tror jeg), og sa fra om de her dynene, (og 
at de var ekstra lange), da. 
 

Og de dynene, de så jeg vel aldri noe til forresten. 
 
(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 
 

Så jeg lurer på om Pia også tok med seg min dyne, da hu flytta fra Ungbo, sommeren 1995. 
 
(Hu spurte ihvertfall om det, husker jeg. 
 

Men jeg svarte 'nei', da. 
 

Men det er mulig at det ikke var nok, til å stoppe søstera mi. 
 
Det tørr jeg ikke å si helt sikkert). 
 

Men det var nok antagelig derfor, at jeg var litt irritert, og også tok med meg noen ting, 
som stod i den boden, (men som egentlig ikke var mine), da jeg selv flytta fra Ungbo, i 
januar 1996. 
 



Så sånn var nok det. 
 

Bare noe jeg tenkte på. 
 
Men men. 
 

En gang, mens jeg bodde på Abildsø vel. 
 

Så hendte det noe, da Magne Winnem og jeg, var ute på byen. 
 
(Som jeg lurer på om jeg har glemt å skrive om tidligere). 
 

Magne Winnem og jeg, vi var oppe i andre etasje, på Burger King, i Grensen der. 
 
Etter å ha vært på byen, og drukket, på Marylin, vel. 
 

Og på Burger King der, så var det en pakistaner, (eller noe), som ville ta håndbak, da. 
 

Og han hadde mye større armer enn meg, så jeg syntes at det ble litt urettferdig, da. 
 
Men jeg sa det, at jeg ble med på å ta håndbak, hvis han tok håndbak, mot Magne Winnem, 
etter å ha tatt håndbak mot meg. 
 
Så han pakistaneren og meg, vi tok håndbak da, og jeg tok i alt jeg kunne, da. 
 

Så det ble ganske jevnt, selv om han pakistaneren var større enn meg, og til slutt slo meg, 
da. 
 
Men da, så ville ikke han pakistaneren ta håndbak, mot Magne Winnem. 
 

(Som var større enn meg, og cirka like stor som han pakistaneren, vel). 
 

Så det var rimelig rart da, husker jeg, at jeg syntes. 
 
Men han pakistaneren var kanskje sliten da, etter å ha brutt håndbak mot meg. 
 

Det er mulig. 
 
Så sånn var antagelig det. 
 

Bare noe jeg tenkte på. 
 

Men men. 
 
Det siste jeg skal skrive om, fra den tiden, som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, 
på Ungbo. 
 
Det er noe som jeg har grudd meg litt, til å skrive om. 
 

For det her er som noe rimelig flaut, å skrive om da, må jeg innrømme. 
 

For jeg ble nemlig utsatt for en 'nær-homo-opplevelse', (må jeg innrømme), på den tida, 
som jeg bodde, som den lengstboende beboeren, på Ungbo. 



 

Og det begynte sånn, at jeg pleide å henge litt i Frognerparken, og sole meg og spille 
fotball, i sommerferien min, 1995. 
 
Og da kjedet jeg meg jo litt, da. 
 

Siden jeg tok kjøretimer, og ikke hadde råd til å dra på ferie. 
 

Men jeg hadde jo lært meg veien, å gå, fra Frognerparken, og ned til sentrum. 
 
Så etter at jeg hadde ligget og solt meg da, i Frognerparken. 
 

Så pleide jeg å gå ned til Oslo sentrum, da. 
 
Og dette var nok i fellesferien. 
 

For jeg husker det, at det eneste stedet, hvor jeg så noe liv, det var i Kirkegata. 
 

Ved utestedet Green Apple der, vel. 
 
(Eller om det var nabostedet). 
 

Så jeg dro dit en gang, en helg da, sommeren 1995, (må det vel ha vært). 
 
Og da drakk jeg meg full der, og dansa med ei flott brunette, i begynnelsen av 20-årene, 
husker jeg. 
 

(Eller jeg dansa vel ikke med henne. 
 
Men vi dansa på det samme dansegulvet, da). 
 

Og hu brunetta, hu satt seg plutselig på fanget mitt, når jeg satt og drakk en øl, på det her 
utestedet da, husker jeg. 
 
Og det her var ei deilig og sexy brunette, da. 
 

Så jeg skjønte ikke helt hva som foregikk. 
 
Og jeg var veldig full da, og hadde ligget lenge i sola, og blitt litt sommerkåt kanskje, (må 
man vel si). 
 

Så jeg klarte ikke å få sagt noe, da. 
 
Men var nærmest i sjokk, over å plutselig ha fått denne sex-bomben, på fanget mitt, da. 
 

Så sånn var det. 
 
Bare noe jeg tenkte på. 
 

Men men. 
 

Men plutselig, så kom det en pakistaner bort til hu sex-bomba, og reiv henne bort fra 
fanget mitt, da. 



 

Og jeg var nesten likeglad, (husker jeg). 
 

For jeg skjønte egentlig ikke hvorfor hu først hadde satt seg meg på fanget mitt, liksom 

 
Jeg så bare på den tida hu hadde sitti på fanget mitt, som en 'bonus', liksom. 
 

Siden jeg egentlig ikke kjente henne da, (mener jeg). 
 

Så sånn var det. 
 
Bare noe jeg tenkte på. 
 

Men men. 
 
Men jeg gikk nå etterhvert ut fra det her utestedet, i Kirkegata, da. 
 

Full og kåt, (av øl-en og hu sex-bomba, da), må jeg vel si. 
 

Også kom det en albaner, (eller noe), i 20-åra vel, etter meg, da. 
 
Og han spurte meg om noe greier, da. 
 

Og jeg følte meg ganske ovenpå, og var ganske full, (og hadde kanskje liggi for lenge i sola, 
tidligere den her uka). 
 

Så jeg hørte på hva han utlendingen sa, da. 
 

Og jeg husker ikke helt hva han ville. 
 
Men det endte med at jeg, (som var drita full), ble med han bort mot hore-strøket der, da. 
 

Og da dro han utlendingen med meg, bak en hekk, og begynte å runke der. 
 

Og ville at vi begge skulle runke, da. 
 
Jeg syntes at det her var litt dumt, men jeg var så full, at jeg ble med på det her, da. 
 

Så vi stod bak en hekk der og runka der, da. 
 
Jeg la merke til at pikken hans var omtrent like stor som pikken min. 
 

Men at han hadde et enormt pikk-hue, da, (noe jeg ikke hadde, må jeg innrømme). 
 

(Og pikken min er også litt skeiv forresten, og det tror jeg ikke at pikken hans var). 
 
Han utlendingen fortalte meg det, at ei dame en gang hadde spurt han, om han kunne 
kjøre henne, fra nedenfor Ekeberg der, (eller noe), og til sentrum. 
 
Og da runka hu han da, (sa han), som betaling, for den kjøreturen. 
 

Og han fortalte det, at han var så desperat da, (eller noe). 
 



Og han prøvde også å hjelpe hånda mi å runke, (mens han selv runka), husker jeg. 
 

Men det her syntes ikke jeg at var så artig, da. 
 
(For jeg var mer glad i damer, for å si det sånn). 
 

Så jeg syntes at det her ble ganske kjedelig egentlig, da. 
 

Og jeg husker at jeg foreslo ovenfor han utlendingen, at han bare burde kjøpe seg ei hore, 
hvis han var så desperat. 
 

Men det ville han ikke da, (mener jeg å huske, ihvertfall). 
 
Men da sa jeg, (som var i så godt humør, etter å ha hatt hu sex-bomba på fanget, og siden 
jeg hadde drukket og hadde sommerferie, osv.), at det hadde jeg selv faktisk litt lyst til å 
gjøre. 
 
(Når jeg først dreiv å tulla så mye. 
 

Og hadde vikla meg inn i den her nær-homo-opplevelsen, (og hatt hu sex-bomba på 
fanget), osv., da). 
 
Og da la han utlendingen merke til det, at det stod hore 'borti der', liksom, da. 
 

(Ei slank, blond dame i 30-40-årene vel). 
 
Og sa fra til meg om det, da. 
 

Så da gikk jeg bort og spurte henne hvor mye penger hu skulle ha da, husker jeg. 
 

Og hu skulle ha 500, (eller noe), som jeg hadde i lommeboka da, siden jeg liksom alltid 
hadde penger, på den her tida, for jeg sløste aldri noe særlig, hverken på byen, eller når jeg 
kjøpte mat og sånn, da. 
 
Og da betalte jeg henne 500, da. 
 

Også begynte hu og ri meg, på fortauet der, i en av sidegatene til Karl Johan, da. 
 

Men jeg kom ikke, (for jeg hadde drikki så mye da, må vel grunnen ha vært). 
 
Men jeg spurte hu hora, (der jeg lå oppå jakka hennes, (eller noe), på fortauet vel), om hu 
kunne vise meg fitta si litt. 
 

For da trodde jeg at jeg skulle klare å komme, mens jeg runka, da. 
 
Og det gikk hu med på, etterhvert da, å la meg se på fitta si litt. 
 

Mens hu lo litt da, og sa at jeg måtte forte meg, (eller noe sånt), da. 
 
Og til slutt, så måtte hu dra, da. 
 

Uten at det hadde gått for meg, da. 
 



Siden jeg var rimelig full, da. 
 

Og da bare dro jeg hjem til Ungbo igjen, da. 
 
Og venta kanskje borte på Galleri Oslo, på at T-banene skulle begynne å gå igjen. 
 

(Noe sånt). 
 

Så det her var en rimelig spesiell opplevelse da, husker jeg. 
 
Som hendte en gang, i sommerferien, i 1995, vel. 
 

Og som jeg egentlig ikke hadde noe særlig lyst til å skrive om. 
 
Men jeg tenkte det, at jeg får prøve å ta med om alt, da. 
 

Når jeg først er i gang med å skrive de her memoarene, liksom. 
 

Men da venta jeg ihvertfall helt til slutt, i Min Bok 4, med å skrive om den her flaue 
opplevelsen, da. 
 

Så sånn var det. 
 
Bare noe jeg tenkte på. 
 

Men men. 
 

Så dette var slutten, på Min Bok 4. 
 
Jeg flyttet jo til Rimi-leilighetene, på St. Hanshaugen, i januar 1996. 
 

Og hva som hendte, den tida jeg bodde der, det skal jeg skrive mer om, i Min Bok 5, (tenkte 
jeg). 
 
Så vi får se når jeg klarer å få begynt på det. 
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